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Барлық құқықтар сақталған.

Джиндрич Байер 1988 жылғы Авторлық құқық, дизайн және патенттер туралы заңға сәйкес
автор ретінде танылу құқығын растады.Барлық құқықтар сақталған.Осы жарияланымның
ешбір бөлігін автордың алдын ала рұқсатынсыз Джиндрич Байердің рұқсатынсыз көшіруге,
іздеу жүйесіне сақтауға  немесе енгізуге  немесе кез  келген нысанда немесе кез  келген
тәсілмен  (электрондық,  механикалық,  фотокөшіру,  жазу  немесе  басқа  жолмен)  беруге
болмайды.

Мен осы кітапқа өз үлесімді қосқанымды анам мен әкемнің естелігіне арнағым келеді, егер мен
қазір  білетінімді  білсем,  бүгінде  бізбен  бірге  болуы  мүмкін  еді.Мен  бұл  ақпарат  басқа
отбасылардың біздің бастан өткерген қиындықтарынан қорғайды деп үміттенемін.

Бұл  жинақтың  мақсаты  каннабис  майларын/сығындыларын  медицинада  қолдануға
қатысты  білімнің  ағымдағы  статус-квосын  ұсыну  болып  табылады.Барлық  ақпарат
берілгентек білім беру мақсаттары, және олқауіпті тәуелділік тудыратын есірткілерді
қолдануды насихаттау ниетімен ұсынылмаған, басқа жақтан.Біз осы кітапқа енгізілген
ақпаратты теріс пайдаланғанымыз үшін жауапкершілік көтермейміз.

Джиндрих Байер, наурыз 2022
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Ұран
«Сіз  экономиканы  каннабис/қарасорасыз  ұтымды  басқара  алмайсыз,  бұл  мүмкін  емес
миссия.Бұл медицинаға да қатысты – сіз каннабиссіз дәрі-дәрмекті жақсы және ұтымды
жасай алмайсыз,  сіз  жұмысты ең жақсы жолмен жасай алмайсыз.Айтқаным үшін емес,
солай болғандықтан». Дж.Б

Неліктен ол RSO деп аталады?
«Джек Херер оны Рик Симпсон майы немесе RSO деп атай бастады.Рик оның атының
осылай  аталуын  қаламады және  оны бұл  шынымен жақсы  идея  екеніне  сендіру  үшін
маған  біраз  уақыт  қажет  болды.Бұл  жерде  қарасора/каннабис  майлары  көп  және  май
немесе  сығынды  алудың  көптеген  жолдары  бар  және  көптеген  пациенттер  майларды
немесе сапасыз сығындыларды сатып алуға алданып қалды.

RSO белгілі  бір әдіспен,  нақты материалдардан және белгілі  бір жолмен шығарылады,
сондықтан  оны  RSO  деп  атаған  жөн.RSO  BHO  (бутан  бал  майы)  емес,  RSO
декарбоксилденген және өте күшті және седативті.Ең жақсы RSO - 95-98% THC, 1-2% CBD
және өте күшті және седативті.Экстракцияның басқа түрлерінің көпшілігі дәрілік тұрғыдан
күшті май шығармайды және көбінесе олар тіпті дұрыс декарбоксилденген жоқ.Біз әдетте
каннабистің  үлкен  мөлшерін  өңдейміз  және  Рик  әдісі  өте  тиімді  және үлкен  мөлшерді
өңдеу  үшін  жеңілдетілген.Сіз  әлемнің  көптеген  бөліктерінде  оңай  табуға  болатын
жабдықты қолдана отырып, бір фунт каннабисті өңдеп, майды өте қысқа мерзімде өндіре
аласыз.Мәселе, емделушіні күтпеу үшін дәріні мүмкіндігінше тез жасау.JB»

«Рик оны RSO деп атаған жоқ,  басқалары солай атады.Бұл жақсы термин,  өйткені  ол
адамдарды әдістер мен материалдар туралы Рик ақпаратына жетелейді.Рик оның әдістері
бойынша жасалынбаған май деп атайтын және Phoenix Tears немесе RSO өндіру үшін
бастапқы  материалды  ұсынған  адамдар  туралы  орынды  алаңдатады.Ол  пациенттерді
емдеудегі  үлкен  тәжірибесінің  не істегенін  біледі  және  ол  дәл  осындай «жақсы болуы
мүмкін»  нәрсені  емес,  өте  ауыратын  адамдардың  өзі  білетін  нәрсені  алатынына  көз
жеткізгісі келеді...» Мэтью

«Мен  Рик  Симпсон  мен  Дж.Б.-ны  тапқаныма  шексіз  алғыс  айтамын...  Өмірімді
өзгерттіЛори»

«Рик және оның бейнебаяны болмаса,  мен оның қатерлі  ісік  ауруын емдейтінін  білмес
едім...  мен  27  жылдай  қолданушы  және  өсіруші  болсам  да,  оның  бойында  мұндай
қасиеттер бар екенін білмедім... қазір мен Рик Симпсонның арқасында істеймін. .. және
оның батылдығы мен ашықтығы болмаса, біз бәріміз бұл туралы қараңғыда өмір сүретін
едік  ...сол  себепті  RSO  мұнайдың  жақсы  атауы  деп  ойлаймын  ...  бірақ  RSO  RS
нұсқауларына сәйкес жасалуы керек ...  емес кейбір басқаадамның ең жақсысы туралы
идеясы ... егер ол бұзылмаса - оны түзетпе». Петр

«Мен диспансерде жұмыс істеген кезде біз үлкен көлемдегі каннабисті өңдейтінбіз... Біз
бір экстракция үшін жүздеген фунтпен сөйлесеміз!Сіз қанша СО2 немесе n бутан түрін
өткізетініңіз  таңқаларлық.Мен  ойладым  және  бәрін  алдымен  көпіршікті  хэшке
айналдырдым,  содан  кейін  оны  шығардым.Алайда  BHO  шын  мәнінде  THC-де  RSO-ға
қарағанда ТӨМЕНЕгер сіз темекі шегетін болсаңыз, оның өкпеңіз үшін мүмкіндігінше таза
болуын қалайсыз.Егер сіз оны жеп жатсаңыз, сіздің денеңіз аздап өсімдік заттарымен еш
қиындықсыз күресе алады.Нафта әдісі, егер сіз оны үйде тұтыну үшін жасасаңыз, жақсы
жұмыс  істейді.BHO  экстракциясын  және  кез  келген  қоспаларды  алу  үшін  вакуумды
тазалауды  орындау  үшін  зертханаға  немесе  медициналық  дәрежедегі  бутанға  көп
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адамдар  қол  жеткізе  алмайды.Риктің  әдісі  маған  және  көптеген  басқа  адамдарға
көмектесті, мен мінсіз жұмыс істейтін нәрсені жөндеудің қажеті жоқ деп ойлаймын! Ли

«Оның қалай аталатыны маған  бәрібір!!!Мұны қалағаныңызша атаңыз,  бірақ  мыңдаған
адамдардың өмірін  сақтап қалған және бүкіл  өмірін  хабар таратуға берген Рик  сияқты
адамды қоқысқа тастамаңыз.Бұл жай ғана дұрыс емес!!» Донна

«Мен оны үнемі  қарасора  майы деп атаймын,  өйткені  бұл сөздікте,  каннабистің  басқа
сөзі.Бұл ескі  сән термині,  бірақ дұрыс термин.Оның не туралы айтып жатқанын бәріміз
білеміз». Дион

«Бутан  экстракциялары  декарбоксилденген  емес.Ол  тым  төмен  температурада
шығады.Мен  ISO  99  пайдаланамын  және  үмітсіз  болдым  және  91  пайыз  ISO
қолдандым.Бұл  жақсы  жұмыс  істеді  және  бұл  мен  ғана.Мен  мұны  93  жылы
денатуралдандырылған  алкогольмен  жасай бастадым,  бірақ  бұл  мен  ғанамын,  өйткені
мен көптің бірімін.Сіздің барлық еріткішіңіз піскенше, мен оны көптеген адамдар түскі асқа
жейтін тағамнан қауіпсіз деп айтар едім.

Бұл  дәрі  өлім  төсегінде  жатқанда өмірімді  сақтап  қалды.Мұнай сыйға  берілді  және  ол
нафтадан  да,  ISO-дан  да  жасалды  және  барлық  еріткіш  піскенше,  сіз  ешқашан
айырмашылықты  айта  алмайсыз.Біліммен  бөліскеніңіз  үшін  барлығыңызға  рахмет,  бұл
баға  жетпес  және  ғылым  -  қайта-қайта  қайталанатын  зерттеулер  сериясы.Менің
түсінуімше, THC негізінен рак клеткаларын тұншықтырып, басқа рак клеткаларының өлуін
тоқтатады, бірақ сіз оны THC-ге айналдыру нүктесіне дейін қыздырылған THCa бар күшті
майды қабылдаған кезде сау жасушаларға зиян келтірмейді, осылайша THC белсендіреді.
жылу арқылы.

Менің сұрағым оның толық декарбоксилденгенін қалай білуге болады.Боб пен Энн Виллоу
Крик Спрингс Кадағы менің Youtube бейнем және маған 3 апта өмірім қалды деп айтқаннан
кейін  көрсетеді.Екі  жылдан  кейін  мен  Пасха  мерекесімен  құттықтаймын  және  менің
ойымша,  бұл  дәрі-дәрмекті  барлық  ауру  немесе  ауру  емес,  профилактика  ретінде
қабылдауы  керек.Қатерлі  ісікке  немесе  басқа  ауруға  шалдығуды  күтудің  қажеті
жоқ.Махаббат». Боб

--  Жақсы  түсіндірілген  және  жақсы  айтылған,  Боб,  рахмет.Ең  оңай  жолы -  майды  тот
баспайтын  болаттан  жасалған  шыныаяққа  салып,  оны  130°C  температурада  бір  сағат
немесе одан да көп уақыт бойына орнатылған пешке қою.Немесе майдың бетінде мүлдем
белсенділік болмайынша.Сізге ең жақсы тілектер мен Пасха құтты болсын.Дж.Б

«BHO және RSO - емдеуге келетін болсақ, екі түрлі әлем, жақсы RSO диспансерлерде
табу мүмкін  емес,  мен оларды қызықтыруға бірнеше рет тырыстым -  кейбіреулері  өте
қызықты,  басқалары  емес.Өзіңіз  жасау  өте  қарапайым,  мен  бірінші  партиямдағы
алкогольді шуақты күнде Pyrex пирогының ыдысында жүк көлігімнің капотына сордым.Сол
бірінші шағын топтама менің өмірімді өзгертті.

Мен  RSO  және  BHO  екеуін  де  жасаймын,  ЕГЕР  СІЗ  АУЫРСАҢЫЗ  ЖӘНЕ  ЖАҚСЫ
БОЛҒЫҢЫЗ КЕЛСЕ --- СІЗ РИК СИМПСОН ТҮРІ МАЙЫН АЛУ КЕРЕК - RSO қарапайым, ол
кез  келген  жағдайда  түзетуді  қажет  етпейді.Жақсы  бүршік  материалын  пайдаланыңыз
және сіз жақсы дәрі аласыз.Менің ойымша, екеуін жасау үшін пайдаланылған уақыттар
айырмашылықтың  негізгі  себебі  болып  табылады.Жылу  RSO  емдік  қасиеттерін
белсендіреді. Майкл

«Сиқыр трихоманың шар тәрізді басында.Зауытта THC басқа еш жерде жоқ.Зауыт оның
репродуктивті  бөліктерін  қорғау  үшін  THC  шығарады.Сіз  бұл  бөліктерге,  бүршіктерге
жақындаған сайын, соғұрлым көп трихомалар.Сондықтан бүршіктерде ең көп дәрі бар.Бұл
болжам емес, ғылым.Маған ең жақсы май жасауға шабыттандырғаны үшін Рикке тағы да
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рахмет.Әдемі мөлдір янтарь майы». Тони

«Бұл менің әлеуметтік медиа науқанымның арқасында RSO деп аталады». Дж.Б

Жоғары THC немесе жоғары CBD майы?
«Мен  біраз  абдырап  қалдым.Менің  досымның  4  сатыдағы  бүйрек  ісігі  және  өкпесінде
қатерлі ісік бар.Жоғары CBD майын немесе THC майын берген дұрыс па?CBD майында
тек THC ізі бар ма?Мен оған он грамм түтік алдым, оның құрамында 18% CBD және 1%
THC бар.Мен бұл туралы дұрыс емес жолмен жүрмін бе?» Ричард

-- «Иә, олай емес, сіз нақты RSO алуыңыз керек.»Майкис

--  95-98% THC 18% CBD емес,  солай ма?Сізге  оны кім  жеткізген  болса,  мұны  істеуді
тоқтатуын  айтыңыз.Жоғары  CBD  маркетингтік  хайпы  көптеген  бейхабар  пациенттерді
өлтіреді,  бұл  өкінішті.Неліктен  олар  шынымен  жұмыс  істейтін  нұсқауларды  орындай
алмайды?Жоғары CBD майларын қолдану өте шектеулі,  олар тіпті  тері  жағдайында да
жақсы жұмыс істемейді, мен барлығының CBD нонсенстігіне неліктен соншалықты құмар
екенін  түсінбеймін.Иә,  бұл  да  күшті  дәрі,  бірақ  оны  қолдану  нақты  RSO-мен
салыстырғанда шектеулі.

95-98% THC, 1-2% CBD, өте күшті және седативті және эйфориялық; бұл сіздің ең жақсы
майыңыз және бұл ең жақсы жұмыс істейтін нәрсе.Алдымен осыны қолданып көріңіз.Мұны
істегенде, сіз CBD жоғары майына қол тигізбейсіз немесе оған жақындамайсыз және сіз
айырмашылықты білесіз және сізді ешкім айыра алмайды.Алдымен RSO.Дж.Б

«Егер  біз  20% THC  бар  белгілі  бір  штаммнан  мұнай  жасасақ,  одан  98%  қалай  алуға
болады?Осыны түсінбеңдер» деді. Көтерілу

--  Жақсылап  сүзгіден  өткізіп,  қайнатсаңыз,  сіз  шамамен  95%  май  аласыз.98%  аздап
көбірек  шеберлікті  немесе  ерекше  жақсы  штаммдарды  қажет  етеді.Сандарға  тым  көп
назар  аудармаңыз,  майдың  мүмкіндігінше  күшті  және  седативті  екеніне  көз
жеткізіңіз.Сондай-ақ оны күштірек ету үшін оны қалпына келтіруге болады.Бұл ақпараттың
барлығы Рик Симпсон протоколындаэлектрондық кітап.Дж.Б

«Менің қолымның үстіңгі жағында өте үлкен липома болды, оны дәрігерім алып тастағысы
келді.Бір айдан кейін 2 немесе 3 рет майды жергілікті жаққаннан кейін ол енді бір тиынға
тең!Менде  де  сколиоз  және  дегенеративті  диск  ауруы  бар  және  мен  ауырсынуды кез
келген  уақытта  жергілікті  қолдану  арқылы  ТІРЛЕЙ  жеңілдетемін!Бұл  мені  жай  ғана
үрлейді !! » Джил

«Менің күйеуімнің маңдайында кішкентай ісік пайда болды, ол май жаққаннан кейін бір
айдан кейін толығымен жоғалып кетті». Джина

«Бұл өсімдік шынымен сыйлық.» Челле

«Маған  бұл  бет  және  одан  үйренетін  ақпарат  өте  ұнайды.Дегенмен,  THC-тен  басқа
каннабиноидтарды екінші реттік деп санау өте өкінішті.Бұл қыз және оның ата-анасы КБР-
ны екінші дәрежелі деп санамайды.Бұл оған өмір сыйлады.Мұны жасаған THC емес пе,
CBD  болды.Өтінемін,  мұның  бәрін  былғауды  доғарыңыз.Сіз  адамдарға  шынымен
көмектесе алатын CBD штаммдарын қолданудан бас тартасыз.Жоғары THC бәріне жауап
емес, сондықтан зауытта бірнеше каннабиноид бар ». Тина Бэбкок

«Дж.Б Дравет синдромы емес, өкпенің қатерлі ісігі  туралы жауап берді, ешкім ештеңеге
ұрынбайды.Қатерлі ісік туралы пациенттің есептері мен ғылыми зерттеулер THC қатерлі
ісік ауруын өлтіретінін көрсетеді.Кейбір зерттеулерде CBD қатерлі ісіктің кейбір түрлеріне
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пайдалы,  бірақ  THC-пен  жүргізілген  зерттеулермен  салыстырғанда  аз.Енді  құрысулар
және басқа да жоғары CBD жағдайлары - сіз іздеген нәрсе ». Келлин

-- Келлин мен Тина, біз қолданатын майлар ұстамаға да әсер етеді.Егер пациенттер нақты
нәрсені қолданса және симптомдарды ғана емес, себебін емдеуге тырысса, салыстыруға
келмейтін жақсы нәтижелерге қол жеткізеді.

Мен  CBD-ді  тастамаймын,  бұл  шынымен  де  күшті  дәрі,  және  менің  ойымша,  бұл
балаларға  арналған  сағызда  тамаша  және  т.б.,  мысалы.Бірақ  егер  сіз  нақты  қуатты
алғыңыз  келсе,  сізге  ең  күшті  RSO  және  көптеген  THC  қажет.Оны  жай  ғана  тері
жағдайында қолданып көріңіз және нақты RSO немесе оның төмен дәрежелі жоғары CBD
нұсқасы арқылы күйік  немесе  жара  тезірек  жазылатынын көріңіз.Мен  оны өз  көзіммен
көрдім,  маған  жоғары  CBD  майларымен  тәжірибе  жасаудың  қажеті  жоқ.Мен  өзіме  де,
пациенттеріме де жақсылық тілеймін.Көптеген жоғары CBD майлары 95-98% THC бар ең
жақсы және ең күшті және седативті RSO-мен салыстырғанда қайталама сапаға ие.

Сіздің  басты  мәселеңіз  -  сіз  Big  Pharma  каннабис  дәрілерінен  пайда  табу  үшін
итермелейтін  жалғыз  каннабиноидтық  теорияны  сатып  алғаныңыз.Сіз  шынымен  дәрі
алғыңыз келмейдіжалғыз каннабиноидтарға негізделген, ең жақсы нәтижеге жету үшін ең
күшті және седативті май қажет.

Сіз  өсімдіктерді  өзіңіз  өсіре  аласыз  және  майды  өзіңіз  де  жасай  аласыз,  оны  ірі
фармацевтикалық  компаниялардан  сатып  алудың  қажеті  жоқ,  олар  ашкөздіктен  басқа
себепсіз декарбоксилденген каннабис шайырына үлкен баға белгілеуге тырысады. .

Сізге бір күні майдың килограммы қажет болуы мүмкін және ең алдымен өзіңізге немесе
сіздің  отбасыңызға  қажет  болуы  мүмкін  -  граммына  қанша  төлегіңіз  келеді?Өсімдіктер
ашық ауада және кең көлемде өсірілген болса, бұл тым көп.Сондықтан арнайы салықтар
жоқ, ондай ештеңе жоқ.100% заңдастыру - бұл жалғыз жол және оны қазір жасау керек,
бүкіл  әлем бойынша жүздеген миллион пациенттердің  зардап шегуіне ешқандай себеп
жоқ.Бұл туралы тартынбаңыз; бірақ бәрібір бұл туралы сіз жасай алатын барлық нәрсе.Ізгі
тілекпен, Дж.Б

«Мен бір жылда сонша каннабисті қолдануды түсіне алмаймын, бірақ тырысып өлуден
тартынбаймын». Сюзи

«Өтінемін,  дәл осылай түсіндіріп  беріңізші,  мен жазып алып жатырмын және сізден не
үшін пайдалы және т.б.  туралы мүмкіндігінше көп нәрсені  үйреніп  жатырмын, мен өзім
үшін дұрыс біліммен дайын болғым келеді және менікі...Егер сіз жоғары THC қажет екендігі
туралы айтпаған болсаңыз, мен бәрі жақсы деп ойлайтын едім, мен БАРЛЫҚ АҚПАРАТ
үшін алғыс айтамын. Вики

«Рик  әрқашан  жоғары  THC екенін  айтты,  бұл  сізге  ең  жақсы  мүмкіндік  беру  үшін  өте
маңызды,  бұл  оның  ең  жақсы  нәтижелерге  қол  жеткізгені  анық.CBD  жақсырақ  болуы
мүмкін көптеген нәрселер бар, ол әдетте балаларда Дравет синдромы, СДВГ және ауыр
обсессивті-компульсивті  бұзылыс  үшін  қолданылады,  өйткені  көптеген  адамдар  әлі  де
балаларды өсіруден қорқады.THC - сізді жоғарылататын нәрсе.Мен адамдардың көпшілігін
емдеу  үшін  жоғары  THC майын қолданатын  кейбір  адамдарды таптым,  бірақ  пациент
күткендей жауап бермесе, олар жоғары CBD-ге ауысты және бұл жақсы жұмыс істеді.

Менің  ойымша,  әркім  әртүрлі  және  әр  қатерлі  ісік  әртүрлі.Бірақ  барлық  қажетті
зерттеулерді  жүргізуге  рұқсат  етілгенше,  Рик  әдісін  ұстанған  дұрыс.Жоғары  THC,
протоколға сәйкес басым көрсеткіш.Айтуларынша, егер олар әр 4 күн сайын аз мөлшерде
және екі еселенген дозаны бастаса, пациент төзімділікті тез дамытады және майға біраз
уақыттан кейін қатты ұйқышылдық басылады.Рик майы 95-98% THC, бірақ психоактивті
әсерлер сізге зиян тигізбейді.

- 7 -



Кімнің  әдісін  қолдану  керектігін  шешуге  тырысқанда,  Риктен  гөрі  ешкімнің  бұл  дәріні
қолдану тәжірибесі бар екеніне сенбеймін.Мен голландиялық әдісті көрдім және егер біреу
өліп жатса, неге емді сұйылту керек деп ойладым?» Ник

«Мен  CBD  жоғары  майларының  ұстамаға  көмектесетіні  туралы  естігеннен  бері  мен
әрқашан бұл ата-аналар баласына гибридті, бірақ басым индикатор майын берсе, бала
сауығып кетеді деп ойладым.Мен CBD майлары құрысуларды бақылайтынын білемін және
мен бір нәрсе Шарлотта сияқты балаларға көмектесе алатынына өте қуаныштымын, бірақ
THC  және  өсімдіктегі  каннабиноидтардың  басқа  спектрі  берілсе,  емделу  мүмкін
болатынын  елестетемін.Сондықтан  сіздің  балаңыз  THC  себебінен  көп  ұйықтайды,
олардың денесі дозаға бейімделеді.Менің ойымша, толық өсімдік ең пайдалы, бірақ бір
ғана каннабиноид емес ». Сара

«Бұқаралық  ақпарат  құралдары каннабиноидтарды бөлуге  баса  назар  аударады,  бірақ
THC  де,  CBD  де  ісіктерді  өлтіретіні  және  ісіктерді  кішірейтетіні  дәлелденді.Каннабис
Индикасынан жасалған Рик  Симпсон майы -  бұл  Лэндон мен Батыл Микайланы және
басқаларды емдейтін  дәрі  және оны кез  келген адам жасай алады.Бұқаралық ақпарат
құралдары сізге бұл емдеуді күту керек деп ойлауға немесе CBD-ді бөлуге жол бермеңіз!
THC біздің эндоканнабиноидтық жүйемізбен де жұмыс істейді ». Ханан

«Мен  Интернетте  THCсіз  жоғары  CBD  майын  сатамыз  деп  мәлімдейтін  бірнеше  сайт
таптым.Мен бақыттымын және дені саумын, бірақ бұл алдын алу үшін ақшаға тұрарлық па
деп  ойлаймын.Біреуі  –  нағыз  ғылыми  мұнай.Олар  барлық  50-ге  жеткіземіз  деп
мәлімдейді.Біреу?» Майк

«Нағыз ғылыми май THC мәні жоқ өнеркәсіптік қарасорадан алынады.Менің қадамыманам
ALS  үшін  CBD  майы  мен  RSO  қабылдайды.CBD  майының  пайдасы  бар,  бірақ  менің
ойымша, басқа каннабиноидтарсыз бұл тиімді емес, тіпті мүлде». Дженнифер

«Әртүрлі  штаммдар мен май қоспаларын жасау және пайдалану тәжірибемде мен тек
CBD түрін тиімсіз немесе тиімдірек деп таптым.Бұл мені CBD-нің кез келген денсаулық
мәселесінде  тиімді  болуы үшін  THC-тің  кем дегенде  аз  ғана пайызы қалуы керек  деп
сендіреді. Бай

«Көбінесе  бұл  өнімдер  үміттерді  қанағаттандырмайды,  әсіресе  ішкі  пайдалануға
қатысты.Нақты  RSO  (яғни  шамамен  95% THC бар  декарбоксилденген  өте  күшті  және
седативті  каннабис  шайыры)  салыстырғанда,  CBD  өнімдері  көптеген  жағдайларда
салыстырғанда  бозғылт  болады.Олар,  мысалы,  тері  жағдайлары  мен  косметикада
жергілікті қолдану үшін тамаша жұмыс істейді.Ішінде қолданылғанда, олар нақты RSO-ға
қарағанда әлдеқайда тиімдірек болады, көп жағдайда қайтадан.

CBD майлары жай ғана басқа өнім болып табылады және олар нақты RSO критерийлеріне
сәйкес  келмейді.Нақты  RSO-мен  салыстырғанда,  CBD майлары көбінесе  қымбат  емес
жалған үміт болады.Өкінішке орай.

Сондықтан  қайтадан,  әдеттегідей,  мүмкіндігінше  өзіңіздің  майыңызды  шығарыңыз,
әрқашан  таба  алатын  ең  күшті  және  тыныштандыратын  бүршік  материалымен  жұмыс
істеңіз.20% немесе одан да көп THC бар өте күшті және седативті индикаторлы басым
штаммдар жақсы жұмыс істейді және ең жақсы өнімділікті қамтамасыз етеді.Ең жақсысы
ғана жақсы жұмыс істейді.Мұны біліңіз және ешкімнің сізді ренжітуіне жол бермеңіз.Сіздің
өміріңізге қауіп төнуі мүмкін, абай болыңыз.Көбінесе сізде бір ғана мүмкіндік болады, ал
сізде екінші мүмкіндік болмайды, бұл туралы ұмытпаңыз.

THC  мөлшері  қанша  болғанына  қарамастан,  каннабис  /  қарасора  зауытын  өсіру  мен
өңдеуді заңдастыру үшін заң шығарушыларыңызды итермелеңіз.Олардан жүгері немесе
шайды реттейтіндей, оны реттеуді сұраңыз.THC және шайыр өсімдіктерді қорғайды.Менің
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ойымша, мұндай өте қауіпсіз және тиімді дәрі шығаратын өсімдіктер ең жақсы қорғауға
лайық.Сіз келісесіз?» Дж.Б

Жанама әсерлері
«Мен 8 ақпанның қашан екенін білу үшін телефонымның күнтізбесіне қарадым.Бұл жұма
күні түн болатын және ол дүйсенбі күні таңертеңге дейін ұйықтағанын айтты.Хаха, оның
жүрегіне  жарылқасын.Тікелей  бір  грамм  алып,  мен  мұны  түсінемін.Оған  жарылқау,
жарылқау». Маранда

«Мен  майды  алғаш  қабылдаған  кезде  менде  «Сұмдық»  жанама  әсерлері  болды,  мен
жарты  қорап  пончик  жеген  болуым  керек!!!Ха  Ха  Ха!!!Менде  тағы  біраз  болғанын
қалаймын, мен керемет ұйықтадым!Күнде ұйықтайын деп түнді күтетінмін.Сағат 7:00 май
ішетінмін 9:30 шамасында ұйықтап, 8:30 дейін ұйықтайтынмын.Керемет!!!” Том

«Біз  күн  сайын  каннабис  концентраттарын  қабылдаған  адамдар  туралы  қорқынышты
оқиғаларсыз,  тәуелділіксіз,  жанама  әсерлерсіз  немесе  өліммен  байланысты  көптеген
оқиғаларды  еститініміз  таң  қалдырады,  бірақ  жергілікті  заңгерлер  марихуананы
«қоғамдық»  мүддесі  үшін  өсіруге,  қолдануға  және  сатуға  қарсы  күреседі.  қауіпсіздік
мәселелері», бұл олардың Big Pharma-ға деген адалдығын жасыру және «Бооз-Баронның
АҚШ-тағы каннабис өнеркәсібінің өсуін шектеу үшін қаржылық пара алуы ...» Рафаэль

«Осы аптада әкеме май бере бастадым.Сүйектердегі кейбір дақтарға таралған простата
обыры.Әзірге  ол  көп  ұйықтап,  тәбеті  ашылды.Тамағындағы  радиациялық  ауырсынуға
байланысты ештеңе жемеген.Сондай-ақ оның кейбір  уайымдары оның басында көңілді
болып көрінетін оқиғаларға айналды!

Ол  әлі  күнге  дейін  ауруханада  ауырсынуды  басатын  дәрілер  алуда,  олар  жағдай
бақылауға алынғанша өткір ауырсынуға көмектеседі.Дәрігерлер мұнай туралы білмейді.Біз
тіпті  майды  дәрі-дәрмекпен  біріктіру  идеясын  меңзедік,  бірақ  дәрігерлер  қорқынышты
жанама  әсерлерді  ойлап  тапты.Бізге  оқуды  көрсетуін  өтінгім  келді,  бірақ  әкемнің
босатылуына қауіп төндіргіміз келмеді.оны одан сайын нашарлататын шамадан тыс дәрі-
дәрмектің қажеттілігіне күмән келтіру үшін «қиын» деп белгіленген.

Мен  қас  жауыма  ауруханада  қатерлі  ісікпен  емделуді  қаламас  едім.Мен  қорқынышты
оқиғаларды естідім, бірақ мен әкем үшін бәрі басқаша болады деп ойладым.Кеш емес деп
шын жүректен үміттенемін». Эдмунд

--  Эдмунд,  олар ықтимал жанама әсерлер туралы дұрыс айтты,  бірақ  бұл оларға май
емес, оларға беретін химиялық заттар себеп болады.Сіз оны үйге тезірек қайтарып, оны
маймен толтырсаңыз, мүмкіндік соғұрлым жақсы болады.Мұнайдан бастау ешқашан кеш
емес, жалғыз сұрақ ол аурудан озып кетуге әлі де кеш емес пе?Бірақ бұл сіз оған қанша
май және қаншалықты тез кіре алатыныңызға тікелей байланысты.

Бұл арқылы мен сізге хаттаманы ұстанбау керек немесе үлкен дозалардан бастау керек
деп  айтпаймын.Оны  үйге  жеткізіңіз,  хаттаманы  орындаңыз  және  жақсылыққа
үміттенейік.Дж.Б

«Сәлеметсіз  бе,  Джиндрих,  мен  майдың  кейбір  «жанама  әсерлерімен»  бөліскім
келеді.Алдымен  мен  біраз  уақыттан  бері  өзімді  жасап  жатырмын,  сонымен  қатар
диспансерден сатып алдым (өзімдікі  сияқты!),  Менде ешқандай ерекше жағдай немесе
ауру жоқ, 2012 жылдан бері 30 мл-ге жуық ішкен шығармын, сондықтан…

– Енді арақ ішуге болмайды... бір стақан шарап, мен шықтым!Мен ішуді тоқтатқым келмеді,
бірақ  шын  мәнінде  менің  денем  оны  толығымен  қабылдамайды  және  анық  басы  бар
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болғаны өте жақсы болды!

--  Менің  көзімнің ирисі  толығымен жасыл...  бұдан былай мұнда және мұнда кішкентай
қоңыр  нүктелер  болмайды  (егер  иридологияны  білсеңіз,  бұл  кішкентай  нүктелер
органдардың жұмысындағы ақаулардың немесе тіпті өлімнің көрсеткіші), сондықтан мөлдір
көз денсаулықтың керемет екенін білдіреді!

-- Менің 10 жасар бақташы итім үшін де дәл осындай әсер мөлдір көздер мен көп қуат
береді!(Ол шамамен 6 дозаны алды).Май және барлық күтпеген жанама әсерлер !!Сізге
және  Рикке  осы  дәріні  әлеммен  бөлісудегі  барлық  күш-жігеріңіз  үшін  рахмет.Үлкен
махаббат, Эстелла»

Q.Калифорнияда немесе Колорадода мен заңды түрде резидент болып, қатерлі  ісігімді
емдеу үшін май алатын жатақхана бар ма?рахмет.

А.Бұл жақсы сұрақ, Дэвид Карпентер.Маған айтқандай, сізге тек мотель мекенжайы қажет,
содан кейін дәрігер сізге каннабисті жазып бере алады.Сондықтан бір жерде қосымша ақы
төлеудің  қажеті  жоқ  деп  ойлаймын.Бірақ  егер  мұны  іскер  адам  оқып  отырса,  әлемнің
түкпір-түкпірінен көптеген адамдар ем алу үшін Колорадо немесе Калифорнияға ұшуға
қарсы  емес  екенін  айтайын.Бұл  барлық  адамдар  үшін  шешім  емес  және  ақшасы  жоқ
адамдарда  мұндай  мүмкіндік  болмайды,  бірақ  бұл  кейінірек  басқаларға  көмектесетін
немесе көмектесетін көптеген адамдарға көмектесетіні сөзсіз.Дж.Б

Химиотерапиядан  өткен  науқастар  майды  қолдана  бастағанда,  майдың  ең  алдымен
денені детоксикациялауы керек.Осылайша, кейде қатерлі ісікке шабуыл жасамас бұрын
120-150  г  май  қажет.Химияны  қабылдау  шынымен  де  жақсы  идея  емес,  әсіресе
медициналық жүйе каннабис туралы ондаған жылдар бойы қатерлі ісікке қарсы ем ретінде
білетінін ескерсек, бұл мүлдем қажет емес.Дж.Б

«Мен өткен аптада мұнайға құсу туралы жаздым.Мен ақырында тоқтадым, мен әлі де сол
май  партиясын  қолданамын.Қазір  өзімді  тамаша  сезінемін.Менің  жүйемдегі  барлық
фармацевтикалық  препараттарды  детоксикацияладым  деп  ойлаймын.Бұл  қайғылы
тәжірибе болды, бірақ детокс ешқашан қызық емес». Робин

«Мен нақты білмеймін, бірақ менің болжауымша, сіз тым ертерек көп нәрсені қабылдаған
боларсыз.Тым  жоғары  көтеріліп,  кейбіреулерді  құстыратын  нәрсе  бар.Мен  мұны  жеке
тәжірибемнен  білемін.(Мен  жай  ғана  түсіндім,  бұл  сыпайы  естіледі.Мен  олай  айтқым
келген жоқ.)» Тина

«Тина,  мен де бұл туралы ойладым және неліктен ауырып қалғаным туралы көптеген
сұрақтар  туындады.Мен  оған  шынымен  сенемінӨткен  желтоқсанда  менімен  болған
оқиғаға байланысты детокс болды.Маған онколог маған «соңғы кезеңде» май таусылғанын
және  сүйектерімді  нығайтуға  көмектесетін  Zometa  IV  қабылдағанымды  айтты.Мұнай
аллергияға қарсы таблетка ретінде жұмыс істеп, мені Зомета әсерінен құтқарды.Майдан
бас тартқаннан кейін мен анорексияға ұшырадым, қатты ауырдым, өйткені Зомета менің
сүйектеріме кіріп, құсып, қалтырап, ауруханаға түсті.

Сол  оқиғадан  бері  мен  үнді  стилінде  отыра  да  алмадым,  өйткені  буындарым  мен
жамбастарым қатты ауырды.Мен майға қайта кіріскенде, басында жақсы болдым, бірақ
кейін  бірте-бірте  ауырып  қалдым.Содан  кейін  қатты ауырып  қалдым,  мен  бірнеше күн
бойы  құсып,  аянышты  болғанымда,  біртүрлі  нәрсе  болды,  менің  барлық  буындарым
тазартылды және 6 айдан кейін буындарым ауырмайды.Мен қайтадан икемдімін.Майдың
буындарымнан шыққанына сенемін, ол бір жыл бойы сенімен бірге қалады. Робин

«Терминалды  науқасты  мүмкіндігінше  тезірек  қабылдау  өте  маңызды.Терминалды
науқастардың  көпшілігі  химиотерапия/сәулелену,  ауырсынуды  басатын  дәрілер  және
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т.б.Оның  дұрыс  жасалғанына  көз  жеткізіңіз  және  мүмкіндігінше  тезірек  қабылдауды
бастаңыз, мен оны кем дегенде ісік толығымен жойылмайынша тоқтатпаймын!» Бонни

«Дәрігерлеріңіз сізге «сен ақырындап жатырсың» дегенде, сіз ондағы нәрсені қолданғыңыз
келмей ме?Ойлан...Мұндай диагноздан кейін сіз не жоғалтуыңыз керек?Менің бір жиенім
бар, ол бүгін тірі...осы мұнайдың арқасында...Маған көбірек айту керек пе?» Кэрол

«Бұл мен оның жиенімін.Бұл шынымен де жұмыс істеді ». Джоан

«Мен  жарты  марафон  жасадым,  мен  онкологиялық  зерттеулерге  5000  доллар
жинадым.Мен  қазірдің  өзінде  емнің  бар  екенін  білмедім  және  олар  оны  маған
бермейді....Олар  маған  екі  рет  шынымен  күшті  химиотерапия  берді.Олар  менің
бауырымды құртты;  олар менің бүйректерімді  бұзды.Өткен жылдың сәуір айында олар
мені  өлуге  үйге  жіберді.Олар  алты  апта  өмір  сүрмейтінімді  айтты.Міне,  мен  бүгін  әлі
тірімін,  өйткені  мен  PhoenixTears.ca  сайтын  таптым  және  Рик  Симпсон  бүгін  осында
болуым үшін өз дәрі-дәрмекті қалай жасау керектігін көрсетті.

Бұл  ем  туралы  бәріне  айтуымыз  керек.Барлығы  білуі  керек:  сізге  өмір  сүруге  және
достарыңызға  қатерлі  ісікпен  ауыруға  көмектесетін  нақты  медициналық  марихуана
өнімдері бар.Барлығы білуі керек: ешкім қатерлі ісіктен өлмеуі керек.Емі бар, емі әрқашан
болған.Олар  жай...Big  Pharma  бізге  оны  алуға  мүмкіндік  бермейді.Олар  қалай  батылы
барады?!Қатерлі ісіктерді зерттеу - бұл көп миллиард долларлық сала.Ал олар не істеп
жатыр?Мен  сияқтыларды  есірткілерімен  өлтіріп  жатыр.Бұл  ақымақтық!Емі  бар!Phoenix
Tears майы жұмыс істейді!Барлығына айт.Өтінемін!» Джоан

«Сәлеметсіз бе, Рик Симпсон, мен майға сенемін және оны қазір қатерлі ісікпен ауыратын
анам үшін қолданамын, бірақ менің сұрағым бар, сіз оны үш айда 2 унция тұтыну керек
деп айтасыз, бірақ менің анам өте әлсіз, өйткені ауру және тек унция ретінде қабылданған
және үш ай кездесуге жақын, бірақ әлі де оны қабылдау, және сіз үш айдан кейін болуы
тиіс  деді,  өйткені,  ол  бірдей  әсер  екенін  білгім  келеді.Хабарламаға  жауап  беруіңізді
өтінемін, себебі мен уайымдап тұрмын». Эсмеральда

«Ол  осы  уақытқа  дейін  қанша  ақша  алды  деп  уайымдамаңыз.Тек  оны  аздап
тамақтандыруға  тырысыңыз.Оған  бұрынғыдан  да  үлкенірек  кесек  жеуді  айт,  түнде
ұйықтағанда, ол бірте-бірте көбірек жей алады.Түнде оның көбірек дозасын жейтініне көз
жеткізіңіз және ол төзімділікті тезірек қалыптастырады.Алғашқы үш айда әкем де солай
істеді.Күніне жарты грамнан астам тамақ жеуге дейін оған көп уақыт қажет болды және ол
күніне 1/4 граммнан әрең жеген кезде де ісік жоғалып кетті - (ісік кішірейе бастады).Қазір
ол күніне бір граммға дейін жетеді, ал 10 айда ол жүз грамнан астам жеді.Іске сәт!» Хосе

«Баршаңызға сәлем, менің өте беделді,  жеке май өндірушіден сатып алынған таза СО
(шамамен  70-80%  THC  және  органикалық  дәнді  алкогольмен  жасалған)  бар  лайма
ауруының созылмалы жағдайын  емдеуге  тырысатын досым бар.Ол шамамен  3,5  апта
бұрын күніне шамамен 3/4 грамға жеткенде, тәбетінің болмауы, мезгіл-мезгіл жүрек айнуы
және өте жұмсақ нәжіс (диарея дерлік) пайда болды.күніне кемінде 3 рет - бұл қазір де
болып жатыр және мүлде жақсарған жоқ, сонымен бірге нашарлаған жоқ, бұл жақсы.

Бір ай бойы әр таңертең оның денесі тоқ ішекке бәрін төгіп тастайды және иісті  үйдің
екінші  шетінен  анықтауға  болады  (TMI  үшін  кешіріңіз!)  Бір  қызығы,  оның  нәжісінен
шынымен улы иіс шыға бастады. ..химиялық дерлік, дозаны граммның 1/2-ден 3/4-ке дейін
арттырғаннан кейін шамамен бір аптадан кейін.Иісі біртүрлі, тіпті тезек сияқты иіс те емес!!

Ол  қазір  күніне  бір  грамм  (соңғы 1,5  апта  бойы)  және  әлі  де  солай,  егер  сәл  нашар
болмаса.Ешқандай  басқа  мәселелер  немесе  проблемалар  жоқ  және  ол  шынымен  тез
емделуде  және  соңғы  10+  жылдағы  антибиотиктерді,  шөптік  протоколдарды  және  т.б.
қолданғаннан әлдеқайда жақсырақ.Осы уақытқа дейін оның денсаулығының жақсаруы өте
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керемет  болды...  жақсы  жаққа!!Бұл  улы  иісті  нәжіс  лайм  бактерияларының  өлуінен,
детоксикациядан немесе басқа нәрседен туындады ма?Мен оның тоқ ішектің қатерлі ісігі
немесе май еметін басқа қатерлі ісік болуы мүмкін бе деп ойладым, бұл қорқынышты иіс
пен жиі жұмсақ нәжістерді тудыруы мүмкін.Онда қандай кеңес бар?Бұл қалыпты ма?»

«Бұл күтуге болатын нәрсе.Мұнай үстінде жүргенде...(дұрыс жасалған болса) дене негізгі
детоксикация  жасайды.Оны  сипаттаудың  ең  қарапайым  жолы  -  бұл  дәрі-дәрмек
ұнатпайтын денеге кез келген нәрсе,  ол қалдықтарды шығарудың жолын табады.Сіздің
провайдеріңіз  не істеп жатқанын білетін сияқты көрінеді,  өйткені  сіз  сұрап отырған бұл
белгілер біздің барлығымызда немесе пациенттерімізде кездеседі.Мұндай симптом әйелі
мен менде 3 айдан астам уақытқа созылды.

Мені алаңдататын жалғыз нәрсе - бұл өнімге THC және CBD есептейді.Біз өндірген кезде
біз  орташа  93-97%  THC  және  1,34  және  1,59%  CBD  құрайды.Бұған  еріткішті  өзгерту
немесе аталған өнімнің декарбоксилденуін өзгерту арқылы ғана қол жеткізуге болады».

-- Диетаға қарасора тұқымын қосыңыз, олар нәжісті тез реттейді.Тым ащы болғанда, қатты
нәрсе  қосу  керек.Және  бұл  тұқымдар.Оның  ешқандай  химиялық  таблетка
қабылдамағанына көз жеткізіңіз.Иісі детокс, уайымдайтын ештеңе жоқ». Дж.Б

«Жағымсыз әсерлерге мыналар жатады: демалыс күндері мультфильмдер көру». Мэтт

Қандай штамдар/сорттар?

«Мен бұл мәселеде Ричардпен біргемін.Сізде жұмыс істейтіні дәлелденген штаммдардың
тізімі бар ма?Қандай жақсы тұқым компанияларына тапсырыс беруге болады?Мен жаңа
ғана тұқымдарға тапсырыс бердім.Жақсы штаммда қандай нәрселерді іздеуім керек?THC,
CBD, indica vs sativa?Мен тапсырыс берген штамның THC деңгейі 18-23% және CBD 0,7-
1,0% құрайды. Cisco

-- Мен осындай тізімді бере алғым келеді, Cisco, бірақ біз мұны сізге айту үшін барлық
қажетті  зерттеулерді  жасай  алмайынша,  мен  жақын  арада  бере  алмаймын  және
бермеймін.Мен Ричардқа мынаны жаздым: мен штаммның атын айта алмаймын, сіз оны
әрқашан  қолданып  көруіңіз  керек  және  оның  қандай  ауырсынуды  басатын  әсерлерін
көруіңіз керек.Мен бұл науқастың не қолданғанын білмеймін.Рик өсірген ақ жесір керемет
ауруды  басатын  дәрі  болды,  еуропалық  ақ  жесірлер  онша  әсер  етпейтін
сияқты.Әдеттегідей,  ең  күшті  және  седативті  және  20%  THC  немесе  одан  да  көп
кушетканы  бекітетін  индикаторлар  (басым)  жақсы  нәтижеге  қол  жеткізу  үшін  бірнеше
штаммдардың  майларын  араластырыңыз.Бірнеше  тыныс  алудан  кейін  сізді  таң
қалдыратын өте күшті штаммдарды іздеңіз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Еркек өсімдіктің пайдалы компоненттері бар ма?» Билл

-- Жас аталық өсімдіктер байлардың жұмсақ киіміне талшық ретінде пайдаланылды.Мен
еркектерден дәрі  жасамас едім,  кейбір адамдар тозаңға аллергиясы болады және бұл
қиындық тудыруы мүмкін.Сіз  шырын аласызоларды немесе оларды шайға қолданыңыз
(егер олар сау және органикалық түрде өсірілген болса).Бірақ сіз өсімдіктерден ең жақсы
дәрі ала алмайсыз.Дж.Б

Q.Ауған Куш мұнай жасауға жарамды зат па?Мен көшедегі заттардан май жасадым және
оны соңғы екі апта бойы қолдандым, өйткені менде ұйықтау қиын болды, қазір мен бала
сияқты ұйықтаймын және таңертең жақсы демалып оянамын.Мәселе мынада, Лондонда
жақсы заттарды алу  қиын,  сондықтан мен АК-ға  тапсырыс бердім,  қазір  сіздің  пікіріңіз
қажет.Көп рақмет
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А.Мен шын мәнінде штаммның атымен бара алмаймын.Егер ол күшті  болса және сізді
ұйықтататын болса, ол жақсы дәрі шығаруы керек.Өздеріңіз білетіндей, біз ең күшті және
ең седативті штаммдарды ұсынамыз (дұрысы 20% THC және одан да көп) және ең жақсы
майлар бірнеше өте күшті және седативті штаммдардың комбинациясынан шығарылады,
сондықтан мен бірнеше седативті штаммдарға тапсырыс беруге тырысамын бәрі мүмкін,
бұл тамаша болар еді.Бірақ тіпті бір штамм майлары да кереметтер жасай алады, менің
айтайын  дегенім,  ең  жақсы  майлар  әдетте  бірнеше  штаммдардың  қосындысынан
шығарылады.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Рик Симпсонның Indica-дан тек жоғары деңгейлі THC пайдалануды ұсынуының жақсы
себебі бар. Индика - тыныштандыру мен ұйқыны жақсартатын седативті дәрі. Сатива қан
қысымын  арттырады  және  қуат  береді.  Кейбір  жағдайларда  бұл  қан  қысымы  жоғары
немесе  жүйесі  бұзылған  адамдар  үшін  қауіпті  болуы  мүмкін,  сондықтан  кеңес  бермес
бұрын  тақырыпты  біліп  алыңыз.  Ешкімді  ренжіткіңіз  келмейді.  Көптеген  адамдар  үшін
Стэннің  кеңесі  (таңертеңгі  сатива,  ұйықтар  алдында  индикация)  жақсы,  егер  гибридті
пайдалансаңыз, оның кем дегенде 80=90% Indica екеніне көз жеткізіңіз. Іске сәт.» Гари

«С: Сәлем Джиндрих.....Мен Рик Симпсонды емдеуге жаңадан келдім (менде қатерлі ісік
бар)...Мен осы жерде каннабис сатып алушылар клубының мүшесімін... Сондықтан менде
сатып  алатын  штаммдарды  таңдау  мүмкіндігі  бар.Мен  тек  емдеуді  жасау  үшін
индикатордың ең жақсы таңдауы қандай болар еді деп ойлаймын?Кез келген ұсыныстар
өте жоғары бағаланады.Рақмет сізге.

JB:  Сәлем  C,  ең  күшті  седативті  индикаторды,  жақсырақ  бірнеше  штаммдарды
алыңыз.Егер сізде таңдау болса, мен ең ауыр штаммдардың/бүршіктердің әрқайсысынан
3-4 унция сатып алып, оның бір фунтынан май жасаймын.

С: Жарайды, рахмет...ең ауыр дегенді қалай түсінесің?

JB: Ең тыныштандыратын, өте ұйқышыл, нокаут әсері бар

C: Кешіріңіз, бірақ мұның бәрі мен үшін жаңалық.

Дж.Б: Мәселе жоқ.Өте, дерлік есірткілік седативті, өте ауыр.

С: Жарайды

Ж.Б.:  Осы сөздерді қолданып, өсірушілерге айтыңыз,  олар менің не айтып тұрғанымды
біледі  деп  үміттенемін.
С: Мен білемін, оларда куш, хэш алқабы бар.Басқа есімдері есімде жоқ.

Дж.Б.: Тағы да өзіңізбен тәжірибелі біреуді алып, оны сіз үшін сынап көруін сұраңыз.

С: Жарайды

JB: Және оларда бар ең күшті седативті штаммдарды сатып алыңыз, 20% THC немесе
одан да көп.

С: Жарайды....Барлығыңызға көп рахмет

Дж.Б: Қош келдіңіз, С.

С: Рикке де рахмет...Балалар, осы уақытқа дейін менің өмірімді аман алып қалдыңдар.

Джейби:  Мен  оған  сен  туралы айтып  беремін.Жақсы  нәтижеге  қол  жеткізу  үшін  біздің
сайттағы барлық нұсқауларды орындаңыз.Майды ұсынылғандай қабылдаңыз, денеңіздің
рН  деңгейін  арттырыңыз  (лимон  шырыны,  қарбыз  және  т.Олар  сізді  өлімге  әкелетін
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«мақұлдаған»  емдеу  әдістерімен  сөйлесудің  шебері  және  біздің  пациенттер  олардың
кеңестерін қабылдап, майды қолдануды тоқтатып, қайтыс болды.

C: Жасаймын.... тағы да рахмет.

(төрт сағаттан кейін)

С: Сәлем Джиндрих.Бұрынғы көмегіңіз үшін рахмет.Мен Indica OG Kush және Hash Truffle
қоспасын  алуды  аяқтадым.Клубтағы  адамдар  бұл  дәрі  жасау  үшін  ең  жақсысы  деп
ойлаған сияқты.

Дж.Б.: Жарайды.Жақсы естіледі.

С: Жақсы :-)...Сонымен, бұл дәрі жасау үшін жақсы деп ойлайсыз ба?

Дж.Б.:  Материалды өзім көріп,  сынамайынша,  мен ештеңе ойламаймын.Атаулар жақсы
және таныс естіледі, бірақ мен бүршіктердің қаншалықты күшті екенін және сізде не бар
екенін  білмеймін.
С: А, жарайды.Мен 6 аптаға жуық дәрі жасап жүрмін...мендегі өзгерістер керемет...Мені
білетіндердің бәрі таң қалды.Ал, тағы да.Сіз Джиндрихті білесіз, мен 3 күннен кейін мен
сияқты  қатерлі  ісікке  шалдыққан  әйелді  кездестірдім.Біз  бір  жастамыз,  қатерлі  ісікпен
ауырдық, бәрі бірдей.Маған ол сияқты радиацияны ұсынды.Мен мүмкін емес дедім, мен
Рик  Симпсонды  емдеп  жатырмын.Ол  радиацияны таңдады.Джиндрих,  ол  4  күн  бұрын
радиациядан, жұқтырған жан түршігерлік күйіктерден қайтыс болды.Ол небәрі 55 жаста
еді,  күшті  болды,  бірақ  оны «емдеу» өлтірді.Мен өз  таңдауыммен дұрыс  нәрсені  істеп
жатқаныма сенімдірек етеді.

Дж.Б: Мен мұндай оқиғаларды білемін.Олардың емделушілерге жасаған әрекеті шынымен
де қынжылтады.Ізгі тілекпен, C.Сіз не істеу керектігін білесіз».

«Менің  ойымша,  майлардың  сапасы  арасындағы  айырмашылықты  түсіндірудің  жақсы
жолы:

95-98% THC толық емделу және өмір сүру мүмкіндігі 95-98% құрайды.

80% THC толық емделу және тірі қалу мүмкіндігінің 80% құрайды

70% THC толық емделу және тірі қалу мүмкіндігінің 70% құрайды

60% THC толық емделу және өмір сүру мүмкіндігінің 60% құрайды.т.б.

Дегенмен, 100% THC толық емделу мен өмір сүрудің 100% мүмкіндігіне тең емес, өйткені
бұл майға қарағанда басқа зат.

Науқас  маймен  бірге  химиотерапия  мен  радиацияны  қолданғанда  немесе  бұрын  осы
емдерден өткен  болса,  пайыздарды екі  немесе  үш,  мүмкін  төрт  немесе  беске  бөліңіз,
мұндай жағдайларда майдың оны кесуге жеткілікті  қуаты бар-жоғын білмейсіз.  .Мұндай
науқастар майды 2 немесе 3 есе көп жеуі керек (алты ай ішінде 120-180 г).

Бұл  тек  түсіндіру  мақсатында  айтылған,сондықтан  адамдар  майдың  сапасы  мен  THC
мазмұнының маңыздылығын жақсы түсінеді.  Негізгі  критерий -  бұл майлар қабылдаған
кезде өте күшті және седативті әсер етуі керек.Ең жақсы майлар өте тыныштандыратын,
бірақ эйфориялық (сондықтан сіз оларды жейсіз, ұйықтайсыз және бірнеше сағаттан кейін
бала сияқты күліп оянасыз).

Майды ұңғыманы сүзіп, қайнату процесінің соңында судың бірнеше тамшысын қосқанда
(сондықтан  оның  құрамында  қажет  емес  өсімдік  материалдары  жоқ),  сонымен  қатар
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майдың сүзілуіне жақсы мүмкіндік бар.майдың дәмі шынымен ұнайды.Сондықтан қайта-
қайта  -  емдеудің  жақсы нәтижесі  үшін  майыңыздың әрқашан күшті  және мүмкіндігінше
седативті  екеніне  көз  жеткізіңіз.Майды  өндіру  және  пайдалану  кезінде  нұсқауларды
орындаңыз,  осылайша  сіз  емделуші  үшін  мүмкіндігінше  барынша  жұмыс  істегеніңізге
сенімді бола аласыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б.

«Мен бұл 95 пайыз болуы керек дегенге сенбеймін». Бай

-- Ол 95% THC болуы міндетті емес, Rich, бірақ шамамен 95% THC бар майлар ең күшті
майлар болып табылады және май неғұрлым күшті және седативті болса, ол дәрі ретінде
жақсырақ жұмыс істейді.Сіз әрқашан күшті майды аз қабылдауға болады және ол төмен
сұрыпты  майға  қарағанда  жақсы  жұмыс  істейді.Бұл  шынымен  де  соншалықты
қарапайым.Дж.Б

«Стандарттар мен сапаны бақылау – иә.Бірақ егер Рик аталған стандарттар мен qc-ны
мақұлдаса  ғана.  Сью
--  Біз  ешқашан  сапаны  бақылауға  қарсы  болған  емеспіз,  Сью.Бірақ  шындық  мынада,
сапаны  бақылау  әлемнің  көптеген  бөліктерінде  мүмкін  емес,  өйткені  каннабис  заңсыз
және  зертханалар  оны  тексере  алмайды.Біз  шынымен  АҚШ-тан  емес,  бүкіл  әлемнен
келген адамдармен жұмыс істейміз.Тестілеу қазіргі уақытта бірнеше елдерде қолжетімді,
оған өте аз адамдар қол жеткізе алады.Біздің пациенттеріміздің көпшілігі еріткіш пен күріш
пешін алу үшін жеткілікті ақша таба алмай қиналады, сондықтан олар үшін табалдырық
неғұрлым төмен болса, соғұрлым жақсы.

Әрине,  біз  бәрін  қиындата  алар  едік,  бірақ  мұны  істегіміз  келмейді.Біз  қарапайым
болғанды ұнатамыз.Қарапайым нұсқауларды орындасаңыз, сіз өте сапалы май аласыз.Сіз
оған не салсаңыз, соңғы өнімде де сол болады.Егер сіз оны сау өсімдіктерден жасасаңыз,
сіз пестицид, гербицид және тағы не тегін болатын май шығаратын шығарсыз.Дж.Б

Сыртқы және ішкі

«Джефф,  танымал  пікірге  қайшы,  THC  сізді  тыныштандырады.CBD  анандамидтің
қабылдануын  блоктайды  және  сізді  жүйке  етеді.Тәжірибеден  біз  95-98%  THC  бар
майларды  өндіруге  болатынын  білеміз  және  олар  өте  тыныштандырады.Бірақ  менде
олардың  соншалықты  седативті  ететінін  нақты  айта  алатындай  нәтижелер  жеткіліксіз;
плюс әр топтама әртүрлі және біз оны бәрібір қайта шығара алмаймыз, сондықтан қазіргі
уақытта біз өмір сүріп жатқан жағдайларға байланысты тестілеуге көп көңіл бөлмейміз.

Емдеудің  ең  жақсы  нәтижелері  үшін  майлардың  мүмкіндігінше  күшті  және
седативті/коучлокингті  болуын қалаймыз.Неғұрлым есірткілік  седативті  болса,  соғұрлым
жақсы.Біз көрген CBD жоғары штаммдарының көпшілігі біз жұмыс істегенді ұнататын күшке
жақындай алмады, сондықтан біз оларды көп ұсынбаймыз, бұл бәрі ». Дж.Б

«Әйелім 35 жасында қатерлі ісік ауруынан айырылғаннан кейін және ағам қатерлі ісікке
байланысты  соңғы  бес  жыл  бойы  бауыр  трансплантациясын  күтіп  жүргендіктен,  мен
диспансерлерде РСО іздедім.Оның бағасы Вашингтон штатында 100 $/г аралығында 30 г
дейін өзгереді.RSO деп аталатын орындардың бірінде май құдайсыз 7% THC жоғары CBD
бар, бұл тіпті тұр ма?Бұл 30 г май болды.Жүз доллар грамм мұнай 90-нан жоғары болды,
менің  ойымша  92%.Барлық  үш  психоактивті  химиялық  заттардың  тамаша  балансы
қандай?Рахмет.” Хит

-- Хит, ең жақсы RSO шамамен 95-98% THC, әдетте шамамен 1% CBD және өте күшті
және седативті, күшті және седативті сөздерге баса назар аударады (диванды құлыптау,
оны қабылдаған кезде сізді  өте  ұйықтататын және  босаңсытуы керек)  .Болмаса,  басқа
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топтаманы  қолданып  көріңіз  және  жергілікті  қолдану  үшін  қуаттандыратын  майды
сақтаңыз).

7% THC бар «жоғары CBD» майларына келетін  болсақ,  кем дегенде қазір сіз  неліктен
мұндай  майларға  қарсы  екенімізді  білесіз  -  қазіргі  уақытта  жеткізілетін  жоғары  CBD
майларының көпшілігі қоқыс деп атайтын нәрсенің синонимдері болып табылады, өйткені
біз  жоғары  сорттың  арасындағы  айырмашылықты  білеміз.  мұнай  және  басқалардың
бәрі.Бұл шынымен де жақсымүмкіндігінше майыңызды өзіңіз  жасаңыз.Диспансерлерден
бүршікті алыңыз, оларда бар ең жақсысын сатып алыңыз, содан кейін май жасаңыз, оған
ештеңе жоқ.Мен өзім  ешкімнен майды сатып алмас едім,  үнемі  өзім  жасайтынмын.Сіз
өзіңіздің сапа бақылауыңыз болғыңыз келеді, ешкімге тәуелді болғыңыз келмейді.Егер сіз
бір кесе кофе немесе мохито жасай алсаңыз, майды да жасай аласыз.Дж.Б

«Мен барлығы біріктірілген  5  зертхананы білемін,  олар «96% THC» майды ЕШҚАШАН
көрмеген... Ешкім де жоқ.Соңғы 5 жылда мыңдаған сынақтар.Жақын жерде ештеңе жоқ –
тіпті зертхана мамандары үлгіні салыстыруға бар күшін салып тырысса да… Олар алатын
ең  таза  көрсеткіш  –  88%+.Және  бұл  олардың  қарамағында  толық  ресурстары  бар
мамандар ». Фил

-- Бұл олардың өндіруге болатын ең күшті майларды сынамағанын ғана дәлелдейді, басқа
ештеңе жоқ.Дж.Б

«Ом, көптеген қарама-қайшы пікірлер, мен қатты шатасамын?!?!». Диана

-- Мен не істеп, не айтып жатқанын білетіндерді тыңдар едім.Оның кім екенін таңдау өз
еркіңізде.Дж.Б

«Бұл  сіз  Дж.Б.Мен  сіздің  жазғандарыңыз  бен  кеңестеріңізге  сенемін.Мен  Нафта  ең
жақсырақ (алкогольге қарағанда) екенін анық білемін.Менің ойымша, шатастыратын жері -
Риктің  веб-сайтында  және  оның  кітабында  индиканы  пайдалану  ұсынылды,  бірақ
индикада  CBD  мазмұны  жоғары  екені  белгілі  және  сіз  жоғарыда  екеуінің  арасындағы
шекара жоғалып кетті деп айтасыз.Мен сияқты қарапайым адам үшін бұл түсініксіз.Индика
Сативаға қарсы.THC және CBD және т.б.Егер кем дегенде 20% THC таңдау керек болса,
онда Sativa таңдау керек емес пе?Немесе Indica таңдау идеясы, бірақ жоғары THC деңгейі
кем дегенде 20% THC (оның CBD мазмұнына қарамастан) бар ма?Мен сияқты жаңадан
бастаған адамға отбасы мүшелеріне көмектесу үшін кеңес бере аласыз ба?» Джиоти

-- Иә, иә, бірақ мүмкіндігінше ең күшті және седативті.Төменгі сортты майларды итеру үшін
жоғары CD насихаты қолданыла бастады.Сонымен қатар, біздің тамаша майларымызда
95-98% THC болады.Сонымен, бұл жерде CBD үшін көп орын жоқ.Біз үшін «күшті және
седативті» деген сөздер «жоғары CBD» дегенге қарағанда маңызды. Дж.Б

«Жарайды,  күлкісіз  штамм  жасай  аламыз  ба?Күйеуінің  түнгі  3-те  күлгені  қартайып
барады.Қатты күлу.» Ошаған

«Мен  таза  THC  қатерлі  жасушаларға  in  vitro  енгізілетін  және  олар  апоптизирленетін
зерттеулерді оқыдым.Мен CBD үшін мұндай зерттеулерді көрмедім.Менің ойымша, CBD
тәсілі адамдардың THC-тен негізсіз қорқуымен ойнау және «қорқынышты, тәуелді, жоғары
индукциялық  THC»  жоқ  каннабистің  артықшылықтарын  насихаттау  арқылы  адамдарға
каннабиноидты  дәрі-дәрмектерді  пайдаланудың  тәсілі  ғана  емес  сияқты.  Ақша  табу
немесе  қарасора  майының  ДӘЛЕЛДЕНГЕН өнімділігіне  сену,  CBD-ны ғажайып  ретінде
насихаттай отырып, құдайға шүкір, сұмдық THC-ге қарама-қайшы, рефердің ессіздігі мен
алаяқтық  иісін  пайдалану болып табылады.Мен CBD-нің  пайдасы жоқ  деп  айтпаймын,
мысалы, жергілікті, бірақ зерттеулерден THC ең дәрілік екені анық.Тыйым салушылармен
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кеңесу  және CBD-ге  назар  аудару  -  бұл үлкен  зиян.Төменгі  қосылыстағы зерттеулерді
қалай түсіндіресіз?Бұл бос сөз». Кори

«Иә,  CBD метастаздық қатерлі  ісікке қарсы тұра алады.Әсіресе ол THC 95-98% болуы
керек  Рик  Симпсон  майының  бөлігі  болған  кезде.Бұл  сізге  CBD  маңыздылығы
ұсынылғандай үлкен емес екенін көрсетеді.Бірақ бір күні медицина ғалымдары RSO-ны
сынай  бастайды  деп  үміттенейік.Егер  олар  майды  өндіру  және  пайдалану  туралы
нұсқауларымызды орындаса, оларда біз сияқты керемет нәтижеге қол жеткізеді.Егер олар
жасамаса, олар болмайды.Бұл соншалықты қарапайым». Дж.Б

Рик Симпсон хаттамасы
«Адамдарды  аз  мөлшерде,  құрғақ  қысқа  дәнді  күріштің  жарты  дәнінің  өлшемінен
бастаңыз.Майдың  зиянсыз  болғанымен,  емдеуді  бастағандар  үшін  азырақ
жақсырақ.Бастапқыда  әрбір  сегіз  сағат  сайын  осы  таңғажайып  заттың  аз  ғана  бөлігін
алыңыз,  содан  кейін  дозаны  әр  төрт  күн  сайын  тұрақты  түрде  арттырыңыз  және  көп
ұзамай  сіздің  төзімділігіңіз  артады.Егер  адам  оның әсерін  сезінбегенін  немесе  оларды
аздап  сезінгенін  айтса,  мен  мұны  жаңадан  бастағандар  үшін  жақсы  доза  деп  санар
едім.Сіз олардың жүйесіне аздап дәрі алғыңыз келеді, сонда олар үйрене бастайды.

Сіз адамның қалай жауап беретінін ешқашан білмейсіз, сондықтан пациент әр 24 сағат
сайын  жалпы  бір  грамм  жұтып  алғанша,  баяу  әрекет  етіп,  дозасын  төрт  күн  сайын
арттырыңыз.Науқас майды қолдануға дағдыланғаннан кейін,  мұны жүзеге асырудың ең
жақсы  жолы -  оны  қолдануға  дағдыланғаннан  кейін  әрбір  сегіз  сағат  сайын  шамамен
грамның үштен біріне тең дозаларды қабылдау.Дегенмен, қиындықтарға тап болғандарға
олардың дозасын баяу арттыруға болатынын еске салғым келеді, бірақ жақсы нәтиже алу
үшін оны мүмкіндігінше тез қабылдау керек.

Бұл Рик ұсынатын доза нұсқаулары, егер пациент өзінің төзімділігін жеткілікті түрде тез
арттыра алса.Егер бұл хаттама орындалса, көптеген емделушілер үш апта ішінде әр 8
сағат сайын грамның үштен бірін жұтуға болатын деңгейге дейін жұмыс істей алады.Бірақ
орташа есеппен пациенттердің көпшілігі бір дозаға осы мөлшерді қабылдауға дейін әдетте
төрт-бес  апта  алады,  содан  кейін  олар  емделмейінше  немесе  жағдайы  бақылауға
алынғанша күніне бір грамм қабылдауды жалғастыра алады.

Рик  бұл  дәрі-дәрмекті  инелері  жоқ  пластикалық  шприцтерде  бергенді  ұнатады,  оның
орнына  май  сығуға  болатын  кішкене  тесік  бар.Оның  айтуынша,  майды  осылай  беру
емделушіге олардың дозасын өлшеуді жеңілдетеді және бөтен заттардың дәріні ластауын
тоқтатады.

Көптеген адамдар қабылдауы керек мөлшерді түсінудің ең оңай жолы - оны қысқа дәнді
құрғақ  күріш  сияқты  нәрсемен  салыстыру.Жаңадан  бастаушыларға  арналған  доза  осы
күріш дәндерінің біреуінің жартысына жуығы немесе ұзындығы дюймнің сегізден бір бөлігі
болуы  керек,  бұл  сома  тамшылардың  төрттен  біріне  тең  болады.Кейбір  жағдайларда,
төзімділігі өте төмен адамдар бұл бастапқыда ыңғайлы өңдеу үшін тым көп болуы мүмкін
екенін түсінуі мүмкін, сондықтан қажет болса, олар одан да азырақ бастай алады.

Мұндай мөлшердегі  дозаларды күніне үш рет,  таңертең ерте,  түстен кейін және науқас
ұйықтар алдында шамамен бір сағат бұрын қабылдау керек.Жаңадан бастаушыға пластик
шприцтен жарты құрғақ күріш дәнінің баламасын сығу жеткілікті, бұл олардың дозасы.Біз
өте  аз  мөлшер  туралы  айтып  отырмыз  және  ол  пациентке  зиян  тигізбесе  де,  оның
күштілігіне байланысты бұл затты құрметпен пайдалану керек.

Осы дозада төрт күннен кейін ол күріш дәнінің өлшеміне тең дозаларға немесе шприцтен

- 17 -



сығу  кезінде  ұзындығы  шамамен  төрттен  бір  дюйм  болатын  дозаларға  дейін  екі
еселенеді.Содан кейін, төрт күннен кейін, доза қайтадан екі еселенеді және бұл емделуші
әр дозада  он  алты күріш дәнінің  баламасын жұтқанша төрт  күн  сайын жалғасады.Бұл
мөлшер бір дозаға шамамен сегіз-тоғыз тамшы майға тең, бұл шамамен граммның үштен
біріне тең.

Бір  мл  салмағы бойынша бір  грамнан  сәл  ғана  артық,  сондықтан  пациенттер  қаласа,
олардың  дозасын  анықтау  үшін  осы  өлшемді  пайдалана  алады.Бұл  кезде  пациенттер
әдетте  осы  дозаны  өздерінің  медициналық  жағдайымен  қажетті  әсерге  жеткенше
жалғастырады.Өздерінің  дозасын  тез  арттыра  алмайтын  науқастар  болады,  бірақ  Рик
оларды мүмкіндігінше тезірек қабылдауға шақырады, осылайша май олардың азаптарын
жеңілдетеді.Бұған  қоса,  бұл  дәрі-дәрмекті  тезірек  қабылдай  алатындар  болады  және
Риктің бұл проблемасы жоқ, егер пациент оны тезірек қабылдауға ыңғайлы болса, бұл жай
ғана олардың тезірек сауығып кететінін білдіреді.

Шындығында,  Рик  пациенттер  осы  дәрі-дәрмекті  қолдануға  келгенде  өздерінің  жайлы
аймағында қалуы керек деп санайды.Бірақ ол әлі де ауыр дерті бар кез келген адам бұл
затпен  ойын  ойнамауы керек  деп  санайды,  өйткені  егер  оны  дұрыс  қабылдамаса,  ол
емдеуге арналған жағдайды жеңе алмауы мүмкін.

Бұл  дәрі-дәрмекті  қолдану  өте  қауіпсіз  болғандықтан,  біз  әдетте  дозаларды  дәл
өлшемейміз, бірақ дәл өлшеуді ұнататындар және жеткілікті дәлдікке ие таразылар үшін
алғашқы төрт күнде күніне үш рет шамамен 0,01 г-нан бастаңыз.Содан кейін мүмкіндігінше
төрт күн бойы 0,02 г, содан кейін төрт күн бойы 0,04 г, төрт күн бойы 0,08 г, 0,16 г, содан
кейін 0,32 грамм.Бұл затты тез сіңіре алатындар үшін бұл дозалаудың тамаша кестесі
болар еді.

Жұмыс істеу үшін индика бүршіктерінің жоғары сорттарын алуға болатын кезде, өндірілген
май өте седативті болады.Егер сіз нағыз «Рик Симпсон майын» шығарған болсаңыз, бұл
мұнайдың әсері  болады және бұл туралы алаңдатудың қажеті  жоқ.Науқастар жай ғана
ұйықтап қалады, ақырында олар оянады.Кейбіреулер басында аздап тасты сезінуі мүмкін,
бірақ олар еш зиянсыз болады және әдетте олар тұрғаннан кейін бір сағат ішінде бұл
ұйқышылдық  сезімі  жоғалады.Егер  май  қарасораның  sativa  сорттарынан  өндірілсе,
қиындықты  және  ұзаққа  созылатын  қуат  беретін  жоғары  сативаны  күтіңіз.Қатерлі  ісік
сияқты ауыр жағдайлары бар адамдардың осы әсерлері бар май қабылдауға тырысуын
қаламайсыз  және  пациент  жақсы  көрсеткіш  бере  алатын  емдік  артықшылықтарды
алмайды.Әркім  жоғары  болуды  ұнатпайды  және  бұл  затқа  шамадан  тыс  тас  түсудің
медициналық мәні жоқ.Бірақ кейбір жағдайларда пациенттердің өміріне қауіп төнген кезде,
олардың өмірін сақтап қалудың жалғыз жолы оларға үлкен дозалар беру болуы мүмкін.

Мәселе – дәріні науқасқа күніне үш рет енгізу.Науқас оны саусағына салып, содан кейін
оны тістеріне қырып тастауы мүмкін.Содан кейін, суық су немесе шай ішіңіз, сонда олар
оны жұтып қою оңай болуы керек.Кейбір штамдар жағымды дәмі жоқ сығынды шығарады,
бірақ  онымен  күресу  оңай.Науқастардың дозасын нанның кішкене  бөлігіне  салып,  оны
бүктеп,  аузына  салып,  оларға  су  беріңіз.Дәл  осылай  банандарды немесе  басқа  жеміс
түрлерін қолдану арқылы да жасауға болады.Идеясы -  майды пациентке мүмкіндігінше
тезірек енгізу, бірақ Рик олардың жайлылық аймағында қалғанын көргісі келеді.

Әркім әртүрлі және біздің бұл дәріге төзімділігіміз әр адамда әр түрлі болады, сондықтан
емделушіге  олардың  қабылдаған  мөлшері  жайлы  екеніне  көз  жеткізіңіз.Көптеген  ауыр
жағдайларда  пациенттердің  бұл  дәрі-дәрмекті  тез  қабылдауы  маңызды,  сондықтан
олардың аман қалу мүмкіндігі жоғары болуы мүмкін.Жоғарыда айтқанымдай, май зиянсыз
болса  да,  тым  көп  қабылданса,  пациенттер  тәжірибені  ұнатпайды.Сондықтан  олардың
дозасын баяу өңдеңіз; осылайша олар оны пайдалануда ыңғайлы болады.
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Дегенмен, біз айтқымыз келетіндей, агрессивті ауруларды агрессивті түрде емдеу керек,
сондықтан  менде  өмірге  қауіп  төндіретін  нәрсе  болса,  мен  мүмкіндігінше  қысқа  уақыт
ішінде  қабылдауға  болатын  сығындыны  көп  қабылдайтын  едім.Менің  ойымша,  бұл
дайындалған  болуы  керек,  сондықтан  мүмкіндігінше  тезірек  майдың  әсеріне  үйренуді
бастау керек, өйткені олар үлкен дозаларды қабылдау қажет болған жағдайда не күтетінін
біледі.

Сіздің денеңізді жақсы денсаулық жағдайына келтіру үшін стандартты емдеу үш айлық
кезеңде  жұтылған  60  грамм  жоғары  сапалы  май  болып  табылады.Химиотерапия  мен
радиация  қабылдағандар  үшін  мүмкіндігінше  тезірек  120-180  грамм  май  ішкен
дұрыс.Әдетте,  60  г  ауыр  қатерлі  ісік  ауруын  емдей  алады,  бірақ  медициналық  жүйе
зақымданғандарға қатерлі  ісіктің  қайта оралуының алдын алу және осы емдеу әдістері
қалдырған зиянды жою үшін көбірек қажет.

Науқас  қайтадан  сау  болғаннан  кейін,  сіз  дозаны  айына  бір  немесе  екі  грамға  дейін
немесе  емделуші  ішкенді  ұнататын  мөлшерде  төмендете  аласыз;  біздің  көзқарасымыз
бойынша, неғұрлым көп болса, соғұрлым жақсы.Қолданушы дозаларды өткізіп алмаңыз,
өйткені олар денсаулықты сақтау үшін маңызды.Кешке жұмыстан кейін айына бір грамм
немесе күніне бір тамшы көп естілмейді, бірақ Риктің айтуынша, бұл қажет.денеңізді сау
ұстау үшін жеткілікті.

Сонымен қатар, ол емделушілерге май емімен бірге алма тұқымдары мен бидай шөптері
сияқты басқа да табиғи заттарды қолданғанды  ұнатады.Менің тәжірибем бойынша, мен
пациенттерге  қарасора  тұқымын (және  ладан,  мирра  және  құлмақ)  жеуге  кеңес  берер
едім, өйткені олардың құрамындағы май өте қоректік және денеге пайдалы.

Рик сонымен қатар пациенттер қарбыз немесе лимон шырыны сияқты заттарды қабылдау
арқылы  денелерінің  рН  деңгейін  мүмкіндігінше  тез  көтеруге  тырысуы  керек  деп
санайды.Оның айтуынша, бұл өте маңызды және бұл пациентке аман қалуға әлдеқайда
жақсы мүмкіндік береді.

Науқастар сонымен қатар шикі жемістер мен көкөністерді көбірек жеуге және етті азырақ
жеуге,  әсіресе өңделген сорттарды, құрамында токсиндері көп болуы керек.Рик шырын
сығу машиналарын қолдануға қатты сенеді  және ол С витаминінің  үлкен дозалары да
үлкен пайда әкелетінін сезеді.

Бұл  Рик  Симпсон  хаттамасы  және  бұл  оның  есімінің  мәңгілікке  белгілі  болуының
себебі.Бұл,  бәлкім,  барлық  уақыттағы  ең  маңызды  жаңалық  және  бұл  адамның  бізге
берген пайдалы әсерін айтып жеткізу мүмкін  емес.Заманауи медицина мен технология
жұмыс  істемей  тұрғанда  не  пайда?Нәтижелерді  көргіңіз  келсе,  Риктің  емдеу  әдісін
қолданып көріңіз.

Біз  бұл майды ем деп атағанымыз үшін сынға ұшырадық,  бірақ көптеген медициналық
мәселелерді  емдеу  үшін  сәтті  қолданылатын  затты  тағы  не  деп  атауға  болады?
Кейбіреулер «бәрін емдейді» деген сөздер бұл май мәңгілік өмір береді дегенді білдіреді
деп ойлайды, бірақ бұл Риктің мақсаты емес еді.Әрине, бұл дәрі сіздің өміріңізді ұзарта
алады және сіз оны қолдану арқылы ұзақ өмір сүре аласыз, бұған күмән жоқ.Дегенмен,
бұл мәңгілік өмірді қамтамасыз етеді дегенді білдірмейді.

Бұл мұнай әлі де көпшілікке заңды түрде қол жетімді емес, сондықтан ол қанша қосымша
жыл бере алатынын анықтау өте ұзақ уақытты алады.Әзірге біз бұл дәрі-дәрмекті өлместік
эликсирі  ретінде  қарастырмаймыз  және  ол  сізді  оқ  өткізбейтін  етіп  жасамайтынына
сенімдіміз.Дегенмен, Рик айтқандай, егер біз өлместіктің кілтін тапсақ, ол қарасора негізгі
ингредиент болатынына сенімді.

Сіз  оны пайдаланған кезде вирус жұқтыра алмаймын деп ойламаңыз.Сіз  әлі  де тұмау
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сияқты нәрселерді жұқтыруыңыз мүмкін, бірақ оның әсері айтарлықтай төмендеуі мүмкін
және сіз тезірек сауығып кетесіз.Пандемия немесе басқа да бір нәрсе болған жағдайда,
егер сіз бұл өсімдік бере алатын тамаша майды жұтып қойсаңыз немесе қазірдің өзінде
жұтып жатсаңыз, сіздің өмір сүру мүмкіндігіңіз сөзсіз артады. Джиндрих Байер,Феникс Көз
жасы: Рик Симпсон оқиғасы,алғашқы екі басылымның эпилогы

«Дж.Б,  менің  сұрағым  бар,  менің  ағам  қатерлі  ісікпен  ауырады,  олар  (медициналық
мекеме) оның асқазанын алып тастады, содан кейін олар оған химиотерапия берді,  ол
одан да көп қатерлі ісік тудырды, ол ештеңе жей алмайды, тіпті сұйықтықты да жемейді, ол
оларды құсады.Сосын мен оған шайырды алдым; менің жаңалығым оны жасады, бірақ
консистенциясы сәл қалың (суретті қараңыз).Бірақ ол беріп, алып жатыр.Кедергі жоғарғы
ішекте,  ісік  өседі.Оның  аузы  өте  құрғақ,  өйткені  ол  қатты  ауырсынуға  байланысты
морфинді де қабылдайды.Ол ақырында біраз сұйықтық ішті, бірақ ол сұйықтықты екі рет
құсты,  үшінші  рет  қан  болмады.Дәрігерлер  оған  2  апта  уақыт  беріп,  үйіне  жіберіп
жатыр.Мен не істей аламын???Көмектесіңізші, оның ¼ фунт ақ жесір штаммынан 11 грамм
шайыр бар.Маған оған қойылатын барлық талаптарға сай келетін нақты RSO-ны қайдан
алуға  болатынын  табуға  көмектесе  аласыз  ба?Ол  Калифорнияда,  ЛАмен
Сальвадордамын.Бұл  өте  қиын  жағдай  және  мен  бұл  жерден  көп  нәрсе  істей
алмадым.Біраз  кеңес  беріңізші  ».  Рикардо
--  Жақсы,  ол  майды неғұрлым тезірек  қабылдай бастаса,  оның  өмір  сапасы соғұрлым
тезірек жақсарады деп үміттенеміз.Оған бұл шайырды 130°C (266°F) қыздырылған пешке
шамамен бір сағат салып, содан кейін оны жей бастауын айтыңыз.Кішігірім дозалардан
бастаған дұрыс, бірақ пациенттер морфин қабылдағанда, сіз оларға көбірек май және аз
морфин бере аласыз.Алғашқы бірнеше күн өзара әрекеттесуге байланысты қиын болуы
мүмкін.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мен барлығына анама арналған майдың бірінші партиясы үлкен табысқа жеткенін және
бір унция жоғары сортты бүршіктен 4/5 грамм жақсы қайтарылғанын айтқым келеді!Менің
бірінші әрекетіммен ай үстінде.Маған сеніңіздер, балалар, бұл кофе қайнату сияқты оңай!
Біз сені жақсы көреміз Рик.......” Марк

Ладан және мирра
«Ладан - каннабис майын емдеуге тамаша қосымша.Ішкі және жергілікті.Егер сіз каннабис
майы жоқ жерде тұрсаңыз, ладанды қарастырыңыз, ол да кереметтер жасай алады.Сіз
таба алатын ең күшті және седативті түрлерін іздеңіз ».Дж.Б

«Мен ладанды жергілікті қолданып көрдім, ауырсынуды басуға көмектеседі.:)» Кэрол

«Мен Рик Симпсонның Феникс көз жасымен Young Living эфир майларының ладан майын
қолдандым.Менің әкем 10 сағат ауыртпалықсыз жүре алды... Оның 4-ші сатыдағы қатерлі
ісігі бар және ештеңе болмағандай серуендеп жүрді». Шелли

«Ладан көп нәрсе үшін тамаша.Мен оны терімдегі күн дақтарына қолданамын, күнде эфир
майларымен  жуып  болғаннан  кейін  тоник  үшін  қиярмен  араласады.Сондықтан  мен  65
жаста өте жас көрінемін.ҚАТТЫ КҮЛУ!Әзіл.Мен қырық екідемін.Бірақ менде парабендер
немесе химиялық заттар қолданбайтындықтан, менің терім жақсы. Дания

«Шөп дүкендерінде оны Босвеллия деген басқа атаумен іздейді.Ол негізінен Адвил сияқты
жұмыс істейді, бірақ жақсырақ. Шарон

«Ладан, мирра, зәйтүн майы және каннабисті қажет ететін ескі дәрі бар.Мирраға нұр!!Қант
диабетімен ауыратындар үшін жергілікті және ішкі жағынан кереметтер жасайды! Брайан

«Табиғатта өсетін барлық нәрсе бізге қамқорлық жасай алады.Бұл заттардың барлығының
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синтетикалық нұсқалары зиянды болып табылады.Барлық осы өсімдіктер (ладан, мирра,
лаванда, қалампыр, жалбыз және т. емде, бірақ емде!» Венди

«Ол келесі онжылдықта медициналық каннабистің барлық жағдайлар үшін мақұлданған
қолданылуы орталық болады деп болжады, өйткені дәрі-дәрмектер THC сияқты жұмыс
істейтін,  бірақ  пациенттерге  «жоғары»  әсер  ететін  белсенді  ингредиентсіз
дайындалады.Мечулам  өзінің  қызығушылығын  тек  каннабиспен  шектеп  қойған  жоқ.Ол
Иерусалимдегі Қасиетті ғибадатханада хош иісті зат ретінде қолданылған ладан немесе
Boswellia  sacra  деген  еврей  сөзі  левон  туралы  зерттеу  жүргізді.Еврей  университетінің
химигі өзінің сол кездегі PhD докторанты Арие Муссаиффпен бірге Таяу Шығыстағы хош
иісті  заттардың  негізгі  ингредиенті  алаңдаушылықты  төмендететінін  және  тышқандарға
антидепрессант тәрізді әсер ететінін көрсетті.

«Талмуд Босвеллия шайырын өлім жазасына кесілгендер уайымдамауы үшін» «сезімдерді
әлсірету» үшін шарапқа құйылған сусын ретінде айтады ...Бұл [олардың тұжырымдары]
тамыры  терең  мәдени  және  діни  дәстүрлерге  биологиялық  негіз
береді».http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Каннабис майы мен ладан емдік әсері жағынан өте ұқсас.Жай ғана диетаңызға жоғары
сапалы ладан (boswellia sacra) қосыңыз немесе оны күніне үш рет жеңіз (анша ауыр емес
жағдайларда күніне үш рет 150 мг және аса ауыр аурулар мен ауырсыну үшін 300 мг
немесе  одан да  көп,  т.б.)  Немесе  сіз  сол  протоколды және RSO қолданып  жатқандай
бірдей дозаларды пайдаланыңыз.Ладан сіздің денеңізді  ДНҚ деңгейінен жоғарылатады,
сонымен  қатар  қатерлі  ісік  пен  басқа  да  көптеген  «емделмейтін»  ауруларды  емдей
алады.Мұны білу де жақсы, менің ойымша.Дж.Б

«Кеше Ахиллес сіңірімді бүлдіріп алғаныма қатты ашуландым.Мен 5 мыңға дейін диван
жоқәрең жүру.Тез сауығып кетуге кеңес беретін біреу бар ма?» Дженна

--  Жергілікті  және  ішкі  жағынан  көп  май.Ладан  мен  қалампыр  майын  күшті  каннабис
еріткішіне  немесе  ши  майы/кокос  жаңғағы/қансора  тұқымы  майымен
араластырыңыз.Әдеттегідей  20-30%  THC  ерітінділері  жақсы  жұмыс  істейді.Емдеуден
ләззат алыңыз.Дж.Б

«Мен IV сатыдағы өт жолдарының қатерлі ісігі үшін таза босвелия фреана эфир майын
қабылдадым,  ол  өкпе  мен  сүйектерге  метастазданды  және  2  айдан  кейін  бауырым
қалыпты жұмыс істейді, ешқандай бітелусіз және мен 9 ай өмір сүру үшін диагнозымды
өзгерттім. , ал бауырымдағы ісік азайып, бірі  өліп жатыр!!Мен әлі күнге дейін каннабис
майына өте қызығамын, бірақ мен таралуды тоқтату үшін химиотерапиямен айналыстым
және келесі айда химиотерапия аяқталғаннан кейін мен өз денемді қолымнан келгеннің
барлығымен  қатты  соққым  келетінін  білемін.Мен  кітапты  сатып  алдым,  енді  оған  май
жасауды білу керек және маған көмектесетін біреуді сұраңыз ». Сара

«Сәлем беру үшін тоқтау. 17 шілдеде күніне 1-2 мл қабылдағаныма 1 жыл болды, менің
өмірім толығымен өзгерді және мен шамамен 200 фунт жоғалттым, баруға 9 фунт қалды,
менің диспансерлік дәріхана мені 179 мг CBD-ден 179 мг THC майына дейін қабылдады.
Күніне .5 мл және 87% THC және 4% CBD күніне 1 мл. Және ладан, мирра және шырын.
БҰЛ СІЗ БІЛЕДІ ЖӘНЕ ДЖБ, менің әлі баратынымды айтқым келді!» Билл

«Мен Хашимото үшін ладанды миррамен қолданамын және ол жұмыс істейді! Өкініштісі,
мен тұратын жерден мұнай ала алмаймын, өйткені ол заңсыз». Синтия

«Мен мұны 3 күн бұрын екі сағат сайын тіліне бір тамшы тамшы арқылы миының ісігін
кішірейтетін қызды естігеннен кейін бастадым». Линдси

«Мен  бірнеше  жылдан  бері  ладанды  капсулаға  салып  жүрмін.  Мен  каннабис  майына
қауіпсіз  қол жеткізе  алмайтын кездерде ісік  ауруымды емдеу үшін  Ладанды (химиялық
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немесе  радиациясыз)  өз  бетімше  қабылдағанмын.  Менде  RSO  болмаған  кезде  және
дақтардың пайда бола бастағанын байқаған кезде, мен жай ғана теріге Қасиетті Ладанның
бірнеше тамшысын тамызып, дақтардың бірнеше күн ішінде жоғалып кеткенін көрдім. Мен
мүлдем таң қалдым! Жылдар бойы халыққа айтып жүр.Негізгі ісіктің жойылғанын білу үшін
әлі де колоноскопиядан өтуім керек (СО-да сақтандыру алған кезде). Қатерлі ісік пе, жоқ
па,  мен онкологым ұсынғандай (өмір бойы) істеп жатқан ісіммен айналысамын. Ол таң
қалды!» Лиза

«Мен екі ай бойы итімнің тамағына күніне екі рет ладан шайырын салдым және грейпфрут
көлеміндегі ісік жоғалып кетті». Карен

«ЛАДАН – бұл ісіктерді кішірейтеді және қатерлі ісіктің дамуын тоқтатпаса, баяулатады деп
айтылады.  Мен  оның  ісіктерді  кішірейтетінін  білемін,  гольф  добы  көлеміндегі  ісіктерді
ештеңеге дейін төмендететінін көрдім! Тамара

"Мен мұны бірнеше жыл бұрын әдістемемнің ажырамас бөлігіне айналдырдым, сонымен
қатар копайба және лимонграс майлары, нәтижелер керемет болды. JB бөліскеніңіз үшін
рахмет." белгі

«Кем  дегенде  бір  себебі,  оларға  бейнелер  мен  блог  жазбаларында  ладан  майының
құрамында босвелл қышқылы – ладан шайырының антитуморальды белсенді ингредиенті
бар екендігі  айтылады.  Бірақ олай емес,  қарапайым себебі  – босвел қышқылының көп
болуы.  ұшпа  болу  үшін  тым  ауыр  молекула.  Ладан  шайырында  бірнеше  бозвел
қышқылдары бар және олардың молекулалық салмағы 450 – 500 диапазонында болады.
Дегенмен,  ұшқыш  молекулалардың  –  булануға  қабілетті  –  барлығының  молекулалық
салмағы 300-ден төмен».
-- Сондықтан ладан мен мирра шайырын шайнауды және ладан мен миррадан алынған
эфир майларын (үміттенеміз/болжам) ішпеуді ұсынамын. Дж.Б

"Ладан майы маған бір апта ішінде Белл сал ауруынан арылуға көмектесті! Мен алған ең
жақсы ем "заңды" болды." Джейсон

"Мен төрт ай бойы Джастинге ладан, иланг иланг және кейде Клари Сэйджді құрысулар
үшін  қолдандым  және  жақсарғанын  байқадым.  Мен  бастаған  кезде  ол  күніне  үш  рет
ұстамамен  ауыратын  және  ол  күніне  бір  ретке  дейін  төмендеген.  кейде  екі-үш  күндік
ұстамасыз жүгіру.  Мен Анжеликаның ұстамаға қай жерде көмектесетінін оқыдым.  Оның
невропатологы  мұны  істейді,  бірақ  нақты  білімі  немесе  ешқандай  протокол  түрі  жоқ.
Ароматерапевтер  қолдануды  тым  жақсы  білмейтін  сияқты.  құрысуларды  бақылауға
арналған эфир майлары да. Ингаляция және сұйылтылған жергілікті қолдану жұмыс істеп
тұрған  сияқты,  бірақ  кейбір  нұсқаулар  болса  жақсы  болар  еді.  Мен  камфора
қосылыстарымен (розмарин, эвкалипт, масақ) аулақ болуға болатын кейбір майлар бар
екенін қиын жолмен білдім. лаванда, испан шалфейі) немесе тужон, сондай-ақ басқа да
бірнеше». Джуди

"Біздің таңдаулы құтқару медицинасы ашық. Мен оны сөреде сақтаймын және оны MCT
майымен сұйылтуда қолданамын. Дәл осындай тасымалдаушы май Rae СО-мен ауызша
қолданады.
Мұрынның  астына  бір-екі  иіскеу,  содан  кейін  құлақтың  артқы  жағында,  самайларда,
мойында,  білек  пен  аяқтың  түбінде.  Бұл  бүгінгі  күнге  дейін  ең  жақсы  құтқару  құралы.
Жылдам және тиімді, бірақ барлық ашылуымен; әрқашан емес.» Марк

«Ладан  майы  Boswellia  серрата  ағаштарының  шайырынан  алынады.  Кейбір
ароматерапиялық майлар, парфюмерия және хош иісті заттардың кейбір түрлерінде бұл
май  бар.  Аюрведиялық  медицина,  Үндістанның  дәстүрлі  денсаулық  сақтау  саласы  да
бірнеше жағдайды емдеу үшін ладан майын пайдаланады. Мемориал Слоан-Кеттеринг

- 22 -



онкологиялық  орталығының мәліметінше,  батыс  медицинасында  ладан  майы қабынуға
қарсы қасиеттеріне байланысты қызығушылық тудырады. Кейбір жанама әсерлер болуы
мүмкін, бірақ MSKCC ладан стероидтер және стероид емес қабынуға қарсы препараттар
сияқты қабыну жағдайларын емдейтін дәрілерге қарағанда жағымсыз әсерлері аз екенін
атап өтеді.

Ладан майын қабылдаған кезде асқазан-ішек жолдарының жанама әсерлері болуы мүмкін,
бұл дәрігерлердің жұмыс үстеліндегі анықтамасына сәйкес. Олар асқазанның бұзылуын,
жүрек айнуын, іштің ауырсынуын, жану сезімін немесе жағымсыз толықтық сезімін қамтуы
мүмкін.  Ладан  майы  сонымен  қатар  асқазанның  бұзылуын  немесе  асқазанның
ауырсынуын нашарлатуы мүмкін.

Ладан  майының  қанды  сұйылтатын  әсері  бар  және  Мэриленд  университетінің
медициналық орталығы атап өткендей, қалыпты емес қан кету қаупін арттыруы мүмкін.
Бұл, ең алдымен, қан кету ауруы бар адамдарға немесе варфарин, гепарин, ибупрофен,
аспирин  немесе  гинкго  билоба  сияқты  антикоагулянттық  әсері  бар  дәрі-дәрмектерді
немесе  басқа  шөптерді  қабылдайтын кез  келген адамға  қатысты.  Хирургиялық  немесе
стоматологиялық процедураға жоспарланған кез келген адам ладан майын қабылдауды
алдын ала тоқтатуы керек." Шелли

Ладан және мирра шайырларын өңдеу
Ладанды мұздатып, мұз текшелері сияқты араластырғышта ұсақтаңыз (бірнеше секунд өте
жоғары  жылдамдықта),  содан  кейін  ұнтақтың  үстіне  өте  ыстық  (100°C)  зәйтүн  майын
құйыңыз.  Оны коктейль  сияқты  3  минуттай  араластырыңыз.  Май қоспасын бөтелкеге  
құйып, оны бірнеше күн қалдырыңыз, қабаттарды бөліңіз, сіз ладан сығындысын аласыз.
Егер  сізде  бар  болса,  мирра  қосыңыз  -  оны  дәл  осылай  өңдеңіз  -  оны  мұздатыңыз,
ұсақтаңыз, ыстық май қосыңыз, отырыңыз, бөліңіз.

Содан кейін ладан, мирра және зәйтүн майы қоспасына каннабис майын қосыңыз. Сіз оны
күніне  үш рет  жеуге  болады.  Оған  мен  бөлек-бөлек  қарасора  майын  қосып,  аяғымды
уқалайтынмын. Дж.Б

Каннабис шегу
«Менің 28 жастағы досыма бүгін сүт безі қатерлі ісігіне операция жасалды, олар қатерлі
ісік  жойылғанын  айтты,  бірақ  әлі  де  оған  химиотерапия  жасағысы  келеді.Біз  бұрын
сөйлескен болатынбыз, мен оған химиотерапиядан бас тартуды және әділетті айттымRSO
алыңыз.Мен бұл туралы дұрыс па?Мен Phoenix Tears туралы оқығанымнан бұл дұрыс деп
ойлаймын, бірақ оған жауап беруде сіздің көмегіңізді қалаймын.Рахмет.” Джастин

--  Жарайсың,  Джастин.Химия  немесе  сканерлеу  жоқ.Операция  қажет  емес  еді.Алдағы
алты айда оған 120-180 г май жеп, біздің сайттағы нұсқауларды орындаңыз.Дж.Б

«Адамдарға шалбар киюді үйретуге тырысып жатқаныңызды елестетіп көріңіз...Бұл оңай
сияқты.Егер адамдар шалбарды қалай киетінін сұрап күнде SMS жазса ше?(ауырлатып)
Бұл  шошқа күні  сияқты!Егер  мен  шалбарымды кисем және  ол  дұрыс  орындалса,  мен
басқа  біреуге  көрсетемін.Мен  шалбарын  артқа  киіп  көргісі  келетін  адамдарға  күлетін
шығармын: «Ей, олар жақсы жарасады, әрине, бірақ бұл олардың артқа қарай жүргенін
өзгертпейді!(Бұл Крис Кросс үшін жұмыс істеді).  JB жай ғана бізге  не жұмыс істейтінін
айтады  және  басқа  жолды  айтпайды,  өйткені  басқа  жолдар  қажет  емес.Нұсқауларды
орындаңыз немесе шалбарыңызды артқа киіп серуендеңіз,  бірақ JB сізге мұны істеудің
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дұрыс жолын көрсетіп  жатқанын түсінген кезде оған ашуланбаңыз!Біз  кітаптағы мәтінді
өзгертуге тырыспаймыз, тек басқа кітаптарды зерттейміз!» Чад

-- Рахмет, Чад, бұл тамаша түсініктеме болды, иә, дұрыс айтасыз.RSO медицинасының
бұл  мәселесі  өте  қарапайым,  бұл  оны  қиындатады.Адамдардың  бұған  сенуі  тым
қарапайым, атап айтқанда, олар дәрі-дәрмекті өздері қолданып көре алмаған кезде және
ол туралы тек оқу керек.

Ал,  бәрі  адам  өміріне  қауіп  төніп  тұр.Мен  олармен  бетпе-бет  сөйлесемін,  олардың
жүздеріндегі мұңды көремін, осынша жылдан кейін маған не береді деп сұрамаңыз.Мен
үшін  бұл  жерде  импровизацияға  көп  орын  жоқ,  ұзақ  соло  немесе  еркін  джазға  уақыт
жоқ.Бұл  ескі  таймер  он  екі  жолақты  блюз  және  оның  ұзындығы  он  екі  бар.Рик  бізге
ұстанатын  бағыттарды  берді,  бірақ  бәрі  кейбір  эго  проблемаларына  немесе  адамның
басқа да әлсіздіктеріне байланысты дөңгелекті қайта ойлап тапқысы келеді.

Бұл туралы айтарым, алдымен күріш пісіргіш пен желдеткішті меңгеріңіз.Алдымен RSO,
содан  кейін  каннабис  медицинасының  барлық  басқа  (күштілігі  төмен)  түрлері.Өйткені
потенциал  маңызды.Май  неғұрлым  күшті  және  седативті  болса,  соғұрлым  науқас  үшін
жақсы.Сізге ішкі жағдайларды тексерудің қажеті жоқ, оны алдымен тері жағдайында сынап
көріңіз және 95-98% THC бар нағыз өте күшті және седативті RSO немесе басқа кез келген
нәрсемен тезірек сауығып кететінін бақылаңыз, бұл сізге жауап береді.Содан кейін сіз бұл
дәрі-дәрмекті  қабылдаған  кезде  теріңізде  болып  жатқан  нәрсе  сіздің  денеңізде  де
болатынын біліңіз.

Сіз  мұны  істегеннен  кейін,  сіз  каннабис  медицинасының  күшті  емес  түрлеріне
қызығушылықты жоғалтасыз.Кейбір жағдайларда олар көмектесе алмайтындықтан емес,
бірақ дәл сол ақшаға бірінші класспен ұшатын және бір уақытта өміріңізді тезірек және
сенімді түрде сақтай алатын болсаңыз, неге екінші немесе үшінші класс ұшады?

RSO - бұл премиум-медициналық, және менің көзқарасым бойынша, қалғандары премиум
медицина емес.Ал мен премиум-медицинаны қалаймын, неге мен нақты заттың орнына
сұйылтылған  дәрі  алғым  келеді?Май  неғұрлым  күшті  седативті  және  күшті  болса,
соғұрлым ол дәрі ретінде жақсы жұмыс істейді - және бұл ешқашан өзгермейді ». Дж.Б

«Ең жақсы RSO - 95-98% THC және өте күшті және седативті.Одан басқа кез келген нәрсе
(шикі  каннабис,  шырындар,  жеуге  болатын  өнімдер,  жоғары  CBD  майлары,
декарбоксилденген  емес  BHO,  тұнбалар,  еріткіштер,  қоспалар,  мацераттар,  сіз  оны
атайсыз) каннабиске қарсы дәрі-дәрмектің әлдеқайда күшті түрі болып табылады.Әрине,
каннабисті  емдеудің  барлық  түрлері  белгілі  бір  дәрежеде  пайдалы,  бірақ  өз  өміріңізді
каннабис медицинасының күшті емес түрлеріне тігіп қоймаңыз ». Дж.Б

Тері жағдайлары, күйіктер, экзема және т.б.

«Мен  жексенбі  күні  таңертең  саусақтарыма  майдың  3-ші  дәрежелі  қайнаған  күйігін
алдым.Үлкен көпіршіктер және өте ауырады.Мен RSO оқудың күйіктерді емдеуге арналған
керемет екенін есіме түсірдім, сондықтан мен оны қолданып көрдім.OMG, адамдар, күйік
40  сағатта  толығымен  жойылды.Оның  мүлде  белгісі  жоқ.Мен  жақсы  соманы
қолдандымКөпіршіктерге,  жаңа алоэ вера филесі  мен таңғышқа RSO.12 сағаттан кейін
қайталанады.3-ші қосымшаның қажеті жоқ.СЕН РОК РИК СИМПСОН». Бобби

«Алғаш  рет  мен  майды (кокос  майына  тұндырылған)  қарт  көршінің  арқасын  жергілікті
емдеу үшін жасадым.Оның барлық жерінде жаралар болды, қатты қышиды.Төсек қателері
жоққа шығарылды,  сонымен қатар қышыма,  бүргелер,  скейтерлер және т.б.  өйткені  ол
оның арқасынан басқа жерде зақымданбаған және төсегінде жәндіктердің белсенділігінің
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белгілері жоқ.Баласының не істегенін білесің бе???Ол болмаған қателерден құтылу үшін
оның матрасын химиялық заттармен қатты шашады.Мен оған жаңа матрац бердім, оны
шашыратпау  керек,  ол  маған  қажет  болғанша  қарызға  беріледі.Қансыраған  жарадан
ауруханаға түсуге тура келді және ол сол жерде болған кезде арқасының мәселесін айтты,
ал  дәрігерлер  оған  не  істеу  керектігін  білесіз  бе???Шашын және  денесін  битке  қарсы
жуыңыз.Оның биттері жоқ.Сонда мен оған көмектесу үшін кімді тыңдаймын деп ойлайсың?
Дәрігерлер?ЖОҚ.Мен майды жасадым, онымен емдедім және жақсару және емдеу жүріп
жатыр ». Мишель

«Менің  келінім  шошқа  котлеттерін  терең  қуырып,  саусақтарын  қайнаған  ыстық  майға
бірінші  буынға  дейін  малып  тастады  және  олар  пісірілген  тауық  етіндей  аппақ  болып
кетті.Біз  оларға  RSO  қойдық  және  ауырсыну  шамамен  бір  минут  ішінде  жойылды,  ол
оларға  күніне  2  рет  RSO  енгізді.Олар  бірнеше  күн  ішінде  өте  тез  емделді  және  тері
жоғалту  немесе  тыртық  мүлде  болмады.Біз  қазір  ас  үйдегі  тоңазытқышта  аздап
сақтайтынымыз таң қалдырады, сондықтан егер біреу күйіп қалса (әсіресе балалар) біз
дереу RSO қолданамыз, бізде оны күтетін табиғи өсімдік болған кезде мұндай ауырсынуды
сезінудің қажеті жоқ. .” Дебра

«Оны қатты күйген кезде қолдандым.Керемет жұмыс істеді, мен оның пышақ жарасын бір
аптадан аз уақыт ішінде емдегенін көрдім.Ол сондай-ақ галитозды емдейді.Мен оны алты
ай немесе одан да көп уақыт бойы қолдандым және ұстамаға қарсы дәрі-дәрмектерді
толығымен  тастадым.Жүгіріп  шыққанда менде аздап  ұстама болды.Мен  осындай  дәрі-
дәрмек алғаным үшін бақыттымын, мен оны жүйке ауруы үшін қолдануға кеңес беремін ».
Джек

«Мен  жылыту  үшін  ағаш  пешті  пайдаланамын,  сондықтан  білегімде  күйіп  қалу  мені
көптеген суық айларда сүйемелдеді.Өткен күзде қатты күйіп қалды, әлі оянған жоқ.Маған
алдын ала RSO майы берілді, сондықтан дақ жағып, күйікті жауып, екі күннен кейін аймақ
қызғылт, таза патч болды, көпіршік немесе күйік мүлде жоқ!Мен 100% сатылдым!» Джанин

«Бірнеше жыл бұрын шашымды қырып алғаннан кейін бірден күнге күйіп қалдым.Келесі
күні  мен  Колорадо  күн  астында  14  сағаттай  болдым.Бұрын  да  басыма  қатты  күйіп
қалғанмын.Бірінші рет емделу үшін айлар қажет болды және ол бүкіл уақыт бойы ағып,
ауырады.Осы соңғы рет мен күннің күйіп кеткен басыма каннабис тұндырылған лосьон
қойдым.3 күннен кейін бір рет қабығы түсіп, кейін толық жазылды.Күнге күйген адамдарға
арналған каннабис!» Нейт

«Менде сұрақ бар.Сіз мұны шипа үшін қолданатын біреуді  білдіңіз  бе?Мен оларды жиі
аламын,  әсіресе  күйзеліске  түскен  кезде  және  мен  жай  ғана  қызықпын.Рақмет  сізге.»
Трина

- Майды ауырған жерлерге шикі немесе тұнба түрінде жағыңыз және жақсы нәтиже алу
үшін емделушіге де майды жеуге рұқсат етіңіз.Дж.Б

«Менің буындарым саусақтарымда дірілдеп, май жағып, ауырсыну басылды.Өткен аптада
өзімді күйік бөшкесінде күйдіріп алдым, білегімнің ішкі жағында 3 дюймдік қара, көпіршікті
тері.Майдың аз  мөлшері,  таңғыш,  екі  күннен кейін  таңғажайып қызғылт тері.Екі  күннен
кейін қайтадан қолданылды, сол сияқты, ол жазылды ...Рақмет сізге!!!» Джанин

«Таңертең Шотландия,  кеше кешке әпкеммен сөйлесті,  ол оның бәрі  сауығып кеткенін
айтты!!!!Дәрі оның бөртпелерін емдеді.:) Ол өзін керемет сезінетінін айтады.Сізге жазбас
бұрын 100% сенімді болғым келді.Көмектеріңіз үшін көп рахмет ».

«Менің ұлым да, мен де оны бөртпе пайда болған алғашқы сәттен бастап ғана қолдандым.
Жаңа жоқбөртпе пайда болды және басқа белгілер анықталмады. Ғажайып». Матижа
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«Мен  RSO  стиліндегі  майды  бетімдегі  сиқырға  қолдандым.Екі  аппликация  таспамен
жабылған және ол жоғалып кете жаздады!» Лесли

«Мен онымен 2 сүйелді де алып тастадым.Мен оларды өмір бойы аяғымда ұстадым ».
Мишель

«Мен каннабис тұндырылған зәйтүн майын күйіктерге және кесілген жерлерге қолдандым
және олар бірнеше күн ішінде жазылады.Мұндайды ешқашан көрген емеспін.Мен RSO
тіпті  жақсырақ  болатынын  білемін.Каннабис  біздің  үкімет  ашкөз  болғанға  дейін  бәрін
емдеу үшін қолданылған ». Дэвид

«Мен майды қыздырып, оны бет кремі құмырасына араластырдым.Мен оны күніне 2 рет
қолданамын және шамамен 2 ай болды.Мен бұрын пайда болған терең терең безеулер
(түрін білесіз, олардың бетіне шығуы үшін бір апта қажет және өте үлкен!) енді жоқ.Сол
безеулердің  тыртықтары  да  өшеді.Мен  тіпті  терінің  тартыла  бастағанын  көріп  тұрмын!
Күлкілі бұл пост осында, өйткені мен бүгін нәтижелерді байқадым!Бұл май ғажайып және
бет кремі көптеген қолданудың бірі ғана.Рахмет Рик ». Дженнифер

«Мен өзімді сорғыш түтікке өте жақсы күйдіріп алдым және жүзім тұқымының сығындысы
қосылған каннабис майын құйдым, ол бір аптадан аз уақыт ішінде жазылды, ауырсыну
немесе тітіркену және тыртықтар жоқ!» Даниел

«Мен  оны  күйіктерге  қолдандым,  қай  жерде  күйгенімді  айта  алмаймын.Қорқыныш  пен
белгілер  жоқ.Тамаша.Мен  бір  апта  бойы  күйіп  қалдым,  ол  жазылмады.Мен  майды
қолдандым және төрт  күн  ішінде  менде жаңа  тері  пайда  болды.Бір  аптадан кейін  қай
жерде күйіп қалғанымды айта алмаймын.Керемет заттар». Клиффорд

«Иә, иә, мен күйіктерді РСО көмегімен емдедім.Және тыртықтар жоқ!» Эрин

«Ауыруы бірден жоғалады және бір күн ішінде қабыну кетеді.Мен екі ай бұрын бір күйікті
емдеген болатынмын, ал қазір емдеп жатқан тағы біреуі бар.Бұл емдеу уақытын апталар
мен  апталарға  жылдамдатады.Күйік  қаншалықты ауыр және  мен  күйіп  қалған  жерімде
ҚОРЫҚПАУ  және  сезімталдық  ЖОҚ.Мен  майды  бәріне  қолданамын  және  мен  бәрін
айтамын.Мен сондай-ақ жақында мен ешқашан жейтін сапада емес топтаманы жасадым,
сондықтан ол жергілікті жерде қолданылуда.Мен бет күтімін жасадым, OMGosh, керемет
нәтижелер.Мен RSO-ны кез келген ауру үшін қолданамын.

«Мен 6 айға жуық уақыт бойы ауыр дәрі-дәрмек бергендіктен, тері ауруынан қорқамын.О,
таңқаларлық!Емдеуден  кейін  бірнеше  аптадан  кейін  терім  қайтадан  нашарлайды.Мұны
білу жақсы.Мен оларға дәрі-дәрмек, көңіл-күй, құрғақ қабыршақты тері, терлеу, Құдай-ау,
қорқынышты болды.Енді дәрігерге көрінбеймін ». Никки

«Мен  майды  тері  инфекцияларына,  бас  ауруларына,  масалардың  шағуына,
саңырауқұлақтарға,  ұйықтауға  және  жай  релаксацияға  қолдандым.1-де  өте
пайдалысткөмек жинағы». Сильвия

«Құрметті  сэр,  мен  60-шы  жылдардағы  кәрі  хиппимін  және  Солтүстік  Калифорнияда
тұрамын.8-9  жыл  бойы  әртүрлі  пойыз  апаты  мен  ақ  жесірді  гибертизациялаумен
айналысып,  тамаша нәтижелерге қол жеткізді.Мен Риктің  Ақ жесірді  де пайдаланғанын
көрдім.Мен  қазір  Реддингтегі  Джейсон  есімді  хоспис  пациентіне  көмектесіп  жатырмын,
Калифорния.  сауығу  кезінде  кім  болды/болды?  Менің  ескі  дәрігерім  доктор  Рональд
Сэндтің  нұсқауымен  MRSA-ның  соңғы  кезеңдерінің  өлуі...Мен  оны  төрт  ай  бұрын  мен
дайындаған  тұнбалардан  бастадым және  судан  бүршік  экстракциясына  және  жай  май
экстракциясына печенье бердім.

Үш апта бұрын мен Бірлік шіркеуіне баратын тағы бір өсіруші аға досым мені сіздің веб-
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сайтыңызға кіргізді.Джейсонды «JOY GREASE» арқылы бастады және ол өзінің  бірінші
түтігінен  өтті  және  қазір  екінші  түтікке  шықты.Бір  айдан  сәл  астам уақыт  бұрын  оның
шарлары софтболдан да үлкен қауынның өлшемі еді...Менің пісірген тағамдарымды жеп,
тікелей  «Сиқырлы майды»  қабылдағаннан  бері  ол  күннен-күнге  жақсарып  келеді  және
оның жыныс бездері қалыпты мөлшеріне дерлік оралды ...MRSA-ның емі жоқ дейді???

Джейсонның арқасында өте  нашар үлкен төсек  жаралары болды,  өйткені  ол  жағымен
немесе ішімен жата алмайды.Ол қазір олардың басылып жатқанын және біздің  дәрігер
қаладағы басқа топпен келген кезде, олардың барлығы оның неге өлмегенін немесе оның
неліктен жақсарып жатқанын түсіне алмады.Мен әлі дәрігерге қарасора майымен емдеу
туралы айтқан жоқпын, бірақ жақын арада кез келген күні...Мен дәрігердің рұқсатын алғым
келеді, қазір оның жарасын маймен жергілікті емдеуге, келісесіз бе???Егер біз тек айлар
ғана өмір сүрген пациентте MRSA-ны тоқтата алсақ, бұл медициналық қауымдастыққа не
айту керек немесе не айту керектігі туралы ойланыңыз.Бейбітшілік пен құрмет, Крейг»

«Күйеуімде  күйіктен  30  жыл  бойы  тыртық  қалды,  ол  үшін  тері  трансплантаты  қажет
болды...Сондықтан  мен  бұл  таңғажайып  өніммен  тәжірибе  жасаудың  басқа  жері  деп
ойладым.Оның бәрін жасайтынына сенімі нөлден аз еді...Бірнеше қолданбалардан кейін
ол өзгерді, қазір оның бұрын болмаған пигменті бар.Шаштың өсуі 30 жыл бойы өспеген.
Ребекка

«Үйдегі  өрттен  бетім  мен  қолым екінші  дәрежелі  күйік  алды.Мен  бір  ай  бойына какао
майымен  араластырылған  RSO  қойдым,  сіз  менің  күйіп  қалғанымды  әрең  айта
аласыз.Оның қаншалықты жылдам жұмыс істейтіні таңқаларлық және бұл менде болған
ең жақсы ауырсынуды басатын дәрі». американдық

«Менің басымда жақында қыши бастаған мең болды.Мен бірнеше күн бойы күніне бір рет
тамшыны қолдандым және мең шынымен кішірейе бастады!Ғажайыптар туралы сөйлесіңіз
». Аманда

«Менің  каннабальзам кокос  майында да  тоқтатылды және ол менде алопеция  болған
кезде көп көмектесті». Мэтти

«Менің  құрбым  2+  жыл  бойы  MRSA  инфекциясын  жұқтырды  және  бірнеше
антибиотиктерді  қолданып  көрді,  соның  ішінде  ең  күштісі  де  нәтиже  бермеді.Біз
буландырғыш шлангынан конденсацияланған майдың аздап ашық аспандағы таңғышқа
қолдандық  және  ол  ауырсынуды  дереу  тоқтатты.Оның  өмір  сүру  сапасы  әлдеқайда
жақсырақ.

Менің арқамда 2 жыл бойы күдікті  дөңес болды, оның түсі  өзгеріп,  қатты ауырды, мен
оның не екеніне қатты күдіктендім.Мен RSO-ны таңғышқа қолдандым, ол жоғалып кетті.Біз
мұны қолданып көрдік, өйткені біз Риктің Run from the Cure бейнебаянын көрдік.Мен бұл
хабарламаны  таратудың  монументалды  маңызы  бар  деп  есептеймін  және  сіздерге
хабарды жеткізуге  көмектесу үшін  белсенділік  пен біздің  әлеуметтік  медиа және хабар
тарату арқылы алға жылжуға дайынмын ». Роберт

«Менде  фибромиалгия  бар  және  дәрі-дәрмек  ауырсынуымды  баспайды.Бірақ  мұнай
жасайды ». Донна

«Мен сенушімін...подаграны түзейді...ол инь-янды тепе-теңдікке келтіруі керек, өйткені мен
бұрын бақыттымын деп ойлайтынмын, бірақ соңғы уақытта мен тереңнен шыққан бақыт
сезімін байқадым ...Рик Симпсонға рахмет ». Ирвинг

«Сәлеметсіз бе, Корри, мен аяғындағы подаграға қарсы 3 апта бойы дәрі беріп жатырмын,
ол  мүгедектер  арбасынан  баспалдақпен  көтеріліп,  төмен  қарай  жүгіре  алады  және  2
сағаттық  жаяу  жүрді.  Демалыс  күндері.Бұл  тек  қатерлі  ісікке  ғана  емес  ...ол  тек
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емдейді.Мен суретке түсіруім керек еді ...Үлкен айырмашылық.Кәдімгі дәрілер оған әсер
етпеді.Дәрі қабылдаудан 3 апта бұрын мүгедектер арбасында».

«Мен  оны  күйіктерге  қолдандым,  қай  жерде  күйгенімді  айта  алмаймын.Қорқыныш  пен
белгілер  жоқ.Тамаша.Мен  бір  апта  бойы  күйіп  қалдым,  ол  жазылмады.Мен  майды
қолдандым және төрт  күн  ішінде  менде жаңа  тері  пайда  болды.Бір  аптадан кейін  қай
жерде күйіп қалғанымды айта алмаймын.Керемет заттар». Клиффорд

«Иә, иә мен күйіктерді RSO көмегімен емдедім, тыртықтар жоқ!» Эрин

«Ауыруы бірден жоғалады және бір күн ішінде қабыну кетеді.Мен екі ай бұрын бір күйікті
емдеген болатынмын, ал қазір емдеп жатқан тағы біреуі бар.Күйіктің қаншалықты ауыр
екенін және күйіп қалған жерімде тыртық және сезімталдық болмайынша, жазылу уақытын
апталар мен апталарға жылдамдатады.Мен майды бәріне қолданамын және мен бәрін
айтамын.
**жақында  мен  жейтін  сапасыз  партия  жасадым,  сондықтан  ол  қатаң  түрде
қолданылудажергілікті және бет күтімін жасады.OMGsh, керемет нәтижелер.Мен RSO-ны
елестететін әрбір ауру үшін қолданамын**» Мишель

«Жасадым, оны 18 жастағы ұлыма бердім.Қазір қатерлі ісік белгілері жоқ.Мен сізге Рик
Симпсонға үлкен алғыс айтамын ». Аманда

«Мен оны ашық жараларды емдеу үшін қолдандым.Мен жақында диабеттік ойық жараға
қолдандым.Мен  күткеннен  де  жақсы  емделді.Сондай-ақ  түнде  мысықтың  сызаттарын
сауықтырды.Түнде басқа сызаттар.Жартысына май жағыңыз, лентамен жабылған, келесі
күні өңделген бетін жабық инфекцияның өңделген ашық көрінісіне жағыңыз.Бұл дәрі әрбір
алғашқы көмек жинағында болуы керек». Джаред

«11  жасымнан  бастап  (қазір  30-ға  таяп  қалдым)  менің  терімде,  көбінесе  кеуде  мен
арқамның мойын аймағында саңырауқұлақтар пайда болды.Бұл қызыл дөңгелек дақтар
жыл сайын менің терімде пайда болады және мен тері жағдайын емдеу үшін бар нәрсені
қабылдадым.Дерматологтар тағайындаған дәрі-дәрмектер бұл дақтарды кетіру үшін 5-6
күн және оларды толығымен жою үшін тағы 5 күн қажет.

Келесі күні мен бұл дақтардың қайтадан көріне бастағанын байқадым, БІРАҚ бұл жолы
мен оған каннабис майын жағуды шештім ...және бұл шынымен сиқыр болды !!!Мен оны
тек 2 рет қолдандым және дақтар БАРЛЫҚ кетті.Мен өз көзіме өзім сене алмадым!Енді
мен  үшін  таблеткалар  мен  кремдер  және  арнайы  сусабындар  жоқ!Енді  мен  каннабис
майымен тұндырылған кокос майын жасадым және дақтар қайта пайда болмайтынына көз
жеткізу үшін оны тағы бір апта бойы жағуды жалғастырамын.Барлық көмек пен ақпарат
үшін RS & JB компаниясына үлкен рахмет, мен мәңгі риза боламын ». Иоанна

«Май көзге жақын папилломаларға немесе тері белгілеріне әсер ете ме?» Шон

-- Иә, Шон, бірақ көзіңізге май түспеуі үшін абай болыңыз, әйтпесе ол бір-екі сағат бойы
қатты күйіп кетеді.Бұл көзге зақым келтірмейді, бірақ бұл жағымсыз.Дж.Б

«2002 жылы мен қорқынышты апатқа ұшырадым.Менің бүкіл жерім жыртылып, қолымдағы
сүйектің бір бөлігінен айырылдым.Тері мен сүйекті тіккеннен кейін дерлік сауығып, қолыма
инфекция  түсті.Сүйек  инфекциясы  болып  шықты  және  бәрін  басынан  бастауға  тура
келді.Осыған байланысты мен кесілген/күйген кезде (мен дәнекерлеушімін) олар әрқашан
жұқтыратын.Өткен жылы менің ішімді жұмыста бу желісінен қатты күйік шалды.Оны таза
ұстау және майды қолдану арқылы ол бір АПТА ішінде бір-ақ жанасу арқылы сауығып
кетті!Менің  кішкене  дәнекерленген  күйіктерім  4-6  аптаға  созылуы  мүмкін.Енді  менің
майыммен емес.Неоспоринді бұраңыз, мен майды қолданамын!» Крис
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«Мен майды қыздырып, оны бет кремі құмырасына араластырдым.Мен оны күніне 2 рет
қолданамын және шамамен 2 ай болды.Мен бұрын пайда болған терең терең безеулер
(түрін білесіз, олардың бетіне шығуы үшін бір апта қажет және өте үлкен!) енді жоқ.Сол
безеулердің тыртықтары да өшеді.Мен тіпті терінің тартыла бастағанын көріп тұрмын!Бұл
май ғажайып және бет кремі көптеген қолданудың бірі ғана!» Дженнифер

«Мен өзімнің бастығым үшін орманда жұмыс істеп біттім, онда үйіндіде қозғалатын және
өртенетін  улы емен бар,  мен оның сонда екенін  білмедім.Сондықтан,  әрине,  мен  улы
еменді ұстадым.Менің бастығым оның целлюлиттің алдында тұрғанын көрді, содан кейін
мені  Рик  Симпсон майымен емдеуді  бастауға  жіберді.Бірнеше күннің  ішінде қолым бір
тоқтай бастады, ол да кері бұрыла бастады.СІЗ БҰЛ ӨСІМДІК ЕШҚАНДАЙ ЕМДЕУ КЕРЕК
ЕМЕС ДЕП АЙТА АЛМАЙСЫЗ!». Гарри

«Қолымдағы улы шырмауық...  Бөртпелер мен күйіктер 5 минутта кетті...  Ешбір бөртпе,
бөртпе,  ауыртпалық...  Мен  аздап  кокос  майы  қосылған  RSO  күрішінің  бір  дәнін
қолданамын... 5 минутта КЕТТІ!!!Мен өз майымды жақсы көремін!!!“ Эстелла

«Мен  бұл  майды  3  жыл  бұрын  простата  обырының  төртінші  сатысын  жою  үшін
қолдандым.Мен  гормондық  терапияны  бастадым,  содан  кейін  RSO  туралы  білдім.Ол
істейді.Мен  оны  күнделікті  көптеген  ауруларға  қолданатын  ондаған  адамдарды
білемін.Бұл онкологиялық науқастар үшін үлкен көмек, бірақ менің ойымша, бұл мені таң
қалдырадыАян біреудің денесінің 90% -дан астамы болған ауыр псориазды емдеді.6 апта
бойы күніне 1/4 -  1/2  грамм майды ішу арқылы бұл адам бала кезінен зардап шеккен
аурудан  өзін  сауықтырды.Мен  бұл  майды  көрген  нәрселерді  бірнеше  сағат  бойы
жалғастыра  аламын.Сіз  көресіз,  ойыңызды  ашық  ұстаңыз  және  Риктің  нұсқауын
орындаңыз, өкінбейсіз ». Дан

«Бір айдан аз уақыт ішінде артритикалық псориаз ...» Джуллиана

«Мен майды жей бастағаннан кейін  менің псориазым жоғалып кетті...  Майды жергілікті
қолданудың  өзі  маған  көмектеспеді  -  мен  оны  ауызша  қолдана  бастағанға  дейін
толығымен жойылған жоқ.Ол әлі оралған жоқ.Мен қазір демеуші дозадамын, сондықтан
псориазды  болдырмау  үшін  бұл  жеткілікті  деп  үміттенемін.Менде  4  айға  жуық  оның
белгілері  болған жоқ.Дәрігерлер маған бұл ешқашан толығымен жойылмайтынын және
оның «тазаланатын» жалғыз жолы мен шынымен ауырған кезде және менің иммундық
жүйемде күресетін басқа нәрселер болған кезде болатынын айтты.Ал...Мен ауырып тұрған
жоқпын, ал ақымақтық жойылды!» Линдси

«Сондай-ақ  бірнеше  күн  ішінде  сіңірді  емдеді.Тіпті  7  айлық  жарақат.Күніне  бір  рет
ауыратын жерге аздап кәстрөл майын немесе RSO сүртіңіз.Таңғажайып сұмдық.Мен өткен
жексенбі-сейсенбі күндері 3-ші дәрежелі күйікке РСО қолдандым, 40 сағат емделуден кейін
күйік  белгісі  жоқ.Әрине,  мен  оны  екінші  орын  алған  кезде  қолданғым  келеді.Бұл  мені
бірнеше сағат бойы ауыр азаптан және мұзды ұстаудан құтқарар еді ». Бобби

«Шамамен  екі  жарым  жыл  бұрын  бір  досым  мені  псориазыма  көмектесе  алады  деп
ойлады.Біз майды бірге жасадық -  екеуіміз  үшін де бірінші рет -  үш апта ішінде менің
псориазым  жойылды.Содан  бері  май  жасап,  ішіп  келемін.Егер  мен  күнделікті  жұтып
қойсам  және  түнде  кездейсоқ  пайда  болатын  жеке  дақтарға  майды  жергілікті  түрде
қолдансам, псориаз өте бақыланады және көрінбейді.Осы тәжірибенің арқасында мен екі
аяғыммен  секіріп  кеттім  және  қазір  Колорадодағы  бірінші  толық  лицензияланған
медициналық  марихуана  бизнесіне  ием.Менің  бизнесіме  бір  жыл  салып,  әкеме
меланоманың  IV  сатысы  диагнозы  қойылды  -  ол  оның  өкпесі  мен  бауырына
тарады.Онколог оған 3 айдан 12 айға дейін уақыт беріп, хосписке дайындалу керектігін
айтты.Мен оны бірден RSO режимінде бастадым және бес айдан кейін оның қатерлі ісігі
жойылды.Кеткен.Дүниедегі ең оңай нәрсе!Осы таңғажайып дәріні әлемге қайта енгізгеніңіз

- 29 -



үшін Рикке рахмет!» Эрика

«Бұл  не  көмектесе  алмайды?Менің  оқуым  арқылы  мүмкіндіктер  шексіз.Бетімнің  оң
жағындағы киста бар.Майды бес күн қабылдағаннан кейін (ішу) киста тез қысқарды.Май
аязды жапырақтар мен мөлдір суланған кішкентай бүршіктен жасалған.Қоспа 2 апта бойы
қалды.Майдың  бірінші  түні  менің  кистамда  қышу  сезімі  пайда  болды.Бес  күннен  кейін
кетті.Май  жұмыс  істейді.Тым  көп  дәлелдер  бар  және  оның  артындағы  ғылым
керемет.Жүйке жүйесіндегі  барлық  рецепторларға жауап беретін  химиялық қосылыстар
бар  -  бұл  табиғаттың  жұмысы.Таңқаларлық  жері,  оның  барлығы  бір  өсімдікте
кездеседі.КАНАБИС.Адамдардың  қаншалықты  алысқа  бара  алатынын  көретін  кез
келді.Дамудың уақыты келді ». Джереми

«Алғаш  рет  мен  майды (кокос  майына  тұндырылған)  қарт  көршінің  арқасын  жергілікті
емдеу  үшін  жасадым.Оның  барлық  жерінде  жаралар  болды,  қатты  қышиды.Төсек
қотырлары,  қотырлар,  қашулар,  скейтерлер  және  тағы  басқалар  жоқ,  өйткені  ол  тек
арқасынан басқа жерде зақымданбаған және оның төсегінде жәндіктердің белсенділігінің
белгілері  жоқ.Баласының  не  істегенін  білесің  бе???Ол  жоқ  қателерден  құтылу  үшін
матрацты қатты химиялық затпен шашады.Мен оған шашыратпау керектігі туралы нақты
нұсқаулары бар жаңа матрац бердім.Қансыраған жарадан ауруханаға түсуге тура келді
және ол сол жерде болған кезде арқасының мәселесін айтты, ал дәрігерлер оған не істеу
керектігін білесіз бе???Шашын және денесін битке қарсы жу, оның биттері жоқ.Сонда мен
оған  көмектесу  үшін  кімді  тыңдаймын  деп  ойлайсың?Дәрігерлер?ЖОҚ.Мен  майды
жасадым, онымен емдедім және жақсару және емдеу жүріп жатыр ». Мишель

«Мен 20 жыл бұрын герпес вирусын жұқтырдым.Осы күнге дейін жылына 5-6 рет аурумен
ауыратындардың  бірімін.Өздеріңіз  ойлағандай,  бұл  мен  үшін  оңай  болған  жоқ.Маған
қызық,  егер  сізканнабиспен  емдеуде  сәттілікке  қол  жеткізген  ұсыныстарыңыз  бар  ма
немесе білесіз бе?Уақытыңызды бөліп келгеніңізге рахмет.»

--  Майды  (немесе  тұнбаны  немесе  майы  бар  еріткіштерді)  герпес  ошақтарына
жағыңыз.Қажетінше  қайталаңыз.Сондай-ақ,  кем  дегенде  60  г  емдеуді  жеу  жақсы  идея,
кейде герпес вирусы толығымен жойылады.Майды емдеу үшін қолдансаңыз, ошақтар жиі
болмайды және сізде  ауырсыну болмайды және  т.б.Мұнай герпестің  барлық  түрлеріне
әсер етеді және сіз майға қарағанда герпеске жақсы әсер ететін ештеңе таба алмайсыз.Ізгі
тілекпен, Дж.Б

«Менің бұрынғы әйелім мен оны дозалағаннан кейін вирустан құтылдым!!!Оның дәрігері
таң қалды.Ол DARE түлегі болды және қазір өзі үшін бірнеше өсімдік ұстайды...» Томас

«Таңертең Шотландия,  кеше кешке менің әпкеммен сөйлесті,  ол бәрі  сауығып кеткенін
айтты!!!Дәрі оның бөртпелерін емдеді. :) Ол өзін керемет сезінетінін айтады.Сізге жазбас
бұрын 100% сенімді болғым келді.Көмектеріңіз үшін көп рахмет ».

«Жылжыған қыздың басынан тағы бірдеңе болды және ол отбасына не болғанын ешқашан
айтпады.Міне, ол маған жіберді:  «Тағы да сәлем, кеше ғана әпкемнің қалқанша безінің
өскенін  бір  жыл  бұрын  білдім,  бірақ  біздің  отбасымызға  айтпады.Дәрігер  оны
қадағалайтындарын,  егер өссе,  операция жасайтындарын айтты.Оның биопсиясын алу
үшін үлкен емес еді.Қалай болғанда да, ол өткен аптада дәрігердің қабылдауында болды
және  ісіктің  өсуі  тоқтағанын  білді.Ол  дәрі  өсуді  тоқтатты  деп  санайды.Бұл  керемет
жаңалық емес пе?Ол оны келесі кездесуі майдың ісіктерді өлтіретінін дәлелдейді деген
үмітпен  қабылдауды  жалғастыруда.Бұл  болған  кезде  сізге  көбірек  хабарлаймын  ».
шотланд

«Өткен көктемде мен иегімнің сол жағында қызыл ізді байқадым.Мен мұны жақын арада
кететін жара деп қабылдадым.Олай болмады, мен білмей тұрып, екіншісі пайда болды;
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бекітілмеген,  бірақ  бірінші  белгіден  біршама  түзу  сызықта.Мен  дәрі-дәрмек  шкафынан
табылған  полиспорин  мен  басқа  кремдерді  қолдандым,  бірақ  оның  түсін  немесе  түрін
ештеңе өзгерткен жоқ.Мен хабарласып, дәрігердің кеңсесіне кірген кезде олар көп болды,
бірақ  кейбір  аймақтарда  ол  басқаша  көріне  бастады.Ол  әлдеқайда  дақ  болып
көрінді.Дәрігер мені қараған кезде оның бетінде аңырап қалған түрі болды.Келесі екі айда
ол әртүрлі антибиотиктер кремдер мен таблеткаларды тағайындады.

Ол рак ауруы емес деп ойлаймын.Менің ойымша, бұл қатерлі ісік емес.Ол маған келесі
кездесулер туралы уайымдамауды, апта сайын оның айтқанындай кеңсесіне келуімді және
ол мені емтихан қабылдау бөлмесінде емес, жеке кабинетінде бірден көретінін айтатыны
біртүрлі болып көрінді. уақыт.Мен аздап қорықтым деп айту - бұл ешқайда кетпейтіндіктен,
бұл түсініксіз болды.Бірнеше рет мен одан дерматологқа бару туралы сұрадым, ол былай
деп жауап берді: «Біз биопсия жасаймыз, содан кейін Галифакске көлік жүргізуге қарсы
болмасаңыз, сізді дерматологқа апарамыз» ... «Мен барамын. жүрек соғысында» деп мен
оған менің бетімдегі бұл белгілердің не екенін білуін айттым.Уақыт өтті, мен Галифакстан
дерматологпен кездесу туралы естіген жоқпын.Мен докторымнан тағы сұрадым... Содан
кейін ол Галифакста дерматологтың қайтыс болғанын және ондағы дәрігер өте бос емес
екенін айтты, яғни мен оны көру үшін бірнеше ай өткенін айтты.Уақыт өкшесін сүйреп бара
жатқандай... ештеңе болған жоқ...

Мен  дәрігер  берген  дәрілерді  қолданып  көргеннен  кейін  мәселені  өз  қолыма  алуды
шештім.Мен  бірнеше  сұрау  салып,  RSO-ны  ала  алдым(Рик  Симпсон  майы)  немесе
қарапайым сөзбен айтқанда, жақсы жасалған қарасора майы.Мен майды қалай пайдалану
керектігі  туралы  нұсқауларды  орындадым.Мен  таңғышқа  біраз  салып,  түнде  бетімдегі
іздерді жаптым.Мен де күн сайын кешке біраз ішетінмін.

Оқығанымның бәрінен бұл нәрсе сізге зиян тигізбейді,  бірақ егер сіз алдымен тым көп
қабылдасаңыз,  ол сізді  аяғыңыздан түсіруі  мүмкін.Бір-екі  рет  тым көп алып,  бір-екі  күн
жұмысқа  үлгере  алмадым.Менің  істегенім  түнде  мен  сияқты  қатты  майды  жағуды
жалғастырдыысырап  етпей  алады.Мен  оның  өзгергенін  көрдім.Менің  қозғалтқыш
функциясына жағымсыз реакциялар болмас үшін  іштей қабылдаған мөлшерді  реттеуге
уақыт бөлгенімде, ол тезірек жұмыс істейтініне сенімдімін.қатты күлу

Осының барлығы жұмыс істейді және менің докторыма соңғы рет барғанымда ол: «Бұл
бұрынғыдай  агрессивті  емес  көрінеді»  деді.  Бұл  мені  әлдеқайда  жақсы  сезінді,  және
биопсиялық  есеп  тін  үлгісі  қатерлі  емес  екенін  айтқан  кезде  қайта  оралды!Шынымды
айтсам, май иегімде не болса да тазартқан сияқты.

Көбінесе  өсіп  келе  жатқан  қызыл  белгілер  жоқ,  бұрынғының  «көлеңкелері».Мен  бір
аптадан  кейін  дерматологқа  барамын.Ол  менде  не  болғанын  немесе  не  болғанын
түсіндіре алады деп үміттенемін.Мен жан тыныштығы үшін нақты білгім келеді.Қосымша
ақпарат  болған  кезде  мен  міндетті  түрде  жаңартуды  беремін.Әзірге...  Менің  сауығып
кетуіме көмектескендерге үлкен алғысымды білдіргім келеді!» Билл

Q.РСО анамның радиациядан күйгеніне көмектесе ме деп ойладым.Ол «әдеттегі» емдеуді
жалғастыруды  ұйғарды,  енді  оның  кеудесі  басқа  сөздердің  жетіспеуінен  ренжіп
қалды.Қарап  тұрсаң  да  жүрегің  ауырады.Менің  ойымша,  сіз  немесе  Рик  бір  рет  күйіп
қалғаныңыз,  менің ойымша,  RSO дайындап жатқанда және майдың күйікке қалай әсер
ететінін көрсететін суреттерді көрсетті.Сонда бұл оған жақсылық жасай ма?

А.Оның кеудесіне және арқасына майды немесе қарасора ерітіндісін жағыңыз.Әрине, ол
майды жеп, дәрігерлерден және басқа да қажетсіз зақымдардан аулақ болу керек.Дж.Б

«Менің анамның (72) саусақ ұштарының көпшілігінде 2 жылдай ауырып, жарылған тері бар
...  өте  ауырады.Дәрігер:  «Иә,  бұл  жасқа  байланысты»  дейді.  Дуфус!!!Майдың  өте  аз
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мөлшерін  акваформен  араластырдық...Бір  ем,  бір  түнде...  кетті!Оның  ауыратын
жарықтары жазылды және бір аптадан астам уақыт бойы жақсы болып келеді!КЕРЕМЕТ!»
Долли

«Мен  майды  жаңа  ашық  хирургиялық  жараға  қолдандым.2012  жылдың  қыркүйегінде
бетімнен 2 базальды жасушалық карцинома ісігін алып тастадым.Біреуі үлкен және оны
тарататын тамақтандырушы ісік болды.Сондай-ақ, менің бетімдегі ішкі ісік биопсия үшін
қырылды.Үйге келіп, жарамды ашсам, бетімде кратер пайда болды.

Алғашқы 4  күнде  ши  майы  мен  майын  араластырып,  жағып  қойдым.Содан  кейін  мен
тікелей майға ауыстым және тоқтаған жоқпын.Операциядан кейінгі кездесуге барғанымда,
пластикалық ота жасатамын деп ойлаған дәрігер менің сауығып кеткеніме таң қалды.Мен
оған шындықты айтуды шештім,  мен рецептті  пайдаланбадым, оны каннабис майымен
емдедім.Ол Рик  Симпсон және Феникс  Көз жасы туралы естіген,  ол мені  айыптамады
және  жақсы  жұмысты  жалғастыруды  айтты.Бір  айдан  кейін  мен  екінші  операцияға
барамын,  бұл жараны емдеу үшін  әрекет жоспары...  Каннабис майы.Мен бұл хирургқа
айтамын ба?Менің постпен кездесуімде!Махаббат пен жарықта ». Патти-Джо

-- Пэтти, егер сіз маймен жалғастырсаңыз, ешқандай операция қажет емес.Немесе қажет
болса, тағы 60 г кейінге қалдырыңыз, бірақ мүмкіндігінше хирургиядан және дәрігерлерден
аулақ болыңыз.Бұл көптеген жағдайларда емдеудің сәттілігінің қайғылы алғышарты болып
табылады.Дж.Б

«RSO менің псориазымды дерлік жоқ етті.Мен үш жыл бойы күтім дозасын ішіп келемін
және менің терім таза, ақыл-ойым таза және мен ешқашан сау болған емеспін ». Эрика

«Мен жақынымдағы біреудің Рик майын қатты күйікке қолданғанын көрдім, ол жағымсыз
тыртық қалдырды және майды жаққаннан кейін  бір апта ішінде ол жоғалып кетті  және
ешқандай тыртық немесе күйіп қалған жоқ». Джанис

«Қазір бізде қызым бар.Екі шынтағы, білегі және бір тізе буынында псориаз бар.Басында
суретке түсті.Әзірге құрғақ қабыршақты жерлер жойылды.Тері қызыл, бірақ тегіскөтерілген
және  қабынған  орнына.Сырттағы  кішігірім  жерлер  толығымен  тазартылды.Бұл  жұмыс
істейтініне  сенімдіміз.Біз  күн  сайын  немесе  айтарлықтай  жақсарған  кезде  суретке
түсіреміз.Мұның бәрі майды жергілікті қолданудың бір аптасынан аз уақыт ішінде.Рик пен
Дж.Б.  халықтарды  сауықтыратын  осы  медицина  туралы  хабардар  еткеніңіз  үшін  көп
рахмет.Күнделікті  посттармен бөлісіп,  тыңдайтындарға айтамын.Ол суға бата бастады».
Рон

Q.Бұл қоспалар безеуге көмектеседі ме?

А.Дженнифер,  май  'барлық  тері  ауруларына'  әсер  етеді.  Бұл  безеуді  қосады  дегенді
білдіреді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«(Мен  май  туралы  білдім)  3  ай  бұрын  интернеттен  безеу  мен  розацеяға  қарсы  ем
іздедім.Бұл бірден түсіндірді!Мен кокос майына изо майын қосамын, оны күніне бір рет
бетіме және мойныма қолданамын.Күйеуім 15 жасқа кіші көрінемін дейді!Бұл ақпаратты
бөліскеніңіз үшін көп рахмет.Алла разы болсын баршаңызға.Жақсы жұмысты жалғастыра
беріңіз». Тони

«Ант  етемін,  сондықтан  мен  бауырларымнан  әлдеқайда  жас  көрінемін.Мен  4-тің  ең
үлкенімін.Барлығы мені сіңілімнен кем дегенде 20 жас кіші көретінімді айтады». Мэри

«Бұл  беттегі  түтіктерге  де  әсер  етеді.Мен  оны  23  жастағы  баламда  қолдандым,  2
қолданбада сәтті болды.БІР МАХАББАТ.» Патти-Джо

«Дж.Б., сізде ғылыми дәлелдер бар ма, әлде марихуанаға аллергиясы болған адамдар
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бар  ма?Бұл  мүмкін  бе?Менің  ойымша,  бұл  трихомалар  адамның  қышуын  тудырады,
өйткені  кесу  кезінде  сіз  оқшаулауды  ұстағандай  қолыңызда  қышу  пайда  болады.Бірақ
маған  екі  адам  марихуанаға  аллергиясы  бар  деп  есептейтінін  айтты  және  олар
айналасында  болғанда  немесе  түтін  олардың  жанында  болған  кезде  есекжем  пайда
болады.Бірақ мен екеуі де менің зерттеуімнің бір бөлігі болғанын қалаймын, сондықтан
біреу  марихуанаға  аллергиясы бар  адамның куәгері  болды ма немесе оны өзі  бастан
өткерді ме?»

--  Қараңыз,  каннабис  -  бұл  өсімдік,  сондықтан  иә,  кейбір  адамдарда  оның  кейбір
компоненттеріне аллергия болуы мүмкін.Бірақ біз  майға аллергияны әлі  көрген жоқпыз
және егер бұл орын алса, адамдар құрамында басқа терпендер бар басқа штаммдарды
қолданып  көру  керек  деп  ойлаймыз.Май  барлық  түрдегі  аллергияны  емдеу  үшін
қолданылады.Бірақ  біз  жеті  миллиардпыз және әрқайсымыз бірегейміз,  сондықтан мен
айтар едім, иә, кейбір адамдар майдың кейбір түрлеріне аллергияға ұшырауы мүмкін.Дж.Б

«Чарли  жүр.Ауырсынатын  дәрілер  жоқ.Ол  биік  тұрады.Қадамдары  түзу,  кең.Ол  жүгіріп
секіре  алады  және  ойнай  алады.Оның  мойны  90  пайызға  дерлік  сауығып  кеткен.Екі
жылдан бері бұлай көрінген жоқ.Ол кеше банан, пицца, жарты сэндвич, қуырылған күріш,
йогурт және т.б. жеді.Ол ЕШҚАШАН мұндай көп жеген емес.(…)

Чарлидің  оң тізесі  ең нашар болды.Бұл шамамен 50 пайызға жақсырақ.Сол жақ түнде
қышытып,  қайта  көпіршіктеніп  кеткені  болмаса,  толық  жазылып  қалды.Бірақ  маңызды
ештеңе жоқ...Ең үлкен өзгеріс - мойын мен қолтық астындағы жара.Мойны да, қолтығы да
толық жазылды.

Ваннаға барар алдында оның g-түтікшеге  кішкене тамшысын қолданамын.Ол сонымен
қатар  тізе  ауырсынуына  көмектесті.Егер  оның  тізесі  ауырса,  ол  тамшыны  алады.Мен
ешқандай  тиленол  немесе  ибупрофен  қоспаймын.Ол  трюк  жасайды.Мен  де  өзім  май
жасаймын.Менде суды сүзетін  және сілтілі  суды қышқылдан ажырататын су машинасы
бар.Қышқыл  оттегі  бар  су  теріге  өте  жақсы  және  сонымен  қатар  бактерияға  қарсы
болғандықтан,  мен  қышқыл  суды  алып,  жақпа  жасау  үшін  оны  метоцеллюлозамен
араластырамын.

Мен концентратты вазелиннің консистенциясына ұқсас ерітінді жасау үшін қосамын.Мен
онымен  оның  таңғыштарын  майлап,  жарасына  қолданамын.БҰЛ  ғана  ауырсынуды,
қышуды  және  емдеуді  керемет  түрде  өзгертеді.Мен  сізге  жақын  арада  суреттерді
жіберемін.Мен оларды әр өзгерісті қабылдадым.Менің ойымша, май тағы бір айға жетеді,
бірақ мен мұны бірінші рет жасағандықтан, менсенімді емеспін.Мен толқып тұрмын.Оның
тәбеті  ешқашан соншалықты жақсы болмаған.Ол кеше жыл бойына қарағанда  көбірек
тамақ жеді». Триша

«Сәлем, Рик және достар, менің бір досым бар, ол ауырады (шамамен.Диаметрі 2 дюймге
4 дюйм) оның сол жақ иық пышағында 4 жылдан бері жүріп жатыр, жұқпалы инфекция,
орнында қотыры жоқ, жай ғана таза саңылау, бетінің астында жанасуға сезімтал бейсбол
өлшеміндегі қатты кесек сезіледі. .

Ол  майды  7  айда  8  рет,  шамамен  2  демалыс  күні  де  ішкі  қолдануда  жаққан.
Қотыр  мен  тыртықты  ісік  жоғалып  кетті,  ашық  жара  тыртық  қалды және  менің  досым
майды қолдану мүмкіндігіне ие болғанын бақытты сезінеді ». Ребекка

«Менің  мойынымда  екі  жерде,  біреуі  кеудеде  және  бір  ішімде  ісіктер  бар...  соңғы  үш
аптада  менің  ісіктерім  кішірейіп  кетті...  мойын  мен  асқазанның  артқы  жағындағы  ісік
жоғалып  кете  жаздады...  құлақ  артындағы  ісік  жарты  өлшем...КАНАБИС  МАЙЫН
КӨРСІЗ!!!!!!” Шарон

«Кішкентай  оқиғамды  баяндау  үшін...менің  досым  көп  жылдар  бойы  терең  тамыр
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тромбозымен ауырады.Оның аяғында 2 жылдан бері төрттен бір бөлігіндей жара бар...Рик
Симпсон  оқиғасын  көргеннен  кейін  мен  майды  ұсындым,  ол  бәрін  сынап  көретінін
айтты ...Мен темекі шегетін болғандықтан, майдың біразын алдым.Күніне екі рет қабылдау
керектігін  айтты.2  түйір  күріш  өлшемі...2  апта  өтті...ол  күлді,  көптен  бері  көрмеген
еді...Жара  кішірейіп  кетіпті??????...Жаңа  тері  басталды???Бұл  болуы  мүмкін  емес
еді???...Әлде мүмкін  емес пе???...Ол тағы екі  апта  жалғастырды ...  содан кейін  үлкен
күлімсіреумен  көрсетті  ...жарасы  кетіп  қалды???...Жаңа  тері  және
ауыртпалықсыз...WOWWW...Біз енді сенушіміз, көру – сену...үміт үзбе!» Джейсон

-- Иә, болуы мүмкін, Джейсон Хилдебрандт, сіз мұны көрдіңіз, енді сіз өзіңізбен немесе
достарыңызбен кез келген оқиғаға қалай қарайтыныңызды білесіз.Жай ғана май жағып,
оны жеп қойыңыз, бұл шынымен де қарапайым.Рахмет және жақсы тілектер, Дж.Б

«Кеше  мен  жұмыста  блендермен  саусағымды  кесіп  алдым.Таңертеңгі  сағат  3-те  мен
мұзды, пероксидті, неоспоринді қолданып көрген саусақты қағып ояндым.Ештеңе жұмыс
істемеді.Әлі  де соғып тұрды.Содан кейін  мен есту майының жасушалық регенерацияға
көмектесетінін  және  ауырсынуды  тоқтататынын  және  тыртықтар  мен  тері  мәселелерін
емдейтінін есіме түсірдім, сондықтан оны неге қолданбасқа.Сондықтан мен бір тамшыны
алып, оны саусағымның ұшына жайдым.1 минут ішінде ауырсыну 80% жоғалды.30 минут
ішінде.Мен  саусағымды  аздап  ауырсынумен  ғана  сермедім,  бірақ  нақты
ауыртпалықсыз.Мен  сатылдым.12  сағаттан  кейін  мен  қайта  өтініш  бердім,  содан  бері
ауырмадым ». Ребекка

«Сызықтық белгілер?» Кәріптас

-- Иә.Дж.Б

«Ей, Рик, егер сіз мұны (мен қарсы емеспін) жарияласаңыз, мен өз есімімді құпия сақтағым
келеді.Менің  дос қызымның тәрбиесі  өте  қатал болды және ол депрессияға  ұшыраған
кезде  білектерін  кесуге  жүгінді,  бұл мәселе артта  қалды,  бірақ  оның  білегіндегі  кейбір
жағымсыз тыртықтар әлі де сақталады.Бұл жерде өте көрінетін және біршама көпіршікті,
бұл  көптеген  адамдар  оны  алғаш  көргенде  байқайтын  бірінші  нәрсе,  ол  олардан
құтылудан басқа ештеңе қаламайды.

Менің сұрағым, май тыртықтарды кетіруге көмектеседі ме?Немесе, кем дегенде, олардың
көрінбейтін  болуына көмектесесіз  бе?Мен сенің істеп жатқаныңды жақсы көремін және
менің  атам  қатерлі  ісікпен  ауырған  кезде  мұнай  туралы  білгім  келеді,  сіз  құтқаруға
көмектескен барлық өмір үшін қаһармансыз!»

--  Майды  тыртықтарға  жергілікті  түрде  жағуды  бастаңыз,  олар  апталар  немесе  айлар
ішінде жоғалып кетуі мүмкін.Мен оны майға да жетер едім, бұл оның басынан өткерген
барлық  естеліктерінен  PTSD-ге  көмектеседі.Бұл  оның  ұйқысының  сапасын  да
жақсартады.Егер сіз қарсы болмасаңыз,  фотосуреттер мен бейнелерді түсіріңіз,  тыртық
шынымен жоғалады - толығымен немесе олар көрінбейді.Ең жақсы тілектер, Джиндрих

«Менде  аяқтың  жараларымен  бірдей  проблема  бар.Біріншіден,  мен  диабетке  дейінгі
болдым.Бірақ мен қателіктер мен масалардың шағуына өте сезімтал екенімді білдім.Мен
оларға май жағып, түнде таңғыш қойдым, тістері жазылады ». Мишель

-- Майдың маса немесе кене шағуына көмектесетіні таңқаларлық.Байқап көріңіз, неліктен
үйіңізде май болмаса,  ешкім үйден шықпасын деп айтатынымызды түсінесіз.Мұнайдың
қолдану мүмкіндігі соншалық, онсыз өмір сүруге тырысу жауапсыздық.Дж.Б

«Май жеп қой...Мен майды екі  ай ішіп  жүрмін,  менің псориазым 80% дерлік  таза,  мен
ешқандай дәрі қолданбаймын...Менің артритімді де алып тастадым...» Джулиана
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«Мен  каннабистің  зәйтүн  майы  қоспасын  қолдандым  және  бір  аптадан  кейін  менің
псориазым жойыла бастады.Өкінішке  орай,  менде  аз  ғана  болды және  оны ішкі  және
сыртқы  қабылдауға  жеткіліксіз  болды.БАҚЫЛАҢЫЗ,  менде  тіпті  нақты  RSO  жоқ,  бірақ
зәйтүн майында жасалған каннабис майы болды ». Тему

--  Жақында  тағы  да  май  аласыз  деп  үміттенейік,  Тему.Симптомдарды  бақылау  үшін,
сондай-ақ  майды жеу үшін  оны жергілікті  түрде қолданған дұрыс,  сіз  мәселенің  негізгі
себебін де жойғыңыз келеді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Бұл маса шаққанда және тіс ауруымен жақсы жұмыс істейді.Менің қызымды 15 минутта
50 рет маса шағып алды, әзіл емес! Deep Woods спрейі.Мен банан қабығын, дезодорант,
алоэ вера, дермапласт және гидрокортизонды қолданып көрдім.Оның ешқайсысы ісінуді
төмендетпеді (ол маса шаққан кезде аллергиясы бар және олар қатты ісінеді) немесе оны
жеңілдеткен жоқ.Амалсыздан мен шайырды буландырғыштан сыпырдым, оны жай ғана
кокос майымен араластырдым, осылайша ол оңай таралады және онымен оның аяғын
«майладым».Шамамен жарты сағат ішінде ісік басылды және оның тістеген жерінде әлі
қызыл нүктелер болған кезде олар оны мазаламады, мен оған Бенедрилді беруден аулақ
болдым.

Менің аузымда абсцесс пайда болды,  мен шайырды зардап шеккен тістің  айналасына
орап қойдым және шамамен жарты сағат ішінде ісік  қайтадан басылды және мен оны
емдей алдым, содан бері онымен ешқандай проблема болмады.Мен сенімді болу үшін
оны  екі  күн  жинадым.Енді  мен  шайырды  орау  деп  айта  аламын  (егер  сіз  экранды
ауыстыратын  конустың  ішінде  Vapir  No2  болса,  тым  шоғырланған  дерлік  таза  хэш
жинайды.)  Менің  тісімнің  айналасында  мен  керемет  жоғары  болдым,  бәлкім,  менің
өмірімде болғаннан жоғары болды. .

Мен  тіпті  күйеуіме  жатын  бөлмеге  баруға  көмектесуін  өтіну  үшін  қонақ  бөлмеден  хат
жаздым.Тіл  астындағы дәрі-дәрмектер жақсырақ  жұмыс істейді,  сондықтан  ER-де олар
жүрек соғысына күдіктенсе, тіл астына нитро шашыратады.Қазір бәрі жақсы, мен артық
дозадан өлген жоқпын, қатты аштықтан оянған жоқпын, ең бастысы...Маған көп мөлшерде
Tylenol немесе Advil қабылдаудың және асқазан мен бауырға одан да көп зиян келтірудің
қажеті болмады.

Мен  шайырдың  ең  тиімді  әдіс  емес  екенін  білемін  және  мен  оның  жұмыс  істейтініне
сенімді  емес  едім,  бірақ  мен  заңсыз  мемлекетте  тұратындықтан,  мен  онымен  жұмыс
істеуім  керек  еді.Мен бұл зиян тигізбейді  деп  ойладым.Мен өзімнің  ең  жоғары сапалы
органикалық  бастапқы  материалымды еркін  өсіретін,  өз  майымды жасай  алатын  және
өзімді және бүкіл отбасымды емдей алатын мемлекетте өмір сүруді күте алмаймын...оның
ішінде менің екі жасар қызым өткен жылы тозақтан өтті, өйткені оған не болғанын ешкім
анықтай алмайды.

Олар қазір  оның протеин  ауруы бар  деп  ойлайды,  бірақ  бұл  олардың айналасындағы
басқа нәрсе,  өйткені олар шын мәнінде ненің дұрыс емес екенін түсінбейді.Оны майға
түсіру оның өмірін сақтап қалуы мүмкін.Мен дәл диагноз қойғанды қалаймын, сондықтан
мен не емдеп жатқанымды білемін,  бірақ ең бастысы,  мен баламның жақсы болғанын
қалаймын және бұл әдеттегі қоғамнан бас тартуды білдірсе, мен солай істеймін ». Сара

«Мұнай  жанып  тұрған  сияқты.Қолданған  кезде  жарқырайды.Қолымды  күйдірдім  (қалай
екенін  айтпаймын),  бірақ  оны маймен емдедім.Тек 2  рет қолдануға жеткілікті  таза май
қалды, содан кейін тұндырылған май қолданылдыкокос майы.Мүлдем ауырған жоқ.Және
соңында  тыртықтар  жоқ.Парафинді  дәке,  инфекциялар,  ауырсыну  таблеткалары
жоқ.Мұны әлеммен бөліскеніңіз үшін Рикке тағы да рахмет ». Кэрол

«Сіздің істегеніңіз үшін рахмет жеткіліксіз.Мен улы еменіме май жағып отырмын.Мен сенсіз
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ЕШҚАШАН тырыспас  едім.Бұл  өткен  жылы біреудің  от  жағуына  байланысты  денемнің
100%-ға жуығына тиіп, 2 айдан астам уақытқа созылды, сондықтан мен оны барлық жерде
аламын және одан да жаманы, олардың айтуынша, біз бұған иммунитет жасамаймыз.

Бір күн бұрын пайда болды.Сонымен, кеше түнгі май қышуды мүлдем тоқтатпады.Алайда
мен  оның  тыртықтарды  емдейтінін  күнде  көремін,  сондықтан  менде  сенім  бар.Бүгін
таңертең,  бірінші қолданғаннан кейін 24 сағаттан кейін мен оның жұмыс істегенін және
менің сызаттардан жарақат алған теріні  емдеп жатқанын көрдім.Майдың үстіне мырыш
оксиді пастасы арқылы мен улы еменге арналған 1# көмекті таптым деп ойлаймын.Мен
келесі  маусымды  күте  алмаймын,  бәлкім,  бұл  мәселені  өмір  бойы  жөндеу  үшін  май
емдейді.Мен сізге хабарлаймын.Бұл керемет емес пе?Барлығыңызға тағы да рахмет ».
Ребекка

--  Май  мұны  да  түзете  алады.Бұл  барлық  медициналық  мәселелердің  емі  немесе
бақылауы.Ол неғұрлым тезірек қолданылса, соғұрлым ол тезірек түзетілуі керек нәрсені
түзетеді, мұның бәрі осы.Дж.Б

«Қолымдағы  улы  шырмауық...бөртпе  мен  күйіктер  5  минут  ішінде  жойылды...бөртпе,
бөртпе,  ауырсыну  жоқ...Мен  аздап  кокос  майы  қосылған  RSO  күрішінің  бір  дәнін
қолданамын...5 минутта КЕТТІ!!!Менің майым!!!» Эстелла

«Менің бетіме улы емен түсті,  екінші күннен кейін ол маңдайдан мойынға дейін болды,
үлкен қышынған дақтар,  шикі  және тырнаудан біраз  қан  кетті.Мен жайылып кетуі  үшін
біраз  майды  аздап  кокос  майымен  араластырдым.Мен  оны  кидім  және  қышу  мен
ауырсынудан тез құтылдым, бір сағат ішінде шикі мен қабыну жоғалып кетті, келесі күні
таңертең ол көрінбеді, егер сіз шынымен қарасаңыз.Бұл, әрине, бірнеше қастарды көтерді
және  ақырында кейбір  скептиктер  менің  үнемі  айтып  отырғанымды түсінді.Каннабистің
емдік күші!» Синди-ли

«Мен  адамдарға  RSO  ауырғандықтан  ұзақ  уақыт  төсекте  жатқан  күйеуімнің  өкшесіне
түскен  үлкен  көпіршікті  тазалағанын  білгім  келеді.Үстіне  май  жағып  едім,  бір  аптаның
ішінде  ол  жоғалып  кетті.Мен  бұл  әлдеқайда  маңызды  нәрсеге  айналады  деп  қатты
қорықтым.Ол оның бүкіл өкшесін жауып тұрды.Рик Симпсонға барлық істеріңіз үшін рахмет
». Сюзан

«Мен балауыздан, зәйтүн майынан, кокос майынан және нем майынан 25 жылдан астам
уақыт бойы иіскеген аяқтың иісін емдедім...Неемнің иісін кетіру үшін мен лаванда және
цитрус  майларын  қостым.Және  бұл  мен  сатып  алған  кез  келген  тері  кремінен  жақсы
жұмыс істейді.Ал әйелі ешқашан бақытты болған емес». Роберт

--  Мен қоспаға аздап май қосар едім,  Роберт.Кейбіреулерді  қосу ешқашан ауырмайды,
сонымен қатар ол одан да жақсы жұмыс істейтіні  сөзсіз.Мысалы, қарасора тұқымының
майымен  араласқан  кезде,  майдың  өзі  де  солай  істей  алады  және  күшті  каннабис
ерітіндісі бар аяқ массажы - бұл әлемдегі ең жағымды нәрселердің бірі.Егер сіз оларды 10
минут  бойы  сұйылтылмаған  жылы  майға  батырсаңыз,  аяқтарыңыз  үшін  қаншалықты
жақсы болатынын елестете аласыз ба?Күйік,  диабеттік ойық жарасы, тері ісігі  және т.б.
адамдар  үшін  бұл  қаншалықты  тиімді  болатынын  елестете  аласыз  ба?Мен  істей
аламын.Дж.Б

«Егер  әйелдер  бұл  терінің  қартаюын  қалпына  келтіретінін  және  зақымдалған  теріні
қалпына келтіретінін білсе (бұл адамның жағдайындағы сияқты) каннабисті заңдастыруға
қолдау көрсету шатырдан өтеді!Бүкіл экономика осы таңғажайып табиғи дәрі-дәрмектің
басылуының арқасында өркендеді және біз бәріміз оның құлдырайтынын көреміз, өйткені
көбірек адамдар ақпараттанады және жай ғана өзін-өзі емдеуді бастайды ». Гил
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«Мен әжімдерді оқыдым ба?Әжімдерге көмектеседі?» Марги

Q.Әжімді емдеу үшін бетіңізге жағасыз ба, әлде ауызша немесе екеуін де қабылдайсыз
ба?» Тони

А.Екеуі де жақсы нәтижелерге қол жеткізу үшін, бірақ тек өзекті қолдану да көп нәрсені
жасай алады.Дж.Б

«Маған  шаш қоюдың рецепті  керек.Қарасора  майының бір  бөлігі  қарасора  тұқымының
майына он бөлікке тең бе?Көмектесіңіздер!Менің күйеуімнің шашы түсіп жатыр, мен оны
тастап кеткім келмейді...  Біздің егіз балаларымыз бар,  сондықтан маған оның жанында
тұруы керек, ха ха». Дженна

-- Бұл жұмыс істей алады.Біз қарасора тұқымының майына, 96% алкогольге немесе басқа
тасымалдаушыларға  20-30%  май  қосқанды  ұнатамыз,  бірақ  одан  азы  жергілікті
қолданғанда кереметтер жасай алады.Ең дұрысы, әрине,  оның қолында бір шелек май
болады  және  ол  оны  тікелей  пайдаланады.Өйткені  сұйылтылмаған  дәрі  сұйылтылған
дәріге қарағанда жақсы әсер етеді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Механик бола отырып, мен майды кейбір нашар кесулерге қолдандым және сіз 100%
дұрыс айтасыз ...ол теріні кез келген нәрсеге қарағанда тезірек емдейді ». Кори

«Жыныс сүйелдерімді 2 аптада 3 рет қолдану арқылы емдедім.Мен ауруханадағы GUM
клиникасында бірнеше ауыр емделуден өттім, бұл оларды одан сайын нашарлатты.Мен
үш күн сайын әрбір сүйелге шамамен 10 мг қолдандым (менде 5 болды).Мен жудым, бірақ
май сіңгенше 3 күн сайын сабынды қолданудан аулақ болдым, содан кейін ваннаға түсіп,
қайта жағып қойдым.Сүйелдер өлі теріге айналды, олар мүлдем ауыртпалықсыз жойылып,
артында жаңа сау тері қалдырды.Мен бұл туралы дәрігерге айттым, ол мені өтірікші деп
атады ма?Маған көлеңкеден және әдетте қалдық материал болатын бүршік жапырағынан
май жасап шығарған досым болғаны үшін бақытты болдым». Миль

«Мен қазір қара түске айналған жағымсыз меңді емдеу үстіндемін.Күн сайын таңертең мен
мольге  көп  мөлшерде  жағып,  содан  кейін  лентамен  жабамын.3  аптадан  кейін  меңнің
кішірейгенін  көзбен  көріп  тұрмын.Ол  істейді.Мен  де  күнде  аздап  жеймін...энергия
деңгейінде қандай айырмашылық бар.КАНАБИС АРҚЫЛЫ ДӘРІЛІК БАҚЫТ!!!!!!!” сұлу

«Еркектердегі таз болу үшін оны басыма қолданғым келгені үшін өзімді кінәлі сезінемін».
Роберт

--  Болмаңыз,  ол  жұмыс  істейді  және  бәрібір  сізге  аз  мөлшерде  май  қажет  болуы
мүмкін.Әрине, сіз оны көп киюге болады және бұл жақсы болар еді, бірақ егер сіз 100 мл
қарасора тұқымының майында бір грамм немесе одан да көп ерітсеңіз, оның не істейтінін
көргіңіз  келеді  деп  ойлаймын,  Роберт.Сондай-ақ,  сіз  қолданатын  сусабын  мен  басқа
косметикалық  өнімдерге  бірнеше  миль  тұқым  майы  мен  май  қоспасын  қосыңыз,  ол
жасайтын айырмашылық сізге де ұнайды.Фотосуреттер түсіріңіз, сіз басқаларға көмектесе
аласыз.Бізде оның бірен-саран фотолары ғана бар, оған аса мән бермедік, түсінікті.Бірақ
бұл шынымен де жұмыс істейді, көріңіз және одан бір секундқа ұялмаңыз.Дж.Б

«Мен  мойындаймын...Мен  ыңғайсызмын...Шанышқы  тістерін  аяғыма  жабыстыратын
жаман әдетім бар.Тікелей RSO орнында, лентамен жабыңыз, ауырсыну секундтарда өтті,
3 күнде жазылды. Хизер

«Мен  майдың  псориазды  бірнеше  күн  ішінде  жояды,  етеккірдің  1-ші  күнінде  аналық
бездердің ісінуін 20 минут ішінде азайтады және жеңіл күйіктерге дереу қолданған кезде
тыртық  пен  ауырсынуды  болдырмайды.Мұнайдың  не  істей  алатыны  мені  таң
қалдырады...» Берес

- 37 -



«Мен 10 жасымда табан ауруының ең ауыр жағдайларының бірін  болдым,  менде май
болғанын  қалаймын.Бірақ  менде  қазір  бар.47  жылдан  кейін  бәрі  жақсы.Барлығын
емдейді». Дональд

«Менің  келінім  шошқа  котлеттерін  терең  қуырып,  саусақтарын  қайнаған  ыстық  майға
бірінші  буынға  дейін  малып  тастады  және  олар  пісірілген  тауық  етіндей  аппақ  болып
кетті.Біз  оларға  RSO  қойдық  және  ауырсыну  шамамен  бір  минут  ішінде  жойылды,  ол
оларға  күніне  2  рет  RSO  енгізді.Олар  бірнеше  күн  ішінде  өте  тез  емделді  және  тері
жоғалту немесе тыртық мүлде болмады.

Біз қазір ас үйдегі тоңазытқышта аздап сақтайтынымыз таң қалдырады, сондықтан егер
біреу күйіп қалса (әсіресе балалар) біз дереу RSO қолданамыз, бізде оны күтетін табиғи
өсімдік болған кезде мұндай ауырсынуды сезінудің қажеті жоқ. .” Дебра

«Менің шынтағымда кішкене кесектер болды, оларды маймен емдедім ...Бір аптадан кейін
менің шынтағым тегіс және ешқандай бөртпе...Менің ойымша, олар сүйелдер болды, бірақ
мен дәрігерлерге сенбейтіндіктен мен сізге нақты айта алмадым ». Карла

-- Теріңізде қандай ақау болса да, жай ғана майды жағып, оны таспамен жабыңыз және
майды күн сайын немесе екі  рет немесе лента түсіп кеткен кезде қайта жағыңыз.Күйік,
сүйел,  экзема,  псориаз...Тол майдың не екеніне мән бермейді  және оны түзетеді,  оған
уақыт пен май беріңіз.Дж.Б

«Мен өзім  дайындаған майдан «жуғыш» жасадым және басынан аяғына дейін  ҚАТЫР
псориазбен  ауыратын  және  4  жылдан  астам  суретке  түспеген  досыма  онымен  жууды
өтіндім.1 РЕТ – ол денесін жуып жатқанда, мен БАРЛЫҚ қызарған, дақ-дақ терінің ПУФ
кеткенін және денесінің бір бөлігін сүрткен сайын ҒАЖАЙЫТТЫ сау теріні көргенде ШОК
болдым.Мен  оны  сол  түні  суретке  түсіріп,  жарияладым.ЕНДІ  ол  суретке  түскенді
ұнатады...КҮНДЕЛІКТІ!

БІРШЕ басқалары оны қалай араластырғанымды сұрады, мен қуанып қалдым және таң
қалдым, MS науқастары мен аурудан зардап шегетін басқалар оны ваннада қолданған, ал
біреуі өмірінде алғаш рет ауыртпалықсыз СӘБИ сияқты ұйықтағанын айтты ». Traci

«Менің досымның бетінде киста пайда болды, бірнеше күн май қабылдағаннан кейін ол
жоғалып кетті.Және ол оны жергілікті қолданбай жұтып қойды ». Джонатан

«Мен күріш дәнінің өлшемінен сәл артық алып жатырмын.Мен мұрнымды сәл көтердім
және аллергиям дерлік жоғалып кетті.Мен екі итім бар моторлы үйде тұрамын және бізді
көрші  ағаштар  төбесінен  тозаң  басып  жатыр.Өткен  жылы  мен  күн  сайын  бенедрил
ішетінмін.Маған  осы  маусымда  ешнәрсе  қабылдауға  тура  келген  жоқ,  мен  әлдеқайда
жақсы ұйықтап жатырмын ». Джуди

«Қатерлі ісікпен ауыратын науқас емеспін, бірақ менің өкшемде емдеуге жауап бермейтін
инфекция болды.Менде тіпті жараны емдеуге арналған техникалық жұмыс болды ...  ол
инфекцияның таралуын тоқтату үшін алды, бірақ ол әлі жазылмайды.Май жағып едім, БІР
күнде  қызаруы  азайып  кетті.Екінші  күн  қызару  жоғалды.Үшінші  күн  және  инфекция
қайтадан теріге ұқсайды!Керемет емдік май!» Тэмми

«Мен үйден шықпайтын кезде болдым.Менде бөртпе пайда болды, дәрігер периоральды
дерматит деп айтты және олардың маған бергендерінің бәрі жұмыс істемеді немесе мені
ауыртты.Олар оның не себеп болатынын және одан қалай біржолата құтылуға болатынын
білмейтіндерін  айтты.Ванкуверге  барғаннан  кейін  мен  бөртпеге  RSO  қоюды  және  не
болатынын көруді  шештім.Келесі  күні  ол мүлдем жоғалып кетті.Мен майды қазір  іштей
аламын, содан бері менде бұл ауыр бөртпе болған жоқ.Бұл зат таңқаларлық.Мен қазір бір
әйелдің  кеудесі  мен  асқазанының  қатерлі  ісігін  Құдайдан  басқа  ешкім  бізге  берген
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таңғажайып затпен емдеп жатқанын көріп жатырмын!!!» Шай

«Мен бассейн мен СПА компаниясында жұмыс істедім...  Менің терісі  ақшыл, күні бойы
сыртта.Менің  бетімде,  басымда  және  қолымда  әрдайым  жүргізушінің  терезесінен  тыс
болатын  кейбір  ессіз  дақтар  пайда  болды.Май  бұл  дақтарды  бірнеше  апта  ішінде
тазартады!Мен қазір кез келген аурумен күресу және иммундық жүйемді күшті ұстау үшін
күн сайын ,5 грамм таза THC ішемін.BTW ешқашан тұмауға қарсы егілмеген!Бала кезімнен
тұмау болмаған». Джей

«Ол күйік  пен күннің күйіп  қалуына тамаша әсер етеді.Зәйтүн майымен сұйылтылған».
Рэйчел

«18  ай  бұрын  менің  аяғым  операцияға  байланысты  жұқпалы  болды.Дәрігер  барлық
антибиотиктер  мен  процедураларды  қолданып  көргеннен  кейін,  олар  негізінен  бас
тартқанын және оның жабылуын күту үшін мені үйге жібергенін біледі.Өзімді каннабистің
жоғары  дозасымен  емдей  бастағаннан  кейін  ғана  мен  регенерация  басталғанын
байқадым! Ариэль

«Оны суық  жаралар мен  еріндегі  көпіршіктерге  қолдандым,  мен  ойлағаннан  да  жақсы
жұмыс істеді.Мен бұл жұмыс істейтінін  білдім,  бірақ емделу уақыты бір түнде 24 сағат
болды.Мен 6 сағат емес, 1-2 күн деп ойладым». Кевин

«Анам бетіндегі 2 жылға жуық қалған дақтан 4 күнде маймен құтылды!!Сосын біз айттық:
егер ол сыртқы ісік дақтарына солай істей алатын болса, оның іште не істеп жатқанын
ойлаңыз!» Кәріптас

«Менің сол жағында кішкентай қоңыр дақ бар еді, ол үлкейе бастады. Май жаққан жігітімді
көрсеттім. Есіңізде болсын, мен бұл ештеңе жасайды деп ойламадым. Төрт күннен кейін
мен тексердім, (мен бұл туралы ұмытып кетіппін) ол дақ орналасқан жердегі  кішкентай
қызыл нүктеден басқа мүлдем жоғалып кетті. Ештеңемайор, бірақ бұл мені сенуші етті».
Кэрол

«Сәлем  JB.Кеше  қызым  пеште  қолын  күйдіріп  алды.Ол  сыртқа  шығып,  көпіршіктеніп
кеткен қолының күйігін көрсетті.Ол ауырып жатқанын айтты.Мен оған үйге кіріп, май алып,
таңғыш жағып, күйікті жабуын айттым.Мен оған тыртықсыз жазылатынын айттым.Ол бес
минуттан кейін шықты.Ол әкемнің ауырғанын айтты.Мен иә, бұл мұнай істеу керек деді.

Майдың не істей  алатынына күмәнмен  қараған  әпкем мен  оны таңдаулы дәрі  ретінде
қолданып  жүргенімді  құптамады.Мұнай  мәселесіне  келгенде  ол  мені  ешқашан
қадағаламады.Бірақ  бұл  жақсы!Бәріміз  де  ұзақ  уақыт  өтірік  айтқандықтан,  олардың
өтіріктеріне  сендік.Менің  әпкем  дәрігерлердің  айтуымен  ауыр  аурумен  ауырады.Ұзын
әңгімені қысқарту үшін.Ол майды қабылдауды бастады және соңғы алты айда 60 фунт
жоғалтты.Ол қазір мұнайға шын сенетін адам.Және мұны барлығымен ашық бөліседі.Осы
мақсат үшін жасаған барлық істеріңіз үшін рахмет ». Рон

«Мен мұндағы жігіттердің әрқашан таза RSO пайдалануды айтатынын білемін және мен
бұл  заттардың  үлкен  жанкүйерімін.Дегенмен,  мен  адамдарға  қант  жапырақтарынан
жасалған  кокос  майының  инфузиясы  неоспоринді  толығымен  ауыстырғанын  айтқым
келеді,  мен  бұл  заттарды  2  жыл  бойы  сатып  алудың  қажеті  жоқ.Бұл  жақсырақ  және
жылдамырақ жұмыс істейді, мен оны адамдардың қолдары мен бетіне жаға аламын және
олар кездейсоқ жеп қалса, олар ауырып қалады деп уайымдаудың қажеті жоқ ». Тина

-- Тина, ештеңе таза RSO-дан жақсырақ және жылдам жұмыс істемейді, бірақ мен сіздің не
айтқыңыз  келетінін  білемін.Әрине,  каннабис  медицинасының  күшті  емес  түрлері  де
кереметтер жасай алады.Мәселе мынада,  табыс сұйылтылмаған ең күшті  RSO сияқты
сенімді емес.
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Каннабис косметикасы жақын арада, атап айтқанда, әйелдер майдың сұлулығы үшін не
істей алатынын білгеннен кейін,  қазіргі  уақытта қол жетімді косметикалардың көпшілігін
ауыстырады.Қарасора  тұқымының  майы,  кокос  майы  және  ши  майы  -  менің  сүйікті
тасымалдаушыларым,  бірақ олар тұратын жерде жергілікті  танымал нәрсені  қолданып,
оған майды қосуға болады.Кремдегі 20-30% RSO керемет жұмыс істейді,  бірақ 0,01-1%
ауыр емес жағдайлар мен күнделікті күтім үшін де үлкен пайда әкелуі мүмкін.Дж.Б

Өндіріс бойынша кеңестер
«Ешқашан фанатсыз болмайды!!!Бұл ешқашан дегенді білдіреді». Дж.Б

«Кейбір желдеткіштер өте қауіпті  болуы мүмкін,  сондықтан егер біреу айырмашылықты
білмесе, (мен электр қозғалтқышын қайта ораушымын) олар еріткішті тұтандыруы мүмкін
және мүмкін.Тек  белгілі  бір  желдеткіштерді  пайдалануға болады.Көптеген адамдар күні
бойы  желдеткішке  қараса,  айырмашылықты  білмейтіндіктен,  бұл  жақсы  кеңес.Ескерту:
егер  желдеткіштегі  электр  қозғалтқышы  іске  қосу  кезінде  қозғалтқыштың  сыртынан
көрінбейтін ішкі ұшқын тудырса, ол еріткішті тұтандырады.Үй ішінде дәрі-дәрмекті жасау
өте қауіпті  орын,  өйткені  көпшілігіңіз  білетініне сенімдімін!Мұның себебін барлығы білуі
керек...Электр  плиталары,  шамдар,  ажыратқыштар,  пештер,  су  жылытқыштар,  шамдар
және сіздің үйіңіздегі  барлық дерлік электр құрылғылары сіз көрсеңіз де, көрмесеңіз де
еріткіштерді тұтандыратын ұшқын тудырады.Бұл ұшқындардың көпшілігі автоматты түрде
пайда болады және сіз оны ешқашан білмейсіз!Егер сіз мұны бұрын үйіңізде сәтті жасаған
болсаңыз да, бұл көп рет жанбайтын сағаттық бомба сияқты, бірақ бір сәтте сіз қашып
құтылу мүмкін емес жарылыспен аяқталасыз, бұл өте тез болады!Сіздің үйіңіздегі барлық
адамдарға қауіп төнеді!Өтінемін,  бұл ескертуді  ешқашан елемеңіз.Джиндрих Байер бұл
жерде  сізге  кеңес  берді,  егер  сіз  оны  ұстансаңыз,  сіздің  өміріңізді  сақтап  қалуы
мүмкін.Джиндричке рахмет ». Энтони

«Мен сізбен  100  пайыз  келісемін,  өйткені  мен  де  дәл  осы  өткен  демалыста  осындай
қорытындыға  келдім.Сондай-ақ,  нафтаны/майды сүзу  үшін  кофе  сүзгісін  пайдалану  да
барудың ең жақсы жолы екенін қосқым келеді...Ірімшік матасын немесе кофе сүзгісінен
басқа  кез  келген нәрсені  пайдалану сізге  көбірек  май береді,  бірақ  әлсіз  май болады,
мүмкін  жасыл  түсті  болуы  мүмкін,  бұл  сізді  дәлелдейді.құрамында  өсімдік  шикізаты
көп.Қорытынды: Нафта мен кофе сүзгісін қолданыңыз және материалды Рик айтқандай
бұдан былай ұсақтамаңыз.Менің ойымша, Рик ракты емдейтін таза май жасау процесін
жетілдірді және оны ол айтқандай, уақыт пен материалды түкке тұрғысыз ысырап етуден
басқа жолмен жасады ». Мари

«Сәлем JB.Шұғыл қажет болса, бүршікті қай уақытта кептіруге қалдыруға болады?Рахмет.”
Прискила
-- Сүйек құрғағанша.Бірақ мен 5-7 г бүршікті тез құрғататын болар едім, бұл сізге шамамен
бір грамм май береді, оны бастау үшін жеткілікті, содан кейін оны дұрыс кептіргенде, оны
бір  апта  немесе  одан  да  көп  уақыт  ішінде  аяқтауға  болады.Өңдеу  алдында  бастапқы
материалды неғұрлым аз өңдесеңіз, соғұрлым аз шайыр жұмсайсыз.Сондықтан бастапқы
материалды декарбоксилдемеген дұрыс (GW сияқты еш себепсіз майды қыздыру арқылы
декарбоксилдеуге болады,  оны бәрібір еріткіш қалдықтарын кетіру үшін істеу керек).Ең
дұрысы, бүршікті  мүмкіндігінше қосымша өңдеусіз кептіру бөлмесінде өңдеуге арналған
шелекке салу.Бүршікке неғұрлым аз тигізсеңіз, соғұрлым жақсы.Дж.Б

«Брайан,  мен  жағдайдың  тамаша  емес  екенін  білемін,  бірақ  бәрібір  сол  әнді  айтуды
жалғастырамын.Мен тағы не істей аламын және неге әуенді өзгертіп, стандарттарымызды
төмендету қажет болмаса, төмендетуім керек?Әрине, мұнайдың әртүрлі сорттары болады,
кейбіреулері  жергілікті  қолдануға  (60%-ға  дейін),  кейбіреулері  демалысқа  (60-90)  және
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кейбіреулері емдеуге (90 және одан жоғары), ал ең жақсы майлар 95-98% болады. THC
және өте күшті және седативті, бұл туралы бәрі бар.Бірақ қазір біз адамдарға 95-98% THC
майы бар екенін және олар жұмыс істейтін, бірақ жұмыс істемейтін орташа өнімдерді емес,
ең жақсы сапаға ұмтылу керектігін үйретуіміз керек.

Мен  өзімді  кейде  және  кейбір  жағдайларда  біздің  қолымызда  іс  жүзінде  барлық
жағдайларда жұмыс істейтін дәрі болған кезде ғана жұмыс істейтін дәрілерді зерттеуге
онша қызықтырмаймын.

Бұл шырын сығудың бәрі  жақсы және жақсы,  бірақ  сіз  адамдардың 10-20-30% өсімдік
материалдарына аллергияға ұшырайтынын немесе дәмін ұнатпайтынын, сондықтан оны
дәрі  ретінде  дұрыс  қолданбайтынын  көресіз.Каннабис  өзі  өсірілетін  топырақты
уытсыздандырады, сіз бұл өсімдік материалдарын мүлде жұтып қоюды қаламайсыз.Кейде
иә,  дәлірек  айтсақ,  сіз  өсімдіктің  қай  жерде және қалай өсірілгенін  білсеңіз,  бірақ  мен
мұндай шырындарды өзім ішуге өте сақ болар едім, сіз оның құрамында не бар екенін
ешқашан білмейсіз,  мен каннабисті  өсіру үшін қандай химиялық заттар қолданылғанын
білемін.Сондықтан мен шырын сығуды ұсынар едім.

Май дұрыс жұмыс істеуі үшін декарбоксилденген болуы керек, оны қайнату керек немесе
ол дұрыс жұмыс істемейді және ол қан-ми тосқауылынан өтпейді, сондықтан логикалық
тұрғыдан  «психоактивті  емес  шырын»  ешқашан  жұмыс  істей  алмайды.  THC  95-98%
декарбоксилденген майлар ретінде.Тағы да,  оны тері  жағдайларында қолданып көріңіз
және айырмашылықты көріңіз.

Негізінен бұл CBD-ге де қатысты - тағы да, иә, ол жұмыс істейді, атап айтқанда, кейде
және  кейбір  жағдайларда,  және  бұл  сондай-ақ  тамаша  дәрі,  мысалы,  ол  балаларға
арналған  сағызға  ингредиент  ретінде  қосылғанда,  бірақ  одан  басқа  мен  әрқашан
каннабистің ең күшті түрін бірінші кезекте қолданғысы келеді.Болмайсыз ба?JB»

«Жеке тәжірибемнен шырын шығара алмаймын, бұл мені қатты ренжітеді.Менде қанның
ұюының  бұзылуы  да  бар  және  ауыр  хлорофилл  К  дәруменінің  жоғары  болуына
байланысты қанды сұйылту үшін дәрі қабылдаған адамға «жоқ» болып табылады. Дена

«Вирджия,  біз  көптеген  майларды  көрдік  және  майлардың  көпшілігі  пациенттердің  өз
жағдайлары  үшін  пайдаланғанын  көргіміз  келетін  нәрсеге  жақындамайтынын  түсінуіңіз
керек.«Өзіңді өзің жаса» стратегиясы шын мәнінде мағынасы бар жалғыз стратегия, сізге
май  жасау  үшін  ешкімге  тәуелді  болғыңыз  келмейді,  сіз  өзіңіздің  сапа  бақылауыңыз
болғыңыз келеді және не бар екенін білгіңіз келеді. ол және ол қалай жасалған.Мұнда тым
көп  алаяқтар  бар  және  олардың көпшілігі  тиісті  сапаны қамтамасыз  етпейді  және  бұл
өкінішті факт, және оның алдын алудың жалғыз жолы - адамдарға қалай істеу керектігін
үйрету.айырмашылықты білу  үшін  өздері  жасаңыз.Ал кейде мұнай сапасының шамалы
айырмашылығы біреудің өміріне үлкен өзгеріс әкелуі мүмкін.Сондықтан біз үнемі майдың
сапасы мен қуатын арттыруға тырысамыз.

Біздің көзқарасымыз бойынша, егер біреу бір шыны кофе жасай алса, олар май жасай
алады, бұл шынымен де жоқ.Өзі үшін май жасай алмайтындар әдетте көмекке мұқтаж,
сондықтан қажет болған жағдайда біреу оны әрқашан дайындай алады, сонымен қатар
мұндай адамдар дәріханадан 95-98% THC RSO ала алуы керек.Немесе, кем дегенде, мен
өмір сүргім келетін әлемде.Дж.Б

«1.)  Сүйек  құрғаған  бүршіктерді  тек  қолыммен  ұнтақтадым,  ұнтақтағыш
қолданбаған.Бастапқы материал шамамен өте кішкентай бүршіктерге ұқсады.Диаметрі 5-
тен  10  мм-ге  дейін,  сондықтан  негізінен  ұнтақ  жоқ.Менің  «аспаздық»  тәжірибем  бар
болғандықтан,  С тармағынан басқа барлық тармақтарда сізбен толықтай келісемін.Мен
алкогольмен жасалған майларды көрдім, олар әдетте әлдеқайда қараңғы болады, өйткені
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алкогольдегі  су  хлорофиллдерді  ерітеді.Мен майды зертханалық  таза  мұнай эфирімен
жасадым.Бұл  майдың  түсі  әлдеқайда  ашық  (алтын-қоңыр)  және  мен  қолданып  көрген
алкогольдік  майлармен  салыстырғанда  тамаша,  дәмді  ащы  дәмі  бар.Менің  айтайын
дегенім,  Нафта  алкоголь  сияқты  көптеген  терпендер  мен  хлорофиллдерді  алып
тастамайды деп ойлаймын.Ол сондай-ақ алкоголь сияқты әлдеқайда бақыланатын және
басқарылатын қайнатылады.Менің сұрағым: Нафтамен ұнтақтау/жуу комбинациясы жақсы
сапалы май үшін алкогольмен ұнтақтау/жуу сияқты зиянды емес деп ойлайсыз ба?

--  Алдымен материалды ұсақтамаңыз.Құрғақ бүршік материалын кез келген өңдеу THC
және басқа каннабиноидтарды жоғалтуға әкеледі (үстелдегі ұсақ шаң шелекте қалуы керек
нәрсе).Иә, ұнтақтау мен нафта ұнтақтау мен спиртке қарағанда «жақсы» болар еді - бұл
комбинация сәтсіздікке кепілдік береді, сіз бұл жолмен жақсы май жасай алмайсыз.

Бүршікті  шелекке  салыңыз,  оны  нафтамен  сулаңыз,  оны  екі-үш  минут  бойы  таяқпен
ұсақтаңыз, шелекке май-еріткіш қоспасын құйыңыз.Егер сіз жақсы сапалы материалмен
жұмыс  жасасаңыз,  екінші  жууды  жасаңыз  және  екінші  қоспаны  бірінші  жуумен  бірге
шелекке құйыңыз.Жоғары сапалы материалды пайдаланбасаңыз, бірінші жууды тек ішкі
мақсаттар үшін пайдаланыңыз (және жұмыс істеу үшін жақсырақ материалды іздеңіз).

Эфир  керемет  майлар  шығарады  (біз  қараңғы  майларға  қарағанда  янтарь  майларын
жақсы көреміз, бірақ кейбір штамдар басқаларға қарағанда күңгірт майлар шығаратынын
есте сақтаңыз).Біз сондай-ақ янтарь майларын практикалық себептермен ұнатамыз - кім
қара  хлорофилл  тістері  болғанын  қалайды?Бірақ  біз  оны  көп  ұсынбаймыз,  өйткені
эфирмен жұмыс істеу өте қауіпті, оны әлемнің көптеген бөліктерінде алу қиын және біз
мұнай  өндіруші  адамдардың  қауіпсіздігіне  қатты  алаңдаймыз.Ол  салыстырмалы  түрде
төмен  температурада өте  оңай бумға  айнала  алады.Сонымен,  көптеген  адамдар  үшін
нафта  жақсы  жұмыс  істейді.Біз  әдетте  нафтаны  пайдаланамыз,  бірақ  эфир  біздің
таңдауымыз бойынша еріткіш болады.

Біз  жеке қолданатын еріткіштердің  ағымдағы тізімі:  1.эфир,  2.таза  жеңіл  нафта,  3.99%
изопропил спирті, 4.тағамдық алкоголь - жақсырақ 99%, бірақ оны алу әдетте қиын және
өте қымбат.96% алкогольмен жұмыс істегенде,  қалған 4% әдетте су болады.10 литрдің
4%-ы 4dcl, қайнатуға тура келетін жарты литр суды құрайды және өнімдірек жұмсау үшін
уақыт қажет.

2.) Барлық еріткіш қалдықтарын толығымен кетіру үшін мен соңғы 60°C жылы майды 1,5
сағат  вакуумға  қойдым.Сізге  жазғанымдай,  мен  майды  35  грамм  жегеннен  кейін
декарбоксилдедім... Декарбоксилдеуге дейінгі майдың дәмі одан да ащы болды, мен одан
да жаман деп айтпас едім, бірақ кекіру туралы дұрыс айтасыз.

-- Өткен жолы айтқанымдай, бөртпе судың қалдығынан болды.Сіз пайдаланған «ғылыми»
төмен температураның арқасында су сонда болды.Майды бәрібір декарбоксилдеу керек,
сондықтан 110°C температурада өшетін күріш пеші жақсы жұмыс істейді.Немесе, әрине,
пайдаланудың ең жақсысы aбәрібір - бірақ тағы да айтамын, көптеген адамдар оларды
иеленбейді  және  оларды  қалай  пайдалану  керектігін  білмейді,  және  жарылыс  қаупі
әрқашан бар. Егер біреу еріткішті қайнату үшін дұрыс жасалмаған газды пайдаланса, ол
жарылып, ауыр жарақат алып, бүкіл үйді бұзуы мүмкін. Бірақ егер күріш пешінің ішіндегісі
қандай да бір жолмен өртеніп кетсе және процесс ашық ауада немесе жақсы желдетілетін
ашық жерде орындалса.Содан кейін,  егер май өндіретін  адам үрейленбесе,  олар өртті
бақылауға  алуда  тым  көп  қиындықтарға  тап  болмауы  керек  және  иә,  өрт  сөндіргішті
қолында ұстау әрқашан жақсы идея.

Вакуумға келетін болсақ - әрине, неге жоқ.Егер сізде жабдық болса және оны қалай дұрыс
пайдалану керектігін білсеңіз, онда еріткіш қалдығы жоқ екеніне 100% сенімді болғыңыз
келсе немесе майды жабыңыз десеңіз, майды осылай аяқтау жаман идея емес. мұнай-
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химия  еріткіштеріне  қарсы  шыққандардың  аузы.Кейбір  адамдар  оны  үлкен  табыспен
пайдаланады,  мен  оған  қарсы  емеспін.Бірақ  өздеріңіз  білетіндей,  адамдардың
көпшілігінде  бұл  жабдық  жоқ  және  біздің  көптеген  пациенттеріміз  күріш  пеші  мен
желдеткішті  сатып  ала  алмайды немесе  сатып  ала  алмайды,  сондықтан  біз  вакуумды
қажеттілік ретінде ұсынбаймыз.

Рик  әдісі  қаншалықты оңай және қарапайым екенін  және біз  әлі  қанша сұраққа  жауап
беруіміз  керек  екенін  қараңыз.Енді  мұнай  өндірудің  басқа  әдістері  туралы  ақпаратты
қосқанда  не  болатынын  елестетіп  көріңізші.Бұл  тек  шатастыруды  тудырады  және  мен
«шатастырылған»  адамдардың  сұрақтарына  жауап  беруге  тырысып,  күндер  мен
апталарды жұмсауға тура келеді, мен мұны бәрібір көп жасамаймын.

3.)  Түсіндіріңізші,  неліктен  сіз  майды  түтіктен  тікелей  ауызға,  капсуласыз  қабылдауды
ұсынасыз?Кейбір  сіңіру  мәселесі?Мен  темекі  қағазындағы  майдың  көп  бөлігін  жеймін,
бірақ үйден бірнеше сағатқа шығу керек болса,  капсулаларды сирек қолданамын.Оның
үстіне, мен оны тістеріме тигізгенді ұнатпаймын, өйткені түсу өте қиын…

-- Бірнеше себептерге байланысты.Ең бастысы, бұл жұту әдісі пациенттер үшін ең тиімді
және  пайдалы  болып  шықты.Ол  ауыз  қуысының  гигиенасын  жақсартады,  өйткені  ол
ауызды дезинфекциялайды, содан кейін ас қорыту жолындағы немесе жұлдырудағы кез
келген жағдайда көмектеседі.Негізі тамағым ауырғанда майды аузымның артына жағып,
сосын  аузыма  шыдай  бергенше  ұстаймын.Көп  жағдайда  тұмау  немесе  тамақ  ауруы
(немесе оның белгілері) бір түнде емделеді.

Сіз айтқандай, майдың біраз бөлігі тістеріңізде және тіліңіздің астында қалады, сондықтан
ішке қабылдаудың бұл әдісі  іс  жүзінде майды сублингвальды өңдеуді (ala Sativex және
адамдар  қолданатын  басқа  да  тіл  асты  спрейлері  мен  тұнбалары)  және  асқазан  мен
асқазанда өңдеуді біріктіреді. ішектер.Ең бастысы, майды асқазанға түсіру.Сонымен, егер
сізде дәмі онша жақсы емес май болса, оған бір үзім нан немесе банан т.б. салып қоюға
болады (немесе темекі қағазын, оның құрамындағы химиялық заттарды жегіңіз келсе), оны
бүктеп, жұтып қоюға болады. таблетка және оны сумен немесе шаймен немесе өзіңізге
ұнайтын  нәрсемен  шайыңыз.Он  минуттан  кейін  тістеріңізді  маймен  жуыңыз,  бұл  ауыз
қуысының  гигиенасына  да  көмектеседі.Көптеген  майлардың  дәмді  дәмі  бар  (әсіресе
бастапқы материал ұнтақталған кезде және майды өндіру үшін алкоголь пайдаланылмаған
кезде).Хлорофилл әдетте жағымсыз дәмге ие болады және тіпті жергілікті қолданғанда да
көптеген қолайсыздықтар тудыруы мүмкін -  қара майлар киіміңізге дақ түсіреді,  сіз оны
шынымен қаламайсыз немесе қажет етпейсіз.)

Капсулалар  -  а)  оларды  Big  Pharma-дан  сатып  алу  керек,  ол  арқылы  сіз  оларды
ақшаңызбен  асырап  отырсыз,  б)  кейбір  адамдарда  аллергия  бар,  в)  кейбіреулері
асқазанда  емес,  сіздің  ішекте  ериді,  г)  дилерлер  жиі  қояды.  капсуладағы  май  болуы
керектен азырақ, д) олар соншалықты көп жағдайлар үшін жақсы жұмыс істемейді, f) өкпе
жағдайына  байланысты  буын  жасағыңыз  немесе  майды  буландырғыңыз  келгенде,
олардан  майды  алу  қиын.  немесе  майды  жергілікті  қолданғыңыз  келгенде.Мен
капсулаларды қолдануға болмайды деп айтпаймын, майды тікелей түтіктен пайдалануды
үйренген  дұрыс.Көбірек  тәжірибе  жинағаннан  кейін  сіз  майды  мүлде  ыңғайсыздықсыз
қалай пайдалану керектігін үйренесіз.Мен күріш пештегі майды бірден жегенді ұнатамын,
мен оған саусағымды батырып, қанша аламын деп ойлаймын.Есіңізде болсын, бұл өте
«майды  тұтынатын»  және  сіз  әдетте  шприцтен  гөрі  көбірек  қабылдайсыз.Май  жақсы
болған кезде, «шамадан тыс доза» сізді тек ұйықтатады, үлкен мәселе.Бірақ, әрине, мен
мұны  тәжірибем  мен  төзімділіктің  арқасында  істей  аламын,  мен  жасамас  едіммұны
жаңадан  бастаушыларға  немесе  соншалықты  көп  тәжірибесі  жоқ  адамдарға
ұсынбаңыз.Сізге де бар жақсылық, Стефан.Джиндрих»
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«Егер  сіз  құн  туралы  алаңдасаңыз,  бұл  онкологиялық  препараттардың  көпшілігіне
төленетін  қосымша  төлемнен  әлдеқайда  арзанырақ  және  қатерлі  ісікке  қарсы  үйде
қабылдайтын  кейбір  дәрілер  сақтандыруға  жатпайды.Егер  менің  отбасымдағы  біреуге
қатерлі ісікке бұл май қажет болса, мен жолын табар едім.Іске сәт!!!!» Лиза

--  Келісемін,  Лиза,  басқа  барлық  шығындар  мен  шығындарды  есепке  алғанда,  мұнай
әлдеқайда арзан ем.Сонымен қатар, бұл медициналық жүйе қамтамасыз ететін кез келген
нәрсеге  қарағанда  салыстырмалы түрде  қауіпсіз,  оның  әлдеқайда  тиімді  және  сенімді
жұмыс істейтінін айтпағанда, улану немесе сәулеленуден гөрі оны қабылдау әлдеқайда
қызықты.Дж.Б

Q.Неліктен  құрғақ  материалды  ұнтақтау  THC  жоғалуына  әкеледі?Бұған  қандай  да  бір
түсініктеме  бар  ма?
А.Сіз шынымен күшті бүршік жарып көрдіңіз бе?Егер сіз мұны істесеңіз, себебін білуіңіз
керек.Ұнтақталғаннан кейін үстелдің айналасындағы ақ ұнтақ THC (немесе трихомалар)
болып табылады және ол майда қалуы керек еді.Оған қоса, ол ұнтақталған кезде, ол тым
жақсы  болады  және  сіз  өзіңіздің  майыңызда  шын  мәнінде  аршып  алғыңыз  келмеген
нәрселердің көп бөлігін алып тастайсыз.

Сүйек құрғаған бүтін бүршіктерді нафтамен немесе өзіңіз таңдаған еріткішпен сулағаннан
кейін өңдеңіз, бірақ өңдемес бұрын оған көп тигізбеңіз, өйткені оны ұстаған сайын біразын
жоғалтасыз.Ұнтақталған  материалдан  алынған  майлар  ылғалдандырылғаннан  кейін
ұсақталған бүршіктерден алынған майға қарағанда әлдеқайда аз күшті.

Бірінші  жылдам жуу  -  ең  күшті  және  қол жетімді  THC шамамен  70%,  екінші  жолақтар
шамамен 20% және үшіншісі шамамен 5% тазартады.Сіз оны ұнтақтағанда, сіз өзіңіздің
майыңызда  барлық  үш  жууды  (шын  мәнінде  төрт)  аласыз  және  сіз  мұны
қаламайсыз.Саннан сапа.Дж.Б

Q.Мен RSO-ны өзіңіз жасауды ұсынатыныңызды білемін, бірақ диспансерде жергілікті бар
және мен оның әділ бағасы қандай болуы керек деп ойладым?

А.Бір грамм май алу үшін 4-7 г жоғары сапалы бүршік қажет, бұл «дұрыс баға» болуы
керек.Қарасораның күлкілі бағаларын талқыламай-ақ қояйық, маған 60 г доза үшін дұрыс
баға 50-100 АҚШ долларын құрайды (немесе одан да аз, егер ол заңды түрде ашық ауада
кең  көлемде  өсірілген  болса).Дәл  қазір  ол  бағаға  қайдан  алатынымды  білемін  деп
айтпаймын.Жоғары сортты мұнай сіз тұратын жерде жоғары сапалы материалдың құны
қанша тұрады.Дж.Б

«Мен әлі де тірі екенімді жаңартып, хабарлауым керек еді!Маған 3 ай қалды деп айтқаннан
кейін  екі  жылға  жуық  уақыт  өткеннен  кейін  керемет  жұмыс  істеп
жатырмын.Дәрігерлеріңізге  сенбеңіз!Менің  өмірімді  сақтап  қалуға  көмектескеніңіз  үшін
тағы да рахмет!» Ли

Декарбоксилдену

«Мен қазір бүкіл өсімдікті декарбоксилдетемін, сонымен қатар RSO және сары май/май
жасаймын». Шерил
--  Бүкіл өсімдікті  декарбоксилдеуге болмайды.Майды өте құрғақ бүршіктен дайындаңыз
(кеспеңіз,  оны  тым  көп  ұстамаңыз,  сіз  әрқашан  күткен  THC  жоғалтасыз).Майды
дайындаңыз,  содан  кейін  майды  декарбоксилдеңіз  (оны  130°  Цельсий  бойынша
орнатылған  электр  пешіне  шамамен  бір  сағатқа  қойыңыз).Өсімдіктерді  майға  өңдемес
бұрын олармен ештеңе жасамаңыз.Оларға неғұрлым аз тигізсеңіз, соғұрлым жақсы.Дж.Б
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«Күріш пеште немесе кәстрөлде барлық еріткішті өртеп жібергеннен кейін, бір сағат ішінде
266 градус Фаренгейтте (130 °C) пешке салсаңыз болғаны, көмірсусыздандыруға болады».
Райан
-- Дегенмен мен кәстрөлді қолданбас едім.Бір күні майыңды жағасың.Күріш пеші өшеді,
бұл шынымен жақсы нұсқа, мен айтар едім.Дж.Б

«Дұрыс  декарбоксилдену  мінсіз  мұнай өндірудің  өте  маңызды бөлігі  болып  табылады,
өйткені  шикізат  өсімдіктаза  delta9-THC  және  CBD  көп  емес  қамтамасыз  етеді,  оның
орнына  қышқылдар  THCA және  CBDA білдіреді.Карбоксил  тобын  жою  үшін  қыздыру
процедурасы болып табылады.Бағалы молекулаларыңызды өртеп  жібермеу үшін  мұны
өте  мұқият  орындаңыз.Мен  Хроматография  журналында  майды  қыздыру  үшін  қажетті
температура  мен  уақыт  болуы  керек  жақсы  жазбаны  таптым,  өйткені  күріш  пешіне
байланысты  температура  жеткіліксіз  болуы  мүмкін.Сондықтан  майды  мин  дегенде  27
минут қыздырған дұрыс. 122 градус Цельсий.Майдың қызып кетпеуі үшін әрқашан қыздыру
тақтасының температурасын сандық өлшеу құрылғысымен тексеріңіз.Төмендегі  кестеде
сіз ешқашан қол жеткізуге болмайтын негізгі каннабиноидтердің қайнау нүктелерін көресіз,
әйтпесе  оларды  пісіресіз.Сонымен  қатар,  Рик  өзінің  бейнелерінде  майды  қатты
қыздырмайды,  бірақ  емдік  майды  жасау  үшін  жылу  қажет  деп  айтқаны  дұрыс  екенін
ескеремін.Диаграммада  бір  сағат  шамасында  көрсетілген  уақыт  ішінде  дұрыс
декарбоксилдену  процесі  үшін  кем  дегенде  106,2  градус  Цельсий  температурасы
қажет.Егер сіздің майыңызда тек THCA және CBDA қышқылдық түрі болса, ол соншалықты
тиімді  емес,  өйткені  қышқылдар  CB1  және  CB2  рецепторларына  өте  жақсы  сәйкес
келмейді.Сондықтан  мұны дұрыс  жасауды қадағалаңыз,  өйткені  Риктің  айтқаны дұрыс,
өмір сүруге байланысты болған кезде тек ең жақсы жасалған май жұмыс істей алады.(…)

Иә,  күріш  пешінде  каннабиноидтардың  еріткіш  сұйықтық  қоспасын  қыздырған  кезде
декарбоксилдену процесі жүріп жатқанын түсіну үшін осы ғылыми диаграмманы қараңыз
және  түсіндіріңіз.Осылайша,  графиктер  максималды  декарбоксилдену  алу  үшін
температураны  Цельсий  бойынша  130  градусқа  дейін  жеткізу  өте  маңызды  екенін
көрсетеді.Ең жақсы деңгейге жету үшін температура мен уақыт мәселесі.

Егер  сіз  цифрлық  температураны  өлшейтін  құралды  қолдансаңыз  және  оны  еріткішті
булану үшін  бүкіл  процесс барысында күріш пешінің  түбіне  қойсаңыз,  процестің  соңғы
кезеңінде ғана су тамшылары судың соңғы бөлігіне түсетінін көресіз. пеште температура
100-110°C  шамасында  болады.Бірақ  бұл  диапазондағы  уақыт  негізінен  бүкіл
декарбоксилдену процесі үшін жеткіліксіз.Осыдан кейін майды кішкене болат кәстрөлде
қыздырғыш табақшада  ұзақ  уақыт  қыздырыңыз.Ұзақ  уақыт  бойы  ешқандай  белсенділік
болмайды (газ көпіршіктері болмайды) сіз  қыздырып, күтесіз.Температураны бақылаңыз
және  шамамен  жарты  сағат  бойы  130  градус  Цельсийден  жоғары  көтерілмеу
керек.Есіңізде болсын, THC қайнау температурасы 157 градус C., сондықтан қызып кету
арқылы тәуекелге бармаңыз, әйтпесе сіз қалаған каннабиноидтар буланып, желмен ұшып
кетеді...

Негізінде  декарбоксилдеудің  ең  жоғары  мөлшерін  алу  маңызды  емес,  сондықтан  сіз
денеңізге жеткілікті мөлшерде май аласыз.Бір қызығы, күніне бір грамм немесе одан да
көп қабылдау керек.Әрине, сізге қанша май қажет екендігі мұнайда қанша delta9THC бар
екеніне  байланысты -  декарбоксилдену  қаншалықты тиімді  болғанын білдіреді.Егер  сіз
Риктің  ұсынысын  орындасаңыз  және  майды  ұзақ  уақыт  бойы  130  градусқа  дейін
қыздыруды  ұмытпаңыз  -  бәрі  жақсы  болады.Қай  еріткіш  пайдаланатыныңыз  тәуелсіз».
Стефан
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Еріткіштер
«Мен  кейбір  қарапайым  өсімдік  майларының  (канола  немесе  рапс)  өте  ұқсас  жолмен
өндірілетінін білгенге дейін еріткішке (нафта) іліндім». Грейм

«Нафта - мұнай эфирінің сауда атауы, сондықтан іздеп көріңіз, үй жануарлары эфирінің
көптеген өнеркәсіптік қолданылуы, еріткіштерді бояу үшін майсыздандырғыш бар». Әл

«THC  және  CBD  полярлы  емес  екенін  есте  сақтаңыз  ...және  хлорофилл  және  H2O
полярлы  ...Сондықтан  ең  жақсы  май  полярлы  емес  еріткішпен  жасалады...  ол  таза...
хлорофиллсіз». Майкл

«Менің  химик  досым мен  үшін  бүкіл  оқиғаны жеңілдетіп,  нафтаның неліктен жақсырақ
болуы мүмкін екенін түсіндірді (ол айтарлықтай емес деп санайды): нафта полярлы емес
еріткіш, сондықтан ол полярлы емес молекулаларды оңай және тиімді түрде шығарады
(THC  және  CBD  негізінен  полярлы  емес  молекулалар)  және  полярлы  молекулаларды
қалдырады.

Изопропил спирті (және осы мәселе бойынша эфир) әлсіз полярлы еріткіш, сондықтан ол
осы мақсат үшін өте жақсы, бірақ нафтадан сәл аз болуы мүмкін - өйткені JB екеуі де
сыналғанын  және  олардың  күштірек  екенін  айтады.ӨҢДЕУ:  О,  иә,  мен  ұмытып  кете
жаздадым:  ол  сондай-ақ  егер  сіз  Рик  Симпсон  ұсынған  рецептті  орындасаңыз,  соңғы
өнімде нафтаның (немесе изо) қалуы мүмкін емес екенін айтты (менің досым пластикалық
шелекті пайдаланбауды айтты, алайда, бірақ шыны немесе тот баспайтын болат) және
сенімді болмасаңыз, JB әрқашан айтқанын орындаңыз - аздап су қосып, оны толығымен
булануы үшін  пешке салыңыз.Ол изопропил спиртін  қолданар еді,  өйткені  оның болуы
керек екеніне сенімдісіз...» Сандра

-- Сандра, Рик әлемге көрсеткен әдіс ең қарапайым, қарапайым және қолжетімді әдіс.Т-ке
нұсқауларды орындаған  кезде  бұл дерлік  ақымақ  емес.Шыны жақсы,  бірақ  ол сынады
және  сіз  мұны  ешқашан  қаламайсыз.Тоттанбайтын  зат,  әрине,  жақсы.99,9%  iso  жақсы
жұмыс істейді, бірақ біз мүмкіндігінше жеңіл алифатты нафтаны өзіміз қолданамыз.Немесе
эфир.Дж.Б

«Сонымен  қатар  мен  экстракция  алдында  барлығын  мүмкіндігінше  салқындатуды
ұсынамын.Көбісі  алкогольді,  каннабисті,  контейнерлерді,  экстракцияға  қатысты  барлық
заттарды  мұздатқышқа  24-48  сағатқа  қояды.Осылайша  сіз  әлдеқайда  таза  өнім
аласыз.Сіздің  кірістілігіңіз  төмен  болады,  бірақ  сізге  көп  қажет  болмайды.Кез  келген
қателер немесе жетіспейтін сөздер үшін кешіріңіз, MS нашар және менде ешқандай дәрі
жоқ, lol.Бата берсін». Чак

--  Чак,  мұздату  жақсы  және  жақсы,  бірақ  сапалы  полярлы  емес  еріткіштермен  және
бастапқы  материалмен  жұмыс  істегенде  мұны  істеу  қажет  емес.Сонымен  қатар,  біз
қолдарымызды  суытқанды  ұнатпаймыз,  бөлме  температурасы  біз  үшін  жақсы  жұмыс
істейді және бүршікті мұздатқаннан кейін бірнеше ай немесе жылдардан кейін артритпен
проблемалар  болмайды.Сонымен  қатар,  май  көбінесе  мұздатқыштар  жоқ  жерлерде
жасалады.Сонымен,  иә,  егер  қаласаңыз,  оны мұздатуға  болады,  бірақ  біз  мұны өзіміз
жасамас едік.

Мұздатылған  көкөністерді  өзім  ұнатпаймын,  мүмкіндігінше  оларды  жеуден  аулақпын,
сондықтан  неліктен  ерекшелік  жасап,  өзіме  ұнайтын  көкөністі  мұздату  керек  екенін
түсінбеймін.Бірақ  иә,  майды  алу  үшін  алкогольді  қолдану  қажет  болғанда  көмектесе
алады, сондықтан мен оған мүлдем қарсы емеспін.

Біз  алкогольді  еріткіш  ретінде  өзіміз  пайдаланбайтындығымыз  (немесе  жақсырақ:  бұл
біздің бірінші таңдауымыз емес), мен мемлекетке еріткіш үшін қосымша салық төлеудің бір
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себебін көрмеймін. бәрібір буланып кетеді (егер сіз фотосуретті пайдаланбасаңыз, біз оны
мүмкіндігінше  істейміз).Мен  жеңіл  нафтаның  бір  литрін  шамамен  3-4  долларға  сатып
аламын, 99% спирттің бір литрі әлдеқайда қымбатқа түседі және ол аз мұнай береді және
бұл мұнай жеңіл нафта немесе 99,9% изомен өндірілген майлар сияқты жақсы болмауы
мүмкін. .

Сонымен,  алкогольді  еріткіш  ретінде  пайдаланудың  артықшылығы  қай  жерде?Мұнай
дұрыс  өндірілген  кезде  алаңдауға  тура  келетін  мұнайда  еріткіш  қалдығы  жоқ  деп
есептегенде,  қайнау  температурасы  төмен  таза  алифаттық  нафтаға  қарағанда  спиртті
артықшылыққа ие болу керек деген бірде-бір ұтымды себепті көре алмаймын.Ол дұрыс
өндірілмесе, майда еріткіш қалдығы бар немесе болуы мүмкін.Бірақ дұрыс өндірілмеген
майлар  үшін  бізді  кінәламаңыз,  біз  шынымен  де  басқалар  жеткізетін  майлардың
сапасыздығына жауап бере алмаймыз.Бұл соншалықты қарапайым.Дж.Б

«RSO  дұрыс  жасалған  кезде  сіз  пайдаланып  жатқан  еріткіштің  көп  бөлігін
ұстамайды.Сондай-ақ,  RSO  қатерлі  ісік  ауруын  емдейді  және  сіз  жейтін/тыныс алатын
барлық нәрсе аталған қатерлі ісік тудырады.Қалған артық қалдықтар, егер бар болса, мен
тым алаңдамас едім.RSO өз кезегінде бастапқы қабылдау кезінде өзгеруі мүмкін аталған
жасушаларды/ДНҚ-ны  түзете  алады.Егер  еріткіш  қандай  да  бір  зақым  келтіруі  мүмкін
болса, майдың ішіндегі  нақты THC еріткіш қалдықтары жасаған кез келген зақымдарды
түзетеді ». Аманда

-- Аманда дұрыс түсінді.Майда қалуы мүмкін бірнеше ppm еріткіш қалдығының мәжбүрлі
түрде  құмарлары  майды  вакууммен  тазалауы  керек.Бұл  мүлдем  қиын  емес.Мұны
істемейтіндер әлі де көп уайымдамауы керек.

Мұнайда 0,1% еріткіш қалдығы болса да (бұл бәрібір тым көп болар еді,әдетте бірнеше
жүз ppm болады, мүмкін, қайнау температурасы шамамен 80-100 ° C таза жеңіл нафтаны
пайдалану  арқылы дұрыс  өндірілгенде,  майдың 60  г  дозасында жеуге  болатын  0,06  г
қалдық болады. екі немесе үш айдың ішінде.

Жеке мені  алаңдатпайды, бұл,  әрине,  азық-түлік шектеулерінен әлдеқайда төмен және
сіздің  тағамыңызда  жеп  қойған  еріткіш  қалдықтарының  мөлшерінен  әлдеқайда
төмен.Өсімдік  майларының көпшілігі  немен  өндіріледі  деп  ойлайсыз?Еріткіштермен  біз
еріткіш ретінде қолданатын бірдей немесе ұқсас көмірсутектер.

Мен сізден сұрайын -- сіз шынымен де көлігіңізге бензин құйған кезде қолыңызды жуасыз
ба?Егер  солай етсеңіз,  дұрыс  өндірілген  майдағы ықтимал еріткіш қалдықтары туралы
алаңдамаңыз.Әйтпесе, немесе сіз оларды жумаған кезіңіз естеріңізде болса, басқа нәрсе
табыңыз, шынымен де алаңдататын басқа да маңызды мәселелер бар.

Сіз қабылдаған әрбір таблеткада әлдеқайда көп улану бар, бұл сөзсіз.Ал мұнай өнімдеріне
келетін  болсақ,  мысалы,  сіз  витаминдерді  қабылдайсыз  ба?Олардың  көпшілігі  мұнай
туындыларынан жасалғанын білесіз бе?

Ал егер сіз ешқашан мұнайдан жасалған нәрсені аузыңызға салмаймын деп ойласаңыз,
мен сізден сұрайын: сіз тістеріңізді немен жуасыз?Ағашпен немесе тіс щеткасымен бе?Ал
мұнай негізіндегі пластмассадан жасалған басқа тіс күтіміне арналған заттар мен керек-
жарақтар ше?Сіз олардың ешқайсысын қолданбайсыз ба немесе қолданбадыңыз ба?Егер
сізде бар болса немесе бар болса, дұрыс өндірілген RSO-дағы еріткіш қалдықтары туралы
алаңдаудан басқа нәрселерді істеу керек.Дж.Б

«Ешқашан бітпейтін сұраққа өте қарапайым түсініктеме ...Мен мұнай өндіру үшін нафтаны,
изоны, спиртті және бутанды жеке қолдандым...Және ең жақсы ... ең таза ...ең күшті...және
ең жақсы дәмі нафта майы болды ...Адамдардың нені ұнатпайтынын түсінбеймін... Дұрыс
істегенде жанармай мүлде қалмайды...және нафта өсімдіктерді көбірек алып тастайтын
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сияқты ...Ол мұны әлдеқайда жылдам жасайды ...Сондықтан таза май...(алтын)...» Петр

«Бұл адамдар өз веб-сайтында менің артымнан келді.Эрин тобы Рик жүрген жерді жек
көреді.Олар Рик туралы айтқан кез келген адамды ұрып-соғады.Мен үшін бұл емшілер
тұруы керек емес.

Мен үшін Нафтаның бәрі Рикті жазалау үшін сылтау.Өйткені, сайып келгенде, каннабис
майы нафтаның токсиндерін кетіретінін бәрі біледі.Рик нафтаны жақтайды, өйткені оны
көптеген  адамдар  табу  оңай.Рик  оның  артықшылығы  эфир  екенін  анық  айтады  және
дистилляторды жақсы көреді.Нафта күшті майды шығарады - бұл негізгі - күшті май - бұл
қарсы  адамдар  қалдыратын  нәрсе.Астық  спирті  күшті  май  шығармайды  -  бұл  Рикті
қоқыспен тастайтындар біледі.Нафта адамдарды шатастыратын сылтау болып табылады,
сондықтан олар өздерінің мұнайы жақсы деп айта алады.Бұл адамдар Рикке дейін қайда
болды - сіз қайда болдыңыз?» Том

«Жеңіл нафта -  30 ° C пен 90 ° C аралығында қайнайтын фракция және 5-6 көміртегі
атомы бар молекулалардан тұрады.Ауыр нафта 90 °C және 200 °C аралығында қайнайды
және 6–12 көміртегі бар молекулалардан тұрады.Нафта негізінен жоғары октанды бензин
алу үшін шикізат ретінде пайдаланылады (каталитикалық риформинг процесі арқылы).Ол
сондай-ақ  битум  өндіру  өнеркәсібінде  еріткіш  ретінде,  мұнай-химия  өнеркәсібінде  бу
крекерінде олефиндер алу үшін және химия өнеркәсібінде еріткіш (тазалау) қолдану үшін
қолданылады.Онымен  жасалған  жалпы  өнімдерге  жеңіл  сұйықтық,  лагерь  пештеріне
арналған отын және кейбір тазартқыш еріткіштер кіреді ».

«Еріткіштер, нафта, мұнай дистилляты...Мет зертханасы немесе басқа нәрсе сияқты улы
естіледі.Сумен өңдеу әдісін әзірлеңіз.Бұл мүмкін бе?» христиан

--  Сіз  біздегідей  затты өндірмейсіз  және ол айтарлықтай нашар нәтижеге әкелетін  көп
қажетсіз қосымша жұмысты қажет етеді.Дж.Б

«Бұл өте жаман.Бір  жолы болса екен деймін.Еріткіштер мен олардың қалдықтары улы
және қауіпті».христиан

--  Мұнай  дұрыс  өндірілген  кезде  сізді  алаңдататын  қалдық  жоқ.Сіз  оны  факт  ретінде
қабылдай аласыз ба?Өсімдік майларының көпшілігі немен өндіріледі деп ойлайсыз?Дж.Б

«Нафта CnH2n+2 химиялық формуласына ие.Жеңіл нафтада 5 және/немесе 6 көміртек
атомы бар, олар C5H12 және C6H14-ке дейін түседі, сонымен қатар пентан және гексан
деп аталады.Сонымен, сіз іздеп жатқан нәрсе - таза пентан мен гексан қоспасы болып
табылатын нафта». Воутер

«Мен  жай  ғана  еріткіштер  туралы  бірдеңе  жариялағым  келді.Мен  бірнеше  химия
ғылымдарының  кандидаты  және  магистрлері  бар  досыма  барып,  мұнайдан  нафтаны
толығымен алып тастау үшін не істеу керектігін сұрадым.Ол былай деді: «5 мл изопропил
спиртін  алыңыз  да,  соңғы  рет  көпіршіктенуді  тоқтатқаннан  кейін  араластырыңыз.Ол
буланып, нафтаны өзімен бірге алып кетеді.Содан кейін улы еріткіш улы емес еріткішке
айналады.Бұл менің  аты-жөнім емес,  жұмыстан шығарылудан немесе медбике ретінде
жалданудан қорқып, өзімнің нақты аккаунтымды пайдалана алмайтыным өкінішті». Бобби

«Ұлыбританияда Нафтаны табу үшін «панельді сүрту» немесе «панельді жылдам сүрту»
дегенді  іздеңіз.Бұл  автомобильдің  кузовын  жөндеуде,  металды  тазарту  және  қалдық
қалдыру үшін қолданылатын өнім.Қиындық - нақты ингредиенттердің егжей-тегжейлі тізімін
табу, өйткені олар әртүрлі болуы мүмкін.99,9% изопропанолды табу оңай болуы керек».
Em

«Біз сіздің процесті VM&P Naphtha көмегімен бақылап отырдық және біз күткеннен аздап
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сұйық шыққан шприцтердің алғашқы жұбын қоспағанда, бәрі жоспарға сай болды.Мен бір-
екі  тамшы  су  қосып,  қайталап  көрдім,  бәрі  жақсы  сияқты.Менің  жалғыз
алаңдаушылық/сұрағым - дәм.Оның дәмі әлі де еріткіш сияқты.Бұл жақсы ма, әлде тағы
бірдеңе  істеуім  керек  пе?Мұны  алушы  майды  қабылдаған  сайын  шамамен  12  сағат
ұйықтайды.Ол  толеранттылық  танытқанша  дұрыс  па?Кез  келген  көмек  өте  жоғары
бағаланады ». Памела

--  VM&P  жақсы  еріткіш  болып  көрінбейді  (бірақ  кейбір  MSDS  парақтарында  ол  біз
қолданғымыз келетін затпен бірдей болуы керек делінген).Бұл ауыр нафта сияқты және ол
толығымен қайнамайтын сияқты және қосымша күтімді қажет ететін сияқты.

Мен  аздап  су  қосып,  оны  130°  Цельсий  бойынша орнатылған  электр  пешіне  бірнеше
сағатқа, мүмкін түнде немесе еріткіш толығымен кеткенше қояр едім, кейбіреулер еріткіш
қалдықтарын кетіру үшін төрт күн қажет дейді.Егер май дұрыс өндірілсе және май ағып
кетпесе,  еріткіштің  дәмі  болмауы керек,  ол май сияқты болуы керек.Майдың шынымен
дұрыс  сүзілгеніне  көз  жеткізіңіз,  өйткені  еріткіш  қалдықтары  өсімдік  материалдарына
жабысып қалады.

Қолданғыңыз келетін еріткішпен саусақпен сынақ жасаңыз.Саусағыңызды оған батырып,
оның 30 секунд ішінде немесе одан да жылдамырақ булануын көріңіз.Ол тезірек буланып,
пленка қалдырмайды, соғұрлым жақсы.

Таза жеңіл алифатты нафтаны (Еуропада бензин деп те атайды) ала алмасаңыз,  CAS
нөмірін 64742-49-0 сұраңыз, ол автомобильдерде жанармай ретінде емес, еріткіш ретінде
пайдаланылатын түрі бойынша әртүрлі атаулармен сатылады. немесе бояу еріткіш), мен
99% немесе одан да жақсырақ 99,9% изопропил спиртін таңдар едім -- бұл әлемнің кез
келген жерінде дерлік табуға болатын сияқты.

Қазіргі  уақытта  біз  жеңіл  алифатты  (төмен  қайнайтын,  гидрленген)  нафтаны  жақсы
көреміз, өйткені ол қазіргі уақытта қолданылатын басқа еріткіштердің көпшілігіне қарағанда
жақсырақ және күштірек майлар шығарады.Майдың құрамындағы өсімдік материалдары
мен  хлорофилл  неғұрлым  аз  болса,  соғұрлым  ол  дәрі  ретінде  жақсы  жұмыс  істейді,
соғұрлым  дәмді  және  күштірек  болады.Мұның  бәрі  майдың  қаншалықты  күшті  және
седативті екендігінде.Неғұрлым күшті және седативті болса, соғұрлым жақсы.Дж.Б

«Дұрыс  нафта  АҚШ-та  САТЫЛМАЙДЫТрактормен  жабдықтау  немесе  үй  депосында
немесе Лоуста немесе тіпті Шервин Уильямста емес.Ол әлі де Канадада сатылады.Менің
досым бар, ол оны 100 ° F дейін дистилдендіреді және май жасау үшін қолданылатын
еріткіштерді сақтайды. Стив

«Егер сіз  АҚШ-та тұрсаңыз,  онда сіз  дұрыс Нафтаны ала алмайсыз,  АҚШ-та жасалған
барлық  нафтаға  сенуге  болмайды,  өйткені  еріткіштің  осы  түріндегі  ингредиенттерге
қатысты еркін ережелер бар.Сіз АҚШ-та ешқашан таза нафтаны алмайсыз, тіпті VM&P бір
бөтелкеден  екіншісіне  мүлдем  сәйкес  келмеуі  мүмкін  және  тіпті  таза  деп
жарнамаланбайды.Канадада олар таза нафтаны жасайды және бұл ISO немесе астық
спиртімен  салыстырғанда  пайдалану  үшін  ең  жақсы  еріткіш,  үлкен  қателік  жасамаңыз
және  дәрі-дәрмекті  ысырап  етпеңіз  немесе  одан  да  жаманы  дұрыс  емес  еріткішті
пайдалану арқылы өзіңізді немесе басқа біреуді одан да ауырлатыңыз.Ескертіңіз, АҚШ-та
бар нафта тіпті қажет болғандай көрінетін мұнай жасайды, бірақ ол сізді қатты ауыртады.
Chase

-- Таза алифаттық нафтаның АҚШ-тың барлық жерінде сатылмайтын сияқты болуы CAS
нөмірі  64742-49-0  және  қайнау  температурасы  60-80°C  шамасында  таза  алифаттық
нафтаның жоқ екенін немесе оның бар екенін білдірмейді. дұрыс пайдаланған кезде басқа
еріткіштердің көпшілігіне қарағанда жақсы май шығармайды.Егер сіз таза жеңіл нафтаны
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ала  алмасаңыз,  99%  немесе  одан  да  жақсырақ  99,9%  изопропил  спирті  біздің  екінші
таңдауымыз болар еді.

Бірақ мен әлі де бас тартпас едім – өсімдіктерден май алу үшін жеңіл нафта немесе соған
ұқсас еріткіштер қолданылады,  сондықтан мен өсімдік  майын өндірушілермен тексеріп,
олардың не қолданатынын көретін едім.Мен Еуропада тұратын жерде еріткішті іс жүзінде
кез  келген  құрылыс  дүкенінен  немесе  бояу  дүкенінен  сатып  аламын,  бұл  менің  бала
кезімнен  есімде  қалған  ең  көп  таралған  техникалық  сұйықтықтардың  бірі,  біз  оны
велосипед тізбегін майсыздандыру үшін қолдандық және т.б., және іс жүзінде барлығында
бөтелке болды. оның үйде.Сондықтан еріткіштер туралы бұл бітпейтін пікірталас маған
күлкілі болып көрінеді.Дұрыс жеңіл нафтаны пайдаланған кезде, біз ұсынатындай дерлік
бірдей  еріткішпен  өндірілетін  көптеген  арзан  өсімдік  майларындағы  сияқты,  еріткіш
қалдығы қалмайды, мүмкін бірнеше ppm.Дж.Б

«Күріш пісіргіштер сорып алады.Электр торы мен 9x13 пирекс пісірме табағы жақсырақ
жұмыс істейді.Майды пирекстен жинау әлдеқайда оңай және тефлон жоқ.Температуралық
модуляция  да  әлдеқайда  басқарылады.Сіз  өзіңіздің  эго  Дж.Б.Сіз  өзіңізден  ақылды
адамдарға  тап  боласыз.Бұл  дәл  солай.Олардың  білімін  сіздің  ойыңыздан  шығарудың
орнына олардан үйреніңіз.Барлығында JB басқатырғышының кішкене бөлігі бар». Джоди

--  Джоди,  әрине,  пирекс  керемет,  әсіресе  ол  сынғанша  және  сіз  барлық  майыңызды
жоғалтқанша.Бұл  бүкіл  әлемде  мүмкіндігінше  аз  жабдықпен  пайдалануға  арналған
маңызды нұсқаулар екенін түсінуіңіз керек.Көптеген адамдар кейбір елдерде күріш пешін
сатып ала алмайды немесе тіпті таба алмайды, бұл бәрі ойлағандай қарапайым емес.

Әрине, біз сізге мұнай өндірудің өте күрделі және қымбат әдісін көрсете аламыз, бірақ сіз
маған бір жыл бойы күн сайын осында отырып, ол туралы сұрақтарға жауап беретініңізге
уәде  беруіңіз  керек  еді.Көптеген  адамдар  әлі  күріш  пешін  меңгерген  жоқ  және  олар
негізінен  өздерінің  сенімдеріне  негізделген  немесе  бірдеңені  басқаша жасау керек  деп
«ойлайтындықтан» өндірудің басқа түрлерімен жұмыс істегісі келеді.

RSO осылай өндірілген, ол адамдарда сыналған және ол жұмыс істейді.Басқа әдістерге
келетін  болсақ,  біз  оларды  жылдар  бойы  сынап  көрдік  деп  ойлаймын,  жоқ  деп
ойламаңыз.Бірақ менің білетінім, мұндай табысқа жеткен көптеген адамдарда басқа әдіс
қолданылмаған.Есіңізде  болсын,  біз  басқалар  тоқтаған  жерден  бастаймыз,  біздің
терминал емделушілеріне олар алатын ең жақсы май қажет -  бұл RSO.Ұнады ма, жоқ
па.Дж.Б

«Жеңіл  алифатты  нафта  керемет  жұмыс  істеді,  дәмі  керемет  болды,  менің  майымда
еріткіштің  иісі  қалмады.Егер  сіз  Риктің  нұсқауларын  хатқа  дейін  орындасаңыз,  сізде
ешқандай проблема болмайды ». Рик

«Нафтаның екі  негізгі  категориясы бар -- жеңіл және ауыр.Жеңіл нафтаның құрамында
бензол ЖОҚ, бұл Райна (гексан емес) дегенді білдіреді.Қаннабис сығындысы нафтаның
қалдықтары  үшін  өндірілгеннен  кейін  сынақтан  өтпесе,  мен  тіпті  жеңіл  нафтаны  да
ұсынбаймын,  бірақ  оны  еріткіш  үшін  алуға  болатын  нәрсе  болса  ғана  пайдалануға
болады.Ең  бастысы  -  сығындыны  қайнатыңызқалың  май  күйіне  дейін  --  бұл  кезде
нафтаның  көп  бөлігі  жойылуы  керек.Дистилляциялық  жабдықты  пайдалану  -  ең  таза,
еріткішсіз  май  жасаудың  жолы,  бірақ  орташа  адамдардың  көпшілігінің  мүмкіндігінен
жоғары.Бұл көмектеседі деп үміттенемін ». белгі

-Райна,  мен сенімен таласпаймын.Википедиядан:  «Мұнай эфирін бензиннің синониміне
қарамастан,  бензолмен  немесе  бензинмен  шатастырмау  керек  және  оны  бензинмен
шатастырмау  керек,  бірақ  көптеген  тілдер  оны  бензиннен  алынған  атаумен  атайды,
мысалы, «Benzin» (неміс), « бензол» (голланд) немесе «бензина» (итальян).Мұнай эфирі
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алкандардың қоспасы, мысалы, пентан, гексан және гептан, ал бензол циклді, ароматты
көмірсутек, C6H6.Сол сияқты, мұнай эфирін құрамында RO-R' функционалдық тобы бар
эфирлер  деп  аталатын  органикалық  қосылыстар  класымен  шатастырмау  керек.  Менің
білімім  микробиология,  онда  мен  органикалық  химияны,  кейбір  биохимияны  /  кейбір
бейорганикалық  химияны  оқыдым...  Әрине,  мен  мұның  бәрін  білмеймін,  бірақ  мен  аз
білемін.Жеңіл  нафтаның  құрамында  бензол  ЖОҚ  -  период.Мен  сіздің  пікіріңізді
елемеймін.Егер сіз ғылыми деректерден тыс мәлімдеме жасамасаңыз, бұл бәрінің мүддесі
болар еді ». белгі

«Дұрыс  емес,  қалдық  еріткіштер  көбінесе  улану  болып  табылады!THC  жүрек
жеткіліксіздігін  уланудан  түзете  алмайды.Негізгі  фармацевтикалық  компаниялар  -  бұл
өнімді жасау керек адамдар немесе қауіпсіздік бойынша сертификаттау курсынан өткен
адамдар, ауладағы каннабис әуесқойлары ЕМЕС. Дерек

-- Олар өз майын еркін жасай алады, менде бұл мәселе жоқ.Май дұрыс өндірілген болса,
сізді алаңдатуға болатын еріткіш қалдығы жоқ.Дж.Б

«Джей  Би,  сіз  күн  сайын  жүздеген  оғаш  шағымдар  мен  сұрақтар  сияқты  көрінетін
нәрселерге  төзе  беретін  қасиетті  адамсыз.Осы  жұмысқа  нұқсан  келтіргісі  келетін  үгіт-
насихат  толқынына  қарсы  сауықтыруға  белсенділік  танытып,  осында  болғаныңыз  үшін
алғыс айтқым келеді.Оларға ұят, сендерге жақсылық!». Мэрилин

«Әкеңе  не  бергің  келеді?Үздіктердің  ең  жақсысы  немесе  ұқсас  көрінетін,  бірақ  дұрыс
әсерлері  жоқ  нәрсе  ме?Дәрі-дәрмекті  Риктің  нұсқауларына  сәйкес  жасағанда,  емдеу
кезінде  сәтсіздікке  ұшырау  мүмкіндігі  өте  төмен.Майды «мамандар мен ғалымдардың»
нұсқауларына сәйкес жасағанда, сіз басқа өнім жасайсыз.Біздің тәжірибемізге сүйенсек,
ол біз ұсынған тапсырманы орындамауы мүмкін.

Олай болса, менің аузымды жауып, төмен сұрыпты қоқыстарды жеткізуге рұқсат беруімді
қалайсыз  ба?Немесе  сіз  біздің  емделушілер  айтқан  нәтижелерге  қол  жеткізу  үшін
менен/бізден үйреніп, оны қалай дұрыс жасау керектігін білгіңіз келеді ме?» Дж.Б

«Мен JB.Кейде сіз олармен бірдей интеллектуалдық деңгейге жетіп, сіз жетуге тырысатын
адамдар  сияқты  тактиканы  қолдануға  тура  келеді.Бұл  ұрыс-керіс  немесе  драма
болсын.Кейбір адамдар драма мен ұрысқа ғана жауап береді.Қайғылы.Көптеген адамдар
әлі де осылайша жетілмеген». Митци

«Мен 99% изопропил  спиртін  қолданамын,  бұл  маған  ең  оңай  қол  жетімді  болды.Мен
100%  органикалық  және  пестицидтерсіз  өсірілген,  жақсы  маникюрленген  және  сүйек
құрғататын  бүршіктерімнің  кремін  қолданамын.Iоны  бірнеше  индикатор  штаммдарымен
араластырыңыз.Мен  Ходжкин  лимфомасы бар  науқасты  емдедім,  ол  4-кезеңде  болды
және  майды  нұсқау  бойынша  қабылдағаннан  кейін  6  ай  ішінде  ол  қазір  қатерлі  ісік
ауруынан таза!Осы ақпаратты барлығына қолжетімді ету үшін жасаған құрбандықтарыңыз
үшін  Рик  Симпсонға  рахмет!Жақында тағы бір  4  сатыдағы онкологиялық науқас  маған
көмек  сұрап  келді,  оның  бір  бүйрегінде  ісік  бар,  ол  жұмыс  істемейді.Қатарынан  екі
расталған  ем  алу  үшін  дұға  ету.Құдай  сізге  Рик  Симпсон  мен  Дж.Б  батасын  берсін,
адамдарды осы керемет емдік қарасора майы туралы хабардар етуді және білім беруді
жалғастырыңыз ». Grow Goddess

-- Бірнеше штаммдарды араластыру әрқашан жақсы идея.Қарапайым түрде қараңыз, сіз
белгілі бір штаммның не үшін жақсы екенін білмейсіз,  сондықтан бірнеше штаммдарды
араластырғанда, сіз әлдеқайда жақсы көрпе аласыз.әсері.Сонымен қатар, мұндай майлар
сізді әлдеқайда жоғары етеді - кастрюльді «сауықтыру» үшін темекі шегетіндер менің не
туралы айтып тұрғанымды біледі.Достарыңызбен бірге отырып, әрқайсысы өздерінің ең
жақсы бүршігін сыйлағанын елестетіп көріңіз.Бір-екі  сағаттан кейін сіз көп нәрсені  істей
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алмайсыз.Бұл  сізге  ең  жақсы  нәтижеге  жету  үшін  қажет  әсер,  сондықтан  қайтадан
штаммдарды араластыру - баратын жол.Ең жақсы тілектер мен рахмет, GrowGoddess, мен
жай ғана нұсқауларды орындайтын және біз айтқан нәтижелерге қол жеткізетін адамдар
туралы естуге әрқашан қуаныштымын.Дж.Б

«Мен изопропил спиртін  Фаренгейттің  нөл градусында қолданамын.  Тек тот баспайтын
болаттан  жасалған  контейнерлерде  және  экстракцияға  арналған  экранда  орнатылған
дуршлаг. Содан кейін мен екінші табаның үстіндегі экрандағы дуршлагтағы үш үлкен кофе
сүзгісін сүземін. Соңғы нәтижелер тек сүзгідегі трихомалар болып табылады. Бұл рецепт
мен С гепті жеңу үшін қабылдаған рецепт». Майкл

«Сәлеметсіз бе, JB, менде электрлік күріш пешінде мәселе бар, мен көргендердің бәрі
100ºC  дейін  төмендейді,  мен  нарықтағы  барлық  брендтерді  қарадым  және  олардың
барлығында мазмұны температураға жеткенде өшетін термостат бар.Сіздің ұсынысыңыз
не?» Кристина

--  Кристина,  мәселе  неде?Майды  әрқашан  130°C  (266°F)  температурада  орнатылған
электр пешіне салып, оны шамамен бір сағатқа қалдырып, осылайша декарбоксилдеуге
болады.Дж.Б

«Температура 100°C жеткенде электрлік  күріш пеші өшеді!Еріткіш 110°C температураға
жетпейді». Кристина

-- Менің ойымша, еріткіш бұл температураға шынымен жете алмайды, өйткені ол қайнап
кетеді.Пеш  бірінші  рет  сөнгенше  еріткішті  қайнатуды  жалғастырыңыз  (соңғы  партияға
бірнеше  тамшы  су  қосыңыз).Содан  кейін  оны  суытып,  қайта  қосыңыз.Бар  болғаны
осы.Дж.Б

«Қайта қосылады және қайтып келгенше қайнатыңыз?Содан кейін өшеді және май дайын
болды ма? Кристина

-- Күріш пешін қосыңыз, бірінші рет тоқтағанша қайнатыңыз, содан кейін ол суығанша бес
минут күтіңіз, оны қайта қосыңыз және екінші рет сөнгенше күтіңіз.Содан кейін майды тот
баспайтын  болаттан  жасалған  шыныаяққа  құйып,  оны  130°C  (266°F)  температураға
қойылған пешке бір сағатқа қойыңыз, сонда майыңыз дайын.Дж.Б

-- Рахмет Дж.Б, сен менің өмірімді сақтап қалдың.Кристина

«Мұнай жасап жатқанда, сіз Нафтамен дем алып жатырсыз.Сіз оны осылай жасаған кезде
УУЛмен дем аласыз.Егер  сіз  оның иісін  сезсеңіз,  сіз  әлдеқашан өлгенсіз.Мен өмірімде
жүздеген  рет  Колеман  лагерінің  жанармайының,  zippo  жеңіл  отынының  және  ішінара
тазалауда және өнеркәсіптік қолдануда қолданылатын нафтаның иісін сезіндім...Әлі өлген
жоқ.Қатты  күлу.Шынымен...Егер  сіз  таза  еріткішті  (қоспаларсыз)  қолдансаңыз  және
еріткіштің соңында қайнау температурасы жоғарырақ сумен дұрыс қайнатып алсаңыз, ол
изо, спирт немесе нафта болсын, сіз оның барлығын алып тастайсыз.Сіз бір жыл ішінде өз
газыңызды  көлігіңізге  айдаған  кезде,  өмір  бойы  дұрыс  дайындалған  мұнайды
пайдаланудан алатын нафтаны көп қабылдайсыз». Матай

«Бір  молекулалы Big  Pharm дәрі-дәрмек  жасау  тәсілі  денсаулыққа,  нәтижелер  туралы
ғылымға негізделген ЕМЕС...  Ол патенттік  пайдаға негізделген және өсімдік  дәрілеріне
деген көзқарасымызды мүлде бұзды.Олардың көпшілігі табиғи буферлерде пайда болады
және  бір  қосылысты  оқшаулау  оларды  пайда  болған  пішіндерде  пайдалану  сияқты
пайдалы  болуы  екіталай.Этноботаниктер  ең  жақсы  өсімдіктердің  тұқымдары  мен
тозаңдарын  тарататын  жануарлардың  жемшөп  жинаушылары  болса  да,  пайдалы
өсімдіктің  пішіні  оны  /өсірген/  деп  айтса,  100%  дұрыс.Медицинада  қолданылатын
өсімдіктер  химиялық  құрамдастардың  табиғи  арақатынасында  медициналық
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қолданылғанда тиімдірек болады – қарасора тұқымының EFA қатынасына қараңыз – олар
адам  денсаулығы  үшін  оңтайлы.Неліктен  сіз  3  EFA  түрінің  бірін  алып  тастап,  оны
нақтылайсыз және оны таңқаларлық қосымша деп атайсыз (сонымен қатар тағы 2 түрі
еленбейтін болса, олардың комбинациясы ЕҢ денсаулыққа пайдалы түрі)?Бұл ақымақ».
Алан

Q.Сәлем Дж.Б., мен бұл Нафтаны өз аймағымнан таптым...(сілтеме) Онда Light Naphtha
деп айтылмайды... бұл әлі де жұмыс істей ме?Барлық көмегіңіз бен супер ақпаратыңыз
үшін тағы да рахмет!

А.Ол  жеңіл  алифатты  нафта  болуы  керек  --  оның  қоспалары  жоқ  таза  жеңіл  нафта,
Австралиядағы шеллит, Еуропадағы (техникалық немесе өнеркәсіптік) бензин (техникалық
немесе өнеркәсіптік) бензин екенін білу үшін MSDS-ті тексеріңіз.бензин, жоқбензол, және
автомобильдерде  отын  ретінде  пайдаланылатын  түрі  емес).Ол  әртүрлі  атаулармен
сатылады.Ол бояу еріткіш, еріткіш, майсыздандырғыш ретінде пайдаланылады, ол бұрын
өте кең таралған тұрмыстық еріткіш немесе тоқыма майсыздандырғыш болған, оны жеңіл
сұйықтық ретінде де қолдануға болады, т.б.Қайнау температурасы шамамен 60-80 ° C,
неғұрлым төмен болса, соғұрлым жақсы.

Біразын таза Петри табақшасына жағыңыз немесе оған саусағыңызды батырыңыз, егер ол
отыз секунд ішінде буланып, майлы қалдық қалдырмаса, оны қолдануға болады.Көптеген
жеткізушілер бар, мен қайсысы жақсы екенін немесе қазіргі уақытта не ұсынатынымызды
айта алмаймын, сондықтан біз тек жалпы нұсқауларды береміз.

CAS нөмірі 64742-49-0, таза, мұнай дистилляты, мүмкіндігінше қоспалары жоқ және қайнау
температурасы мүмкіндігінше төмен болуы керек.Көптеген мұнай өңдеу зауыттары оны
шығарады, олардан шөп сығындыларына не ұсынатынын сұраңыз.

Екінші нұсқа - 99% немесе 99,99% изопропил спирті немесе өте қымбат 99% тағамдық
алкоголь.Изопропил спирті және тағамдық спирт нафта сияқты еріткіш сияқты тиімді емес
және олар майдағы көбірек өсімдік материалдары мен хлорофиллді жұлып тастайды, бұл
оны  күшті  және  дәмді  етеді,  сондықтан  нафтаны  мүмкіндігінше/қол  жетімді  болғанда
пайдалануды ұсынамыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

Q.Рик, Мексикадағы «нафта» - бұл нафта түріндегі бірнеше өнім атауларының бірі.Өлімге
әкелетін қателіктерді болдырмау үшін сіз қолданатын «нафтаның» ғылыми атауын бере
аласыз ба?

А.Қосымша  ингредиенттерсіз  таза  жеңіл  нафтаны  іздеңіз.Бұл  негізінен  Коулман
жанармайымен бірдей, оны төмендегі фотода көруге болады, бірақ Коулман жанармайына
қосылатын тотқа қарсы қоспалары жоқ нафтаны іздеңіз.

Егер  сіз  еліңізде  жеңіл  алифатты  нафтаға  тыйым  салынғанын  білсеңіз  (мысалы,
Гондураста болған), 99% немесе жақсырақ 99,9% изопропил спиртін іздеңіз, оны табу оңай
болуы керек.99% спирт - біз қолданатын үшінші еріткіш, бірақ біз оны пайдаланбау үшін
қолдан келгеннің бәрін жасаймыз, өйткені ол тым көп хлорофиллді және басқа қажетсіз
өсімдік  материалдарын  жояды.Кейбіреулер  изопропил  спиртін  немесе  еріткіш  ретінде
спиртті пайдаланған кезде еріткіш пен бастапқы материалды мұздатуды ұнатады.Біз бұл
еріткіштерді  қажет  болмаса,  қолданбаймыз  және  қолымызды  мұздатуды  ұнатпаймыз,
сондықтан  біз  оны  мұздатуды  қолдамаймыз,  бірақ  кейбіреулер  бұл  майдың  сапасын
жақсартуға  көмектеседі  дейді.Қайнау  температурасы  төмен  полярлы  емес  таза  жеңіл
нафтаны  пайдаланған  кезде  сізге  ештеңені  мұздату  қажет  емес  және  нұсқауларды
орындасаңыз, бәрібір жақсы өнім аласыз.Дж.Б

«Мен  адамдар  оны  жасаудың  жаңа  жолдарын  зерттеп  жатқанына  қуаныштымын,  бұл
жаңалықтардың пайда болуын білдіреді». Алисия
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--  Мұнай сыналатын сіз  болмайсыз деп үміттенейік.Мен қазірдің  өзінде жұмыс істейтіні
дәлелденген нәрсені қолданғым келеді, әсіресе менің пациенттеріміздің көпшілігі сияқты
айықпас ауруы болса.Барлық экспериментаторларға сәттілік тілейміз.Дж.Б

«Біріншіден, Рик Симпсон NAPTHA пайдалануды ұсынады.Бұл әдетте жақсы таңдау емес
деп  танылады  және  көптеген  адамдар  еріткіш  ретінде  Everclear  сияқты  жоғары
дәлелденген алкогольді пайдаланады.

Екіншіден, менің ұлым екі жаста, 15 айлығында бас миы мен омыртқа ісігі аяқталды.Ол 8
ай бойы жоғары THC каннабис майын қабылдаған, химиотерапия немесе радиация жоқ,
ісіктері жойылып жатыр!Негізі олардың көпшілігі мүлде кетті, біреуі ғана қалды!!Каннабис
майы жұмыс істейді!» Сузетта

«Ғажайып!!!Мен  оның  толық  сауығып  кетуін  сұраймын  және  ол  бар  сияқты.Неліктен
адамдар жоғары көтерілу үшін дәрі емес, дәрі ретінде қарай алмайды?Бұл медицина және
үкімет біздің жақсарғанымызды қаламайды, олар біздің өлгенімізді көреді.Мен де қатерлі
ісікпен  және  көптеген  медициналық  мәселелермен  ауырдым.Осы кезде,  2013  жылдың
тамыз айынан бастап  қатерлі  ісік  қайта  оралмады.Бұл қатерлі  ісікке  қарсы ем екеніне
сенімдімін.Неге әрбір адам шындыққа көзін аша алмайды!!!” Линда

-- Жеңіл алифатты нафтамен өндірілген майлар әдетте Everclear-мен өндірілген майларға
қарағанда күштірек.Май неғұрлым күшті және седативті болса, соғұрлым ол дәрі ретінде
жақсы жұмыс істейді.Сондықтан  мен сіздің  орныңызда болсам,  сіз  пайдаланып  жатқан
еріткішті  қайта  қарастырар  едім  және  оның  орнына  полярлы  емес  еріткіш  қолданар
едім.Сізге және сіздің ұлыңызға, Дж.Б

«Everclear қолдану майға жасыл реңк береді.Қазір біз 99,9% ISO іздеп жатырмыз, өйткені
біз мұнда таза түрде жеңіл Алифатикалық Нафта ала алмаймыз». Сара

«Еріткішіңізді мұздатыңыз - Everclear 190 proof, 95% және ISO 99% мұздатқышта түні бойы
орнатылып, оны мұздатқыштан шығарғаннан кейін бірден қолданылуы керек.Сондай-ақ,
бүршіктерді  мұздату  жақсы  идея.Алкоголь  мұздатқышта  салқындатылған  болса  және
алкоголь  шынымен салқын болған кезде 3-5  минут  жылдам жууды екі  рет  жасасаңыз,
оның жасыл реңктері болмауы керек...» Хосе

--  Ондағы  жасыл азырақ  соғұрлым жақсы.Майдың  құрамындағы  өсімдік  материалдары
неғұрлым аз  болса,  ол  соғұрлым күшті  болады.Бұл  мағынасы бар.Егер  сіз  бүршік  пен
еріткішті мұздатуды таңдасаңыз, мен қолғапта жұмыс істейтін болар едім.Жақсы полярлы
емес еріткіш пен жақсы бүршікті пайдаланған кезде, ештеңені мұздату қажет емес және сіз
әлі де керемет май аласыз.Дж.Б

«Мен хэштен жақсы май жасай аламын ба?Ал нафтаны аз пайдаланады ма?» Джон

-- Сізден жақсы май болмайды.Дж.Б

«Қызықты.Әрине, мен керісінше ойладым.Көмек керек еді өтінемін?» Тиелман

--  Қандай  көмек?Ол  емес,  сіз  хэштен  біз  айтқан  нәрсені  жасамайсыз.Сіз  оны  жеңіл
нафтада ерітіп, сүзуге болады және ол хэшке қарағанда күштірек болады, бірақ ол бәрібір
ол болмайды және сіз одан бәрібір 95-98% THC майын жасамайсыз.Дж.Б

«Джиндрич  Байер,  Феникстің  көз  жасымен  пісіру  туралы  ойыңыз  қандай?Мен  оны
жержаңғақ майының шыныаяқына құйсам деген сияқты ма? ЛинЗи

-- Линзи, мен әдетте адамдарға майды не істегісі келсе, үстіне қоюды айтамын.Осылайша
сіз мұнайдың қалай екенін көре аласыз.Біз ұсынатын нәрсе соншалықты күшті, сондықтан
сізге бір порция үшін микрограмммен есептеу керек, сондықтан қажет болса, жержаңғақ
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майы шыныаяқының үстіне  бір  тамшы май тамызыңыз.Білесіз  бе,  біз  адамдар  майды
шприцтен  жегенді  жақсы  көреміз,  оның  артықшылығы  бар.Оны  тамақпен  араластыру
әрқашан дәріні сұйылтады.Дж.Б

«Бірақ өзіңіздің фан-клубыңызды айыптамаңыз, өйткені нан пісіру мен майды алу емдік
және  әлдеқайда  аз  болдырмайды  ...Біз  бәріміз  осы  күресте  біргеміз,  өтінемін,
басқалардың әрекетін айыптамаңыз ». Памела

«Памела, нан пісіру және май алу каннабис майы PERIOD сияқты емдік және қалпына
келтіретін  қасиеттерді  қамтамасыз  етпейді.Ол  қатерлі  ісік  ауруын  емдейді,  Крон
симптомдарын болдырмайды,  қант диабетін  емдейді,  лайма ауруын емдейді!Сары май
немесе  жеуге  болатын  заттар  мүлде  салыстырылмайды,  егер  сіз  жеуге  болатын
заттарыңызда феникс көз жасын пайдаланбасаңыз.Бейбітшілік пен махаббат». ЛинЗи

«Памела, мен тиімдірек әдісті ұсына алмаймын.Жақсы нәтиже алу үшін тура май, оған
үйреніп, содан кейін дозаны арттырыңыз.Жеуге болатын тағамдарды болжау мүмкін емес,
әдетте оларда қанша май бар екенін білмейсің.» Дж.Б

«Менде күріш пеші немесе ыдыс бар-жоғын білмеймін.Температура параметрі тек төмен
орташа сәлем дейді, температураны тексеруге болатын әдіс бар ма? Джереми

«Бұл ыдыс-аяқ болар еді.Күріш пешінде әдетте 2 параметр болады.Пісіріп, жылытыңыз».
Деб
«Ет термометрін немесе лазерлік нүктелік термометрді алыңыз және температураны су
немесе май сияқты басқа ортамен тексеріңіз.Сізде қолдануға болатын ыдыс бар сияқты,
бірақ сіз үнемі температураны қадағалап отыруыңыз керек, күріш пешін алғаныңыз дұрыс
». Лұқа

«Арақ іше аламыз ба?» Моника

-- Коктейльдер үшін бе?Иә.Дж.Б

«Азық-түлік  сорты»  жай  ғана  FDA  қауіпсіз  деп  санайды.Ол  жерде  жоғары  стандарт
жоқ.Сондықтан жай ғана «тағамдық алкоголь» деп айту оны кез келген жалпы алкогольден
жақсы етпейді.Ал егер сіз  бір  еріткіш туралы параноид болсаңыз,  олардың барлығына
параноид болуыңыз керек». Бен

«Мен  өз  елімде  изопропил  спиртін  немесе  нафтаны  ала  алмаймын!Сонда  мен  не
істеймін?Бұл майды өзім жасай алмаған соң қалай аламын?» Айша

-- Майды қолыңыздан келгенше жасап, сосын оны қайта буландырыңыз, Айша, мұндай
жағдайда бұл ең жақсы әдіс болар еді.Дж.Б

«Шырын сығу үшін ОРГАНИКАЛЫҚ суда өсірілген каннабистен басқа ештеңені пайдалану
- бұл жалғыз ҚАУІПСІЗ тәсілі, өйткені Джиндрич Байер зауытта не жасырынып жатқаны
туралы дұрыс айтады.Біздің бәрімізде қорқатын және назар аударатын «үй жануарлары»
өзекті  тақырыптары  бар,  бірақ  егер  біз  қауіпсіз  тәжірибелерді  қолдансақ,  жинақталған
ғылыми деректерді оқып (ТҮСІНІП) және ішкі сақтық үніне СЕНІП алсақ, ақылмен емдеуді
жасай аламыз.

RSO дұрыс орындалғанда,  зертханалық  нәтижелер майда еріткіштің  ЖОҚ ЖОҚ екенін
көрсетеді.Қарапайым  және  қарапайым  бұл  дұрыс  еріткішпен  дұрыс  жасау  үшін
жасалады.Мен  RSO  үшін  еріткіштен,  кастрюльден/қастрөлден,  конфоркадан/оттықтан
және  т.б.  қажет  БАРЛЫҒЫ  бар  жинақты  онлайн  режимінде  қолжетімді  көргім  келеді,
сондықтан сізге тек каннабисті  қосу керек.Менің ойымша, бұл қатерлі  ісікке шалдыққан
науқастарды өздері жасауға ынталандырады.
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Мен қазіргі денсаулығым үшін, тіпті MRSA-ның өршуімен де Құдайға алғыс айтамын, бірақ
егер ең нашар болса,  өмірімді  сақтап қалу үшін Рик  Симпсон мен Джиндрих Байердің
нұсқауларын орындауға батылым жететінін білемін,  өйткені  менде өмір сүруге тым көп
нәрсе бар (Сүйікті күйеу). және біз жақсы көретін бала) қорқыныштан құлау.

Құдай Рик пен Джиндрихке күш-қуаты үшін батасын берсін.Мен сондай-ақ Құдайдан осы
жолмен жүргендердің барлығына батасын беруін сұраймын, өйткені бұл оңай жол емес,
бірақ бұл емдеуге арналған дұрыс жол». Платип Ана

--  Сізге көп рахмет,  PlatyPusAnam.Осы сияқты хабарламалар маған осы ұзақ, бірақ өте
мағыналы, әркімнің осы дәрі-дәрмекті еркін пайдалану құқығы үшін күресуді жалғастыру
үшін  қуат  береді.Мен  бұл  зауыт  бүкіл  әлемде  толығымен  заңдастырылғанша
тоқтамаймын, мен сізге уәде бере аламын.Дж.Б

«Еріткіштерді тазартуға болады.Кейде химиялық өндірушілер күмәнді себептермен басқа
ластаушы  заттарды  қосады.Олар  еріткіштен  әлдеқайда  қауіпті  болуы  мүмкін  және
олардың еріткіштерге қосылуында біркелкілігі шамалы.Жалғыз еріткіштер туралы мәселе
емес,  мұнай  жасаудың  күрделілігін  түсінетіндер  бұл  пікірталасты  күлдіреді.Химиялық
пестицидтер  туралы  қанша  пікір  оқыдыңыз?Тазаланбаған  еріткіштерге  қарағанда  сіз
әдетте  олардың  қанша  пайызын  табасыз?Бұл  пікірталас  қайда?Көптеген  адамдар  бұл
талқылауды  еріткіштерді  таңдауға  азайтты.Бұл  күлкілі!Өзіңіздің  зерттеуіңізді  жасаңыз,
күмәнданыңыз, ренжітіңіз және жоғары стандартты сэр үшін факт ретінде қабылдайтын
дәлелдерді ұстаныңыз ». Павел

«Бұл  жерде  ешкіммен  дауласуға  да  мән  бермеңіз,  егер  сіз  мұнай-химия  еріткіштерін
қолдансаңыз және қалдықтарды кетірсеңіз, вакуумдық камераны пайдаланыңыз, мен бұл
лауазымнан  шықтым.Каннабис  майы қатерлі  ісік  ауруын  емдейді,  ал  нафтаны кетіруге
болады, тағамдық астық спирті мұнай-химия еріткіштері сияқты күшті май жасамайды.Мен
мұнай-химия  негізіндегі  еріткіштің  (таза  жеңіл  алифатты  нафта)  және  тағамдық  астық
спиртінің  (95%,  190proof)  партияларын  жасадым  және  екі  майды  да  емделушілермен
жәнеНәтижелер  қайта-қайта  болды,  таза  жеңіл  нафтадан  жасалған  май  шын  мәнінде
астық спиртінің майына қарағанда күштірек және тыныштандырғыш.Мұнай-химия еріткішін
(нафта,  бутан,  гексан,  ацетон) пайдаланғыңыз келсе,  оны осылай қойыңыз,  СІЗДІҢ ЕҢ
ТАЗА  МАЙ  БАР  БОЛУЫНА  КӨЗІМ  БОЛУ  ҮШІН  ПРОЦЕСС  АЯҚЫНДА  ВАКУМДЫҚ
КАМЕРАДЫ  ПАЙДАЛАНЫҢЫЗ!!!Мен  тағамдық  сортты  да  шаңсорғышпен  сордым,
мұнайдың  толық  тазартылуына  (вакуумдық  камерада  маффинг  пен  көпіршіктің  пайда
болуынан) да ұзақ уақыт қажет болды, сондықтан сіз мұнай-химия еріткішін алдыңыз және
қалдықтар туралы уайымдаңыз, олар не істейтінін жасаңыз. Өнеркәсіппен айналысыңыз
және оны 35 фунт стерлингтегі вакуумдық камераға салыңыз да, қалдықтардың сорылып
кетуін бақылаңыз!Әңгіменің соңы және нақты ТӘЖІРИБЕ!!!!!» Райан

«Егер нафтаны дұрыс пайдалансаңыз, мұнайда қалдық қалмайды. Мен оны зертханада
тексердім.  Жарайды,  бұл  аздап  қалдық  болды,  бірақ  бос  емес  қала  ауасынан немесе
жанармай  құю  станциясында  немесе  бақшаңызда  бірдеңе  бояғанда  алатыныңыздан
азырақ...» Шляпа

«Біз бірнеше жылдан бері мұнай жасап келеміз және көбісі дәнді спирттен бастағанымыз
сияқты, бірақ уақыт өте келе тәжірибе бізге сусыз еріткіштерді қолдануды үйретті. Дұрыс
өңделген кезде, RSO қалдық еріткіш деңгейлері 100 ppm-ден әлдеқайда төмен болады
және мұны дәнді  спиртпен де жасауға болады, өйткені ол өлшенетін спирт қана,  бірақ
назардан  тыс  қалған  бөлігі  астық  спирті  суды  және  су  өмірді  тасымалдайды.  Біз  ISO
көмегімен  жасалған  RSO-ны  көрдік  және  микроскоппен  қараған  кезде  өмір  жоқ,  бірақ
диспансерлерден шығатын майлар тірі бактерияларға толы!

Мен зертханаларда көп уақыт пен ақша жұмсадым және зертханаға дәнді алкоголь майын
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алып,  оны  қалдық  еріткіш  пен  судың  қалдық  деңгейін  тексерген  жалғыз  адаммын.
Шындығында,  мен  сенімдімін,  өйткені  майдағы  судың  мөлшерін  өлшейтін  құрал  жоқ.
Маған  «бос  байланысқан»  және  «тығыз  байланысқан»  судың  қаншалықты  қалғанын
анықтау үшін әртүрлі құралдармен жұмыс істеуге дәрігерге жүгінуім керек болды, бірақ ол
оның нақты санын айта алмаса да,  ол пайызбен  өлшенетінін  айтты.  миллионға  бөлік.
Сондықтан мені құрамында суы бар майды ешқашан пайдаланбауға көндірген зертхана
мен ғалым болды.  Еріткіштің  су сияқты емес,  есептеп шығаруы таңқаларлық;  100 ppm
кезінде сіз ауруды жеңгенше екі немесе үш ай ішінде 0,06 грамм еріткіш тұтынасыз. Бұл
0,06 грамм немесе шамамен 1,2 тамшы,

Мен емдеу жоспарымда GI-мен жұмыс істедім.  Біз сандарды орындадық және ISO 100
ppm жылдамдығында  ол  шынымен де  алаңдамады және  осы деңгейден  10  есе  оның
уайымы ішектің босаңсуы мен жағымсыз тыныс алуына дейін көтерілді. Бұл мен өмірімді
сақтап қалу үшін пайдаланатын май, бірақ қазір диспансерлер біздің майымызды алғысы
келетіндіктен,  біз  этил  спиртін  де  қолдануға  мәжбүрміз,  ал  енді  сынақ  сандары аздап
төмендейді,  ал қайтару мөлшері айтарлықтай болды. өсті.  Тағы да,  біз алғаш бастаған
кезде,  мен Ever  Clear-ді  қалпына келтіру  жақсы идея екенін  сезіндім,  өйткені  мен оны
еріткіште  жақсы  таңдау  деп  ойладым.  Ғылым  мен  заң  менің  «сезімімнің»  қате  екенін
дәлелдеді;  ғылым  маған  судың  зиянды  болуы  мүмкін  екенін  көрсетті  және  ТТБ
мемлекеттері Ever Clear-ді қайтару қылмыс болып табылады ». Шон

«Менің ойымша, Рик пен Джей Би Риктің мұнай әдісі көптеген адамдарға жақсы әсер етті
және бізде басқа өндіру әдісі тиімді екендігі туралы дәлелдер болғанша, жұмыс істейтін
нәрсені ұстаныңыз». Ребекка

Қатерлі ісікЖәне дәлелдер

«22.04.13 күні біз күйеуімнің соңғы қан анализінің нәтижелерін алдық және ол соңғы екі
аптада  жұлдыру  вирусымен  күресіп  жатса  да,  оның  жағдайы  өте  жақсы.Бұл  Indica
каннабис майының сығындысы оның лейкемиясын емдеуде тамаша жұмыс істейді!

Оның  лимфоциттер  саны  тұрақты  түрде  төмендейді  және  тромбоциттер  қалыпты
диапазонда,  сондықтан  алаңдамаңыз.Мұнайдың  келесі  партиясын  алып  жатқанда,  бұл
Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  және  Washington  Red  қоспасының  Indica
қоспасы.Қатерлі  ісікке  қарсы  дәрінің  әрбір  тамшысына  енетін  жақсы  діріл  мен  емдік
ойлармен құттықтаймын.Каннабис сізге рахмет ». Дебра

«Мен үшін жұмыс істеді.Өмір қайтадан таң қалдырады ». Зед

«Мұны жақсырақ айту мүмкін емес еді!» Петр

«Рик  Симпсон  Мұнай  ғылыми  әдебиеттерді  оқудан  бас  тартсаңыз,  толық  ғылыми
сенімділікке ие» Роберт Меламед, ака доктор Боб

«Жасушаның  өмір  сүру  жолының  тежелуі  Bad-тың  фосфорлануына  және  осы  Bcl-2
протеинінің митохондрияға ауысуына, содан кейін апоптозға әкеледі». Ммм, Лэйманның
шарттары сұраймыз???” Мүмкіндік

-- Бұл былай деп аударылады: «Каннабис рак клеткаларын өлтіреді», Шанс.Дж.Б

«Мен каннабис  майы туралы көрген көптеген пікірлер  мен бейнелерден мен қарасора
өсімдігінде  адам  ағзасына  арналған  «әдепкі»  немесе  «оңтайлы»  параметр  бар  екенін
айтуым керек». Реми

«Омыртқасы бар кез келген нәрседе эндоканнабиноидтық жүйе бар.Өкініштісі, халықтың
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жартысы әлі бейхабар.Эндоканнабиноидтық жүйе әрбір ғылым мен медициналық кітапта
болуы  керек.Бұл  біздің  болашақ  дәрігерлерді  мектептерде  оқытуы  керек.Адамдар  оны
қалай елемейді,  бұл дененің  жұмысының бір  бөлігі.Бұл «нақты» ғылымды жариялауды
таңдау және таңдау.Бұл жалған тәжірибе.lol» Хлоя

«Бұл  жұмыс  істейді,  өйткені  ол  зақымдалған  иммундық  жүйені  нығайтатын  немесе
түзететін күшті иммуномодулятор.Ол сондай-ақ кері транскриптаза ингибиторлары және
протеаза ингибиторлары сияқты ДНҚ-ны бұзатын препараттардан туындаған ДНҚ немесе
митохондриялық  зақымдарды  қалпына  келтіреді.Денеңізді  дұрыс  емес  өмір  салтынан
немесе  басқа  себептерден  туындаған  зақымнан  тазарту  және  arv  препараттарының
зақымдануын жою арқылы, иә, сіз оны «көмектерді» емдейді деп айта аласыз.«Джон

«Кез келген дертіңізді осы маймен толық емдемесеңіз, көмектесуге болады.Қандай ауру
туралы қандай сұрақ қойсаңыз да, жауап әрқашан ИӘ болады». Кэти

«Ол  менің  досымның  омыртқасындағы  дегенеративті  дискілерді,  ісіктерді  және  жүйке
зақымдануын емдеді және менің итімдегі қатерлі ісіктерді емдеді». Сара

«Мен  медицина  студентімін,  медициналық  физика  саласында  оқимын,  ол  негізінен
медициналық  бейнелеу  және  сәулелік  терапия  жағынан  онкологиялық  науқастармен
айналысады.Мені өте жаман түстен оятқаның үшін өте үлкен РАХМЕТ айта аламын.Мен
ақпараттың шексіз көлемін барлық ықтимал жағынан зерттедім және бұл дәріге қатысты
менің ойымда ешқандай күмән жоқ.Мен өз курсыма қатыстым, өйткені мен қатерлі ісікпен
және аурудың кез келген басқа түрімен ауыратын адамдарға көмектескім келді, бірақ әлі
де  сыбайлас  жемқорлық  жүйесі  басым.Жалғыз  қызығушылық  (ИРЛАНДИЯДА)  өлім
аузында жатқан адамдарды химиотерапия мен рад арқылы соңғы тиындарын құрғатып,
ақша тапқаннан кейін оларды қуысқа лақтыру болып табылады.Мен адамдардың өлгенін
көрдім.Барлық олардың аурулары арқылы, бірте-бірте жоғалады, әлі күнге дейін таблетка
және басқа да коктейльдерді жеп, мен онымен ішім ауырады.Мен мұны істейтін жүйенің
бөлігі болғым келеді қалай?Бұдан көп емес.Сіз шабыттан басқа ештеңе емессіз және сіз
(РИК) менің өміріме әсер еттіңіз, мен ұстануым керек екенін білемін және маған сеніңіз,
мен  Ирландияда  адамдар  сіздің  атыңызды  білетініне  көз  жеткізу  үшін  бәрін  істеп
жатырмын.Маған бұл дәрі-дәрмектің таңғажайып қабілеттері туралы түсініктеме берудің
қажеті жоқ, өйткені фактілер өздері үшін, оларды зерттеуге дайын кез келген адам үшін
сөйлейді.

Білесіз  бе,  мен кеше бірдеңені  оқып,  не сыртымды аударарымды,  не күлерімді  білмей
қалдым.Ирландияның жетекші саясаткері (Мишель Мартин) каннабисті MS немесе қатерлі
ісік немесе кез келген ауруды емдеу үшін қолдану қолдау таппағанын айтты (оны іздеңіз),
себебі «БАРОНЫ ҚОЛДАУҒА МЕДИЦИНАЛЫҚ ДӘЛЕЛДЕР НЕ ЗЕРТТЕУ ЖОҚ. Мен оны
ішке кірмес бұрын бірнеше рет оқуға тура келді.Бұл жерде не кінәлі?Медициналық дәлел
жоқ  па???Кешіріңіз,  бірақ  мен  ашуланбай  мұны  қалай  жалғастырарымды білмеймін...»
Брендан

--  Құрметті  Брендан,  сіз  мұнайдың  не  екенін  көріп,  оны  таратып  жатқаныңызға  өте
қуаныштымын.Майкл Мартинге келетін болсақ, ол мен кездестірген басқа саяси типтермен
бірдей.Неліктен мұндай бұзылған ақымақтарға жүйемізді  басқаруға рұқсат береміз?Мен
қашан  мырза  деп  үміттенемін.Мартин  рак  ауруына  шалдыққандықтан,  ол  уағыздайтын
нәрселерін  орындап,  химиотерапияны  өзі  қабылдайды.Қолдауыңызға  рахмет  Брендан
және жақсы жұмысты жалғастырыңыз.Бұл біз жеңетін бір шайқас.Ең жақсы тілектер, Рик
Симпсон

«Канабиноидтар зертханалық жануарларда ісіктердің өсуін тежейді.Олар мұны жасушалық
сигнал  берудің  негізгі  жолдарын  модуляциялау  арқылы  жасайды,  осылайша  ісік
жасушаларының өсуін және өлуін тікелей тоқтатады, сонымен қатар ісік ангиогенезі мен
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метастазын тежейді.

Каннабиноидтар ісікке қарсы селективті  қосылыстар болып табылады, өйткені олар ісік
жасушаларын  өзгертпеген  әріптестеріне  әсер  етпей  өлтіре  алады.Каннабиноидты
рецепторлар  ісік  және  ісік  емес  жасушаларда  жасушалардың  өмір  сүру  және  өлім
жолдарын басқаша реттейтін болуы мүмкін.

Каннабиноидтар қолайлы дәрілік қауіпсіздік профиліне ие және әдеттегі химиотерапияның
жалпыланған уытты әсерін тудырмайды.Медицинада каннабиноидтарды қолдану олардың
психоактивті  әсерлерімен  шектеледі,  сондықтан  қажетсіз  жанама  әсерлері  жоқ
каннабиноидтарға негізделген терапия әзірленуде ». Мануэль Гузман -- Басқаша айтқанда,
каннабис  сығындылары  қатерлі  ісік  ауруын  емдейді.Жетіспейтіннің  бәрі  адами
зерттеулер.Неліктен?Үкіметіңізден және оларды басқаратындардан сұраңыз.Дж.Б

«Ол мені қатерлі ісіктен емдеді... Мидың 4-кезеңі... Иә.» Кристалл

«Таня, бұл жұмыс істейді, мен оны жедім.Тоқта, қараңыз және тыңдаңыз.Сізде нөлдік ауру
болса да, майды қабылдауды ұсынамын.Бұл сізді бұрынғыға қарағанда әлдеқайда жақсы
сезіну  арқылы  оларды  біріктіруден  қорғайды  және  сіздің  денеңіз  сізге  алғысын
білдіреді.Америка үкіметі сияқты жабық ақыл-ойлар химиотерапия және радиация сияқты
жағымсыз емдеуден көптеген қажетсіз өлімге әкеліп соғуда.Егер анам осындай «тәжірибе»
бойынша дәрігерлердің  нұсқауын  орындамай,  май  ішуге  дайын болса,  мен  оның бүгін
бізбен  бірге  болатынын  сенімдімін.Әйтпесе,  сол  дәрігерлер  100  000  доллардан  астам
емделуден  кейін  орамал  тастағаннан  кейін  ол  соншалықты  азапты,  азапты  бастан
өткермес еді және сайып келгенде өзінің көпше сұйықтығына батып кетпес еді.Химия және
радиациялық  клиникалар  пациенттің  өмірі  мен  жайлылығына  емес,  олардың  ақшалай
табысына  алаңдайды.Айналмалы  есік  менталитеті  бар,  тек  қана  күту  залдары  ине
шаншуды күтіп тұрған, азып-тозған және негізінен тақыр адамдарға толы.Менде сенің де,
рецепт берген дәрігердің де ой-өрісі қиын.Емдеу ақшалай пайда болмауы керек.Бұл тез
өзгеретін және өзгеретін қайғылы жағдай.Өз басым кез келген дәрігердің «практикасына»
сынақ нысанасы болудан аулақпын. Өзіңіз ойлағандай жасаңыз, Таня, бірақ мен сізге бар
жақсылықты  тілеймін.Рик  Симпсонға  барлық  істегендеріңіз  және  жасағандарыңыз  үшін
рахмет.Біз жақсы күрес үшін күресеміз; заңдар немесе заңдар жоқ». Льюис

«Оны  қатерлі  ісіктен  емдейді  деп  айту  -  бұл  көбірек  зерттеуді  қажет  ететін  басқаша
жарамды нүктені өте қауіпті және елес.Бірақ жоқ, жоқ, жоқ.Каннабис қатерлі ісік ауруын
емдемейді.Қазіргі  уақытта  онкологиялық  аурулардың  нақты  емі  жоқ  және  тек  бірқатар
медициналық, алиментарлы және психологиялық күш-жігер ғана қатерлі ісіктен болатын
өлім қаупін азайтуға көмектеседі.Каннабис қатерлі ісік ауруын емдемейді және пациенттер
мұны білуі керек ». Давиде

«RSO қатерлі ісік ауруын өлтіреді, досым ...Темекі шегу, жоқ, бірақ RSO иә ». Кевин

«Маған мұнда көмектесу үшін қамқорлық жасаңыз, жұптасыңыз...» Джефф

«Біріншіден,  «қатерлі  ісік»  -  бұл  кистадан  нейробластомаға  дейінгі  кез  келген  нәрсе,
сондықтан  «ракты  емдейді»  жалпы,  елес,  спецификалық  емес.Содан  кейін,  каннабис
жасушалардың қайталануына өте жақсы әсер етеді, бұлкөмектесетіні сөзсіз, бірақ жүйелі
түрде ісіктерді емдемейді.Тағы да, қатерлі ісіктің әрбір түрі әртүрлі және каннабис кәдімгі
медицинада кеңінен және өте тиімді емделетін карцинома түрі болып табылатын сүт безі
қатерлі ісігіне қандай да бір түрде оң әсер етті.Айтуынша, мен каннабисті заңдастыруды
қолдаймын, бірақ мен балама емдеу әдістеріне өте ашық болсам да,  мен бұл өрескел
мәлімдемемен келіспеймін ». Давиде

«Джиндрич Байер, көмектесіңізші, өтінемін!!!» Кевин
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«Каннабис ісіктердің кейбір түрлерімен күресуде оң жауап береді деп айту - мен қабылдай
алатын шағым». Давиде

-- Давиде, не қаласаң да қабыл ал, маған жарайды.Иә, Рик Симпсон майы туралы қол
жетімді  деректер  өте  аз,  бірақ  бұл  тек  медициналық  жүйенің  және  олардың  ақша
шеберлерінің  сыбайлас  жемқорлыққа  байланысты.Бұл  Колорадо  мен  Вашингтон  өз
деректерін  жеткізе  бастағанда  көп  ұзамай  өзгереді.Сонымен  қатар,  Израиль  мен
Нидерланды қазір мұнайды сынай бастады, Чехия жақын арада қосылуы мүмкін.

Біздің  білуімізше  және  мыңдаған  пациенттермен  тәжірибелік  тәжірибемізге  сүйенсек,
мұнай қазіргі уақытта медицина жүйесімен қамтамасыз етілген барлық нәрселерден гөрі
қатерлі  ісіктің  барлық  түрлеріне  жақсы  әсер  етеді.Егер  сіз  дәлелдеуді  қаласаңыз,  май
жасаңыз және тері қатерлі ісігімен ауыратын адамды табыңыз және оған май жағылған
кезде не болатынын бақылаңыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Егер  сіз  кейбір  ірі  қайырымдылық  ұйымдарының  артында  тұрған  байлар  туралы
шындықты білсеңіз, ақшаңыздың қайда кетіп жатқанын түсіне бастайсыз.Сондай-ақ, 1960
жылдары  полиомиелитке  қарсы  вакцина  230  миллион  американдықтарға  әсер  еткен
кезде,  олар  бұл  вакциналарда  маймыл  вирусы  sv40  барын  білмеген  сияқты  тарихи
ақпаратты  қарау  керек.Содан  кейін  1963  жылы президент  Никсон  қатерлі  ісікке  қарсы
соғыс жариялады, өйткені ол қатерлі ісік эпидемиясының келетінін білді.Қараңызшы, SV40
маймылдарда  болды,  олар  осы  вакцина  үшін  антиденелерді  компания  тілімімен
жинады.Қатерлі ісік ретінде көріну үшін 30 жылға дейін созылуы мүмкін.Дәл сол уақытта
Американың денсаулық сақтау саласын жекешелендіру болды және Никсон пайда табу
үшін  мұны  істеу  үшін  жеке  медициналық  провайдердің  артына  қалды.Шындық,  олар
қатерлі  ісік  деп  аталатын  саланы  құрды  және  жалпы  халықтың  RSO  туралы  білгенін
қаламайды ». Матай

«Өзіңіз жасаңыз, біз Риктен оны ала аламыз ба деп сұрадық және біраз уақыттан кейін
түсіндік,  біз  Америкадан  шалғайда  тұратындықтан  және  қаржылық  шектеулерге
байланысты оны алу үшін бір жаққа бара алмайтындықтан, біз бейнені 100 рет көрдік. ,
оны іс жүзінде жаттап алды, жергілікті провайдерден каннабис тауып алды, температураға
сенімді  болу  үшін  күріш  пешін,  алкогольді,  тіпті  термометрді  сатып  алды.Бұл  біз
ойлағаннан  да  оңай  болды.ОНЫ  ӨЗІМІЗ  ЖАСАДЫҚ.Менің  жігітім  4  күннен  бері  алып
жүр...Біз  күтеміз  және  көреміз.Біз  медициналық  журналдарды  оқыдық  және  көптеген
деректі  фильмдерді  көрдік,  олардың  барлық  нәтижелері  бірдей  (UCLA,  Гарвардта
жүргізілген клиникалық сынақтар ...) -- май рак клеткаларын өлтіреді!Сондықтан біз оны
жасауды ұйғардық, өйткені сіз оны көрмейінше ешқашан жасай алмайсыз!» Иоанна

«Қымбаттым,  көршілеріңізден  сұраңыз...  жақыныңызда  біреу  бар  болуы  мүмкін.Сіз
аспирин сұрайтындай сұраңыз ба?Жиырмаға толқын». Құмды

«Плацебоның кейбір адамдарды емдейтіндігінің өзі дәрі-дәрмекті біржола тастауға және
плацебо өнерін зерттеуге негіз болып табылады.Сізде тиімді ем болған кезде сіз ешқашан
плацебо  зерттеуін  жасамайсыз  деп  айта  отырып,  сіз  дұрыс  айтасыз,  бұл  сіздің
науқастарыңыздың жартысын, ауру және қатыгезді өлтіреді ». Кристофер

--  Бұл  шынымен  де  ауыр  және  қатыгез  болар  еді,  Кристофер,  сондықтан  мен  мұны
істемеймін.Басқалар қаласа алады, мен қаламаймын.Медициналық жүйе майды плацебо
ретінде қолдана бастағанын қалаймын -  егер олар қолданғысы келетін  нәрсенің  майға
қарағанда қауіпсіз және тиімдірек екенін дәлелдесе (және пациент үшін қызық/жағымды),
олар оны жалғастыра алады және оны сата алады. .Егер жоқ болса, онда жоқ.Бұл өте
қарапайым және өте ұтымды, менің ойымша.Болашақта бәрібір солай болады, неге күту
керек?Дж.Б

- 60 -



«Әлі дәлел бар ма?Каннабистің кез келген адам үшін қатерлі ісікке қарсы әрекет ететінінің
нақты  дәлелі  ме?Анекдоттық  әңгімелер  ғылыми  тұрғыдан  мүлдем  ештеңені
білдірмейді.Кешіріңіз.Мен  жарияланған  дәлелдердің  жетіспеушілігін  таптым  және  мен
оның шындыққа сай болуын қалаймын.Бірақ  кез  келген түрдегі  кез  келген тексерілетін
дәлелдер  болды  ма?Клиникалық  зерттеулер?Сіз  бір  нәрсе  жариялай  аласыз  ба?Тек
қызық.Мен жек көруші емеспін.Мен сенің жағындамын бірақ...бәрібір...» Sí

«Қатерлі  ісікке  шалдыққан  және  каннабис  майын  өзін  немесе  жақынын  емдеу  үшін
пайдаланған  адамдар  туралы  көптеген  пікірлер  болды  ...біраз  зерттеңіз,  Си.Егер  сізге
«клиникалық»  зерттеулер  қажет  болса,  сіз  оларды  ала  алмайсыз,  өйткені  зерттеу
жүргізетін  компаниялар  табиғи  түрде  THC  тиімділігін  ашудан  ақша  таба  алмайды.Ол
алдымен «химиялық» формулаға айналуы және осылайша сатылуы керек.Мұның бәрі не
өзіңіздің түйсігіңіз бен ақыл-парасатыңызды пайдаланып, өз қорытындыларыңызға келуіңіз
немесе куәліктерді елемеуіңіз туралы.Мен оларға сенуді таңдаймын!» Шер

«Эй Ким, мен сізді каннабистің улы емес өмірді құтқаратын дәрі ретінде «риторика» екенін
дәлелдеуге  шақырамын.Осымен  сәттілік.МЕН  де  сен  сияқты  дыбыстайтынмын.Содан
кейін мен бұл «риторика» арқылы тесіктерді  үрлеймін деп шештім,  өйткені бұл БАҚЫТ
БОЛУ  КЕРЕК...  бала,  мен  қателестім.Менің  айтайын  дегенім  ӨЛІ  ҚАТЕЛІК.Сіз  ғылыми
100% ТЕМІР ҚАБЫЛДАҒАН ДЕРЕКТЕРДІ жоққа шығара алмайсыз.Мен істей алмадым, сен
де  жасамайсың.ФАКТТАР  -  бұл  ФАКТ  және  бұл  ФАКТ,  Ким.AMA және  Big  Pharma  -
Қылмыскерлер.Олар  біле  тұра  ТАЗА  ПАЙДА  үшін  Құдайдың  бұл  тамаша  сыйын
жынданып, өтірік айтуына жол берді!Олар сіздің отбасы мүшелеріңіздің азап шегіп өлуіне
жол  берді,  Ким.Егер  сіз  бұл  петрохимиялық  өнімдерді  дәрі  деп  ойласаңыз,  қайтадан
ойланыңыз.Сіз  кейбір  «риторикаларды»  ашқыңыз  келеді,  дәрігеріңізбен  сөйлесіңіз,
Американдық  қатерлі  ісік  қоғамымен  сөйлесіңіз,  улы  таблеткаларды  өндірушілермен
сөйлесіңіз.Назар аударыңыз, Ким, ОЛАР «ҚАУІПСІЗ» ДЕП АЙТҚАН ДӘРБІР ДӘРІ ЕМЕС!
Маған  Токсинді  емес,  БІРІН  тауып  беріңізші!Бұл  жерде  бізде  АУРУДЫ  емдейтіні
дәлелденген жер бетіндегі ең күшті дәрі шығаратын УЛЫ ЕМЕС ӨСІМДІК бар және біздің
«медициналық мамандар» мен Үкімет өмірді сақтайтын көкөністен бас тартуды орынды
деп  тапты,  бұл  бізге  азап  шегуге  және  өлуге  және  өлімге  әкелуге  мүмкіндік  береді.
қоғамдағы жағдайды одан да қауіпсіз ету үшін түрмеде...«РЕТОРИКА» туралы сөйлескіңіз
келе ме?Бұл пост ШЫНДЫҚқа көзіңізді  ашады деп үміттенемін.Әйтпесе,  RIP Ким, сізге
және сіздің түріңізге үміт жоқ, сізде «Клиникалық эндоканнабиноидтық тапшылықтар» бар.
Қараңызшы, бұл рас». Дан

«Сіздерге көп рахмет Рик  пен Джейби...  Сіздердің арқаларыңызда мен енді  шындықты
білемін.Денсаулық, бейбітшілік және бақыт ». Тина

«Рик Симпсон, сен неше түрлі боққа толысың.Ракты емдеу мүмкін емес!» Джейсон

«Джейсон  үкімет  үшін  жұмыс  істеуі  керек.Мен  мұны  өз  көзіммен  көрдім».  Матай
«Крис,  егер  сіз  RSO-да  Youtube  бейнесін  қарасаңыз,  процесс  сонда.Мен  нафта  емес,
Everclear  қолданамын,  бірақ жеке нәрсе.Мэттью, Джейсон үкіметте жұмыс істеуі  мүмкін
НЕМЕСЕ ол өте жас және ғаламдағы барлық мәліметтерді үйрендім деп ойлайды.Сонда
ғана ол бірдеңе істеуге болатынын ашық мәлімдеме жасай алады.Ол барлық деректерді
білуі керек ». Джуди

«Сіз марихуанадан кейінгі насихат сияқты жамансыз ...сенің адамдар үшін жасап жатқан
ісің  рак  ауруын  емдеуден  басқа  керемет!Симптомдарды  жеңілдету  және  ауырған
адамдарға көмектесу иә.Бірақ сіздің сығындыларыңыз шикі және таза емес.Мен үкіметте
жұмыс істемеймін.Мен оны көргенде ақымақтықты білемін ».  Джейсон «Менде 20 жыл
бойы ұйқының бұзылуы болды, RSO майы маған алғаш рет ұйықтауға көмектесті және мен
оянған кезде ауырмаймын!Алақай!Джейсон, сен неге мұндасың?Бұны білгің келмесе, кет!»
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Бонни

“@ Джейсон!!!Оның қатерлі ісік пен СТФУ емдемейтінін дәлелдеңіз!!!” Джон

«Маған  дәлелді  көрсетші?Ал  Джон  күлкілі,  сіз  «STFU»  сияқты  дөрекі  тілге  қалай
ораласыз.Сізде  қаншалықты  интеллект  бар  екенін  көрсетеді!Сіздің  Техастан  екеніңіз
таңқаларлық емес...» Джейсон

«Джейсон,  егер  осылай  жалғастырғың  келсе,  мен  саған  бұл  сайттан  тыйым  салуым
керек.Көбірек зерттеу жасаңызүкім шығармас бұрын». Дж.Б

«Маған тыйым сал!Сіз өтірікшісіз және кез келген нәрсеге нөлдік дәлеліңіз жоқ!Сен біраз
зерттеп, мына бейшараларға өтірік айтуды доғар!Сіздің майыңыз піскен лас қоқыстан шикі!
Сіз қандай да бір жолмен ақша үшін оған қатысасыз!Сондықтан маған тыйым салыңыз,
өйткені  мен  шындықты  білемін  және  THC,  CBD  және  т.б.РАҚТЫ  ЕМЕСЕҢІЗ,  сіз
медициналық марихуана қауымдастығы үшін қатерлі ісіксіз!» Джейсон

«Қош бол, Джейсон». Дж.Б

«Күйеуім дұрыс айтады.Менде оны дәлелдейтін 4 PET сканері бар.Майды қатты ішкенде
ісіктерім жынды сияқты кетіп бара жатты.Менің дозамды азайтуға тура келген кезде, олар
азайғаннан гөрі тұрақтырақ.Менде заттардың жұмыс істейтініне көзге көрінетін дәлелдер
бар ». Мария

«Ақша табудың жалғандығы сияқты.Сіз шынымен де заң маған май жасау үшін қарасора
өсіруге мүмкіндік береді деп ойлайсыз ба?Нағыз жігітті ал.Мен лейкозбен ауырдым, сенің
айтқаныңа сенбеймін.Науқастың басына сыйынып жатқан алаяқты түрмеге жабу керек.Бұл
жұмыс істейтініне сенімді болсаңыз, нақты клиникалық сынақтарды орындаңыз.Көптеген
елдер сізге мұны істеуге мүмкіндік береді, кейбір ақсақ асқа FDA сылтауын қолданбаңыз!»
Стивен

-- Стивен, майға неғұрлым тез түссең, сен үшін соғұрлым жақсы.Мұнай туралы ғылыми
зерттеулердің  жоқтығы  үшін  мені  айыптамаңыз,  шынымен.Егер  медициналық  жүйе
шынымен  де  өздеріне  жүктелген  нәрсені  істесе,  ондаған  немесе  жүздеген  мың
зерттеулерді жүргізу үшін осы сексен куәліктің өзі ғана көруі керек еді.

Рик  екеуміздің  бұл  зерттеулердің  барлығын  жүргізуге  мүмкіндігіміз  жоқ,  бұл  біздің
бюджетімізден  асып түседі,  сонымен қатар  біз  оларды заңды түрде  және  өзіміз  қалай
жүргізгіміз келетінін жүргізе алмаймыз, сондықтан қазір олардың жұмысын басқалар істеу
керек.Менің білуімше, медициналық марихуанаға рұқсат етілген штаттар бар, неге олар
әлі зерттеу жүргізбегенін білмеймін.Мысалы, тері қатерлі ісігінде, бұл майды тек жергілікті
қолдану  арқылы  бірнеше  айдан  кейін  жасалады.Бірақ  олай  емес  сияқты,  немесе  мен
мұндай зерттеулер туралы білмеймін.

Бірақ біз айтып отырғандардың барлығын растайтын ғылыми дәлелдер бар: бұл зерттеу
2006  жылы  жарияланғанhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594және  бұл  жақында
ғана жарияландыhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Бұл  сіздің  ғылыми  қажеттіліктеріңізді  қанағаттандырады  деп  үміттенемін  және  сіздің
дәрігерлеріңіз сізді өздерінің химиялық улануымен өлтіру мүмкіндігін алғанға дейін майға
қол жеткізесіз  деп үміттенемін,  егер бұл дұрыс және этикалық медициналық зерттеуде
сыналған болса, ешқашан рұқсат етілмейтін еді.Дж.Б

«Рахмет, Рик Симпсон, менің каннабис майы туралы сенімімді растағаныңыз үшін ...Менде
PTSD  бар  және  мен  каннабисті  пайдаланғандықтан  бұдан  былай  дәрі
қабылдамаймын...Нақты нәрсе...Мен көптің қарсылығын аламын, бірақ мен не істейтінін
білемін және оны басқаларға насихаттаймын ...Бұл MO-да әлі де заңсыз ...Бірақ мен сіздің
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барлық куәліктеріңізбен бөлісу арқылы адамдарды тәрбиелеуге көмектесе аламын ...және
жақын арада заңды болып қалар...» Але

«Мен келісемін, жақында PTSD үшін бөлінген 12 жастағы ардагер ретінде мен керемет
жұмыс істейтін жеуге болатын заттарды таптым және осы егін жинау маусымында май
жасауды асыға күтемін». Джон

«Жаңа  жұмысқа  тұруға  4  күн  қалды.Ешқандай  жанама  әсерлер,  бас  тартулар  және
адамдардың  басын  тістемейді!Сіздің  зерттеуіңіз  бар,  lol.Сөзді  таратыңыз!Бізге  бұл
керек.Біз  әлемді  жақсырақ  орынға  айналдыру  үшін  адамзатқа  қарыздармыз.Бұл
бастама.:)» Кристина

«Зерттеушілер қорытынды жасады: «Осы жерде хабарланған деректер CB1 (каннабиноид)
рецепторлары  мен  эндоканнабиноидтардың  адамдардағы  PTSD  этиологиясындағы
маңызды  рөлін  көрсету  үшін  біз  білетін  бірінші  деректер.Осылайша,  олар  PTSD
осалдықының  ақпараттық  биомаркерлерін  әзірлеуге  және  растауға,  сондай-ақ  ұтымды
бағытты  басшылыққа  алуға  негіз  береді.PTSD  үшін  дәлелді  емдеудің  келесі  буынын
әзірлеу».

Бірақ  федералды шенеуніктер  бұл  процесті  алға  жылжытады деп  күтпеңіз.2011  жылы
федералды әкімшілер Феникстегі  Аризона университетінің тергеушілеріне PTSD бар 50
пациентте каннабистің қолданылуын бағалау үшін FDA мақұлдаған, плацебо-бақыланатын
клиникалық сынақ жүргізуге тыйым салды.

Ғылыми тұтастық?Марихуанаға келгенде емес.Ұзақ ату арқылы емес».

--  Каннабис  майы  туралы  медициналық  зерттеулердің  жоқтығы  үшін  бізді
айыптамаңыз.Иә, бұл әлемді шынымен басқаратын адамдар тобы бар екенін және олар
каннабистің  оралуын  кешіктіру  үшін  бәрін  жасайтынын  неғұрлым  тезірек  түсінесіз,
соғұрлым  сіз  үшін  жақсырақ.Бұл  біз  каннабис  дәрі-дәрмегін  итермейміз  дегенді
білдірмейді,  бұл  тек  қажет  немесе  күткеннен  ұзағырақ  уақытты  қажет  ететінін
білдіреді.Дж.Б

«Мен 15 жасымда каннабисті бірінші рет шегетінімде, менің миым кенеттен осы уақытқа
дейін қажет болған жетіспейтін химиялық затқа ие болғандай болды. Менің уайымым мен
депрессиям әлдеқайда жеңіл болды, бұл маған біраз уақыт жаңа өмір берді. Мен әрқашан
біз үшін соншалықты жақсы нәрсе заңсыз деп ойлайтынмын, бірақ бұл менің қысқаша
жауабым. Тамаша жұмыс жасағаныңыз үшін рахмет, Рик пен Дж.Б.» Майлзға құрмет

«Менің бір досым бар, ол бұрынғы теңіз және Ирак соғысының ветеринары.Ол PTSD ауыр
жағдайдан  зардап  шегеді.Каннабис  -  оған  қалыпты  өмір  сүруге  көмектесетін  жалғыз
нәрсе.VA ешқашан жасаған немесе оған берген ештеңе шынымен көмектескен жоқ.Әйелім
екеуміз ауыр медициналық мәселелерден зардап шегеміз.Қаннабис - бізге көмектесетін
жалғыз нәрсе.Осы себептерге байланысты біз осы керемет шөпті Айовада заңдастыруға
тырысамыз.Біздің  көптеген  ветеринарлар  сапалы  каннабиске  тұрақты  заңды  қол
жеткізуден үлкен пайда көреді.Мен толық заңдастырудың жалғыз жолы деп ойлаймын ».
Джастин

«Мен қарасора майын бірнеше жағдайда қолданамын, мен ешқашан соншалықты жақсы
ұйықтаған  емеспін  және  өзімді  жақсы  сезінген  емеспін.Рик  Симпсон  мен  Дж.Б.-ға  бұл
зауыт  елестететін  барлық  нәрсені  керемет  жасайтыны туралы хабарлама алғаны үшін
рахмет!Жәй ғана жасаңыз адамдар және өзіңіз көріңіз!!Бұл нағыз сенуші болудың жалғыз
жолы, маған сеніңіз!! » Вал

--  Рахмет,  Вал.Мұнайдың не істей алатындығымен жеке тәжірибеден ештеңе жетпегені
рас.Сіз  оны қолданып көргеннен кейін,  мысалы,  күйік  немесе маса шаққан кезде және
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қышыну мен ауырсыну секундтарда жоғалады,  әркім  сізге  не  қалайтынын айта  алады
және сіз олардың сізге не қалайтынын айта алатынын білесіз, бірақ май әлі де болады. ең
жақсы дәрі бар.Бірдеңе болып қалса, үйде бір шелек алғыңыз келеді.

Біздің  айтқан  сөзге  сенудің  қажеті  жоқ,  тек  майды  дайындаңыз,  күйік,  тері  рагы,  қант
диабеті бар біреуді тауып алыңыз, содан кейін оны жергілікті түрде жағып, не болатынын
бақылаңыз.Содан кейін сіз майды қабылдаған кезде сіздің денеңізде де солай болатынын
есте сақтаңыз және бұл сізге білу керек нәрсе.Дж.Б

«Өткен сәуірде сүт безі қатерлі ісігінен 5 жыл арылғаннан кейін маған қайтадан диагноз
қойылды.Бұл жолы 4-кезең, омыртқаға, қабырғаға, лимфа түйіндеріне, төс сүйегіне және
кеудеге дейінгі аралық.Маған негізінен паллиативтік көмек ұсынылды және олар мені тым
көп  ауырсынудан  сақтайтынын  айтты  ...Үйге  барып,  істерімді  реттеу  үшін.Мен  қатты
ауырдым және олар өте жағымсыз жанама әсерлері бар (Перкоцет, гидроморфон және
дексиметазон) улы ауырсынуды басатын дәрілерді жаза берді.Мен бұлармен жұмыс істей
алмадым.

Менің  күйеуім  бұл  материалдарды  интернетте  оқи  бастады,  мен,  ең  аз  дегенде,
күмәндандым, бірақ оны сынап көру арқылы жоғалтатын ештеңем жоқ деп ойладым.Ақ
жесірдің өте аз мөлшерін күніне 3 рет шайнау.Өткен аптада мен сүйектерім толығымен
жойылды деген  хабар  алдым.Бүгін  маған  айттыМРТ жұмсақ  тіндердің  ісіктерінің  ЕТІЛІ
қысқаруын көрсетеді.Қазір соншалықты күмәнданбаймын және өзімді керемет сезінемін,
ауырсыну жоқ ». Юлия

«3  1/2  жыл  бұрын  маған  сүт  безінің  қатерлі  ісігі  диагнозы  қойылды,  3  саты,
агрессивті.Мастэктомия, химиотерапия және радиация болды және сынақтар қатерлі ісікке
теріс болып шықты.Өкінішке орай, менің ісігім метастаздандырылды және бұл оны сүт безі
қатерлі  ісігінің  агрессивті  4  сатысына  қойды.Менде  сүйек  ісігі  болды және  фантомдық
сынық болды, онда қатерлі ісік сол жамбасымның сүйектерін жеп, сол жақ аяғым қатерлі
ісікке толы болды.RSO үшін дұрыс бағытты көрсетіп, мен кеуде, іш және жамбас аймағын
сканерлеуден  керемет  жаңалық  алдым  -  онда  қатерлі  ісік  жоқ.Менің  алдыңғы
сканерлеуімде 8  қатерлі  ісік,  1  сол аяқ,  5 омыртқа және төменгі  бел аймағында 2 дақ
анықталды, мен жақын арада сол аймақты сканерлеу/рентгенографиядан өткіземін және
жақсы  жаңалықтарды  қайтадан  хабарлай  аламын  деп  үміттенемін.Бұл  менің  өмірімді
сақтап  қалды!Бұл  дәрігердің  «Сіз  ақырындасыз,  істеріңізді  реттеңіз,  біз  сізге  4  ай өмір
сүруге уақыт береміз» деген сөзінен асып түсті, бұл 16 ай бұрын болды.(Қосымша, ол қазір
жаяу  жүргіншінің  көмегімен  жүріп,  төсекте  ұйықтап  жатыр,  бұл  ол  3  жыл  бойы жасай
алмаған нәрсе.Оның келесі мақсаттарының бірі - менімен бірге музыкалық кешке қатысу
үшін жақсы/ұтқыр болу.)

«Сәлем  Джиндрих,  мен  кеше  Риктің  кітабын  оқып  бітірдім.Тамаша  заттар!Шынымды
айтсам,  маған мұнайдың нағыз  сиқырлы күші  туралы басқа  дәлелдер қажет  емес!Мен
сондай-ақ бірнеше тәжірибе жасадым және күн сайын мен бұл дәрі жасай алатын жаңа
нәрсені білемін!Керемет!Өкінішке орай, мен сенімді болсам да, менің дос қызым сенімді
болса  да,  оның  анасы  әлі  де  «жібере»  алмайды  ...және  ол  әлі  күнге  дейін  жаман
химиотерапияны  тастайтынына  сенімді  емес...  Мен  үнемі  жақсы  дәлелдер  келтіруге
тырысамын, бірақ мен оның орнын шеше алмаймын!Ол қатерлі ісікке шалдыққан және ол
өз  өмірін  не  істеу  керектігін  шеше  алатын  жалғыз  адам.Мен  оның  бәрібір  аяғында
емделетінін білемін, өйткені біз оған май құятынымыз сонша, оның өлуі мүмкін емес.Бірақ
бәрібір  мен  бұл  лас  химикаттармен  ойнау  соншалықты  ақымақ  және  өте  қауіпті  деп
ойлаймын,  әсіресе  сізде  қатерлі  ісік  ауруын  емдейтіні  дәлелденген  табиғи  дәріге  қол
жеткізген кезде!Мен сіздің онкологиялық және медициналық жүйемен тәжірибеңіз туралы
оқыдым...Жоғалтқаныңызға  өкінемін...  енді  мен  сіздің  дәстүрлі  медицинаға  деген

- 64 -



көзқарасыңызды жақсы түсінемін!» Луиджи

-- Сәлеметсіз бе, Луиджи, кітап туралы жақсы сөздеріңіз үшін рахмет және сізге өту керек
болғаны  өкінішті.Ол  қай  емді  таңдайтыны  оның  таңдауы,  бірақ  мен  химиотерапияға
жақындамас едім -  анамның әңгімесін  оқып шығыңыз,  мүмкін  ол у қабылдау ешқашан
жақсы идея емес екенін түсінетін шығар, әсіресе ол дәлелденбеген немесе қажет емес
болса.Оның  химиотерапиядан  аман  қалу  мүмкіндігі,  егер  ол  май  ішсе,  айтарлықтай
жақсарады, бірақ тағы да, неге оның ауру денесіне одан да көп зиян келтіреді?Бұл мүлдем
мағынасыз. Ең жақсы тілектер, Джиндрих

«Бұл  көптеген  жақсы  адамдар  күресуге  тура  келетін  күрес,  ол  каннабис,  оның
каннабиноидтары  және  науқасқа  зиян  тигізбестен  қатерлі  ісік  ауруын  өлтіру  қабілеті
туралы жаңа дамып келе жатқан және бар ақпараттарды ешқашан алға жылжытпай-ақ
көбірек  біледі  деп  ойлайтын  надан  дәрігер.Біздің  көзқарасымызша,  олар  соншалықты
қауіпсіз нәрсе үшін улануды талап ететіні қаншалықты ақылсыз, неге?Надандық па, әлде
қорқып жүгіре ме?

Мен IBS үшін осы май туралы білгеннен кейін 5 жылда бір рет дәрігерді көрдім және бұл
менің қолымнан келмейтін нәрсе болды.Бөлінген қызғылт пен мен ешқашан жұқпау үшін
майды қолдандық, тігістерді еш қиналмай алып тастадық және мен оны қолданған сайын
қабынуды жоюға байланысты ауырсыну бірден жоғалып кетті.Физиотерапияның орнына 2
1/2-ден  3  айға  дейін  және  сауығу  үшін  шамамен  9  айдан  бір  жылға  дейін  толық
жазылды.Мен  өз  көзіммен  қайта-қайта  көрдім  және  оны  менен  ешкім  тартып  ала
алмайды». Кови

«Дәрігерлер  ғалым  емес,  олар  ғылыммен айналыспайды.Егер  олар  мұны  істесе,  олар
үкіметтен марихуанаға қол жеткізуге рұқсат беруін талап ететін еді.Мұның себебі - дененің
қазір  дәлелденген  бөлігі,  эндоканнабиноидты  жүйені  американдық  медициналық  қоғам
мүлдем  елемейді.Басқа  елдер  марихуана  және  әсіресе  қатерлі  ісік  туралы  көбірек
зерттеулер  жүргізіп  жатыремдеу,  американдық  медициналық  мекемені  Big  Pharma
басқарады, үлкен сақтандыру және үлкен ақша.Дәрігерлер өз істерін дәрігер емес және
қорқынышқа  негізделген  саясаткерлерге  бақылауды  тапсырды.Олар  патенттік
заңгерлердің бақылауында балама іздеуге тырысып, әлеуетті емдеуге қауіп төндіреді.

Егер марихуана қандай да бір сауатсыз тайпа басқаратын терең джунглиде жасырылған
болса,  Big  Pharma  бірінші  болып  оның  өндірісін  бақылап,  оның  көптеген  әртүрлі
каннабиноидтық  қосылыстарын  патенттеп,  содан  кейін  оны  «тағайындау»  үшін
дәрігерлерге жүгінеді.Бірақ АҚШ-тағы ең үлкен тайпа шындықты айқайлай бастады.Үлкен
Фарма үшін бұл тайпаның сатылмайтыны өкінішті». Брайан

«Бұл  дәлел  бізде.Ал  біз  онымен  бөлісеміз.Ынталандыру  үшін  жұмыс  істейтін  есірткі
итермелеушілердің  медициналық  тобы  [енді  құрметпен  қарауға  болмайды].Олар
әмияндарында қыбырлап жүр.Олар не болып жатқанын біледі және олардың ойыншысы
FDA олармен бірге жүреді.Бұл жолды отандық деп қабылдағанға дейін біз кездестірген
тиранияның  кез  келген  түрінен  айырмашылығы  жоқ.Біз  мұны  өзімізге  жасап
жатырмыз.Қатерлі  ісіктің  емі  бар,  қалтамызбен  және  сайлау  бюллетеньімізбен  дауыс
бермесек, қазіргі уақытта бізге ДӘРІ-дәрмек күштеп салынып жатқанына Ешқандай дауа
жоқ!» Тиелман

«Мен  Жер-Анадан  ем  шыққан  кезде  баяу  өлтіру  үшін  ондаған  мың  доллар  жұмсауға
мәжбүр  болған  туыстар  мен достардың тез  құлдырап,  тез  өлетінін  көрдім.Жүр,  оянып,
боқтықты иіске.Стереотиптерге секірмеңіз және НАҚТЫ зерттеулер жасаңыз ». Эми

«Менде Альцгеймер ауруы бар егде әйел болды.Оған тәулік бойы күтім керек болды.Ол
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тамақ әзірлеуге тырысып ас үйін отқа қоя берді.Біз ол мұнайға түсті,  бір айдың ішінде
немерелерін қайта танып, есте сақтау қабілетін қалпына келтіре бастады ». Джанет

«Мен  химиотерапия/радиациядан  гөрі  RSO-ны  жақсы  көретінімді  білемін...  Қалған
нәрсенің жанама әсерлері өмір сүру сапасының өте аз болуына әкелуі мүмкін кезде кейбір
адамдар RSO-дан бас тартатыны қызық». Керри

«Оны оңай алу керек.Оның қолжетімді болуы КЕРЕК» Мен оқыған сайын, мен соғұрлым
қызығамын». Шелли

«Келесі  жолы  біреудің  «Рецензияланған  зерттеулер  қайда?»  Дегенін  естіген  кезде:
«Марихуана»  терминін  қолданып,  барлық  рецензияланған  ғылыми  мақалалардың
репозиторийі  PubMed-те іздеу  өсімдікке  және/немесе  сілтейтін  20  000-ға  жуық  ғылыми
мақаланы береді. оның құрамдас бөліктері, олардың жартысына жуығы соңғы онжылдықта
жарияланған.Салыстыру  үшін,  «Tylenol»  терминін  қолданатын  кілт  сөзді  іздеу  17  370
жарияланған мақаланы береді.«Ибупрофен» терминін қолданатын кілт сөзді іздеу 10 500
жарияланған  қағазды  береді.«Риталин»  терминін  қолданатын  кілт  сөзді  іздеу  7  012
жарияланған мақаланы береді, ал «гидрокодон» терминін қолданатын кілт сөзді іздеу тек
630 жарияланған мақаланы береді. Линн

«Үкімет  қаржыландыратын  жаңа  каннабис/рак  ауруын  зерттеу  SHOCKS  ғылыми
қоғамдастығы...THC, каннабистің негізгі психоактивті ингредиенті қатерлі ісік пен қабыну
ауруларының  алдын  алу  үшін  адамның  генетикалық  кодын  өзгертуі  мүмкін.Не?!!!!Не-
НЕ!!!????

Рик Симпсон және оның бас эльфі, чех белсендісі Джиндрич Байер мұны көп айлар бойы
айтып келеді, мен сыпайы болдым, бірақ бұл түсінікті жасырын мазақ еттім, өйткені бұл
маған бір топ хокус-покус сияқты көрінді (және басқа да болмашы техникалық себептерге
байланысты). мен олардың көзқарастарымен келіспеушіліктер болды)....Дәрілер ДНҚ-ны
өзгерте алмайды, солай ма?ҚАТЕ, шамасы!КИЕЛІ [БЛЕП]!!!!!!” Алан

«Жарайды, бұл нені білдірсе де, бұл менің тәжірибемнен тыс.Бұл каннабиноидтар сияқты
бірдеңе қатерлі ісік ауруын емдей алатынын айтады және олар оны гендік модификация
арқылы жасайды.Және бұл әдеттегідей көбірек зерттеу қажет.

Менің айтайын дегенім, мәселе туралы ойдың өзі материяның ең кішкентай бөлшегі және
май да ойларды түзете алады.Гендер әлі  де тым үлкен.Зерттеу каннабиноидтар біздің
денеміздің ең кішкентай бөлшектерімен, атомдармен, кварктармен, жолдармен және т.б.
не істейтініне  назар  аударуы керек.Мәселелер ең  кішкентай  бөлшектерден басталады,
егер сіз шынымен ақаулықтарды түзеткіңіз келсе, дәл осы мәселені шешу керек.Дж.Б

Эндоканнабиноидты жүйе
«Эндоканнабиноидты  жүйесі  (ECS)  бар  әрбір  ағза  осы  организмде  гомеостаз
(үйлесімділік) жасай отырып, каннабиноидтерден пайда көре алады.Бұл планетада ECS
жоқ үш организм бар:  губкалар,  желе балықтары және саясаткерлер.Жарайды,  бәлкім,
соңғысын асыра сілтеп жіберуге болады, сәл ғана». Стив

«Менің ойымша, ісіктерді басатын гендердің жоғалуы қатерлі ісік ауруында шешуші рөл
атқарады және бұл эндогендік каннабиноидтық тапшылықтан туындайды». Мэтти

--  Гендер  тым  үлкен,  сіз  ең  кішкентай  бөлшектерге  баруыңыз  керек,  мәселе  дәл  осы
жерден басталады және оны шешу керек.Тіпті ДНҚ тым үлкен. Дж.Б

«Мен ғылымды өзім емес ғалымдарға қалдырамын, мен өз ақпаратымды көргенім мен
сезгенімнен  жинаймын.Мен  жақсырақ  екенімді  білемін  және  мен  өз  білімімді  бөліскен

- 66 -



адамдар жақсырақ немесе сауығып жатыр, және бәрінен де тыныштықта олар өздерінің
ауруынан немесе ауруынан қорықпайды, бұл стресссіз қалпына келтіруді жақсартады ».
Келе

«Бұл жылдар бойы менің шабуылдарымды жеңді.19 ғасырдан бері медицина мамандары
мигреньді жеңілдететіні белгілі және Руссо 2003 жылы клиникалық эндоканнабиноидтық
тапшылық кінәлі деп есептеді.

«PubMed-те IB, мигрень және фибро клиникалық эндоканнабиноидтық тапшылық болуы
мүмкін екендігі туралы мақала бар». Эрик

--  Әрине.Біздің  көзқарасымыз бойынша,  көптеген аурулар  каннабиноид тапшылығының
белгілері  болып  табылады  және  егер  адамдар  туылған  күннен  бастап  майдың  аз
мөлшерін қабылдаған болса, көптеген аурулар мүлдем болмайды.Дж.Б

Q.Неліктен  мен  дәрігерлерден  каннабис  қатерлі  ісік  ауруын  емдейді  деген  пікірді
қолдайтынын  күтуім  керек?
А.Өйткені, ол қатерлі ісік ауруын емдейді және мұның бәрі бар.THC апоптозды тудырады,
сондықтан  таңқаларлық  ол  барлық  қатерлі  ісіктерде  апоптозды  тудырады.Неліктен?
Өйткені,  декарбоксилденген  май  дұрыс  мөлшерде  қабылданса,  дененің  барлық
жасушаларына  енеді.Эндоканнабиноидты  жүйе  иммундық  жүйені  реттейді,  сондықтан
иммундық жүйе дұрыс жұмыс істегенде,  ол қатерлі ісікке де қарсы тұра алады.Бұл көп
емес, шын мәнінде, бұл өте қарапайым.

Дұрыс өндірілген жоғары сортты май - бұл емделушінің ең жақсы мүмкіндігі (өмірге қауіп
төндіретін бірнеше жағдайларда хирургия қажет болуы мүмкін).Ал егер сіз емделуші үшін
майға  қарағанда  қауіпсіз,  тиімді  және  көңілді  емдеу  әдісін  білсеңіз,  бізге
айтыңыз.Ешқайсысы жоқ.

Мечулам мен Пачердің  не айтқанын қараңыз:  «Қабыну/тіндердің  зақымдануы жергілікті
эндоканнабиноидтар  деңгейінің  жылдам  жоғарылауын  тудырады,  бұл  өз  кезегінде
иммундық  және  басқа  жасушалардың  маңызды  функцияларын  модуляциялайтын
сигналдық  жауаптарды  реттейді.Эндоканнабиноид  деңгейлерінің  және/немесе  CB2
рецепторларының экспрессияларының өзгерістері жүрек-қантамыр, асқазан-ішек, бауыр,
бүйрек,  нейродегенеративті,  психиатриялық,  сүйек,  тері,  аутоиммундық,  өкпе
бұзылыстарынан бастап ауырсыну мен қатерлі ісікке дейін адамдарға әсер ететін дерлік
барлық дерлік ауруларда және CB2 модуляциясында хабарланған.  Бұл патологияларда
рецепторлардың белсенділігі орасан зор емдік потенциалға ие».

Ал  сіз  мұның  бәрін  қалай  жасайсыз?Ал,  маймен.Сіз  деңгейлерді  теңестіресіз  немесе
оларды бір деңгейге қоясызқажет болған жағдайда артық айдау.Сіз майды жей аласыз,
оны ысқылай аласыз,  оны буландырып, суппозиторийлерге ала аласыз және осы төрт
әдістің  арасында  сіз  осы  планетадағы  әрбір  науқасқа  көмектесудің  жолын  таба
аласыз.Кейінірек  дәрігерлер  ісіктерге  май  құйып,  оларды  рекордтық  уақытта  азайтады
(үйде ұсынылмайды).

Неліктен мен тері ісігін (немесе диабеттік ойық жараларды немесе күйіктерді) ұсындым?
Өйткені, сіз онда не болып жатқанын көре аласыз және оларды маймен емдеу әдетте көп
уақытты  қажет  етпейді,  көп  жағдайда  максимум  бірнеше  апта.Содан  кейін  теріңізге
жергілікті  қолданғаннан кейін  болатын нәрсе майды қабылдаған кезде сіздің  денеңізде
болатынын түсініңіз.Тағы да,  қорлайтын қарапайым, бірақ бұл ақыр соңында өте нақты
түсініктеме.Содан  кейін  Мечулам  жазған  нәрсеге  оралыңыз:  «Эндоканнабиноидтар
деңгейінің  және/немесе  CB2  рецепторларының  өрнектерінің  өзгеруі  жүрек-қантамыр,
асқазан-ішек,  бауыр,  бүйрек,  нейродегенеративті,  психиатриялық,  сүйек,  тері,
аутоиммундық,  аутоиммундық және ауырсыну мен қатерлі  ісікке  өкпенің бұзылуы және
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CB2 рецепторларының белсенділігін модуляциялау осы патологияларда үлкен терапевтік
әлеуетке ие ».

–  Осының  бәрін  біле  тұра,  мен  бірден  CB2  рецепторларының  белсенділігін
модуляциялауға кірісемін.Дж.Б

«Кім күмәнданса.Мен сізден ӨТІНІШ, Google-да эндоканнабиноидтық жүйе деген сөздерді
іздеуіңізді сұраймын.Ол әр адамның бойында бар.Адамдар емшек сүтінде каннабиноидты
заттарды түзеді, бұл дәлелденген медициналық факт.Біздің денемізде бірнеше жыл бұрын
ашылған,  каннабис  қосылыстарына  рецепторлары  бар  үлкен  жүйе  бар.Бұл  да
дәлелденген  факт.Ғылым  THC  тек  зақымдалған,  сау  емес  немесе  қатерлі  ісік
жасушаларының  CB1  рецепторына  құлыпталатынын  және  оларды  апоптоз,
бағдарламаланған жасуша өлімі арқылы өлуге МӘЖБІРЛЕНДІРУІН дәлелдеді.Қатерлі ісік
жасушалары  керамид  шығарады,  THC  оны  тауып,  мәселені  шешеді.Тағы  да,  бұл
аккредиттелген  университеттер  мен  басқа  да  зерттеу  орталықтары  арқылы  кез  келген
жерден  онлайн  таба  алатын  медициналық  дәлелденген  факт.Бұл  нағыз  ғылым.Кейбір
бұқалар жоғары көтерілу үшін ЕМЕС.

Мен  каннабистің  көмегімен  қатерлі  ісік  ауруын  емдеген  немесе  емдеген  бірнеше
балаларды білемін.Менің  ұлым  солардың бірі.Менің  екі  жасар  балам  жоғары  болғысы
келеді деп ойлайсыз ба?Қалай ойлайсың, мен баламның биік болғанын қалаймын ба?Мм,
ЖОҚ.БІРАҚ,  мен оған химиотерапия бермеймін,  дәрігерлер оны емдемейтінін  айтты.Ал
мен оның өлгенін қаламаймын.Сонымен...иә, мен оны оған қолданып, бәріне шындықты
білетін боламын.Кейбір күмәнданушыларды жеңеді деп үміттенемін ...Бәлкім, бір күні бұл
әңгіме олардың өмірін сақтап қалар, немесе олар білетін біреу...» Сузетта

«Липидтер алмасуындағы өзгерістер қатерлі ісік ауруымен тығыз байланысты.Биоактивті
липидтердің бірнеше кластары неопластикалық трансформацияға және ісіктің өсуіне және
прогрессіне қатысатын сигналдық жолдарды реттеуде рөл атқарады.Липидтерден алынған
эндоканнабиноидтерден,  олардың  G-белокпен  байланысқан  рецепторларынан  (GPCR)
және олардың метаболизміне арналған ферменттерден тұратын эндоканнабиноидты жүйе
қатерлі ісік ауруында перспективті терапиялық мақсат ретінде пайда болады.

-- Эндоканнабиноидты жүйе иммундық жүйені тікелей реттейді, сондықтан иә, ол қатерлі
ісік ауруын емдеуде үлкен рөл атқарады.Мұны анықтау үшін университет дәрежесі қажет
емес.

Ал  эндоканнабиноидты  жүйенің  қызметін  қалай  реттейсіз?Мүмкін  каннабиноидтермен?
Ал  каннабистің  қай  түрі  ең  күшті?Ал,  май.Ал  пациенттер  оны  қалай  қолдануы  керек?
Көптеген басқа дәрілер сияқты, олар оны жай ғана жеуге болады.Күніне үш рет.Бинго.JB»

Қатерлі ісік туралы куәліктер
Ұраны: Қатерлі ісіктің өздігінен ремиссиясы каннабис майы болған кезде 
таңқаларлық жиі пайда болады.
«Досының сүйек ісігі бар.Майды өткен аптада ғана бастадым, ауруы басылды, өзін жақсы
сезінеді.ОнкологияДәрігерлер таң қалды». Джо

«Мен жақсы досымның 4-ші сатыдағы сүт безі  қатерлі ісігінен қайтыс болғанын көрдім,
оның қарқынды химиотерапиядан кейін соңғы аяғында.Мен оған арнайы печенье бердім,
содан кейін Феникс әр 4 сағат сайын көз жасын төгеді.Ол емделді және өркендеп жатыр!
Ол өзін ешқашан жақсы сезінбегенін айтты!» Шарлин

«Сіз көптеген адамдардың өмірін сақтап қалдыңыз ...Менің достарымның бірі оның сүйек
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рагын 45 күн ішінде қарасора майымен емдеді ». Гян

«Кеше жақсы жаңалық болды.Біз дәрігеріне май құйып қойғанбыз, бірнеше аптадан кейін
оның өкпесіндегі  ісіктері  де,  бауырындағы ісіктері  де бір нүктеге дейін кішірейіп кеткені
анықталды.Бір кішкентай түтік!Бізде бірнеше адам бар және олардың барлығы жақсы.Істер
жақсы болады деп үміттенемін.Феникс Көз жасы тірі және жақсы». Крис

«Хосе:  Жаңарту -  Менің 81 жастағы досым оның бетінен (тері рагы) жалпақ жасушалы
карциномадан 3 ісіктен өтті.Олардың әлемдегі ең жақсы медицинаға қарсы мүмкіндіктері
болмады.Майда 5 апта болды және ол 15 жылдағыдан гөрі жақсы сезінеді.Оның тәбеті
қайтып кетті!Ол шайқаста жеңеді!!!Біз шайқаста жеңеміз!

Стив: Ол майды ішіп, оны жергілікті түрде де қолданды ма?

Хосе: Екеуі де

Стив: Керемет.Біреудің өмірін осылайша өзгерте алатынымызды білу ғажап емес пе.

Хосе: Зәйтүн майы мен кокос майы араласқан 68% THC майы беті пайда болғанға дейін 2
апта бойы оның бетіне ысқылай бастады.Сондай-ақ, оны бетінің ішкі жағына сүрткенде
зәйтүн майынсыз жұтады.

Хосе:  Оның  докторы  кеше  маған  қоңырау  шалып,  оның  да  тері  қатерлі  ісігімен
ауыратынын және май майын қолданып көргісі келетінін айтты.

Стив: Бұл дәрігердің көмек алғысы келетіні туралы керемет жаңалық.Жарайсың досым!!!!
81 жастағы досыңыз өмірден ләззат ала бастағанына қуаныштымын.

Хосе:  Иә,  бұл  шынымен де  керемет!Біз  оны доктор  П деп  атаймыз,  бірнеше кітаптың
белгілі авторы, ұлы натуропат емші және медицина ғылымдарының докторы.Ол соңғы 2
аптада 5 пациентін маған жіберді.Барлық терминалды қатерлі ісік науқастары ».

«Екі апта бұрын мен тері/тамақ қатерлі ісігімен ауыратын науқасқа/досыма аздап кокос
майымен бірге ішу және жергілікті  қолдану үшін емдік май бердім.Сейсенбіде ол маған
бетіндегі  терінің  ашылғанын  және  ісіктің  ашылғанын  айтты.Мен  оған  майды  жағуды
жалғастыруын айттым, бірақ кокос майы жоқ, тек таза емдік май.Ол ашылған ісікке емдік
майды тікелей жағып, «Шығып тұрған дөңес келесі күні жоғалып кетті.Оны ысқылаған соң
бірнеше минут ішінде ағып кете бастады.Ол ағып кетті - май қышқылды қышқыл сияқты
шығарды ». Қатерлі ісік сонда болды, енді ол жоғалды...Екі апта!!!» Хосе

«Сәлеметсіз  бе,  Рик  Симпсон  және  Джиндрих  Байер,  мен  өте  қуанышты  жаңалықпен
бөліскім  келді.Анамның  сканерлеуі  бауыр  мен  ұйқы  безіндегі  БАРЛЫҚ  ісіктердің
мөлшерінің  «өлшенетін»  төмендеуін  көрсетті.Сондай-ақ,  оның  өкпесіндегі  ісік  қазір
ТОЛЫҚ, 100% ЖОҚ!!!Айналада көп рахмет бар, бірақ ең сүйіспеншілікке лайық адам - бұл
ақпаратты әлеммен ашық бөліскені үшін Рик.

Джиндричке  барлығыңыз  үшін,  соның  ішінде  қолдау  көрсеткен  мейірімділігіңіз  бен
нұсқауларыңыз  үшін  рахмет.Мен  оның  диагнозымен/болжамымен  біз  әлі  де  жұмыртқа
қабығымен  жүріп  жатқанымызды  білемін,  бірақ  егер  жағдай  жақсара  берсе  (ісіктер
кішірейеді  немесе «шешіледі»,  олар оны әрі  қарай метастазсыз деп атайды).Ақырында
мен сізге оны медициналық есептер алдында және одан кейін жіберемін, осылайша сіз
далада шөп отырғызып жатқан керемет, сүйіспеншілікке толы, белсенді, мейірімді әйелдің
өмірін сақтауға көмектескеніңізді көресіз.мен жазғанда.Үлкен махаббат, Барбара»

-- Сәлем Барбара, рахмет, сіз біздің күнді электрондық поштаңызбен жасадыңыз.Біз үшін
анаңызға  сәлем  айтыңыз  және  оның  басқа  сканерлеуге,  рентгенге  немесе  басқа
канцерогендік  нонсенстерге  бармайтынына  көз  жеткізіңіз.Оның  өзін  қалай  сезінетінін
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көрсетіңіз,  ол алты ай немесе одан аз уақыт ішінде 120-180 г май жеуі керек.Егер мен
оның орнында болсам, өмірімнің соңына дейін күн сайын майды жейтін едім, денеде май
болған  кезде  қатерлі  ісік  ауруының мүмкіндігі  өте  аз.Қолдау  дозалары бұл  әдістің  өте
маңызды бөлігі болып табылады.Ең жақсы тілектер, Джиндрих

«Менің досымның күйеуі қатерлі ісіктен емделді, бұл оның онкологтарын таң қалдырды,
олар оған 3 ай бар екенін хабарлады.Бұл ескерту: олар оның керемет сауығып кетуіне таң
қалғандықтан, олар оны әр 6 ай сайын контрастты бояумен МРТ-ға жаздырды.Соңғы МРТ-
да оның денесі бояуға реакция жасады және МРТ-да жүрегі тоқтап қалды және ол өле
жаздады.Мен  JB-мен  келісемін.Сынақтар  олардың  «емдеулері»  сияқты  улы.Сақ
болыңыз.»Колет

«Менің  анам 3-ші  сатыдағы кішкентай  жасушалы өкпенің  қатерлі  ісігін  маймен емдеді!
Диагноз қойылғаннан кейін төрт айдан кейін оның қатерлі ісіктен арылатындығын айттым
ба?Міне, солай болды». Таң

«Менің әкемде ұйқы безінің қатерлі ісігі бар, ол химиотерапия кезінде бауыры мен өкпесіне
тарады,  содан  кейін  ол  өте  нашарлады  және  тез  нашарлады.Майды  3  ай  бұрын
бастаған.Дүйсенбі күнгі соңғы сканерлеу барлық 7 нүктенің жоғалып кеткенін және ұйқы
безінің қатерлі ісігінің азайғанын көрсетеді.Ол өзін 100% жақсы сезінеді және өмір сүру
сапасы қалпына келеді.Мұнай шынымен таң қалдырады ». Лиза

«Менің әкем ұйқы безінің қатерлі ісігіне қарсы май ішеді, ол басқа жеті нүктеге таралады.5
ай бойы мұнаймен айналысады.Химиотерапия кезінде пайда болған барлық жеті дақ май
басталғаннан  бері  жоғалып  кетті  және  ұйқы  безінің  қатерлі  ісігі  қысқарды.Мұнай  оның
өмірін сақтап қалды!» Лиза

«Сәлеметсіз бе, мен сізді жаңартқым келді.Ұйқы безінің қатерлі ісігіне 5 ай бұрын мұнайды
бастағаннан бері  әкем тағы бір  сканерден өтті.Соңғы сканерлеу  ұйқы безіндегі  қатерлі
ісіктің кішірейгенін және химиотерапияда болған кезде пайда болған қалған 7 дақтың май
бастағаннан бері жоғалып кеткенін көрсетті.Жаңа нәтижелер ұйқы безіндегі қатерлі ісіктің
қайтадан қысқарғанын және басқа ешқандай дақтардың жоқтығын көрсетеді,  бұл қанды
фантастикалық,  сондықтан ұйқы безінің қатерлі ісігі  таралу жылдамдығына байланысты
соншалықты өлімге әкеледі.Осылайша 8 ай бойы 5 айда мұнай әкемді  пайдалану өте
жақсы.Шындығында,  ол  алғаш  диагноз  қойылған  кездегіге  қарағанда  қазір  өзін  жақсы
сезінеді.Сондықтан Рик,  Дж.Б және осы ақпаратты алуға көмектескендердің барлығына
тағы да рахмет.Мұнай болмаса, әкем болмас еді!!» Лиза

«2013 жылдың қазан айында әкеме өкпенің,  лимфоидты және ұйқы безінің  қатерлі  ісігі
диагнозы қойылды.Ұйқы безінің қатерлі ісігі - 95 пайыз өлім.Олар оған 2-4 ай өмір сүруге
мүмкіндік берді.Біз бұл туралы естіген бойда оны бірден майға қостық.2014 жылдың 26  
наурызында  әкеме  қатерлі  ісік  жоқ  деген  диагноз  қойылды.Керемет!!Бұл  май  әкемнің
өмірін сақтап қалды.Ол жақсы ұйықтап, жақсы тамақтанады ». Мелисса

«Менің  әкем  де  ұйқы  безінің  қатерлі  ісігінің  төртінші  сатысы  болды.Сондай-ақ  оның
бауырында  10  дақ  бар  ...  бұл  2012  жылдың  қараша  айының  соңы  еді.Қазір  оның
бауырында 1 дақ (.08) және ұйқы безінде 1 дақ (8 мм).Біз мұны ұрып жатырмыз.Оның
дәрігерлері  таң  қалды.Ол  салмақ  қосып  жатыр  және  барлығында  өзін  керемет
сезінеді.Каннабис тұндырылған май да жақсы ». Энджи

--  Сұйылтылған  дәрімен  ойнама,  Энджи.Бұл  жергілікті  қолдану  үшін  жақсы,  бірақ  сіз
онкологиялық науқастарға олардың жалғыз емі ретінде каннабис тұндырылған майларды
бергіңіз келмейді.Толық қуатты толық спектрлі шабуыл жақсы жұмыс істейді.

Әсіресе,  сканерден  өтуге  «мәжбүр»  адамдар  үшін  оның  қалай  емделетінін  көру
керек.Мұндай адамдар хаттамаға автоматты түрде тағы 60 г майды қосуы керек, өйткені
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олар  өз  сезімдерін  «көру»  үшін  өте  канцерогенді  процедурадан  өткен.Қызығушылық
ақшаға  түседі,  бұл  үшін  кешіріңіз.Құттықтаулар  мен  ізгі  тілектер.Басқаша  ойлайтын
адамдардың жетістігін көру керемет.Дж.Б

«Осы майдың арқасында мен ұйқы безінің қатерлі ісігінен 4-ші сатыдан аман қалдым.Мен
химиотерапияны  2013  жылдың  желтоқсанында  бастадым,  зерттеуге  қатысқандардың
барлығы (200-ден астам) қайтыс болды.Майды алып,  дәрігерден жасыруға тура келген
мен ғанамын.Енді мен мұнай туралы айтқанымда және ол мені 5 маусымда қатерлі ісіксіз
деп  жариялады,  ол әлі  де  химиотерапияны жалғастыруға  көндіруге  тырысуда.Мен бас
тартамын!Бұл  дәрігердің  бәрі  дұрыс  емес  болып  шықты,  бірақ  Рик  Симпсонның
айтқанының бәрі шындыққа айналды.Менің медициналық жазбам дәрігерлердің айтқанын
көрсетеді, мен қаңтар айында өлуім керек еді, бірақ мен маусымның аяғындамын.Рахмет
Рик!Май  мені  қатерлі  ісіктен  құтқарды,  химиотерапиядан  құтқарады деп  үміттенемін  ».
Досым

«Мен RSO-ның MPNST және NF1-ге тікелей әсер ететініне нақты дәлелмін.Медициналық
жазбалар, MRI, PET, CAT сканерлері ісік мөлшері мен авидитінің айтарлықтай төмендеуін
дәлелдейді. Кристин

«Менің  аталық  безімде  3,7  см  ісік  болды.Мен  күніне  бір  грамм  РСО  жасадым,  басқа
ешқандай дәрі-дәрмексіз, мен дәрігерге оралғанда ол таң қалды.Ол ісік жоғалғанын және
оны  түсіндіре  алмайтынын  айтты.Сондықтан  мен  оған  RSO  қабылдайтынымды
айттым.Ол: «Мен бұл тақырып бойынша тым білімді емеспін, бірақ бұл оның жойылуына
бірден-бір себеп болуы керек деп айтамын» деді.  Жақында менде тағы бір қалқымалы
терезе  пайда  болды  және  менің  ойымша,  бұл  күтім  дозасын  жасамағандықтан  деп
ойлаймын.Сондықтан  мен  30  күн  бойы  күніне  тағы  бір  грамм  жасаймын  және  оның
соңғысы сияқты жоғалып кететінін көремін.Содан кейін мен ұстанатыныма көз жеткізіңіз ».
Брандт

«Жарайды менің Қарындастарым.Бүгін мен күткен күн болды.Биопсия нәтижелері.Корри
Йелланд ОЗІНІҢ РАК 100% ТОЛЫҒЫ ЖОҚ БОЛҒАНЫ ДЕГЕН АНЫҚТАМА АЛДЫ!!!!МЕН
РАКТЫНА ТЕГЕНМІН!!!!!Үлкен С-ны айтпағанда, тіпті дисплазия да емес.

Менің дәрі-дәрмекті сатып алуыма ортақ жауапты болған керемет, керемет достарыма =
әрқайсыңызға қаншалықты риза екенімді сипаттайтын сөз жоқ.Сіз бәріңіз кереметсіз!

Маған  алғаш  рет  «Емдеуден  қашуды»  жіберген  Хизерге  --  Бұл  бейне  менің  өмірімді
түбегейлі  өзгертті.Оған кім риза болар еді,  эй?Мен сені  жақсы көремін!Рик  Симпсонға,
Джиндрич  Байерге  шын  жүректен...Біліміңіз  бен  қолдауыңыз  үшін  РАХМЕТ.Сендердің
арқаларыңда мен бүгін тірімін!

Мен осындай ғажайып отбасым мен достарым бар екеніне шынымен қуаныштымын ».
Корри

«Сәлеметсіз  бе,  Джиндрих,  бүгін  дәрігерімді  көргенімді  хабарлау  үшін  қысқаша
жазба.Есепте қатерлі ісік (анальды канал ісігі) енді анықталмайтыны айтылған.Өткен күзде
радиация жасамасам 2-4 ай уақытым бар деді.Мен радиацияны қолданбауды және оның
орнына  RSO-ны  қолданып  көруді  таңдадым.Әлбетте,  бұл  жұмыс  істеді!Шын  жүректен
рахмет, Рақмет, Рикке және өзіңізге РАХМЕТ!!!!“ Корри

-- Корри, бтв, бұл қандай ісік болды?Майды тыртыққа жағыңыз, ол да кететін шығар.Қалай
болғанда  да,  дәрігерлерден  аулақ  болыңыз,  бұдан  былай  сканерлемеңіз,  т.с.с.  және
мүмкіндігінше күтім көрсету дозасы ретінде май жейтініңізге көз жеткізіңіз.Дж.Б

«Мен Рикпен шамамен 2 ай бұрын радио шоуында сөйлесу мүмкіндігін алдым ...Мен оған
rso-ның маған соншалықты көмектескені туралы айттым ...Менде Фарра Фосетт сияқты
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қатерлі  ісік  болды...Анальды  каналдың  қатерлі  ісігі  ...  бұл  өте  сирек  ...Колоректальды
қатерлі ісікпен шатастырмау керек ... және менде майды тоқтату ниетім NOOOOOOOOO».
Корри

-- Мен де майды пайдалануды ешқашан тоқтатқым келмейді, бұл түсінікті.Дж.Б

«Менің  соңғы  табыс  тарихым.Бұл  жасы  50-ден  асқан  әйел,  оған  3-саты  диагнозы
қойылған, бірақ 4-ші сатыдағы өкпе ісігі өте жақын.Бүгін мен мынаны алдым: «Менің анам
бір  ай  бұрын  компьютерлік  томографияға  барып,  нәтижелерін  бірнеше  күн  бұрын
қайтарды.Ол мүлдем жойылды!Оның дәрігері оларды оқып, үлкен массаның анық екенін
және ештеңе қалмағанын айтты ...

Оның  әлі  де  COPD  бар,  бірақ  біз  онымен  және  оның  темекі  шегуімен  жұмыс
істейміз ...Барлығы үшін көп рахметбіз ешқашан білмеген нәрселер туралы кеңестер мен
білімдер.Барлығы  бір  себеппен  жиналды  және  біз  өте  қуаныштымыз.Құдай  сізді  және
сіздің отбасыңызды жарылқасын». Корри

-- Өкпенің қатерлі ісігінің өздігінен ремиссиясы каннабис майы болған кезде таңқаларлық
жиі кездеседі.Дж.Б

«Бар болғаны 4 граммнан кейін біз қуық рагы бар әкемнің қан есептерінде (ESR) және
бүйрек сынамасында күрт өзгергенін көрдік, ол жақсы ұйықтап жатыр, күлімсіреп жатыр,
мен оның Рик Симпсонға қарап, қалыпты жағдайға оралады деп үміттенемін. Берілгендік
пен сенімділік,  мен барлық  дәрігерлерге қарсы шықтым және әкемді  химиотерапиядан
өтуге рұқсат бермедім, осы уақытқа дейін өз шешіміме өкінбеймін. Рахмет, Рик Симпсон».
Арпит

«Жақында КЕРЕМЕТ жаңалық алдым, мен бәріңізбен бөліскім келеді.Менің б.э.д. бір әйел
бар, мен сүт безі қатерлі ісігімен дұрыс бағытты көрсеттім.Ол оның өкпесіне, асқазанына
және миына метастаз берген.Ол бір ай емделуде, кеше онкологқа қаралды.Барлық ісіктер
кішірейген,  оның ісік  маркер сынағы ҚАЛЫПТЫ.Тағы бір рет Peeps – КАНАБИС МАЙЫ
РАКТТЫ ӨЛТЕДІ!» Корри

«Жарайды,  менің  барлық  тамаша Peeps,  бұл  ұзақ  оқылатын  болады,  бірақ  мен  кеше
PAYDIRT-ке  жеткен  шығармын  деп  ойлаймын.Өткен  қыркүйектен  бері  тіс  дәрігерімді
көрген жоқпын.Ол кезде мен өз өмірім үшін күрестің бел ортасында жүрдім.Сол кезде тіс
дәрігеріме  қатерлі  ісік  бар  деп  айтты.Біз  әдеттегідей  сөйлестік,  мен  оған  радиация
жасамайтынымды және «балама ем» жасап жатқанымды айттым.Сол кезде ол менің не
істеп  жатқанымды  сұрады.Мен  оған  айтудан  тартындым,  өйткені  ол  өзінің
«қаттылығымен»  танымал  болды,  бірақ  оған  қарауды  айттымЕмдеуден  қашу.Ол  оны
көргеннен кейін маған қоңырау шалды.Ол медицина қызметкері ретінде қорапта болуға
бейім екенін, оның ағасы (дәрігер) және басқа ағасы (фармаколог) бар екенін және кейде
олардың «барлық жауаптары жоқ» екенін айтты.

Кешегі күнді алға жылжытыңыз.Ол менің қаншалықты жақсы көрінетінімді көріп таң қалды
және мен оған каннабис майының жұмыс істегенін айтқанымда бір сәт үнсіз қалды.Түрлі
сұрақтар қоя бастады.Олардың көпшілігі мен жауап бере алмаған «ғылыми сұрақтар».Ол
клиникалық  сынақтар,  каннабиспен  емделген  әртүрлі  аурулар  туралы  сұрады.Ол
ағасымен өзім туралы, сондай-ақ каннабис рак ауруының «емі» туралы сөйлескісі келеді,
сонымен  қатар  ағасының  каннабисті  дәрі  ретінде  зерттегенін  қалайды.Ол  менің  ұялы
телефон нөмірім мен электрондық пошта мекенжайымды алса, жақсы ма?

Міне,  ол  үлкен  болады.Оның  ағасы,  доктор  Джейк  Тейсен  бұрын  декан  болған  және
Ватерлоо университетінде фармакология бағдарламасының бастаушысы болған.Ол қазір
дәрі-дәрмек  компанияларының  кеңесшісі  және  «Обырды  емдеудегі  жаңа  тәсілдер»
бойынша  маманданған.  Ол  Канаданың  қатерлі  ісік  қоғамымен  тығыз  байланысты.
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(Сонымен қатар, ол үкіметтен сұйылтылған химия жанжалына қатысты тергеуді жүргізуді
сұраған адам.) Джон ағасының жиі айтатынын айтты, бұл жерде қатерлі ісік ауруын емдеу
үшін  жақсырақ  нәрсе болуы керек.Химиялық  емес,  табиғи  нәрсе.Мен оған  «ары қарай
қарама» дедім. Каннабис - бұл «табиғи нәрсе». Корри

«Менің күйеуіме шамамен 6 жыл бұрын простата обыры диагнозы қойылған.Біз медицина
қауымдастығына  сендік  және  4,5  жылда  қатерлі  ісік  қайта  оралған  кезде  «апатты
сәтсіздікке ұшырадық» деп айту үшін дәстүрлі емдеу жолына түстік.Мен 2 айға жуық уақыт
бойы барлық балама емдеу әдістерін, соның ішінде қарасора майын зерттедім және 3 ай
ішінде күйеуімнің қатерлі ісігі екі есе азайды.Он айдан кейін оның PSA деңгейі .11-ге дейін
төмендеді - анықталмайды.

Біздің  үкіметтің  ауруды  емдеуде  кез  келген  альтернативті  медицинаны,  соның  ішінде
қарасора  майын  қабылдаудан  бас  тартқанын  есту  өте  өкінішті,  бірақ  сіз  сияқты  бізде
«кәсіпқойлардың» және тіпті кейбір отбасы мүшелерінің мазағынан басқа ештеңе болған
жоқ.Барлық «қоғамдар» фармацевтикалық бақылау топтары бар,  бірақ мен бұл салада
жұмыс  істейтін  миллиондаған  адамдар  жүйесін  жоюға  қатысты  «түсінемін»,  сондықтан
жылына  20  миллиард  долларды  құрайтын  сыбайлас  жемқорлықты  емдеу  ешқашан
болмайды.Әдейі!!

Бұл бүкіл процесс мені қоян тесігінің қаншалықты тереңдеп жатқанын көрсетті және мен
қазір  «нүктелерді  біріктіру»  деп  аталатын  өзімнің  нәтижелерім  туралы  кітап  жазу
үстіндемін.Бұл  ГМО-ның,  өнеркәсіптік  егіншіліктің  және  үлкен  фарманың  тарихи
перспективасы және оның әрбір адамның денсаулығына әсері.Мен сізді осы веб-сайтта
бақылайтын боламын және сізге барлық жақсылық пен денсаулық тілеймін.Жасағаныңыз
үшін және жалғастырып жатқаныңыз үшін рахмет.Құрметпен, К.

«Қатерлі  ісік  ауруының  соңғы  кезеңдерінде,  лейкозға  қарсы  химиотерапия  мен
сәулеленудің  азаптау  бағдарламасынан  зардап  шеккен  досым  жүзім  сабағы  арқылы
«Емдеуден қашу» туралы біліп, оны емдей алмағаннан кейін майды сынап көруді шешті.
ауру.Өкінішке орай, ол өзін құтқару үшін тым кеш қалды, бірақ оның білімі мен қамқорлығы
мені  құтқарды.Мені  қалпына  келтіру  жолында  бастаған  оның  қолдануға  мүмкіндігі
болмаған мұнай болды ». Стефан

«Бүгін  таңертең  менің  қайын  атам  онколог  дәрігерді  тексеру  үшін  көрді.Доктор
үндемеді.Менің  қайын  атам  15  жылдан  бері  лейкозбен  ауырады.Ол  мұнайда
болды.Бүгінде оның лейкоциттер саны қалыпты шектерге оралды.Қандай қатерлі  ісік??
КАНАБИС МАЙЫ РАКТЫН АДАМДАРЫН ЕМЕДІ!» Карен

-- «Үнсіз қалған доктордан артық ештеңе жоқ!хехе жақсы көремін!Менің күнімді жасадым!»
Джеки

«Тағы да сәлем Рик!Бұл электрондық пошта сізді жақсы табады деп үміттенемін.Мен бүгін
сізден сұрайын деп жазып отырмын, науқас майға қанша уақыт отыруы керек?Бізде үлкен
ісік бар науқас бар.Ол 15 наурызда бастады және осы уақытқа дейін 40 граммнан өтті.Ол
2-ші күннен бастап күніне 1,5 грамм немесе одан да көп.Сіз 60 грамм терапевтік дозада
тоқтайсыз ба?Бұл науқас үшін ақша факторы болып табылады.Ол осы уақытқа дейін дәрі-
дәрмек үшін ештеңе төлеген жоқ.Олардың қамқоршысы алғашқы 60 грамм майды берді,
бірақ  мәңгілікке  тегін  дәрі  бере  алмайды.Енгізгеніңіз  үшін  рахмет.Мен  сіздің  түсінікті
бағалаймын.Құрметпен, Джанет»

«Құрметті  Джанет,  сіз  оның екінші күннен бастап күніне 1,5 грамм немесе одан да көп
ішкенін айтасыз.Мен шығаратын майдың күштілігі  сонша, әдетте күніне 1 грамм жұтуға
болатын деңгейге жету үшін орташа адамға шамамен 5 апта қажет.Қарасора майының осы
штамдарын өндіру үшін пайдаланылған штаммға қатысты мәселе болуы мүмкін, олардың
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емдік  қабілеттері  айтарлықтай  өзгеруі  мүмкін,  сондықтан  мәселе  штамм  болуы
мүмкін.Әдетте науқас 60 грамм май ішкен кезде ісік жойылады.Егер олай болмаса, мен
оларға май болғанша бере беремін.Оған кететін уақыт пен қажетті май мөлшері адамнан
адамға айтарлықтай өзгеруі мүмкін.Біз бәріміз әртүрліміз және кейбір адамдар басқаларға
қарағанда тезірек емдейді.Әдетте химиотерапия мен радиациядан қатты зардап шеккен
адамдарға ұзақ емдеу және көбірек май қажет болады.Май артта қалған осы емдеу деп
аталатын барлық зиянды жоюы керек.Менің кеңесім - басқа күшті индикатор штаммынан
май өндіруге тырысу, бірақ оны маймен ұстаңыз,  бұл оның өмірін сақтап қалуы мүмкін
екенін білемін.Ең жақсы тілектер, Рик Симпсон»

«Канабис  майы  сізді  өлімге  әкелетін  химиотерапиядан  құтқара  алмайды.Егер  пациент
химиотерапиядан бас тартса, май көбірек көмектесе алады ». Стив

«Мен мұның сәтті екеніне сенімді емеспін, бірақ мен оны бір нәрсе деп санаймын!Неліктен
менің  ерке  дауысым  бар  деп  біреу  таң  қалатын  болса,  бұл  темекі  шегетін  болғаным
немесе басқа нәрсе емес - мен ешқашан темекі шекпегендіктен емес, қалқанша безімді
алып тастағандықтан.Мен 51 жастамын (жарым!) және 20 жастан бері май қолдандым.Мен
әрқашан  буландыруды  ұнататынмын.Бірнеше  жыл  бұрын  –  жұтыну  қиындай  бастады,
дәрігерлер  қалқанша  безімде  түйіндерді  тапты.Менің  қалқанша  безімдегі  түйіндер  мен
онкологиялық  сынаққа  баруым  керек  еді.Олар  мұны  істегенде  -  олар  жай  ғана  сіздің
тамағыңызға үлкен инені қадап, сыналатын түйіндерге түседі.Олар сізге ештеңе бермейді
-  анестезиясыз  -  орналасқан  жеріне  байланысты.Мұны  бірнеше  рет  орындап,  тыныш
отыра алатыныңызды көріңіз.Қалай болғанда да - 6x-да пышақталғаннан кейін- және менің
қалқанша безім соншалықты үлкен болғаннан кейін  мен жұтыну және тыныс алу қиын
болды - мен қалқаншамды алып тастадым.Менің отбасымдағы барлық қатерлі ісікпен мен
ойыннан озып кетемін деп ойладым.Қатерлі ісік жоқ.Ешбір.Менің отбасымда осы уақытқа
дейін  қатерлі  ісіктен  құтылған  жалғыз  адаммын.20  жасымнан  бері  мұнаймен
айналысамын.Менде  барлығы  дерлік  болдыОтбасылық  тарихқа  байланысты
онкологиялық  сынақ  бар  және  осы  уақытқа  дейін  Құдайға  шүкір!Сіз  математиканы
жасайсыз :-) »Джанет

«Мен Рик Симпсонның Феникс көз жасын Facebook қабырғасында бірнеше рет бөлістім ...
содан кейін бір күні менің досым лимфомамен өлім төсегінде жатты.Ол май туралы менің
жазбаларымды көргенде, ол бірден майды қабылдауға кірісті және қазір РАКТАЙДЫ!Оның
дәрігерлері  таң  қалды.Олар  оған  үш  ай  өмір  сүретінін  айтты...  ОЛАР  ҚАТЕ  БОЛДЫ».
Джейми

«Мен TERMINAL қатерлі ісігі бар әйелді RS қарасора майымен емдеуде және ол ақырында
жақсаруда.ОЛ ІСТЕЙДІ!» вудутату

«Қазір де солай істеп жатырмын.25% THC SKYWALKER OG, соңғы OG майы менің PSA
160 болды.100 граммнан кейін бүгін 7». Джимми

«Сәлем  Крис,  Жаңарту...қатерлі  ісік  жойылады  ...ол  кеше  таңертең  абдырап  қалған
онкологтан қоңырау шалды.Әдетте біз бетпе-бет кездесіп тұрамыз, бірақ ол бұл жолы оған
бірнеше  апта  бұрын  жасалған  барлық  сканерлеу  нәтижелері  туралы  кеңес  беру  үшін
қоңырау шалды.Бауыр –  қатерлі  ісік  енді  көрінбейді.Өкпенің қатерлі  ісігі,  бір  өкпе рагы
жойылды,  ал  екіншісі  өкпе  рагы  айтарлықтай  төмендеді.Ол  кеуде  туралы  айтқан
жоқ ...Сондықтан анам оған бірнеше сұрақ қою үшін және бізге кіріп, онымен сөйлесу үшін
және өткен және соңғы сканерлеулерді көру үшін кездесуді белгілеу үшін оған қоңырау
шалып жатыр.Доктор оның бауыры мен өкпе ісігі туралы айта бастағанда, ол кеуде аймағы
туралы сұрауды ұмытып кетті деп қорқамын.

Барлық  сканерлеу  гормондық  терапияның  жаңа  сынағы  үшін  алдын  ала  скринингке
арналған...бірақ  доктор  оның енді  гормондарды зерттеуге  үміткер  емес екенін  айтады,
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өйткені  пациент  болуы  керекөсуісік  аймақтарында  және  оның  барлық  аймақтарында
өспейді, бірақ өледі.Мұнайдың нәтижелерімен айға жеттік!!!Мен анам туралы бір ай бұрын
Рикпен сөйлескенімде, ол оған екінші 90 күндік емдеуге баруды ұсынды, сондықтан біз
оны қыркүйектің басында жоспарлап отырмыз.Әзірше біз оны демеуші дозаға енгіземіз.
Апыр-ай!Ол  емнің  басынан  бастап  майдың  ісіктерге  әсер  ететінін  білді,  ол  олардың
кішірейіп,  кетіп бара жатқанын сезді.Мені  деректі  идеяңызбен таныстырғаныңызға және
осы емді бөліскеніңізге бәрімізге алғысымыз шексіз.Мәңгі ризамын, Синди»

«Сәлеметсіз бе, қымбатты Корри...Мен анамнан алған майды досымның сүт безі қатерлі
ісігімен  ауыратын  досына  бергенімді  айтқым  келді...Ол  бір  айға  созылды  және  ол
ремиссияда ...Кейбір ісік жасушалары ісікте өлі...Дәрігер таң қалды және оң болды, егер ол
келесі  жолы жақсы нәтиже берсе,  олар  май туралы бірдеңе  жасай  бастайды.Мен  өте
қуаныштымын және осы әйелге каннабис майы туралы ақпаратты беруге мүмкіндік бергені
үшін Құдайға алғыс айтамын.:)) Анам күнде май ішсе екен деп едім...»

«Сәлем  Рик,  менде  жақсы  жаңалық  бар.Анам  кеудесінде  қатерлі  ісік  бар  дегенге
психикалық  тұрғыда  шыдай  алмады,  сондықтан  оған  ота  жасалды.Алайда,  ол  30  г
дозасын жеп, емдік шөптердің барлық түрі бар бір жігіттен шөп шайларын ішіп отырды
және  ол  осы  шөптердің  таңғыштарын  да  қойды.Қалай  болғанда  да,  дәрігерлер  бұл
ісіктерді алып тастаған кезде, оның көлемі 7 мм-ден аспайтын және 100% тіннен тұратын,
тек 1% белсенді және қатерлі және өлу сатысында болды.3 дәрігер бұған қарап тұрды
және олар мұндай нәрсені ешқашан көрмегенін айтты ...Демек, егер ол операциясыз 1-2
аптадан артық жүрсе, бәрі жойылады.Қазір ол күн сайын 1 жарым грамнан майды ішіп жүр
және ол операцияның қажетсіз екенін енді түсінді.

Алайда ол қазір бұрынғыдан әлдеқайда сабырлы, өйткені ол шошып кетті, сондықтан біз
оны операциядан шығара алмадық...бірақ  қазір  бәрі  жақсы,  шөптер мен майлар да өз
жұмысын жасады.Қалай болғанда да, ақымақ дәрігерлер оған 23 рет радиотерапевтік ем
берді,  бірақ ол мұны жасамайтынын айтты және дәрігер оның дұрыс екенін айтты.Бұл
дәрігерлердің  қаншалықты  алысқа  барғаны  сенгісіз.Барлығы  сәлем  дейді,
Рик.Ұсынысыңыз үшін көп рахмет және беріңізДжиндрихке тағы да үлкен рахмет ». Саса

«Рик...  бір  досым басынан ми ісігін  алып тастады...  оның өкпесінде дақтар бар...  олар
оның  химиотерапия  мен  сәулеленуін  қалайды...Химия  мен  радиация  кезінде  мұнайды
қабылдау ысырап болар ма еді?Ми ісігін алып тастағаннан кейін оның жағдайын көргенде,
ол  өткен  аптада  басындағы  затпен  салыстырғанда  80%  жақсырақ...Мен  оған
химиотерапия мен радиация жасама,  май жасама деп  айтқым келеді,  бірақ  бұл менің
таңдауым емес...» Шарон

-- Шарон, бұл оның аман қалу мүмкіндігін арттырады.Бірақ шын мәнінде, егер ол химиялық
ем қабылдаса, зақымдануды жою үшін 120-180 г май ішу керек.Әрине, егер ол уланудан
аман қалса.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Рик  Симпсонды  алаяқ  деп  санайтын  күлкілердің  барлығы  үшін,  Мишель  Олдрихтің
Валери  Коррал  мен  WAMM  ұсынған  каннабис  майымен  3-ші  сатыдағы  өкпе  обырын
емдегенін  білуіңіз  керек!БАҚ  пен  дәрігерлер  неге  бір  рет  шындықты  айта  алмайды?!
Каннабис ракты емдейді, құдай!Мен және Томми сияқты әлемнің каннабис пен қатерлі ісік
туралы шындықты білгенін қалайтын адамдар емес,  жауапсыз адамдар бұл шындықты
жасыруға тырысады ». Стивен Хэгер

«Мен  жай  ғана  Рик  Симпсонға,  Дж.Б.  және  Риктің  жылдар  бойы  жасаған  істерімен
байланысты кез келген басқа адамға үлкен алғыс айтқым келді.Менің әйеліме шамамен 18
ай бұрын ми ісігі диагнозы қойылды және онкологтар одан бірден бас тартты, өйткені ол 4-
кезеңнің 3-ші курсында болды.Біз мұнайды 2014 жылдың басында бастадық және бізде ісік
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мөлшері  азайып,  оның өмір сүру сапасы артты.Ми ісігі  диагнозы қойылғанына 18 айға
жуық  уақыт  өтсе  де,  әйелім  күнде  көлік  жүргізеді  және  аптасына  3  күн  жұмыс  істей
алады.Оның энергия деңгейлері де баяу қайтады және ол шашының өсіп келе жатқанын
жақсы  көреді!LOL  -  егер  сіз  сияқты  адамдардың  қажырлы  еңбегі  мен  табандылығы
болмаса, мұның ешқайсысы мүмкін болмас еді.Сізге үлкен рахмет және жақсы жұмысты
жалғастырыңыз ». Барри

«Маған  5  апта  бұрын  оң  жақ  өкпемнің  төменгі  бөлігінде  көлемі  12  мм  болатын  ісік
диагнозы  қойылды.Мен  өзім  жасаған  алтын  түстес  1/3  г  РСО-ны  кішкентай  желатинді
капсулаға  салып,  әйелден  табылған  түтік  тәрізді  «шприц  тәрізді»  құралдың  көмегімен
күніне 2 рет суппозиторий ретінде енгіздім. менің шкафымдағы ашытқы инфекциясының
кремін  емдеу.Бұл  суппозиторий  капсуласын  енгізудің  өте  тиімді  және  оңай  жолы
болды...Келесі 4 аптада бірнеше сканерлеуден кейін ісік көлемі 1 мм кішірейіп, белсенді
емес болды... бұл ӨЛІ дегенді білдіреді!!!Бұл 4 аптаға созылды және қазір бұл ісік докторы
үшін маңызды емес.Кеңесіңізге рахмет, JB... Бұл мүлдем эйфориялық емес еді.Бұған қоса,
мен күніне 3 рет 1 грамм бірдей майды ішетінмін.1 АЙ және бұл менің қатерлі  ісігімді
өлтірді !! » Габриелла

«Рахмет сізге Рик Симпсон!!Каннабис майы менің 15 жасар қызымның 8,8 жастағы бас
миының қатерлі ісігінен айларда емдеді!!!!Құдай сені сақтасын!!!!!!» Карен

«Бәріне  сәлем,  менде  керемет  жаңалық  бар.Дүйсенбіде  әйелі  PET  сканерлеуінің
нәтижесін  алды.Ол  6  раунд  химиотерапиядан  және  бір  бағаналы  жасуша
трансплантациясынан  кейін  5  жыл бойы қатерлі  ісікпен  ауырды,  содан  кейін  ол  қайта
оралды.6  ай  бұрын  ол  тағы  бір  трансплантация  жасауы  керек  еді,  бірақ  донор
таппағандықтан ол тоқтатылды.Сондықтан ол майға кірісті.Дүйсенбіде дәрігер қатерлі ісік
жойылғанын айтты.Май үшін рахмет, Рик.Сіз адамсыз, рахмет ». Люк

-- Рахмет, Люк.Медициналық құжаттама қуантарлық болар еді.Ол демеуші дозада қалуы
керек.Мүмкіндігінше  май  жейтін  едім.Мүмкін  болса,  оған  қосымша  сканерлеуден  аулақ
болыңыз.Youtube бейне куәлігі тамаша болар еді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мен (ххх) қатерлі ісікке арналған май үшін алғыс айтқым келеді!!Қазіргі  уақытта менің
денемде  қатерлі  ісік  жоқ!!Бұл  шынымен  де  жұмыс  істейді,  адамдар,  дәлелі  менің
медициналық жазбамда!Барлығыңызға көп рахмет және Көз жасына үлкен реквизит!!!  »
Бекки

«Джиндричке үлкен рахмет, ол таңғышқа емес, тікелей теріге жергілікті қолдану туралы өте
дұрыс  болды.Айырмашылық  күн  мен  түндей  болды».  Ронни  Смит
--  Әрине.20-30-50% майы бар тұнбалар да жақсы әсер етеді,  өйткені  олар жер астына
оңай  түседі.Кейбір  жағдайларда  қарасора  тұқымының  майы  (немесе  ши  майы)  және
қарасора майының қоспалары да өте пайдалы.Бірақ қисынды түрде, жараға көбірек май
түссе, соғұрлым жақсы.Дж.Б

«Мен бұған дейін сүт безі обырын емдегеніміз туралы жазған болатынмын.Енді дәрігерлер
науқасқа оның нәтижесі жақсы болғаны сонша, жұмысқа бару керек екенін айтты.Науқас
АЛЛАҒА ШҮКІР деді, ал дәрігер ол Құдайға емес, оған алғыс айту керек екенін айтты, мен
оның  химиотерапия  мен  радиация  алу  керек  екенін  айтып,  ештеңе  істемегенін
сұраймын ... жынды дәрігер ...

Бірақ біз оны келесі деңгейге шығардық, біз біреудің бетін емдеп жатырмыз, өйткені ол 5
жыл бұрын таблеткалармен жойылған.Бұл адамның ішек  ауруы болды және олар оны
алғашында қатерлі ісік деп есептейді және оған күшті таблеткалар береді, ол оның бетін
құртып жіберді, ол бақа сияқты болды.Содан кейін олар бұл Крон ауруы болуы мүмкін деді
және т.б.
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Менің  айтайын  дегенім,  бұл  адам  5  жыл  бойы  оның  бетін  емдеуге  тырысты,  нәтиже
болмады.Ол 5 рет бетіне қарасора майын жағып, оның терісінің қазір қалай көрінетініне
тағы да сене алмаймыз.OMG ол өте бақытты, енді ол қайтадан өзі бола алады.

Мен  бірнеше  суретке  түсіруге  тырысамын,  бірақ  әр  3  күн  сайын  тері  тез  жазылды,
сондықтан  мен  оның  бетінің  бұрын  қалай  болғанын  көрсете  алмаймын,  бірақ  оның
рұқсатымен  келесі  күндері  оның  ескі  суреттерін  көрсетеміз  (тек  оның  бет  терісі)  және
жаңасы, сондықтан сіз адамдар айырмашылықты көре аласыз...» Жасмин

«Мен 2 жастағы 39 жастағы әйелмін, сүт безі қатерлі ісігімен ауырдым.Бұл май менің емім
әрі  емім.Бұл  адамдар  ашкөздікке  толы.Олар  біздің  және  біздің  отбасымыздың  бастан
кешкен азап пен азапты білмейді.Тек өзімшіл ашкөздік.Карма». Салли

«Екі апта...Дәрігер қуығымда 2-3 см ісік бар деді.Мені тікелей емханаға апарғым келді.Оны
14 күннен аз уақыт ішінде жоғалтты.КТ арқылы расталған.2/15 күні диагноз қойылды, 29
қыркүйекте КТ жасалды. Герш

«Бұл компьютерлік томография менің қуықта 2-3 см ісік байқалғаннан кейін 14 күннен кейін
жасалды.Небәрі  14  күн  ішінде  тек  қана  эфир  майын  қолданып,  қуықта  ісік
байқалмайды.Тек  каннабис  ...  14  күн  ...кеткен.Заң  шығарушылар  осыны  түсінсін.Менің
дәрімді  алып  кетпе.Бұл  мас  болудың  тағы  бір  жолы  емес.Бұл  дәрі  менің  өмірімді
сақтайды». Герш

«ЖАРАЙДЫ  МА  ...Мен  патология  туралы  есеп  алдым.Менің  қуығымдағы  ісік  олар
шығарғанға  дейін  кішірейіп  кетті.Дәрігер  оны  соңғы  рет  көргенде  2,5  см  шамасында
болған.Олар оны алып тастағанда, ол 0,5 см-ге дейін кішірейді.Бұл дәрігер бұл туралы не
айтар екен деп ойлаймын». Герш

«8  ай  бұрын  олар  менің  қуығымнан  кішкентай  тікенді  кірпілерге  ұқсайтын  ісіктерді
тапты.Патология есебінде олар жоғары дәрежелі,  өте агрессивті қатерлі ісік, карцинома
деп көрсетілген.Оларды кесіп тастауға болады.Мен бірнеше жергілікті емдеуді қолданып
көрдім,  бірақ  тоқтатуға тура келді,  себебі  бұл мені  тым ауыртты.Желтоқсандағы екінші
операциямда олар көп ісіктерді және қабырғаға тегіс жатқан жаңа өте агрессивті қатерлі
ісіктерді тапты, сондықтан олар оны кесіп тастай алмады.Бұл түрі басқа мүшелерге тез
таралады.

Неліктен кешегі  ота РАКТІ ЖОҚ деп көрсеткенде және менің қуығым бала сияқты таза
екенін айтқан кезде, мен бұл бір ғажайып сияқты болдым!Енді, егер сізді қызықтырса, мен
не істедім.Ашуланбаңыз, қолыңыздан келгенді пайдаланыңыз және әлі де модерацияда
ұнағаныңыздан ләззат алыңыз...» Мишель

«Менің ағамның 4-ші сатыдағы қысым жарасы/ойық жарасы болды.Бар болғаны 4 кезеңнің
бұл  кезеңі  емделмейді.Батыс  медицинасы  бойынша  3-кезеңге  жеткенде  тері
трансплантатысыз  жазыла  алмайсыз.Сүйектер  мен  тіндер  көрінді,  бірақ  3  күн  бойына
жергілікті  RSO  терінің  жаңа  өсуін  тудырды!Хоспис  медбикелері  мұны  «ғажайып»  деп
атады. Бұл жай ғана каннабис болды!

Ол күніне .2-ден 1 толық граммға дейін жұмыс істеді.5 шынымен мені шатастыратын еді,
бірақ  ұйықтап  кетуі  үшін  сүйек  ісігінен  ауыруды жеңілдету  үшін  оған  көбірек  қажет.Сіз
майды индикатормен жасауыңыз керек, сондықтан кез келген жоғары доза 1 сағаттан 1,5
сағаттан кейін пайда болғаннан кейін пайдаланушыны ұйықтап кетуі керек.Бұл сізді терең
ұйқыға жібереді және сіз жақсы терең, REM ұйқысын алған кезде сауықтырудың көп бөлігін
жасайсыз.

Көбірек  қабылдаған  сайын  ыңғайсыз  сезім  болмайды.Бұл  сізді  тезірек  және  тереңірек
ұйықтауға мүмкіндік береді.Егер сіз ұйқыдан ерте оянатын болсаңыз, сіз мас болғандай

- 77 -



бас айналуыңыз мүмкін, бірақ ыңғайсыз түрде емес.қатты күлу

RSO ауруханада болғаннан кейін бірнеше айдан кейін ағама алғаш рет тыныш ұйықтауға
мүмкіндік  берді.Шөпті  буландыру  оған  80+  мг  Оксиконтин  мен  басқа  да  PK
коктейльдерінен гөрі көбірек жеңілдік берді.Ол сондай-ақ фентанил IV-де болды, бірақ оны
RSO сияқты ештеңе тыныштандырмады.Мен оны ешқашан ұмытпаймын!» Мишель

«Мен  қазір  RSO  әңгімеммен  өмір  сүріп  жатырмын.Аналық  без  ісігінің  сирек  түрімен
күресу.Операция  мен  химиотерапиядан  өтті  және  әлдеқайда  салауатты  өмір  салтын,
органикалық толық тағамдарды, қоспаларды және т.б. қабылдады, бірақ қатерлі ісік қайта
оралды.Содан кейін  мен емдеуден қашуды таптым!Жаңа Зеландияда каннабис заңсыз
болғандықтан,  заттарды  ұйымдастыруға  біраз  уақыт  кетті.Бірақ  мен  майдың  шағын
партиясын жасап, оны қолдана бастадым.2 аптадан кейін ісік маркерлерім 200-ден 140-қа
дейін  көтерілді,  бұл  бір  жылдағы  алғашқы  төмендеу!!Менің  майым  5  аптадан  кейін
таусылды, тағы да қолымды алу үшін 2 ай болды.Ісік маркерлері қайтадан көтерілді (соңғы
сынақта 262...), бірақ біз қазір 3 аптадан кейін және саусақтарыңызды айқастырып, келесі
қан анализінде олар қайтадан төмендейді...

Мен RSO-ға сенемін және біз оны қажет ететін кез келген адамға қолжетімді етуіміз керек
деп ойлаймын!Тіпті менің ісігім RSO арқылы емделмесе де (бірақ мен оны емдейді деп
ойлаймын!) бұл маған көп жақсылық жасады.Бұл маған керемет, тыныш ұйқы береді!Ол
менің  дәретімді  реттеді  ...Мен  Рик  Симпсонның  адамзат  үшін  жасағанына  қатты  таң
қаламын.Ол ең жақсы медициналық  жаңалық  үшін  Нобель  сыйлығына лайық!Сіз  және
сіздің ұйымыңыз не істеп жатқаны үшін!Мен қарапайым заңға бағынатын азаматпын және
өзімді емдеу үшін заңсыз әрекеттерге бару керек деген қорқынышты сезінемін.Сондықтан
жалғастырыңыз!Мен күш-қуатымды алған кезде мен қозғалысқа қосыламын!» Дини

«Риктің  арқасында  мен  RSO  нәтижелерін  көрдім.Мен  аз  уақыт  емханада  жұмыс
істедім.Мен оны бастаған кезде тамақ рагы төртінші сатысы бар бір адам келді.Оны RSO-
ға қойды.90 күннен кейін ол толықтай жазылды». Карл

«Жаңа ғана қуық қатерлі ісігі диагнозы қойылған әкемді емдедім.5 апта емдегеннен кейін
ісіктер өлді.Рик Симпсонға біліміңіз, шабытыңыз, табандылығыңыз және адамдарға деген
сүйіспеншілігіңіз үшін рахмет ». Кристин

«Мен қазір  екі  адамға RSO жасадым,  екеуінде де керемет нәтижелер болды!Біреуінде
MRSA болды, ол майды бір апта бойы жергілікті  түрде қолданды ...  ЕМЕС!!Екіншісінде
базальды жасушалы терінің қатерлі  ісігі  бар,  ол 2 апта бойы жергілікті  қолданылған ...
ЕМЕС!О, менің бетімде дақ бар еді, терінің қатерлі ісігі шығар деп ойладым, сондықтан
мен 6 күн бойы жергілікті жақпа қойдым...КЕТІЛГЕН!!!” Мария

«Ғажайып!Менің анам 2011 жылдың ақпан айынан бастап сүт безі қатерлі ісігімен күресіп
келеді және қатерлі ісік бүкіл денеге баяу метастазданды, оның ішінде бірнеше ай бойы
апта сайын дерлік ағызылатын өкпесі - ол кірген сайын дерлік 11 мл қатерлі ісік сұйықтығы
ағызылатын.Соңғы уақытқа дейін.РСО қабылдағаннан кейін бір апта ішінде оның бетіндегі
және мойнындағы ісік және оның розацеясы жойылды.Ол тіпті 20 + жыл бойы қабылдаған
қан қысымын емдейтін  дәріні  қабылдауды тоқтатты және өкпесіндегі  сұйықтық 6  мл-ге
дейін төмендеді!!!Бұл ем деп сенемін!Осындай жан түршігерлік дертке шалдыққан күмісті
көру өте керемет». Періште

«Ендеше мынаны тексеріңіз!

-  Әйеліне  2012  жылы 14  желтоқсанда  жатыр  мойны обырының  III-б  сатысы диагнозы
қойылды.

- Әйелі каннабис майын осыдан бір ай өтпей бастады.
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- Әйелі химиотерапия мен радиацияны 2013 жылдың ақпан айының алдында бастаған.
(Техаста таңдау көп емес)

- Әйеліне қатерлі ісік ауруының 6 мамыры, 2013 ж.

5 айдан аз уақыт және менің әйелім қатерлі ісіктің III сатысын жеңді, мұның бәрі майдың
кесірінен! Colt

«Құрметті  Рик,  Құдай  жарылқасын!Осы  жылдар  ішінде  мен  анамнан,  әжемнен,  сүйікті
нағашыларымнан  және  достарымнан  рак  ауруынан  айырылдым.Бірақ  маған  ең  ауыр
тигені менің керемет, ақылды, керемет әпкем Ким болды.Оған 2010 жылдың шілдесінде 42
жасында  өкпенің  қатерлі  ісігінің  төртінші  сатысы  диагнозы  қойылды,  ал  2011  жылдың
ақпанында ол қайтыс болды.Мен оның қандай емдеу әдістерін қолданғанын білмеймін,
өйткені  ол  кешке  дейін  өліп  жатқанын отбасында  ешкімге  айтпады,  ал  оның бұрынғы
күйеуі оның қамқорлығына кіріп, отбасын жауып тастады.Мен мұнай туралы соңғы айға
дейін  білмедім,  содан бері  мен қатты іздендім.Бастапқыда мен оны басқа да көптеген
заттар сияқты жылан майы деп ойладым, бірақ осы уақытқа дейін мен онымен қатерлі ісік
ауруын емдеген немесе айтарлықтай төмендететін 27 адамды тізімдедім.27 адам!!!Бұл тек
YouTube  сайтында  және  онлайн  блогтарда  ғана!Мен  бұл  туралы  1997  жылы  анама
диагноз қойғанда немесе 2000 жылы әжем ремиссиядан шыққанда немесе 2010 жылы
әпкем үйге барып өл деп айтқан кезде немесе өткен жылы ағам білгенде болар еді. -Заңға
ауыз бен тамақтың қатерлі ісігі диагнозы қойылып, бетінің жартысын алып, қайта қалпына
келтіруге  тура  келді.Бірақ  қазір  мен  сізге  рахмет.Құдай  сізді  және  барлық  жақсы
көретіндеріңізді жарылқасын және осы керемет дәріні барлығына қолжетімді ету үшін көп
еңбектенгеніңіз үшін рахмет ». Денис

-- Құрметті Дениз, мен не айтайын?Олар менің анамды өкпенің ерте ісігіне байланысты
химиотерапиямен өлтірді, сондықтан мен сіздің сезіміңізді жақсы білемін.Жағымды ештеңе
жоқ.Дәрі-дәрмек әрқашан қол жетімді болуы керек және біреу ақша тапқысы келетіндіктен
ғана емес.C'est la vie, бірақ бәрі мен сияқты оны тыныш жұта бермейді.Майдың нені емдей
алатынын немесе басқара алатынын және оның орнына не қолданылғанын білгенде бұл
өте ауыр тәжірибе.

Маған сол онлайн куәліктердің тізімін жіберіңіз, бұл Рикпен кездесіп, «дәстүрлі медицина»
саласындағы  істің  нақты  жағдайы  туралы  білгенге  дейін  мен  сияқты  миы  шайылған
басқалар үшін қызықты және пайдалы болуы мүмкін. Қолдауыңызға және осы дәрі туралы
ақпаратты  таратуға  көмектескеніңізге  рахмет.Рикпен  екі  жарым  жыл  жұмыс  істегеннен
кейін мен айта аламын: дұрыс өндірілген және пайдаланылған май оның айтқанын дәл
орындайды.Дж.Б

«Сәлем Корри!Тағы да керемет жаңалық.Менің досым ***** ***** сіз онымен сөйлесіп, Лос-
Анджелеске  жібердіңіз,  ол  каннабис  майына  шамамен  2  ай  болды  және  ол  бүгін
медициналық сканерлеуге барды. оның ағзасында ОСЫ РАКТ ЖОҚ!!!!!!!БӘРІ АНЫҚ!!!!!!!Ол
маған сен туралы айтқаным үшін және сенің оған ****  туралы айтқаның үшін  алғысым
шексіз!!!Сізге  көбірек  РАХМЕТ.Сіз  тіпті  бейтаныс  адамдарға  көмектесіп,  бүкіл  әлемде
адамдардың  өмірін  құтқарып  жатқаныңыз  соншалықты  жақсы!Мен  Лос-Анджелеске
машинамен жұмыс істеу үшін бара жатырмын және барлық диареямды тоқтатуға және
мені күніне 60-80 рет дәретханадан шығаруға тырысамын.Бұл тағы бір таңғажайып есеп
туралы не айтасыз?Біз мұны өте жақсы көреміз !! »

«Мен бүгін  дәрігерімнің  пікірімен бөліскім келеді.Мен көптен бері  қуық инфекциясымен
ауырдым!  уақыт  және  доктор  инфекцияны  емдеді.Бүгін  ол  камерамен  бірінші  қолмен
қарады (көп қызық емес) ЖӘНЕ!!Менде қуық массасының (ісік) қалдықтары бар сияқты, ол
орнында өлді (оның сөзі, менікі емес) және инфекцияның созылуына себеп болады.
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ҚАЙДА!МЕНІКІ  ЕМЕС ОНЫҢ СӨЗІ;  «Мен  40  жылдан  астам уақыт  бойы  медицинамен
айналысып  келемін  және  сыртқы  араласусыз  ісік  орнында  өлгенін  ешқашан  көрген
емеспін»  деді  доктор.  IНаурыз  айынан  бастап  майды  алып  жатырмын,  бірақ  егінім
келгеннен бері мен шамамен 6 апта бойы майдың екі  еселенген дозасын қолдандым.8
қазанда массаның жойылғанына көз жеткізу үшін (егер мен оны бұрын өткізбесем) кішкене
тазарту операциясына барамын.

Мұнайға біраз күмәнім болды, бірақ ХАЛҚЫНДА ОСЫ КҮМӘНІМ ЖОҚ.Менде шамамен 5
немесе 6 унция май жасау үшін жеткілікті бүршік материалы бар.Қолданылатын материал
-  Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25%  THC.Осы  уақытқа  дейін  нәтижелерге  қаншалықты
қуанышты екенімді айтып жеткізе алмаймын.Мен докторыма әлі ештеңе айтқан жоқпын,
өйткені FL-да кейбір докторлар сізді емдеуден бас тартады.Сондықтан ол әзірге ештеңе
білмейді». Джон

-- Бірақ сен одан да көп білесің, Джон.Құттықтаймыз.Май ішуді жалғастырып, операцияны
кейінге қалдыратынмын.Мүмкін болса, сканерлеудің қажеті жоқ.Мен майды суппозиторий
түрінде де алатын едім, сіз әрқашан майды ауырған жерге мүмкіндігінше жақын алғыңыз
келеді.Сондай-ақ,  мүмкіндігінше  жақсы  нәтиже  алу  үшін  майды  бірнеше  штаммнан
жасауға тырысыңыз.Сізге ең жақсы тілектер, Дж.Б

«Толық  келісемін,  Дж.Б.Операцияның  кешігуін  атап  өтіңіз.Кез  келген  инвазивті  дене
жұмысы сіздің  жүйеңізге  инфекциялардың енуіне мүмкіндік  береді.Жалқау әдеттер мен
өздерінің  таңғажайып  дәрілерін  мүлдем  құрметтемеу  арқылы  бізде  антибиотиктерге
төзімді ет жейтін бактериялар көп ауруханаларда кең таралған.RSO мұны түзетеді, бірақ
хирургиялық «жұмыс» туралы не деуге болады?Емдеуден қашубәрін айтады ». Тиелман

«3  күн  бұрын  біз  досымыздың  базальды  жасушалық  карциномасын  РСО  көмегімен
емдік.Біз  оны  бүгін  тексердік,  ол  жоғалып  кете  жаздады.Біз  RSO-ны  қайта  қолданып,
таңғышпен жаптық.Біз оны тағы 3 күнде тексереміз және алдыңғы 3 күндік нәтижеге қарап
ол жойылады деп күтеміз.Бұл оның оң қолында.Бұрын біз емдеген ісіктері сол қолында
болатын.Ура, бұл жұмыс істейді ». белгі

-- Иә, солай.Егер олай болмаса, біз істеп жатқан нәрсені жасамас едік.Дж.Б

«Менің анама жақында ми ісігінің 4-ші сатысы диагнозы қойылды, оның радиация кезеңін
аяқтады.Құжаттар оның қаншалықты жақсы екеніне таң қалды!Ол бастапқыда өте нашар
болды, сөйлеу қабілетін жоғалтты.Біз оған май бере бастағаннан бері ол жақсарып келеді
және қазір ол бұрын істемейтін нәрселерді жасай алады, мысалы, бір-екі сөздің орнына
сөз  тіркестерін  айту  және  қалыпты  жүру.Біз  оның  түсінуі  әлдеқайда  жақсы  деп  айта
аламыз.Сондай-ақ  ол  агрессивті  сәулелену  мен  химиотерапиядан  ешқашан
ауырмады.Жүрек айну немесе құсу бір күн емес!Сондықтан бұл жұмыс істемейді деп айту
-  қорлау!Өз фактілеріңізді  түзетіңіз!Оны жасау да өте оңай!Сіз  үшін марихуана алатын
адамды білетін адамды бәрі біледі!Менде емдеуді қалай қабылдауға болатыны туралы
нұсқаулар  бар,  сондықтан  біреуді  қызықтыратын  болса,  мен  оны  түсініктемеде
жариялаймын! Диана

-- Диана, ол химиотерапия мен радиациядан аулақ бол.Дәрігерлер мен олардың әдістері
оған  кедергі  жасамаса,  мұнай  жұмысты  әлдеқайда  жеңілдететін  еді.120-180  г  жоғары
сортты  май,  мүмкіндігінше  тез  қабылдаңыз,  мүмкін  болса,  канцерогенді  сканерлеу
болмайды.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Менің атым Джордж, мен сізге өз куәлігімді бергім келеді.82 жасымда, 2010 жылдың 22
желтоқсанында маған өңештің қатерлі ісігі диагнозы қойылды.Маған 6 айдан 2 жылға дейін
өмір сүретінін айтты және жұтынуға көмектесу үшін радиациялық емнен кейін бір сәтте
тамағыма стент қою қажет болуы мүмкін.
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Диагноз қойылғанға дейін тыныс алу мен тамақты жұту қиын болды, екі аяғым да ісініп
кетті,  жеңіл  әрекеттен  шаршадым.Мен  2011  жылдың  басында  радиациялық  емнен
өттім.2011  жылдың  қыркүйегінде  мен  қатты  тағамды  жұтып,  шайнау  қиын  болды.Мен
тұншығып бара жатқандай болдым.Тамағым кішкене кесектерге кесілуі керек еді.Мен оның
орнына тәтті тағамдар мен Boost коктейльдерін жеуді жөн көрдім.Менің де ішімде қатты
газ пайда болды.Газ менің ішімді найзағай мен найзағайдай жарып өтті.Менде бас айналу,
тыныс  алудың  қиындауы,  ентігу  және  терлеу  пайда  болды.Менің  тепе-теңдігім  нашар
болды, мен өте жақсы қозғала алмадым.Тыныссыз, терлемей, люкс бөлмесіме азық-түлік
алып жүру қиын болды.

Кейінірек бас айналудың ауыр эпизоды мені ауруханаға жіберді және дәрігер маған екінші
қан қысымы таблеткасын берді.Ауруханада болғаннан кейін көп ұзамай бейтаныс адам
маған  жақындап,  қатерлі  ісігімді  емдеу  үшін  қарасора  майын  ұсынды  және  қосымша
ақпарат  алу  үшін  мені  Феникс  Tears  веб-сайтына  бағыттады.Мен  алдымен  ыңғайсыз
болдым  және  қарасора  майын  қабылдаудан  қатты  қорықтым,  мен  әрқашан  каннабис
нашақорлықты  тудыратын  және  мені  басқа  күшті  есірткіге  апаратын  шлюз  есірткі  деп
ойладым.Рик Симпсонның қарасора майын зерттегеннен кейін мен емдеуді қабылдаймын
деп шештім.Емдеу кезінде және одан кейін  мен қарасора/каннабис майы денсаулықты
жақсартудың «шлюзі» екенін түсіндім.

Қарасора  майының  бірінші  дозасын  -1/2  күріш  дәнін  қабылдағаннан  кейін  мен  оның
денемде  жұмыс  істейтінін  бірден  байқадым.
-  Мен  оның  денеммен  саусақтарымнан  аяғыма  дейін  ағып  жатқанын  сездім.Мен
релаксацияны,  бақыт пен әзіл-оспаны жақсартуды сезіндім.Менің  аяқтарым резеңкедей
болды, ол 6 сағаттан кейін жоғалып кетті.Тыныс алу демалу кезінде де, ұйықтау кезінде де
тыныш болды.

Күндерден/апталардан кейін: менің қадаларым/геморрой жоғалып кетті.Иық аймағындағы
ауырсыну  азайды.Тыныс  алу  азайды.Екінші  күннен  бастап  газдың  жиналуы  және
асқазанның ыңғайсыздығы басылды және тұрақты болды және емдеуді жалғастырды.Қан
қысымым  тым  төмен  көрсеткіштерге  жеткендіктен,  мен  қан  қысымы  таблеткаларын
қабылдауды  азайттым  және  тоқтаттым.Қан  қысымы  таблеткаларын  алып  тастағаннан
кейін  қан  қысымым  қалыпқа  келді.Екі  аяғы  мен  тобығының  ісінуі  айтарлықтай
төмендеді.Тәбетімді  тежеп,  салмағымды реттедім  –  осы  уақытқа  дейін  26  келі  салмақ
тастадым.Терінің түсі  жақсарды.Бас айналу жоғалып кетті.Жүректің соғуы тұрақты және
соншалықты алаңдатпайтын сияқты, менің туылғаннан бері жүрек соғысы тұрақты емес
деп есептеймін.Ішек қозғалысы тұрақты болды.Жақсырақ, тыныш ұйқыға ие болды.Тепе-
теңдік  пен  үйлестіру  жақсарды.Тыныс  алусыз  жақсы  айнала  алады.Әңгімелесуде
айқынырақ  болды.Менің  заттарға  деген  көзқарасымды  өзгертіп,  көңіл-күйімді
көтердім.Марихуанаға деген көзқарасымды өзгертті.

Тұтастай  алғанда,  мен  қарасора  майын  қабылдағанға  дейін  болған  барлық  белгілер
жоғалып  кетті.
Емдеуді  аяқтау үшін маған 3  1/2  ай қажет болды.Бұл тәжірибе соншалықты жағымсыз
болған  жоқ.Бұл  түзету  болды,  мен  дозаны  арттырдым,  бірақ  бір-екі  күннен  кейін  бәрі
реттелді.Мен Рик Симпсон ұсынған дозаны азды-көпті арттырдым.

2  ай  емделгеннен  кейін  онкологқа  келуім  таң  қалдырды.Ол  менің  тері  түсім  жақсы
көрінетінін,  қан  қысымы  мен  жүрек  соғысы  қалыпты  екенін  және  жұтыну  қиын
болмағандықтан,  стент  қажет  емес  екенін  айтты.Сондай-ақ,  ол  алдын  ала  кездесуден
алынған рентгеннің жақсы көрінетінін және кем дегенде 6 ай бойы оралудың қажеті жоқ
екенін айтты.Әдетте мен онкологқа әр 3 ай сайын қаралуды жоспарладым...

Мен қарасора майы қатерлі ісік  ауруын өлтірді деп ойлаймын.Қарасора майынан алған
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денсаулығымдағы  барлық  жақсартулар  мені  жаңа  адам  сияқты  сезінеді.Мен  қарасора
майының  кереметіне  таң  қалдым.Мен  қарасора  майын  қабылдауды  шешкеніме  өте
ризамын.

Қарасора  майы  денсаулығымды  жаңартып,  өмірімді  ұзартты.Рик  Симпсонға  алғыс
айтамын, Құдай жарылқасын!Жақсы істерді жалғастырыңыз!Мен қарасора майының өмірді
сақтай алатынына толық сенімдімін.Рақмет сізге.» Джордж

«Джордж үшін шағын жаңарту....Бүгінге дейін ол +31 фунт жоғалтты, енді аз уақыт бұрын
салмағын жоғалтқандықтан (ол 280 фунт сияқты) тіс дәрігеріне баруға мәжбүр болды.Ол
қазір қаласа, салмағын оңай қайтара алатынын білді, бірақ ол аз салмақ пен салауатты
өмір салтын таңдайды), протездерін қайта отырғызу/түзетуі керек болды.Оның тіс дәрігері
оның қаншалықты жақсы көрінетінін және оның түсі жақсырақ екенін айтты.

Айта кету керек, Джордж оның әлі де жақсы тыныс алғанын және бұдан былай тұншығудан
еш қиындық көрмегенін, осы аптаның басында кешкі асқа стейк, картоп және көкөністерді
жегенін және оның тамағы бұрынғыдан әлдеқайда жеңіл төмендейтінін айтты. «емделуге»
дейін  үйренген.  Ол  бізге  дәрігерге  барғанын  айтады(тұрақты  құжат)  осы  аптаның
басында...Оның  дәрігері:  «ВАЙ!AreМен  бұрын  көрген  Джордж  екеніңізге  сенімдісіз  бе?
Сондай-ақ оның дәрігері оның түсі жақсарғанын айтты.Джордж маған кейінірек дәрігерге
екі аяғынан қанша сұйықтық жоғалтқанын көрсеткенін айтты, ол оның азайып қалды деп
ойлайтынын айтты ...Содан кейін дәрігер: «Джордж, сізде ісіну жоқ», - деді.

Ол бірнеше ескі медициналық ақпарат қағаздарын сатып алды және оған (қазір) келесі
кездесуде  (маусым  айында)  онкологтан  ескі  рентген  және  КТ  суретін  (дискіде)  алуға
тырысуы керек / мүмкін екенін айтты.Ол қазір онкологтың қабылдауына ертерек жазылуға
тырысады...қазір оның дәрігерінің көмегімен.Сол сапарда ол МРТ сұрайды.Ол қазір ұзақ
жолдарды басынан өткерді...бірақ  оның қазіргі  кездегі  жалғыз проблемасы (әйтпесе ол
керемет  болар  еді!)  туғаннан  бері  жүрек  соғысы  тұрақты  емес,  соңғы  кездері  ол
әдеттегіден  сәл  жиілеп  кетті.Мен  оның  салмағын  жоғалту  оның  тұрақты  емес  жүрек
соғысын  тудыратынын  немесе  өмірді  өзгертетін  оқиғаның  толқуын  тудыратынын
білмеймін,  немесе мұны не істеп  жатқанын білмеймін,  мен мұны оған тым бекітілгенін
қалайтынымды  білемін.Қазір  оның  жүрек  соғысына  байланысты  кардиологқа  жолдама
бар.Жақында оның түсі одан да жақсырақ болды, оның қызыл/қызғылт беті бар, оның қан
айналымы да жақсырақ көрінеді.Ал, мен әзірге осы ғана... Бейбітшілік 1♥»Бостандық

«Кеше  менің  сұрақтарыма  жауап  бергеніңіз  үшін  Рик/ДжБ  рахмет.Мен  анасында  бар
адамды  білемін.Мен  оған  қарауға  жіберетін  бір  нәрсе  алғым  келді.Балалар  сендер
тамашасыңдар.Мен көбірек көмектесе аламын деп тілеймін.Бұл ақпарат қазір көпшілікке
жетіп жатыр.Сіз бұл туралы әлемге айту үшін керемет жұмыс істеп жатырсыз, Рик.Сізді
заманауи әулие деп санауға болады.Әзіл  емес.Керемет адам.Осының бәрінде сенімен
бірге болған Рик пен Джейби туралы жақсы сөздер айта алмаймын.Мен Рикке көмектесу
үшін  ай  сайын  5  кітап  сатып  аламын  деп  ойлаймын.Керемет  ақпаратты  сақтаңыз,
балалар.Сен  ең  күштісің.Барлығына  бейбітшілік  пен  денсаулық.RSO.Құдайдың  дәрісі».
Петр

«Ал,  Рик  пен  Джиндрих,  менің  қажырлы  еңбегім  мен  RSO-ға  берілгендігім  ақыры  өз
жемісін берді.Мен Рик пен Феникстің көз жасын 2004 жылдан бері қадағалап келемін және
мен майдың емдік мүмкіндіктеріне бірден сенетінмін.Адамдар күліп, мені жынды деп атаса
да,  мен оны таратып,  100% артында тұрдым.Мен қазір  3  адамды терминальді  қатерлі
ісікпен  емдедім  және  менің  ең  соңғы  пациентім  медициналық  жүйеден  өтіп,  барлық
емдеуден бас тартқаным үшін және оның қатерлі ісік ауруын емдеу үшін RSO-ны қолданып
жатқанын құжаттағаным үшін  көп  қарыздармын...оның  екі  өкпесі  де  қатерлі  ісікке  толы
болды және оған алғаш диагноз қойылғанда 3 ай өмір сүруге мүмкіндік берді...5 ай бұрын.
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Бүгін  ол  ресми  түрде  қатерлі  ісікке  шалдыққан  емес  және  ол  шын  мәнінде  27  фунт
жинады.Онкологиялық дәрігерлер оның 5 айдың ішінде ғажайып түрде сауығып кетуіне
олардың ешбір  көмегінсіз  таң  қалды және  оның қазіргіден де  сау  екенін  айтуда.Қатты
күлу.Ол  ауруханада  дәрігерлердің  алдында  майды  жеп,  Феникстің  көз  жасы  туралы
мақаласы бар Weed әлемдік журналын алып жүрді, оны басқа науқастарға көрсетіп, RSO
туралы  хабарды  таратады.Жақында  менде  РСО  оның  қатерлі  ісігін  емдегені  туралы
барлық  аурухана  құжаттарының  көшірмелері  болады...Қағазында  қарасора  майын
емдегені жазылған.

Мен  мүмкіндігінше  сөзді  таратуға  көмектесу  үшін  оған  ертерек  әңгіме  құрастыратын
боламын.Мен  сондай-ақ  RSO  ғажайыптарының  көптеген  әртүрлі  аурулар  үшін  жұмыс
істейтінін  көрген  тағы  25  адамды  білемін  және  олар  қазір  де  өздерін  емдеумен
айналысуда...  сөз  жоқ!!!!:)  Емделушілер  атынан  және  жақын  арада  менің  аймағымда
басқалар  көп  болады,  мен  сіздерге  панацеяны  қайта  ашу  жолындағы  қажырлы
еңбектеріңіз  бен  берілгендеріңіз  үшін  РАХМЕТ  айтқым  келеді...Балалар,  сендер
құтқарушыларсыңдар...Сөзбе-сөз!!ПА-дан БЕЙБІТШІЛІК ЖӘНЕ МАХАББАТ» Стив

«Маған біреу оның терінің  қатерлі  ісігінің (бетінің)  кішкене жеріне май жағып берді,  бір
күннен  кейін  ол  одан  да  нашар  көрінеді.Оның  реакциясы  бар  ма,  әлде  май  алдымен
заттарды шығарып, терінің бетіне түсіріп жатыр ма?Ол жұқтырған сияқты жасылдау болып
көрінеді.Бұл қалыпты ма?Кейде?» Мигель

«Иә,  бұл  қалыпты  жағдай  болуы  мүмкін!Бұл  жақсы  белгі,  егер  сіз  қышынсаңыз  және
майдың жұмыс істейтінін көрсеңіз, онда қойыңызодан да көп май.Жасыл түсті мұнайдан
шығуы мүмкін.Май дұрыс жасалған ба?» Анна

«О, иә, бұл майдан жасыл емес, бұл мен жасайтын алтын май, бұл үйде жасау кезінде
алуға болатын ең  таза  май.Бұл шынымен жасыл ақшыл инфекция сияқты.Мен бұл  өз
жұмысын істеп жатқан мұнай екеніне сенімді болдым, жай ғана басқа біреуден растауды
қалайды.Рахмет.” Мигель

«Сәлеметсіз  бе,  мен сізге кеше болған бір ғажайып оқиғаны айтып беруім керек.Менің
досым  бар,  оның  аты  Шэннон  О'Брайен.Ол  17  жыл  ми  ісігінен  аман  қалған.Оның  бір
жылдан бері өспейтін ісік бар.Ол оның миының бүкіл өлшеміне дерлік өсті.Мен онымен
RSO туралы бөлістім, кеше оның МРТ нәтижелері ісік екі есеге азайғанын көрсетті.Ол оны
ақпан айынан бастап қабылдайды.14.Сіз бұл Сәлем Мэри екенін түсінуіңіз  керек.Менің
рухым сіздің тарихыңызды тапқанына және оны басқаға бере алғаныма өте ризамын ».
Надин

«Менің әйелім RSO-ны 11 ай бойы пайдаланады.Оның IV сатыдағы метастаздық сүт безі
обыры  бар  және  MD  Андерсон  онкологиялық  орталығының  онкологтары  оның
химиотерапия,  сәулелену  немесе  хирургия  үшін  тым  алыс  екенін  айтты.Ол  заңсыз
жағдайда біздің үйден оны алу үшін тікелей заңды мемлекетке 26 сағат жол жүрді.Оның
ісіктері азайып барады.Егер оған қажетті қолжетімділік болса (қазір ол күніне 2 грамм ғана
қабылдайды), біз қазірге дейін ол қатерлі ісік ауруынан құтылар еді деп ойлаймыз.RSO
менің  әйелімді  тірі  қалдыруда,  біздің  де  мүгедек  ұлымыз  бар.Оның  мұндағы  жұмысы
аяқталмағанын Құдай біледі!!» Фредерик

«Ал, Рик, мен өзімді жақсы сезінемін.Ми ісігі және қант диабеті үшін RSO-да шамамен 30
күн болды.Қандағы қант төмендеп жатыр.Мен 2 күн бұрын инсулинді тоқтаттым, өйткені
қандағы қант тым төмен болды ». Джефф

«Сондай-ақ  ол  басқа  досының  сүт  безі  қатерлі  ісігінің  1-ші  сатысын  тазартты.Екі  апта
ішінде гольф добы өлшемінен бұршақтан кішірек ісікке айналды.Күніне екі рет 0,4 г, шикі
май.Тері  қатерлі  ісігімен  ауыратын  басқа  дос  оны  теріге  тікелей  жағылған  жергілікті

- 83 -



ерітіндімен алып тастады.

Мен инфекциядан және нашар тістің  ісінуінен құтылдым,  демікпемен ауырғаннан кейін
өкпемді тазарттым және терімнен қатерлі ісік болуы мүмкін немесе болмауы мүмкін екі
қызықты дақтарды алып  тастадым ...  оны ешқашан тексерген  емеспін  және ол кетті...
ау.Ешқандай химиотерапия, радиация, жанама әсерлер, проблема жоқ ». Брюс

«Мен JB-ге  барлық  көмегі  үшін  алғыс  айтқым келеді!Кейбір  адамдар білетіндей,  менің
әйелім сүт безі қатерлі ісігінің 4 сатысы оның сүйектеріне таралады.Дәрігер оның ісіктері
көп екенін айтты, сондықтан санауды тоқтатуға тура келді және олар оған 6 ай өмір сүруге
мүмкіндік берді!Олар оны соңғы 5 айда химиотерапиядан бастады, мен оған 1 жарым айға
5 күріш дәні RSO майын бердім!Мен жаңа ғана өмірдің кереметіне куә болдым!Ол жаңа
ғана МРТ-ға түсіріп, қайта сканерледі және олар қатерлі ісік белгілерін таба алмады!

Мұнайдың оған ешқандай қатысы бар екенін дәлелдей алмаймын, бірақ оның төмпешікті
жеңуге көмектескеніне 99% сенімдімін!Химиялық хаттаманы да бітірмеген, емделуіне 4 ай
қалды!2012 жылы 4-ші  сатыдағы қатерлі  ісік  емделмейді  деп айтылды,  сондықтан мен
айтқанымдай,  май  жұмыс  істеген  болуы  керек!Мен  қатерлі  ісікке  шалдыққандардың
барлығына осы RSO майын тез арада алуға кеңес беремін.Бұл ештеңеге зиян тигізбейді!
Мен айтқанымдай, барлық көмегі үшін JB-ге рахмет!»

«Қызмет көрсету кезеңінде оған қанша күріш тамшысын беруім керек? Джефф

--  Айына  1-2  г  болуы  мүмкін,  Джефф,  түнде  бір  тамшы  емделушілерге  күтім  дозасы
ретінде  қажет.Бірақ  ол  химиотерапияны  қабылдады,  сондықтан  мен  оның
химиотерапиядан қалған зақымдануды жою үшін мүмкіндігінше тезірек кем дегенде 60 г
жегенін көргім келеді.Рахмет, Дж.Б

«Мен Риктің бейне нұсқауларын қолдана отырып, өзім жасаған майды қолдандым және
небәрі 58 күнде «емделмейтін» фолликулярлық қатерлі ісіктің 4-ші сатыдағы диффузды
үлкен В жасушалы лимфомасын емдедім!

Содан бері мен өзіме және басқаларға май жасауды жалғастырдым және өкпе, сүт безі,
қуық асты безі, ми, тоқ ішек, лейкоз, ұйқы безінің 10-нан астам расталған жағдайларын
көрдім, науқастар өздерін емдейді.қою жасыл майларды қолдану!!Жасыл жапырақтарда
болатын  арнайы  қабынуға  қарсы  қосылыстарға  байланысты  мен  жапырақтарды  да,
гүлдерді де қолданып май жасаймын!

Мен 1992 жылы тоқ ішектен толық айырылдым.Менде 20 жыл бойы кәдімгі  сантехника
сияқты жұмыс істейтін жіңішке ішектен жасалған «қапшық» болды, ол 7 жыл бұрын құрт
шығып  кетуі  керек  еді!ПАМФ-дағы  гастроэнтерологымның  айтуы  бойынша;  Ол
каннабиноидтардың  ауыр  қолданылуын  «алғаш  салынған  күнінен  20  жыл  бұрынғыдан
жақсырақ» сау қапшыққа жатқызады. Ол каннабиноидтарды қолданатын көптеген басқа
пациенттерден дәл осындай нәтижелерді естіді және қазір оны пациенттеріне ұсынады!
Крейг

«Мен  сізге  тек  алғыс  айтқым  келеді.5  жыл  «Қырағы  күтуден»  кейін  күйеуімнің
фолликулярлық лимфомасы шіркін басын көтеріп жатыр.Ол мұнайға 3 апта болды және
өзін керемет сезінеді, тіпті аптасына 4 күн гольф ойнайды.Жалғастырған сайын мен сізді
жаңартып отырамын». Джойс

«Мен 2 жыл бойы сканерлеуге бардым, олар қатерлі ісіктен және СОҢҒЫ РЕТ КӨРГЕН
РАДИАЦИЯЛЫҚ ЗИЯНДАН ТОЛЫҒЫ АНЫҚ.МЕН АУРУДАН ТОЛЫМАЙ ТАНЫМЫН, RSO
OIL.ҚҰДАЙ  ЖІБЕРГЕН  РИК  СИМПСОННЫҢ  МАЙЫ  КӨПКЕ...Барлық  ақпаратты
жібергеніңіз үшін РАХМЕТ ». Линда
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«Менің  досымның  әйелі  тоқ  ішек  қатерлі  ісігінің  кеш  сатысында.Дәрігерлер  оны  үйіне
жіберіп,  оған  басқа  ештеңе  істей  алмайтынын  айтты.Ол  оның  өкпесі  мен  миына
тараған.Ол қандай дозаны қабылдауы керек?Оған толеранттылықты қалыптастыру қанша
уақытты алады?Ол күніне 3 тамшы күріш дәнін қабылдау үшін жинақталуы керек пе?Олар
оған  берген  химиотерапия  оны  тым  әлсіретіп  жіберді...  олар  енді  оған  химиотерапия
бермейді...Мұнай  тым  кеш  болмай  тұрып,  келтірілген  зақымды  жөндей  алады  деп
үміттенемін.Олар оған 4-6 ай уақыт берді...» Саймон

-- Саймон, басқа кез келген хаттамамен бірдей.Ол дәріге үйренгеннен кейін, ол неғұрлым
көп және тезірек тамақтанса, соғұрлым жақсы.Дж.Б

«Мен төрт ай бұрын немере ағасы үшін каннабис майын жасауды бастадым, ол тіпті 2014
жылға дейін емдеуден бас тартты, ол дәрігер бір жылдың ішінде 4 рет, қуығынан көптеген
қатерлі ісіктерді хирургиялық жолмен алып тастады, оған бірнеше химиотерапия жүргізді
және айтты. оның келесі қадамы қуығын алу болды.Ол майды қаңтарда бастады және екі
апта  бұрын  ол  қатерлі  ісіктен  арылмайтынын  білді.Ол  қазір  майын  өзі  жасайды және
күнделікті күтім дозасын қабылдайды». Чарльз

«Сәлеметсіз  бе,  мен  сіздермен  жақсы  жаңалықпен  бөлісейін  деп  ойладым.Мен  сізге
айтқан  онкологиялық  науқас  жақында  CAT  сканерлеуінен  өтті.Ісік  жоқ!!!Кеудесінде
бейсболдың көлеміндей ісік  бар еді.Ол және басқа ісіктер толығымен жойылды!Қалған
жалғыз  нәрсе  -  тыртық  тіндері.Ол  да,  мен  де  осы  керемет  дәрі  үшін  Құдайды
мадақтаймыз.Каннабис,  керемет өсімдік,  бәрімізге Құдайдың сыйы.Біз  барлығымыз Рик
Симпсонға және оның адамдарға Құдай зауытының не істей алатынын білуі үшін жасаған
құрбандықтарына алғыс айтуымыз керек.Науқас жоғалтқан 40 фунтын қайтарды.Ол мен
бұрын-соңды көрмегеннен  де  сау  және  жақсы көрінеді.Мен  100% сенімдімін  және  Рик
Симпсон  майы  дұрыс  жасалған  және  дұрыс  пайдаланылған  кезде  қатерлі  ісік  ауруын
емдей алатынына сенімдімін.Қазір бұл аурумен 12 жыл күрескен бұл науқас қатерлі ісіктен
таза.Бұл үшін тек Құдайға ғана мадақ айта аламыз.

Тағы  да  рахмет,  Рик,  адамдар  үшін  өте  үлкен  құрбандықтарға  барған  стендтік  жігіт
болғаныңыз үшін.Бір жылдан бері мен RSO не істей алатынын таратып жатырмын.Енді
мен  сіздің  бейнелеріңізде  айтылғанның бәрі  шынайы көк  екеніне  100% сенімдімін.Мен
тағы 4 сатыдағы онкологиялық науқасты қабылдаймын және оның бір жылдан аз уақытта
қатерлі  ісіктен  арылатындығына  сенімдімін.Қолымнан  келгенше  хабар  таратуды
жалғастырамын.Мен де қолымнан келгенше көп адамға көмектесемін.Шындық жеңеді.Сіз
жасаған және әлі де істеп жатқаныңыз үшін рахмет.Құрметпен, өсу құдайы»

«Доктор. Рондо маған Рождество алдында менің арқамдағы бұл қара дақ меланома екенін
айтты.Қан кете бастағаннан кейін мен оған бардым.Мен үйге келдім де,  арқама бүршік
майын жаға бастадым,  мен  де  майды тұрақты түрде  жей бастадым.Бұл 2  аптадан аз
уақытты алды және менің арқамдағы дақ тазартылды, мен шамамен 2 унция май жеуді
жалғастырдым.Менің арқамда із қалды, мен өзімді керемет сезінемін.

Филипп те бір жыл тексерілуден өтті және ол бір жылдан астам уақыт бойы қатерлі ісікпен
ауырмайды.Сондықтан  олар  оны  қатерлі  ісіксіз  деп  атайды.Оған  кем  дегенде  3  жыл
дәрігерге  қаралудың  қажеті  жоқ.Ол  химиотерапия  мен  радиация  қабылдаған  жоқ,  ол
шамамен 4 унция каннабис майын қабылдады және ол әлі күнге дейін күн сайын дерлік
аздап жейді.Ішек қатерлі ісігін жеңген адамдар көп емес.Рик - біздің кейіпкеріміз ». Флейта
ағашы

«Канабис майының емдік  күші  туралы білім алуға мүмкіндігі  болмаған адамдарға сену
қиын...  Мен Рик Симпсон тұратын ауданда тұрамын және біз емдік күшін 10 жыл бойы
көрдік.Қатерлі  ісік,  қант  диабеті,  бұлшықет  аурулары,  тіс  ауруы,  әсіресе  күйікке  қарсы
ғажайып ем (сену үшін көру керек).
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Осы  уақытқа  дейін  дұрыс  және  жүйелі  түрде  қабылданса,  оның  жұмыс  істемейтінін
көргеніміз жоқ.Әсіресе тері қатерлі ісігіне, жүрек айнуына, асқазандағы құрысуларға және
адамға  қажет  нәрсеге  жақсы.Жақсы  түн  ұйқысы.Қаннабис  майы  сияқты  стрессті
жеңілдететін  ештеңе  жоқ,  және  біздің  ішкі  мәселелеріміздің  көпшілігі  стресстен
туындайды.Міне, барыңыз.Барлығына сәттілік.Бұл шынымен де жұмыс істейді, оған сену
керек.Құдайға және Рик Симпсонға сенім артыңыз». Терри

«Мен баруға дайын болдым, енді шыдай алмадым, оқиғамды осында қойдым, ал менің
періштем көтеріліп, мені RSO майына қосты.Мен тамақтануды тоқтаттым, майдың аз ғана
мөлшері күріш түйіршіктерімен ішімдегі өзгерісті сезіндім.Бұған дейін менің өмірім жылыту
төсеніші  бар  диванда  болды,  сусындар  сақталды.Бірақ  екінші  күні  мен  тұрып,  мұз
жәшігінде тамақ іздеп, душқа түстім.Кейбіреулер үшін бұл маңызды мәселе емес, өйткені
сіз  душ қабылдауға  ұзақ  тұра  алмайтын уақыт  келгенше.Мен  онымен  қалдым,  салмақ
қостым,  қайтадан  өмір  сүре  бастадым,  шынымен өмірімді  қайтардым.Тек  ота  жасамас
бұрын бұл туралы білмегеніме өкінемін.56, сүт безі қатерлі ісігінің құрбаны болған ақ әйел
Кэтлин»

«Менің  әкем  қазір  75  жаста,  шамамен  18  жыл  бұрын  әкеме  асқазанның  қатерлі  ісігі
диагнозы қойылды,  асқазанын алып тастады, 15 жыл өмірін  қалай өмір сүру керектігін
үйренді.3 жыл бұрын оған қатерлі ісікке байланысты төменгі ішек пен тоқ ішектің бір бөлігін
алып  тастау  керектігі  айтылды.2  жыл  бұрын  оған  жаңа  ісік  ота  жасауға  болмайтын
жерлерде екенін айтты...

Мен бұл туралы естігенде, мен 24 сағаттық май партиясын жасадым (1/2 галлон Everclear
ішінде 350 грамм үстіңгі  бүршік).Бір  жылдан кейін  ол тексерілуге  барған кезде,  доктор
оның қатерлі ісігін таба алмады, шамасы, май ісік ауруын көрінбейтін және өлімге дейін
тиімсіз етеді ...Ол қазір ісіктері бар өзінің ең жақсы досы Эллиді, лабрадор иттерін емдеп
жатыр  ...және  ол  майға  өте  жақсы  жауап  береді...Мен  АҚШ-тағы  сіздің  ең  үлкен
жанкүйеріңізмін.Менің өмірім осы май.Рик Симпсонға рахмет ». Ребекка

«Мен бұл тамаша жаңалықты сізбен және сіздің келесілеріңізбен бөлісуім керек...Менің
әйелімнің жұмыстағы досы оған бірнеше ай бұрын күйеуінің ұйқы безінің қатерлі ісігі екінші
рет қайта оралғанын айтты, менің әйелім екеуміз сіздің RSO туралы бұрыннан білетінбіз,
сондықтан  біз  бұл  туралы көбірек  білу  үшін  оларды сіздің  сайтыңызға  орналастырдық
және т.б., ол жақсы бастады. Ол бірден және кеше соңғы сынақтарының нәтижелерін алу
үшін ауруханаға оралды, аурухана оған қайтадан химиотерапия қажет екенін айтты, бірақ
нәтижелерді қараған кезде іс жүзінде не болды, қатерлі ісік  сөзсіз болды. оның қайтып
келгенін  алғаш  байқаған  кездегіден  әлдеқайда  кішірек,  іс  жүзінде  жоғалып  кете
жаздады.Олар оның қалай азайғанына таң қалды (олар тек улы емес, барлық медицина
түрлерін білуі  керек).Олар қалғанын алып тастағылары келетінін айтты, бірақ мен оған
бұрынғыдай дозаларды қабылдауды жалғастыруға кеңес бердім, өйткені бұл жақсы әсер
еткені  анық  және  қасапшыларды  оның  қасына  жібермеу  керек.Мен  бұл  жаңалықты
естігеніме өте қуаныштымын және сізге хабарлауды күте алмадым. :)« Белгі

--  Жарайсың,  Марк,  емделушінің  көңіл-күйіне  қараңыз,  көп  жағдайда  сканерлеу  қажет
емес.Алты айда 120-180гр жесе, көп уайымдамайтын сияқты.Дж.Б

«Дәрігерлермен, тек маймен жұмыс істеуден бас тартқан адамдарда қатерлі ісік ауруын
емдейтіні туралы мыңдаған құжатталған дәлелдер бар.Менде қатерлі ісіктің 4-ші сатысы
болды.Менің бар болғаны 3 ай өмірім қалды, бұл 14 ай бұрын болды ». Том

«Сізге хабарлау үшін, менің Том ағам туралы жаңарту.Оның жаңа PSA деңгейі 0,1 және
тұрақты.Оның  өмірін  сақтап  қалу  үшін  бізге  білім  бергеніңіз  үшін  рахмет.Ол  простата
обырының  4-ші  сатысында  болды.Біз  куәлік  жасағымыз  келеді.Құдай  сені  сақтасын.»
Шерри
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«Том,  мен  бұл  майды  3  жыл  бұрын  простата  обырының  4-ші  сатысын  жою  үшін
қолдандым.Мен  гормондық  терапияны  бастадым,  содан  кейін  RSO  туралы  білдім.Ол
істейді.Мен  оны  күнделікті  көптеген  ауруларға  қолданатын  ондаған  адамдарды
білемін.Бұл  онкологиялық  науқастар  үшін  үлкен  көмек,  бірақ  менің  ойымша,  менің  ең
таңғаларлығым  біреудің  денесінің  90%  -дан  астамы  болатын  ауыр  псориазды  емдеу
болды.6 апта бойы күніне 1/4 - 1/2 грамм майды ішу арқылы бұл адам бала кезінен зардап
шеккен аурудан өзін сауықтырды.Мен бұл майды көрген нәрселер туралы бірнеше сағат
бойы  жалғастыра  аламын.Сіз  көресіз,  ойыңызды  ашық  ұстаңыз  және  Риктің  нұсқауын
орындаңыз, өкінбейсіз ». Дан

«Мен ойық жаралы колит пен қатерлі ісіктен айыққаннан бері менің гастроэнтерологым
қазір БАРЛЫҚ пациенттерін каннабис өнімдерін пайдаланады, өйткені олар ол білетін ең
күшті  қабынуға  қарсы  дәрілер...және  олар  ОЛ  жазып  бере  алатын  КЕЗ  КЕЛГЕН  дәрі-
дәрмектен жақсы әсер етеді!!!» Крейг

«Мен оның қатерлі ісік ауруын емдейтінін білемін...Мен анамды 3 рет емдедім, қазір ол
қатерлі ісікке шалдыққан емес». Мак Джей

«Мен  майды  5  апта  бойы  қолдандым  және  кешегі  үй  жануарларын  сканерлеу  сүйек
ісіктерінің  айтарлықтай  азайғанын  көрсетті  және  гиперметаболикалық  бауыр  ісіктерінің
дәлелі жоқ.Мен 3 ай бұрын 4 сатыдағы сүйек пен тірі қатерлі ісікпен таныстым ...Мен бұл
жұмыс істейді дер едім.Бұл тек алғашқы 8 cc болды, келесі 52 қуатты өшіру уақыты келді !!
» Лаура

-- Керемет, Лаура, мұны естігенім тамаша, бірақ мүмкіндігінше басқа сканерлеуден немесе
рентгеннен аулақ болыңыз.Ісікті сәулелендіруді қаламайсыз, онколог сізге неліктен мұны
істеу дұрыс емес екенін түсіндіре алуы керек.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Тыңдаңыз, мен мұны айлар бойы зерттедім.Оны Гарвард қолдаған.Олар оны Испанияда
қолданады.Бұл  заңсыз  болғандықтан,  өкінішке  орай,  мен  сізге  артық  ештеңе  айта
алмаймын.Менің күйеуімнің миы зақымдалған ісіктің 4-ші сатысы бар деп айта аламын.РС
өз денсаулығыңды ешкімге сенбе дейді.Сондықтан мен болмады.Мен былайша айтқанда,
«айдан секірдім».Мен аяғыма нық қондым, күйеуімнің жағдайы жақсы.:)» Лиза

«Құрметті  CureYourOwnCancer.com,  біраз  уақыт  бұрын мен  Рик  Симпсон майы туралы
оқып, біразын жасап көрейін деп шештім.Мен марихуананы көптен бері өсіріп келемін.Мен
ең  жақсы  бүршіктерімнің  кейбірін  қолдандым  және  кейбір  премиум  қарасора  майын
жасадым.Мен  оны  қолданып  көрдім  және  сене  алмадым.Оның  күшті  болғаны  сонша,
менде бұрын-соңды болмағандай болды.

Оны  сынап  көргеннен  кейін  мен  шамамен  11  жыл  бойы  қатерлі  ісікпен  (Ходжкин
лимфомасы)  күрескен  науқасты  білдім.Мен  оның  медициналық  марихуана  күтімшісі
болуды ұсындым және ол ұсынылған майды қабылдаған кезде оған ақысыз май беруді
ұсындым.Ол кезде мен үшін бейтаныс адам болды.Мен оны бір жыл бұрын жанашырлық
клубының  отырысында  кездестірдім,  содан  кейін  оның  қатерлі  ісікпен  ауыратынын
білдім.Мен  Рик  Симпсонның  мақаласында  айтылғандай,  мұнайдың  қатерлі  ісік  ауруын
емдей алатынын көргім келдіЕмдеуден қашу.

Сөйтіп, осы науқаспен байланысып, ұсынысымызды жеткізген соң, мемлекетімізге тиісті
құжаттарын  рәсімдеп,  емделуге  кірістік.Біз  оны  өсімдіктердің  иелігінде  болатын  жерге
орнаттық,  сондықтан ол маймен өзі  қамтамасыз ете алады.Бұл да келісімнің бір бөлігі
болды,  ол  өзіне  қалай  көмектесуді  үйренеді.Емдеуді  бастадық.Алғашында  оған  қиын
болды, өйткені май өте күшті болды және оны күніне үш рет қабылдау өте қиын болуы
мүмкін.
Үш айдан  кейін  кеудесінің  үстіңгі  жағындағы ісік  кішірейе  бастады.Бес  айдан  кейін  ісік
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толығымен жойылды.Содан кейін ол CAT сканерлеуге кірді.Нәтижелері оның қатерлі ісіксіз
екенін  көрсетті!Дәрігерлер  кем  дегенде  11  жыл  бойы  оның  қатерлі  ісігін  емдеуге
тырысты.Химиотерапия,  сүйек  кемігін  ауыстыру  және  т.б.Барлығы  бір  фунт  премиум
бүршікке  айналдырылдықарасора  майы.Оның  дискіде  CAT  сканерлеуге  дейінгі  және
кейінгі  нәтижелері  бар  (жақында  бізге  жеткізіледі).Ол  алға  шығып,  халық  алдында
сөйледі.Шындығында, ол қазір басқа науқастарға емдік қарасора майымен көмектесетін
қамқоршы!»Grow Goddess»

«Бір жыл бұрын менің онколог дәрігерім тез арада хосписке хабарласу керектігін айтты,
тоқ  ішектің  қатерлі  ісігі  өкпем  мен  тоқ  ішекте  қайта  оралды,  09-да  тоқ  ішектен,  11-де
бауырдан  шығарылды.Күйеуім  тағы  бір  рет  химиотерапияны  қолданып  көруді  талап
етті.Бір  уақытта  мен  каннабис  майын  таптым,  майды  химиотерапиямен  бір  күнде
қабылдай бастадым.Менің ісік маркерім 17,6 болды.БІР емдеуден кейін (және 2 апта май)
менің ісік маркерім 10,6 болды.Өткен жұмада 2 емдеуден және 5 апталық майдан кейін ісік
маркерім 4,8 болды.Менің медбикем менің не істеп жатқанымды білмейтінін айтты, бірақ
бұл химиотерапия мұндай нәтиже бермеуі керек еді.Мен өзімді ұзақ, ұзақ уақыттағыдан
жақсы сезінемін ». Дайан

«Сәлем  Джиндрих,  мен  кеше  Риктің  кітабын  оқып  бітірдім.Тамаша  заттар!Шынымды
айтсам, маған мұнайдың нағыз сиқырлы күші туралы басқа дәлелдер қажет емес!

Мен сондай-ақ бірнеше тәжірибе жасадым және күн сайын мен бұл дәрі жасай алатын
жаңа нәрсені білемін!Керемет!Өкінішке орай, мен сенімді болсам да және менің құрбым
сенімді болса да, оның анасы әлі де «жібере» алмайды ...және ол әлі де химиотерапиядан
бас  тартқанына  сенімді  емес  ...
Мен үнемі жақсы дәлелдер келтіруге тырысамын, бірақ мен оның орнына шешім қабылдай
алмаймын!Ол қатерлі ісікке шалдыққан және ол өз өмірін не істеу керектігін шеше алатын
жалғыз адам.

Мен оның бәрібір аяғында емделетінін білемін, өйткені біз оған май құятынымыз сонша,
оның  өлуі  мүмкін  емес.Бірақ  бәрібір  мен  бұл  лас  химикаттармен  ойнау  соншалықты
ақымақ  және  өте  қауіпті  деп  ойлаймын,  әсіресе  сізде  қатерлі  ісік  ауруын  емдейтіні
дәлелденген  табиғи  дәріге  қол  жеткізген  кезде!Мен  сіздің  онкологиялық  және
медициналық жүйемен тәжірибеңіз туралы оқыдым...Жоғалтқаныңызға өкінемін... енді мен
сіздің дәстүрлі «медицинаға» деген көзқарасыңызды жақсырақ түсінемін!» Луиджи

--  Сәлем  Луиджи,  кітап  туралы  жақсы  сөздеріңіз  үшін  рахмет  және  сіздің  басынан
өткергеніңіз  өкінішті.Ол қай емді  таңдайтыны оның таңдауы,  бірақ мен химиотерапияға
жақындамас едім -  анамның әңгімесін  оқып шығыңыз,  мүмкін  ол у қабылдау ешқашан
жақсы идея емес екенін түсінетін шығар, әсіресе ол дәлелденбеген немесе қажет емес
болса.Оның  химиотерапиядан  аман  қалу  мүмкіндігі,  егер  ол  май  ішсе,  айтарлықтай
жақсарады, бірақ тағы да, неге оның ауру денесіне одан да көп зиян келтіреді?Бұл мүлдем
мағынасыз.Ең жақсы тілектер, Джиндрих

«Бір досым мені қарауға отырғыздыЕмдеуден қашушамамен екі  жарым жыл бұрын бұл
менің псориазыма көмектесуі мүмкін деп ойладым.Біз майды бірге жасадық - екеуіміз үшін
де бірінші рет -  үш апта ішінде менің псориазым жойылды.Содан бері май жасап, ішіп
келемін.Егер  мен  күнделікті  жұтып  қойсам  және  түнде  кездейсоқ  пайда  болатын  жеке
дақтарға майды жергілікті түрде қолдансам, псориаз өте бақыланады және көрінбейді.Осы
тәжірибенің арқасында мен екі аяғыммен секіріп кеттім және қазір Колорадодағы бірінші
толық лицензияланған медициналық марихуана бизнесіне ием.Менің бизнесіме бір жыл
салып, әкеме меланоманың IV сатысы диагнозы қойылды - ол оның өкпесі мен бауырына
тарады.Онколог оған 3 айдан 12 айға дейін уақыт беріп, хосписке дайындалу керектігін
айтты.Мен оны бірден RSO режимінде бастадым және бес айдан кейін оның қатерлі ісігі
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жойылды.Кеткен.Дүниедегі  ең  оңай  нәрсе!Рик,  осы  таңғажайып  дәріні  әлемге  қайта
енгізгеніңіз үшін рахмет!:-)» Эрика

«Мен 2 апталық май курсын жасадым ...Мен оны екі күн сайын ғана ала аламын, бірақ
денемдегі псориаз дерлік жоғалып кетті.беріп жатырмын7Менің картамды биылғы жылы
ашық аспан астындағы өсірушіге тапсырдым, осылайша мен бір уақытта жеткілікті шикізат
ала аламын, бұл 60 күндік партияны бір рет және біржола емдеу үшін !!! » Софи

«Канабис майы қатерлі ісік ауруын емдейді.Мен сүт безі қатерлі ісігінің 3-ші сатысы бар
науқаспын және майды өзімді емдеу үшін қолданамын ». Адель

«Химиясыз,  радиациясыз...  RSO және  диетаны өзгертусіз...  RSO менің  асқазан  ісігімді
онсыз да емдеді...» Дейл

«Сәлеметсіз  бе,  Рик,  мен сізбен бірнеше ай бұрын сөйлестім,  содан бері  депрессияға
арналған майды қолданып көрдім.Оның тиімді болды ма, жоқ па, айту қиын, өйткені бір
унция (28 г)  шамамен 10 күнге жетеді.10 күннің соңында мен бірнеше күн бойы аздап
депрессияға ұшырадым.Менің өмірімде стресс болды, бірақ мен депрессиялық сезіммен
жұмыс істей алдым.Ендеше, кім білсін, майсыз бұдан да жаман болған шығар.

Қалай болғанда да, мен досымның (76 жаста) тері қатерлі ісігінің бірінде май қолданып
көрдім.Бұл өте жағымсыз көрінетін қатерлі ісік болды, диаметрі шамамен 75 мм болатын
қызарумен  қоршалған  8  мм  өте  сары  орталық.Ол  қышу  мен  иіс  оған  тым  көп
болғандықтан, оны тек 2,5 күн қалдырды.Алайда жабынды алып тастаған кезде (бұл су
өткізбейтін таңғыш болатын), ісік дерлік жоғалып кетті.Өкінішке орай, оның көптеген тері
ісігі бар және оларды емдеуге қажетті ақшаны төлей алмайды.Сондықтан ол оларды қатты
азаппен  өртеп  жіберді.Ол  скептикалық  сипатта  және  ол  үшін  мұнайды  мақтау  өте
маңызды.

ЖАҚСЫ  ЖАҢАЛЫҚ.Менің  ұлым  университеттің  химия  мамандығы  бойынша  соңғы
курсында оқиды және оның нәтижелері туралы өзінің органикалық химия профессорына
(австралиялық туылған қытайлық джентльмен) айтты және ол өте қызығушылық танытты
және тері қатерлі ісігі бар әртүрлі адамдарда маймен зерттеп, тәжірибе жасамақшы.Бұл
қанша уақытқа созылатынын білмеймін, бірақ сізді хабардар етіп отырамын.Профессорға
деген  сенімділікпен  біз  бюрократияның  есігіне  аяқ  басып  қалуымыз  мүмкін.Құрметпен,
Уорвик, Австралия»

«Жасадым, оны 18 жасар ұлыма бердім... Қазір ешқандай қатерлі ісік белгілері жоқ.Мен
сізге Рик Симпсонға үлкен алғыс айтамын.Менің ұлыма қазан айында биопсиядан бұрын
ісіктерді алып тастағаннан кейін синовиальды саркома диагнозы қойылды...Қатерлі ісік әлі
де  болады  және  қатерлі  ісіктің  агрессивті  түріне  байланысты  оның  өкпесіне  таралуы
мүмкін екені айтылды...Ең соңғы сынақ нәтижелері, олар өздерінің таңғалуының ізін таба
алмайды ...Каннабис майы мен оны диагноз қойғаннан кейін бірден бастадым. Аманда

«Менің жақын досыма ми ісігі ауырғаны үшін морфин беретін.Морфиннің өзі тәуелділікті,
абстиненцияны тудырды және оны қолдану кезінде жағдайды нашарлатты.Каннабистің өзі
бас  тарту  белгілерін,  депрессияны,  ауырсынуды және  қатерлі  ісік  ауруын  жеңілдететін
жалғыз дәрі болды.Сенің хабарың менің досымды құтқарды». Джаспер

«Мен мұнайға өте қуаныштымын.Бұл өткен айда мен бұл туралы бірінші рет оқып немесе
естідім.Мен таң қалдым...Симпсон мырза, біздің көпшілігіміз бүкіл адамзат үшін жасаған
риясыз  және  сүйіспеншілікке  толы  жұмысыңыз  үшін  алғыс  айтамыз.Сіз  менің
гуманитарлық  анықтамамсыз!!!Мен  1998  жылдан  бері  Хосписте  ерікті  болдым,  мен
көптеген азап шеккендерді көрдім, тіпті қолымда да қайтыс болды.Бұл азаптың көп бөлігін
жеңілдету мүмкін еді деп ойлаудың өзі ақылға қонымды емес...» Синди
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--  Бұл әрине,  әсіресе  Рик  Симпсон майының «ғажайып емдік  күштері»  туралы барлық
ақпарат шындық деп есептегенде.Дұрыс өндірілген және пайдаланылған май қатерлі ісік,
қант диабеті және басқа да мыңдаған ауруларды емдей алады.Бұл морфин тигізбейтін
ауырсынуды  жеңілдетеді.Бұл  шын  мәнінде  денені  жасартады  және  бұлшықеттерді
қалпына келтіреді.Менің ойымша, ақылға қонымды сөздер оны толық сипаттамайды.Дж.Б

«О ҚҰДАЙЫМ-АЙ.Мен жаңа ғана Феникстің көз жасын беріп жатқан адамнан хабар алдым,
ол  бүйрек  қатерлі  ісігімен  ауырған.Майды  90  күн  қабылдағаннан  кейін  ең  жаңа  PET
сканерлеу  ісіктердің  жойылғанын  көрсетеді..Бұл  керемет.Мен  Phoenix  Tears-пен  жұмыс
істегеннен  бері  көптеген  адамдарды  емдейтінін  көрдім.Басқаларды  емдеуге
көмектескеніңіз үшін рахмет ». Грегг

-- Құттықтаймын және басқаларға көмектескеніңіз үшін рахмет, Грегг.Енді сканерлеу жоқ,
тек май.Сканерлеу канцерогенді болып табылады, ол қатерлі ісіктің қайталануына әкелуі
мүмкін және мұны кім қалайды?Дж.Б

«Сәлеметсіз  бе,  құрметті  тәтті  Рик  Симпсон  және  Джиндрих  Байер!Сіз  алуыңыз  керек
электрондық поштаның көлемін ескере отырып, сіз мені бірнеше ай бұрын естеріңізде жоқ
екеніне сенімдімін,  сондықтан мен алдыңғы хат алмасуларымызды енгіздім.Анам аман,
дені сау!Біз өте ризамыз деп айту - бұл сөзсіз.

2012 жылдың ақпан айында диагноз қойылған кезде (бауыр мен өкпеге метастаз берген
панкреатикалық аденокарциноманың 4-кезеңі) оның болжамы 3 айдан 6 айға дейін болды,
осы  уақыт  аралығында  денсаулығының  күрт  төмендеуі  күтілді.Оның  орнына  ол  тірі,
бақытты және 10 айдан кейін жақсы.Мен сіздердің екеуіңіз де химияға қарсы екеніңізді
білемін,  біз  де… Бірақ олар 3 ай деп айтқан кезде,  біз  оған барлығын тастадық,  оның
ішінде  химиотерапия  және  бірден  RSO  бастау  керек.Бізге  ешкім  анам  сияқты  Гемзар
химиотерапиясын қабылдағандай сау қалмайды деп айтты.Осы уақыт ішінде РСО оның
денсаулығын  сақтауы  керек  еді.6  апта  бұрын  химиотерапияның  зақымдануының
басталуын сезінемін деп шешкен кезде тоқтатты.Ол 6 апта бойы химиотерапиядан бас
тартты және өзін жақсы сезінеді.

2012 жылдың ақпанында диагноз қойылғаннан бері,  бастапқы жинақталғаннан кейін ол
күніне бір грамм RSO қабылдады (бүгінге дейін барлығы шамамен 300 грамм).12-17-12
дүйсенбіде жасалған соңғы сканерлеу ісіктердің кішірейгенін көрсетті, соның ішінде кейбір
ісіктердің  КТ  арқылы көру  үшін  тым  кішкентай  екендігі  туралы құжаттама.Бұл  керемет
жаңалық болды!Содан кейін сейсенбіде біз оның зертханалық жұмысының нәтижелерін
алдық.Осындай  жақсы  сканерлеу  жаңалығын  алғаннан  кейін  оның  ісік  маркер  сынағы
(CA19-9)  285-тен  2100-ге  дейін  өскенін  естіп,  таң  қалдық.Сіз  мұндай  жағдайды  бұрын
көрдіңіз бе?Сізде маркерлердің неліктен немесе қалай өскені туралы түсініктеме бар ма?
Кез  келген  идеялар  бар  ма?Кез  келген  ұсыныстар?Бұл  сұрақ  бірнеше  RSO
жасаушыларына берілді, бірақ әзірге нақты жауап жоқ.

Міне,  оның  бүгінгі  күнге  дейінгі  CA19-9  нәтижелері.Қалыпты  деңгей  37-ден  АЗ.  Ақпан
айында бастапқы диагноз кезінде ісік маркеріне сынама жасалмаған. 4-30-12...23 568; 5-
30-12...5  240;  6-18-12...4  458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (Соңғы  химиотерапия  10-29-12
болды);  12-17-12...2100.Сіздің  кез  келген  кірісіңізді  менің  отбасым  бағалайды!Үлкен
махаббат, В»

«Құрметті  В,  КТ  сәулеленудің  үлкен  дозасын  береді  және  оның  себебі  болуы  мүмкін,
сонымен қатар химиотерапия мүлдем қажет емес.Мен оны мүмкіндігінше тезірек 180 г ең
жақсы  сапалы  майды  жеуін  сұраймын.Енді  компьютерлік  томография  немесе  басқа
канцерогендік нонсенс емес, тек май және ол қабылдай алатын мөлшерде.Алдымен сіз
химиотерапия мен радиацияның зақымдануын жоюыңыз керек және бұл біраз уақытты
алады, бұл майдың жұмысын қиындатады.Оның тамырына уын айдап жатқанда антидот
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беру сияқты, бұл маған мүлдем мағынасыз.Ізгі тілекпен, Джиндрих Байер»

«Маған шамамен 4 апта бұрын сүт безі қатерлі ісігімен ауыратын әйел хабарласып, оны
дұрыс бағытта көрсете алдым.Оның өте маңызды ісігі бар (менің ойымша, оның бірнешеуі
болуы мүмкін) және оны сезіне алады.Ол майды бастағанына небәрі 3 апта болды және
қазірдің өзінде ісік міндетті түрде жұмсарады.3 апта бойы жаман емес!Мен ол үшін қатты
жігерлендім  және  мен  бұл  ханымның  тағы  бір  сәттілік  тарихы  болатынын  білемін.Бір
махаббат.» Корри

«Менің әкем 89 жаста, бетінде тері ісігі бар.Мен оны үш рет кесіп тастау үшін ауруханаға
апардым, бұл оны инфекцияларға жол ашады, оны қарттар үйінен алып кету және кері
қайтару оған қиын.Мен каннабис майын екі апта бұрын бастадым.Олардың кейбіреулері
нәресте саусағымның бас бармағыма дейінгі өлшемі.Мен емдедім 11 болды, қазір 4 бала
бар.Олар  жай  ғана  өліп,  сауыған  теріден  құлап  кетеді.Мен  барлық  медбикелер  мен
дәрігерлер сияқты таң қалдым ».Стив

«Мен қайын әкемнің қатерлі ісікке арналған сканерлеуі бірінші рет өкпеде дақтар пайда
болғаннан  кейін  толығымен  таза  шыққанын хабарлауға  өте  қуаныштымын деп  айтқым
келеді.Біріншісі  дақтарды  көрсеткеннен  кейін  біз  оны  майға  бастадық.Каннабис  оның
өкпесін  алып,  тазартты!Оған химиотерапия керек  екені  айтылды.Біз оған қарсы болып,
оның орнына майға қондырдық.Каннабис ракты емдейді!!!» Карен

«Ол жатыр мойны обырын да емдейді!Емдеуге ақшам жетпеді (тіпті БІР де...)  және бір
жыл  бойы  ешқандай  дәрі-дәрмексіз  жүрдім...бірақ  мен  күн  сайын  дерлік  темекі
шегемін ...Содан бір жылдан кейін жыл сайынғы емтиханымда дәрігер мен медбикелер
таң  қалды...олар  қатерлі  ісік  болған  жерде  аздаған  тыртықтан  басқа  ештеңе  таба
алмады  ...Мен  қазір  100%  қатерлі  ісіктен  құтылдым...марихуанаға  рахмет...дәрігерлер
емес...«Дәрі»  емес...емдеу  емес...бірақ  таза,  шөптен  жасалған,  ТАБИҒИ  өсімдік
болғандықтан...Мен  тірі  дәлелмін  ...Дәрігерлер  емдеусіз  жүргеннен  кейін  5-деңгейдегі
қатерлі ісік болуы керек деді...бірақ ол бәрібір кетті...олардың көмегінсіз...олардың қатты
таңғалғаны  сонша,  олар  мені  LITTLE  ROCK  (UAMS)  қаласындағы  МЕМЛЕКЕТТІК
АУРУХАНАҒА қосымша тексеруге жіберді...және UAMS шамалы тыртықтан басқа ештеңе
таппады  ...олар  бұл  керемет  деді  ...Менің  ойымша,  бұл  тек  марихуана  болды  ...Оны
қазірдің  өзінде  заңдастырыңыз  ...адамдарға  көмектесу...Адамзат  осыны  пайдаланбады
ма?» Моника

«Мен  каннабис  майын  басым  мойын  мен  беттегі  базальды  жасушалық  карциноманы
емдеу үшін қолдандым.СӘТТІ.Бұл зерттеу жүргізу үшін тамаша ісік.Қарапайым көзге анық
көрінеді және кез келген өзгерістер оңай көрінеді.Мен Америка Құрама Штаттарында бұған
қызығушылық тудыруға тырыстым, бірақ федерацияда біреу бар және бәрі қол тигізу үшін
өлетін сияқты.Сіз не істей алатыныңызды қараңыз ». Жүсіп

«Менің жамбасымда ісік бар, ол бұрын қатты, шамамен 2 см болатын, қазір ол екі есе аз
және жұмсақ бола бастады (4 апта). Катри

«Мен 5 ай бойы май ішкеннен кейін қатерлі ісіктен таза екенімді білдім !!» Мими

Q.JB,  сізде  гемангиобластомалар  деп  аталатын  кейбір  ісік  түрлерін  емдеуге  қатысты
бірдеңе  бар  ма?Мен  сіздің  жазбаларыңызды,  сондай-ақ  басқаларды  бақылаймын.Мен
ЕШҚАШАН ісіктің бұл түрін кесуден басқа емдеуді көрген емеспін.Менде олардың бір тобы
бар». Грейм

А.Жеке емес,  біз,  әрине,  адамға белгілі  барлық диагноздарды емдеуге мүмкіндік  алған
жоқпыз, бірақ қазір бұл туралы оқығаныма қарағанда, майдың көмектеспеуіне ешқандай
себеп көрмеймін.Менің білуімше, олар тек компьютерлік томография арқылы диагноз қоя
алады, және менің көзқарасым бойынша, КТ түсірген әрбір адам кейін кем дегенде 60 г
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май  жеуі  керек.Егер  олар  операцияға  дейін  60  г  жесе,  көп  жағдайда  операция  қажет
болмайтынына  сенімдімін,  себебі  ісіктер  ол  жерде  болмайды.Сондықтан  мен  міндетті
түрде майды өзім сынап көремін.Барлық жақсы тілектер, Дж.Б

«Плацебоның кейбір адамдарды емдейтіндігінің өзі дәрі-дәрмекті біржола тастауға және
плацебо өнерін зерттеуге негіз болып табылады.Сізде тиімді ем болған кезде сіз ешқашан
плацебо  зерттеуін  жасамайсыз  деп  айта  отырып,  сіз  дұрыс  айтасыз,  бұл  сіздің
науқастарыңыздың жартысын, ауру және қатыгезді өлтіреді ». Кристофер

--  Бұл  шынымен  де  ауыр  және  қатыгездік  болар  еді,  сондықтан  мен  оны
жасамаймын.Басқалар  қаласа  алады,  мен  қаламаймын.Медициналық  жүйе  майды
плацебо ретінде қолдана бастағанын қалаймын - егер олар қолданғысы келетін нәрсенің
майға  қарағанда  қауіпсіз  және  тиімдірек  екенін  дәлелдесе  (және  пациент  үшін
қызық/жағымды), олар оны жалғастыра алады және оны сата алады. .Егер жоқ болса, неге
жоқ.Бұл  өте  қарапайым  және  өте  ұтымды,  менің  ойымша.Болашақта  бәрібір  солай
болады, неге күту керек?Дж.Б

«Канабистің  жай ғана  дәрі  екенін  мойындау  ешқашан кеш емес.Сонымен  қатар,  сіздің
жағдайыңыз қандай немесе қаншалықты ауыр болса да, майды дәрі ретінде қолдануды
бастау  ешқашан  кеш  емес.Майды  қолдану  арқылы  әдетте  науқастың  сауығып  кетуіне
жақсы  мүмкіндік  бар  немесе  май  соңына  дейін  олардың  өмір  сүру  сапасын  барынша
қамтамасыз етеді.Және бұл да маңызды.JB»

«Химиялық  ем  қабылдаған  емделушілер  майды қолдана  бастағанда,  май ең  алдымен
денесін  детоксикациялауы  керек.Сондықтан  кейбір  жағдайларда  науқас  қатерлі  ісікке
шабуыл  жасамас  бұрын  біраз  май  қабылдауы  керек.Химияны  қабылдау  шынымен  де
жақсы идея  емес,  әсіресе  медициналық  жүйе  каннабис  туралы ондаған  жылдар бойы
қатерлі ісікке қарсы ем ретінде білетінін ескерсек, бұл мүлдем қажет емес.JB»

Q.«Терминалды»  қатерлі  ісікпен  ауыратын  науқастар:  сіз  оларды  күніне  1  граммнан
агрессивті түрде бастайсыз ба немесе жұмыс істейсіз бе?олар бір аптадан астам уақытқа
дейін ме?Тәжірибеден кеңес?

А.Жоқ, біз әрқашан шағын дозалардан бастаймыз және нұсқауларды орындаймыз.Әрине,
егер  олардың каннабиспен  бұрын тәжірибесі  болса  және  қорқатын  ештеңе  жоқ  екенін
білсе, кейде сіз жоғары дозадан бастай аласыз.Бірақ сіз пациенттің майға қалай жауап
беретінін  ешқашан  білмейсіз,  сонымен  қатар  олар  әдетте  әртүрлі  дәрі-дәрмектердің
қоспасында болады, сондықтан абай болғыңыз және пациенттің қан қысымын бақылаңыз
және  т.б.Жалпы  ұсыныс  -  нұсқауларды  орындау,  соғұрлым  формальды  емес  -  сіздің
инстинкті  және  пайымдауыңызды  орындаңыз  және  пациенттің  «жоқтайтын  ештеңесі»
болмаған  кезде,  мен  қажет  болған  жағдайда  оларға  жоғары  дозаны  беруден
тартынбаймын  (жедел  арқа  ауруы  т.б.).  .Шынында  да  жоғары  сортты  майдың  граммы
тәжірибесіз қолданушыға өте жоғары болуы мүмкін, бірақ ол әлі де зиян келтірмейді.Кейде
тіпті қарасора тудырған команың пайдасы болуы мүмкін және мен оны ерте ме, кеш пе
операцияға  дейін  анестезия  үшін  қолданылатынына  сенімдімін,  бірақ  дәл  қазір  біз
пациенттердің мүмкіндігінше жайлы аймағында болғанын көргіміз келеді.Мен оны жақсы
түсіндірдім деп үміттенемін.Ізгі тілекпен, Дж.Б.

«Корри, досым, сен маған *** көмектестің.Мен оған нейроэндокриндік ісіктерге қарсы дәрі
бердім.Емдеуге келгеніне 1 ай болды, ол азая бастады.Оның үлкен болғаны сонша, оның
асқазанын итеріп жіберді, бірақ қазір ол қайтадан жей алатын дәрежеге жетті және оның
дәрігері мұндай ісіктің соншалықты ТЕЗ кішірейетінін ешқашан көрмегенін айтты.Бұл оны
шошытып жіберді және барлық қан жұмысы қалпына келді, сондықтан емделудің жолында
тағы біреуі болды және бұл КЕРЕМЕТ.Ал сен КЕРЕМЕТсің, ал Құдай ұлы».
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«Менің ми ісігі бар досым бар, менде Cml.Мұнай екеумізге де жұмыс істеп жатыр!!!Менің
досым  менің  көз  алдымда  бұл  майдың  керемет  екенін  дәлелдейді  ...Мен  бұрын
күмәнданатынмын, бірақ қазір емес!Майды ал, ОСЫ ЖАСАДЫ!» Тайлер

«Канабис  майын  бір  жыл қолданғаннан  кейін  және  тек  қана  каннабис  майын  қолдану
қатерлі  ісік  өрмекші  торынан  ісікке  айналды,  олар  енді  химиотерапияның  белгілі  бір
түрімен нысанаға алу мүмкіндігіне ие болды, сонымен қатар ол майдың дозасын күніне 3
грамға дейін арттырды.18 ай бұрын ата-анасына оның миының қатерлі ісігі аяқталды және
оның өмір сүруіне шамамен 18 ай қалды және химиотерапия оны бірнеше айға ғана сатып
алады, сондықтан сіздің сұрағыңызға жауап ретінде екеуі де ремиссияға ықпал етті, бұл
сіздің сұрағыңызға жауап береді деп үміттенемін ». Мичигандағы каннабиске қарсы жоба

«Өткен жылы анамның досы мен оның анасына ең жоғары сортты каннабистен 6 айлық
қарасора майын жасай аламын ба деп сұрады.Оның мойынның қатерлі ісігі  болды.Мен
оны  Youtube  кеңесіне  сүйене  отырып  май  жасадым,  содан  кейін  оны  Ресейге
жарияладым.Ол таңғажайып нәтижелермен алғашқы 6 айлық курсты қолданды және тағы
6 айлық дозаны сұрады, мен оған тағы бір жүктеме жібердім, қазір 14 айдан кейін оның
денсаулығы жақсы.Сіз керемет жұмыс істеп жатырсыз, Рик.Рақмет сізге.» Гарет

«Сәлеметсіз бе, менің атым Алиса, мен 16 жастамын.2011 жылы маған анапластикалық
астроцитоманың  3  сатысы  диагнозы  қойылды.Біз  (отбасым  және  мен)  каннабис
концентратын қолдану туралы шешім қабылдадық.Мичиган университеті маған екі жылдан
артық  өмір  сүре  алмайтынымды және ісіктің  өзі  жұмыс  істемейтінін  айтты,  өйткені  ол
өрмекші формасында болды.Өткен қаңтарда мен Мичиган университетінде тұрақты МРТ-
ға бардым.Барлық ісіктер жойылды ».

«Менің анамның 4-ші сатыдағы өкпенің қатерлі ісігі бар және ол оның миына тарады, бірақ
ол RSO каннабис майын қабылдағаннан бері ол жақсы болды.Оның қан жұмысы жақсы
болды және мен сізге өте ризамын, өйткені мен RSO анама осы қатерлі ісікпен күресуге
мүмкіндік берді деп ойлаймын...» Шеннон

«Мен  68  жастағы  ер  адаммын,  ол  ешқандай  маңызды  проблемаларсыз  қалыпты
салауатты  өмір  салтын  ұстанатын  және  жыл  сайынғы  тұмауға  қарсы  екпелер  мен
тексерулер арқылы өзімді ұстанатынмын.Бір күні таңертең ішім ауырып оянғанша менің
денемнің функциялары жақсы болды және бәрі жақсы болып көрінді.Соқыр ішек немесе
грыжа деп ойлап, әйелім мені жедел жәрдемге апарды.Мен шамамен 2 сағаттан кейін,
2012 жылдың 15 тамызында шұғыл ота жасадым және тоқ  ішекте 14 лимфамен бірге
жойылған үлкен ісік болды.түйіндер.Бір аптадан кейін ішім жарылып, мені уландырды, бұл
екінші операцияға әкелді.

4  күннен  кейін  өзімді  жақсы  сезіне  бастадым,  мен  аяғыммен  тұрдым  және  біртіндеп
қозғалғыштығым  қалпына  келді,  мен  қан  кете  бастадым.№3 операцияға  қайта  оралды
және  бір  күннен  кейін  жеңіл  инфаркт  болды.Осыдан  кейін  көп  ұзамай  -33  күн
реанимацияда  болдым  -  мен  ОСТОМИ  Сөмкесін  алып,  жазылдым.Сөмке  менде  8  ай
болды және ешқандай асқынусыз кері операция жасалды.Хирург қатерлі ісік түйіндерден
тыс таралмағанын айтты.

Соған қарамастан олар мені  қатерлі  ісік  клиникасына апарды және химиотерапия мен
сәулеленуді  «іздестіру»  ретінде  талқылай  бастады.  Олар  стандартты  хаттаманы
айтты.БҰЛШАТ  айтты  мен!Менің  денемнің  сәулеленуі  немесе  оны  химиотерапиямен
немесе радиациямен улану болмайды.Қатерлі  ісік  клиникасының онкологы дауласпады
және  бір  жыл  ішінде  3  ай  сайын  КТ  және  қан  анализін  қажет  ететін  бақылауларды
белгіледі.

Мен материалды Рик  Симпсон сипаттағандай алдым және RSO шығардым.Экстракция
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процесіне  қатысты  барлық  нұсқауларды  орындап,  Нафтаны  еріткіш  ретінде  қолдана
отырып, мен дайын майды шприцтерге салып, оны күніне екі рет, әр жолы аз мөлшерде
жұта бастадым.Мен онкологиялық клиникада 4-ші бақылауымды аяқтадым және олар КТ
рак  ауруының  бар  екенін  көрсететін  ешнәрсе  көрсетпейтінін  айтты.Қан  анализі  CEA
деңгейін 1,4 деңгейінде көрсетті, бірақ бәрі де рак клеткасы немесе екеуі бар.Олар 5+ кез
келген  нәрсені  алаңдатады  деп  санайды.Мен  қазір  тағы  бір  топтаманы  дайындап
жатырмын және алдын алу шарасы ретінде күнделікті  ішетін боламын.Қазір қатерлі ісік
ауруынан  зардап  шегетін  КЕЗ  КІМГЕ  мен  сізге  де  солай  істеуді  ұсынамын.Бізде
жоғалтатын ЕШНӘСІЗ және ұтатын бәрі жоқ». Джерри

«4-ші сатысы бар, терісі мен сүйегі бар, әрі күш жоғалтудан әрең жүре алатын адамды
құтқару тым кеш пе?» Тыныш

«Ешқашан кеш емес.Бұл майды қолдану арқылы көптеген кереметтер байқалды.Егер ол
оларды  құтқара  алмаса,  ең  азы  фармацевтикалық  препараттардың  ауыр  жанама
әсерлерінсіз олардың азаптарын жеңілдетеді.Есіңізде болсын, егер олар жоғары дозадан
бастаса, олардың төзімділігі жоғарылағанша ұйқы көп болады.Бұл өте күшті ». Ник

«Қаламыздың бір ақсақалына бауыр обырының 3-ші сатысында өмір сүруге 3 апта уақыт
берілді.Оның  жан-жағына  жиналған  отбасы  оған  өмірлік  серпіліс  берді.Ол  бұл  майды
қолданып  көрді.Екі  жыл  болды  оның  жағдайы  жақсы.Қатерлі  ісік  жоқ,  дәрігерлер  оны
жолда тексерді.Олар бұл туралы тіпті  айтпайды.Емдеуге ақша жоқ.Менің  ойымша,  бұл
жұмыс істейді.......» Бобби

«Мен де қалқанша безінің қатерлі ісігі жоқ !!» Мишель

«Мен туралы не қалайтыныңызды айтыңыз, мені достандырыңыз, мені айыптаңыз ...Сіздің
аргументіңіз  жарамсыз!Бұл  ананың  алатын  соңғы  сканерлеуі!!!КАНАБИС  РАКТЫ
ӨЛТІРДІ!» Таң

Стейси:  Сіздің  анаңыз қай  кезеңде болды?Бұрын бір  рет жазғаныңызды білемін,  бірақ
ұмытып қалдым.Бұл бірден керемет есеп !!

Таң: Стейси, бұл өкпенің кіші жасушалы карциномасының 3 сатысы еді.Жоғарғы лимфа
жүйесіне дейін ұсақ меттері бар 5 ісік.

Дебби: Бұл өте керемет!Кішкентай жасушаны емдейтін ешкімді ешқашан естіген емеспін,
тіпті  барлық  қарапайым  хаттамалармен.Бұл  тамаша!Сіз  анаңыздың  өмірін  сақтап  қана
қоймай,  бұл  басқалардың  өмірін  сақтайды,  өйткені  бұл  каннабистің  жұмыс  істейтінінің
дәлелі.Мұны  бөліскеніңіз  үшін  көп  рахмет!
Таң: Дебби, ол мұның бәрін жасады, каннабис майы - химиотерапия - радиация БІРАҚ
химиотерапия және сәулелік емдер жасалмай тұрып, емделді, сондықтан ол қалған емнен
бас  тартты  және  маймен  жабысып  қалды...Оны  ол  әлі  күнге  дейін  қабылдайды  және
өмірінің соңына дейін ӘР КҮНІ қабылдайды!

Стив:  «бұл  радиациядан  кейінгі  өзгерістермен  ең  үйлесімді»  дейді.Оның  радиациясы
болды ма?терапия?

Таң: Стив, иә, ол жасады, бірақ ол ешқашан аяқтамады ...Доктор еденде!

Науқас:  Линда  В.,  Қызмет  көрсету  күні:  16.11.2013,  Процедура:  КОНТРАСТЫ  БАР  КТ
кеуде.Кеуде  қуысына  КТ  жасалды  ...7/8/13  аралығындағы  алдыңғы  кеуде  КТ-мен
салыстыру жүргізіледі.КӨРСЕТКІШ: Бұл өкпе ісігімен ауыратын 64 жастағы әйел ...

НӘТИЖЕЛЕР:  интерстициалды  өзгерістердің  жоғарылауы  және  аралық  аралық
қалқандардың  қалыңдауы  ...бұл  алдыңғы  емтиханмен  салыстырғанда
жақсарған....Медиастинальды жұмсақ тіндердің нақты түйіндері немесе медиастинальды
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аденопатия  көрсетілмеген.Қолтық  асты  лимфаденопатиясының  немесе  төбе
лимфаденопатиясының нақты дәлелі жоқ.Оң жақ жоғарғы бөліктің медиальды бөлігіндегі
сәулеленуден  кейінгі  өзгерістерден  басқа,  қосымша  паренхималық  өкпе  бұлдырлары
немесе  күдікті  өкпе  түйіндері  көрсетілмейді.Трахея  және  негізгі  бронхтар
патенттелген.Плевра  эффузиясы  жоқ.Жүрек  көлемі  қалыпты.Перикардиальды  эффузия
жоқ.Іштің  жоғарғы  бөлігінің  визуалды  бөліктері  ерекшеленбейді.Фокусты  агрессивті
люцентті немесе склеротикалық сүйек зақымдануы жоқ.

ӘСЕРІ:  Оң  жақ  төбедегі  және  оң  жақ  жоғарғы  бөліктің  медиальды  аспектісінде
сәулеленуден кейінгі өзгерістерді жақсарту.Қайталанатын немесе қалдық аурудың нақты
дәлелі жоқ ».

«Менде операцияға жарамсыз сұлы ісігі  болды, бұл сол өкпемнің төменгі  бөлігінің кіші
жасушалы ісігі. Мен өте қымбат каннабис майларына түстім және жасушалар азаяды. Мен
терминал болдым және 2013 жылдың Рождествосына дейін өлетінімді айттым. Мен THC
арқасында әлі де осындамын». Джон-Майкл

«Мұнай барлық радиациялық зақымдарды жойды және сенімсіз емделді ...Медициналық
марихуана  мені  құтқарды  және  5  дәріханадан  аулақ  болды.Мен  химиотерапияның
әсерінен оң бүйрегімнен айырылдым, ол менің бетімде тері болған кезде ауыратын жерді
ұстай бастады ...және тұнбадағы майларды тұтынғаннан кейін бірнеше минут ішінде мен
ұстамаларды тоқтатамын және айлар бойы аулақ боламын ...

Ғажайып және бұл бір ғана майлар менің көзімнің химиялық әсерінен туындаған жүйке
зақымдануын қалпына келтірді, онда маған глаукома диагнозы қойылды, мен соңғы рет
бар болғаны 6 ай бұрын глаукома белгілерін көрсетпеді және мен дәрі қабылдаған кезде
менің көруім жақсырақ болды. ..» Тереза

«Мен 4-ші  сатысы бар адамды білемін,  ол жынды сияқты тарады.Оған жыл бойы өмір
сүруге  10%  мүмкіндік  беріп,  істерін  ретке  келтіруді  бұйырды.Мен  оған  қарауын
айттымЕмдеуден қашужәне дәріні қолданып көру.Бір жыл ішінде оған 100% қатерлі ісік жоқ
деген диагноз қойылды және қазір бірнеше пациенттерге күтім жасаушы болып табылады
және  мұның  бәрі  каннабистің  керемет  емдік  күші  мен  Рик  Симпсонның  бағытының
арқасында.Сондықтан Рикке рахмет ». Джеймс

«Глиобластоманың 4-ші сатысы бар тәтем үш дозадан кейін мүгедектер арбасынан жаяу
жүруге көшті!Оның сол жағы бір айдан астам уақыт бойы сал болып қалды.Бірақ қазір
толықтай жұмыс істейді !!Қуаныштымын!» Николетта

«Менде  өлім  деңгейі  жоғары  глиобластома  болды.6  айлық  химиотерапия  мен
сәулеленуден  кейін  ауру  сезімі  және  құсу,  бүйректің  ауыруы  және  бәрі  улану
сезімі.Ақырында үйге жібергеннен кейін, біз ештеңе істей алмаймыз деп, мен диетамды
бақшамнан органикалық түрде өсірілген тағамдарды жеу үшін өзгерттім.Жасыл смузилерді
ішу, С дәруменін қабылдау.Содан кейін мен сорпа жемісін қостым.Содан кейін бір досым
маған  Риктің  майын  алып  берді.Өткен  жұмада  онколог  маған  телефон  соғып,  менің
обырсыз  екенімді  айтты.Менің  жүрегімнен  саған  деген  махаббатым  шексіз.Бұл  өмірді
құтқарушы болды ». Таня

«Апай  6  апта  бойы  май  ішіп  жүр.Оның  терминалдық  ісіктері  қазір  50%  -дан  астам
қысқарды.Ол жұмыс істейді ». Босбойлар

«Мен мұны 4 ай бұрын бір досыма айттым, өйткені оның әкесі химиотерапияға ұшырап,
жағдайы  нашарлап  кетті,  қазір  ол  қатерлі  ісіктен  арылуға  жақын...  және  өзін  жақсы
сезінеді». Рут

«Бұл жұмыс істейді - ол химиотерапия/радио таратқанда әйелімнің қатерлі ісігін емдеді -
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олар қарауды айттыбалама үшін ... біз мұнай туралы білдік - қатерлі ісік 3 ай / 90 күнде
жойылды - оны қазір төлейміз ». Крис

«Мен глиома ми ісігінің қайта өсуін болдырмау үшін майды бір жылдай қолданамын.Рикке
алғысымды жеткізіңіз, емдеу менің жалпы денсаулығыма көмектесетін сияқты және қайта
өсу болған жоқ.ДДҰ 2 дәрежелі ми ісігінің қайталануын болдырмауға тырысатын адам үшін
жақсы  доза  қандай  болатынын  біреу  біледі  ме?«Стандартты»  кеңес  -  ол  қайта  өсіп,
химиотерапияны қажет етеді.Менің дәрігерім 3 жыл ішінде 50% өсуді ұсынды, мен оны
бірнеше айға жеңдім.Әзірше бәрі жақсы.» Қырық

«Жаңа ғана досымнан оның құрбысының IV сатыдағы өкпе ісігінен емделгені туралы хабар
келді.9 дәрігер оның бірнеше апта өмір сүруі керек екенін және оның сүйектері мен миына
тарағанын айтты.Майға 4-5 апта болды, енді дәрігерлер қате диагноз қойды, өкпенің жеңіл
инфекциясы болды деп  жатыр.Қанында ісік  немесе  қатерлі  ісік  белгілері  жоқ.Мен  оны
Phoenix  Tears-қа  қостым  және  оған  шөптің  азырақ,  қол  жетімді  мөлшерін  пайдаланып
топтаманы  қалай  жасау  керектігін  көрсеттім.Мұны  қолдануға  болады,  мені  жасырын
қалдырыңыз.Рахмет және Құдай жарылқасын ».

«Мен ұзақ жылдар бойы ұжымшарда жұмыс істедім, көлік жүргізіп келе жатып терезеге іліп
қойғандықтан сол қолымда тері  ісігі  болды.Енді  маған ешкім сенудің қажеті  жоқ  екенін
білемін, бірақ мен оған күн сайын RSO майын жаға бастадым және ол жоғалып кетті деп
ант  етемін.Бұл  бірнеше  айға  созылды,  бірақ  ол  шынымен  де  жылдар  бойы  болған
орнынан кетті ». Рэнди

«Мен өмірге қауіп төндіретін химиотерапия мен радиацияның орнына майды қолдануды
таңдаған аман қалған адамды кездестірдім... оған бір жылдан аз уақыт берілді... ол қатерлі
ісік  ауруынан  5  жылдан  астам  уақыт  бойы  жойылған  және  ешқашан  шашы  түспеген
немесе әлсіз болған және емделуден ауырдым...табиғи химиялық емес медицина!!Алаяқ
емес!!” Гвендолин

«Мен жаңа ғана Пипсімнің бірімен хабарлама жаздым.Ол Ходжкин емес лимфоманың 4-ші
сатысы және үш рет соққыға ұшырады (оның 3 драйвері бар екенін білдіреді, олар оны
оған  түсіндірді  және  қатерлі  ісіктердің  бірі  екіншісін  химиотерапиядан  шынымен
қорғайтынын  айтты),  сондықтан  оның  жалғыз  медициналық  нұсқасы  сүйек  кемігін
трансплантациялау  болды.Оның  бүгін  көрген  онкологы  трансплантациядан  бас
тартқандықтан, оның «қатерлі ісік қазір қайта оралатынын» айтты.Бұл оның хабарламасы:
«Жаңа  ғана  онкологты  көрдім.Менің  қаным  жақсы.Мен  дұрыс  істеп  жатырмын.Хоора,
жақсы нәтиже, жақсы жаңалық, қатерлі ісік жоқ ». Каннабис қатерлі ісікпен ауыратындарды
өлтіреді! » Корри

«Рик  маған  қуық  аймағында  4  түрлі  ісік  түрімен  күресіп,  3  жыл  бойы  қалай  тірі  қалу
керектігін  көрсетті.  Мен  қазір  2-ге  жеттім  және  RSO арқылы күнде  күресіп  жатырмын.
Жеңіске жететінімді білмеймін, бірақ бұл жақсы жекпе-жек болды, мен қазір 3 жыл болды,
әлі де күресіп жатырмын.... Рахмет Рик және экипаж... Құдай жарылқасын...» Григорий

«Біз күйеуім үшін RSO жасаймыз.Ол ревматоидты артритпен ауырады.Ол сонымен бірге
Ходжкинс  лимфомасын жеңді.Біз  99,9% изопропилді  қолданамыз.Біз  оны еріткіште  3-5
минуттан  артық  қалдырмаймыз.Ол  хлорофиллмен  жасыл  емес.Менің  күйеуім  РА  үшін
ешқандай фармацевтикалық препараттарды қабылдауға мәжбүр болған жоқ.Ол ісінбейді,
ауырмайды.Осы таңғажайып дәрімен бөліскеніңіз үшін сізге Рик пен достарыңызға Құдай
жарылқасын!» Джанис

«Мен  оның  тері  қатерлі  ісігінің  екі  түрін  де  емдейтінін  және  менің  ағамның  төртінші
сатыдағы простата обырын емдегеніне жеке куә болдым. Мен оның лимфомамен сәтті
күресетінін де көрдім. Сондай-ақ біз итіміздегі ісіктерді үлкен табыспен емдеп жатырмыз.

- 96 -



Ісіктердің шамамен 85% -ы оны тамақпен бірге қабылдағаннан кейін екі айлық жергілікті
қолданудан кейін жоғалады. Сондай-ақ оны артритке қарсы 9 жасар неміс овчаркасына
беріңіз. Ол оны жақсы көреді және бұл оның өмір сапасын шынымен қайтарды, әсіресе
бірнеше жыл бұрын ветеринар тағайындаған Римадилге қарағанда жақсы!» Джейсон

«Мен 4-ші сатыдағы сүйек пен бауыр ісігін емдедім, қолымдағы жағымсыз күйікті емдедім,
қан  қысымымды  реттедім,  варикозды  тамырларымның  жойылғанын  көрдім,  90  фунт
жоғалттым, ауырсынуды басатын дәрілерді қабылдауды тоқтаттым, күннің күйіп қалуын
жергілікті  маймен  емдедім,  достарымның  итін  емдедім.  сүйек  ісігі...  хмм,  тағы
не...саусақтарымда артрит,  мен оны тіпті  ұмытып кеттім.  Бұл өсімдіктің  сиқыры заңсыз
екені АСЫЛДЫҚ. Барыңыз. Лаура

«Бұл бір жыл бұрын CML (созылмалы миелолейкоз) диагнозы қойылғаннан кейін менің
өмірімді  өзгертті  және мен бейнені  көрдім.Емдеуден қашуканнабис майы онкологиялық
науқастарды қалай емдейтіні туралы.Мен бұл жұмыс істейтініне тірі дәлелмін.Бұл менің
ісік деңгейімді өзгертті.Әлі емделмеген, бірақ бір күні мен аман қалдым деп айта аламын
деп үміттенемін, сондықтан сіз кез келген қатерлі ісік науқасының аяқ киімімен бір миль
жүрмесеңіз, сіз ештеңе білмейтін нәрсені ренжітпеңіз ». Денис

«Мен сенемін.Менің досыма қатерлі ісіктің 3 түрі анықталды.Оған 3 апта өмір сүруге уақыт
берілді.Енді 2 жылдан кейін ол 1 түрге түсіп, жақсылық жасайды ». Сандра

«Сіздер анамның өмірін сақтап қалуға көмектестіңіздер.Бір жыл қатерлі ісіксіз!» Керемет

«Анамның әңгімесі: «2010 жылдың қыркүйегінде анама аналық без обырының 4-ші сатысы
диагнозы қойылды және емделмей өмір сүруге 6 ай және емделуге бір жарым жыл уақыт
берілді. Ол бірден химиотерапияға кірісті және қатерлі ісік өте жақсы жауап берді, бірақ ол
оның 70 жастағы денесін зақымдады, ол Гийен Барре синдромынан 85% ғана қалпына
келді.

Ол көбірек химиотерапияны жалғастырды және 2011 жылдың желтоқсанында жедел ота
жасауға тура келді, өйткені оның GI және гинекологиялық жүйелері бір-бірімен араласып,
ауыр инфекцияға әкелді.Жоюға болатын ісік жойылды; ол өлімнің есігіне өте жақын болды
және қандай да бір жолмен операциядан және қалпына келтіруден өтті және әлі де қатерлі
ісіктен арылмаса да, үйіне қайтты.

Осы уақытта бір досым маған марихуана/каннабис майы және оның қатерлі ісікке қарсы
қолданылуы туралы ақпаратты жеткізе  бастады.Ақырындап тыңдап,  өзімнің  зерттеуімді
жүргізе бастадым; Мен таба бастағаныма таң қалдым және зерттеуді жалғастырдым ...

Келесі  жылы  анам  тағы  да  химиотерапиядан  өтті;  ол  ауырсыну  үшін  морфин  мен
оксикодон қабылдаған.Оның өмір сүру сапасы, сондай-ақ оның «ешқашан берілмеу, Құдай
алдында адалдығы, Маскогиден келген Оки, көзқарасы» нашарлады.

2013  жылдың қаңтарында ол  химиотерапияның бесінші  раундынан  өтті.Оның алдыңғы
жылы  күреспен  өтті;  ол  шаршады,  соққыға  жығылды,  ауырды  және  химиотерапияның
емдік әсері болмады.

Бізге қатерлі ісік оның қуығына және оның бауырына таралғанын және бауырдың қатерлі
ісігі оған әсер ететінін айтты; олар оны тоқтата алмады, бірақ олар оны бәсеңдетуге және
оған  біраз  уақыт  сатып  алуға  үміттенді.Біз  бастапқы  диагноз  бойынша  берілген  уақыт
кестесінен өттік, бірақ біз әлі де көп нәрсені істеу керек деп ойладық.

Ол аяқталды және бас тартуға дайын болды; ол химиотерапиямен аяқталды; «басқа жоқ!»
ол айтты.Мен оны көруге бардым және өткен жылы каннабис майы және оны қатерлі ісікке
қарсы  қолдану  туралы  білгенімді  талқылай  бастадым.1950  жылдардағы  кедей,  діндар,
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Техастың ауылшаруашылық жерлері мен мал шаруашылығында қатаң тәрбие алғанына
қарамастан, ол мұнай туралы бір-екі деректі  фильм көруге және хабарланған табыстар
туралы көбірек естуге және т.б.Көп талқылаудан кейін және сату туралы ұсынысты өліп
жатқан  ананың  ұлы  ғана  бере  алатындықтан,  мен  оны  майды  сынап  көруге  келісімін
бердім.

Бос витаминді капсулаларда жұтылған күріш дәнінің жартысынан аз дозасын қабылдауды
бастағанда,  ол екі  күн ішінде оның есірткі  қолдануы 50% төмендегенін көрді  және бұл
төмендеу оның осы дәріні қабылдаған барлық уақытында сақталды.

Анам өмірінде ешқашан THC өнімін алмаған және бұл ол үшін үлкен түзету болды.Кейде
әсерлер өте жағымды болды,  бірақ  көбінесе өте седативті  болды.Кейде thc тым күшті
болды, бірақ артық дозадан сізге зиян тигізбейді, сондықтан ол өтіп кеткенше жатып дұға
ететін.Ұйқы емдеу процесінің бөлігі болып табылады, сондықтан седативті табиғат дизайн
бойынша.

Көп ұзамай анамның КТ ісіктерінің саны 455-ке дейін көтеріле бастады және ол майдың
дозасын  мүмкіндігінше  тез  көбейте  бастады.Дәрігердің  ұсынысы  бойынша  ол
гинекологиялық онкологиялық хирургты көрді және ол кіріп, мүмкіндігінше ісіктерді жоюға
тырысады.Операция маусым айының соңына жоспарланған болатын және ол келген кезде
ісіктердің саны 405-ке дейін азайып, анам 100 грамнан астам май ішкен.

Хирург  әкеммен сөйлесу  үшін  операциядан  шыққанда,  оның дәл айтқан  сөздері:  «Бұл
жақсы  болуы  мүмкін  емес  еді!»  Олар  бар  екенін  білетін  үлкен  қатерлі  ісіктерді  алып
тастады, бірақ олар көреді деп күткен кішігірім қатерлі ісіктер болмады.Анам операциядан
айығып, 2013 жылдың шілдесінен бастап оның ісіктерінің саны 20-дан төмен (қалыпты -
34) қалды; оның желтоқсан айындағы соңғы мысықтары оның 2014 жылдың шілдесіндегі
жағдай бойынша әлі де қатерлі ісіксіз екенін растайды ». Керемет

«Менің  ағамның  лимфомасы,  асқазаны,  омыртқасына  метастаз  берген.Олар  берген
дәрілер оны күндіз-түні түні бойы оятып, апталап ұйықтап, тамақ ішпейтін.Бір грамм май
таблеткасы және ол 18 сағат ұйықтап, тойғанша жейді.Бір аптадан кейін ол 78% қатерлі
ісікке шалдыққан емес.Дәрігер абдырап қалды.Біз оған айтпадық, өйткені ол медициналық
емес жағдайда болды, бірақ каннабис оның және біздің өмірімізді сақтап қалды.Енді бір
жылдан кейін МЕНІҢ БАУЫРЫМ ЛИМФОМАНЫ СУ!Оны ешкім жасамайды...каннабиссіз».
Errl

«Осыдан  біраз  бұрын  менде  үлкен  жамандық  болды.Мен  күніне  бір  тамшы  алатын
едім.Оны маған берген адам қайтарып беруін өтінді.Ол оны ісік ауруынан азайып бара
жатқан  әйелге  берді.Ол  өмір  сүру  былай  тұрсын,  ішіп-жей  алмады.Оның  салмағы  70
фунттан аз болды.Менің досым оған май берді...Ол ішіп-жеп, күресін жалғастырды... сәтті
болды.Каннабистің емдік қасиеттеріне сенімді». Тара

«Мен  сіз  жазған  барлық  нәрсені  өте  сенімді  түрде  оқимын.Менің  әкем  қатерлі  ісікке
шалдыққандықтан қайтыс болды.Олар тек радиациямен айналысатын болды.Оның бір емі
болды және олар дақ жіберіп алды, сондықтан олар оны қуырды.Ол 2 күн ішінде қайтыс
болды ». Анита

«Бүгін  мен  үлкен  соманы  берген  адамнан  хабар  алдым.Оның  тамағында  қатерлі  ісік
болған.Ол  2013  жылдың  сәуір  айының  басынан  бері  түтікпен  тамақтанады.Науқастың
әйелі барлығын жылап шақырады.4 аптадан кейін күніне 2 рет майды қабылдағаннан кейін
ол  жоғалады.Толығымен  кетті...Ол  қатты  тамақ  жеді  ...Жаңа  емдеу  немесе  жаңа
препараттар жоқ, тек RSO.Біліммен бөліс, өмірді сақта». Джаред

«Мен 4-ші  сатыдағы қатерлі  ісіктен  аман  қалғанмын,  ол химиотерапиядан өткен  кезде
(қайта ЕШҚАШАН) жүрек айнуы, ұйқыны қалыпқа келтіру және т.б. үшін жазылған барлық
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дәрі-дәрмектерді  айта  аламын.Медициналық  THC-ге  ауысқанда  ғана  мен  тамақтанып,
ұйықтап, демалуға және шыдай алдым!!Құдайға шүкір, мен Калифорнияда тұрамын, ол
заңды, қол жеткізе алмайтындарға жүрегім ауырады!» Хайнц

«Басқалар  біз  сияқты  қателіктер  жібермеуі  үшін  бөлісіңіз.Диета  өте  маңызды!!!!Содан
кейін, кейбіреулер үшін, 4 жыл бұрын 4-ші сатыдағы кіші жасушалы карцинома диагнозы
қойылған және өмір сүруіне 2-3 ай берілген Сент-Джондағы ханым сияқты, мен онымен
телефоннан  сөйлестім,  ол  жақсы!!  !!!!!Ал  ол  73те!!!Өкпенің  қатерлі  ісігінен  2  апасынан
айырылды.Және...Бұл  туралы бізге  оның  ұлы айтты,  ӨЙТКЕНІ,  бұл туралы оған біреу
айтты!!!!» Бронвен

«Мен RSO көмегімен қатерлі  ісік  ауруын шамамен 6  рет  емдедім,  оның ішінде  мидың
қатерлі  ісігі,  мен  біреудің  қатерлі  ісігін  ең  жылдам емдегенім  13  күн  болды!!!Лол,  мені
қытықтайды.Сондай-ақ қант диабеті,  катаракта,  IBS,  артрит,  сұр шаш және жоғары қан
қысымы емделеді.Мен бұл нәрсеге қаншалықты күмәндандым деп ойлау ақылсыз!!!Енді
мен бәріне сенемін ». Нефрит

«Иә, ол сұр шашты емдей алады.Мен оны бұрын бальзамға айналдырып, шашыма және
бетіме жаққанмын.Уау, заттар керемет жұмыс істейді ». Бритни

«Мен  үш  адамның  маймен  сауығып  кеткенін  көрдім.Біреуі  аяғындағы  диабеттік  ойық
жарадан,  оның  дәрігері  аяғын  ампутациялау  керектігін  айтқан  соң.Біреуі  бауырдың
«терминалды»  қатерлі  ісігінен.Және  біреуіненВьетнамда  Agent  Orange  препаратын
қолданғаннан  кейін  дамыған  жоғары  сезімталдық  пневмониті.Оның  VA  дәрігері  оған
жағдайдың «басқарылатынын» айтты, бірақ ақырында оны өлтіреді.Бірнеше айдан кейін
бұл  адам  тұмаумен  ауруханаға  түсті  және  оның  дәрігері  CAT  сканерлеуге  тапсырыс
берді.Біріншісі басқа науқаспен араласып кетті деп ойлағаннан кейін ол екінші сканерлеуге
тапсырыс берді.Содан кейін ол менің досымнан «не болып жатыр» деп сұрады - оның
өкпесіндегі  тыртық тіндері  жазылды және оның «негізінен  қарапайым адамның өкпесі»
болды - қайтымсыз жағдайдан. Бут

«Менің  күйеуім  қазір  жойылып  кеткен  қатерлі  ісікке  қарсы  май  қабылдаудан  еш
айырмашылығы жоқ екенін айтады.Ол онымен 3 ай айналысты, енді техникалық қызмет
көрсету деңгейіне жетті және бәрі тамаша!Қандай керемет шөп!» Дебора

«Ұйқы безінің басындағы нейроэндокриндік IV кезең.Диагноз қойылған күні 2012 жылдың
мамыры.Мұнай  2013  жылдың  желтоқсанында  басталды.Ісік  20%-ға  кішірейген.Ісік
маркерлері 73-тен 23-ке дейін төмендейді (қалыпты диапазон 0-30). Джоанна

«Мен қарасора  майының  арқасында  қатерлі  ісіктен  аман  қалғанмын.2008  жылы маған
жұмсақ  тіндердің  саркомасы  диагнозы  қойылды.Менде  5  апта  радиация,  8,5  сағаттық
операция  болды.және  8  аптадан  кейін  маған  қатерлі  ісік  өкпеме  өте  тез  таралып
кеткендіктен, менің терминалым туралы айтты.Ол 25-40 метр аралығында болғандықтан
жұмыс  істемеді.Химиотерапия  опция  емес  еді.Маған  3  айдан  бір  жылға  дейін  уақыт
берілді.1 айдан кейін май бастадым, 1 жылдан кейін томографияда өкпемнен рак белгілері
байқалмады.Бұл зат жұмыс істейді!Рик Симпсон менің өмірімді сақтап қалды!» Салобрена

«Мен  RSO-ны  2013  жылдың  23  желтоқсанынан  бастап  қабылдап  жүрмін,  себебі  2012
жылдың  қарашасында  маған  колоректальды  обырдың  4-ші  сатысы  диагнозы
қойылды.Менің  ісіктерім  соңғы  3  айда  өскен  жоқ.Мен  мұнайдың  жұмыс  істейтініне
сенімдімін ». Сюзан

«Мен  майды  қолданғаннан  кейін  бір  айдан  кейін  ремиссиядамын.Рақмет  сізге!Менің
сезімімді  сөзбен  айтып  жеткізу  мүмкін  емес.Мен  қайтадан  саяхаттай  аламын.Және
әлдеқайда жақсы тамақтаныңыз.Құтқарушы - сіз қандайсыз....Тағы да рахмет.Менің әкем
қатерлі  ісік  ауруынан  қайтыс  болды,  сондықтан  мен  бұл  туралы  сол  кезде  білгенімді
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қалайтынмын.

Сондай-ақ, атап өту керек.Мен екі рет қатерлі ісіктен аман қалдым.Өте алмады.Ол туралы
мен де сол кезде білгенімді қалаймын.Мені өлтіре жаздайтын әдеттегі жолмен ешқашан
бармас едім.Химия, радиация, 3 ота және кері операциясы бар илиостомия.Ұзақ уақыт
тамақ іше алмаймын немесе үйден шыға алмаймын.Рақмет сізге!Рақмет сізге!Және.Тағы
да рахмет.Мен қайтадан тірімін». Карин

«Мен каннабис  шайырын қолданып,  лейкоз,  қатерлі  ісік,  Лаймс  ауруы,  тамақ ісігі,  тері
қатерлі ісігі және әртүрлі ауруларды емдедім.Мен каннабис шайырын үнемі қолданамын
және оны кім білетіні маған бәрібір.Иә, полиция, егер сіз тыңдап отырсаңыз, мен үнемі
каннабис шайырын қолданамын және бұл туралы не ойлайтыныңызға мән бермеймін ».
Макс Иган

«Мен  4-ші  сатыдағы  қызыл  жегіні  және  бірнеше  жұмыс  істемейтін  ісіктері  бар  қатерлі
ісіктерді  жеке  көрдім;  екі  айға  жетпей  емделді,  3  жылдан  кейін  де  осында.Ұстама
бұзылыстары  жойылды.Қант  диабеті,  Крон  ауруы  және  басқа  да  ішек  аурулары
емделді.Геп С.Бауыр жеткіліксіздігі, бүйрек жеткіліксіздігі.Барлық ауырсыну бұзылыстары,
соның  ішінде  фибро  және  нейропатия.YouTube-те  мыңдаған  пікірлер  емес.Бірақ  мен
білетін адамдар құтқарды.Емделді және өмір сүру сапасына қайта оралды.

Мен әртүрлі аурулар үшін медициналық марихуананы қолданатын науқастарды емдейтін
ұйымның  мүшесімін.Барлығымыз  Рик  Симпсон  қарасора  майын  тауып,
қолдандық.Марихуана  экстракциясы.Бұл  емдейтін  және  емдейтін  сансыз  жағдайлар
бар.Бұл барлық заңды мемлекеттерде сіздің кесуіңіз бен бүршіктеріңізден алуға болатын
нәрсе.Және  процестер.Мен  жеке  диспансерлерді  пайдаланбаймын  және  оларға
қамқорлық  жасамаймын,  бірақ  әрқайсысына  жеке.Мен  осы  өмірді  қалпына  келтіретін
медицина арқылы өзіме және өзім жақсы көретін басқаларға қамқорлық жасауды жақсы
көремін.

Бұл  өсімдік  Киелі  кітапта  бар.Біздің  еліміз  бір  нәрсеге  негізделген  деп
мәлімдейді.Дегенмен, оны алып тастап, планетамыздың ресурстарын жояды және оның
орнын толтырады және бірінші кезекте жақсы.Табусенің дауысың.Толық заңды болғанша
сөйлеңіз және тоқтамаңыз.Қарасора алқаптары барлық медициналық емес мақсаттар үшін
қалпына келтірілді және адамдарға қайтадан адамдар сияқты қарайды.Барлығына бата
берсін.Бұл бірінші хаттама болғанын қалаймын.Бастапқыда емделгеннен гөрі денсаулыққа
қатысты мәселелерді тудырған химиотерапия немесе үлкен фарма емес.Бақытты ем.Неге
тырыспасқа?» Бристист

«Менің  бір  досым  химиотерапияны  тоқтатып,  май  қабылдауды  бастады,  ол  жақсы
болды.Дәрігерлер емделмейтінін айтты, бірақ қазір оның таза екенін айтып жатыр!!!!» Кэти

«Біреу  маған  Рик  Симпсон  майын  сыйлағанға  дейін  18  ай  химиотерапиядан
өттім.Емделмейтін  өлімге  әкелетін  ауру  жойылды.Мен  химиотерапияның  зақымдануын
маймен  емдеп  жатырмын.Үш  жыл  бұрын  химиотерапияны  тоқтатқан.Химия  менің
денсаулығымның босқа кетуі болды ». Енох

«Рахмет сізге рахмет, Рик, мен оны дер кезінде алдым, мен бүгін қатерлі ісіктен құтылдым,
мен де бұрынғыдан да жақсы көрінемін». Ранда

«Ой,  Рик  Симпсон  майы  ТАМАША  !!Осы  керемет  емді  барлығына  қалай  жасауға
болатынын  әлеммен  бөліскеніңіз  үшін  рахмет.Мен  досым  Карменге  Ходжкин
лимфомасының қатерлі ісігі диагнозы қойылған кезде майды қабылдауға мәжбүр еттім.Ол
бір жылдан бері обырдан ТЕГІН болды!!!Менің Аддисон ауруым оның ізі де қалмады және
дәрігерлер  мұның  қалай  және  неге  екенін  түсіндіре  алмайды,  өйткені  мұндай  жағдай
бұрын ешқашан болған емес.БІРАҚ мен істей аламын және істеймін!!!Каннабис емдейді!!!»
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Эми

«Бүгін бір жыл бұрын маған жақын адам оның қатерлі ісікпен ауыратынын айтты.Оған 8 ай
өмірі қалды деп айтты.5 күн ішінде мен оған күріш дәнінің жартысы майын жеу арқылы ішу
үшін  каннабис  майын  бердім.6  апта  ішінде  оның  ісігінің  көлемі  кішірейді  және  олар
айтқандай таралу белгісі болмады.

Ісіктің  үлкен грейпфруттың өлшемі болғанын және бүгінгі  күні  ол желтұтастың өлшемін
айтуға  қуаныштымын.Қаннабис  майы  оның  өмірін  сақтап  қалды.Май  біткенше  жей
береді.Бұл оның соңғы қатерлі ісігін емдеп қана қоймай, денсаулығына да керемет әсер
етті.Ол диабетке дейінгі және семіздікке шалдыққан және қазір ол керемет салмаққа жетті
және  бұрынғыдан  да  бақытты!Мен  барлығын  каннабис  майымен  емдеуді  қарастыруға
шақырамын.Youtube сайтында РИК СИМПСОН «Емдеуден қашу» бейнесін қараңыз...Бұл
сіздің өміріңізді немесе сіз білетін біреуді сақтап қалуы мүмкін.Оларға өмір сыйын бер!»
Хосе

«Иә....Симпсон мырзаға рахмет, сіздің керемет өнертабысыңыз маған қатерлі ісік ауруын
жеңуге көмектесті.7/2007 диагнозы 20% немесе одан аз  тірі  қалу мүмкіндігі  бар,  содан
кейін мен Рикпен іс-шарада кездескеннен кейін емдеуді бастадым.Майды қолдану менің
өмірімді  сақтап  қалды.Менің  лейкозым  ремиссияда,  әлі  күнге  дейін  жақсарып  келе
жатырмын, майдың арқасында мен сіздермен шындықты айта аламын.....Бейбітшілік пен
махаббат». Майкл

«Кеше Джаниске (әже) өмірді сақтайтын дәрі жасау үшін тамаша күн болды.Ол шамамен 6
ай бойы RSO қабылдауда.Ісігі жойылды, көзінің артындағы ісік жоғалды, салмағы 106 кг
жоғалтты,  бүйрек  тастары  жойылды,  қан  қысымы  қалыпты.Бірақ  оның  жалпы
денсаулығының өзгеруі ғажайып болды.Ол 6 ай бұрын менің үйіме келгенде баспалдақпен
әрең көтерілді,  қазір  ол баспалдақпен жүгіріп,  менің  айналамды айналдырады!Егер  сіз
псевдо  ісік  церебриді  каннабис  майымен  емдеу  туралы көбірек  білгіңіз  келсе,  Джанис
немесе мен бұл туралы сізбен сөйлесуге қуанышты болар едім!Бір махаббат.бейбітшілік
CURE.Мен сені жақсы көремін әже!!» Дебра

«Дәрігерлер  маған  олардың  химиотерапиясын  қабылдамасам,  6  ай  өмір  сүруім  керек
деді.........  бұдан  11  жыл бұрын...Май болмаса,  мен  шаңды тістеп  алар  едім.Мен  қазір
өгіздей саумын және шашымды түсірудің  қажеті  жоқ еді!!Мұны әлемге әкелгеніңіз  үшін
рахмет ». Крейг

«Күзге тағы 6 ай қалды деп күткен ең жақын досым қазір қатерлі ісіктен құтылды!!!Оның
бауырында тоқ ішек қатерлі ісігінен 40 метастаз болған.Рикке барлық зерттеулеріңіз бен
тәжірибеңіз  үшін  және  онымен  бөліскеніңіз  үшін  рахмет!Сіз  Голландияда  да  өмірді
сақтауға көмектестіңіз!Сіз шабыттандырған натуропаттың махаббаты». Марлоз

«Менің досыма 3 жыл бұрын өкпенің қатерлі ісігінің 4-ші сатысы диагнозы қойылды және
оның жағдайы жақсы.Ол осы нәрсемен ант етеді ». Ричард

«RSO жұмыс істейді.Мен анекдот емеспін». Тиелман

«Рик Симпсон, сізге көп рахмет. Мен білімнің арқасында өмір сүремін. Бауыр, сүйек және
простата обырын жеңу.Май майы басталғаннан кейін бірнеше ай ішінде бауыр мен сүйек
қатерлі ісігі ремиссияда болды, сканерлеуде бұдан былай көре алмады ».Луи

«Қатерлі  ісік  туралы  зерттеулерді  жинап  алу  үшін  есік  алдына  келгенде,  мен  оларға
ақшадан да көп беретінімді айттым, мен Рик Симпсонның атын жазып, Google-ге айттым.
Құдай сені сақтасын.» Джейн

«Тек адамдар басқа біреуге олардың табиғи жолмен емделуіне кедергі жасай алатындай
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ақымақтық жасай алады ...Менің айтайын дегенім, бұл қаншалықты күлкілі?Надандық –
адамның қас жауы». Сол

Өкпенің қатерлі ісігі бар науқастарға арналған 
қосымша кеңестер
Q.Бұл майға біраз уақыт болды және әлі  де ауырсынуды басатын дәрілерді  қолдануға
тура келді, сондықтан біз науқасқа қалай көмектесудің басқа жолдарын іздедік.

А.1)  Майдың тағы бір  партиясын дайындаңыз және оны өзіңізде  бармен араластырып
көріңіз, мүмкін болатын ең тыныштандыратын майды іздеңіз, науқасты қуаттандырғыңыз
келмейді.

2)  Бір  уақытта  бірнеше  штаммнан  майды  шығаруға  тырысыңыз,  ол  әдетте  осылайша
жақсырақ әсер етеді және көптеген жағдайларды тиімдірек емдей алады. Мүмкін болатын
ең тиімді дәрі-дәрмекті жасау үшін индиканың әртүрлі штаммдарынан 20% немесе одан
да көп THC бар ең күшті седативті Indica бүршіктерін іздеңіз.

3) Ол капсуладағы майды қолдануды тоқтатса жақсы болар еді.Қосымша сублингвальды
сіңу үшін оның аузына бір бөлігін алғыңыз келеді (осылайша оның ауырсынуды басатын
әсері жақсырақ болуы мүмкін)

4) Какао майы қосылған 0,3-0,5 г суппозиторийлер жасаңыз және оны күніне кемінде екі
рет қолдануды сұраңыз, ол оны ауызша да, анальды түрде де пайдалана алады.

5)  Күніне бірнеше рет майды буландырыңыз -  жөтел қажет болса,  өкпесіне жатпайтын
нәрсені, соның ішінде ісіктерді де жөтелуі керек (олар жай кішірейіп, содан кейін ыдырап,
жөтеліп кетеді).

6) Спиртпен май тұнбасын жасап (майдың мөлшеріне байланысты 20-30-50%; 1-2мл май
4мл 96-99% спиртте) және оны операция болған жерге жағыңыз. тамшы тамшысын әдетте
бір немесе екі тамшы тамшылайды, осылайша сіз көп майды үнемдей аласыз.Әрине, сіз
майды тікелей даққа жағып,  оны таңғышпен жауып, оны үш күн сайын немесе таңғыш
құлаған кезде қайталай аласыз.

7)  Ши майымен еріткіш жасаңыз немесе  жылы қарасора  тұқымының майында немесе
жоғары сапалы таза зәйтүн майында біраз майды ерітіп, оны күніне бірнеше рет аймаққа
сүртіңіз.Бұл оның қабырғаларындағы ауырсынуды жоюға көмектесуі керек және сіз оны
төсек жараларына және оның терісіндегі кез келген нәрсеге қолдануға болады.

8) Оның диетасына қарасора тұқымын, қарасора жүректерін және қарасора тұқымының
майын қосыңыз - кем дегенде бір уыс тұқым/жүрек немесе 1-3 ас қасық қарасора тұқымы
майы.

9) Ауырсынуды басатын дәрілер мен патчтарды мүмкіндігінше тезірек маймен ауыстыруға
тырысыңыз.Егер  сіз  майды  жергілікті  қолдануды  бастасаңыз,  ол  көп
көмектеседі.Суппозиторийлер  өкпе  ауруларына  да  керемет  әсер  етеді.Ол  майды
неғұрлым көп қабылдаса және оны тезірек жасаса, соғұрлым жақсы.Ол ауруды жеңгенше
күніне бір грамм немесе одан да көп болуы керек, содан кейін айына 1-2 г демеуші дозада
қалуы керек. Дж.Б

- 102 -



Артрит, ауырсыну, бұлшықеттер

«Менің досым жазатайым жағдайда саусақтарына апаратын бірнеше сіңірін кесіп алды.Ол
операциядан кейін бірден оның жазылуына көмектесу үшін оған майды қолданды және ол
тез жазылды, олар тігістерді ерте алып тастауға тура келді, бұл оның терісіне жабысып
қойғандықтан, олар ерімейтін тігістер емес еді.Оның хирургы мен физиотерапевті бұған
қатты таң қалды,  бірақ ол соңғы кездесуіне дейін оған не істегенін  айтпады.Олар оған
сенді  ме,  жоқ  па,  білмеймін,  бірақ  мен өз  көзіммен көргенімді  білемін,  ол да оның не
көргенін біледі». Тина

«Саған  дәлел  керек  пе?Әпкемді  үйіне  бір-екі  ай  өмір  сүруге  жіберді.Өкпесін  басып
төсегінен шыға алмады.5 апта бұрын ол маймен айналыса бастады.3 апта бұрын және
осы аптаның барлығында және өткен аптада ол қазір көлігін айдап, бақшасын істеп жатыр
және ол біздің басқа 4 аға-әпкелерінен де семіз.Бұл Риктің арқасында.Сені жақсы көремін
адам». Энди

«Жаңарту: Өткен аптада мен әлсірететін ревматоидты артритті емдеу үшін Рик Симпсон
майын жасауға қажетті материал алу арқылы бауырына көмектескен бір бауырлас туралы
айттым.Ол  бүгін  кешке  қоңырау  шалып,  ағасының  2  күн  бойы  қарлы  боран  мен
Суперкубоктан  кейін  біраз  ұйықтап,  достарымен  және  отбасымен  тамақтанып,  күліп,
телефонмен сөйлесіп жатқанын айтты.Ол ешқашан олай әрекет етпегендіктен оған тым
көп берген бе,  соны білгісі  келді.ДҰРЫМ!(күліп)  Менің  ойымша,  ол Super  Bowl  ойынын
қоспағанда, керемет өнер көрсетіп жатқан сияқты, ол ұзақ дем алып: «Рахмет, ағамның
қайтып оралғаны жақсы болды, ол қайтадан күлді»,  -  дейді.  (Бұл бәрін пайдалы етеді,
адамдар)

Бұл бар болғаны үш күннен кейін, БІЗ АБСОЛУТТЫ БАР АДАМҒА ШЫНЫ ДА КӨМЕКТЕЙ
АЛДЫМЫЗДЫ білу өте жақсы.ЕҮМІТ ЕМЕС.Бұл ревматоидты артритпен ауыратын екінші
адам, ол Рик Симпсон майының көмектескенін 1-ден 1-ге бетпе-бет білемін.Біз оқытылған
дәрігерлер емеспіз - біз май туралы естіген, оны сынап көрген және оның жұмыс істейтінін
білген жігіттерміз,  біз  сіз  сияқты жақынымызға көмектесу үшін әрекет еткен қарапайым
адамдармыз - басқа ештеңе емес ». Майкл

«Қазір 78 күн мұнаймен және кейбір оң нәтижелерді көресіз!!!Менде РА бар және қарасора
майымен  емдеуді  бастағаннан  бері  ешқандай  өршу  болған  жоқ.Демікпе  ұстамасы,
есекжем, шағымдар жоқ!!!» Беверли

«Мен бірнеше жылдар бойы РАмен ауырдым.Мен оны каннабис майымен емдегендіктен,
менде  өршу  болған  жоқ  және  буындардың  кейбір  зақымданулары  іс  жүзінде
жойылды.Менің  ауыратыным  бар,  бірақ  мен  емдік  заттарды  тапқанға  дейін  болғандай
ештеңе жоқ.Мен ұзақ уақыт болдым, бірақ темекі шегу созылмалы аурулар мен ауыр ауру
үшін жеткіліксіз ». белгі

«Адамға балық беріңіз, ол бір күн жейді (егер бұл шынымен балық болмаса, балық майы
қосылған  соя  пирогы).Адамға  балық  аулауды  үйретіңіз,  ол  өмір  бойы  қарны  тоқ
болады.Бізге  ең  көп  ақы  алатын  нәрсені  бергеніңіз  үшін  рахмет.Мен  қазіргі  уақытта
қаржылық  себептерге  байланысты  RSO  қолданбаймын,  бірақ  ол  менің  жүйке
бұзылыстарымды (RSD) толығымен басқарды.Емдей алмадым, бірақ мен симптомдарды
бақылауға  қуаныштымын.Ол  күніне  9  таблетка  қабылдауды  ауыстырды.Рақмет  сізге.»
Қауіпсіз

«Сәлеметсіз бе, Рик және Дж.Б., мен майды жеке қабылдаудың тағы бір жақсы нәтижесі
туралы хабарлағым келді: бұл майдың шамамен 8-ші күні.Мен оны күніне кемінде екі рет
қабылдаймын,  күніне  шамамен  1/4-1/2  см.Мен  өкше/табан/табан  ауруында  ерекше
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табысқа жеттім – ол күн өткен сайын жақсарып келеді!Жарақат алған иығыма икемділік
қайта оралуда және кеше түнде – мен массаж кезінде сол иығымдағы/мойынымның сол
иығымдағы қатты ауырсынуын тудыратын ҮЛКЕН түйіннің  көлемі  пісте өлшеміне дейін
азайғанын байқадым.  жаңғақ  көлеміндей.Менің иық ауруымның тез  басылуының себебі
осы  болуы  мүмкін.Мен  түйіннің  не  екенін/болғанын  білмеймін,  бірақ  оның  кеткеніне
қуаныштымын.Тесттер каннабиноидтар тіндердің қабынуын азайтады және буындардың
қозғалғыштығы  мен  бұлшықет  серпімділігін  арттырады  деген  қорытындыға  келді  ме?
Тесттердің не айтатыны маған тіпті маңызды емес -- мен сатылып кеттім және мен өзімді
онша жақсы сезінбедім.жылдар!!!

Менде  қуат  болмай  ма  деп  қатты  уайымдадым  және  оны  қабылдау  кезінде  ұйықтап,
ұйықтап, ұйықтағым келеді.Бірақ --- бұл мен үшін керісінше - мен энергияны арттырдым
және күндізгі уақытта летаргия жоқ.Мен сені қатты құшақтап алғым келеді!!!» Хизер

«Мен  ревматоидты  артритке  қарсы  қолданатын  химиотерапиядан  бас  тарттым.Менің
мұнда қалай келгенім ұзақ жол болды.1997 жылы мен ауыр MVA болдым, мені мүгедек
және фармацевтикаға тәуелді қалдырды.14 жыл ішінде мен екі аяғыма 10-нан астам ота
жасадым,  депрессия,  ашуланшақтық,  фибромиалгия  (мен  оны  дәрігерлердің  дәстүрлі
препараттарынсыз емдедім), физиотерапия жылдарында, медитацияның балама әдістері,
акупунктура,  Рейки  және  т.б.Мені  дене  шынықтыру  деңгейіне  жеткіздім,  мен  қайтадан
қысқа серуендеуге,  бассейнде жүзуге  және  физикалық  түрде орындай алатын тұрақты
жаттығулар бағдарламасына қайта оралуға мүмкіндік алдым.Он жылдан астам уақыт бойы
мен стероидтерді, ауырсынуды басатын дәрілерді, қабынуға қарсы препараттарды және
т.б. болдым.Екі жыл бұрын ауырсыну күшейді және менің остеоартритпен ауырған кездегі
денемнің,  мойынымның,  арқамның  және  белімнің  кеуде  қуысының,  сондай-ақ  екі
аяғымның  және  тіземнің  бірнеше  жеріндегі  жарақаттарымнан  өзгеше  болды.Менің
қолдарым  мен  аяқтарым  қатты  ауырды және  ісінді,  сондай-ақ  қолдарым  ревматоидты
артриттің зақымдануынан деформацияланды және көптеген сынақтар мен ревматологқа
барғаннан  кейін  маған  диагноз  қойылды  және  дәрі-дәрмектік  сынақтар  мен
хаттамалардың тосқауылдары қойылды, олар дереу басталуы керек.  Метотрексатқа РА
емдеуге арналған химиотерапиялық препарат, содан кейін 6 айдан кейін олар мені басқа
дәрімен бірге жанама әсерлері бар химиотерапиямен бірге тағайындады, бірақ мен басқа
жақсырақ  және  қымбатырақ  дәріге  көшкенге  дейін  протоколдан  өтуге  тура  келді.  (Big
Pharma санасында) әлі де химиотерапияда, сондықтан бір жарым жыл химиотерапиядан
және қосымша РА дәрі-дәрмектерінен кейін мені RSO туралы әңгіме «Емдеуден қашу»
бейнефильмімен таныстырған досым болды. .Мен үшін бұл бейнені алғаш көрген кезден
бастап, содан бері көптеген, тағы басқалары өмірді түбегейлі өзгертті.Мен соңғы аптаны
2012 жылдың қарашасында бастадым және көп ұзамай мен өзімнің әл-ауқатымда белгілі
бір өзгерістерді байқай бастадым, мен майдан көп ұйықтадым, бірақ бұл жай ғана емделіп
жатқанымды  білдіреді,  тәбетімнің  қайта  оралуы  үшін  біраз  уақыт  қажет  болды.  бірақ
ақырында солай болды, менің шашым айтарлықтай жақсарды, ол қайтадан жылтыр болды
және жұқарған жоқ және түспеді ». Венди

«Мұнай подаграмды 5 сағатта емдеді.Бұл туралы!ЕНДІ АЗАУ ЖОҚ!» Майкл

«Мен  оны  ми  жарақатының  теріс  әсерін,  сонымен  қатар  бүкіл  денемдегі  созылмалы
ауырсынуды  емдеу  үшін  қолданамын.Стресс  симптомдарымды  нашарлатады,  бірақ
марихуана  маған  стресспен  өте  тиімді  күресуге  көмектеседі.Бұл  менің  ойымды  да,
денемді де тыныштандыруға көмектеседі, бұл маған тапсырмаларды орындауға жақсырақ
назар  аударуға  және  ашуланбауға,  ашулануға,  ашуланшақтыққа,  депрессияға  және
т.б.Менің  ойымша,  бұл  менің  көңіл-күйімді  жақсартады  және  сыртқы  ынталандыруға
жауаптарым импульсивті әрекеттен гөрі өлшенеді және шектеледі.Бұл ақпарат сізге біраз
көмектеседі  деп  үміттенемін.Лицензиям  жоқ,  мені  нашақор  деп  шақырып,  жала
жапты.Мұның  өзі  менің  депрессиямды тамақтандырады және  сауығып,  жұмысқа  қайта
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оралуды мүмкін емес етеді ». Фред

«Міне,  хэш майы жалпы мен  үшін  не  істеді.Төрт  жыл  ішінде  мен  барлық  мазасыздық
таблеткалары  мен  ауырсынуды  басатын  дәрілерді  (героинді  қоса)  қабылдаудан  1/8
қабылдауға көштім.thкүніне екі рет ауырсынуға қарсы таблеткадан.Менің бұлшық еттерім
пышақталғандай сезіледі, май таусылғанда жақында ұстама бастадым.Маған да мигрень
ауырады және бірқатар психикалық бұзылулар диагнозы қойылды.Дәрігер маған қанша
синтетикалық дәрі тағайындайтынын білмеймін.Бірақ мұның бәрін май шешеді.Сондай-ақ,
IQ тесттерін хэш майының әсерімен және онсыз тапсырғанымды атап өткім келеді.148
ұпай бар, 122 ұпай жоқ.Бұл оны данышпандық деңгейге дейін ақылды етті дегенді білдіре
ме?Мүмкін  мен  СДВГ-мен  дерлік  гениймін  және  хэш  майы  жағдайды  емдейді?Мен
колледжде онлайн сабақтарын алған кезде жақсырақ болдым, осылайша сабақ кезінде
дәрі-дәрмекпен  айналыса  аламын.Қалай  болғанда  да,  хэш  майы  әлемдегі  көптеген
мәселелердің жауабы болып табылады ». Джими

«Өкше/табан/табан  ауруы  үшін  май  қабылдаудың  тағы  бір  жаңартуы.Майды  ауызша
қабылдау  4  күн,  күніне  3  ретауырсынуымды  жеңілдетіп,  оң
аяғыммен/өкшесіммен/тобығыммен қайтадан толық қозғалыс мүмкіндігін берді.Кеше таңғы
және түстен кейінгі дозамды қабылдауды ұмытып кетіппін, күннің аяғында әрең жүрдім,
буындарым қайтадан қатайып, көңілім қалды.Мен үйге келдім, май жедім және 15 минут
ішінде  бұл  икемділік  қалпына  келтірілді  және  ауырсыну  басылды,  ақсап  тоқтады.Бір
таңқаларлығы,  бұл  20  жыл  бұрын  көлік  апатынан  алған  ескі  жарақаттан  иығымдағы
барлық  қаттылығымды кетіреді  және  иығымдағы  ауырсынуды жеңілдетеді,  содан  кейін
иығымдағы  бұлшықеттердің  қысылуынан  және  омыртқаны  түзуден  шығарудан  барлық
мойын ауруын кетіреді. .Менің де иығымдағы қаттылықтан бас ауырмайды.Бұл мен үшін
майдың  көптеген  басқа  сиқырлармен  қатар  ауырсынуды емдеуге  көмектесетінін  толық
растау болды ».

«Бұл онкологиялық ауруды емдеу немесе басқа нәрсе емес, бірақ мен Рикке бір жылға
жуық уақыт бойы оң өкшемде ақсап жүргенімді, оның не болып жатқанын білмеймін және
дәрігер маған дәрі беретінін білгім келді» қабылдауға ыңғайлы емес, сондықтан мен жай
ғана ауырсынуды жеңдім.

Біз  жақында  Чарльз  деген  досымыз  арқылы  RSO-мен  таныстық  және  біз  оны  жасай
бастадық.Соңғы екі күнде мен күніне бірнеше рет майды ішіп жүрдім, ал бүгін таңертең
мен оянып кеттім, ақсап тұрған жоқпын.Оны күйеуім бірден байқады.Ол майдың сиқырлы
болуы керек екенін ескерді!Рахмет Рик Симпсон![:)] Мен өзімді керемет сезінемін! Х

--  Құрметті  H,  жақсы жаңалықтарыңыз үшін  рахмет,  біз  олар  туралы әрқашан  естігіміз
келеді.Мен майды қарасора тұқымының майымен немесе зәйтүн майымен араластырып,
тұнба жасап, майды жергілікті қолданамын.Әрине, майды жеу - бұл нағыз сауығудың кілті
және  майды  пайдалану  туралы  барлық  нұсқаулар  біздің  сайтта.Ізгі  тілекпен,  JB  (FB
хабарламасынан)

«Мен екі апта бұрын аяғымды сындырдым және Big Pharma маған көмектесетінін айтып,
төбедегі опиаттардан алынған май мен каннабистен көбірек жеңілдік алдым». Майкл

«1987  жылы  белімді  екі  жерден  сындырып  алдым.1994  жылға  дейін  ішімдік  ішіп,
таблеткаларды  ішкен.Лоттан  шығып,  NA және  AA ісін  жасады,  есірткі  және  алкоголь
жөніндегі  кеңесші  болды.Созылмалы  арқа  ауруы  мені  ауырсынуды  емдеуді  қайта
бағалауға мәжбүр етті.Мен ЛА,  морф және героинге тәуелді  болдым.Нашар эмфизема
үшін темекі шегуді бастады және барлық опиаттарды тоқтатты.Зерттеулер қазір каннабис
опиатқа  тәуелділіктен  бас  тартуды  азайтатынын  және  каннабиспен  бірге  қолданылған
жағдайда қажетті миллиграммдарды жартысынан астамға азайтатынын көрсетіп отыр.Бұл
бәріне керемет ем.:)» Джон
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«Мен  20  жасымда  арқамды  жарақаттап  алдым.Мен  шамамен  2  онжылдық  бойы
сіатикамен ауырдым.Соңғы рет мен оны 5 жыл бұрын ауырлаттым және бұл ең нашар
болды.4 айдың ішінде бұл мені екі  есеге арттырды, сондықтан мен жуынатын бөлмеге
қайта-қайта  бара  алмайтын  болдым.Мен  2  айдан  астам  уақыт  бойы  10  дәрежелі
ауырсынумен болдым және жастыққа тірелген диванда тұруға тура келді.Төсекте жатуға
бойымды түзете алмадым.

Менің ұлдарыммен дос болған жас ханым маған медициналық марихуананы қолданып
көруім керек екенін айтты, өйткені бұл оның анасына MS ауруына көмектесті.Мен жылқы
оған күліп,  бұл онкологиялық науқастарға және меннен де нашар адамдарға арналған
және  менің  біліктіліктен  өте  алмайтынымды айттым.Мен  оны  білмедім,  бірақ  бұл  жас
ханым  бұл  тақырып  туралы  біраз  білетін  және  бірнеше  аптадан  кейін  ол  менің
қиналғанымды көруден шаршаған деп ойлаймын, сондықтан ол анасын менімен сөйлесуге
әкелді.Анасы менің біліктілікке оңай түсетінімді айтты, мен оны кейінірек жасадым және
бұл көмектесетінін айтты.Ол маған қуырылған нанға аздап майға пісірілген бүршік жеуді
айтты.Мен үмітсіз болдым және мұны істедім.Менің үйдегілер каннабисті жегеннен кейін
15 минуттан кейін ұйықтап жатқанымды және ақшылдағанымды айтты ... lol.

Мен келесі күні таңертең ояндым, бұл біртүрлі болды, өйткені мен 2 айдан астам уақыт
бойы есте қаларлықтай ұйықтамадым, мен бірінші байқағаным, ауырсынудың айтарлықтай
төмендеуі  болды,  шамамен  20%  дер  едім  және  шамамен  бірдей  қозғалыс  ауқымын
жақсарту.Мен  қатты  таң  қалдым  және  қатты  таң  қалдым.Мен  каннабис  жеуді
жалғастырдым және келесі айда мен қайтадан тік тұрдым.Мен Рик Симпсонды осылай
таптым.Мен жай ғана Google-да каннабистің қабынуға қарсы дәрі-дәрмегін іздедім және
емдеуден  қашу  бұл  тақырып  бойынша  жасаған  алғашқы  зерттеулерімнің  кейбірінде
болды.5 жылдан кейін менің арқам солай сезінедікерек.Мен каннабисті үнемі жеймін және
ол қабынуды азайтады.Жарақат әлі де бар.Егер мен шұңқырға немесе бір нәрсеге кірсем,
ол  ауырады,  бірақ  қалпына  келтіру  үшін  көп  уақыт  кетпейді  және  ақымақтық
жасамайынша, арқам ешқашан ауырмайды ». Джоди

«Менің артритімді және қандағы қантты, мазасыздықты, депрессияны және ұйқысыздықты
түзетемін.  Мен  артрит  деп  айтамын,  бірақ  оның  ауыр  дегенеративті  диск  ауруы.  Мен
майсыз жүре алмаймын (қазір 2 жыл болды).  Мен әр 14 күн сайын 120 есірткіден өтіп
тұратынмын. Мен бір жылдан астам ауырсынуды басатын бір таблетканы да ішпедім. Мен
тек  артрит  және  жанама  әсерлері  рок  (үлкен  ұйқы  және  ешқандай  әжімдер)  үшін
бастапқыда  қабылдады.  Мен  өмірімдегі  ең  жақсы  формадамын.  45  жастағы  әже.  3
баланың анасы». Everglade

«Оксикодоннан бастап фентанил патчтарын 3 жыл бойы, содан кейін тағы екі жыл бойы
күніне  160  мг  морфинді  қолданғаннан  кейін,  содан  кейін  маған  ауырсыну  сорғысын
имплантациялау керек екенін айтқан соң, мен жеткілікті деп шештім.Суық күркетауықты
тоқтатты (мен мұны ешқашан ұсынбаймын)  және каннабиспен бастадым.Ауырсыну әлі
бақыланбайтын күндердің өзінде, санам оған мән бермейді». Майкл

«1981  жылы  мен  MVA-да  болдым.Мен  оң  иығымды  шығарып  алдым.Менің  оң  қолым
нервтен керілген омыртқаға дейін сал болып қалды.Мен қиналған жан түршігерлік азаптан
арыла алмадым.Түн ортасында қиналып жылап оянатынмын.Тырнағымның астына ине
шаншып,  қолыма тура  жүгіргендей болды.Мен сақтандырушы берген  400,00  долларды
алдым және немере ағам досымды ауруханаға бірнеше МДЖ-мен бірге әкелді.MJ темекі
шегуден  кейін  ауырсыну  толығымен  басылды  және  мен  қайтадан  ұйықтай  алдым.Бұл
айтылған.Менің ойымша, Риктің майды жұту тәсілі темекі шегуден немесе буланудан гөрі
жақсы жұмыс істейді, бірақ мен екеуін де істегенді ұнатамын.Сәлем» Рон

«Мен RSO-ны 3 күндік  емдеуден кейін  білемін,  мен жүгіре  аламын ...  ауыртпалықсыз!
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Тұрақты  жүйке  зақымдануы  мен  тұрақты  ауырсынуды  қалдырған  омыртқаның  бірігуіне
байланысты 15 жыл ішінде бірінші рет.Кокос майы қосылған капсулалар да тамаша жұмыс
істейді.Мен май капсула режимін бастағаннан бері Percocet-ті қабылдаған жоқпын.Ол тіпті
капсулаларды  қабылдау  арқылы  марихуананы  шегуге  деген  құштарлықты  азайтты  ».
Терри

«Жаңарту, оғаш!Мен ұлыммен күрестім!Мен ұлдарыммен, әсіресе кенже ұлыммен үнемі
күресетінмін.Мен  онымен  бірнеше  жыл  бойы күресе  алмадым!Ол  қазір  22  де,  мен  52
де.Артритке байланысты бүкіл дененің ауырсынуына байланысты қозғалу өте қиын болды,
күресу әлдеқайда аз болды!Бірақ мен бүгін жасадым!Ал менде де оған дерлік болды, бірақ
күле бастадым.Мұның қаншалықты қызықты екенін айтып жеткізе алмаймын!!Одан кейін
де ауырмаймын, өзімді жақсы сезінемін!!!» Кейси

«Менде грыжа бар, ол менің седа нервімді басады, ол төменгі арқамнан сол аяғымнан
аяғымның саусақтарына дейін қатты ауырсынуды тудырады.Мен төсектен тұрып, жүре алу
үшін әр төрт сағат сайын 3 ибупрофен қабылдадым.Мен майды екі апта бұрын ауырсыну
мен қабыну үшін қабылдай бастадым.Маған қазір ибупрофен қажет емес, мен бұрынғыдан
да жақсы ұйықтаймын, әріптестерім менің жақсы көңіл-күйім мен жалпы бақытым туралы
түсініктеме берді.МЕН ӨЗІМДІ ЖАҚСЫ СЕЗІНЕМІН!» Дженнифер

«Сізде  қатерлі  ісік  болмаса  да,  денеңіздің  алдын  алу  шараларын  ойлаңыз.RSO  аз
мөлшерде  күнделікті  пайдаланылады.Сіз  денеңізге  жағымсыз  вирустар  мен  қателердің
барлық  түрлерімен  күресуге  мүмкіндік  бересіз.Мен  каннабис  пен  оның  барлық  емдік
қасиеттеріне байланысты 15 жыл бойы өзімнің «бастапқы дәрігерімді» көрмедім.Маған не
болып жатқанына қарамастан, RSO - мен қол жеткізетін алғашқы элементтердің бірі.

Айтпақшы,  3  рет  белімді  сындырдым.Омыртқалар  мен  дискілер  L-4-тен  S-2-ге  дейін
ауыстырылды.Менің омыртқаны жамбас аймағына қайта бекіту керек болды... айнымалы
ток  буынымды  алып  тастау  керек  болды.Бауыр  ісігі  және  геп  С.Мен  өзімді  100%
каннабиспен емдеймін.RSO - бұл менің арсеналдағы құрал ғана». Рик

«Жұмыстарыңыз  үшін  көп  рахмет.Мен  25  жыл  бойы  омыртқаның  жарақатын
алғанмынаяғым мен аяғымдағы жаралар мен ісінулермен байланысты қиындықтар.Мен
аяғымның үстіңгі  жағындағы нашар жараға  аз  мөлшерде тырыстым және  бірнеше  күн
ішінде ол айтарлықтай жақсарды.Ісіну де соншалықты жаман емес сияқты.Менің сұрағым
партия дайындалған бастапқы материал туралы.Оның құрамында шайыр мөлшері жоғары
және жеткілікті піскен, бірақ дұрыс өңделмеген және оның аздап көгерген иісі бар (олар
күшті  штамдар  болса  да)  Бұл  майдың жалпы сапасына  әсер  етеді  деп  ойлайсыз  ба?
Сондай-ақ,  мен  қалған  майды кофе  кружкасының  жылытқышында  «бірнеше  сағаттан»
әлдеқайда ұзағырақ қалдырдым, мен оны шамамен 7 сағатқа қалдырдым.Бұл сапаға да
әсер етеді деп ойлайсыз ба?Дайын өнім сіз айтқандай болады.Қара алтын янтарь қалдығы
бар ось майы сияқты.BTW, мен оны қатты ауырған және жүру қиынға соққан ескі итіме
бере бастадым.Ол да  айтарлықтай  жақсарғанын көрсетті.Бөліскеніңіз  бен жасағаныңыз
үшін тағы да рахмет.Алғашында біраз күмәндандым, енді таң қалдым!» XXX

-- Алғандарыңызбен жұмыс істеңіз және жақсырақ материал іздеңіз.Дж.Б

«Мен РА емдеу үшін каннабис майын қолдана бастағаныма бір жылға жуық уақыт болды
және  мен  оң  нәтижелерді  көруді  жалғастырамын  және  менің  пікірімше,  РА  ремиссия
кезеңінде  деп  айта  аламын.Сондай-ақ  салмақ  жоғалту,  қан  қысымының  қалыпты
деңгейлері  (қан  қысымы  30  ұпайға  төмендеді),  импульстің  жиілігі  минутына  50-60,
депрессияның  болмауы  және  ең  бастысы  рецепт  бойынша  улы  дәрілердің  болмауы
сияқты басқа да бірнеше оң жанама әсерлерді көрдік ». Том

«Енді  өзімді  90-дағыдай  сезінудің  орнына  оянғаннан  кейін  бірден  төсектен  тұра
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аламын.Буындар әлдеқайда жеңіл қозғалады, енді ауырмайды.Белгілі бір дәрілерден бас
тартыңыз!ЖАМАН деп айыптауды тоқтату керек шынымен таңғажайып өсімдік ». Кэрол-
Энн

«Менің ойымша, бұл біздің денемізді қалпына келтіру және емдеу үшін оны қажет етеді,
мен артритпен ауырдым - бұл ауырсынуды жеңілдетті және бір жыл бұрын қолдарымның
икемділігін жаңартты, мен тіпті қатты ауырсынусыз тере алмадым.Бұл жоғалып кетті, енді
қолдарым қалыпты және икемді, мен жаза аламын және тіге аламын.Менің көз дәрігерім
мен барған сайын көздерім жақсырақ болатынына таң қалды ». Келе

«Мен ота жасадым және арқамның бір жеріне сансыз омыртқаларды соқтым.Мұның бәрі
сезілетін  қалың  тыртықты  тудырды  және  омыртқа  қабынуы  және  бұл  шынымен
ауырады.Қатты қиналдым, құтылуды қалаймын.Сонымен, Гейл сол жерге аздап (1 тамшы)
RSO  (каннабис  майы)  жағып,  оны  сіңіру  үшін  мені  сол  жерге  жатқызды.Май  аздап
қышыды,  бірақ  одан  басқа,  мен  бұл  көп  әсер  етті  деп  ойламадым.20  минуттан  кейін
ауырсыну  басылып,  таңға  дейін  ессіз  қалдым!Мен  керемет  ұйықтадым,  мен  оянғанда,
арқам жақсы сезінді және тыртық тіндері қалың емес.Бұл мен үшін жабайы, бірақ май ескі
тыртықты  бұзатын  сияқты.Каннабис  майы керемет  және  егер  мен  дәл  осындай  басқа
әңгімелерді оқымаған болсам, мен өзімді жаңғақ деп ойлайтын едім! Микки

«Менің құрбымның әжесі ауыр артритпен ауырады, қолын аша алмайды.Біз Рик Симпсон
майымен  кішкене  тәжірибе  жасап  көрдік  және  оған  оны  қолына  сүртуді
айттық.Қолданғаннан кейін бірнеше минуттан кейін оның қолдары босап, тағы бірнеше рет
қолданған  кезде  ол  саусақтарын  ауыртпалықсыз  қайтадан  қозғалта  бастады.Мұндай
нәрсені көру шынымен таң қалдырды ». Дуэн

«Менің  ойымда  оның  жұмыс  істейтініне  күмәнім  жоқ.Мен  бірден  нәтижелерді
байқадым.Мен А жоспарын орындадым.Мұнайды өңдеу В жоспары болды.Мен алдымен
майды сынап  көргім  келеді.Мен жылдар бойы азапты бастан  өткердім.Мен әр  4  сағат
сайын ауырсынуға қарсы таблетка ішетінмін.Маймен емдеуге бар болғаны екі апта болды,
бірақ мен өзімді әлдеқайда жақсы сезінемін.Сондай-ақ сілтілі суды пайдалану.Керемет!!!”
Джеймс

«Рик  Симпсон майы ерекше.Мен каннабисті  жылдар бойы ауырсыну белгілерін  емдеу
үшін  қолдандым,  бірақ  симптомдарымды  әрең  жауып  тастадым.Жарақатымның  толық
жазылмағанын білдім.Мен Рик Симпсон майын қабылдауды бастағанда, мен каннабистен
жасалған  әртүрлі  сығындыларды  жеуге  тырыстым  және  олардың  барлығында  қысқа
мерзімді  әсерлер  болды,  бірақ  содан  кейін  мені  жоғары  немесе  күйіп  кеткендей
сезіндім.бұл жеткілікті ұзаққа созылмайды.Мен ешқашан өзімді мінсіз сезінген емеспін.Мен
тіпті Рик Симпсон майы ретінде маған сатылған өнімді сынап көрдім, ол жағымсыз және
тиімсіз  болды -  төмен  сапалы сығындылардан  сақ  болыңыз,  олар  ештеңе  жасамайды
және  бұл  үшін  ренжімеңіз,  өйткені  нағыз  мәміле  жай  сөзбен  айтқанда,  керемет.Мен
опиаттардың тез өсіп келе жатқан мөлшерін қабылдадым.Рик Симпсон майы опиаттарды
сіңіруге көмектеседі, бірақ ол сонымен бірге өте күшті ауырсынуды басатын дәрі.Ол күні
бойы  сақталады  және  мен  қабылдаған  дозадан  ешқандай  жоғары  немесе  жанама
әсерлерді байқамаймын.Мен ауыртпалықсыз адам ретінде көп нәрсені істей аламын және
мен  қозғалыс  ауқымы  артып  жатқанын  сезінемін  және  емделіп  жатқанымды
білемін.Шындығында, менің жалпы денсаулығым керемет болды - мен әрқашан көптеген
аурулармен  немесе  инфекциялармен  ауырдым  және  осы  майды  бастағаннан  бері
денсаулығым туралы өте таза есеп бар.Мен өзімді жақсы сезінген кезде қайтадан опиатты
ауырсынуды  басатын  дәрілерді  ішіп  жатырмын.Уақытша  мен  кейде  хэш  майы  немесе
жеуге  болатын  сығындылардың  басқа  түрлерін  қолданып  көрдім.Менің  ойымша,  Рик
Симпсон  майының  ауырсынуын  жеңілдету  жеген  немесе  ысталған  кез  келген  басқа
каннабиске  қарағанда  күштірек.Ол  ең  күшті  каннабис  балауыз  сығындыларымен
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салыстырғанда  симптомдарды  жеңілдетудің  өзіндік  лигасында.Мен  енді  бір  күні
опиаттардан толығымен бас тартқым келеді ». Майк

«Мен бұл майды қолданамын.Менде бұлшық ет дистрофиясы бар және менде Стивенс
Джонсон синдромынан/ TEN ауруынан болатын денсаулыққа қатысты мәселелер бар.Бұл
жұмыс істейді.Бұл  нарықтағы КЕЗ КЕЛГЕН фармацевтикадан  жақсы жұмыс істейді.Бұл
қауіпсіз және тиімді.Мен онсыз жұмыс істей алмас едім.Бұл маған өнімді болуға мүмкіндік
береді.Мен  толық  уақытты  жұмыс  істеймін.Майды  қабылдағанға  дейін  мен  ауыр  дәрі-
дәрмектерді ішіп жүрдім, олар мені көптеген жанама әсерлері бар зомбиге айналдырды.

Сөзімді  аяқтау  үшін  мынаны  айтайын:  Сенушілерге  түсініктеме  қажет  емес.Олай
етпейтіндер  үшін  ешқандай  түсініктеме  жеткіліксіз.Мен  мұның  тиімділігінің  тірі  дәлелі
болып отырмын.Және ол заңды және барлығына қолжетімді болуы керек». Лори

Қант диабеті
«Мұнай ұйқы безін жасартады және сенсеңіз де, сенбесеңіз де, ол көптеген жылдар бойы
әрекетсіздіктен кейін  де инсулин шығара бастайды.Көптеген пациенттер майға бірнеше
аптадан  кейін  инсулинді  түсіруді  тоқтата  алады.Май  сонымен  қатар  денедегі  қант
диабетімен  байланысты  барлық  басқа  мәселелерді  емдеуге  немесе  бақылауға
көмектеседі.

Мен майды жейтін едім және/немесе суппозиторийде қолданар едім.Темекі шегу немесе
булану  қандағы  қант  деңгейін  төмендетуге  көмектеседі,  бірақ  майды  қабылдаумен
салыстырғанда әсерлері өте шектеулі.Мен майды диабеттік ойық жаралар үшін жергілікті
түрде қолданамын, жай ғана май жағып, оны таңғышпен жауып, жара жазылмайынша үш
күн сайын қайталаңыз.Мен қарасора тұқымының майын сығындымен араластырып, қан
айналымын  жақсартатын  және  ісіну  мен  басқа  да  жайсыздықтардың  алдын  алуға
көмектесетін  массаж  үшін  қолданар  едім.Мен  диетаға  қарасора  тұқымы мен  қарасора
майын қосар едім.JB»

«Екінші  түрі  дерлік  жоғалып  кетті,  барлық  дерлік  дәрі-дәрмектерді  тастап,  онымен
саркоидозбен күресуде, ол жұмыс істейді». Джефф

«Кокос  майы  сонымен  қатар  қант  диабетіндегі  қандағы  қант  деңгейін  тұрақтандыруға
көмектеседі!Менің  жергілікті  дүкенші  оны  қолданып  көрді  және  ол  сүйкімділік  сияқты
жұмыс істейді!Ол сондай-ақ психикалық жағынан әлдеқайда жақсы сезінеді [көп энергия]
және салмағын жоғалтады!Бәрі жақсы!!» Робин

«Менің қандағы қанттарым жаңғақ болды (айлар бойы 400+-ге дейін - өте қауіпті) және бұл
мені  шын  мәнінде  құлатты.Мен  рульде  бас  изедім,  сондықтан  мен  көлік  жүргізуді
тоқтаттым  -  өте  жаман  нәрсе!Құжаттар  тіпті  Нью-Йоркке  ұшуыма  тыйым
салдыРождествода анамды көру үшін.

Жақсы -  дәрігерлер  бір  инсулинді  қолданып көрді,  содан кейін  екеуі  -  мүлдем ештеңе
жасамады.Сонымен - мен оларға айттым - жеткілікті !!Мен майға барамын (дәрігерге мұны
бұрын  жасағанымды  ешқашан  айтқан  емеспін)  және  мен  дозамды  әр  2  сағат  сайын
арттырдым.Сіз  ойладыңыз  -  менің  қанттарым  қалыпты  диапазонға  оралды.Менің
докторым - Гарвард университетінің сыпайы жігіттерінің бірі, ол таң қалды.Варварлықтарға
бір ұпай жинаңыз!!!!Сонымен - қазір бізде қант диабетімен ауыратын толық құжатталған
жағдай бар, ол адамның өмірін сақтап қалды - Мен!!!!!!-- :)» Джанет

«Керемет  өзгеріс,  мен  инсулиннің  барлығын  дерлік  өшірдім.Кейде  мен  Lantus,  ұзақ
мерзімді  пайдалануға  тура  келедіәрекет  ететін  инсулин,  бірақ  жиі  емес.Мен  RSO-ны
көптеген  себептермен  қолдана  бастадым,  бірақ  біреуі  инсулиннен  құтылып,  қандағы
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қанттың тұрақты деңгейін көре аламын деп үміттендім.Мен күніне 300 бірлік Новологты,
қысқа мерзімді инсулинді және 200 бірлік Лантусты және күніне 4 метформин таблеткасын
қолдандым.Мен әлі таблетка ішіп жүрмін, бірақ мен онымен өмір сүре аламын, өйткені мен
енді  инсулинді  қолданудың  қажеті  жоқ.Енді  күніне  6-8  рет  инемен  асқазаныма
жабыспаймын!Менің қант деңгейімді  бақылау оңайырақ,  мен енді  2-ден 5 жүзге дейінгі
көрсеткіштерді  көрмеймін.Мен  сондай-ақ  30-дағы  қанттың  күрт  төмен  деңгейін  енді
көрмеймін.Бұл Құдайдың жібергені және менің қант деңгейін ұстап тұрған бірінші нәрсе ».
Дена

«Қант  диабетіне  дейінгі  қандағы қант  деңгейі  140-тан  жоғары болды,  қазір  мен  100-ге
жеттім.Май  жасамас  бұрын  қаныңызды тексеріңіз,  оған  10  минуттай  беріңіз  және  оны
қайтадан тексеріңіз, ол қатты төмендейді.Менікі соншалықты көп нәрсе жасады, бір рет
артқа шегіну үшін Gatorade ішу керек болды ». Мишель

«Мен инсулинге тәуелді диабетикпін және 60 грамм майдың бір айналымымен күніне 100
бірлік инсулиннен 50 бірлікке дейін төмендедім». Лесли

«Бұл менің деңгейлерімді толығымен теңестірді.Маған ауызша қабылдауға «METFORM»
берілді  және  бірінші  таблеткадан  бері  ешқашан  таблетка  қабылдаған  емеспін,  мен
қайтадан  оянып,  «Жоқ,  маған  II  типті  қант  диабеті  диагнозы  қойылғандықтан,  майды
көбейтіңіз»  деп  ойладым.  Менің  деңгейлерім  3,4  пен  7,2  арасында  секіреді.Тәжірибе
ретінде бір қап кәмпит, соның ішінде шоколадты жегеннен кейін мен қант деңгейін 8,1-ге
дейін көтере алдым.Мен оны 8.1-ге дейін итеріп, майдың өте аз мөлшерін жасадым және
олардың  төмендеуіне  әкелетінімді  білу  үшін  әр  10  минут  сайын  деңгейімді  тексере
бастадым.Майдан кейін 10 минуттан кейін мен 7,3-ке дейін төмендедім, ал майдан кейін
20 минутта сынаған кезде мен 4,8-ге дейін төмендедім ». Мишель

«Мен майдың аз мөлшерін ғана қолдана аламын.Бұл мені толық күшпен гипогликемияға
әкеледі.Бірақ бұл жақсы нәрсе, өйткені мен сегіз жыл бұрын ұзақ және қысқа әсер ететін
инсулиннің  45/10  дозасынан  бастадым.Мен  өзімнің  жаңа  ауруымды  зерттедім  және
марихуана даршын сияқты басқа дәмдеуіштермен бірге табиғи дәрі ретінде үнемі пайда
болды,  сондықтан  мен  «нағыз»  май  қол  жетімді  болғанша  хэш  қақпақтарын  қолдана
бастадым.Олардың күшті  болғаны сонша,  мен хэш қалпақшасын бірінші  рет  жегенімде
өлемін деп ойладым.RSO жүктеме дозасын айтпағанның өзінде.(Бірақ ол кезде мен үшін
RSO тіпті нұсқа емес еді) Бірақ бір рет май қолдану (күніне астық) менің денемде күніне екі
рет инсулин инъекциясына жоғары сезімталдықты тудырды және мен таңдау үшін жолдың
айырығына  кептелдім.  RSO  немесе  түсірілімдер.Мен  атыстарды  тоқтатып,  майды
жалғастырдым.

Диетаны  өзгертумен  және  күнделікті  белсенділікті  арттырумен  (жаттығулармен)  бірге
менде  қазір  5,7  A1C  бар,  60  фунт  жоғалтты  және  фантомды  күйдіретін  ауырсынулар
(диабеттік  нейропатия)  жоқ.Бірнеше  айлық  емнен  кейін  мен  глицерин  мен  алкоголь
тұнбаларына ауысып, тек жыл сайынғы маймен емдеуге тура келді.Өйткені менің қантым
тым төмендей бастады.

Оның қант диабетін емдеудің керемет мүмкіндіктері бар.Каннабистің ағзаның эндокриндік
жүйесінде  қалай  жұмыс  істейтінін  атап  өтіп,  жан-жақты  зерттеу  керек.Мен  шошқаның
генетикалық түрлендірілген ДНҚ-сын 730 рет түсіргеннен гөрі, жылына бір ай бойы маймен
емделгенді  жөн көремін.Мен майларымды алу және тұнбаларымды жасау үшін сатива
өсімдіктерінің сорттарын қолданамын.Бұл менің белгілерім үшін жақсы жұмыс істейді.Мен
indica-ны қолданып көрдім және мен жай ғана жұмыс істей алмайтынымды және көбірек
жегім  келетінін  және  үнемі  суық  сезіндім.Сатива  метаболизмді  және  жүрек  соғу
жылдамдығын  жылдамдатып,  тәбетімді  басып,  менде  истерикалық  күлкі  (менің  сүйікті
жанама әсерім) тудырды.

- 110 -



Қантыңыз жоғары болса, төмен тұрақты дозадан бастаңыз.Сіз әлі де денеңізде не болып
жатқанын сезгіңіз келеді.(Менде болған бір мәселе, майдың немесе қанттың аздығынан
басы айналып кетті ме, білмедім, сондықтан сіз бірінші айда не сезінетініңізді білмейінше
бірнеше  сынақ  жолақтарынан  өтесіз).Ал  сіз  өте  шөлдеген  адам  боласыз.Бұл  емдеу
әдістерімен су сіздің досыңыз.Қанттың жоғары болуы сізді үнемі шөлдетуге әкеледі, май
да солай, сондықтан оны да ескеріңіз.

Алғашында  қантыңыздың  түсуі  туралы  көп  уайымдамаңыз.Бұл  инсулинді  мәжбүрлеп
түсіру сияқты емес.Май жай енеді және мен сенгім келетін нәрсені жасайды, өйткені секіру
сіздің  барлық  органдарыңызды  іске  қосады  және  бұл  өз  кезегінде  қанды  тазартуға
көмектеседі,  сонымен  қатар  оның жүйке  жүйесімен  жақсы  байланысы бар  және  сіздің
миыңыз денеңізді жақсы сезінеді деп ойлаймын. осы арналар арқылы және өзінің барлық
табиғи емдік қабілеттерін күйзеліске ұшыраған бөліктерге жіберуді біледі.(Менің жағдайда
ұйқы безі,  бүйректерім және қаным.)  Енді  есте сақтаңыз,  бұл менің теориям және мен
ғалым емеспін,  мен  оның мен үшін  қалай жұмыс істейтінін  және оның әсерін  ұтымды
етудің ең жақсы тәсілі туралы айтып жатырмын.Күнделікті жүргізіп, үлгеріміңізді анықтау
үшін денсаулықты үнемі тексеріп, қан тапсыру жақсы.Сіздің A1C тексерілгеннен кейін және
бүйрек қызметі жақсырақ болса, сіз дұрыс жолда екеніңізді түсінесіз,  содан кейін ол сіз
жұмыс істейтін деңгейде сақталады және ол жерге жету сияқты күшті болмайды.Бұл, ең
алдымен,  төмен  тұрақты  дозаларды  және  диабетиктерге  бейтаныс  емес  өмір  салтын
өзгертуді қажет етеді.(А1С деңгейін 11-ден 7-ге дейін төмендетуге алты айға жуық уақыт
кетті,  ал  диета  мен  жаттығуларды тағы бірнеше  рет  өзгертіп,  оны 5  диапазонға  дейін
жеткізді.(Су жаттығуларының әсері төмен және мен үшін керемет жұмыс істеді). Энтони

«Мен ауыр дегенеративті перифериялық нейропатия үшін күніне 1 грамм май қолданамын
және жеңілдік керемет!» Лори

«Менің күйеуім қант диабеті үшін бірнеше жылдар бойы каннабисті және жақында RSO
майын ішеді.Бұл оның қандағы қантын тұрақтандыруға ғана емес,  сонымен бірге оның
созылмалы бүйрек ауруын қалпына келтіруге де ықпал етеді.Оған CKD 3 сатысы диагнозы
қойылды және  олар  оны  бүйрек  донорларының  тізіміне  енгізді.Ол  тұнбалар  мен  RSO
майын ішке бастады, қазір ол 1-ші CKD сатысында.Дәрігерлер оған бұл мүмкін емес екенін
айтты.Сол дәрігерлерден құтылып, жаңасын алдық!RSO майы сонымен қатар оның қан
қысымын  төмендетті,  анемия  мен  диабеттік  ретинопатияны  тұрақтандырды  (ол  қазір
мүлдем соқыр болуы керек еді, дейді Батыс медицинасы).Керемет каннабис өсімдігі және
ол  қамтамасыз  еткеннің  бәрі  үшін  Ұлы  Рухқа  рахмет  !!Рик  Симпсонға  каннабис  эфир
майын қалай жасауға болатыны туралы ақпаратты және мұны жасайтындардың пікірлерін
бергеніңіз үшін рахмет! Джули

«Менің  серіктесім  1  типті  және  аздап  май  жеу  оның  қант  деңгейін  тұрақтандыруға
көмектеседі.Бұл шынымен де сыйлық…” Ғарыштық жапырақ

«Мен күніне 4 метформин және 4 диамикрон қабылдағанмын, 12 сағаттық қандағы қантты
жылдам тексеруден кейін қандағы қант 12% болды.Менің дәрігерім көңілі  түсіп:  «Менің
ойымша, сізге қант диабеті үшін басқа таблеткалар қажет емес», - деді. Емдеуден кейін 9
ай.Менің барлық белгілерім, бүйректер, артрит, холестерин, қан қысымы, таблеткадан гөрі
майға қарағанда әлдеқайда жақсы.Бұл керемет.

Емдеудің 6-шы аптасында қандағы қант тастай түсіп кетті.Бір түнде мен күлкілі сезіммен
ояндым, қандағы қант 4% белгіден төмен болды, 3,2%.Мен 2 типті қант диабеті үшін күніне
8  таблетка  қабылдауды  тоқтаттым.Бұл  17  ай  бұрын  болды.Барлығы  мен  күніне  15
таблетка ішетінмін, қазір жоқ.Сонымен, Майкл, емдеу деңгейіндегі емдеуді жасаңыз.3 ай,
60 грамм [Рик сайтындағы нұсқауларды орындаңыз], сіздің қант диабетіңіз жойылады ».
Петр
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«Каннабис  майы  -  менің  нейропатиямның  ауырсынуын  тоқтататын  жалғыз  нәрсе.Тіпті
Оксиконтин  кремге  араластырылған  каннабис  майындағы  CBD  сияқты  барлық
ауырсынуды жоя алмады.Бұл барлық медициналық мақсаттарға арналған керемет өсімдік
және ақырында адамдар оны тани бастады ». Бұғау

«Рик мені жүрек дәрігерлерімен бастан кешіргеннен кейін өлімнен де жаман тағдырдан
жанама түрде құтқарды.14 ай, 4 аурухана мен медициналық орталықта 22-ден астам түрлі
сынақтар.«Сіз  ең  нашар  сценарийсіз,  жүрегіңіздің  бір  жағы  өлген,  сізге  жүректі
трансплантациялау  қажет  болуы  мүмкін».  Содан  кейін  14  айдан  кейін  олар  басқа
сынақтарды жасай алмады, олар айналып өтті.

2 жылдан кейін мен жаңа кардиологтың бақылауына түстім, ол: «Сіздің жүрегіңізде мүлде
зақым жоқ, сізге зақым бар және инфаркт болды деп кім айтты?Бұл дұрыс емес». Мен
сорғыш үшін  ойнадым.Сондықтан  дәрігер  мені  диабетик  дәрігерге  жібергенде,  ол  мені
бүйрек маманына жіберді, мен қар жағасында ұйықтап, одан өткенді жөн көретін едім.тағы
да денсаулық сақтау мамандары сияқты.Содан кейін май келеді.Қазір мен 20 жылдағыдан
да саумын». Петр

«Мен 79 жаста ханыммын және Францияда тұрамын.Мен сізбен қарасора майы туралы
жеке  тәжірибеммен  бөліскім  келеді.Менің  күйеуім  Джером  бірнеше  ай  бұрын  құлап
қалғандықтан құйрық сүйегі мен жамбасы сынған.Осы сәттен бастап бәрі дұрыс болмады,
қатты азап шегеді және оны қатты қиналады.Менің немерем маған осы ауыр жағдайда
көмектесетін өте тиімді табиғи дәрі білетінін айтты.Біз оның жараларына қарасора майын
қолданамыз және жазылады, бірақ ісінеді және күнделікті аз мөлшерде ауызша берді.

Айта кету керек, қалпына келу керемет болды, бірақ тағы бір нәрсені білу керек, менің
күйеуім  баяғыда  эректильді  импотенциядан  зардап  шеккен,  сондықтан  мен  майға
қосымша беруді шештім, оны жыныс мүшесіне жағыңыз, нәтиже ең керемет болды. Мен
өмір бойы көрдім, қазір күйеуім күніне бірнеше рет қарқынды жыныстық қатынасқа түсуге
өте қабілетті, сонымен қатар оның пенисасының мөлшері мен жас кезімде күйеуім болған
өлшемге дейін ұлғайған.Менің жасымдағы адамның бұл куәлік беруі әдеттен тыс болып
көрінуі  мүмкін,  бірақ  менің  ойымша,  денсаулық  жақсы  жыныстық  өмір  сияқты
маңызды.Рахмет Рик ». Рошель

-- Рахмет, Рошель.Иә, денсаулық жақсы жыныстық өмір сияқты маңызды және иә, май сіз
сипаттаған нәрсені жасайды.Дж.Б

«Қандай штамдар ерлердің импотенциясына көмектеседі,  Дж.Б?Мұны ер адамдар білуі
керек...» Томас

—  Жақсы  сұрақ,  Томас.Штаммды  тексеру  сайтына  кіріп,  афродизиак  әсері  бар
штаммдарды іздеңіз.Содан  кейін  біраз  сатып  алыңыз,  оны темекі  шегу  арқылы сынап
көріңіз,  егер  сізге  әсер  ұнаса,  майды  жасаңыз  және  қолданыңыз.Бұл  туралы  бәрі
бар.Кейбір штаммдар сізді басқаларға қарағанда мүйізді етеді және штаммдардың кейбір
комбинациясы  штаммдардың  немесе  майлардың  басқа  комбинацияларына  қарағанда
тиімдірек болады.Дәл қазір айта алатыным осы ғана.Майды қолданып көріңіз, егер ол сіз
іздеген  әсерге  ие  болмаса,  дұрысын  тапқанша  басқа  партия  жасаңыз  немесе
алыңыз.Солай болуы керек.Дж.Б

«Менің  аяғым  невропатияға  байланысты  соңғы  он  жылдағы  кез  келген  уақыттағыдан
жақсы сезінеді». Леон

«Мен кез келген каннабисті пайдаланғанға дейін психикалық денсаулық мәселелері болуы
мүмкін  деп  айтар  едім;  психикалық  аурудың  жайсыздығы  оларды  өзін-өзі  емдеуге
тырысуға  итермеледі.Менде  C-PTSD  бар  және  33  жасымда  таза  болғанға  дейін  (кем
дегенде)  12-ден  белсенді  тәуелділікте  болдым.Бұл  5,5  жыл  бұрын.Мен  барлық  дерлік
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дәрілерді  қолданып  көрдім,  өйткені  өзімді  «дұрыс»  сезінбедім.  Мен  үшін  таза  болу
психиатриялық  дәрі-дәрмек  пен  реабилитацияны  және  бірнеше  жылдық  терапияны
білдіреді.

Бір  жыл  және  біраз  бұрын  каннабисті  (қайтадан)  тауып,  оны  дискідегі  ақаулар  үшін
қолданғаннан кейін,  мен кем дегенде 3  жыл бойы қабылдаған бірнеше психиатриялық
дәрі-дәрмектің  енді  қажет  емес  екенін  білгенде  таң  қалдым.Медициналық  каннабисті
тапқанға  дейін  маған  2  типті  қант  диабеті  диагнозы  қойылды.Бұл  кейбір  психикалық
дәрілердің тікелей нәтижесі болды!Қазір менде қалыпты қан қант бар және 2 жыл ішінде
соңғы  2  дәріден  (баяу  басылуы  керек  антидепрессанттар)  бас  тартуға  тырысамын  ».
Дженн

«Менде  де  2  типті  қант  диабеті  болды.Күнделікті  каннабисті  пайдалану  мені  іштей
өлтіретін  бірнеше  рецепт  бойынша  дәрі-дәрмектерді  қолдануды  тоқтатуға  мүмкіндік
берді.Бұл  өзгеріс  маған  күш-қуат  берді  және  көптен  бері  болмаған  айқындық  сезімін
берді.Қуаттың  артуы  менің  серуендеуге  барғым  келетінін  білдірді.Мен  аквафит
сабақтарына бара бастадым.

Диетаға  бірнеше  оңай  өзгерістер  енгіздім.Бір  өзгеріс  -  мен  каннабисті  көбірек  жей
бастадым.Әдетте каннабис тұндырылған кокос майымен жасалған шоколад түрінде (өте
пайдалы  май,  бауырды  детоксикациялау  және  салмақ  жоғалтуға  көмектесу  үшін  өте
пайдалы).

Күнделікті  каннабисті  қолданудың бірінші  жылында мен  40  фунттан  сәл  артық  салмақ
тастадым.Мен біраз қайтардым, бірақ менМен бұл туралы мүлдем алаңдамаймын, өйткені
мен соңғы уақытта біршама күйзеліске ұшырағанымды білемін және каннабисті күнделікті
қолдану  (әсіресе  жеу!)  арқылы  менің  денем  өзі  ойластырылғандай  қуана  қамқорлық
жасайтынын білемін ». Дженн

«Білмеймін,  сіз  мұны білдіңіз  бе,  бірақ  2011  жылы менің  қант  диабетім  нашар болды,
бүйректерім күніне 12 грамм протеин ағып кетті, тізем қатты ауырды, мен әрең жүрдім.85
жылы  жамбасымды  жыртып  алған  сіңірлерім  шыдамайтындай  дерлік  ауырсынумен
оралды.Мен 220 фунт болдым.Дәрігер мені қант диабетімен ауыратын маманға жіберді,
ол мені  бүйрек дәрігеріне жіберді.Мен енді гитарада ойнай алмадым.Мен қамқорлықты
қойдым.

Осы постта Майк маған Рик Симпсон есімді жігіт қышқыл маймен қатерлі ісіктен бір топ
адамдарды емдегенін айтқан соң біраз зерттеу жүргіздім.Мен bs деп ойладымбірақ мен
оған қарадым.Оның 2 типті қант диабетінде де жұмыс істейтінін білдім - менде болған.

Мен Рик Симпсонның сайтында оны қалай жасауға болатыны және қанша алу керектігі
туралы нұсқауларын орындадым.бұл мені ауыртты, мен тұмаумен ауырдым деп ойладым,
мен мұны істей бердім және 6-шы аптада қандағы қант деңгейі төмендеді, мен күніне 8
таблетка қабылдауды тоқтаттым және қандағы қант мақсатта қалды.

Мен 30 фунт жоғалттым, арқам қатты ауырмады.Мен 3 айлық тексеруге кірдім, дәрігерім
сол  жерде  жақ  ашылған  күйде  тұрды.Менің  барлық  өмірлік  көрсеткіштерім  қалыпты
болды.Бұл  2  жыл  бұрын,  менің  салмағым  173  фунт,  қандағы  қантым  әлі  қалыпты,
таблеткасыз мен бүйректерімнің қаншалықты жақсы жұмыс істейтінін білу үшін тағы 24
сағаттық  зәр  анализін  жасадым.  бүйректері  әлдеқайда  жақсы  болды ».  Менің  тіземде
немесе арқамда ауырсыну жоқ, егер мен оны асыра пайдаланбасам, бірақ бірнеше күннен
кейін  ол  қалыпты  жағдайға  оралады.Мен  арамшөпті  әрең  тартамын,  темекі  шегуді
ұнатпаймын.Мұнайдың маған жасағаны осылай болды». Петр

«Мені есіңе түсіретініңді білмеймін, мен ауыр идиопатиялық нейропатия үшін күніне 1 г
қабылдаймын.Бір күні High Noon-ге қоңырау шалып, Рик пен Джанет маған сізді жаңартып
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отыруымды айтты...3 ай болды, мен бүгін түнде таң қалдым ...диванда отырып, кенеттен
итімнің менің астымда екенін түсіндім, мен оны қанша уақыт бойы еркелетіп жүргенімді
білмеймін, балтырымның арқасымен.ЖӘНЕ ОЛ ЖҰМСАҚ СЕЗІНДІ!!!Мен соңғы 10 жылда
анестезиясыз  тізе  астынан  ҮШ хирургиялық  операция  жасадым,  өйткені  мен оны сезе
алмадым.Сол  операциялардың  бірі  -  СУРАЛЬДЫ  ЖҮЙКЕ  БИОПСИЯСЫ!Бұл  таң
қалдырады және адамдарды таң қалдырады !! » Лори

«РСО майы мен үшін ғажайып болды,  мен қайтадан тамақтандым,  әзірге  ауырсынуым
басылды және есірткі жоқ, менде көптеген проблемалар бар, олар тым көп, есірткі менің
адгезияларымды  шаршатады.  менің  ішектерім  жабысып  қалды,  егер  менде  кедергі
болмаса, дәрігерлер ештеңе жасамайды, мен екі күн бұрын, 4 күн РСО-да, мен грильде
пісірілген ірімшік бутерброд және кеше жарты тунец болдым сұйықтықтан басқа ештеңе
жей  алмадым.  сэндвич,  дәрігерлер  мен  үшін  ештеңе  істей  алмайды,  сондықтан  мен
өзімдімін, салмағым 110 фунт, бұл менің қалыпты және мен үшін пайдалы салмақ емес,
мен  98-ге  дейін  төмендедім,  олардың  дәрі-дәрмектерімен,  олар  жасады.  мені  шай
қасықтан тамақтандырыңыз, тәулік бойы, сүйкімді, біз ойлағандай тағамдарды жегенді жөн
көреміз ...Құдай берген өсімдікті босатыңыз...» Джойс

«Шындық.Менің қандағы қант деңгейі қазір қалыпты диапазонда және мен күніне 2000 мг
метформиннен  бас  тарттым  және  қазір  нөлге  жуық  глютенді  жеп,  диетамды
бақылаңыз.Майсыз тамақ, диеталық ақымақ, мұздатылған Weight Watcher тағамдары да
жоқ.Сіз мұздатылған тағамдардағы натрийді көрдіңіз бе?Қаһарлы!» Чешир

-- Майға жағып көргенде, сол тағамдардың дәмі ұнады ма?Дж.Б

«Мен  оларды  бұрын  ұнатпайтынмын,  бірақ  май  немесе  менің  жасымнан  бастап  мен
глютенге  сезімтал  болдым.Менде  көбірек  мигреньдер,  көбірек  фиброздар,  безеулер,
асқазан спазмы бар.Оның үстіне натрий мені шар сияқты ісінеді.Негізінен каннабис пен
май қолданушы болғаннан бері мен қазір көбірек қарасора, жемістер мен көкөністерді, аз
майды, аз шөптерді жеп жүрмін.МЕН ОНЫ ЖАҚСЫ КӨРЕМІН!Дегенмен,макарон және нан
сияқты  глютенге  байланысты  тағамдар,  МЕН  майлы  ма,  жоқ  па,  бәрібір  жақсы
көремін.Нәтижесінде менің денем оны ұнатпайды және мен онымен жақсымын ». Чешир

«Сәлеметсіз  бе,  Грег,  менің  қуығымда  таза  денсаулық  жағдайы  бар.Дәрігер
химиотерапияға рахмет айтады.Ол мен қазір толық ремиссиядамын дейді.Бірақ мәселенің
шындығы мынада болды: мен 2012 жылдың 13 қазанынан бастап және 2012 жылдың 19
желтоқсанында бейсенбіде барлығы шамамен 19 грамм RSO қабылдадым.Мен қуық асты
безі  арқылы және  қуығыма  пениса  аймағын  тексеруге  бардым және  қазір  қуық  ісігінің
толық ремиссиясы бар.Барлығы сау қызғылт және қатерлі ісік белгілері жоқ.Дәрігер менің
бұрын ешқашан қатерлі ісікпен ауырмаған сияқтымын дейді.Ол менің қаншалықты жақсы
көрінгеніме таң қалды.Мен әлі де осы есірткілермен күресіп жатырмын және RSO мені бұл
таблеткаларды қабылдағанға дейін алып тастауға көмектесетінін білемін.Бүйрегімнің оң
және сол жағындағы кисталарды азайтуға әлі де үміттенемін.

Соңғы  бірнеше  айда  менің  ұйықтататын  дәрі-дәрмегім  айтарлықтай  қысқарды,  мен  де
қазір Cymbalta-дан ТОЛЫҒЫ шығып қалдым, сонымен қатар өзімнің Baclifin, Lyrica және
OXYCOTIN-ді азайттым және әлі де оларды толығымен алып тастауға тырысамын, бұл
менің дәрігерлерімді таң қалдырады. қысқартамын және бұл маған біршама қалыпты өмір
сүруге мүмкіндік береді.

Өмірімнің  осы  есірткі  бөлігінде  мені  тірі  қалдырғаны  үшін  мен  темекі  шегуді  дәрілік
марихуана деп санаймын.Дәрігерлер мені ұзақ уақыт бұрын есептен шығарды.Бұл RSO
маған өткен қазан айында 6 фут бойымен 135-ке жеткен ең төменгі салмаққа жеткеннен
кейін салмақ қосуға мүмкіндік берді, ал мен қазір салмағым 149 -- бұл мен RSO қабылдау
кезінде 14 фунт АЛУ.Менің қатайған белім ауырып қалды және мен соңғы бірнеше айда
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көбірек қозғалдым, менің мойын ОРТАСЫ да осы күзде, сондай-ақ RSO қабылдағаннан
кейін тоқтатылды.

Менің  аяғымдағы  псориазды  артритім  де  басылды,  мен  енді  аяғыма  стероидты
инъекциялар  жасамау  үшін  дұға  етемін  және  арқам үшін  де  солай  дұға  етемін,  менің
омыртқаның соңғы  эпидуральды стероидты  соққылары өткен  күзде  болды және  менің
ауыруыма үміттенемін. бұдан былай орын алмас үшін деңгейлер төмендейді.

Менің  дәрігерім  менің  денем  бұдан  былай  шыдамайтынын  айтады  (ЕГЕР  МЕН  ӨМІР
КЕЛГІМ келсе) өмір сапасы үшін дәрі-дәрмектер мен таблеткаларды сатады.БАҚЫТ, МЕН
ДЕЙТІН.Барлық ауруларыңызға көмектесу және ауырсынуды жеңілдету және қатерлі ісік
ауруын мәңгілікке жою үшін RSO алыңыз.Мен көп нәрсені қабылдаған жоқпын және көп
уақыт емес, егер ол мен үшін мұны қысқа мерзімде жасай алатын болса, бүкіл әлем бұл
туралы білуі мүмкін бе деп ойлаңыз.Алланың шипасы!!!» Тони

«Менің  әкеме  6  ай  бұрын  ұйқы  безінің  қатерлі  ісігі  диагнозы  қойылды.Химиотерапия
кезінде ол бүйрек пен өкпеге таралады.Оның барлық жерде дақтар пайда болды және ол
өте  тез  нашарлады.Мен  мұнай  туралы  оқып,  оның  жоғалтатын  ештеңесі  жоқ  деп
шештім.Біз  біраз  жасадық,  ол  үш  ай  бойы  күнде  болды.Сканерлеу  нәтижелері  кеше
келді.Дәрігер  таң  қалды.Ұйқы  безінің  қатерлі  ісігі  азайып,  басқа  дақтар  толығымен
жойылды.Менің  әкем  әлдеқайда  жақсы.Жүрек  айнуы  жоқ,  салмақ  қосып,  күні  бойы
ұйықтамайды, қайта-қайта шығады.Шынымен ғажап.Біз айдан асып кеттік». Лиза

--  Керемет,  Лиза,  бірақ енді  сканерлемеңіз,  тек май.Оның жақсы екенін көру үшін сізге
канцерогенді сканерлеудің қажеті жоқ.Сіз айтқандай, сізде жоғалтатын ештеңе болған жоқ,
сондықтан оны оңай нашарлататын қажетсіз сканерлеу арқылы бұл ойынды жоғалтпаңыз.

Радиациялық  әсерлер  организмде  жинақталады.Қатерлі  ісікпен  ауыратын  науқас
неғұрлым  аз  сканерлейді,  соғұрлым  жақсы.Бұл  тек  ақылға  қонымды,  басқа  ештеңе
емес.Жалпы,  денсаулығыңыздың  100%  екеніне  сенімді  болмасаңыз,  тағы  60  г  май
жегеніңіз дұрыс.

Сондай-ақ,  барлық  осы  сынақтар  мен  дәрігерлерге  бару  әдетте  пациенттерді  қатты
қобалжытады  және  оларды  қатты  күйзеліске  ұшыратады.Стресс  пен  мазасызданудан
аулақ  болу  қиын,  сондықтан  мүмкіндігінше  күйзеліс  пен  мазасыздықты  болдырмаңыз  -
және  май  мен  білетін  кез  келген  басқа  заттарға  қарағанда  стресс  пен  мазасыздықты
жеңуге көмектеседі.Дж.Б

«Мен қант диабеті үшін каннабисті жылдар бойы қолдандым.Мен өзімді әрқашан ақымақ
сезіндім.Менің отбасымда анам жағынан қант диабеті ауыр болды, аяқ, аяқ, көру, содан
кейін  өлім.Менің  нағашыларым,  нағашыларым,  әжем.Ал  аналардың  барлығы  қант
диабетінен өткен.Анам 55 жаста еді.Менің бүгінгі жасым.Менің жас әпкем мұнда күніне 570
ұпай жинайды,  күніне  3  егу,  бірақ  өзіме  келетін  болсақ,  қант  диабеті  жоқ,  көп  жылдар
бойы.Мен өте саумын.

Жақсы дос,  жасы 70-те.Жеті  ай бұрын маған келді.Оның ұпайлары 500-ші  жылдардың
ортасында болды, ол шынымен ауырды.Ол RSO-ны қолданғаннан кейін, кесуден бастап,
180-ге дейін төмендеді.Бірнеше айдың ішінде.Күніне екі капсула қабылданатын қарасора
майымен тұндырылған.Енді ол қайтадан аң аулап, балық аулап, ағаш кеседі.76 жаста, ал
ол 15 жасқа кіші көрінеді.Мен бүгін түсірмейтін себебім каннабис екенін білемін.Мен әлі
қант диабетімен ауырмаймын.Мен отбасымда жалғызбын.Әпкем өзін-өзі тәрбиелесе, өзін
әлдеқайда жақсы сезінсе екен.Күнде таңертең Гриззлимен жүру сияқты». Рон

«Мен сізге нақты айта аламын, менің жағдайда каннабис майының комбинациясы және
тәттілендіргіш ретінде балға ауысу менің қант деңгейін қолайлы (қалыпты оқу) деңгейге
дейін  төмендетті.Мен  тек  ұзын  дәнді  күріштің  мөлшеріне  баламалы  мөлшерді  ғана
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пайдалануым керек.Мен шеткергі нейропатиядан, ұйқысыздықтан, созылмалы мойын мен
буын ауруымен, бауырдың тозуы (бұл медициналық термин болса керек), тромбоциттер
санының  төмендігі,  созылмалы  EBV  және  нан  қорапшасынан  үлкенірек  көкбауырдан
зардап шегемін.Маған операция жасау мүмкін емес (мені өліп кетуім мүмкін емес).

Енді мен мұны ешкімге ұсынбаймын, бірақ мен он жыл бойы ауырдым.Олар маған көбірек
дәрі-дәрмек  пен  процедураларды  қолданған  сайын  нашарлады.Ақырында  «ЖЕТІЛІК»
дедім.OTC  жоқ,  коммерциялық  медицина  жоқ,  барлық  шөптерге  немесе  тағамға
негізделген.Мен  сынақтарды  сұрау  үшін  ND  қолданамын,  содан  кейін  онымен  бірге
барамын  және  ұсынылған  әдістерді  сұрай  аламын.Бірақ!Соңғы  сөзді  айтамын.Ал  мен
жақсырақ жұмыс істеймін ». Hoody

«1 типті қант диабеті бар ма, жоқ па, менің қандағы қант әрқашан тез көтеріледі.Майларды
қолданғаннан  бері  менің  қанттарым  қалыпты  болып  қалады.Мен  оны  20  жасымда
алғаннан бері бірінші рет менің a1c тестім қазір 6,8 болды. Евгений

«Менің бір досым бар,  бірақ оның қанттары 20+ болды.Біз 35+ жыл ұзақ уақыт темекі
тарттық, сондықтан біз май алдық.Дәрігердің ештеңе істемеді.Оның қанттары қазір 10-ға
жетті.Әлі де жоғары, бірақ ол Pepsi-ді жақсы көреді ». Дональд

«Мұнай  күн  сайын  күшейіп  бара  жатқан  сүйек  тіндері  мен  әлсіз  өкпелерден  менің
ауырсынуымды толығымен жояды!Мен майды жақында бастадым!Мен таң қалдым және
ризамын!» Мәңгі жасыл

«Таңғажайып.Бұл  ғажайып  өсімдік.Қандай  қате  болса  да  жүйеңізді  қалыпқа  келтіруге
тырысатын сияқты ». Зед

«Әйелімнің аяғында невропатия жоқ.Бізде екі ай бұрын май таусылды және сол 20 күн
ішінде  невропатия  соңғы  бірнеше  күнде  қайта  бастады.Майға  төрт  күн  қайтып,  енді
түйреуіштер мен инелер жоқ.Оның қан қысымы бұдан былай жоғары емес және күнделікті
әдетіне  каннабис  майын  қосу  арқылы  шамамен  30  фунт  жоғалтты.Сондай-ақ  оның
жүрекшелердің фибрилляциясы бар.Май бастағаннан бері аритмия болған жоқ». Досым

«Менің  қанттарым  бақылаудан  шықты.Мен  инсулиннің  максималды  мөлшерін  және
ауызша  дәрі-дәрмекті  қолдандым.Мен  бұл  дәрі-дәрмектен  бір  тонна  салмақ  қосып,
бақытсыз болдым.Мен майды қолдана бастадым, тамшылап көтеріліп, қанымды күніне 8
рет  тексердім,  мен  жақсы  болғаныма  сенімдімін.Бұл  жұмыс  істеді!Жеңіл  дозада  менің
қанттарым  қалыпты  жағдайға  дейін  төмендеді.Екі  жылдан  кейін  мен  тірімін,  67  фунт
тастадым,  диетаны  өзгертпей,  Рикке  көмектестім.Егер  менің  сандарым  көтерілсе  (мен
кейде нашармын) мен майымды көбейтемін ». Джанет

«Сәлеметсіз  бе,  Симпсон  мырза,  мен  Ааронмын,  мен  17  жастамын.Мен  сіздің
рецептіңіздің майын 1 типті қант диабетіме көмектесу үшін қолдандым.Мен күніне жоғары
дозада төрт инсулин инъекциясын қабылдауым керек, бірақ мен сіздің май рецептіңізді
қолданғандықтан,  түнде  бір  ғана  қабылдау  керек,  мен  сізге  алғысымды  білдіргім
келеді.Бұл планетада сіз сияқты адамдар көп емес, ал қазір сізде барартыңызда көбірек
қолдаушы.Құрметпен, Аарон»

«Осы әңгіменің мақсаты үшін менің атым Алексис.Мен 1994 жылдан бері қант диабетімен
ауырамын.2010 жылдың күзінде менің сол аяғым жай ғана үзілген байламмен ауырып
қалды,  емделмеді  және  ем  қабылдағаным  шамалы  болды.Маған  Шарко  табанының
ауыруы мүмкін  екенін айтты,  ол әдетте танылмай қалады,  әсіресе өткір кезеңде,  ауыр
асқынулар  пайда  болғанша.Ерте  тану  және  диагностикалау,  дереу  иммобилизациялау
және  профилактикалық  көмек  бағдарламасы  диабеттік  нейропатияның  осы  жойқын
асқынуымен  байланысты  сырқаттануды  азайтуға  мүмкіндік  береді.Егер  дұрыс
басқарылмаса,  Шаркоттың  аяғы  ампутацияны  қоса  алғанда,  апатты  салдарға  әкелуі
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мүмкін.

Желтоқсанға қарай қатты ісіп кеткен аяғымның түбінде ойық жара пайда болды.Шұғыл
ортопедиялық  көмекке  жүгінген  дәрігер  оған  «созылмалы  Шарко  остеомиелиті»  деген
диагноз  қойды.  Менің  аяғымда  ауа  қалталары  болды  және  сүйекте  ауыр  инфекция
болды.Ол  маған  жалғыз  өміршең  ем  –  аяқты  дереу  ампутациялау  екенін  айтты.Мен
физикалық,  эмоционалдық  және  рухани  жағынан  қатты  ауырдым.Дәрігер  онымен
психологиялық  тұрғыдан  күресуге  бір  апта  берді.Маған  аяғымдағы  салмақты  толық
көтермейтін нұсқау бар мүгедектер арбасын берді.

Біз бәріміз Құдайдың жұмбақ және ғажайып жолдармен жұмыс істейтінін білеміз.Ол маған
екі  адамдық «емші періштелерін» бұрыннан берген дәрілерімен әкелді.Аяғымнан басқа
ешнәрсе жоғалтпай,  мен дәрі  қабылдадым,  олар маған сүйіспеншілікпен әкелді,  екі  тіл
астына және оны тікелей ашық жараға жағып жіберді.Аптаның аяғында мен және маған
қамқорлық  жасайтындар  жараның  сыртқы  жағынан  жақсарғанын  көрдік.Мен  дәрігерді
қайта көргенде, ол маған тағы бір апта берді, ол «OMG ...» сәті деп атаған нәрсеге назар
аудару  керектігі  туралы  ұзақ  ұсыныстар  берді.Мен  ұсынылған  дәрі-дәрмектің  дозасын
адалдықпен  енгізуді  жалғастырдым.Мен  өзімді  жақсы  сезіне  бастадым,  ең  бастысы,
жарасы  жазыла  бастады.Сәуірде  маған  күніне  10  минут  аяқпен  жүруге  рұқсат
берілді.Пайда  болған  кейбір  нашарлаған  сүйек  массасын  алып  тастау  үшін  шағын
хирургиялық процедура қажет болды.

Мен дәрі-дәрмекті жалғастырып жатырмын, және менің дәрігерім аяғымды ұстай аламын
деп сақтықпен оптимист.Сүйегімдегі инфекция өте ауыр болды, оны жою үшін біраз уақыт
қажет,  бірақ  ол емделуде.Қазіргі  уақытта дәрігер аяғым жақсара берсе,  бір жыл ішінде
аяғыма конструктивті ота жасау мүмкіндігін қарастыруда». Алексис

«Мен «Алексис» атап өткен достардың бірімін.Мен оған осы жазбаның сілтемесін жібердім
және ол оны көргенде өзін ашқысы келуі мүмкін, мен мұны оған қалдырамын.Мен ұзақ
уақыт бойы марихуананы рекреациялық мақсатта заңдастыруды жақтаушымын және оның
ауырсыну  мен  мазасыздықты  тиімді  түрде  жеңілдететінін  білдім.Дегенмен,  мен
каннабистің емдік күші туралы соңғы 8 немесе 9 айдың ішінде ғана білдім.Ақпан айында
мен Алексиспен сөйлескенде, ол маған ұсынылған ампутация туралы айтқанымда, мен
Риктің «Емдеуден қашу” видеосы, бірақ шынымен де күмәнмен қарады.Менің серіктесім
мен қарасора майын жасау және оны ем ретінде қолдану мүмкіндігін талқыладық, ал біздің
ортақ  досымыз  Алексис  басты  үміткер  болып  көрінді.Ол  келісті,  біз  сол  түні  майдың
партиясын жасап, келесі күні оны енгізе бастадық.Алғашқы нәтижелер үміттендірді, бірақ
мен әлі де күмәндандым.Бірақ мен Алексиске айтқанымдай: «Сіз не жоғалтуыңыз керек?
сенің аяғың?Дәрігер оны қабылдағысы келеді!» Мен ол менің қонақ бөлмеме кірген күннен
артық  мақтанған  емеспін.Операцияға  байланысты  ол  қайтадан  мүгедектер  арбасында
біраз уақыт болды.оның дәрігері оған Алексистің келесі мамырдағы үйлену тойында билеу
«бастысы» екенін айтты.Бұл төрт ай бұрын оның аяғын кесіп тастағысы келген адамнан».
Бут

«Рахмет,  Рик,  мен  майды оның  емделу  қабілетін  білмейтін  адамдарға  көмектесу  үшін
жасадым.Бірінші жағдай - диализдегі диабеттік, аптасына 5 күн, бір уақытта 6 сағат.13%
бүйрек  функциясы  және  қатты  ауырсыну.Бірінші  күні  ауырсыну  басылды.Емдеудің  үш
айына дейін аптасына 2 рет диализге, 3 сағатқа дейін.Ал 54% бүйрек қызметі қалпына
келеді.Емделуден кейінгі бес айдан кейін диализ болмайды және бүйректің 98% жұмысы
қалпына  келтірілмейді,  сонымен  қатар  рецепт  бойынша  ауырсынуды  басатын  дәрілер
мүлдем болмайды және 25 жастан кейін өмірі қайта оралады.тозақ жылдары.О, иә, май
үшін  ақы  алынбайды және  мен  оған  көмектесе  алатын  әр  минутты  жақсы көремін.Біз
емдеп жатқан басқа адамдар да осындай табысқа ие, сондықтан маған осының бір бөлігі
болуға мүмкіндік бергеніңіз үшін рахмет ». Дан
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«Менің күйеуім  2 типті  қант диабетімен ауырады және каннабис қабылдайды және ол
күніне 3  егуден,  түнде 5  бірліктен  түнде 5  бірлікке  дейін  қысқартылды,  сондықтан бұл
көмектеседі.Оның қабылдағанына бір жарым ай ғана болды». Глэдис

«Мен де 5 адамды емдедім.Менің достарым.2 типті қант диабеті.Аналық бездің қатерлі
ісігі.Семіздік.Тері ісігі.Және бұл менің HGG ауыр таңертеңгі ауруымды емдейді.Мен өзім
жасаймын.Менің  ауламда.Мен  4  жасар  баламды  оқытамын.Мен  оның  қаншалықты
маңызды екенін түсінемін ». HempGirl

Ас қорыту және Крон ауруы
«Мұнай  Крон  ауруына  көмектеседі.Ол  ішектеріңіздегі  қабынуды  тоқтатады.Мен  май
туралы  білмей  тұрып  ісік  болды  және  бауыр  мен  өт  қабының  1/3  бөлігін  алып
тастадым.Енді  май менің  геп  С-ға  және  операциядан кейінгі  химиотерапияның барлық
жағымсыз  әсерлерін  емдеді.Мен  18  фунт  жоғалттым  және  өзімді  керемет  сезінемін  ».
Мишель

«Маған сынап көру үшін аз мөлшерде берілді.Мәссаған.Мен жылдар бойы жемегендей
жедім!Тәбетім  ашылды!Енді  мен  оның  арзан  емес  екенін  білемін,  бірақ  ол  барлық
мәселелерде жұмыс істейді.Рақмет сізге!» Дэнни

«Мен де дәл солай таптым!60 фунт 205-тен бір жыл бұрынғыдан сәл артық.Қазір мен 180-
ге оралдым және тұрақтымын.Мен мүлде ашкөз боламын, тек мұжықтар ғана емес.Мен
қазір  күніне бір  рет толық тамақ ішемін.Бұрын?2 тістедім және мен ...Тым графикалық
болмайық ». Hoody

«Әрине,  диетаның  өзгеруіне  RSO  себеп  болды  ...Мен  қазір  бұрынғыдан  да  пайдалы
тағамды қалаймын...Менде шоколад проблемасы болды...қазір  1  дана жеткілікті,  маған
көбіне бұл керек емес!!!Мен сау тамақтанғым келеді, салауатты өмір сүргім келеді!!!» Лори

«Крон ауруы форумында мен бұл «RSO» дегеннің  не екенін  білу  үшін  «қорқытқанын»
сезіндім.Содан екі-ақ аптадан кейін ол менің өмірімді сақтап қалды және оны күн сайын
жасайды.29.12.12 ашылды.Өмір құтқарылды 11.1.13». Сара

«Сен жабылмайсың деп үміттенемін, мен сені жаңа ғана таптым!Мен өткен айда төсекке
жаттым.Осыдан екі апта бұрын мен сіздің атыңызды кездестірдім және Крон форумында
жұмыс  істедім.Бұл  жігіт  сіздің  атыңызды  бірнеше  рет  қайталағаны  сонша,  мен  сіздің
атыңызды  алып  тастау  үшін  «қорқытатындай  болдым».Сәлден  соң  атыңды,  майыңды
іздедім.Көптеген  ақпарат  пайда  болды,  сондықтан  мен  «Қызыл  мұз  радиосы»  деп
аталатын интернет-радио ток-шоуынан және мұнай тақырыбы бойынша Рикпен сұхбаттың
жазбасынан бастадым.Біткен соң мен жыладым.Үйге барып, күйеуіме бәрін айттым.

FF қаңтарға дейін11 күні мен өлуім керек еді.Менің күйеуім 10-шы күні бізге май жасау үшін
қажет нәрсені сатып алды және бір күнде май жасауды жоспарлады.11-і күні мен таңертең
ауырғанымды  сезіндім.Ауру  маған  тез  және  күшті  болды.Мен  өлемін  деп  төсекке
жаттым...Жұмыстағы күйеуімді шақыруға шамасы келмей, жаман екенін білдім.Үйге келген
соң  бірден  майға  кірісті.Мен  сұлы  ұнтағын  жедім  және  бір  сағат  ішінде  денемнің  кері
бұрылғанын сездім, сондықтан мен тағы бір допты жедім,  содан кейін 2 сағаттан кейін
ваннаға өз бетіммен жүре аламын.Келесі күні таңертең мен алдыңғы күндегі  белгілерді
әрең сезіндім және жұмысқа кеттім!(апта соңындағы жұмыс - баяу және оңай) 15-інде мен
жабылдым  және  қосымша  күн  мен  соңғы  минут  аптаның  қалған  бөлігін  қамтуды
сұрады.МЕН ӘЛЕМГЕ RSO ТУРАЛЫ АЙТАМЫН!

Менде Крон ауруы, колит және өкпемнен биохимиялық күйік (аппендикс ағу) бар екенін
айтуды ұмытып кеттім.Менің соқыр ішек 5 1/2 айға желтоқсанның соңында ағып кетті.2008
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жылдан 2009 жылдың 19 мамырына дейін.1 галлон инфекциялық қалдықтарды жою.

Мен  бұл  майды  күн  сайын  39  күн  бойы  күніне  3  рет  сұлы  ұнынан  жасалған  астық
мөлшерінде қабылдадым.Маған енді ешқандай дәрі-дәрмек қажет емес және оны әрең
тартамын.Алоэ вера шырынын 95% ішемін.Бұл майдың жұмысын жақсартады.Мен бәрін
тіркеймін.Мен енді ешқашан басқа адам жасаған затты қабылдамаймын ». Сара

«Пот - менің ауыр Крон ауруын ремиссияға мәжбүрлеген жалғыз құрал.Каннабис емдейді
». Алисия

«Мен каннабис Крон ауруын емдейді десем, мен мұны айтқым келеді.Мен бұл аурумен 30
жыл  өмір  сүрдім,  бұл  маған  белгісіз  және  мен  марихуананың  барлық  рекреациялық
қолданылуын  тоқтатқаннан  кейін  ғана  білдім.Бұл  ұзақ  үзіліс  болды,  мен  каннабисті
пайдалануды  қайта  бастағанша  менің  Крон  ауруым  бақыланатын  деңгейге
оралмады.Бастапқыда мен жүрек айнуымды ғана өлтірдім, бірақ содан кейін оған Крон
көмектесті.Артқа қарамай!» Шон

«Тамаша жұмыс!Мен диспансерде жұмыс істегенімде, мен Крон ауруымен ауыратын жас
жігітті (18) кездестіру бақытына ие болдым.Ол сол кезде RSO-ны пайдаланбады, тек біз
алып  жүретін  кейбір  дәрі-дәрмектер.Ол  барлау  операциясына барды,  бірақ  каннабисін
пайдалана  алмады.Ол  ауруханада  қатты  ауырып  қалды,  қызба,  инфекция,  тым  жұқа
жақтауда тез арықтау.Оның дәрігері ақыры бізге келіп, дәрі-дәрмек алу үшін оған бір күндік
рұқсат беруге келісті.

Келесі күні таңертең оның жағдайын тексеруге кірген кезде дәрігер таңғалды, ол төсекте
отырды, көзі ашық, құйрығы бұталы, алдыңғы түнде жақсы тамақтанып, таңғы асын ішіп
отырды.Мен пациентпен соңғы рет сөйлестім, ол жаңа ғана RSO туралы естіді.Мен оның
Крон  ауруының  барлық  мәселелерін  қысқа  мерзімде  толығымен  сауықтыратынына
күмәнім жоқ ». Дженн

«Менде Крон бар.Рик Симпсонның арқасында менің өмірім қайта оралды!» Кэтлин

«Бұл Крон ауруын емдейді, мен өз көзіммен білемін.Сіз оны жұтуыңыз керек.Ауруды басу
үшін  мен  де  жылдар  бойы  шылым  шегетінмін...  Майды  ішкенімше  ем  келмеді.Байқап
көріңіз, шыдамайтын дерттен басқа жоғалтатын ештеңеңіз жоқ». Сара

«Каннабис  майы  менің  Крон  ауруын  емдеуге  көмектесті,  сондықтан  мен  оны  басқара
аламын!Енді мен Рик Симпсон майы мен Шона Банда майының арқасында қайтадан өмір
сүруге қол жеткіздім.Өткен жылдың осы уақытында мен ЕШҚАШАН мұндай ештеңе істей
алмас едім... Жуынатын бөлменің жанында болудан қорықпай, азық-түлік дүкеніне әрең
бардым.Менің Крон ауруым қаншалықты нашар болғандықтан, мен үнемі арт-шоулардан
және  тірі  кескіндеме  концерттерінен  бас  тартуға  тура  келді.Бақытымызға  орай,  мен
каннабис майымен таныстым және ақырында өзім үшін дұрыс майды таптым.Мен өмір
сүріп жатырмын және өмірді қайтадан сүйемін ...Өткен жылы бұл уақытта мен фермерлер
базарына бара алмадым ...өмір сұмдық!КАНАБИС ЕМЕС!!!!

Шона Банданың ~ «Еркін өмір сүр немесе өл» кітабын оқу маған тұруға күш берді және
ТЕГІН ӨМІР СУ және сауықтыруға батылдық берді.Рик Симпсон кітабын оқыңыз!Бұл білу
үшін құнды ақпаратқа толы тамаша өмірбаян.Екі кітап сіздің ойыңызды оятуға көмектеседі,
сондықтан сіз енді қойлардың бір бөлігі болмайсыз.Шындықты біл.Оны Google. Линзи

«Мен  көптен  бері  сезінбеген  ең  керемет  сезімдердің  бірі  -  фода  срирача  қосылған
жалапеносты  жегендегі  КЕРЕМЕТ  жылулықты  сезіну....Ішім  ауырмай!КАНАБИС  МАЙЫ
үшін Құдайға шүкір!Мен өзімді фольклормен емдеу үшін ғана ауыратынмын….менің сүйікті
тағамым…..Қазір  мен  оны  жей  аламын  және  АУРУДЫ  СЕЗМЕЙМІН,  өйткені  каннабис
майы  менің  Крон  ауруымды  емдеуге  көмектеседі!!!О,  мен  фодың  дәмін  және  ыстық
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дәмдеуіштердің  жылы  күйігін  қалай  сағындым!Мен  май  алуды  ешқашан
тоқтатпаймын.Ммм ммм болмайды! Линзи

«Менде  Крон  бар  және  ол  керемет  жұмыс  істейді!!!Олар  маған  берген  кез  келген
таблеткадан жақсы жұмыс істейді ». Эндрю

«Қазіргі  уақытта  менің  бөлмелесімді  RSO  көмегімен  колиттен  емдеп
жатырмын.Мотоциклін  сындырып  алған  ол  қатты  сынып,  бір  ай  ауруханада
жатты.Ауруханада жатқанымызда оның тоқ ішекте масса бар екенін және бұл ісік болуы
мүмкін екенін айтты.Ол жасынан бастап колитпен ауырады17 жаста, қазір 29-да.

Өлімнен  қорыққаннан  кейін  және  не  болып  жатқанын  білмей,  мен  досыммен  RSO-ны
сынап көру туралы сөйлестім.Ол менің досыма Рик Симпсон майын жасады және оны
қазан айынан бастап ішеді.Дәрігерлер массаның өзін-өзі реттеп, қалыпты түске оралғанын
және бұл  ісік  екеніне  сенбейтінін  айтады.Біз  қазан  айынан бері  оның  ішегіндегі  қанды
бірде-бір  өршусіз  тиімді  тоқтаттық!Қабыну  минималды.Біз  отбасымда  RSO  қолдануды
ЕШҚАШАН тоқтатпаймыз!!!» Крис

«Мен колитке арналған майды қолданамын.Жұмыс істеп тұр.Жалғыз мәселе, менде дұрыс
жүктеме жоқ,  сондықтан  мен  одан  аздап  бас  айналамын.Бірақ  кім  маңызды,  мен  оны
жақсы сезінемін ». Игорь

«Менің колитпен ауыратын досым бар және ол керемет жылдамдықпен көмектеседі.Менің
ойымша, олар оны кез-келген генетикалық дәрі-дәрмекпен қабылдады, менің ойымша, ол
клузалық  сөмкеге  өте  жақын  болды.Бірнеше  дәрігерді  көрдім,  ол  мәселеге,  егжей-
тегжейлерге және т.б.Мен қосымша мәліметтер алуға тырысамын ». Джастин

«Менде  сәулелік  емнен  колит  бар  ...есірткі  пайдасыз.Каннабис  -  маған  ауырсынуды
жеңілдеткен жалғыз нәрсе ». Ли

«Колитпен жұмыс істейтін штаммдарды қарастыратын адамдар үшін көптеген ірімшік пен
Чемдогг кресттері мен оны қолданатын адамдар үшін жақсы жұмыс істейтін сияқты». Крис

«Мен  ойық  жаралы  колиттің  дамуын  болдырмау  үшін  20  жастан  бастап  RSO-ны
қолдандым.Менің ас қорыту жолдарым 41-де мүлдем қалыпты.Менің әкем Крон ауруынан
бірнеше рет зардап шекті және менің ойымша, бұл менің де осындай тағдырдан зардап
шегуіме май кедергі болды ». Тодд

«Мен дивертикулиттің өршуі кезінде каннабисті қолданамын, бұл маған шынайы жеңілдік
беретін жалғыз нәрсе, асқазан ауруымен жақсы көмектеседі және іштегі бұлшықеттердің
босаңсуына көмектеседі, бұл тек ауырсынуды жасыратын рецепт бойынша ауырсынуды
басатын дәрілерге қарағанда жақсы. аз уақыт!» Дэвид

«Мен Crohns үшін де RSO қолданамын.Бұл мен үшін керемет болды ». Бобби

Жүрек, қан қысымы
«Жүрек  –  өмірлік  маңызды  мүше,  ал  май  өмірлік  маңызды  мүшелерді
жасартады.Пациенттер майды қолдана бастағанда, олар әдетте жүрекке арналған дәрі-
дәрмектердің  дозасын  азайтады  және  көпшілігі  оларды  қолдануды  тоқтата  алатынын
сезген  кезде  оларды  қолдануды  тоқтатады.Мұнай  жүрекке  өте  пайдалы,  бірақ  менің
ойымша,  пациент  оларға  тағайындалған  осы  дәрі-дәрмектерді  қабылдаған  кезде
дәрігермен кеңесу керек.

Май  қан  қысымын  және  кейбір  жағдайларда  аритмияны  өте  тиімді  реттей  алады.Ол
әдетте қан қысымын төмендетеді, сондықтан қан қысымын төмендететін дәрі-дәрмектерді
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қолданатындар майға үйренгенше абай болу керек.Қан қысымын төмендететін  дәрілер
мен майдың комбинациясы қысымды тым төмен түсіруі мүмкін, сондықтан қан қысымын
өлшейтін  құрал  арқылы  қан  қысымын  бақылау  жақсы  идея.Көптеген  жағдайларда
пациенттер майдың жүрек соғу жиілігін аздап арттыратынын да байқайды.

Бұл сала әлдеқайда көп зерттеулерді қажет етеді, сондықтан пациенттер май қабылдауды
бастағанда  өздерінің  ақыл-парасаттарын  ұстануы  керек,  бірақ  олар  сонымен  бірге
дәрігермен байланыста болуы керек, өйткені олар бұл дәрі-дәрмектерді қабылдау кезінде
кейбір  қиындықтарға  тап  болуы  мүмкін.Жүрек  ауруымен  ауыратындар  үйіндегі  немесе
жұмысындағы  электр  сымдарын  тексеруі  керек.Жүрек  электромагниттік  импульстармен
жұмыс  істейді,  сондықтан  олар  электромагниттік  өрістерде  мүмкіндігінше  аулақ  болу
керек.

Майын жеп, суппозиторийлерге де қолданар едім.Жергілікті қолдануға келетін болсақ, ол
ешқашан  ауырмайды,  бірақ  мен  оның  қаншалықты  пайдалы  екенін  айта
алмаймын.Әдеттегідей  мен  кендірді  қолданар  едіммүмкін  болатын  барлық  жолдар.Мен
сондай-ақ қарасора тұқымдары мен қарасора майын диетаға қосар едім,  тұқымдар да,
май да көптеген жүрек ауруларына өте пайдалы әсер ететіні белгілі.

Егер мен дәрігер болсам және жүрекке операция немесе трансплантация, т.б. жасасам,
алдымен  кем  дегенде  60  грамм  маймен  мүшені  жасартуға  тырысар  едім.Егер  60  г
науқасты жеткілікті денсаулық жағдайына әкелмесе, мен оларға май беруді жалғастырар
едім.JB»

«Мен қан қысымымдағы таблеткаларды қабылдауды азайттым және тоқтаттым, өйткені
менің қан қысымым тым төмен көрсеткіштерге ие болды.Қан қысымы таблеткаларын алып
тастағаннан  кейін  қан  қысымым  қалыпқа  келді.Жүректің  соғуы  тұрақтырақ  және
соншалықты  алаңдатпайтын  сияқты,  өйткені  менде  туғаннан  бері  тұрақты  емес  жүрек
соғысы болды ». Джордж

«Мен 2012  жылы 2  сәуірде  туған  күнімнен  кейінгі  күні  инфаркт  болдым.Дәрігер  маған
мұның  бәрі  артрит  және  бұл  тек  инфаркт  деп  айтуға  тырысты.Олар  менің  каннабисті
пайдаланғанымды ұнатпайды, бұл жерде тек фармацевт және таблетка итеретін дәрігер
мен натуралист фармацевт арасында қатты соққы болды, менің дәрігерім де мені өлтірді,
мен бір жағынан 100% бұғаттадым және 80% екінші жағынан, мен мүгедек болып қалдым
деп ойладым, мен сізден өткен аптада көмек сұраймын, менде тек каннабис болды, әлі
май іздейді, менде артрит бар, бұл жесір әйел деді жасаушы, менің жолым болды, мен
жедел  жәрдем  ауруханасына  бардым,  олар  маған  стент  салғанымды  айтты  және
екіншісіне не істеу керектігін күтемін, рахмет Рик, сіз керемет нәрсе істеп жатырсыз және
сізді қатты бағалайды.Эй, мен әлі осындамын, тағы бір ескертпе: менің күйеуім дәрігерге
бармайды, ішпейді, темекі шекпейді, тек осы жылдар бойы каннабисті пайдаланды.Оның
жасөспірім  сияқты  қан  қысымы  бар,  дені  сау,  Құдай  сізді  және  бәрімізді  жарылқасын,
Барби әлі де ауырып жатыр (@ O@ ). Барби

«Жүрегі  тоқыраумен ауыратын итім  әлі  де ауырады және ол наурыз айынан бері  май
ішеді.Бейбітшілік махаббат және RSO!! » Дженна

«Менің  қан  қысымым 139/99-дан  114/80-ге  дейін  көтерілді,  ол  ешқашан  мұндай  төмен
болған емес.Рахмет Рик ». Джейсон

Q.Сәлем, менің сұрағым бар.Маған қызық болды ма, АРТЕРИАЛДЫҚ ФИБРИЛАЦИЯҒА
көмектесетін  май  туралы  айғақтар  бар  ма?Жүрек  соғуының  тұрақты  емес  түрі.Рақмет
сізге!!!!» Мэри

А.Құрметті  Мэри,  иә,  әрине.Майдың  біздің  нұсқауларымызға  сәйкес  өндірілгеніне  және
пайдаланылғанына  көз  жеткізіңіз  және  оны  жүрек  препараттарымен  біріктіруден  сақ
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болыңыз.Дж.Б

«Енді  мен  барлық  адамдармен  жоғары  қан  қысымымен  (гипертония)  ұзақ  күресіммен
бөлісемін.25 жасымнан бері мен әрқашан жоғары қан қысымымен ауырдым, бірақ 2008
жылы мен өмірді сақтандыру жарнасын уақытында төлеген жоқпын.Маған қалпына келтіру
үшін  физикалық  көмек  қажет  екенін  айтты.Компания  мені  қан  қысымымды  өлшейтін
жергілікті  медбикеге  жіберді.Ол  180/120  болды.Ол  маған  «жаяу  инсульт»  екенін  айтты
және  жедел  жәрдем  бөлмесіне  баруды ұсынды.Маған  әсіресе  ауруханалар  ұнамайды,
сондықтан мен үйге барып, табиғи дәрі-дәрмектермен айналыстым - мұның бәрі ештеңе
істемеді.Жаттығуды  қоса  алғанда,  не  жұмыс  істегенін  көру  үшін  қан  қысымын  жиі
тексердім.Ол әлі де жоғары болды және сонда қалды.

Бір жылдан кейін және қан қысымы 180-ден жоғары, досым дәрігерге барғаным жөн деді,
мен  оны  жасадым.Мен  дәрі-дәрмекті  қабылдадым,  ол  аз  әсер  етті,  бірақ  мені  қатты
айналдырды және тұман етті.Мен есірткіні тастадым және бір айда тамырларды тазартуға
«кепілдік берілген» MLM өнімін таптым.Мен төрт есе дозаны жасадым және 9 айдан кейін
әлі де ауыр жоғары қан қысымы болды.Өткен қазан айында менің қан қысымым 235/135
(қауіпті  жоғары)  болды.және мен өзімді  сөніп  бара  жатқандай сезіндім,  сондықтан мен
ақыры  мойынсұнып,  ауруханадағы  жедел  жәрдем  бөлмесіне  бардым.Олар  мені  қосты
және қан қысымын 150/110 дейін төмендететін Лизиноприл мен Дилтазем деген екі дәріні
қолданып көрді.Мен есірткіні  бір айдан кейін таусылғанша қабылдадым.Бір айдан кейін
дәрігерге  тексерілуге  барғанымда,  менің  қан  қысымым  әлі  де  160/110  шамасында
болды.Мен қатты ренжідім, өйткені мен әлі де «жаяу инсульт» болдым.

Қаңтарда мені каннабис майымен арнайы жұмыс істеген Колорадо штатындағы Ааманмен
таныстырды.Ол маған майдың MS науқастарына керемет әсер еткенін және менің әйелім
бар ауырсынуды айтты.Ол маған фильмді  көруді  де айтты -Емдеуден қашуол көптеген
ісіктерді емдеу үшін каннабис майын қолданды.

Әйелім сатылып кеткеннен кейін  және біршама ашық көңіл-күй әлі  де оны қабылдауға
құлықсыз болды, сондықтан мен оның қан қысымына не әсер ететінін білу үшін дозамды
қабылдадым.Ааманн өте аз дозадан бастап, менің толеранттылығыма жетуге болатынын
айтты.Мен  күріш  дәнінің  өлшемінен  бастадым,  ал  басқа  дәрі-дәрмексіз  таңертеңгі  қан
қысымым  138/90  болды  -  бұл  үлкен  жақсарту.Мен  бастаған  кезде  ескі  дәрі-дәрмек
таусылды.Мен төмен дозада жалғастырдым, бірақ дозаны екі  дәнге дейін арттырғанша
әсерлі әсерлер тоқтады.Бір қызығы, қан қысымы бірден төмендеді.Мен әлі де өз денемде
тәжірибелік режимдемін, соңғы бірнеше күнде менің қан қысымым қалыпты болды және
мен оны төсекке дейін шамамен 3 дәнді қабылдау арқылы және ешқандай рецептсіз дәрі-
дәрмекті қабылдау арқылы ұстап тұрдым.Мен ешқандай жанама әсерлерді байқамадым
және оны «жоғары көтерілу» шегінде ұстауды жоспарлап отырмын.

Медициналық  картаға  жүгінгенімде,  дәрігер  қан  қысымын  емдейтін  каннабис  майының
бұрын медициналық тарихында болмағанын айтты.Мен бірнеше жылдар бойы ауырған
буын ауруы себебінен әлі  де рұқсат  ала алдым.Сіз  қалай ойлайсыз?Тағы бір  керемет
жанама әсері/пайдасы болды – буындардағы ауырсыну енді болмайды.

Көптеген адамдар, соның ішінде мен де темекіні ұнатпаймын.Жұмыс істей алмайтын және
осы  мүмкіндікті  дұрыс  пайдаланбайтын  «құмыра  бастары»  салаға  қара  көз
берді.Мемлекет баланы ванна суымен осы керемет дәріге лақтырмайды деп үміттенемін
».

Q.Қан қысымын бақылау үшін күнделікті қанша ішесіз?Джо

А.Нұсқауларға сәйкес кем дегенде 60 г ем қабылдап, содан кейін демеуші дозаға дейін
төмендеткен дұрыс.Дж.Б
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«Мен  оны  қатерлі  ісікке  қарсы  қабылдаған  уақыт  ішінде  мен  толық  ауқымды  қан
анализінен  өттім  ...  дәрігерлер  менің  холестеринім,  қандағы  қант  деңгейі  мен  қан
қысымыма таң қалды!Олар бұл жасөспірімдер сияқты екенін айтты.Ал мен 49-дамын!»
Линдси

«Мен 240 фунт болдым және диабетке дейін болдым.Иіс пен дәм сезудің жоғалуы, төменгі
аяқтар мен аяқтардағы қабыну және ісіну, саусақ ұштарында шаншу.Сондай-ақ ауыр ОА
бар.RSO 2 күріш дәнін/күніне шамамен 6 айдан кейін  қант диабетінің  барлық белгілері
жойылды  және  ОА  созылмалы  ауруы  жоқ.40  фунттан  артық  жоғалтты.Майды  өзім
жасадым». Рон

«Мен холестерин туралы білмеймін, бірақ мен күніне бір күріш дәнінен аз жегеннен кейін
бір аптадан кейін салмақ жоғалта бастағанымды білемін.Екінші аптада ішімдегі  майлар
кетіп, терім жоғалып кетті.Үшінші аптада бос тері қайтадан тартылады...» Даниел

«Менің  холестеринім  қалыпты көрсеткіштерге дейін  төмендеді,  мен дәрігерлердің  дәрі-
дәрмектерін тоқтаттым.Бұрын олар мені өмір бойы дәрі ішетінін айтты.Менің қантым да
қалыпты, мен 126 болдым, қазір 80-90-шы жылдар». Хосе

«Бірнеше ай бұрын мен қан сынамасын тапсырдым, ал доктор мен холестеринді  дәрі-
дәрмекті  қабылдамаймын деп ренжіді,  мен шамамен 10 ай бұрын тоқтаттым.Мен одан
холестерин деңгейімнің қалай екенін  сұрадым,  ол бәсең дауыспен «жақсы» деп жауап
берді, бірақ менің жаман холестеринім жақсы холестериннен жоғары екенін айтты, бірақ
ол әрқашан солай болды, сондықтан менің денем осылай деп ойлаймын. .Мен бір жыл
бойы RSO-да болдым және 30 фунт жоғалттым, ал қант деңгейі төмендеді,  сондықтан
алаңдамаймын және  бірнеше басқа  дәрі-дәрмектерді  тоқтаттым,  сондықтан  маған май
ұнайды ». Әл

«Мен интернеттегі  куәліктерді  оқығанда қатты күмәндандым.Бірақ менің екі  досым оны
тұрақты  түрде  қолданып  жүргеннен  кейін  мен  олардың  денсаулығына  қатысты
мәселелерді  бұрын  білдім  және  мен  мұны  көремінолардың  өмірі  мен  денсаулығының
керемет жақсаруы, мен марихуананың тыйым салынған заттар тізімінен шығарылғанын
қалаймын.Әркімге өзін өзі өсіруге мүмкіндік беру керек.

Бұрын  мен  марихуанаға  қарсы  болған  кезім  болды,  бірақ  кейбір  достар  менің
көзқарасымды  өзгертті.Біреуі  ұзақ  уақыт  бойы  жоғары  қан  қысымымен  ауырды  -  ол
таблеткаларды қабылдаған (ол да ұзақ уақыт бойы қарсы болды), біреу оны бір апта бойы
қабылдауға көндірмейінше.Ол жасады және әсер оны таң қалдырды, өйткені ол әдеттегі
200 бірліктен 140 бірлікке дейін төмендеді.

Кейбір  басқа  дос  4  жылдан  астам  тамақ  пен  асқазан  ауруымен  және  ойық  жараға
байланысты  мәселелермен  күресті.Бірнеше  аптадан  кейін  шай,  түтін  және  тамшылар
ретінде  марихуананың  тұрақты  дозасын  қабылдағаннан  кейін  ол  әлдеқайда  жақсы
көрінеді.Ол жақсы ұйықтайды, енді оған таблетка қажет емес». Алекс

Демікпе, тыныс алу, өкпе
«Менің денсаулығым мінсіз, енді демікпе жоқ, жаттығусыз артық салмақтан арылдым және
өзімді күн сайын керемет сезінемін.Мұны істей алатын таблетканы атаңыз?» Эдвард

«Мұнай  үшін  рахмет,  ол  маған  ауыр пневмонияны жеңуге  көмектесті.Май NyQuil  және
дәрігердің антибиотиктері жасай алмаған нәрсені жасады.Ал мен бір түнде емделдім!!!Рик
Симпсон менің өміріме жеңілдік пен ем қосты, сол үшін мен Рик Симпсонның жұмысы мен
оның майына әрқашан ризамын.Емдей бер!» Джо
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«Мұнайды булану демікпе мен басқа тыныс алу проблемаларын емдеуде тиімді болады
деп күтуге болады.Бірақ таңқаларлық, біз қарасора майы суппозиторийлерінің тыныс алу
жолдарын  ашуда  өте  тиімді  екенін  анықтадық.Әдетте,  пациент  суппозиторийлерді
қабылдағаннан кейін 30 минут ішінде олар өкпелері ашылғандай сезінеді және тыныс алу
әлдеқайда жеңілдейді.Әрине, кез келген басқа ауру сияқты, мен үш ай бойы стандартты
60  г  дозаны  ішетін  едім  және  өзімді  толық  сау  сезінгенге  дейін  күніне  бір  грамм
болатынмын.Содан  кейін,  әрине,  мен  өмірімнің  соңына  дейін  демеуші  дозаны  алатын
едім.Мен  майды  ауызша,  жұлдыру  мен  кеудеге  жергілікті  және  суппозиторий  түрінде
қолданар едім.JB»

«2002 жылы маған созылмалы эмфизема диагнозы қойылды.Менде 90 жастағы науқастың
өкпесі бар деп айтты.Темекі шегуді тоқтатты және жақсы каннабисті қатты шегеді.Бүгінгі
күні  өкпенің  қызметі  жақсы.Омыртқаның  зақымдануы  үшін  күнделікті  майды  қолдана
бастадым ». Джон

«Мен 21 жыл бойы демікпемен ауырдым, темекі шегетінмін және 14 жастан бері ммж.Мен
93 жылы марихуанамен  тәжірибе  жасағаннан бері  ингаляторды қолдануға  тура келген
жоқ.Менде әлі де құтқарушы ингалятор бар, бірақ оның қажеті жоқ.Сондай-ақ мигреньге
арналған бұлшық ет босаңсытқыштарымды, 800 мг ибупрофенді,  антидепрессанттарды
немесе басқа екі препаратты қабылдамаңыз.Мен MMJ-ді жақсы көремін.Бұл менің өмірімді
сақтап қалды ». Кари

«Мен RSO-мен бірінші рет таблеткада 1,7 грамм қабылдадым.Мен түзу жүре алмадым,
өзімді ақыл-ойы кем дегендей сезіндім, бірақ келесі күні ауыр пневмониядан айықтым!!
Мұны тағы да қайталайтын едім, lol ». Джо

«Мен экзема мен астма үшін қарасора майын қолдана бастадым және бәрі жойылды!Мен
енді  стероидты  ингаляторларды  немесе  стероидті  кремдерді  қолданбаймын.Миллион
жылдан кейін ол жойылады деп ешқашан ойламадым.ЖЕҢІС ҮШІН ҚАРАДЫ!Шынымды
айтсам,  мен  ешқашан  пайдаланбау  керектігін  айтатын  өсімдікті  білмейінше,  өз
проблемаларым үшін жеңілдік табамын деп ешқашан ойлаған емеспін, өйткені бұл мен
үшін зиянды, мен үшін жақсы болды!» Мэтт

«Мұнай  өкпеге  жұмыс  істейді!Буландыру  да  көмектеседі.Майды  қабылдағаннан  кейін
алғашқы  5  күн  ішінде  сіздің  өкпеңіз  қақырықты  шығара  бастайды  және  егер  сіз  өкпе
рагымен  күресіп  жатсаңыз,  ісіктер  кішірейе  бастайды,  ал  май  рак  клеткаларын
өлтіреді.Ісіктердің  60-80%  Candida-мен  толтырылған,  сондықтан  THC  саңырауқұлаққа
қарсы  қасиеттері  бұл  процеске  иммундық  жүйеңіздегі  химиялық  процесті  қоздыратын
каннабиноидтермен бірге көмектеседі!Каннабис темекіге қарағанда өкпеңізді ашады және
кеңейтедіденеңізді гомеостаз күйіне қайтару кезінде бронх түтіктері.Өкпесі және басқа да
аурулары  бар  көптеген  адамдар  диеталардан  бидай  мен  қантты  алып  тастауы  керек,
өйткені  қазіргі  бидай 95% ГМО және адам ағзасы оны өңдеуді  білмейді,  сондықтан ол
сақтайды  және  иммундық  реакция  тудыруы  мүмкін.  дененің  кез  келген  бөлігіндегі
қабынудың немесе гистаминнің!Ойланатын тағам!» Матай

Q.Сәлеметсіз бе,  Дж.Б,  сізде COPD-дан зардап шеккендерді маймен емдеуге мүмкіндік
болды ма?эмфизема?Демікпе?Шон

А.Иә, бұлардың бәрі.ӨСОА және стенокардиямен ауыратын алғашқы пациенттерімнің бірі
алты баспалдақпен (алты баспалдақ  емес,  ол тыныс алмағандықтан әрең жүрді)  жүре
алмады.Екі айдан кейін ол қайтадан бадминтон ойнады.Мұнай барлық осы жағдайларға
өте  тиімді  және  қауіпсіз  көмектеседі.Мен  майды  жейтін  едім,  оны  суппозиторийлерде
қолданар едім (олар өкпе ауруларына да жақсы әсер етеді), мен майды күніне бірнеше рет
буландыратын  едім  (бұл  жөтелге  ықпал  етеді,  және  сіз  мұны  қалайсыз,  сіз  барлық
ластануларды кетіруіңіз керек. өкпе, және сіз оны жөтел арқылы жасайсыз), мен де майды
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тамағымда, кеудеме және арқама жергілікті қолданамын.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Менде COPD бар, мен соңғы кезеңде болдым және ашаны тартып алуды ойладым.Мен
бір ай бойы каннабис майын ішіп жүрмін, енді қалпына келу жолындамын!» Гордон

«Менің  грамптарым  жанашырлықтан  пайда  көре  алған  жалғыз  Грамп  емес  сияқты!
Бұл  қарт  өзінің  эмфиземасын  каннабис  майымен  емдеген.My  Gramps  сонымен  қатар
каннабис өсімдігінің эфир майын қолдану арқылы оттегі мен астма ингаляторларынан (ол
өкпенің қатерлі ісігінің соңғы сатысында өліп жатса да) құтыла алды.Бұл менің Gramps
өмірінің соңғы 8 аптасында қолданған жалғыз дәрі...Ол ӨСОА және эмфизема және өкпе
рагы  болғанына  қарамастан,  ол  антибиотиксіз  пневмонияны жеңе  алды.Менің  Gramps
100%  оттегі  деңгейімен  өтті,  тыныс  алу  аппараттарының  немесе  қосымша  дәрілердің
көмегін қажет етпеді. Линдси

«Мен өзім мынадай нәтижелерді көрдім: Балалық шақ және ересек лейкоз ~ Бауыр ауруы
~ Созылмалы ауырсыну ~ Қант диабеті ~ Семіздік ~ Демікпе ~ Созылмалы бронхит ~ IBS ~
Қабыну ~ Артриттік қолдарға жергілікті түрде қолданған - ауырсыну шамамен бір минутта
басылды.Күйген саусақтарға жағып, ауырсыну бір-екі  минутта басылды...КЕТТІ Мен бұл
терінің  бәрі  түсіп  жатыр деп ойладым және ортаңғы саусақтың бір нүктесі  ғана терісін
жоғалтты.Енді  бұл  саусақтар  қайнаған  рапс  майынан  шыққанда,  терісі  пісірілген  тауық
сияқты аппақ болды!Күйіктерге жақсырақ ештеңе жоқ.Мен бұдан былай ас үйде құмыраны
сақтайтын боламын!Рахмет сізге каннабис!» Дебра

-- Рахмет, Дебра.Майдың күйікке не істей алатыны туралы бір тәжірибе - ұтымды адамға
ас үйде оның құмырасын алғысы үшін жеткілікті, мен келісемін.Әрбір пештің, ашық оттың,
пештің және т.б. жанында майы бар банка болуы керек.Керек бола қалған жағдайда.Дж.Б

«70-ші жылдардың аяғында және 80-ші жылдардың бәрінде мен дәрігерге (Хашми) барып,
жылына  кемінде  екі  рет  (күзде  және  көктемде,  ауа  үнемі  болатын  кезде)  бронхит
ұстамаларына  қарсы  таблеткалар  алуға  тура  келді.  ылғалды).Мен  1990  жылы  темекі
шегуді тастадым және одан да көп темекі шеге бастадым (сол кезде мен әлдеқайда өсе
бастадым, мен өзім үшін шамамен 5 фунт бүршік сақтайтын едім, қазір май жасау және
тамақ  пісіру  үшін  көбірек  пайдаланамын.  ол.)  БІРАҚ 1990  жылдан  бері  мен бронхитке
қарсы таблетка алу үшін дәрігерге қайта бармадым.ЯҒНИ 22 ЖЫЛ БРОНХИТТІ ҚАРСЫ
ТАБЛИЦАЛАРДЫ КЕРЕК  БОЛМАЙ...КАНАБИС ШЕКТЕУ ӨККЕНІҢ ҮШІН ЖАҚСЫ ЕМЕС
ДЕП  АЙТПАҢЫЗ...АНАМНАН  СҰРА,  ЕШКІМ  ҮШІН  ӨТІРІК  АЙТПАЙТЫНЫНА  КЕПІЛДІК
БЕРЕМІН...» Флейта

«Тәулігіне  бір  грамм RSO -  бұл менің  COPD үшін қабылдайтын нәрсе және ол ыстық
қарғыс сияқты жұмыс істейді.Мен оны капсулаға айналдырып, әр алты сағат сайын 250 мг
қабылдаймын.Мен 60 жыл темекі  тарттым.Дәріхана  ингаляторлары -  бұл  шынымен де
жағдайды нашарлататын қоқыс.Менің дәрігерім ақымақ, өйткені ол маған емнің жоқтығын
айтты,  мен  бөртпе  бұдан  былай  жұмыс  істемейтін  болса,  мен  оттегіге  баратынымды
айтты.Не айтып тұрғанымды түсінсеңіз, оның есегін шегелері бар таяқпен көтеріңіз.Мен
майды желтоқсан айында бастадым.Қайтадан тозған, аянышты емес, кәдімгі адам сияқты
қозғалып  бара  жатқаным таң  қалдырадыМен тез  айналатын  ескі  жаратылыс.Мен  2011
жылдың  қарашасында  диагностикаланған  радиацияланбаған  және  химиотерапиясыз
асқазанның  қатерлі  ісігі  үшін  RSO-ны  қолданғаннан  кейін  бұл  емде  сүріндім.Мен  бұл
көріністен  тек  «Ирландтардың  сәттіліктерінің»  әрекеттегі  дәлелі  арқылы  аман
қалдым.Менің адвокатым менің қиын жағдайымды естіді.Ол өте дұрыс пайымдауынша,
мен өз еркіммен қалдым, мен бұл дүниеден кететін шығармын.Ол RSO туралы хабардар
болды және т.б.Маған хабардар етті және мен мұндамын.Менің заңгерім бұл мәселелерде
менің  заңгеріме  қарағанда  әлдеқайда  білімді.Қалай  болғанда  да,  Рикке  және  бізге
көмектесіп жатқан барлық адамдарға тағы да рахмет ». Дейл
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«Мен COPD үшін RSO қолданамын ...Менде спирт пен H202 2 күнде көмектеспеген тұмау
пайда болды.Мен оған таңертең және кешке бір нүкте май жағып едім, бүгін таңертең ол
жоғалды ма?Мен арық ескі  еріндерімді  сезіндім,  онда ештеңе жоқ  ...Мен есінен танып
жатырмын ба???Мен жуынатын бөлмеге кіріп,  жерді  жарықпен толтырамын,  ақырында
созылып, тартқаннан кейін мен оны сындырдым, ол сауығып кеткен жерінен АШТЫ... Мен
оған тағы бір нүкте қойдым және мен оған саналы түрде қарадым деп ойламаймын. тағы
да... Ең ғажайып дәрі RSO...» Дейл

«Анамда  өкпе  ісігі  бар.Ол  химиотерапия  жасамаймын  деді.Мен  айттым,  сонда  не
қолданасың?RSO.Ол айтты, иә?Ол маған сілтеме берді және ол сол жерден болды.Ол 4
айда  60  келі  салмақ  тастады.Ешқандай  дәрі-дәрмек  қабылдамайды  және  қазір  жақсы
көрінеді және қалада шуылдауда!Мен оның эмфиземасы бар екенін айттым ба?Оған енді
оттегі  баллондары  да  қажет  емес.Бөлісетіндердің  барлығына  рахмет.Рик  -  менің  Fkn
кейіпкерім әзіл емес!Дж.Б -- тоқтама ағайын.Бұл болады». Билл

«Дж.Б., мен күйеуіме PT бейнесін көрсеттім және соңғы 2 жыл бойы онымен мыңдаған
куәліктермен бөлістім.Ол негізінен мұнайдың барлығымен келіседі.Өткен демалыста қызу
талқыладық.Қарасора  шегу  тақырыбының  қалай  шыққанын  да  білмеймін...Мен  оны
шекпеймін немесе тартқым келмейді.Ол (және мен оны қай жерде естігенін білмеймін, ол
өзін  тәрбиелейтін  ештеңе  оқымайды!)  өкпеде  ысталған  және  ингаляцияланған  кезде
аммиак бөлінеді, сондықтан ол сол кезде улы деп мәлімдейді ... мен бұл туралы ешқашан
естіген емес және оған қайтып оралған жоқ.Ойлар?» Пам

--  Кез  келген  нәрсені  темекі  шегу  өкпеңіз  үшін  ең  жақсы  нәрсе  емес.Шылым  шегетін
қарасораның денсаулыққа пайдасы бар, ол кез келген жағымсыз әсерлерді оңай жеңеді,
бірақ майды ішкен дұрыс.Егер біреу демалыс немесе басқа медициналық мақсаттар үшін
майды буландырғысы келсе,  бұл  оларға  байланысты болуы керек.Майды булану  өкпе
ауруларын,  соның  ішінде  қатерлі  ісік  ауруларын  емдеу  хаттамасының  бөлігі  болып
табылады,  сіз  пациенттердің  өкпесінде болмауы керек  нәрселердің  барлығын жөтелуді
қалайсыз.Менің  көзқарасым  бойынша,  каннабис  шегу  зиян  келтірсе,  майды  жеу  оны
түзете алады, сонда мәселе қай жерде? Дж.Б

«Менің анам өкпенің фиброзы бар... Егер ол 70 фунт жоғалтса, ол трансплантациялауы
мүмкін,  бірақ  жаттығу  үшін  дем  ала  алмасаңыз,  бұл  мүмкін  емес...Мен  өзімнің
зерттеулерімнен  оны  емдеуге  болатынына  сенімдімін,  бірақ  дәрігерлер  оны  емдей
алмайды және бізде уақыт таусылып жатыр ...Мен бұл туралы біреумен сөйлесу үшін
қатты қиналамын ...Мен RSO-ны жеңу үшін осындай жағдайы бар адамдардың бейнесін
көрдім  ...Мен  анамды  құтқару  үшін  бәрін  жасаймын...Дәрігерлер  оған  «отбасыңызбен
уақыт өткізіңіз»  деген сөз айтты,  бірақ  мен оның әлемге берер көп нәрсесі  бар екенін
білемін, ол небәрі 55 жаста және жүрегіне толы тамаша ханым». Ангела

-- Анжела, оны майға сал, ол арықтайды, май да өкпенің жағдайын түзететін шығар.Оны
жеп, суппозиторийлерде қолданып, күніне бірнеше рет майды буландырыңыз, сіз  оның
өкпесіне жатпайтын нәрсені жөтелуін қалайсыз.Дж.Б

«Маған 2009 жылы идиопатиялық перитонеальді фиброз диагнозы қойылды. Мен соңғы
кезеңде реанимацияға түстім. Қан қысымы 223 130-дан жоғары, бүйрек жеткіліксіздігі 90%,
аорта ағып, жүрек 140-40. Талшықтар асқазан қабырғасының артына жиналып, бүкіл дене
мүшелеріме қысым жасап, қатты ауырсынуды тудырды. Мен аман қалдым. Келесі 12 айда
химиотерапияның сәтсіз әртүрлілігі. Содан кейін мен Рик Симпсон майын бастадым. Оны
маған сыйға тартты, өйткені мен оны сатып аламын. Тағы 6 ай баяумай қабылдау кезінде
химиотерапиядан  бас  тарту.  Кенеттен  тоқтау  менің  иммундық  жүйемді  бұзады.  Тіпті
маймен. Жылдам алға және көп нәрсені қалдырыңыз. Екі ай бұрын дәрігерлерім айтты;
олар  менің  денемде  идиопатиялық  талшықтардың  ізін  таба  алмайды.  Менде  әлі  де
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химиотерапияның асқазан мен ішекке әсері  бар,  бірақ  ол да тұрақты түрде шешілуде.
Дәрігерлер мұны медициналық ғажайып деп атайды. Мен Рик Симпсон майын қолдану
туралы айтатын болсақ, олар біледі және жақсы ескертеді. I. Сондай-ақ көкөніс глицерин
тұнбасын жасаңыз және алыңыз. Менің алғашқы медициналық көмек көрсететін дәрігерім
терминалды диагнозымның бірінші айында каннабисті ұсынды. Ол шын мәнінде бұл ол
білетін  жалғыз  үміт  екенін  айтты.  Бұл  жауап  беру  үшін  тым  көп  мәліметтер  бар.  Бұл
көмектеседі деп үміттенемін ». Енох

«Арам менің өмірімді астма ұстамасынан сақтап қалды.Мен бұл туралы айттым, өйткені
мен жылдар бойы күлді - темекі демікпеге қалай көмектеседі?Мен қалай екенін білмеймін,
мен ғалым емеспін,  бірақ ол жұмыс істеді  және мен соның арқасында өмір сүремін ».
Дэвид

«Көптеген адамдар бұл дәріге кедергі жасайды.Қаншама аурулармен оңай күресу немесе
алдын алу үшін олар өздеріне және олардың отбасыларына қажет екенін білсе ғой.Егер
олар осы дәрінің көптеген керемет әсерлері туралы шынайы шындықты білгенде, олардың
отбасы мүшелері оларға не айтатынын білсе болды.Мұнай жоқта өздері қаншама азап пен
азапты басынан өткергендерін білсе ғой.Менің ойымша, олар әлдеқайда жылдам әрекет
етеді  және  менің  ойымша,  олар  бұл  туралы  бірдеңе  жасайды,  қарсы  емес.Қаншама
қолданысы бар дәріге тек ақымақ немесе хабарсыз адам ғана қарсы тұра алады.JB»

«2011 жылдың аяғынан бастап маған асқазанның қатерлі ісігі  диагнозы қойылған кезде,
мен өзімнің  COPD үшін  де  RSO-да  тұрақты болдым...  Оның қамқорлық жасаған басқа
нәрселері  керемет...  Көру,  есту  және  тері  75  жастағылардың  көпшілігі  сияқты
емес...Варикозды веналар кем  дегенде  50% азайып  кетті...Қыздар  мұны қалайды...Бұл
мені сау сезінеді...» Дейл

«Көбірек әйелдер оның қартаюға қарсы қасиеттері бар екенін түсінсе, олар парламентке
шабуыл  жасайды.Қатты  күлу.»  Лупус
-- Олар міндетті түрде болады, Лупус, мен бұған күмәнім жоқ.Дж.Б

«Мен оны қолдандым және барлық фармацевтикадан бас тарттым, сонымен қатар COPD-
ны  жеңдім.Менің  артритім  мені  көптеген  дәрі-дәрмектерді  қабылдағандықтан,  тыныс
алуым нашарлады.5 жылдан астам оттегімен емделдім және барлық ауырсынуды басатын
дәрілерді қабылдағаннан кейін менің тынысым жақсы болды.Артрит әлі де бар, бірақ қазір
өмір сүруге тұрарлық ». Лавр

«Бұл менің анам өмірінің көп бөлігін өткізген екі аптаның ішінде баяу өсіп келе жатқан тері
ісігін  өлтірді  ...Маған  көбірек  айту  керек!Бұл  біз  білетін  көптеген  адамдарға  әртүрлі
аурулармен көмектесті және қазір оның COPD-ға үлкен көмектесетінін көріп отырмыз!Осы
ғажайып өсімдік үшін Құдайды мадақтаңыз!» Бонни

--  Тері  ісігі  жойылды,  созылмалы обструкциялық  өкпе  ауруы  жойылды.Менің  білетінім,
дәрігерлер әдетте екеуін де емдеуде үлкен қиындықтарға тап болады.Таңқаларлық емес,
олар жазылған тарихтағы ең көне дәстүрлі дәрілердің бірі - каннабисті пайдалана алмаған
кезде олардың жұмысына сәйкес құралдар жоқ.Оны бірінші  болып сұрайтындар солар
болуы керек.Дж.Б

Гепатит
«Геп С жоғалды, жоғары қан қысымы және ішек проблемалары жойылды.» Джанет

«Геп С 2006 ж.Клиникалық сынақ.Дүние жүзінде 1000-нан 1.Альбуферон + Рибавирин -
2007 жылдың шілдесі - 2007 жылдың желтоқсаны.Осы химиялық коктейльді бастағаннан
кейін бір апта ішінде мен қатты ауырдым және морфин ішіп жүрдім,  салмақ жоғалтты,
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бөртпелер және т.б.Сынақ соңында мен 47 фунт жоғалттым және 24-7 қатты ауырдым.Мен
47 жасымда зейнетке шығуға мәжбүр болдым және екі жыл мүгедектік үшін компанияммен
және  төрт  жыл  Канада  үкіметімен  күрестім.Өткен  жылы  маған  клиникалық  сынақтағы
препарат өлімге және жанама әсерлерге байланысты тоқтатылғаны туралы хабарлады.

Өткен  2012  жылдың  жазында,  маусым  айында,  жұтылмайды,  тепе-теңдікті  жоғалту
ұстамасы басталды.Ұзын сөздің қысқасы, мен мүгедектер арбасына таңылдым.Осы кезде
мені барлық сканерлеуге, рентгенге және сынақтарға жіберді және невропатолог MS деп
есептеді???МРТ ерекше емес ...

Отбасылық дәрігер менде мини инсульт болған болуы мүмкін деді.Екеуі де мені онымен
бірге  тұру  үшін  үйге  жіберді,  өйткені  олар  бұдан  әрі  сынақ  жасамайды!Мен  екеуін  де
жұмыстан  шығардым.Содан  кейін  бір  досым  мені  Мистер  мырзаға  айналдырды.Өткен
жылдың  тамыз  айында  Рик  Симпсон  екеуміз  индика  бүршіктерін  іздей
бастадым.Желтоқсанның  29-ы  менің  салмағымды  60  грамға  жеткізген  күнім  болды,
сонымен  қатар  сол  түні  менде  соңғы  ұстама болды және  келесі  күні  таңертең  «Ауыр
мұнай» бағдарламасына кірістім.

Мен  химиотерапиядан  кейін  ешқашан  жақсы  ұйықтамадым,  маған  1-2  сағат  уақыт
берілді ...Қазір 7-8.Өз алдына нақты емес.Мен рецептсіз дәрі-дәрмекті  қабылдамаймын
және әр опиатты, ұйықтататын таблеткаларды және антидепрессанттарды пайдаландым,
барлығында  жағымсыз  әсерлер  болды.Бұл  менің  ауырсынуымды  бәрінен  де  жақсы
басқарды.

Мен қазір  біттім  және өмірлік  күтім  дозасы үшін  келесі  штамм іздеймін.Мен жұмыстан
шығарған Батыс құжаттарының диагноздары келесідей ...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds,
IBS,  CFS,  депрессия,  төтенше  мазасыздық,  MS???Мен  рецептсіз  дәрі-дәрмексіз,
құрысуларсыз  және  ауырсынуымды  басқарамын  ...Мұны  таблеткалармен  қолданып
көріңіз!Мықты болыңыз - күресіңіз». Рой

«Мен  мансабымда  табысты  болдым  және  керемет  өмір  сүрдім  ...  жақсы  үй,  көліктер,
қайықтар т.б.Менде психикалық денсаулық саласында бакалавр дәрежесі  бар және ол
үшін  әлі  де  28,000.00  қарызым  бар.Мен  үлкен  қателіктер  жібердім...  ҮЛКЕН!Оның
зардабын тарттым.Мен ешкімнен жоғары да, төмен де емеспін.Барлығымыздың өзімізге
ғана тән тарихымыз, саяхатымыз бар.

Мен  ауыруды  таңдаған  жоқпын.Бірақ  мен  жасадым.Мен  SSD-де  болуды  таңдамадым,
бірақ бұл мен қолдануға тура келген опция болды.Мен ұялмаймын, мақтанбаймын.Мен
айына  бар  болғаны  980.00-ге  өмір  сүремін,  көптен  аз,  кейбіреулерден  көп.Мен
шағымданбауға  тырысамын,  бірақ  мен.Мен  азық-түлік  маркалары  мен  Medicare
аламын.Мен күшігіммен жалғыз тұрамын.Кейде өзімді үмітсіз, түкке тұрғысыз және үмітсіз
сезінемін.Мен өзім жақсы көретін нәрселерге деген қызығушылығым жоғалады, күндер бір-
бірімен араласады, мен жиі төсектен тұрғым келмейді.

Айтпақшы,  мен  де  сүйетін,  мейірімді,  жанашырмын  және  адамдарға  шынымен
қамқормын.Менің достарыма сүйіспеншілік пен қолдаудан басқа ұсынарым аз, бірақ мен
өзімнен ұрланған және мені  өз  пайдасына пайдаланған көптеген адамдардың құрбаны
болдым.Мен  жылап  тұрғаным  жоқ,  жай  ғана  айтылып  жатыр.
Мен  күн  сайын  созылмалы  ауырсыну  мен  шаршаудан  зардап  шегемін.Күн  сайын  мен
төсектен тұруға және тұруға себеп табуға өзімді мәжбүрлеуім керек.Мұны әдетте менің
күшігім жасайды.Бірақ менің достарым керемет!Ал менің солардың кесірінен оянғанымды
да білмейтін шығар.Иә, мен депрессиядамын.Ауырсыну, созылмалы ауырсыну сізге мұны
жасайды.

Мен гипермін, сәл ессізмін... бірақ менмін, АЛЛА керексіз заттарды жасаған жоқ.Мен сізге
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мынаны  айтып  отырмын,  сізге  осыны  айту  үшін…..Мен  алкогольді,  таблеткаларды,
есірткілерді  қолданып  көрдім…..Маған  келесілер  тағайындалды:  Оксикотин,  Викодин,
Занакс,  Нейронтин,  Серокел,  Прозак,  көптеген  қабынуға  қарсы  препараттар,  Celebrex,
Лирика,  Трамадол,  Провингил,  Риталин  және тағы қаншасын ұмытып кеткенімді  Құдай
біледі.

МЕН  МЕДИЦИНАЛЫҚ  МАРИХУАНА  ПАЦУАСЫМЫН.Неліктен?Мен  жоғары  көтерілгім
келгендіктен  емес.
Мен  қамқоршыммен  маған  әсер  ететін  дәрі-дәрмектермен  жұмыс  істеймін.Бұл
процесс.Мен  таспен  ұрғым  келмейді.Мен  таза  ойланып,  ауыртпалықсыз  болғым
келеді.Мен бауырыма одан әрі зақым келтіргім келмейді.Менде С гепатиті бар және көп
жылдан бері бар.Сонымен, бұл рецепттердің барлығы ... жақсы, олар тек қосымша зиян
келтіреді.Мен  Рик  Симпсон  майын  қабылдап  жатырмын  және  қабынуды  азайтуға
көмектескен және босаңсуыма көмектескен дәрі-дәрмекті қолданамын.Мен ауырсынудан
сирек  ұйықтаймын.Бірақ  менің  қамқоршыммен  жұмыс  істеу  жақсы  ұйықтауға  мүмкіндік
береді!Мен  каннабистің  пайдасын  тауып  жатырмын  және  жанашыр,  сүйіспеншілік  пен
мейірімді  адамдардың  көмегімен  ауруды  жеңудің  жолын  тауып  жатырмын!Мен  рецепт
бойынша берілетін дәрілердің құрбаны болуым керек емес.

Сондықтан,  дәстүрлі  емес  медицинаға  жақын  адамдар  үкім  шығармас  бұрын,  өзіңізді
тәрбиелеуіңіз  керек.Мен  сіздердің  көпшілігіңіз  тек  негативті  көре  алатыныңызды
білемін.Мен  түсінемінсол.Мүмкін,  медициналық  марихуана  сіз  үшін  емес  ...  және  бұл
жақсы.Бірақ  біз  дәстүрлі  медицинаның  одан  әрі  зиянын  тигізгісі  келмейтіндер  үшін...
жақсы, өтінемін...  шешімімізді қолдап, үкім шығарар алдында өзіңізді оқытыңыз.Мен тас
ұрғыш емеспін, мен ауыратын адаммын... және мен каннабистің көптеген қолданылуының
пайдасын көріп жатырмын.

Мен  ММ  қауымдастығында  сүйіспеншілікке  толы,  мейірімді  және  шынайы  қамқорлық
көрсететін  тәжірибелі  адамдарды көрдім  және  мен  өте  батасын  алдым.Мен  сондай-ақ
ақша  үшін  қоғам  мүшелерінің  зиянын  көрдім  ...  және  көшедегі  мінез-құлықтан  басқа
ештеңе  бермейді.Бұл  мінсіз  дүние  емес.
П.С. Мен бұны жариялауға қорқамын.Бірақ біздің қоғамдастықтың мүддесі үшін ... мен оны
ортаға салып отырмын.Бейбітшілік». Кэти

«Мұнай  Крон  ауруына  көмектеседі.Ол  ішектеріңіздегі  қабынуды  тоқтатады.Менде  ісік
пайда болды, мен май туралы білмей тұрып, бауырымның 1/3 бөлігін және өт қабымды
алып  тастадым.Енді  май  менің  геп  С-ға  және  операциядан  кейінгі  химиотерапияның
барлық жағымсыз әсерлерін емдеді.Мен 18 фунт жоғалттым және өзімді керемет сезінемін
». Мишель

«Мен 35  жыл бойы С гепімен  ауырдым.Интерферон  инъекцияларынан  және  басқа  да
қорқынышты емдерден өтті.Келесі жылы олар гемангиоманы және бауырымның 1/3 бөлігін
алып  тастады.Ал  менде  ауру  өт  қабы  болды,  олар  алып  тастады.Мен  майды  3  жыл
қолдандым.Әлі де вирус жоқ, бауыр қалпына келеді және май қандағы қантты қалыпты
деңгейде ұстайды.Мен мамыр айынан бері шамамен 45 фунт жоғалттым.Қант диабетіндегі
жараларға да май жағып едім, бәрі жазылып кетті.Ешқандай тыртықсыз». Мишель

«Мен өз нұсқамды, ең жақсы бүршіктерді,  ауырсынуды жеңілдететін және кейбір жақсы
CBD нөмірлерімен бірге психоактивті THC жасаймын.Ауырсынуды басатын 90 мг морфин
тоқтата  алмады.Менің  майым  3  минутта  ауырсынуды  тоқтатады.Морфин  сияқты  20
емес.Және ол морфин сияқты 2 емес,  4 сағатқа созылады.Бірақ сіздің  нұсқаңыз басқа
мүмкіндіктерді қосады.Бірақ бұл мен үшін жақсы жұмыс істейді, мен RSO-ны да қолданып
көрдім.Мен өзімнің  бір  бөлігін  тіл  астындағы тіс  тазалағышқа салып,  5  сағаттан астам
ауыртпалықсыз билей аламын.Барлық мұқтаж адамдарға жақсы дәрі менің ойым». Джим
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«Бұл күйеуімнің өмірін сақтап қалды.С гепатитінің емі оны өлтірді.Тамақ іше алмадым, 70
фунт тастадым, жүрек айну үшін 5 сценарий, олардың ешқайсысы жұмыс істемеді.Құдайға
шүкір,  біз  Аризона  штатында  тұрамыз  және  менде  24  сағат  ішінде  бізге  көмектескен
кооперацияда  үлкен  қамқор  адамдар  болды.Тамақты  қалдырып,  емделуді  аяқтай
алды.Hep C тегін және аппетит үшін тамшыларды қолданады.Есірткі  жақсы нәрселерді
өлтірді.Емдеу кезінде тамақтану маңызды.Бұл жұмыс істейді және бізде көптеген пайдалы
адамдар болғанына ризамыз.Каннабис пен Аризона және жақсы адамдар үшін Құдайға
рахмет ». Джули

«G'day Rick, жай ғана рахмет айтқым келеді.Менде геп с бауырының циррозы бар, мен 6
унция химдогтан май жасадым, бірақ мен 4 литр изопропил спиртін қолдандым.Ол сондай
күшті!Менде күріш дәніндей кесек бар еді, Құдай-ау, бұлт үстінде қалқып жүрдім...қатты
күлу.Маған тек сомаларымды реттеу керек.Қалай болғанда да, 18 айдан астам уақыт бойы
қатты ауырған бауыр ауруы бірінші рет менде ауырсыну жоқ.Бұл майды қабылдаудың 1-ші
күнінен  кейін  болды.Бұл  Алланың  адамға  берген  сыйы...Австралиядан  келген
баталар...:-))» Найджел

«Жақсы жаңалық.Әкемнің бауыр ферменттері қалыпты және ол 10 жылдан астам HEP C
ауруына шалдыққан.Ол 2,5 ай бойы RSO қабылдауда, доктор HEP C жоғалғанын айтқан
жоқ, бірақ оның бауыр ферменттері қалыпты, бұл жақсару!Ал әкем соңғы 1-2 онжылдықта
геп С-мен ауыр ішетін болды, оның бауырына оқ тиді, қазір ол жазылды! Роджер

«Сізде  қатерлі  ісік  болмаса  да,  денеңіздің  алдын  алу  шараларын  ойлаңыз.RSO-ны
күнделікті қолданылатын аз мөлшерде жұту арқылы.Сіз денеңізге жағымсыз вирустар мен
қателердің барлық түрлерімен күресуге мүмкіндік бересіз.Мен каннабис пен оның барлық
емдік  қасиеттеріне  байланысты  15  жыл  бойы  өзімнің  «бастапқы  дәрігерімді»
көрмедім.Маған  не  болмасын.RSO  -  мен  қол  жеткізетін  алғашқы  элементтердің
бірі.Айтпақшы, 3 рет белімді сындырдым.Омыртқалар мен дискілер L-4-тен S-2-ге дейін
ауыстырылды.Менің омыртқамды қайта байлау керек болдыжамбас аймағы... айнымалы
ток  буынымды  алып  тастау  керек  болды.Бауыр  ісігі  және  геп  С.Мен  өзімді  100%
каннабиспен емдеймін.RSO - бұл менің арсеналдағы құрал ғана». Рик

«Мен бұл ісікке ғана емес жұмыс істейтінін білемін, менде гепатит ауруы болды және төрт
ай бойы май ішті.Геп С жоқ, бауыр жаңа сияқты, дәрігерлер таң қалды.Осы сыйлық үшін
рахмет, Рик, сен шынымен өмірді құтқарушысың». Джейсон

«Геп  С  және  каннабис  майы:  Менің  туысқанымда  геп  С  бар,  оны  13  мамырда  ғана
білді.Операция кезінде/кейін  лас ауруханадан келісім-шарт  жасалған.Оны аяғына дейін
қорқытты.Шынымен оның ақыл-ойы бұзылды.Майға бірден кірісті және ол осы уақыттан
бері  май  қабылдауды  тоқтатқан  уақыт  кезеңімен  бірге  болды!Және  бұл  туралы  нағыз
түрткі  болды.Ол  интерферон  жасайды  деп  ойладым  (оның  жанама  әсерлерін  іздеңіз!
Қорқынышты!Ал  оны  емдемейді!!!),  өлу  туралы  және  «келесі  жылы  бұл  жерде
болмайтынын» айту.Ақыл соншалықты күшті.

Бауырының қай жерде екенін білу үшін 5 рет қан анализінен өтті.13 мамырдан бастап
оның саны 108-ден 63-ке дейін төмендеді (қалыпты диапазон 0 -  41)!Бұл адам сенгісіз
жаңалық!Ол айдың үстінде және баяу күздің  соңында және қазіргі  уақытқа дейін  оның
көңіл-күйі көтерілді.

Мен сізге майдың үстінде болу не істей бастағанын көрсетемін, содан кейін ол оны тастап
кетті,  содан кейін шын ынтамен және бағытты ұстанып қайта бастады.Бұл сандар ALT
(қалыпты  диапазон  0-63)  /  және  AST  (қалыпты  диапазон  0-41).Бұл  ферменттер  үшін
бауырды тексереді: '13 мамыр: 99/93, '13 шілде: 84/79 (тез төмендейді!Жақсы жаңалық).13
тамыз: 108/99!(Жақсы емес.4 аптаның ішінде майын толығымен тоқтатқанын және қатты
күйзелгенін  көруге  болады).13  қараша:  87/78!(108  оны қорқытты!хахаха!майға  қайта).14
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ақпан: 72/63!!!(Үйге дерлік!).

Бұл сандар керемет!Мұны әлемге айтыңыз, егер сізде немесе сіз жақсы көретін адамда
геп С бар болса, оларды тез арада каннабис майын алыңыз.Интерферонға ЖОҚ айтыңыз!
Мен  оның  2014  жылдың  мамырына  дейін  (диагноз  қойылған  күннен  бастап  1  жыл)
қалыпты диапазонда болуын күтемін!Содан кейін өмір бойы қолдау дозасы ». Кэти

Балалар
«Джейден  жақсы  жұмыс  жасады,  біз  оны  22  таблеткадан  8  таблеткаға  дейін
төмендеттік.Ал біз  оны күніне 10-нан 1  топамакс  дейін  төмендетеміз.Бұл таңқаларлық,
CBD-ге дейін біз оны 1 топамакстан алып тастайтын едік және ол бір апта бойы бір сағат
бойы  ұстамалары  болады.Ол  өте  бақытты  және  әртүрлі  дыбыстарды  шығаруды  және
көзбен байланысын әлдеқайда жақсы түсінеді.Оның осы аптада 1 рет ұстамасы болды, ол
небәрі  1  минутқа  созылды,  мен  валиумды  қолданудың  қажеті  болмады.Құдайға
шүкір.Алдағы бірнеше күнде біз Джейденді соңғы топамакс таблеткасын алып тастаймыз,
бұл онсыз 4 жыл ішінде бірінші рет болады.Джейденді қоқыстан алып тастағаннан кейін
жақсылық жасауын сұраңыз.Рақмет сізге.»

«Мен май туралы 3 ай бұрын интернеттен безеу мен розацеяға қарсы ем іздеп білдім.Бұл
бірден  түсіндірді!Кокос  майына  изо  майын  қосып,  күніне  бір  рет  бетім  мен  мойныма
қолданамын.Күйеуім  15  жасқа кіші  көрінемін  дейді!Бұл ақпаратты бөліскеніңіз  үшін  көп
рахмет.Алла разы болсын баршаңызға.Жақсы жұмысты жалғастыра беріңіз». Тони

«Менде жүктіліктің 23,6 аптасында туылған егіздер бар,  салмағы бір фунттан сәл ғана
асатын.Олар ғажайыптар және тірі болу бақыты!Олар қазір 2 жаста және олардың барлық
терапиясына қарамастан (кәсіби, сөйлеу, физикалық, даму апталығы) дамуы шамамен 1
жылға кешіктірілген.Мен қарасора майының көптеген ауруларды, соның ішінде қатерлі ісік
пен ми жарақаттарын емдейтінін оқыдым ...Менің сұрағым - қарасора майы менің керемет
сәбилерімнің  дамуына  көмектесе  ала  ма?Ал  егер  солай  болса,  мен  күнделікті  қанша
енгіземін?Көмектеріңіз үшін көп рахмет!» Дженна

-- Құрметті Дженна, күніне үш рет аз мөлшерде (0,005 - 0,01 г) бастаңыз.Дәрігерлер не
істеп жатқанын білсе, балалар бірінші күннен май ішу керек еді.Көретініңізге сенімдімінкөп
ұзамай  үлкен  жақсартулар.Мен  сондай-ақ  олардың  диетасына  қарасора  тұқымы  мен
қарасора майын қосар едім, сонымен қатар ванналарына бір шай қасық қарасора тұқымы
майы мен қарасора майының қоспасын қосар едім - бұл олардың терісіне жақсы жұмыс
істейді және экземалар мен бөртпелерді болдырмайды.Дж.Б

«Сәлеметсіз бе, мен қызыма алған шприцте қанша грамм май бар деп ойлап едім?» Мари
-- Бір грамм шамамен 0,9 мл.Дж.Б

«Соңында  мен  Кэшидің  анасымен  байланысқа  шықтым,  ол  маған  радиацияға  баруды
ұсынды,  мен  оны  жасадым,  өйткені  май  әлі  кірмегендіктен  және  ол  ауа
жетпейді.Осылайша, ол 4 рет сәулеленуді  емдеді  және ол азайып, ақырында қайтадан
тыныс алады.Мен майды тоқтатпаймын, мен оған күніне бір грамм беріп жатырмын.Енді
ол жұмыс істей бастайды деп үміттенемін ...Балалар, сіз радиация жоқ деп айтасыз, бірақ
мен не істеуім керек еді?Егер радиация болмаса, ол дәл қазір өліп кетер еді...Өйткені ісік
оның тамағында өсті...» Мари

--  Сәлем Мари, сен не істеу керексің,  соны істедің.Келесі  алты айда 120-180 г жоғары
сортты май зақымдануды жоюы керек.Мен науқасқа күніне бес-он грамм май бергенді жөн
көретін едім, бірақ бәрібір оны қайтара алмаймыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Ол небәрі  7 айлық.Күніне 10 грамм нәресте үшін тым көп болып көрінеді,  өйткені  ол
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күніне 1 граммды қабылдауға қиналады».Мари

-- Білемін, Мари.Науқасты көрмей, майдың сапасын білмей, интернет арқылы бұл кеңес
беру  өте  қиын.Сіз  істеу  керек  нәрсені  жасадыңыз,  мен  оған  жақсымын.Менің  айтайын
дегенім, ол келтірілген зиянды жою үшін қазір көп май жейтініне көз жеткізіңіз.Дж.Б

«Сәлеметсіз бе, қызымның ісігіне май құюға болады ма?Қайтадан өсіп келе жатқандықтан,
ісік астыңғы ерні мен екі жақ бетінің ішкі жағында...Жақсы жаңалық - ол гидроморфинді
тоқтатты және ол қайтадан өсе бастаса да, ол ауырмайды ...Мен олардың сүт безі қатерлі
ісігімен ауыратын науқастарға май құйғанын көрдім және бұл мені Кейлиге де солай істеу
керек пе деп ойладым.Егер солай болса, мен оған қанша инъекция жасауым керек және
мен оған түтікпен бірге бере аламын ба?»Мари

--  Сәлем Мари,  мен оны өзекті  түрде қолданар едім,  бұл жеткілікті  болуы керек.Тұнба
жақсы жұмыс істейді, немесе тікелей оған.Қажет болмаса, ісік аймағына тым көп инъекция
жасамас едім.Әрине, сіз неғұрлым көп май аласыз және ісікке жақындасаңыз, соғұрлым
жақсы,  бірақ  бұл  жағдайда жергілікті  қолдану  көмектеседі  деп  ойлаймын.Фотосуреттер
немесе бейнелер түсіріңіз және жақсы тілектер қойыңыз.Джиндрих

«Менің ойымша, бұл мұнай Кейли үшін жұмыс істемейді.Ол қайтадан үлкен болып барады
...Жақында бұл соңғы кездегідей болады, ісік оның тыныс алуына кедергі жасайды ...Ол
қазір күніне 2 грамнан астам қабылдайды, бірақ әлі де өзгеріс жоқ...Ол күніне 5-10 грамға
шыдай алмады, өйткені ол тіпті күніне 2 граммды көтере алмайды ...және оған қоса бұл
бізге 2 күн сайын 200 доллар тұрады, күніне 5 грамм алуға мүмкіндік жоқ, бізде әлі де 2
қызымыз  бар,  бізде  қамтамасыз  ету  керек  ...Біз  қорқынышты  түспен  өмір  сүріп
жатырмыз...»

--  Жарайды,  сізде  жоғалтатын  ештеңе  жоқ,  дозаны қайтарып,  содан кейін  инъекцияны
бастаңыз.Ол тез қысқарады, сондықтан сіз не істеп жатқаныңызды білсеңіз, уақытты босқа
өткізбеңіз және сіз жасайсыз деп үміттенемін.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Маған инъекцияны қалай жасау керектігі, майды немен араластыру керек және т.б. керек
еді?...Егер мүмкін болса, маған барлық нұсқауларды жазып берсеңіз, қуанар едім».

-- Шынымды айтсам, мен мұны ешқашан жасаған емеспін - әлі де менің нұсқауларымды
қалайсыз ба?Дж.Б

«Иә...Сіз оны қолданып көрген адамды білуіңіз керек пе? »

--  Майды ерітпей,  ісіктің  дәл қасына укол салар едім.Майдың ағып кетуі  үшін  шприцті
қыздыру керек.Сосын шамасы келгенше укол сал, жарты грам дейсің, кім білсін.Немесе
азырақ  бастаңыз.Бірақ  тағы  да  -  дәрігер  мұны  тамаша  жағдайда  жасауы  керек,мұны
екеуміз де білеміз.Дж.Б

«Жарайды ма...Кейлидің дәрігерлері оның май ішкенін білмейді...Менде медбикелер дәрі-
дәрмекті  алу  үшін  берген  инелер  бар...Егер  мен  оның  ісігінің  қасына  біраз  инъекция
жасасам, оның түтікшесіне беруім керек пе?»

-- Байқап көріңіз, оның қалай жауап беретінін көріңіз және екеуін біріктіріңіз.Менің ойымша,
күніне бір рет инъекция жасайды, бірақ бұл онлайн кеңес беру өте қиын.Оның құрамында
май неғұрлым көп болса, соғұрлым жақсы мүмкіндік бар, кейбір пациенттер бүкіл түтікшені
алып, үш төрт күн ұйықтады, бірақ олардың ісіктері бұл арада капсулада болды, мен не
айтарымды білмеймін.Дж.Б

«Робунолды маймен емдеу кезінде беруге бола ма?Өйткені оның шырышы өте нашар,
егер мен Робунолды бермесем, ол шырышты тұншығып қалады деп ойлаймын.Бірақ мен
май оның ісігін азайтпайды деп қорқамын ...

- 132 -



-- Май оның шырышты қабығына күтім жасайды, сондықтан мен оған Робунолды бермес
едім.Дж.Б

«Бұл әлі  жоқ,  мен  жақсы сортты май алмаймын,  өйткені  ештеңе  жұмыс істемейді  ...»
-- Бұл да мүмкін.Дж.Б

«Қызым жұма күні таңғы төртте қайтыс болды».

-- Мари, сен қолыңнан келгеннің бәрін жасадың.Джиндрих

«МІСІ ІСІГІ БАР 4 ЖАСТА.Иә, мен каннабис майы қатерлі ісік ауруын өлтіретіні  туралы
тағы  да  үндемедім.Төменде  жұлынына  оралған  ми  ісігінің  соңғы  сатысы  бар  4  жасар
баланың  анасының  жаңартуы  берілген.Шамамен  6  апта  бұрын  Р.өмір  сүруге  2  ай
берілді.Ісіктен  белінен  төмен  қарай  сал  болып  қалған.Алдыңғы есепте  анам оның сол
аяғын сәл қозғалтқанын айтқан.Төменде мен жаңа ғана алған жаңарту.==

Сәлем Корри, қалайсың?Мұнда бәрі жақсы !!Р.жақсы жүріп жатқан сияқты!Салмақты дұрыс
тамақтану және аздап ауырсынуды сақтай отырып, С.мен және физиотерапевт бұл оның
діңіндегі  әлсіз  бұлшықеттер  деп  ойлаймыз!!Ол  ыңғайлы  ұйықтайды  және  мүгедектер
арбасында  бір  уақытта  бірнеше  сағат  отыра  алады.Мен  бәрі  дұрыс  бағытта  жүріп
жатқанын өте жақсы сезінемін !!

Ол бір  уақытта  3  сағат  отырады және  ауырсыну өте  аз  !!Ол түнде  оянып,  кейде  оны
айналдыруды  немесе  аяғын  уқалауды  сұрауы  мүмкін,  бірақ  солай.Ісік  болған  жерінің
ауырғанына шағымданбайды және дөңес ештеңе көрмейміз!!!Мен оған дозасын бергеннен
кейін  шамамен 3  сағаттан  кейін  ол дірілдеп,  4  сағаттай ұйықтайды.Біз  әлі  күнге  дейін
күніне 1 граммға жету үшін жұмыс істеп жатырмыз, бірақ біз жарты жолдан өттік!!!Сізбен
сол  кезде  кездескенімізге  өте  қуаныштымыз!!Мен  шынымен  солай  болуы  керек  деп
сенемін  !!Р.Оның  МРТ  22  сәуірге  жоспарланған!!!Иманды  болсын  адамдар.КАНАБИС
РАКТТЫ ӨЛТЕДІ». Корри Йелланд

«Аналар майды жеуі  керек,  бұл оларға  да,  балаларына да  жақсы болар еді.Бұл  дәрі-
дәрмекті  темекі  шегу соншалықты тиімді  емес,  емдік  әсердің 90% түтінге айналады.Ал
егер сіз менен балаларға майды дәрі ретінде қолдану керек пе деп сұрасаңыз, мен иә,
мүлдем, жақсырақ күнде деп айтамын.Балаға дәрі ретінде тағы не бергіңіз келеді?JB»

«Жай  ғана  ұлыма  канна  майы  қосылған  шай  ағашының  майымен  арқа  массажын
жасадым.Төменгі жағындағы ауырсынуға шағымданды.Сонымен дәрі шықты.Ол екі минут
ішінде  жұмыс  істеді.Оның  айтуынша,  ауырсыну  толығымен  жойылды.Ол  сыртта
тракторларымен құрылыс жобасын жасап жатыр». Хосе

«Менің қызым эпилепсиямен ауырады, бірінші рет 13 жасында ұстамасы болды.Ол қазір
31  жаста  және  қазір  ол  күніне  3  рет  үлкен  дозада  қабылдайтын  5  түрлі  дәрі-дәрмек
қабылдауда.Сондай-ақ  оның  2000  жылдың  сәуірінде  алған  VNS  импланты  (вагальды
жүйке  стимуляторы)  бар.Ол  кезде  оның  талмасы  қатты  болғаны  сонша,  ол  жұмыс
істемейтін  адам  болатын,  оны  мүгедектер  креслосына  таңуға  тура  келді.Мен  VNS-ті
мойындауым керекбұған үлкен көмектесті!Бірақ оның әлі  де құрысулары бар және осы
және барлық дәрілердің арасында өмір сүре алмайды.Оның қапсырмалары, тігістері және
сынған сүйектері кез келген адам шешуге тура келмейтіндей көп болды.

Қалай  болғанда  да,  сіз  суретті  аласыз  деп  үміттенемін.Менің  ұлым  да,  ағам  да
марихуананы биполярлық  және  ауырсыну  үшін  пайдаланады.Олар менен  бірнеше  рет
оны құрысулар үшін қолдануға қатысты қандай да бір зерттеулерді зерттеп көрдім бе деп
сұрады.Ақырында  мен  оны  зерттей  бастадым,  сол  кезде  мен  Феникстің  көз  жасын
таптым.Мен  майдың оған  көмектесетініне  мүлде сенімді  емеспін,  бірақ  мен  оны өткен
жексенбіде  бүкіл  денедегі  ауырсыну  мен  жаппай  ұйқысыздық  үшін  қабылдауды
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бастадым.Бұл маған айта алатынымнан да көп көмектесті!

Бірақ мен өз зерттеулерімде Джейсон мен Джейден оқиғасын кездестірдім.Менің ойымша,
сіз онымен таныссыз, бірақ ер адам ұлдарының ұстамаларын жоғары CBD тұнбаларымен
емдейді.Мен  де  мұны  зерттей  бастадым  және  оны  қызыма  сынап  көруді  шештім.Ол
алғашқы дозасын 2012 жылы 30 желтоқсанда жексенбіде алды.Бүгінгі күні мен оған күніне
5 рет 1/2 тамшы тамызып жатырмын.Бір аптадан аз уақыт ішінде ол күнделікті бірнеше
ұстамалардан соңғы екі  күнде бірде-бір ұстамаға айналды!Мен бәрін жазып жатырмын
және  менің  мақсатым  -  оны  дәрі-дәрмектен  бас  тарту  және  тұнбаны  қатаң  түрде
қолдану.Егер менің құжаттарым қандай да бір жолмен көмектесетін болса, мен оны сізге
қуана  жіберемін.Рик  Симпсон  екеуіңнің  жасап  жатқан  жұмыстары  үшін  өте  ризамын!
Рақмет сізге.» Кейси

--  Сәлем  Кейси,  жаңалық  үшін  рахмет.Бұл  өте  тән,  адамдар  маймен  жүргенде  көп
ұстамайды.Ол біздің сайттағы нұсқауларды орындай отырып, емдеуді дұрыс қабылдағаны
жақсы болар еді.Әрине, құжаттама тамаша болады, сондай-ақ Youtube клиптері немесе
сол сияқты нәрсе.Ең жақсы тілектер, Джиндрих»

Q.Олардың мұны бастауға болатын жасы бар ма?Менің ұлым 3 жаста,  оның экземасы
нашар және бұл жерде жылдың жақсы бөлігі суық. Роксанна

-- Роксанна, бұл майды балаларға, тіпті жаңа туған нәрестелерге де беру мүлдем қауіпсіз,
әсіресе  кендір  тұқымының  майымен  немесе  ши  майымен  бірге  жергілікті
қолданғанда.Қарасора тұқымының майын маймен араластыру жақсы стратегия (майдың
1% -ы жақсы болады, бірақ 20-30% жақсы болар еді), содан кейін күн сайын ваннаға оның
бірнеше тамшысын қосу.Ол бүкіл денеде жұқа пленка қалдырады және бұл әдетте қажет
нәрсе (немесе кем дегенде техникалық қызмет көрсету үшін).Суреттер мен бейнелерді
түсіріңіз,  жақсарту  өте  тез  басталады.Қышу  мен  тітіркену  бірнеше  секундта  немесе
минутта өтеді, ал экзема бір апта немесе одан да көп уақыт ішінде жоғалып кетуі керек.Ізгі
тілекпен, Дж.Б

«RSO  менің  аутист  балам  үшін  ең  жақсы  терапия  болды,  ол  мені  ұрып-соғып,  үйімді
қиратып  жатқандықтан,  топтық  үйге  байланысты  болды.Мен  диеталар,  хелационды
терапия, гипербарикалық оттегі, метил b 12 егу және көптеген фармацевтикалық өлтіретін
препараттарды қолданып көрдім, бірақ каннабис майынан артық ештеңе болмады.

Кәмелетке толмаған балаға медициналық картаны алу қиынға соғады, егер сіз телефон
соғып,  аутистке  карта  бересіз  бе  деп  сұрасаңыз.Қиналған  ата-аналар  үшін  балаңыз
ашуланып жатқанда телефон соғыңыз, сонда олар жағдайдың қаншалықты ауыр екенін өз
көзімен  ести  алады.Ол қабырғаларын тесіп,  айқайлап  жатқанда,  мен қоңырау шалуды
ұйғарғанға дейін 3 рет бас тарттым...содан кейін олар оған карта беретінін айтты ». Робин

«Рахмет  сізге  Рик  Симпсон  майы...Сізге  алғысымды  айта  алмадым!Сіз  жедел
лимфобластикалық лейкозбен ауыратын жеті жасар кішкентай қызыма әрі қарай жүруге
күш бересіз!Ойлаңызшы,  тағы не?!Ол майды капсула түрінде қабылдағаннан кейін  бір
аптадан кейін ремиссияға түсті!!!(Оның дәрігер ұсынған лейкозына каннабисті заңды түрде
қолдану үшін OMMP картасы бар)

Бізге кішкентай қызымыздың денесін өзгертетін есірткіге қарсы дәрі-дәрмекке толы өмірге
толтырмауға  мүмкіндік  бергеніңіз  үшін  рахмет.Оған  тәттілерді  бергеніңіз  үшін
рахмет...кәдімгі  балалардың  асқазандары  ауырғанда!Оның  жүзіне  күлкі  сыйлағаныңыз
үшін  және жоғары дозада стероидты емдеудің  ұзақ  айының ішінде бірде-бір  ерінбеуге
мүмкіндік бергеніңіз үшін рахмет.

Біз  үшін  Рик  Симпсон  майын  қолданудың  жалғыз  кемшілігі...бұрын  өмірінде  болмаған
жеккөрінішті биологиялық әке келіспейді және оны қамқорлыққа алғысы келеді.Бірақ мен
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сізде бар емдік күштерге сенемін және мен біз үшін және медициналық марихуана үшін
биік тұрамын және бұл менің кішкентай қыздарымды емдеудің ең маңызды бөлігі екендігі
үшін күресемін ». Эрин

«Дүйсенбіде  Батыл  Микайла  зертханаларын  оның  химиотерапиясын  жалғастыру  үшін
жеткілікті жоғары екенін тексеру үшін тексерді (ол 4 маусымнан бастап нейтрофилдердің
төмен санына байланысты кешіктірілді) ...Өкінішке орай, олар әлі де өте төмен болды.

Мен  оны  уайымдаймын...оның  денесі...оның  денсаулығы...оның  болашағы...оның
амандығы.Мен оған ең жақсысын қалаймын және оның денесін мұндай нашар күйде көру
жүрегімді  ауыртады.Барлығыңыз күлімсіреп,  жігерлі,  жартылай  сау  көрінетін  бақытты  8
жасар баланы көресіз (бұл керемет және мен бұған қуана алмас едім), бірақ шын мәнінде
оның  зертханаларын  көрген  болсаңыз  ...және  оның  денесіне  химиотерапия  не  істеп
жатқанын сіз  мен  сезінетін  сезімді  сезінер  едіңіз.Түсі  бетімнен сырғып кеткенде,  менің
қираған жүрегімнің кішкентай бөліктері ыдырап кетті ...менің тамағымда түйір пайда болды
...және  менің  көзім  жас  болып  ісінеді.Ол  сондай  әдемі...ол  өте  бақытты  және  сау
көрінеді  ...оның қатерлі  ісігі  жоқ...Оның қатерлі  ісікпен күресетін  ең жақсы табиғи дәрісі
бар...Мен бұған және оның оған не істеп жатқанына шыдай алмаймын.Мен мұның тезірек
орындалғанын қалаймын ...бірақ  Гавайиге  кетер  алдында  біз  оның  емделуінің  аяқталу
күнін 2014 жылдың 13 қарашасында алдық.Мен ойлағаннан 8 ай ерте біткеніне өте риза
болдым,  бірақ  шын  мәнінде...1,5  жылдан  астам  күн  сайын  химиотерапия  қабылдауды
елестете аласыз ба?Ал оған дейін 10 ай бойы апта сайынғы қарқынды химиотерапия?!

Қолдау химиотерапиясы бізге  химиотерапияның жеңіл  кезеңі  ретінде  түсіндірілді...және
бұл оңай болған жоқ.Олардың айтуынша, олардың нейтрофилдер саны вируспен күресу
кезінде ұзақ уақыт бойы төмен болуы мүмкін  ...Мен оны вирус жұқтырмай мемлекеттік
мектепке жіберуім керек пе?!Бұл мүмкін емес болады...олар бізге оның вирусы бар болуы
мүмкін екенін айтты *бірақ ол ешқандай белгілер көрсетпеген ...оның әпкесі қатты ауырып
қалды*, міне, 20 күннен кейін біз әлі де өте төмен көрсеткішпен келдік.

Достар, батыл Микайладан осы ұзаққа созылған аз санақ кезеңін тудыратын кез келген
нәрсені  жеңуге  күш  табуы  үшін  дұға  етіңіз.Құдай  оның  денесін  сауықтыруын  және
химиотерапияны жанама әсерлері немесе ұзақ мерзімді жанама әсерлері жоқ төтеп беру
үшін қуат берсін.Өтінемін,  Құдай оны мен үшін қорғасын ...Мен оның әдемі күлкісі  мен
жылы жұбаныш құшағынсыз бір  күнді  елестете алмадым.Келесі  аптаның сейсенбісінде
зертханаларды  қайтадан  тексеретін  боламыз...  және  мен  бәріңізді  жаңартып
отырамын.бейбітшілік сүйіспеншілігі.» Батыл ана

--  Бұл  оқу  маған  не  әкелетінін  айтып  жеткізу  қиын.Ал  бұл  удың  бәрі  Миқайлаға  не
әкелетінін елестету қиын.Біздің қоғамның жоғары деңгейіндегі ашкөздік пен жемқорлықтан
басқа ешқандай себеп жоқ.

Микайла ұзақ уақыт бойы орны толмас зақым келтіретін у емес, оның иммундық жүйесін
арттыратын дәрі қажет.Оның дәрігерлері мұны шынымен білмейді ме?Ешқандай себепсіз
улану үшін олардың қандай біліктілігі бар?Балаларға у беруден пайда тапқан бандиттердің
де өлтіруге лицензиясы бар ма?Оларға кім берді?

Кеше  біз  әйелдерді  жұмысқа  тарту  туралы  айттық.Міне,  сіздің  себепіңіз.Дәрігерлер  өз
жұмысын тиісінше орындамаса,  тәжірибеде осылай көрінеді.Ал оны өзгерту әйелдердің
қолында.Сіз  балаларыңызды  өмір  бойы  қорғайсыз,  сондықтан  не  істеу  керек  екенін
жасаңыз.Қазір әрекет етіңіз, күтпеңіз, әр күн маңызды.Дж.Б

«Сен  білесің...Келесі  күні  біз  Микайланы  дәрігерлерге  апардық,  олар  әдеттегі
зертханаларды жүргізді  ...Оның гемоглобині өте төмен 5,2 болды (бұл сіздің денеңіздің
жұмыс істеуі  үшін  техникалық тұрғыдан әрең жетеді...дәрігер бізге бұл төмен деңгейде
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орташа бала ЖАУАП БЕРМЕЙДІ деп айтты) Миқайла қабырғадан секірді, гипер, төсегіне
секіргені  үшін  қиналып  қалды,  сөйлейтін,  күлімсіреп,  бақытты!!!Дәрігерлер  неге  таң
қалды...Жарайды,  не  айырмашылығы  барМикайла  мен  сіздің  басқа  балаларыңыздың
арасында...оның каннабис бар!!!

Әрине, дәрігерлер мұндай нәрселерді ЕШҚАШАН каннабиске жатқызбайды ...бірақ олар
керек.Дәрігерлер,  медициналық  зерттеушілер  мен  фармацевтика  біздің  нәсілімізді
қажетсіз азап шегуге мәжбүр етеді және бұл жойқын.Тіпті біреу қандай да бір себептермен
емделмесе  де...олардың  өмір  сүру  сапасын  каннабиспен  айтарлықтай  жақсартуға
болады.Сіздің  атаңыз оның қатерлі  ісігі  өте дамыған және бүкіл  денесіне тарағанының
дәлелі ...бірақ қарасора оған не істегенін қараңыз!

Миқайла сәби кезінде оның әжесі қатерлі ісік ауруынан қайтыс болды...өте жылдам және
агрессивті ісік.Ол каннабис қолданбаған.Олар оны хоспис үйіне орналастырды және оған
морфинді  толтырды  ...Оның  айтуынша,  бұл  оның  ауырсынуын  жеңілдету  және  өлім
процесін  тездету.Бұл  қатыгездік  ...әдеттен  тыс  ...  және  мағынасыз  ...және  бұл
СТАНДАРТТЫ  МЕДИЦИНАЛЫҚ  ЕМДЕУ  болып  табылады.Мен  ешқашан  өлгенше  азап
шегу үшін морфинге жабысып қалғым келмейді.Бұл қатыгездік...және мен күн сайын осы
жемқорлықтың жойылуы үшін дұға етемін ». Батыл Микайла

«Менің  соңғы  екі  жазбам  көптеген  сұрақтар  мен  «дәлелдеуге»  бірнеше  талаптар
қойды...Мен  сізбен  каннабис  пен  иммундық  жүйенің  қатерлі  ісігі  (лейкемия/лимфома)
арасындағы барлық ғылыммен бөліскім келеді.Бұл ақпарат Jurkat лейкозының жасушалық
желілеріне  тән...CD4+  т-жасушалы  жедел  лимфобластикалық  лейкоз...Мықайланың
лейкозымен ТҰЛ ТЕК.

Батыл  Микайланың  қатерлі  ісік  түрі  каннабистің  тиімді  емделуіне  байланысты
дәлелденген  ғылымның  үлкен  көлеміне  ие,  өйткені  ғалымдар  иммундық  жүйе
жасушаларында  апоптозды  (жасуша  өлімін)  тудыратын  ЕРЕКШЕ  cb2  рецепторы  бар
екенін анықтады.

THC үш түрлі механизм арқылы Jurkat (t-жасушалық жедел лимфобластикалық лейкоз)
жасушаларында  апоптозды  тудырады.(1)  THC  CB1  және  CB2-мен  байланысады  және
серин  пальмитойлтрансфераза  арқылы  керамид  синтезіне  әкеледі.(2)  Керамид
митохондрияға еніп, цитохром с цитозолға ағып кетуіне әкеледі.(3) c цитохромы Апаф-1,
каспаза 9-мен қосылып,  апоптозома түзеді.(4)  Апоптосома 3  прокаспазаны белсенді  3-
каспазаға айналдырады, нәтижесінде апоптоз пайда болады.THC сонымен қатар сыртқы
жолды белсендіреді  (каспаза  8  және  10)  және  Raf/Mek/Erk  жолын тежейді.Жасушаның
өмір  сүру  жолының  тежелуі  Bad-тың  фосфорлануына  және  осы  Bcl-2  протеинінің
митохондрияға ауысуына, содан кейін апоптозға әкеледі. Батыл Микайла

-- Оның майы қаншалықты көп болса, соғұрлым жақсырақ, әсіресе оның әлі де қажетсіз
емделуін және өтуге тура келгенін ескерсек.Гавайиге ең жақсы тілектер, батыл Микайла,
сіздің арманыңыздың орындалғанын көру өте жақсы.Майдың аздап көмегімен.Дж.Б

«Бұл  түтін  балаларға  немесе  аналарға  пайдалы  емес...  ақымақ  аналар  және  сіз
балаларыңызға не айтасыз?Мұнай немесе нада!Әсіресе балаларға!» Ная

--  Мен  соншалықты  радикалды  болмас  едім,  темекі  шегудің  немесе  буланудың  да
пайдалы әсері  бар,  мысалы,  жүкті  әйелдердегі  жүрек  айнуына қарсы.Бұл  балаға  зиян
тигізбейді.Дж.Б

«Түтін соншалықты жақсы емес ... әсіресе сізде аллергияға бейімділік болса ... жай ғана
айтыңыз.Мен түтінге шыдай алмаймын!Сондай-ақ, балалар қашан тоқтау керектігін біле
алмайды ...  бұл қант,  кофеин,  тамақ және т.б.Сіз  оларға жетекші  болуыңыз керек.Мен
каннабисті  темекі  шегуді  насихаттау  жасөспірімдер  үшін  тамаша  идея  деп
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ойламаймын.Жәй  айтып  тұр.Мен  көргенімнен  өз  пікірім.Сондай-ақ  мектеп  жұмысынан
және маңызды мәселелерден алаңдатуы мүмкін ». Ная

-- Мен сабаққа және маңызды мәселелерге алаңдайтынмын, ал бізде каннабис мүлдем
жоқ  еді.Маған  айналамнан  бір  жерде  жақсы  көрінетін  қызды  көру  ғана  болды,  бұл
мектептегі жұмыс және мен үшін емес, басқалар үшін маңызды мәселелер болды.

Егер сіз балаларыңыздың қанша шай ішетінін бақылайтын болсаңыз, әрине, каннабистің
мөлшерін бақылаңызолар қабылдайды немесе жұтады.Бұған сәттілік.Бұл бос күш, бірақ
мен бұл көптеген адамдарды каннабистің  қаншалықты қауіпсіз  екенін  және оны өлімге
әкелетін дозалану іс жүзінде мүмкін емес екенін түсінбейінше, келесі бірнеше жыл бойы
бос емес ететініне сенімдімін.

Ендеше, оның қаншасын біреу жұтып қойғаны кім үшін маңызды?Мен емес.Адамдардың
күніне  қанша  шыны  шай  немесе  кофе  ішетіні  маған  тіпті  маңызды  емес,  елестетіп
көріңізші.Неге мен?Бұл менің шаруам емес.Бұл өмірді сақтайтын және профилактикалық
дәрі-дәрмектің қаншалықты көп ішетіні ешкімнің ісі емес.

Сізде неғұрлым көп май болса және соғұрлым жиі сіздің денсаулығыңыз үшін жақсы.Бұл
шын  мәнінде  қолданылатын  жалғыз  ереже.Барлық  жастағы  адамдарға,  соның  ішінде
балалар мен жүкті аналарға.Егер сізге бұл идея ұнамаса, оны жеңіңіз, онымен өмір сүруді
үйреніңіз, бұл сіз жасай алатын ең жақсы нәрсе.Каннабисті реттеу жұмыс істемейді, оны
бәрібір реттеу мүмкін емес.Сонымен қатар, оны реттеуге нақты себеп жоқ.Дж.Б

«Мен  бүкіл  жүктілігімді  босанудың  4  аптасына  дейін  шегетінмін.Менің  дәрігерім  де  әр
келген  сайын  дәрі-дәрмекке  талдау  жүргізді.Сондықтан  ол  менің  түтін  шегетінімді
білді.Нәресте  дүниеге  келген  кезде  ол  дені  сау,  10,6  фунт  және  THC  үшін  теріс
сыналған.Мен сондай-ақ емшек сүтімен еміземін және әлі күнге дейін бүршік қолдануды
жалғастырамын.Ойлап көріңізші,  ол әр мильде озық.Бұл мидың зақымдалуына мүлдем
қарама-қайшы.Миға жалпы моториканы дамыту үшін каннабиноидтар қажет,  сондықтан
жек көруді доғарыңыз ». Несса

«Менің ұлым 8 фунт 1 унция болып дүниеге келді.Оның мерзімінен 5 күн өтті.Жүктілік
кезіндегі темекі шегу, аз салмақ және мерзімінен бұрын босану кезіндегі мен бұрын-соңды
кездестірген  ең  басты  екі  «уайымдау».Менің  ұлым  9  айға  жуықтады,  оның  когнитивті
дамуын, мотор қызметін және тілін бағалау үшін жай ғана бейли бағалауын жасады.Ол
барлық  санаттар  бойынша  жоғары  орташа  және  өте  жоғары  ұпай  жинады.Ендеше,
ақымақтықты қабылдап, есегіңізді үрлеңіз.” Эшли

«Мұндағы қылмыскерлер – үкімет...Менде шашыраңқы склероз бар, менің ұлым да... оның
миындағы нервтердің ауырсынуын жою үшін апта сайын оның миына 26 укол салу керек...

Менің  3  немерем  бар,  «НАСІКШІ»  емеспін,  МЕНІҢ  СЫНЫПТЫҢ  ЖОҒАРЫ  БІТІРІП
БІТІРГЕН  ҰЛЫМ  ЕМЕС,  ақылдылығының  арқасында  сынып  жетекшісі  болып  жалақы
алған.Бүйректері жабылды, тоқ ішек жұмыс істемеді және ауыруы соншалық, ол қозғалмай
қалды.Ол ешқашан есірткі қолданбаған немесе ішімдік ішпеген, тек анда-санда, өмірінде
MS пайда болғанға дейін.

Оны  кешкі  асқа  шақырған  кезде  оның  немере  ағасы  кәстрөліне  кәстрөлді  сырғытып
жіберді, оған белгісіз...Бүйректері қайтадан жұмыс істей бастады, діріл басылды және ол
түнде тұнбаны қабылдаған кезде ұйықтай алды.Дірілді басады, түнде ұйықтай алады...Ол
әлі де миындағы жүйке ауруы салдарынан апта сайын миына 26 ине салуға мәжбүр...

Бұл  керемет  дәріні  соттайтын  сен  кімсің...??????Айтпақшы,  менде  В  гепатитіне  қарсы
вакцина алғанға дейін бір балам болды, ол MS тегін, бірақ вакцинаны алғаннан кейін бір
апта ішінде көзілдірік алуға тура келді, содан кейін 2 апта ішінде сол көзім мүлдем соқыр
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болды. ...Мен 17 жаста едім, соқыр болдым.Қорқасыз ба?Иә...Осы дәрі болмаса, мен әлі
арбада отырар едім...

Бұл  ауруды  ешкімге  тілемес  едім...бірақ  сіз  өз  пікіріңізді  басқа  жерде  қабылдауыңыз
керек ...ҚҰДАЙ бұл дәріні планетаға неліктен салды деп ойлайсың?Әлде Құдай қателесті
деп ойлайсың ба?

Сіздің балаларыңыз ешқашан менің отбасымнан өтпейді деп үміттенемін ...балаңыздың
көз алдыңызда өлгенін көру...суретті түсіріңіз, мистер... Харпер сіздің аулаңызда бір өсімдік
өсіруді  қылмыстық  құқық  бұзушылыққа  айналдырды...Менің  ойымша,  оның  отбасы
ешқашан MS немесе қатерлі ісікпен ауырмаған ...немесе RCMP.Дәрі-дәрмек шығаратын
компаниялардың орнына заңдардың халықтың пайдасына өзгеретін уақыты келді ». Лавр

«Сонымен,  менің  қызым  осы  аптада  каннабисті  емдеудің  ең  терең  тәжірибесіне  ие
болды.Оның эмоционалды темпераменті бар деп айту өрескел сөз болар еді.Ол туа біткен
кемістікпен туылған,  онымен өте қиын.Оның жеке өміріне деген құрметі үшін мен оның
егжей-тегжейлері туралы айтпай-ақ қояйын, бірақ бұл шектен шыққан делік.Онымен бірге
өмір сүру менің әлемімді жиі дүр сілкіндірген сынақ.Оның физикалық қиындықтарының бірі
-  мигрень.Олар  келген  кезде  оның  шынымен  жасай  алатын  жалғыз  нәрсе  -  жатып,
жамылғыларды жамап, ұйықтау.Бұл шынымен көмектесетін жалғыз нәрсе.

Бірнеше ай бұрын мен оны каннабис майымен тұндырылған вафлиді  қолданып көруге
мәжбүр еттім және 15 минут ішінде оның мигреньдері жойылды.Осы аптада мен бір түнде
ерте  ұйықтайтын  болдым,  ол  кейінірек  мигрень  болуы  мүмкін  деп  ойлады,  өйткені  ол
олардың келе жатқанын сезеді ...сондықтан мен оған төсегінің қасында тұруы үшін ішінде
вафли салынған кішкене ыдыс бердім,  сондықтан мен ұйықтап  жатқанда бір  ыдыстың
жанып  жатқанын  сезсе,  біреуін  ала  алады.Ол  түнде  төртеуін  алды.Олар  бір-біріне
жабысып қалды, ал ол барлығын алды.Және оның тәжірибесі болды.Және жартысы.

Ол  келесі  күні,  түні  және  келесі  күні  таңертең  көп  ұйықтады.Мен  оның  қандай  да  бір
тәжірибені  бастан  өткергенін  білдім...  Мен  оның  ойларының  айналып  жатқанын  көріп,
бірдеңені басынан өткеріп жатқанын білдім.Мен қызымның басынан өткерген толық 180-ге
дайын емеспін.Ол бақытты, сүйкімді, қамқор және айналасында болу үшін қуанышты.Рас,
мен  де  жағдайға  байланысты  үлкен  өзгерістер  жасадым.Бірақ  бұл  келесі  күні  болды,
сондықтан  каннабистен  ауысудың  қаншалықты  таңғажайып  болғанын  жоққа  шығаруға
болмайды.Мен  оны соншалықты көп  қабылдауға  мәжбүрлей алмадым.Ол бұған  қарсы
болар еді.Саған шынымды айтсам бұл туралы ойламаған едім.Мен тек ризашылықпен бас
игім келеді.Мен онымен арқанмен жүргенімді айтсам, әзілдегенім жоқ.Біз үшін «апаттың»
салдарынан орын алған ауысым мен ашылуы кездейсоқ  емес.Мен оған  ешқашан дәрі
ішетін бір бөтелке берген емеспін.Сол түні істегенім – керемет».

«Тәтті баламның химиотерапия мен сәулеленудің жанама әсерлерімен күресу және оның
жаңа ісіктердің пайда болуына жол бермеу үшін каннабисті қолданып жатқанын хабарлай
алатыныма өте қуаныштымын!Бұл дәрі  оған көп көмектесті.Бұл дәріні  алмас бұрын ол
үнемі құсатын, тамақ ішпейтін, ол өте летаргиялық және ашулы болды ...қазір ол тамақ
ішіп  жатыр,  ол  тамақты  азайтады,  ол  салмақ  қосып  жатыр  және  оның  қаншалықты
бақытты екенін оның айналасында болған кез келген адам біледі ».

-- Жарайды, оның денесінде улану болмаса, бала әлдеқайда жақсы болар еді.Мұнаймен
бірге химиотерапия мен радиацияны қолданудың мағынасы жоқ, бұл пациенттің тамырына
уды  айдаған  кезде  антидот  берумен  бірдей.Жақсы  нәтиже  алу  үшін  ғана  май
жағыңыз.Мұны дәрігерлер білуі  керек,  қажет емес кезде балаларға у беру дұрыс емес
екенін түсіну соншалықты қиын емес.Дж.Б

Q.Мен 29 жаста жалғызбасты анамын.Менің ұлым қазір 8 жаста және орташа аутизммен
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өмір сүреді.Мен оның өмірін жеңілдету үшін ғана өзімді бұл дүниеде ештеңеге өзгертпес
едім.Маған қызық болдым, сенен басқа ата-анаң келіп, мұнай туралы сұрады ма?Немесе
аутизм/Аспергер ауруы бар кез келген табыс тарихы бар ма?Егер мен осы жолмен жүруді
шешсем,  қандай  дозаны  қарастырар  едім?Мен  барлық  ақпаратты  бағалаймын!Рақмет
сізге.Көңілсіз ана мен кішкентай баладан.

А.«Мұнай  жұмыс  істей  алатын  жалғыз  нәрсе»,  -  деді  Рик  мен  оны  оқығанда.Дозалау
нұсқаулары және майды қалай өндіру және пайдалану туралы басқа ақпарат біздің сайтта
және ондағы кітаптарда бар.Мен бұрын бірнеше аутист балаларға көмектестім және бұл
дәрі  олар  үшін  кереметтер  жасайды.Балалар  бұл  дәрі-дәрмекті  қабылдағанды  жақсы
көреді, олар алдын ала ойланбайды, «бірдеңе дұрыс емес істеп жатқанын» білмейді, ал
ата-аналар  өздеріне  біраз  уақыт  болған  кезде  оны  жақсы  көреді.Жақсы  нәтижеге  қол
жеткізу  үшін,  әдеттегідей,  мен таблеткасыз стандартты 60 г  емдеуден бастайтын едім,
содан кейін мен баланы ұзақ және бейбіт өмірінің қалған бөлігінде оның таңдауы бойынша
демеуші  дозада  ұстайтын  едім.Ал  видеодағы  бала  дәл  солай  істеуі  керек,  егер  жоқ
болсамүмкін.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мэри Джейн мен жүкті болған кезде маған көп көмектесті және екі сәбиіме ешқашан әсер
етпеді». Саманта

«Сәлеметсіз бе, Рик, жақында біз менің сол жақ кеудемде орташа және жоғары қауіпті ісік
бар  екенін  білдік.Мен  34  жастамын,  ал  қызым  бар  болғаны  1/2  жаста  -  мен  қатты
қорықтым!Мен  де  қызым  туылғаннан  кейін  босанғаннан  кейінгі  депрессиядан  зардап
шектім,  сондықтан мұның бәрі  тым ауыр болып көрінді.Дегенмен,  бақытыма орай,  мен
Оңтүстік Африкада тұрамын, онда әлі де заңсыз болғанымен, каннабис (немесе біз оны
осында деп атаймыз) бұл жерде көп өседі және қолайлы бағаға лайықты арамшөптерді
ұстау оңай.

Мен бірден май жасауға кірістім - қазылар алқасы әлі кеудемдегі ісікке қатысты, өйткені
мен 2 айдан кейін келесі тексеруге қайтамын - бірақ босанғаннан кейінгі  депрессия бір
айдан  кейін  жойылды.  май.Мен  өзімді  күшті,  ынталы  және  күнделікті  нәрселерге  қол
жеткізуге  қабілетті  сезінемін  -  бұл  жақында  ғана  арман  болды!Оңтүстік  Африкада  біз
көбінесе Sativa штамдарын немесе аралас сатива штамдарын аламыз.Мен сізге өз оқиғам
туралы айтқым келді, өйткені бұл жерде көптеген адамдар депрессиядан зардап шегеді,
оларға  теріс  әсер  ететін  жағымсыз  фармацевтикалық  препараттарды  қабылдайды,  ал
шын мәнінде,  май қажет  нәрсені  оңай  түзететін  сияқты.  әсерлері!Мен  өзімді  қайтадан
бұрынғыдай сезінемін және бұл тамаша!Жақсы жұмысты жалғастырыңыз, мен бұл тарапта
сөзді таратуды жалғастырамын!Үлкен махаббат, Келли »

--  Бұл  керемет  куәлік  үшін  рахмет,  Келли.Бұл  көптеген  аналарға  көмектесетініне
сенімдімін.Менің  көзқарасым  бойынша,  аналар  жүктілік  кезінде  майды  аз  мөлшерде
қабылдауы керек  және егер олар шынымен баласына ең  жақсысын бергісі  келсе,  оны
туылғаннан кейін  қолдануды жалғастыруы керек.Бұл даулы болып көрінуі  мүмкін,  бірақ
ана мен оның баласына май сияқты табиғи нәрседен басқа қандай дәрі бергіңіз келеді?
Дж.Б

«Мен  бүкіл  жүктілігім  бойы  темекі  шегетінмін  және  тамақтандым,  ал  менің  ұлым  мен
кездестірген  ең  ақылды  және  дені  сау  кішкентай  ұлдардың  бірі.Мен  таңертеңгі  ауруға
қарсы таблеткаларды және бас ауруы үшін таблеткаларды ішуге тырыстым, бірақ ештеңе
көмектеспеді.Менің сегізкөзім үнемі қысылып, денем ауыратын (мен босанған кезде оның
бойы 10 фунт және 23 дюйм болатын, сондықтан бұл өсуді тежейді деп айтатын кез келген
скептиктер  үшін  сіз  өте  қателесесіз.)  Мен  тәттілерді  жедім  немесе  болдым.  Кішкентай
тыныс алу мен дерлік жеңілдететін едім.Мен бұл ең қауіпсіз дәрі екеніне келісемін». Сара

«Екінші  баламның  жүктілігі  азаптау  болды!Мен  1-ші  триместрдің  соңында  20  фунт
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жоғалттым, күн сайын құсу болды, тәбет мүлдем болмады.Мен оны жоғалтып алдым.Мен
темекі  шегуге  тырыстым  және  өзімді  кінәлі  сезіндім!Алайда  бұл  оның  өмірін  сақтап
қалды ...Мен  бұрынғыдан  да  жақсы тамақтанып,  демалдым!Ол  сау  бақытты  және  өте
әдемі!Қазір 9 жаста, денсаулығында мүлде проблема жоқ». Дженнифер

«Анасы тамақты сақтай алмайды.Бұл дамып келе жатқан ұрыққа қандай әсер етеді?Бұл
ұрыққа өте зиянды.Ендеше, ананы тамақты үнемдеуге қалай жеткізуге болады?Сіз зиян
келтіруі ықтимал дәріні қолданасыз.Каннабис.Дәрігерлер қолдана алатын жүрек айнуына
қарсы кез  келген басқа  препараттар  жанама әсерлері  бар.Каннабистің  жалғыз  жанама
әсері - бұл жақсылық пен ұйқы». Герш

Q.Менің әйелім жүктілігінің 7 айлық болуына байланысты белінің қатты ауыруы бар, ол
оны жүйке тітіркенуі деп сипаттайды, ол өте ауырады.Мен сіздің сайтыңызды және осы
жерді қарап шығуға тырыстым.RSO ауырсынуды айтарлықтай жеңілдетеді ме?Сізде осы
тақырып бойынша өткен тақырыпқа сілтеме бар ма?Егер олар оған кодеин енгізсе, бұл
нәрестеге зиян тигізеді деп алаңдаймын

А.Майдың кішкене дозаларын жұтып, майды арқасына жергілікті түрде жағыңыз.Оған май
мен  қарасора  тұқымының  майын  араластырып  массаж  жасаңыз.Иә,  кодеин  нәрестеге
зиян  келтіруі  мүмкін.Май  балаға  ешқандай  зиян  келтіре  алмайды  және  зиян
тигізбейді.Дж.Б

«Менің  ұлыма  қазан  айында  биопсиядан  бұрын  ісіктерді  алып  тастағаннан  кейін
синовиальды саркома диагнозы қойылды.Қатерлі ісік әлі де болатынын және оған таралуы
мүмкін екенін айттырактың агрессивті түріне байланысты өкпе.Ең соңғы сынақ нәтижелері,
олар өздерінің таңғалуының ізін таба алмайды.Каннабис майы мен оны диагноз қойғаннан
кейін бірден бастадым. Аманда

«Сіз RSO-мен емделіп жатқаны туралы білетін ең жас адам қандай?Педиатриялық емдеу
протоколы бар ма?Әзірге біз әжемнің пікірін айтып, атамды емдей алмадық.Менде белгісіз
асқазан  мәселелері  бар  2  жасар  балам  бар  (иә,  ол  бір  жылдан  астам  уақыт  бойы
«медициналық»  емделуде  және  барлық  таблеткалар,  кремдер,  лосьондар  және  Big
Pharma сусындары сәтсіз болды.Олар қазір белок синдромына бейім.25 фунт салмақтағы
бала  175  фунт  салмақтағы  ер  адам  сияқты  бірдей  дозаны  көтере  алмайтыны  анық,
сондықтан сіз оны педиатриялық қолдану үшін ұсынасыз ба?» Сара

--  Жүкті  аналар  майды  қолдануы  керек,  содан  кейін  босанған  кезде  дозаны  көбейту
керек.Туылғаннан кейін аналар баланың оңтайлы дамуын қамтамасыз ету үшін майдың аз
мөлшерін жеу керек.

Сонымен, егер менен сұрасаңыз, менің ең кішкентай пациентім минус сегіз айлық болды
және әлі де жақсы, ол өз балабақшасындағы ең жақсы дамыған бала және басқаларға
қарағанда тезірек сөйлей бастады.Оның анасы оны босанғанға дейін майды пайдаланған,
сонымен бірге баланың денесінен қауіпті химиялық заттардың тезірек кетуіне көз жеткізу
үшін гексавакцинмен вакцинациядан кейін майды берген.

Каннабис майы барлық жастағы адамдар үшін қауіпсіз дәрі болып табылады.Егер сізде
мұны түсіну қиын болса,  майдың экземаға немесе жөргектің бөртпелеріне не істейтінін
қараңыз,  содан  кейін  қайтып  келіп,  балаңызға  ешқашан  каннабис  бермейсіз  деп
айтыңыз.Менен еститін нәрсе - баласына каннабисті дәрі ретінде бермейтін ата-ананың
дұрыс  емес  ақпараты  бар  немесе  олар  басқалардың  қиналғанын  көргенді  ұнататын
психопатикалық садистер.

Майдың  тіс  ауруына  қаншалықты  тиімді  екенін  білесіз  бе?Балаға  тістердің  өсуіне
байланысты ауырсынумен күресу үшін май бересіз бе?Мен ... едім.Еш ойланбастан.
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Балаларға  арналған  доза,  негізінен,  сіз  ауыр  нәрсені  емдеген  кезде
ересектердегідей.Күніне  үш  рет  минускулярлық  дозадан  бастаңыз,  пациентті  оған
дағдыландырыңыз,  дозаны  төрт  күн  сайын  немесе  ыңғайлы  етіп  арттырыңыз  және
әрқашан пациентке мүмкіндігінше тезірек дәрі қабылдауға тырысыңыз. олардың жайлылық
аймағында.Дж.Б

«Егер  сізде  балаңыз  болса  және  «ұсынылған»  екпелерді  алудан  бас  тартсаңыз,  сіз
тұратын мемлекет балаңызды сізден мәжбүрлеп алуға дайын болыңыз.Бұл алаңдатарлық
жылдамдықпен  жиірек  орын  алуда.Оны  Google-да  іздеп,  штатыңыздың  «талаптарын»
қараңыз.  Әлеуметтік  қызметкерлер күн сайын көбірек  «Құдай кешенін» көрсетуде және
олар әрбір бала үшін не жақсы екенін кез келген ата-анадан жақсы білетініне сенеді.Бұл
мәселе бойынша отбасылық дәрігеріңізбен сөйлескенде де сақ болыңыз». Платипус

«Мен  балалары  ешқашан  екпе  алмаған  екі  адамды  білемін.Екеуі  де
хиропрактор.Балалардың бірі  жекеменшік мектепте оқиды.Менің ойымша, егер сіз  үйде
болсаңыз, бұл маңызды емес.Сенімді емеспін.» Лоринда

«Мен  қатерлі  ісікке  шалдыққан  кішкентай  балалар  мен  сәбилерді  көремін,  олар
емделгенге дейін  жақсы көрінеді,  операциядан  және химиотерапиядан  кейін  олар өліп
бара жатқандай көрінеді және жиі өледі.Осы мұнайдың емі қаншама болса, адамдардың
қалай қиналып, ерте өлетіні жүрегімді ауыртады.Мен бір апта бойы май ішіп жатырмын,
мен өзімді жақсы сезінемін, бұл менің бүйректегі ісікімді азайтады деп ойлаймын, менде
әлі дәлел жоқ, бірақ жақын арада аламын ». Ланна

«Мейірбике досы оны 3-кезеңдегі  жөргектің  бөртпесі  кезінде қолданды,  бір  түнде кетіп
қалды!» Алиса

-- Балалар каннабисті қолданбауы керек деп ойлайтындар үшін.Басқа қандай дәрі берер
едіңізмыңдаған  жылдар  бойы  қолданылған  ең  көне,  ең  қауіпсіз  табиғи  дәрі  болмаса,
оларға  беруді  қалайсыз  ба?Немесе  сіз  балаларыңыздың  еш  себепсіз  экземалар  мен
бөртпелерден  зардап  шегетінін  көргіңіз  келе  ме?Бұл  жақсы  нәрсе  емес,  мен  айтар
едім.Әсіресе тері проблемаларының барлығына қарапайым шешім болған кезде.

Балаларыңызға  бір  тамшы  май  берсең,  олар  ауырмай  тұрғанда,  балаларыңыздың
ауырғаннан айғайлағанын көру дұрыс па?Хм?Дж.Б

«Әкімші өлу үшін үйіне жіберілген 8 жасар балаға қандай доза беру керектігі туралы кеңес
бере аласыз ба?» Рикардо

-- Кішкентай дозадан бастаңыз, баланың қалай жауап беретінін көріңіз, содан кейін дозаны
бала  қабылдай  алатындай  тез  арттырыңыз.Күніне  үш  рет.Әдетте  олар  өлу  үшін  үйге
жіберілген кезде таблеткаларға толы, сондықтан сіз алдымен оларды детоксикациялауды
қалайсыз, өйткені сіз өзара әрекеттесу не істейтінін білмейсіз, әдетте бұл өлімге әкелетін
химиялық заттармен әрекеттесу өте жақсы емес.Бірақ бұл май жұмыс істей бастау үшін
үстелді тазалауға тырысатындықтан.

Немесе  жоғалтатын ештеңеңіз  болмаса,  сіз  сондай-ақ  майдың көп  мөлшерінен бастай
аласыз  және  пациентті  осылайша  бақыланатын  комаға  жатқыза  аласыз.Мен  солай
істейтін болар едім, бірақ емдеудің қай бағытын таңдайтыны ата-ананың өз еркінде.

Менің  білетінім,  агрессивті  ауруларды  агрессивті  емдеу  керек.Сондай-ақ  мен  білемін,
жалпы алғанда, сіз пациенттің ішіне май неғұрлым көп түсе алсаңыз және оны неғұрлым
тез  жасасаңыз,  сәттілік  пен  аман  қалу  мүмкіндігі  соғұрлым  жоғары  болады.Бірақ  мен
дозалау нұсқаулары белгілі бір себептермен айтылғанын білемін.

Егер  бұл  менің  балам  болса,  мен  оны  майға  толтырар  едім,  баланың  онда  жүзетінін
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білемін  және  оған  ешбір  дәрігерді  жолатпас  едім.Бірақ  бұл  менмін  және  мен  не  істеу
керектігін білемін.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Жарайды,  мен  қазір  шығып  жатырмын.Доктор  Дэйв  оны  Лирикаға  қойды,  оның
ауырсынуын  емдеу  үшін.Соңғы  екі  күнде  (және  ол  нашарлады)  Дэйв  галлюцинацияға
ұшырады.Ол жай ғана: «Қызыл шашты жігіт мұнда жеткізбеуі керек», - деді. Мен: «Не?»
деп сұрағанымда, Дэйв: «Ой, қарсы емес, мен оның мұнда жоқ екеніне сенімдімін» деп
жауап берді.  Мен онымен жаңа ғана сөйлестім,  ол бірдеңе болып жатқанын түсінгенін
айтты,  өйткені  ол  көзінің  бұрышына  қараса,  тереземіздің  сыртында  джунглиді
көреді.WTF!!!Ол біраз уақыттан бері каннабис майын қабылдаған және ешқашан мұндай
нәрсе  болмаған.Lyrica-да  бір  аптадан  аз  уақыт  болды  және  ол  барлық  дерлік
қозғалтқышты басқаруды жоғалтты және қазір ол галлюцинацияда.Мен жай ғана каннабис
майын (DMSO бар) шингле зақымданған жерлерге қойдым және ауырсыну тоқтады.Мен
докторға  қоңырау  шалдым  және  ДҮЙСЕНБІ  БІРІНШІ  Дэйвті  әкелемін.BTW,  мен  Lyrica
сайтын тексердім, «анормальды ойлау» және «галлюцинациялар» жанама әсерлердің бірі
болып табылады. Ким

«Спенсер барлығына таңғажайып апта өткізді!!Ол бірінші рет немере ағасымен кездесті
және Грузиядан келген ағасы мен апайымен кездесті!!Ол Сара апайға толық ғашық болды,
ол  тіпті  оны  мені  немесе  әкемді  таңдады!!Оның  тәтесінің  құшағында  ҚОЛЫНДА  МЕН
ТҮСІНДЕ ҚАРАНДАН ҰСТАП тұрғанын көруі  ең жақсы сәт болды!Тіпті,  оң қолынан сол
қолына аударыс жасады!!Ол аяқ саусақтарының көмегімен ағаш көлікті дәлдікпен бояды!
Жақында  оның  бейнесін  жүктеп  салуға  тырысамын!Ол  жаңа  сөздерді  айтуды
жалғастыруда және жай ғана сүйкімді болыңыз!Біз оның аяғына ауыр салмақты көтеруге
көмектесе  алдық!Ол  өзінің  жаяу  жүргіншісінде  ең  жақсы  уақытты  өткізді...Баламның
осылай  істегенін  көргенде  жүрегімнің  сыздағанын  айтып  жеткізе  алмаймын.Үлкен
жігіттермен ойнай алғандағы оның жүзіндегі таза қуаныш...Олардың барлығы велосипед
пен скутер мініп, оның қолынан келгені бар болғаны аңсаумен қарау болды...Мен оның
жүзінен  қосылғысы  келетінін  байқадым  және  оның  неге  олармен  жүгіріп  ойнай
алмайтынын түсінбеймін ...Содан кейін оның алтын жүрегі бар немере ағасы Джейсон оны
басқа  ұлдарға  тезірек  айдағаныңыз жөн,  әйтпесе  полицейлер оларды ұстап  алатынын
айтып, Спенсерді жаяу жүргіншіге тартып, сирена шығаратынын айтып, оны бірден тарта
бастады.дыбыстары естіледі, ал басқалары мініп, айналады.Оның жүзін көрсеңіз... ақыры,
ол жігіттердің бірі болды!Ол менің жүрегімді миллиардтаған бөліктерге бөлді, содан кейін
оның  көздерінің  жыпылықтауымен  және  дауысындағы  күлкімен  оны  қайтадан
біріктірді.Ұзақ уақыт ішіндегі  ең жақсы апта.Спенсер үлкен бала болуы керек,  мен оны
жақсы көремін!Мені қаттырақ итермелеуге, көбірек күресуге, ұзағырақ дұға етуге мәжбүр
етеді, біз Спенсер деп атайтын осы кішкентай керемет үшін.

«Және оның ісіктері жоғары THC каннабис майын қолдану арқылы азаяды!Лома Линда
онкологиясы  Спенсерді  терминал  деп  санады.Бірақ  жақында  МРТ  ісік  мөлшерінің
азайғанын көрсетті!!Жоғары THC майы - оның жалғыз дәрі!Жоғары CBD тұнбалары - бұл
оның  қолының  жұмысын  жақсартатын,  оның  миы  мен  жұлынға  операциясы  кезінде
бұзылған нервтерді емдейтін нәрсе. Сузетта

«Мұнайдың  маған  не  істегеніне  әлі  де  сене  алар  емеспін.Қант  диабеті,  бүйректің
зақымдануы,  артрит,  сіатика,  жыртылған  сіңірлер,  семіздік  бәрі  жойылды  және  кейбір
нейрогенез болды.Оған қоса, егер мен қазір бала болсам, менде СДВГ бар деп айтатын
еді.Мен маньяк өзін-өзі  құртатын құбыжық болдым.Мен сабаққа барудан кейін  мектепті
бүлдірумен көбірек уақыт өткіздім.Мен ата-анамды тозақтан өткіздім.Мен кәстрөлді шеге
бастағанға  дейін.Мен мектепте  орта  есеппен 30-дан  80-ден  асқанға,  тіпті  бірнеше пән
бойынша 90-ға дейін бардым.Және бұдан былай вандализм болмайды.Бір қызығы, олар
кәстрөлді балаларға жаман деп ойлайды.Мен келіспеуім керек еді». Петр
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«Біз 6 жасар ұлымызды AA3 ми ісігі және сирек кездесетін генетикалық аурумен емдеп
жатырмыз.Дәрігерлер ештеңе ұсына алмайды және оның тек айлар ғана өмір сүретінін
айтты.Әзірге  ешқандай  құрысулар  және  келесі  МРТ  бізге  көбірек  айтады.Соңғы
тексерілуде,  ми  ісігінен  басқа,  оның  денсаулығы  КЕРЕМЕТ.Ол  химиотерапиядан,
радиациядан және операциядан өтпеді.ТЕК май!!!» Пенне

«Ой,  мен  осында  отырмын,  көзім  ағып,  жаңа  келген  телефон  қоңырауындағы
жаңалықтарды қабылдауға тырысамын.2 аптадан астам уақыт бұрын мен шығыстағы 5
жасар қызы жаңа ғана ауырған әкемен сөйлестім.**** жоғары қауіпті нейробластоманың 4-
кезеңі (балалар ісігі) диагнозы қойылды – нашар болжам (MYCN күшейтілген).Оларға үміт
жоқ екенін және оны үйіне апарып, онымен бірге соңғы күндерін өткізуге уақыт аз екенін
айтты.Әкем  маған  қоңырау  шалғанда  қатты  қиналғаны  анық.Біз  оған  дұрыс  бағытты
көрсеттік  және  олар  медицинада  ****  бастады.Олар  ауруханадағы  онкологтардың
қабылдауын жаңа ғана аяқтады.**** ісік маркерінің зәр анализі ТОЛЫҚ ҚАЛЫПТЫ!!!Ол 80-
ден кетті, содан кейін келесі аптада 90-ға көтерілді және қазір 8,7-ге дейін төмендеді.(2
мен  9  аралығы  қалыпты).Дұрыс  айтасыңдар,  РАК  БЕЛГІСІ  ЖОҚ.2  аптада  бұл  бала
айықпас/ауыр  аурудан  денсаулық  жағдайы  туралы  нақты  есепке  көшті.Онколог  бұрын
мұндайды көрмегенін айтты». Корри

«Менің 11 жасар ұлым соңғы 10 айда химиотерапиядан өтті (осы уақыт ішінде ол да 6 апта
бойы радиациядан өтті) және біз оған соңғы 4 айда май бердік және бұл шынымен де
көптеген жолдармен көмектесті. .” Ангела

«Мұнай  менің  өмірімді  сақтап  қалды.Сөзбе-сөз.Менде  ауыр  жүрек  жеткіліксіздігі,
остеопороз,  остеоартрит,  борпылдақ  байлам  синдромы  және  аймақтық  ауырсыну
синдромы бар.Мен  басқа  дәрі  қабылдамаймын,  денсаулығым тұрақты түрде  жақсарып
келеді.Менің 11 жасар аутист/эпилепсиямен ауыратын ұлым бірнеше ай бойы дәрі-дәрмек
қабылдаған  жоқ  және  Риктің  мұнай  туралы  біліміне  байланысты  жақсы  жұмыс
істейді.Біздің өмірімізді сақтап қалғаныңыз үшін рахмет ». Мария

«Мен  оның  бірнеше  нәрсе  жасайтынын  байқадым,  менің  кішкентай  балам  тас
лақтырғаннан  немесе  басқа  нәрседен  басына  соғылған  кезде  және  түйіршік  пайда
болғанда,  май  оны  бір  күн  ішінде  таратады!Ол  сондай-ақ  безеуден,  қайнатпалардан
немесе тіпті кисталардан қалған терідегі тесіктерді жабу үшін жұмыс істейтін сияқты.Мен
кейде бетіме қайнайды және олар ихтаммол ерітіндісімен ағып кетеді, бірақ кейде тесік
қалады.Мен  жақында  каннабис  майын  тесікке  сала  бастадым  және  оның  диаметрі
миллиметрге  жуық  үлкен  тесікті  жауып  тастағанын  білмейсіз  бе!Енді  бұл  аймақ  менің
терімен бірдей!Ол жасамаған жалғыз нәрсе - терінің сәл қараңғыланған аймағын бозарту,
бірақ мен бұл үшін қолдануға болатын басқа нәрселер бар.Мен оның теріні жабатынына
қуаныштымын!» Махндиса

«Менің ең жақын досым оны ұлына берді, оның ұстамасы тоқтады.Саған күмәнданғаным
үшін кешірші досым.Сіз балаңыз үшін ең жақсы нәрсенің не екенін білдіңіз және дұрыс
айттыңыз ». Мэри

«Менің терімнің астына не түсетінін білесің бе?Бұл ата-аналар бүйрек жеткіліксіздігі, кома,
дамудың  кешігуі  және  мүмкін  өлім  сияқты  жанама  әсерлерімен  жақсы.Бірақ  ықтимал
жанама  әсері  «жоғары»  болғанда,  бәрі  бірден  шошып  кетеді.Міне,  олардың  миы  өте
нашар.Өлім - бұл жоғарыдан гөрі қолайлы жанама әсер.Көбінесе бұлар білімді, ақылды
адамдар.Бұл сенгісіз». Мисси

«Қайтадан, балаларға да дәрі-дәрмектерінде THC қажет.Каннабисті жүгері немесе шайды
реттейтіндей реттеңіз.Мұның бәрі қажет.Қосымша салықтар, арнайы лицензиялар, ештеңе
жоқ.Бұл жалғыз ұтымды жол.30% THC косметикасы жақсы жұмыс істейді, тек «каннабисті
реттеу» туралы ойлана бастағанда есте сақтаңыз. Тіпті «оны реттеуге» тырысу уақыт пен
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күштің босқа кетуі. Біз қазірдің өзінде шектен тыс реттелдік, мен айтар едім ».Дж.Б

Суппозиторийлер
«Рик  Симпсон  майы  (RSO)  қосылған  суппозиторийлер  PMS-пен  байланысты
проблемалары  бар  барлық  әйелдер  үшін,  сондай-ақ  геморрой,  Крон,  ішек  және  ішек
проблемалары  бар  кез  келген  адам  үшін  бата  болып  табылады.Олар  сонымен  қатар
тұмауды  бақылауды  айтпағанда,  тыныс  алу  және  өкпе  аурулары  үшін  тамаша.Олар
денеде  ұзаққа  созылатын  өте  жағымды  сезім  тудырады.Бастапқы  екіұштылықтарды
жеңгеннен кейін оларды қабылдағанын ұнатпайтын ешкімді көрмедім».Дж.Б

«Сәлеметсіз  бе,  Дж.Б.,  мен мұның ешкімге пайдалы екенін  білмеймін,  сондықтан сізге
төреші болуға рұқсат етемін.Жақында менде ішек өтімсіздігінің қандай да бір проблемасы
болды, ол ешқашан толық диагноз қойылған жоқ.Ішті бітеп тастайтын ішкі, өте ауыратын
ісік.Ең  нашар  жағдайда  мен  ауырсынудан  отыра  алмадым,  тіпті  тұра  алмадым  және
жеңілдету  үшін  тек  жағыммен жатып қалдым.Дәрігер жедел қан  анализінен қатерлі  ісік
ауруын жоққа шығарды, бірақ маған бірнеше аптадан кейін кеңесші тағайындаудан басқа
ештеңе  көмектеспеді.Мен  ақымақтықпен  дәріханадағы  қадаларды  емдеуді  қолданып
көрдім, ол қысқа тыныштандырудан кейін жағдайды нашарлатты.

Осыдан бір  ай бұрын мен eBay-де суппозиторий пішінін  сатып алдым,  сондықтан оны
сынап  көруді  шештім.Мен  кокос  майын  (бөлме  температурасында  қатты)  RSO-мен
араластырдым және шай ағашының бірнеше тамшысын қостым.Тыныштандыратын әсер
дереу болды және 24 сағат ішінде мен жақсартуды сезіндім, нақты емдік сезім мен ісіну
азайды.7 күн ішінде мен қалыпты жағдайға оралдым және толық сауыққанымды сезіндім,
суппозиторийлерді қолдануды тоқтаттым.Бұл сәл ерте болды және тағы 7 күннен кейін ісік
қайта  бастады.Мен  суппозиторийлерді  қолдануға  қайта  оралдым және  бұл  уақыт  ісіну
кеткеннен кейін 14 күн (мүмкіндігінше) жалғасты.Мен мұны айтқан кезде саусақтарымды
айқастыра бастадым, бірақ бұл жұмыс істеген сияқты және май мені маманға баруды күту
уақытында  қорқынышты,  ауыр  тәжірибеден  құтқарды.Тоңазытқышта  бір  түтік  май
болмаған кезде мен өзімді өте осал сезінемін.

Ауырсынуды  жеңілдеткенім  және  өзімді  тез  емдегенім  үшін,  маман  дәрігердің  құнды
уақытын үнемдегенім үшін мен заң бұзушымын!Не деген оғаш дүние!» М

Суппозиторийлерді қалай жасауға болады?
Какао майын ерітіңіз, май қосыңыз, бастау үшін 100 г ерітілген какао майына шамамен 1-2
г  май  қосыңыз.Содан  кейін  емделуші  әрбір  суппозиторийде  шамамен  0,33  г  майды
пайдаланғанша  дозаны  төрт  күн  сайын  арттырыңыз.1  г  (жалпы  салмақ)  балаларға
арналған  суппозиторийлер,  ересектер  үшін  2  г,  вагинальды  мәселелер  үшін  3  г
(шарлар).Жаңадан бастағандар үшін 0,01-0,02 г май жақсы жұмыс істейді.Егер сіз біреуді
суппадағы 0,05 г-нан бастасаңыз, олар да оны көп сезінбейтін шығар, бірақ аз дозадан
бастаған дұрыс (бұрын қарасора қолданып көрмегендер үшін және т.б.).Нағыз RSO өте
күшті және сіз ешқашаннауқастың қалай жауап беретінін нақты біліңіз (қан қысымы т.б.),
бірақ суппозиторийлер адамдарды майға дағдыландырудың жақсы тәсілі болар еді.

Суппозиторийлердің бір қызығы, олар өкпені қалай ашады және 20 минут ішінде тыныс
алуды жеңілдетеді  -  COPD немесе  астма және т.б.  бар көптеген адамдар үшін  арман
орындалады.Пациенттер оларды псориаз, жоғары қан қысымы, Crohn, PMS спазмы және
т.б. емдеу үшін де қолданды.

Суппозиторийлерге басқа да табиғи майларды қосуға болады, бұл олардың не үшін қажет
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екеніне және қандай мақсатта екеніне байланысты.Кейбір табиғи медицина сайттарына
кіріп,  әртүрлі  эфир  майларының  не  істейтінін  оқыңыз  және  қажет  деп  санағаныңызша
тәжірибе жасай аласыз.

Сондай-ақ суппозиторийлер майды жей алмайтын немесе қандай да бір себептермен оны
асқазанында ұстай алмайтын науқастарды емдеудің тамаша тәсілі болып табылады.Менің
ойымша,  әсерлері  бойынша,  майды  суппозиторийлерде  қабылдау  қарасораны
қолданудың ең жақсы және ең жағымды тәсілі  болып табылады.Бұл алғашында күлкілі
болып  көрінеді,  мен  мойындаймын,  бірақ  тырысқандар  келіседі.Мүмкін  ол  чакраларды
төменнен жоғары қарай ашады, кім біледі, бірақ бұл, әрине, керемет сезінеді.

Әйелдер суппозиторийлерді қабылдағанды  ұнатады - олар сондай-ақ бактериялық және
вирустық  инфекциялардың  барлық  түрлеріне,  «микробиологиялық  ақпаратпен  серіктес
алмасуға», презервативтерге және оларда қолданылатын майларға аллергияға және т.б.
көмектеседі.Майдың  гормоналды  теңгерімсіздікті  (деңгейлерін)  қаншалықты  тиімді
қамтамасыз ететінін айттым ба?Ізгі тілекпен, Дж.Б

«RSO бар суппозиторийлерді  вагинальды мәселелердің барлық түрлері  үшін қолдануға
болады,  соның  ішінде  ашытқы  инфекциялары,  HPV,  кондилома,  герпес  және  міндетті
түрде зардап шегуі қажет емес басқа да көптеген аурулар немесе инфекциялар.Әсіресе,
егер май қолданылса, оларға күтім жасау оңай болған кезде.JB»

«RSO қарасора  майы суппозиторийлері  анальды немесе  вагинальды проблемалардың
барлық  түрлеріне,  геморройға,  Крон  ауруы,  ішек  немесе  ішек  проблемаларына,
лейкемияға,  өкпе  жағдайларына,  соның  ішінде  астмаға,  ми  ісіктеріне,  қан  қысымына,
гормоналды тепе-теңдікті бақылауға және т.JB»

«Сіз маған қарасора майын жүктілік кезінде қолдануға болатындығы туралы кеңес бере
аласыз  ба?Мен таба  алатын ақпарат көп  емес.Менің  досыма оның кіндік  кистасы бар
екенін  айтты,  бұл  оның  нәрестесінің  өліміне  әкелетін  қан  ұйығыштарын  тудыруы
мүмкін.Мен қарасора майының әсерін және оның пайдалы жақтарын көрдім,  мен оның
жүктілік кезінде қауіпсіз екеніне сенімді емеспін ». Кристин

--  Құрметті  Кристин,  әрине,  оны  пайдалану  қауіпсіз,  қарасора  ғасырлар  бойы  жүктілік
кезінде және босану кезінде қолданылған.Мен оған әрқайсысында 0,01-0,06 г майы бар
суппозиторийлер жасауды ұсынамын (100 г какао майына 1-2 г майдан бастаңыз).Әдетте
киста бірнеше апта ішінде жоғалады.Күніне үш рет, және алаңдатпаңыз, май балаға зиян
тигізбейді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мигрени  бар  ма?Каннабис  майының күріш дәнін  алыңыз,  мысалыRSO және бірнеше
көзіңізді қысыңыз.Одан артық ештеңе жоқ, айтайын!» Сара

--  Керемет  кеңес,  Сара.Бұл  шынымен  де  жұмыс  істейді.Мен  оны  суппозиторийлерде
сынап көруді ұсынамын ба, тез арада жеңілдетуге жақын және оны күнделікті діни түрде
қабылдасаңыз,  алдын  алу  ретінде  де  жұмыс  істейді.Мигрень  соншалықты  әлсіретуі
мүмкін.(Джиндрих мені суппозиторийлер туралы оқытты және ол барлық жағдайда дұрыс
болды.)» Трейси

«Мен  қалағанымды  алдым,  рахмет.Мұнайдың  күштілігіне  қарамастан  емдік  екенін
мойындауыңызды  қалаймын.Мұнайдың  емдік  қасиеті  болуы  үшін  95-98%  болуы  шарт
емес.Мүмкін болатын ең жоғары пайыз болмаса, бұл жай ғана «ақымақ» емес.Мен үшін
каннабистің  сұмдық  болуы  мүмкін  екендігі  туралы  жалған  ақпарат  алу  үшін  осында
көптеген  адамдардың  хабарласуы  зиянды  болып  көрінеді.Бұл  қасиетті  шөп  және  кез
келген нысанда құндылығы сөзсіз.

Аздап  жылытылған  майы  бар  майланған  шприцті  (әрине  инесіз)  ішектің  ішіне  салып,
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жағуға болады деп ойлаймын.Оны дәл сол жерде түсіріңіз.Сұйылту үлкен аумақтардағы
өзекті қолданбалар үшін мағынасы бар сияқты. Блейк

-- Егер сіз мұны қаласаңыз, онда сіз әлі де ойды жоғалтасыз, Блейк.45% THC майы ең
жақсы өте күшті және седативті 95-98% THC RSO-мен салыстырғанда өте жаман және ол
ешқашан бірдей немесе салыстырмалы әсер етпейді.Бұл сіздің естігіңіз келген нәрсе ме?

Енді өз пікіріңізді жақсырақ дәлелдегіңіз келсе, тік ішекке май жағып көріңіз, осылайша сіз
оны қалай дұрыс қолдану керектігі  туралы көбірек  тәжірибе аласыз.Май сізге  неліктен
суппозиторий түрінде қолдану жақсы екенін және жақсы айтылған кеңестен гөрі тыңдаған
дұрыс екенін тез көрсетеді.Егер сіз әлі де кеңес алмасаңыз, май желім сияқты жұмыс істей
алады.Тәжірибеден  ләззат  алыңыз,  басқалар  жаңадан  бастағандардың  қателігін
қайталамас үшін ол туралы бейне түсіріңіз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Бауыр қанмен қамтамасыз етудің көп бөлігін ас қорыту жүйесінен алады, сондықтан ол
белоктарды, басқа қоректік  заттар мен улы заттарды одан әрі өңдей алады.Сондықтан
Симпсон майын қабылдау бауырға, содан кейін қанмен қамтамасыз етуге және дененің
қалған бөлігіне сенімді және жылдам жеткізуді қамтамасыз етеді.Сонымен қатар, майдың
бір бөлігі қандағы дәрі-дәрмекті толықтыру үшін тікелей тоқ ішекке түседі.Іске сәт!» Стив

«Жігіт,  каннабис  майы  суппозиторийі  менің  ішімдегі  қатты  ауырсынуды  ақырында
жеңілдетті!Мен  де  өзімді  мүлде  таспен  ұрғандай  сезінбедім!(Мен  мұны  таңдауды
қалаймын) Ақырында мен ауыртпалықсыз ұйықтай алдым және әлдеқайда жақсы сезініп
ояндым.Бір досым маған каннабис майының әртүрлі енгізу әдістері үшін биожетімділігін
түсіндіретін мақала берді.Бұл ұзақ және ғылыми, бірақ мен бәрін оқыдым.

Ішке қабылдағанда асқазан қышқылдары сіңу жылдамдығын төмендетеді.Адамдар майды
жұтқанда шынымен «жоғары» немесе «тас басқан» сезімге ие болады және өз кезегінде
олар май «шынымен жұмыс істеп жатыр» деп ойлайды.Бірақ ауызша жолмен ол іс жүзінде
жоғары қарқынмен сіңбейді, ол жай ғана психоактивті түрде өтеді.

Мен  каннабис  майын  ауызша  қабылдағаныма  2  жылға  жуық  уақыт  болды  және  мен
керемет емделдім.2 күндік суппозиторийлерді қолданып көргеннен кейін, мен сенімдімін!
Мен  өзімді  әлдеқайда  жақсы  сезінемін!Менің  буындарымның  қабынуы аз,  қатты  емес,
жүйке ауруы мен бұлшықет спазмы әлдеқайда жақсы және асқазан ауырмайды!Ақырында!
Ауру  мен  созылмалы  ауырсыну  қорқынышты.Мен  қазір  бұл  майға  оң  көзқараспен
қараймын.Маған шынымен де біраз үміт керек болды.Мен бұл қолынан келгеннің бәрін
жасады деп ойлай бастадым, енді мен одан үміттімін ».

«Тік  ішек  жолының  биожетімділігі  жоғары  сіңуіне  және  бірінші  өту  метаболизмінің
төмендеуіне байланысты ауызша жолдан шамамен екі есе жоғары болды». Микки

--  Айталық,  көптеген  шарттар  үшін  тамаша.Мен  оларды  CR-да  танымал  еттім  және
мыңдаған адамдар оларды үлкен табыспен пайдалануда.Құттықтаймын, Микки.;) Дж.Б

«Суппозиторийлер  арқылы  әлдеқайда  үлкен  дозаларды  қабылдауға  және  теріс
психоактивті  реакцияға  ие  болмайтын  сияқты.Ректальды  жолмен  сіңу  үшін  қанығу
жылдамдығы  бар  ма?Яғни,  мен  үлкен  дозадағы  суппозиторийлерді  жасау  арқылы
емделуді тездете аламын ба?» Микки

-- Дозаны ауызша қолданғандағыдай абай болыңыз.Тәжірибесіз адамдар үшін суппаға 5
мг-ға дейін, шамамен 10 мг әдетте өте жақсы төзімді.Жоғары дозаларда пациенттің қалай
жауап беретінін ешқашан білмейсіз,  сондықтан дозаны біртіндеп арттырған дұрыс.Бірақ
толеранттылықты  арттырғаннан  кейін  сіз  еркін  тәжірибе  жасай  аласыз.Маған  0,3-0,5  г
майы  бар  суппа  ұнайды,  бірақ  бұл  басқалардың  көпшілігі  үшін  тым  көп  болар  еді,
сондықтан не істеп жатқаныңызды білмейінше және екі күндік ұйқыға немесе сол сияқты
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нәрсеге қарсы болмасаңыз, оны қолданбаңыз.;) Дж.Б

«Мен  оның  неліктен  аздап  қорқып  тұрғанын  түсінемін,  өйткені  май  сізді  қалай
сезінеді,әсіресе  бұрын  ешқашан  бастан  өткермеген  болсаңыз.Біз  оны  май  ішуді
бастағанда анам 62 жаста еді, ол бұрын ешқашан марихуана шекпеген.Ол өте әлсіз және
басы айналып, біраз уақыт тамақ іше алмады, БІРАҚ бұл майдың жанама әсерлері.Біз
қазір  суппозиторийлерді  жасаймыз  және  айырмашылық  керемет.Ол  енді  күніне  3
капсулаға толық грамын іше алады.Ол ішке түскен кезде әлі  де сезінеді,  бірақ ол оны
ауызша  қабылдаған  кездегідей  ауыр  емес.Біз  сондай-ақ  қарасора  тұқымының  майын
бірдей қатынаста араластырамыз және әзірге ол жақсы жұмыс істейді.Мен біраз мағынаға
ие болдым деп үміттенемін ». Никкита

«Сәлеметсіз бе, Дж.Б, менің анам өкпенің қатерлі ісігімен ауырады (3-кезең) және мен оған
май жағып жүрмін, қазір оның 10-шы күні және біз күніне 1 граммға жуықтаймыз.Сіз дұрыс
айттыңыз, ол үйреніп кетті және күндізгі зомби эффектілері жақсырақ, ол түнде 10-12 сағат
ұйықтайды.Сонымен, мен де анаммен суппозиторийлер жасауым керек пе?Рақмет сізге.»
Рио Е

-- Иә, Рио, неге болмасқа?Ол оларды қабылдауды ұнатады, олар шынымен денеде өте
жағымды  сезім  тудырады.Ауызша  қабылдауға  үйренген  дозасы,  оны  какао  майымен
араластырыңыз.Ол мүмкін болса, оны дозалар арасында қосымша ретінде немесе ішуге
арналған  дозаның  орнына  қабылдауы  мүмкін.Ректальды  немесе  қынаптық  жолмен
әйелдердің ерлерге қарағанда бұл жағынан аздап артықшылығы бар.

Егер  әйелдер  майы  бар  суппозиторийлердің  етеккір  алдындағы  және  гормоналды
мәселелерге қаншалықты көмектесетінін білсе,  олардың барлығы оларды қабылдайтын
еді, мен бұған күмәнім жоқ.

Сондай-ақ, құрамында 0,005-0,01 г майы бар суппозиторийлер жаңадан бастағандар үшін
емдеуді бастаудың тамаша тәсілі болып табылады, пациенттер әдетте құрамында майдың
аз дозалары бар суппозиторийлерді ішпейді және олар тәжірибені ұнататын сияқты.Бірақ,
біз анықтағандай, суппозиторийлерді қабылдау көбінесе майды пайдаланудан гөрі даулы
тақырып болып табылады.

Дегенмен, шындық мынада, геморрой сізді ерте ме,  кеш пе ұстайды, және олар пайда
болған кезде сіз каннабис майының бір-екі суппозиторийін қабылдауға қуанышты боласыз,
мен  сізге  кепілдік  бере  аламын.Өйткені  жеңілдету  бірден  келеді  және  маған  сеніңіз,
мұндай  жағдайларда  суппозиторийлерді  қабылдамайтын  адамдар  аз  ғана.Қаннабиске
қарсы көзқарастар үшін геморрой оларды өте тез сұрыптай алады.Дж.Б

«Сіз гормоналды проблемаларды айттыңыз ...Мен эстрогельді қабылдап жүрмін, себебі
менің үлкен операцияымның гормоналды себебі жоқ.Бұл көмектесе ме?» Элизабет

«Әрине...Мен 55-темін және оны күнделікті қолданамын ». Кристи

Азықтандыру түтіктері
«Мен  анамды  емдеп  жатырмын.Оның  тамақ  рагы  бар  және  оны  тамақтандыру  түтігі
арқылы дәйекті түрде енгізді.Оны аздап жылытып, кокос майымен араластырыңыз!Түтік
ешқашан бітелмеген!» Стив

«Мен  оны  балам  жұтпаған  кезде  оны  тамақтандыру  түтігі  арқылы  беремін  -  мен
шыныаяқтағы майға өте ыстық су құйып жатырмын, содан кейін ол сейіліп кетеді, содан
кейін мен салқын суды (тым көп емес) қосамын. тым ыстық емес, содан кейін оны түтікке
құйыңыз.Бұл өте жақсы жұмыс істеді, дегенмен кейде май түтікке аздап сызылады, бірақ
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ол ешқашан бітелмейді.Оны әлі жылы күйінде құйып алудың сыры». Ангела

«Кімде-кім қарасора майын тамақтандыру түтігі арқылы біреуге беру туралы ойлары бар
ма?Мен оны қалың емес ету үшін оны зәйтүн майымен араластырдым, бірақ мен түтіктің
бітелуінен қорқамын.Қандай да бір идеялар бар ма?» Стивен

--  Стивен,  сұйылтылмаған  майды  қалай  енгізудің  жолын  тапқан  дұрыс,  бұл  ең  жақсы
әдіс.Амал таба  алмасаңыз,  оны науқастың  тамағына араластырып,  оны осылай жеуге
болады.Иә, ол түтікті бітеп тастауы мүмкін, атап айтқанда, егер май қалың консистенцияға
ие  болса.Кейбір  майлар  қою,  кейбіреулері  сұйық.Бірақ  оларды  дене  температурасына
дейін жылытқанда, олар түтікке бітеліп қалмас үшін жеткілікті түрде ағып кетуі керек.

Тағы бір тәсілі  -  оны пациенттерге какао майы бар суппозиторийлерде беру.Дегенмен,
майды  жеу  -  бұл  дәрі-дәрмекті  мүмкіндігінше  қабылдаудың  таңдаулы  жолы.Майды
енгізудің  көптеген  жолдары  бар  және  ол  көбінесе  өте  жеке,  сондықтан  пациентке  ең
қолайлы жолды табуға тырысыңыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мен бұл қорқынышты естіледі білемін, бірақ тұтқыр заттарды енгізгеннен кейін оны жуу
үшін немесе жалпы бітелген жерлерді тазалау үшін түтік арқылы кішкене кока-кола жақсы
жұмыс істейді.Ескі RN күту режимі». Эллен

Хирургия, химиотерапия немесе май?
«Мен RSO жұтуға болатын болсам, сіз ешқашан менің кеуделерімді алмайсыз!!» Хлоя

«Сүт  безі  қатерлі  ісігінің  «пайыздық  тәуекел»  екендігі  туралы  идеяның  өзі
өтірік.Шындығында,  барлығының денесінде қатерлі  ісік  микро-ісіктері  бар,  соның ішінде
менде.Қатерлі ісік - бұл кездейсоқ найзағай соғу сияқты «жұқтыратын» ауру емес.Бұл D
дәруменін толықтыруды, тамақтануды, суперфудтарды, көкөніс шырындарын және қатерлі
ісік  тудыратын химиялық заттар мен радиацияны болдырмауды қамтитын өмір  салтын
таңдау арқылы күн сайын, тамақ арқылы тамақтануды «басқару» немесе «алдын алу»
керек нәрсе. Дәрігер сізде қатерлі ісікке шалдығудың «мүмкіндігі» бар деп айтқан кезде, ол
сіздің қатерлі ісікке бақылауыңыз жоқ екенін білдіреді және бұл өтірік.Қатерлі ісік, басқаша
айтқанда.

--  Қатерлі  ісікке  шалдығудың  «мүмкіндігі»  болған  кезде,  жай  ғана  майға  барыңыз.Бұл
әлдеқайда пайдалы және қауіпсіз нұсқа.Дж.Б

«Қатерлі ісікке немесе басқа да ауыр дертке өрт болғандай қараңыз.Өрт неғұрлым үлкен
болса, оны сөндіру үшін соғұрлым көп күш қажет.Сонымен, сіздің үйіңіз өртеніп жатса, жүз
шелек суды (RSO) немесе бір стақан суды (басқа май түрлері) пайдаланғанды қалайсыз
ба?Немесе кәсіби өрт сөндірушілердің келіп, сізге көмектескенін қалайсыз ба?Мен мұны
қалайтын едім,  бірақ қазіргі  өрт сөндірушілерге,  яғни дәрігерлерге бұл барлық өрттерді
сөндіру үшін суды пайдалануға рұқсат етілмейді және олар онжылдықтар бойына сананы
сіңіріп, миын жуып, каннабисті пайдаланбағаннан кейін оны қалай пайдалану керектігін де
білмейді. дәрі.

Қаладағы үлкен өртке біреу маман өрт сөндірушілерді  жіберіп,  оларға суды, яғни өртті
сөндірудің ең қарапайым және дәстүрлі түрін пайдалануға рұқсат етпеуі сізге қисынды ма?
Маған  емес.Бірақ  бәрібір,  билік  басындағылар  бүгінгі  медицина  жүйесіне  дәл  солай
жасады.

Өрт  көп,  су  жоқ,  яғни  өз  жұмысын  барынша  жақсы  орындай  алмайтын  өрт
сөндірушілер/дәрігерлер үшін көп жұмыс.Бұлай болмауы керек, менің ойымша.Олардың
жұмысы үшін  ең жақсы жабдықтар мен ең  жақсы құралдар болуы керек  емес пе?Мен
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олардың менеджері/үкіметінің орнында болсам, солай істер едім.Осылай қараудың бірде-
бір жамандығы бар ма?Мен олай деп ойламаймын». Дж.Б

«Мұны оқитын кез келген әйел үшін бұл сізге опцияларыңыз бар екенін білуге көмектеседі
деп  үміттенемін»,  -  деді  Джоли  ханым.
-- Егер Джоли ханым қос мастэктомия ісіктің алдын алудың ең жақсы жолы деп есептесе,
мен  онымен  мүлдем  келіспеймін.Егер  мен  оның  орнында  болсам,  майды  жеп,  күдікті
жерлерге  күн  сайын  сүртетін  едім,  бұл  оның  басынан  өткеннен  әлдеқайда  қауіпсіз
нұсқа.Бір қызығы, ол майды бәрібір жейтін болды, өйткені оған тура келеді.

Мысалы, оған операцияға дейін және одан кейін қанша томографиялық сканерлеу қажет
болды?Бір  компьютерлік  томография  200-500  өкпе  рентгеніне  тең  немесе  тең  болуы
мүмкін және сәулеленудің әсері жинақталған.Демек, «алдын алу хирургиясы» оның алдын
алудың орнына қатерлі ісікке шалдығуы мүмкін.О, жақсы.

Бұл  сіз  тым  көп  ақша  жұмсағанда  және  болашағыңызды  болжау  үшін  гендік  тест
жасағанда  аласыз.Әлгі  алаяқтар  оған  сүт  безі  қатерлі  ісігімен  ауыратынын  айтты,
сондықтан  ол  «әрекет  етті»,  енді  ол  кеудесіз  өмір  сүреді,  ол  бұл  туралы депрессияға
түседі,  ол  үнемі  бұл  туралы ойлайды,  оның  салдарынан  ол  көптеген  басқа  ауруларға
ұшырайды. бұл және оның алу ықтималдығы жоғарыбәрібір басқа жерде қатерлі ісік, және
ол дәрігерлердің оған жасаған әрекетінен кейін және олар айтқан барлық BS-дан кейін,
мүмкін.

Расымен де, үйде отырып, май жеп, бір нәрсеге алаңдамай-ақ қойған дұрыс.Немесе, кем
дегенде,  мен  солай  ойлаймын.Келсе,  келеді,  жиырма  жылдан  кейін  болатын  нәрсеге
алаңдап,  ең жоғарғы деңгейде қарапайым жемқорлық пен ұрлықтан басқа еш себепсіз
кеудеңізді кесіп тастаңыз.Дж.Б

«Мен JB туралы дұрыс деп ойлаймын!2005 жылы мен оң жақ кеудемді алып тастадым,
егер  мен  РСО  туралы  білгенімде  ешқашан  мұндай  операция  жасамас  едім.Өздеріңіз
білетіндей, менде қазір өкпенің қатерлі ісігі бар және мен RSO барудың жалғыз жолы деп
ойлаймын ». Бонни

«Дж.Б.,  мен  сүт  безі  қатерлі  ісігінің  бірінші  сатысынан  кейін  профилактикалық
гистерэктомия жасадым, мен қазір өкінемін.Егер мен RSO туралы білсем, мен ешқандай
операция  жасамас  едім  немесе  радиация  жасамас  едім!Плюс  радиация  протокол
болды!!!!!Менің  RSO-ға  деген  сенімім  сонша,  мен  келесі  маммограммадан  бас
тарттым.Мен  кеңесшімді  соңғы  рет  көріп,  онкологиялық  саламен  жұмысым  бітті  деп
айтамын,  себебі  мен  емделу  жолын  білемін  деп  ойлаймын,  мен  ауруханадағы
жазбаларыма РИК СИМПСОН ФЕНИКС ТАРАС деп жазамын.:)  Көмегің мен адалдығың
үшін алғысым шексіз.Менің қатерлі ісікке берген донорлығым қазір Феникстің көз жасына
кетеді.Мен бақыттымын!!!ТЫНЫШТЫҚ, досым.:)» Тина

«Мүмкін қатерлі ісікпен өміріңізді қауіп төндірмеу үшін мастэктомия арқылы өз өміріңізді
қатерге тігу  өте ақымақтық.Содан кейін осы сканерлеулердің барлығымен қатерлі  ісікке
шалдығу қаупі бар!Осының бәрін сканерлеуден кейін өкпеңізде қатерлі ісік пайда болса,
өзіңізді қаншалықты ақымақ сезінесіз?Немесе операциядан асқыну кезінде қайтыс болды
ма?Қатерлі  ісік  диагнозы қойылғаннан кейін мастэктомия, қарасора майымен бірге мен
үкім  шығармас  едім,  бірақ  оны  қатерлі  ісіксіз  жасау  ісік  ауруына  шалдығу  сияқты
қауіпті.Қарапайым логика». Карла

«Өкінішке орай, мен әйелдердің мұны үнемі «алдын алу» ретінде жасайтынын көремін.
Олар мұны жалғыз таңдау деп санайтындықтан қорқады.Біз жақсырақ білеміз бірақ құдай
сақтасын  тағы  қанша  адам  осы  боқ  ауруға  шалдығуы  керек?!!Біздің  үкіметтер
пайдасыз.Егер бізде каннабис бар болса,  олардың көпшілігі  жоғарыдағы ханым сияқты
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болмас еді.Өте өкінішті және мені ашуландырады ». Грузия

«Сонымен ол өзін  өлтіріп,  оны алдын алу  шарасы деп атады ма?Бұл ақылсыз...Оның
үстіне,  генетика  бұлай  жұмыс  істемейді.Барлығымызда  барлығына  барлық  гендер
бар...Белгілі  бір  гендердің белсендірілуін  тудыратын біздің  ОРТА.Олар «бұл отбасында
жүреді»  дегенде,  бұл  әдеттер  ұрпақтан  ұрпаққа  беріліп,  сол  генетикалық  триггерлерді
тудыратынының белгісі.Бұл тек генетикалық жағдай емес.Мұны айту мүлдем надандық...»
Алистер

«Дәрігер адамды не істеуге сендіре алады ...Адамдарды тыңдаңыз, генетикалық скрининг
«Ой, сізде бұл ген бар, сондықтан сізде қатерлі ісікке шалдығу мүмкіндігі 87%» дегеннен
гөрі  күрделірек.  Көпшілік  біле  бермейтін  тағы  бір  факт:  барлығында  қатерлі  ісік
жасушалары  бар;  Өмірлік  маңызды  дене  бітімін  сақтау  және  қоршаған  ортаның
токсиндерін азайту - кез келген адамның денсаулығын сақтаудың ең жақсы ставкасы ...Бұл
шамадан тыс сияқты.Дәрігер/пациент арасындағы қарым-қатынасты ауыр бұзу». Джек

«Мен қазір Брэд Питт аналық бездің қатерлі ісігінің алдын алу үшін оның шарларын кесіп
алады ма деп ойлаймын». Майк

«Джей Би, мұны сенімен және Рикпен бөліскім келді.Ол айтып отырған май таблеткасы -
RSO.Бұл  сізді  қызықтыруы  мүмкін  деп  ойладым.Менің  де  саған  арналған  суреттерім
бар.Мұны қызметкер мен табиғи дәрілік тұтынушы жіберген». Рик

«Жарайды, мен мұны әлемге бірінші рет айтып тұрмын, аздап қыбырлап кетсем, кешіріңіз.
Мен  эндометриоздың  ауыр  түрінен  зардап  шегемін.Бұл  эндометрия  деп  аталатын
жатырдың  ішкі  бөлігін  қалыпты  түрде  жабатын  тіннің  жатырдан  тыс  өсе  бастаған
ауруы.Әдетте  аналық  безді,  ішекті  және  жамбастың  шырышты  қабатындағы  басқа
мүшелер мен тіндерді  жабады.Дәл сол сияқтыэндометрий етеккір кезінде әрекет етеді,
сонымен  қатар  жатырдан  тыс  ығысқан  эндометрия.Әрбір  етеккір  циклі  кезінде  ол
қалыңдайды,  ыдырайды  және  қан  кетеді.Ауыстырылған  тіндердің  денеден  шығуға
мүмкіндігі  жоқ,  ұсталып  қалады.Бұл  өз  кезегінде  қоршаған  тіндердің  тітіркенуіне  және
қабынуына  әкеледі,  ақырында  тыртық  тініне  және  адгезияға  (ағзаларды  бір-бірімен
байланыстыратын қалыпты емес тін) айналады.

Бұл  қорқынышты  жанама  әсерлерді  тудырады.Ауырсыну  Кб  тұрақты  күнделікті  жүрек
айну.Әдетте бүкіл  циклге созылуы мүмкін  дисменорея,  ауыр етеккірлер.Артық қан  кету,
бедеулік,  шаршау,  жүрек  айну,  іш  қату  және  т.б.Енді  эндометрозға  арналған  заманауи
медициналық  көмек  негізінен  гормондар  мен  ауыр  ауруды  емдеуге  арналған  дәрілер
болып  табылады.Ауырлық  дәрежесіне  және  емдеу  жоспарларына  байланысты  ең
ұсынылатын және тиімді ем – бұл гистерэктомия.

Менің  жасым  небәрі  21  де.Мен  күнделікті  ауыртпалық  пен  болашақ  отбасы  мен
денсаулыққа деген үмітпен үнемі  күресемін.Бұл күнделікті  өмірге  теріс  әсер етеді,  мен
кейде  төсектен  әрең  тұрамын.Мен  гормондарды  және  мені  қатты  ауыртатын  көптеген
препараттарды қолданып көрдім.Осы уақытқа дейін ештеңе жұмыс істемеді ...шамамен бір
ай бұрын.Иесі және жасаушысы немесе MOTH (шөптің дәрісі) мені «май таблеткасы» деп
аталатын керемет дәрімен таныстырды. Диетаны өзгертумен қатар, мен өткен айда үлкен
жақсартуларды көрдім.Мен толық 8 сағат ұйықтадым, бұл мен үшін тыйым салынған!Мен
ауырсынудың айтарлықтай төмендеуін байқадым, аз немесе мүлдем жоқ.Менің жүрегім
айнуы толығымен жойылды,  мен дәрігерлерден алған ауырсынуды басатын дәрілердің
әсерінен  айырмашылығы,  мен  қазір  еш  қиындықсыз  ас  қорытуға  және  тамақтануға
қабілеттімін.  Шынымды  айтсам,  мен  өзімді  15  жасымнан  бері  соншалықты  керемет
сезінбегенмін!»

«Ауруханада  біреу  мені  болат  үстелге  ойып  салғанша,  табиғи  себептерден  өлгенім
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артық.Хирургтер  әрқашан  100% табысты бола бермейді,  менің  досым Марги  жатырды
алып тастаудан қайтыс болды, ол операция үстелінде қан кетті ». ДеЮнг

«Әпкелерімнің  өтіндегі  тастарды  емдедім.Майды  қабылдауды  бастаған  бойда  ол
қорқынышты  шабуылдарды  тоқтатты.Ешқашан  басқа  ота  жасатпаған  және  оған
операцияны тоқтатқан!!!!Менің денсаулығым да 180-ге жетті ». Келли

«Осыдан  19  ай  бұрын  тоқ  ішектегі  қатерлі  ісік  жойылғаннан  кейін  онкологиялық
клиникадан  шығарылған  күні  қоңырау  шалды.Химия  мен  радиация  келесі  аптада
басталады деп жоспарланған -  олар стандартты хаттаманы айтты.Боқтық мені  айтты!!!
Каннабис майы стандартты хаттаманың менің нұсқасы болады.Өткен айда бір жылдық
тексеру.ҚАН ТАЗА – КТ-сканерлеу  нәтижелерін  менің  хирургім  айтқан  Цитата,  Герри –
сіздің тоқ ішекіңіз мінсіз». Джерри

«Сәлеметсіз бе, Дж.Б., менің шұғыл медициналық сұрағым бар.Менің әкем құлап, басын
соғып, миында емес, миының сыртқы қабығында қан ұйыған.Ол ауруханадан шығарылды
және  ауырсынуды  басатын  дәрілерді  тоқтатты,  өйткені  олар  бас  ауруы  үшін  жұмыс
істемейді.Дәрігерлер  ұйыған  қанның  мөлшері  азаяды  деп  үміттенеді,  әйтпесе  олар
операция жасауға тырысады...Ол қан қысымы үшін Коверсилді 2,5 мг, қуық асты безінің
ұлғаюы үшін Фломакстра қабылдайды, сонымен қатар белгілі бір маңызды гаммофазияны
тудыратын тромбоциттердің қан жеткіліксіздігі  бар.Ол 80 жаста және ешқашан RSO-ны
қолданып  көрмеген.Бір  жыл  бойы  тоңазытқышта  контейнерде  тұрғанымен,  менде
бар...Қан ұйығыштарының осы түрін  азайту тәжірибесі  болды ма?Ауырсыну аймағында
басына жергілікті қолданудың қандай да бір пайдасы бар ма, әлде ішке қабылдаған дұрыс
па?Мен  сіздің  электронды  кітабыңызды  бүгін  міндетті  түрде  сатып  аламын,  бірақ  кез
келген нақты ЖЕКЕ кеңес өте риза болар еді...Мен RSO-ны ішке қабылдау және/немесе
жергілікті  қолдану  үшін  кокос  майымен  немесе  ол  итальяндық  болғандықтан  ұнататын
зәйтүн майымен араластыратын шығармын.Менің ойымша, мен білгім келетін ең бастысы
- RSO-ны қабылдаудың қан ұйығышына кері  әсер ету мүмкіндігі  бар ма?Барлық жерде
ісіктерді азайтуға арналған көптеген заттар бар, бірақ мен мидың сыртқы қабығындағы қан
ұйығыштары туралы бірде-бір зат таба алмадым???!!!Пожалуйста, көмектесіңіз." Росс

--  Сәлем  Росс,  міне,  сізге  арналған  электронды  кітап.Май  қан  ұйығышын  жеңілдетуге
көмектеседі.Ол құлағаннан кейін оның жүйесінде каннабис болуы керек еді.Енді соғұрлым
тезірек  оған  қол  жеткізуге  боладытабысқа  жету  мүмкіндігі  соғұрлым  жоғары
болады.Жағымсыз жанама әсерлерді болдырмас үшін оны маймен емдеуді бастағанда,
мен  сіз  айтқандай,  ішкі  және  жергілікті  түрде  емдеуді  екіге  бөлетін  едім.Майы  бар
суппозиторий жақсы жұмыс істейді - суппозиторийлер өкпе мен мидың жағдайына жақсы
әсер етеді. Дж.Б

«Мен шамамен жарты унцияны 60 мл зәйтүн майымен араластырдым (ол қаншалықты
сапалы екенін білмеймін).Ол жерге барды, ол өлім жылынған сияқты болды (ол оны тек
басына жергілікті түрде қолдануға рұқсат берді).Мен тамшуырда 0,5 мл сынап көрдім және
әлі де жұмыс істеп жатырмын, бірақ мен жеңілмін.Мен оның басына кем дегенде екі есе
жағып  қойдым.Жарты  сағаттан  кейін  ол  бәрі  кіріп  кетті  деп  қорытынды  жасап,  басын
орамалмен сүртті....Мен алып келген ысталған лосось балығын жедік, содан кейін мен нан
мен сүт ішуге шықтым және оның басқа балаларымен телефон арқылы шырылдағанын
естідім, олар да оның әдеттегі күйіне оралғанына қуанған сияқты.Ядаяда, жұмысыңызға
рахмет, жігіттер!...Росс

«Мен  қатерлі  ісіктен  4  рет  аман  қалғанмын,  менің  соңғы  диагнозым  4-ші  агрессивті
инвазивті  сүт  безі  обыры  болды,  сондықтан  мен  2014  жылдың  ақпан  айында  қос
мастэктомиядан өттім. Мен бұл жолы химиотерапия мен радиациядан бас тарттым және
өзімді  емдеу  үшін  THC  және  CBS  майларын  қолдандым.  Мен  қазір  2  жыл  бойы
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ремиссиядамын.  Иә,  жаным,  ол  жұмыс  істейді.  Егер  сізде  сұрақтар  болса,  маған  PM
жіберіңіз.  Мен  сізге  көмектесе  аламын  деп  ойлаймын.  Мен  радиациялық  және
химиотерапиядан  3  рет  бұрын  өттім,  бұл  жолы  мен  одан  бас  тарттым  және  балама
әдістерімді қолдандым. Бұл жолы мен өмірдің ең жақсы сапасына ие болдым. Ауырмайды
және  үнемі  жүрек  айну.  Менің  ауырсыну  деңгейі  THC  және  CBD  майлары  мен
концентраттарымен  бақыланады.  Бұл  жолы  фармацевтикалық  емес.  Опиоидтар  жоқ.
Құдайға шүкір.» Тина

«Мен бір джентльменді біраз бұрын кездестірдім, ол маған жетпісінші жылдардың басында
үкіметте жұмыс істейтін арнайы жобалардың директоры екенін айтты.Ол маған олар сол
кезде медициналық қарасора майын зерттегенін айтты және олар оны тастап кетті.НЕГЕ?
Өйткені ол жұмыс істеді !!Иә, ол «дәрежелер өмір сүруде ақша жоқ, тек өліп жатқанын
біледі»  деді.  Бәрімізге  белгілі,  біздің  елде  және  АҚШ-та  саясаткерлердің  химия
зертханаларына, дәрі-дәрмек компанияларына инвестициясы бар.Ұзақ пікірталастан кейін
ол маған өзінің бүкіл командасымен сол уақыттан бері қарасора майын ішіп келе жатқанын
айтты және бұл керемет джентльмен ол алпыстан асқанға ұқсайды, ал шын мәнінде ол
жетпістің соңында және керемет көрінеді.  !!Оның командасының басқа мүшелері әлі де
өмір сүріп жатыр, енді бұл туралы ойлану керек!Сондай-ақ, сіз біздің планетамыздағы ең
қарт адамның жасы 131-де екенін білесіз бе, өмір бойы қарасора майын ішіп, әлі күнге
дейін фермасында жұмыс істейді... Бізге сену керек адамдар опасыздық жасап жатыр! !»
Брайан

PMS, менопауза
«Бұл әсіресе қарасора мен қарасора майы ең жақсы нәрсе,  бірақ жоқ.Сіз қарасорадан
жақсы  көмектесетін  немесе  көмектесетін  ештеңе  таба  алмайсыз.Бұл  гормоналды
теңгерімді қалпына келтіруге көмектеседі және агрессиядан, көңіл-күйдің өзгеруінен және
т.б.Ол сондай-ақ етеккір алдындағы ауырсынуды және құрысуларды, мазасыз сезімдерді,
алаңдаушылықты және т.б.

Егер  мен  әйелдің  денесіндегі  PMS-ге  байланысты  гормоналды  теңгерімсіздікке
байланысты біртүрлі мінез-құлық таныта бастағанын көрсем, мен оған қарасораны барлық
жолдармен немесе қол жетімді пішіндермен немесе формалармен дереу берер едім.Мен
біреудің  орынсыз  азап  шегуінің  себебін  көрмеймін.Біреу  азап  шеккенде,
айналасындағылардың бәрі зардап шегетінін айтпағанның өзінде, оны етеккір алдындағы
әйелмен ауырған кез келген адам растайды.Мен оның майды жеуін, оны суппозиторийде
қолдануын және оның іші мен арқасына жергілікті қолдануды елеусіз қалдырмас едім.Бұл
оған  ұнайды,  өйткені  ол  ауырсынуды  кетіреді  және  оның  сол  бөліктеріндегі  терісін
жақсартады.Оның «жалғыз емес» екенін және біреудің қамын ойлайтынын білуі үшін мен
онымен  бірге  май  тартатын  едім.Қарасорамен  етеккір  барлық  қатысқан  адамдар  үшін
ренжітетін және жағымсыз тәжірибе болуы керек емес.JB»

«Канабис майы - менің менопаузадағы дәрім және анамды 1985 жылы қабылдаған аналық
без обырының алдын алатын дәрім.Егер мен мұнай туралы білсем,  анам мені  көретін
едіөсіп,  балалы бол!Бұл менопауза белгілерін емдеді.48 сағат ішінде жұмыс істеді!Мен
қайтадан өмір сүре аламын!Мен бұл ақпаратты барлық жерде бөлісемін.Емдеу барлық
адамдар үшін қолжетімді болуы керек!Рикке жаңалықты таратып, адамдарды сау еткеніңіз
үшін рахмет!» Шелаг

«Мен гормондарымның жұмыс істеуіне байланысты 50 фунт жоғалттым - мен оны бірден
сезінемін - әдетте күні-түні жалғасатын ыстық жыпылықтаулар болмайды.Мен 37 жасымда
ауырған  кезде  мен  менопауза  тез  арада  болды  және  ауру  барлық  гормондармен
араласады.Мен  ауырған  кезден  бастап  100  фунт  салмақ  қосып,  аз  ғана  қолданғаннан
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кейін 50 салмақ жоғалтқаныма сенемін ». Джоан

«Мен Риктің парақшасын біраз уақыттан бері қадағалап жүрмін және сол жерден алған
ақпаратымның арқасында менің астма ауруым және өте ауыр менопаузаға байланысты
ӨТЕ ҚАТЫР түнгі терлеу және қызып кетулер жоқ.Жақсы жұмысты жалғастыра беріңіз».
Лиз

«Менде  қатерлі  ісік  және  ұйқы  апноэ  бар.Мен  керемет  ұйықтап  қана  қоймай,  ыстық
жыпылықтаудан оянбаймын.Бұл бата». Стефани

«Басқа  біреу  майдың  менопауза  белгілерін  жеңілдету  үшін  шынымен  жақсы  екенін
хабарлады  ма?Май  ішкен  кезде  менің  ыстық  жыпылықтауым  мен  түнгі  терлеуім
толығымен дерлік жоғалып кетті ». Гилл

Q.Қарғыс  атсын,  Дж.Б...  ол  эстрогенге  қарсы  егулерге  дейін  керемет  болды.Олар  оны
өлімге  душар  етеді.
А.Тосын, таң, Валери.Өкінішке орай, қазіргі уақытта «дәрігерлерден аулақ болыңыз» ойын
ережесі.Біз мұны қуанғаннан айтып отырған жоқпыз, бұл шындық.Медициналық мамандар
араласып,  оны  кейбір  қажетсіз  жоғары  балама  және  эксперименттік  химиялық
препараттармен  шайқамайынша,  пациенттер  әдетте  маймен  жақсы  жұмыс
істейді.Сондықтан  дәрігерлер  бұл  дәрі-дәрмекті  қалай  дұрыс  қолдану  керектігін
үйренгенше,  олардан  аулақ  болған  дұрыс  (әрине,  егер  жағдай  мүмкіндік  берсе).Ол
екпелерді қажет етпейді, ол бұрынғы медициналық емдеудің зақымдануын жою және оның
жағдайын  бақылауда  ұстау  үшін  мүмкіндігінше  тезірек  май  қабылдауы  керек.Егер  май
көмектеспесе, басқа нәрсе көмектесуі екіталай.Дж.Б

Дене салмағын реттеу
«Канабис майы дене салмағын реттейді және сізді дұрыс салмаққа жеткізеді!Сондай-ақ,
бұл  сізге  қажетсіз  тағамды  көп  қаламауға  мүмкіндік  береді.Бұл  шынымен  таңғажайып
дәрі.Бұл салмақ жоғалтуға арналған жалғыз нақты дәрі». Рик

«Мен  де  салмақ  тастап  жатырмын  ---  маған  белбеу  сатып  алу  керек.:)  Мен  таразыға
шықтым, мен қазір 139# -- Мен орта мектептен бері мұндай салмақты көрмеппін.Мен таң
қалдым  және  адамдар  маған  салмақ  жоғалту  қаншалықты  маңызды  екенін  айтуды
жалғастыруда.Менің  де  аппетит  жоқ,  мен  әдетте  бұрын  ешқашан  тастамайтын  майлы
тәттілерді беруді қалайтынымды сезінгенде, бұл біртүрлі.Оғаш.Мен тым көп май немесе
бірдеңе алып жатырмын деп бір секундқа уайымдадым, бірақ бұл менің денемді емдеп
жатқанын тез түсіндім...  ол жерге жетпейтін  нәрселерді  төгіп тастадым және диетамды
органикалық тағамға көбірек өзгерткен сайын, ол соғұрлым сау болады.Ешқандай диета,
шамадан тыс жаттығулар, атқа міну, бау-бақша және ана болу.Менің ойымша, бұл RSO-
ның табиғи жанама әсері.:)» Хизер

«Мен 2 ай бойы маймен жүрдім, мен салмақ жоғалтқанын байқадым ...Рецепт бойынша
шығарылатын  дәрі-дәрмектерден  толықтай...Қан  қысымын  төмендететін  таблеткалар
тоқтатылды ...Жаңа ғана қан қысымымды өлшедім (май қабылдағаннан бері 2 ай бойы
таблетка  қабылдамаған)...нәтижелер  124/80  отырғанда  пульс  жиілігі  79...О  ҚҰДАЙЫМ-
АЙ...бұл жай ғана керемет !!!Жақында қан тапсыру керек, содан кейін мен БАРЛЫҚ көруі
үшін  КЕРЕМЕТ сандарды хабарлаймын...  Рақмет  саған  РС,  менің  ЖАСЫЛ періштем».
Сюзанна

«Жақсы жұмыс Сюзанна !!Мен бір жылдан астам уақыт бойы күн сайын каннабис жеп
келемін және менің орта мектептегі салмағымды сақтау менің әскери мансабымда рецепт
бойынша  дәрі-дәрмек  қабылдаған  кезде  ешқашан  оңай  болған  емес!Каннабиспен  де
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оңайырақ болғаны ұнайды!!! » Тэмми

«Мен май ішкеннен кейін қандағы қанттың тез төмендейтінін байқадым.Мен бүршіктен гөрі
майды көбірек шегемін,  мен біраз салмақ жоғалттым және ас қорыту жүйесі  шынымен
тынышталды ». Мишель

«Мен мұнаймен айналысып жүргеніме біраз болды.Бұл шынымен қандағы қантты қалыпты
ұстауға көмектеседі, бірақ менде проблема бар.Менің ауырсынуды емдеуге арналған жаңа
дәрігерім зәр шығарды және оң нәтиже берді.Мен оған инсулинді  қолданбау үшін  оны
қолданатынымды айттым.Ол егер  мен оң  нәтиже берсем,  ол мені  басқа  ауруға  қарсы
дәрілерімді  алып тастайтынын айтты.Мен қазір 40 фунт жоғалттым және қандағы қант
қазір  қалыпты  және  мен  өзімді  жақсы  сезінемін.Егер  олар  менің  дәрі-дәрмекті  алып
тастаса,  мен салмағымды қайтарамын, өйткені менің арқам мен тізелерім нашарлайды
және  мен  жаттығу  жасай  алмаймын.Мен  қазір  Орегон  штатында  тұрамын,  ол  жерде
диспансерлердің арқасында мұнай алу оңайырақ.Дәрігерге не айтарымды білмеймін.Мен
олармен  бірге  болдым.VA  менің  дәрі-дәрмектерімнен  бас  тартады  және  үнемі
нашарлайтын  ауырсынумен  ауыратын  бізбен  айналысқысы  келмейді.Бұл  неткен
бейберекет». Мишель

«Менің хиропракторым, қазір мені RSO туралы естіп жатыр.Енді мен жаттығусыз 5 айда 65
фунт жоғалтқан едім, инсулинмен өзімді атуды тоқтатыңыз, енді менің таблеткаларымның
1/2 мөлшерінде алыңыз.Жақында бұларды да тастайды.Мен оған Рик пен оның тарихын
айтқанымда  оның  жүрегі  ашылды.Ол  өзінің  басқа  пациенттерін  сұрады,  ол  қымбатты
адам, мен оған RSO туралы айтқанымды еске салдым, ол үшін!Бұл оған ұнады, сондықтан
бәріміз осылай жалғастыра беріңдер!» Дэйв

«Мен салмақ жоғалту үшін каннабис майын жедім, сонымен қатар диетамды және тұрақты
жаттығуларымды бақылап отырдым.Осы уақытқа дейін 8 аптада мен 8 фунт тастадым.бұл
әсерлі ме?Мен әлі сенімді емеспін, бірақ мен сізге хабарлаймын.Мен мұны 6 ай бойы күн
сайын  жасауға  міндеттендім.Менің  қарным  екіталай  аш  болатынын  байқадым,  мен
тәттілерге  (жақсы  шоколадтан  басқа)  құштар  емеспін,  ал  тәтті  нәрсе  жесем,  аз  ғана
мөлшерде жей аламын.Осыны жариялағаныңыз үшін рахмет.Басқалар мұнайдан осылай
пайда көріп жатқанын көргім келеді?». Робин

«Сәлем JB.Бұл хабар сізді жақсы деп санайды деп үміттенемін.Мен күнделікті қосымша
ретінде  каннабис  майымен  тәжірибеммен  бөлісемін  деп  ойладым.Каннабис  майының
пайдасын және ол Рик Симпсон және өзіңіз арқылы адам ағзасына не істей алатынын
білмес  бұрын,  менде  бұрыннан  бар  мәселелермен  қатар  келе  жатқан  медициналық
мәселелер де болды.

Мен  оң  тіземді  бұзатын  ағаш  кесу  апатынан  ауыр  ОА-дан  созылмалы  ауырсынуды
сезінемін.Осы  жарақатқа  байланысты  мен  бұдан  былай  толық  уақытты  жұмыс  істей
алмадым.Мен сондай-ақ оң жақ иығымның, қолымның және қолымның иық түйінінен оң
иығыма  дейін  ауыруымен  ауырады,  бұл  бір  жыл  бойы  оң  қолымның  сал  ауруына
әкелді.Мен  саусақтардың  ұшында  қышуды,  сондай-ақ  екі  төменгі  аяғымның  қабынуын
және ісінуін сезіндім.Менің дәрігерім саусақтарымның қышуына дейін 6 ай бұрын, егер мен
өмір салтын өзгертпесем, мен диабетке айналу жолында болатынымды ескертті.

Ол  кезде  менің  салмағым  260  фунт  болатын.Мен  иіс  пен  дәм  сезуден  де
айырылдым.Мұның  бәрі  қант  диабетіне  шалдығудың  белгілері  болды.Дәрігер  қандағы
қантты тексергеннен кейін 1-10-нан 6,5-ке дейін жақсы жолда екенімді айтты.Мен майды
шамамен  6  ай  бұрын  қабылдай  бастадым.Таңертең  және  ұйықтар  алдында  күріш
дәні.Менің қазір салмағым 203 фунт, саусақ ұшында қышу жоқ, иіс сезімім қалпына келді,
мен заттардың дәмін қайтадан сезіне аламын.Төменгі аяқтар мен аяқтарымның ісінуі мен
қабынуы, сондай-ақ ОА ауырсынуы жойылды.Осы емдік өсімдік туралы шындықты бүкіл
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адамзатқа таратқаныңыз үшін көп рахмет.Сіз және Рик мұқтаж жандарға Құдайдың берген
шынайы нығметісіз.

О!Менің қызым біздің үйде май шарлары деп аталатын нәрсені жасайды (дозаны кішкене
бөлік  нанға айналдырады) май шарлары таусылды.Мен өзімді  дайындауға тым жалқау
болдым және ақымақтықпен бір  аптаға жуық дозамды қабылдауды тоқтаттым.Мен 217
фунтқа дейін көтерілдім.Мен майды қабылдауды қайта бастағанда, менің салмағым 203
фунтқа дейін төмендеді және төмендеуін жалғастыруда.Менің бойым 5'8 дюйм, сондықтан
ол  мені  некеге  дейінгі  175  фунт  салмағыма  қайтаратынын  білемін.Мен  сондай
күйзелдім.Сабақ  алды.Ешқашан май қабылдауды тоқтатпаңыз.Өмір  жақсы!Көп  рақмет.»
Рон

«Менің ұлым Крон ауруы үшін Симпсон майын қолданады, бірақ оның салмағын жоғалтуға
көмектесетінін  естідім.Олай  болса,  қалай?»  Кристал
--  Иә,  болады,  майды  жеп,  артық  салмақ  болса,  арықтап,  аз  болған  кезде  салмақ
қосады.Менен неге деп сұрамаңыз, бұл қалай болуы мүмкін деп сұрамаңыз, мен жауабын
білмеймін.Бұл жай ғана болады.Мен майға 50 келі салмақ тастадым және маған сеніңіз,
мен Рикті жоққа шығаруға бар күшімді салдым.Бірақ мен сәтсіздікке ұшырадым және май
бұлшық еттерімді де өсірді.Бұл біртүрлі және сену қиын болды, мен мойындаймын.Бірақ
мен  бір  тамшы  терсіз,  жаттығусыз  осынша  салмақтан  арылғаныма  қарсы  емеспін.Іс
жүзінде бұл өте жағымды болды және мен майды қолданудың бірден-бір елеулі жанама
әсері ретінде келген жақсы ұйқыға қарсы болмадым.Дж.Б

«Сәлем,  Рик,  менің  өмірімді  сақтап  қалғаныңыз үшін  сізге  алғыс  айтқым келді.Мен 17
жастамын  Делиден,  Үндістаннан.Мен  шынымен  артық  салмақ  болдым.Өткен  мамырда
мен RSO тұтына бастағаннан бері 10 айда 40 кг (88 фунт) жоғалттым.Менің ағам да 23 кг,
ал анам 15 кг арықтады, себебі мен олардан әлдеқайда көп майды жейтінмін, өйткені мен
бір грамм тұтынсам да, одан мүлде жоғары емеспін.

Сондықтан сіз майды неғұрлым көп және жылдам жесеңіз, соғұрлым тезірек және жақсы
нәтиже береді.Оның бүкіл  әлемдегі  ең  үлкен дерттердің бірі,  семіздікке  ем болатынын
барлығының білгенін қалаймын.

Бізге  қажет  болған  сайын  ақпарат  бергені  үшін  JB-ге  рахмет.Екеуің  де  менің
қаһармандарымсыңдар, мен сендерге алғысымды айта алмаймын». Шобхит пен Шашанк

Мазасыздық, паранойя

«Адал, бірақ дұрыс емес кеңестің зиян келтіруі мүмкін екендігінің мысалы: біреу жоғарыға
шағымданып, CITICOLINE қабылдауды бұйырды. Бұл жақсы, тек ЦИТИКОЛИН - бұл қанды
сұйылтатын дәрі, ал кеңес берілген адам қан сұйылтқышты көтере алмайтын адам. Кеңес
берген адам жақсы айтты, бірақ бұл маңызды ақпаратты аша алмады. Мен көмектескісі
келетін көптеген жақсы ниетті адамдар бар екенін білемін, бірақ өмірге де, өлімге де әсер
етуі мүмкін ақпарат беруден САҚ БОЛЫҢЫЗ. Айтпақшы, жоғарыны азайтудың оңай жолы -
аузыңызға бірнеше бұрыш бұршақтарын шығару ... қауіпсіз, арзан және тиімді. Гари

«Цитиколин туралы білу өте жақсы, өйткені мен варфаринді де қабылдаймын. Қаныңызды
сұйылтатын куркума сияқты». Рэнди

«Цитохолин  метастаздық  жасушаларға  өздерінің  қанмен  қамтамасыз  етілуін
тудырады/көмектеседі. Қатерлі ісікке онша жақсы емес». Джим

«Кеше  маған  бір  әйел  дәрі  қабылдауға  кірісті.Бұл  оның  бірінші  күннен  берген
есебі.Қарапайым таңқаларлық!Міне, менің бірінші күнім туралы есеп:
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Кеше таңертең ерніме экземамен оянып, май жағып қойдым.Шағу шамамен 10 минутта
тоқтады.Ауыруы 30 минутта басылды.Ісіну бірнеше сағат ішінде төмендеді.Менің ернімдегі
көпіршіктер бүгін шамамен жартысы жоғалып кетті - олардың жазылуы үшін әдетте 2 апта
қажет.Ернімдегі  майдың буларын дем алу.Менің  оң жақ  синусымда бірнеше апта бойы
болған ауырсынудың тоқтағанын байқадым.Ал мұрным ағуды тоқтатты.Кешеден бері бір
рет  түшкірдім.Менің  шаршағаным  әдеттегідей  терең  емес  екенін  байқадым.Мен  өзімді
босаңсығанымды және бұл алаңдаушылықтың жойылғанын байқадым.

Кешке қарай денемнің ауыруының азайғанын байқадым – әдетте кешке қарай денем қатты
ауырып,  бір  орында  отыра  алмаймын  (топтық  нерв  пен  бұлшықеттің  ауыруы,
тізе/иық/шынтақ/білезім/бас  бармақ  ауыруы  айтарлықтай  төмендеді).Сондай-ақ,  мен  әр
дозада  өте  жеңіл  жарқыл  аламын.Мен  жұмыс  істеуде  немесе  назар  аударуда
қиындықтарға  тап  емеспін  және  көлік  жүргізуден  тартынбаймын.Бүгін  таңертең
цитиколинді қабылдауды ұмытып кетсем де, менің ойым анық.Мен Craisen-ге жарты түйір
майдың баламасын салып, оны осылай қабылдаймын».

«Мен каннабис майын 2012 жылдың желтоқсанында жалпы тоник ретінде бастадым.Мен 2
типпен ауырдымсол кездегі  қант диабеті.Менің  қандағы қант 300-де болды,  мұнда 100
қалыпты.Маған метформин тағайындалды, бұл оны қабылдаған сайын мені ауыртты.Мен
басқа қант диабетіне қарсы препаратқа ауысуды өтіндім, мен метформинді алып тастап,
Янувияны  қойдым.Менің  қандағы  қантым  тек  дәрі-дәрмекпен  ғана  төмендеді.Менің
нөмірлерім күннің көп бөлігінде 100-ге жетті.Мен майды өз режиміме қосқан кезде, менің
сандарым қалыптыдан сәл жоғары болды.Содан  кейін  Янувияның ұйқы безінің  қатерлі
ісігін  тудырғаны  анықталды.Мен  бұл  дәрі-дәрмекті  тоқтатқым  келді  және  дәрігерден
метформинге  қайта  оралуын  сұрадым.Ол  келісті.Әрине,  мен  метформинді  қабылдаған
сайын ауырып қалдым.

Мұнайға  дағдылану  мен  үшін  үлкен  сынақ  болды.Мен  марихуананың  маған  берген
жоғарылығын  жек  көрдім.Мен  майды  қолданбас  бұрын  35  жылдан  астам  марихуана
қолданбағанмын.Мен майды түйреуіштің басындағы тамшыдан бастадым, тіпті  бұл тым
көп болды.Мен Корри Йелландтың ұсынысы бойынша майдың жоғарылауын жеңілдету
үшін Цитиколинді қабылдауды бастадым.Бұл жақсы жұмыс істеді және мен бір жылдан
астам  сол  жолда  болдым.2013  жылдың  мамыр  айында  менің  өт  қабыма  шұғыл  ота
жасалды.Майсыз  5  күн  ауруханада  жаттым.Магнийімнің  аз  екені  сол  кезде
анықталды.Олар  мені  ауруханада  қосымша  магнийден  бастады.Үйге  келген  соң  майға
қайта кірістім.Бір апта бойы магний қоспаларын қабылдағаннан кейін мені таң қалдырды,
мен  майдың  өте  жағымды  жоғарылығын  сезіндім.Бұл  менің  тәжірибем  болып  қала
берді.Мен жоғары деңгейді жеңілдету үшін Citicoline қолдануды тоқтата алдым.Содан кейін
майдың  дозасын  күніне  1  дәнге  дейін  арттырдым.Менде  қандағы  қант  көп  төмен
болды.Мен метформинді күнделікті режимімнен алып тастадым.

Майдың  дозасын  күніне  1  күріш  дәніне  дейін  арттырғандықтан,  менің  қанттарым
толығымен  қалыпты.Менің  a1c  бір  жыл  бұрынғы  7,2-ден  6,1-ге  және  1/2  бұрын
төмендеді.Менің  MDМенің  фармацевтім  сияқты  таң  қалды.Мен  олармен  табысымның
себебін бөлісе алмаймын, өйткені мен мұнай заңсыз орналасқан мемлекетте тұрамын.Бұл
оқиғаның  бір  қызығы,  операцияға  келгенде  мен  анестезиологпен  жеке  сөйлесуді
өтіндім.Мен май қауіпсіз процедурадан өтуге кедергі келтіреді деп қорықтым.Анестезиолог
менің майдың үстінде жатқаныма мүлдем бей-жай қарады және егер бірдеңе болса, менің
операциямды жеңілдететінін айтты, өйткені менің қан тамырларым кеңейіп, мен астында
болған кезде тыныс алу оңай болады.Осының бәрінде Аман менің жанымда болды.Ол
маған  қажет  жауаптарды  әрқашан  ала  бермейді,  бірақ  маған  өз  денем  мен  түйсігіме
сенуімді және сұрауды тапсырды.Бұл мен үшін оңай болған жоқ,  бірақ біз 2 типті  қант
диабетін  тек  маймен  сәтті  емдейтін  үлкен  табысқа  жеттік.Қазір  2014  жылдың
мамыры.Құрметпен, Алиса»
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«Е, мен тіпті басқа майлармен тұндырылған каннабис майына шомыламын.Ауырсыну мен
уайымға көмектесетін ваннаны кім ойлаған.Қатты күлу.» Тоня

«Мен оны 13 күн бойы қабылдап жатырмын және менің депрессиям бұдан былай шымшу
жүйке ауруы жойылды, менде қалыпты ұйықтау циклі дамыды, мен ашулану, депрессия,
алаңдаушылық  немесе  Ирактан  келген  PTSD  әсерлерін  сезінген  жоқпын.Мақсат  -
Ирактағы  жарылыстан  болған  фосфор  түтіндерінің  өкпемдегі  саңылаулары  және  улы
бөлшектерді жұту, сондай-ақ мен әсер еткен таусылған уранның қатерлі ісігі.Ирактан үш
жылдан кейін мен базальды жасушалық карциноманы дамыта бастадым ». Еремия

«Рақмет  сізге!Мен  достарыммен  майдың  бірнеше  партиясын  дайындадым  және  басқа
достарыма шприцтер бердім.Мен үлкен айырмашылықты сезінемін!Менің PTSD азайды,
ауырсыну  азайды  және  менің  буындарым  WD-40  спрейін  қабылдағандай
сезінеді.Мазасызданған  кезде  мен  майдың  аздап  шегемін,  ол  жоғалады.Әйтпесе,  мен
шамамен үш апта бойы күніне үш рет дозаладым.Мен осы үш аптада соңғы үш жылға
қарағанда  көбірек  жаяу  жүрдім!Phoenix  Tears-те  баршаңызға  менің  сүйіспеншілігім  мен
таңданысымды  білдіремін!Сізге,  Мистер  Симпсон,  өмірімнің  соңына  дейін  алғыс
айтамын.Мен қазір аурухана төсегінде жатудың орнына одан ләззат алатынымды білемін
». Фред

«Ауыруы азайды және менің буындарым WD-40 спрейін қабылдағандай болды ма?Тың
кокос майы қауіпсіз» Хантер

«Мен RSO-ны кесу үшін органикалық таза кокос майын қолданамын.Бұл жақсырақ сіңу
жылдамдығын қамтамасыз етеді,  сонымен  қатар  майды барлық  нәрсеге,  соның ішінде
тістерге  жабыстырудан  сақтайды.Мен  оны  20  минут  бойы  аузымды  шайнап,  қоқыс
жәшігіне түкіру арқылы токсиндерді шығару үшін қолданамын. Фред

«Мен  өмірімнің  сәтінде  болдым,  денсаулығым  өте  нашар  болды  және  мен  қатты
ауырдым.Мен өз-өзіме қол жұмсадым, өйткені өмір өте көңілсіз болды.Содан кейін мен
«Емдеуден  қашу.”  Содан  бері  алған  ақпаратты  қолдану  арқылы  өмірім  айтарлықтай
жақсарды.Қазір  менің  денсаулығым  жақсы  және  мен  әлдеқайда  оптимистік  болдым,
өйткені мен каннабис денемді зияннан қорғайтынын білемін.Содан бері менде өз-өзіне қол
жұмсау туралы ойлар болған жоқ, мен каннабис майының әртүрлі емдік қасиеттері туралы
көбірек білген сайын өмірім жақсарып келеді ». Петр

«Менің  уайымым  қалай  басқарылатыны  түсініксіз...Мен  созылмалы  болдым...  Өзімді
кәдімгідей сезінемін, егер қалыпты жағдай бақытты болса және одан да көп өмір сүрсе...
Рахмет, Рик». Досым

Депрессия

«Менде жарақаттан кейінгі стресс ауруы бар және каннабис маған демалуға, тамақтануға,
ұйықтауға,  назар аударуға,  шоғырлануға көмектеседі.Мен енді клиникалық депрессияда
емеспін...т.б....Мен  антидепрессанттарды,  көңіл-күйді  тұрақтандырғыштарды,  көңіл-күйді
жақсартатын,  ұйықтататын  дәрілерді  ішетінмін  ...Мен  оларды  қағып  жатқан
жоқпын ...Маған жанама әсерлер ұнамайды ...және каннабистің кесірінен маған олар енді
керек емес...Адамдар Құдай берген ӨСІМДІК, каннабис... оның көптеген қолданылуы мен
емдік ғажайыптары туралы білім алса екен деп шын жүректен дұға етемін...жай ғана...»
Але

«Бұл  шынымен  де  керемет  дәрі.Мен  дозамды  жұту  үшін  капсулаға  салдым.Менің
ауырсынуыма  және  PTSD  белгілеріне  көмектеседі.Мен  ұстамалар,  Крон  ауруы,
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абстиненция белгілері және т.Кейбір диспансерлер оны алып жүреді». Үміт

«Мен басқалар үшін сөйлей алмаймын, бірақ мен үшін бұл биполярлық бұзылыстың, кеш
дискинезияның, кеш дистонияның, ауыр депрессияның, созылмалы ауырсынудың, PTSD,
қайғы  мен  мазасыздықтың  белгілерін  басқару.Қыркүйек  айынан  бастап  мен  уланудан
(фармацевтикалық)  тазамын және емделіп,  керемет  сезінемін.Бұл –  ғажайып ем.Менің
итім қатерлі ісікке шалдыққан дерлік май мен жергілікті препараттардан босатылған.Бұл
зауытты Құдай қоршаған ортаны, өмірді және экономиканы сақтау үшін жаратқан.Қоғамды
ақпараттандыру керек». Кэти

«Мен жай ғана рахмет айтқым келеді, Рик. Мен 50 жыл бойы депрессиямен ауырдым, 8
күн болды май ішіп, қайтадан туылғандай сезінемін. Өте көп!» Сью

Көп склероз (MS)
«Тез  жаңарту,  Джиндрих...Әйелі  [59]  ұйқыға  және  жалпы  денсаулыққа  көмектесу  үшін
күніне  бір  доза  май  күріш  дәнінің  мөлшерін  қолданады және  салмағы  30  фунт  төмен
тұрақтанғанша  салмағын  жоғалтты.Ол  мен  сияқты  майды  қолданудың  тамаша
тәжірибесіне ие болды.Математикалық дағдылардың да, MS-мен теориялық ойлаудың да
жоғалуы  көптеген  жағдайларда  кері  қайтарылды  және  мен  жас  кездегідей  басымды
математикамен  қайта  айналысамын.Осы  пайдаланудың  бірінші  жылында  біз  өмірдегі
негізгі мақсаттарға ұмтылдық және оларға қол жеткіздік.Рик пен саған рахмет, досым.О,
Бетти, Голден ретривер бұрынғыдан да жақсы, сау және ветеринарлар әлі де толықтай
бас тартады ». белгі

«Менің  жақсы  досым,  MS-мен  ауыратын  аға  буын  оның  MS  ауруын  жеңілдету  үшін
марихуананы қолданады.Ол онымен ант береді». Рон

«Жұмыстағы  үлкен  досым  маған  әйелінің  MS  ауруымен  ауыратынын  және  оның
қаншалықты жаман екенін айтты.Ол оған әрең қолын тигізді және ол үнемі ауырады.Мен
оған май туралы айттым, өйткені олар тырысқан басқа ештеңе жұмыс істемеді.Олар оны
сынап көрді және ол жұмыс істейді!Ол өзін әлдеқайда жақсы сезінеді және ол мүмкіншын
мәнінде  оның аяқтарын сезінеді  (ол бұрын ол мүмкін  емес еді)  ол енді  еденнің  жылы
немесе  жылы  емес  екенін  және  олардың  қатты  күйіп  тұрғанын  айта  алады.Эй,  ол
заңдастырылғанша  мұнайды заңсыз  сатып  ала  береді,  өйткені  ол  жұмыс істейді.MS-ті
басқа  ештеңе  емдей алмайды,  олар  дерлік  бас  тартты...Каннабис  майы оларға  өмірге
жаңа көзқарас пен бірге болашаққа үлкен үміт сыйлады.Мен осы медициналық ғажайып
туралы ақпаратты таратуды жалғастырамын!Рахмет Рик, егер Феникс Көз жасы болмаса,
мен бұл ақпаратты ешкімге бермес едім». (Онтариодан)

«Қайырлы таң Рик, мен сізді Facebook-те бақылап отырдым.Мен сізден көп нәрсе білдім
және  сіздің  еңбекқорлығыңыз  бен  адалдығыңызды  бағалаймын.Менің  марихуананы
дәрілік мақсатта қолдану себебім тек менің жай-күйім, көп склероз үшін болды.Бірақ мен
басқа ауруларға, соның ішінде MS және қатерлі ісікке пайдасын анықтаған зерттеулерім
арқылы мен басқаларды хабардар етуге өз үлесімді қоспасам, онда мен өз үлесімді толық
орындамаймын  деп  шештім.Мен  Арканзас  тұрғындарын  2014  жылғы  келесі  сайлауда
медициналық марихуанаға иә дауыс беруге көндіруге көмектесетін адвокат боламын деп
үміттенемін.Биыл біз өте жақын болдық.Тағы да рахмет.Құрметпен, Нэнси»

«Біз  Симпсон  майы  мен  өзекті  киелі  майлар  нұсқасының  MS  пациентінен,  терінің
псориазынан,  онкологиялық  науқастардан  барлығын  емдейтінін  көрдік,  тіпті  инсульт
пациентіне  2012  жылдан  бері  айта  алмайтын  бірнеше  сөздер  мен  сөйлемдерді  айта
бастауға  көмектесетінін  көрдік.  инсульт!Барлық  істегендеріңіз  үшін  рахмет!»  --  Рахмет,
Майкл,  бірақ  мен  ешкімнің  RSO-ның  «өз  нұсқасын»  жасағанын  көргім
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келмейді.Нұсқауларды мүмкіндігінше орындаңыз.Әдеттегідей, біреудің өміріне қауіп төнуі
мүмкін және сіз әрқашан пациенттерге мүмкіндігінше осы дәрінің ең күшті түрін ұсынғыңыз
келеді.Дж.Б

«Онда әр түрлі дәлелдер мен дәлелдер бар, оны зерттеңіз.Мен MS-мен ауыратын адамды
білемін, ол көптеген жылдар бойы ауырады.Маймен емдейді,  мен сияқты жүріп, жұмыс
істей  алады.Содан  кейін  мен  MS-мен  ауыратын  тағы  бір  қызметкерді  білемін,  ол
докторлар мен заманауи медицинаның айтқанының бәрін жасайды.Және ол мүгедектер
арбасында және оның денесі жабылуда ». Джефф

«Менде де MS бар және 13 сценарийімді қабылдауды тоқтаттым.Аптасына 108 таблетка
және 3 инъекциялық...Мен қазір тек каннабисті қолданамын ». Джон

«Бес апта бұрын маған шығыстағы MS ауруы бар әйел қоңырау шалдыОл 15 жылдан бері
мүгедектер арбасында.Ешбір жақсартуды көрмеу үшін ол даулы CCSVI терапиясын қоса
ойлайтынның бәрін қолданып көрді.Біз оған дұрыс бағытты көрсеттік және ол майды ала
бастады.Оның маған соңғы телефон қоңырауы былай болды:  «Сәлем Корри.Мен сізге
арбамның гаражда екенін айтқым келеді». (Сондықтан мен оны бұзылған деп ойлаймын,
өйткені  бұл  небәрі  5  апта  болды).«Мен  тұрдым  және  жүрмін!Мен  таң  қалдым.Мен
тәуелділіктен құтылдым және бір күндік дүкеннен үйге келдім.Корри, мен 3 жылдан бері
дүкенге  бара  алмай  жүрмін».  Сол  кезде  ол  жылай  бастады  және:  «Корри,  сен  маған
өмірімді қайтардың», - деді. Корри

Таблеткалар, темекі және детоксикация
«Егер сіз темекіні тастағыңыз келсе, Рик Симпсон майын қолданыңыз.Шығару арқылы жай
ғана ұйықтаңыз.Кез келген басқа аурумен бірдей протокол және бірдей доза, тек біздің
сайттағы  нұсқауларды  орындаңыз.Тиісті  түрде  өндірілген  және  пайдаланылған  RSO
сонымен  қатар  героинге,  кокаинге,  алкогольге,  морфинге,  өте  тәуелді  және  күшті
фармацевтикалық препараттарға және т.JB»

«Мен  сізге  және  әрбір  өсірушіге,  дистрибьюторға  және  осы  ғажайып  майды  халыққа
жеткізгеніңіз  үшін  жеке  алғыс  айтқым  келеді.Мен  қысқаша  айтамын,  мен  қорқынышты
спазмдардан,  жүрек айнудан зардап шегеді  және осы және басқа да жақсы белгілерге
байланысты  өте  ұзақ  уақыт  бойы  опиатқа  тәуелді  болдым.Денсаулығыммен  ауыр
шайқастан  кейін  мен  күресуді  шештім.Таблеткалар  ауырсынуды  мүлдем  жеңілдетпеді,
олар мені қабылдаудан сақтайды.Темекі шегуге арналған дәрі-дәрмек жақсы болды, бірақ
майдың мен үшін жасайтынына ештеңе жақын емес.Осыншама алғыс сезімін толтырмай
жазу мен үшін өте қиынМен көз жасымнан көре алмаймын.

Мен маймен толық детоксикация алумен күрестім!Маған бұған дейін бірнеше рет істеуге
тура  келді,  әр  жолы  нашарлайды,  бірақ  бұл  жолы  менде  ешқандай  проблема
болмады.Дененің  құрысуы,  терісінің  қышуы,  терлеу  жоқ...опиаттардан  бас  тартудың
әдеттегі қорқынышының ешқайсысы емес.Мұнай - бұл керемет деп ойлаймын!Бұл менің
өмірімді сақтап қалды!

Опиаттардан бас тартқаннан бері мен диетамды негізінен глютенсіз етіп өзгерттім.Бидай
проблема болып табылады, бірақ кейбір басқа дәнді дақылдар проблема емес.Бірақ менің
диетамның үлкен бөлігі  -  бұл майлы пастилкалар.Мен олармен күресе аламын, жұмыс
істей аламын, ойлай аламын, қалағанымның барлығын жасай аламын, оның орнына дәрі-
дәрмекті шегуге қарағанда әлдеқайда күшті және сергектікпен.

Мен қысқаша айтатынымды айттым, шындық, мен осы ғажайып майды және оның мен
үшін  жасаған  бәрін  мадақтайтын  кітап  жазуды  жоспарлап  отырмын.Сондықтан  Рик
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Симпсонға үлкен ризашылық пен сүйіспеншілікпен алғыс айтамын.Махало, Лоис»

«Менің опиаттарға аллергиям бар екенін көріп... (Ең аз улы???) Мен каннабисті аламын,
өтінемін.» Хизер

«Егер сіз әсіресе апиындарды қолданатын болсаңыз, онда сіз «синергетика» болатынын
түсінуіңіз керек, бұл негізінен 1+1=3 дегенді білдіреді, өйткені апиынмен бірге қабылданған
май сізге жаңа қабылдағаннан гөрі  көбірек әсер етеді.  немесе екіншісі,  олар бір-бірінің
әсерін  күшейтеді,  сондықтан  сізге  әдеттегідей  ауырсынуды  басатын  дәрілер  қажет
болмайды.Дәрігеріңізбен қабылдап жатқан дәрілердің мөлшерін азайту туралы сөйлесіңіз,
сіз өзіңізге зиян келтірместен көптеген таблеткалармен салқын күркетауық іше алмайсыз.
Джим

«Жолдасым екеуміз жыл басында мұнай өндіруге кірістік.Оның өкпе эмболиясы бар, оған 2
типті  қант  диабеті  диагнозы  қойылған.Біз  күніне  екі  рет  түйреуіш  тамшысын  ғана
тұтынамыз,  өйткені  бізде  әзірше бұл ғана.Айтпақшы,  нұсқауларды орындау оңай және
керемет  орындалды.Мен  мұны  істей  алсам,  кез  келген  адам  жасай  алады.Нафтаны
Канададағы  Home  Hdw  дүкенінен  сатып  алуға  болады  және  иіссіз  бояу  сұйылтқышы
ретінде белгіленген.Ондағы MSDS сұраңыз.

Мен әлі күнге дейін бұл күйеуіме көмектесе ме, жоқ па, білмеймін, мүмкін әлі де екі КТ
әсерлерін  емдеп  жатыр  ма?Менімен  бұл  өте  қысқа  уақыт  ішінде  керемет  өзгеріс
жасады.Менің  лактозаға  төзбеушілігім  емделді  (егер  мен  майды  кетірсем,  ол  қайтып
оралады),  бірақ  ол  дәл  қазір  жоғалып  кетті.Менің  иіске  аллергиямда  да  айтарлықтай
өзгеріс болды.Менің есімде ұзақ уақыт бойы менде созылмалы синус инфекциясы болды,
антибиотиктер  ештеңе  жасамады,  мен  олардан  бірнеше  жыл  бұрын  бас  тарттым.Мен
қуана айта аламын, менің синустарым тазартылды және мен дем аламын!Маған әлі де
хош иіс әсер етеді, бірақ ол бұрынғыға жақын емес.

Осы ақпаратты көпшілікке жеткізгеніңіз  үшін Рик пен Дж.Б рахмет және өз  оқиғаларын
жазып, бөліскендердің барлығына рахмет.Мен мұны шатырдың төбесінен айқайлай алғым
келеді,  бірақ мен қамауға алар едім ;-))  Каннабистің  айналасында осындай стигма бар
және адамдар (осы жерде) тыңдағысы келмейді.Өкінішке орай, мен көп нәрсені білемін,
бұл көмектесе алады ». Клемми

«Лиза,  мен  көрген  көптеген  куәліктер  мен  деректі  фильмдерде  бұл  адамдардың
кейбіреулері  белгілі  бір  ауру үшін май іше бастағанын,  содан кейін  пайда алып,  басқа
ауруларды емдегенін де айтқым келеді. майды қолданар алдында білу.

Мысалы,  сіз  қант  диабетіне  арналған  майды қабылдадыңыз делік,  содан  кейін  майды
қолданғаннан кейін холестерин деңгейі қалыпқа келгенін, теріңіздегі бөртпелердің немесе
экземаның жойылғанын және геморройыңыз кенеттен сізде пайда болған біртүрлі ісікпен
бірге жоғалып кеткенін немесе сіздің денеңізде пайда болғанын біліңіз. синус инфекциясы
кенеттен жойылады.Мен өз зерттеулерімде мұны көп көремін.

Сондай-ақ,  көптеген адамдар, егер олар артық салмақ болса,  жиі салмағын жоғалтады
немесе  қалыпты  салмаққа  оралады,  көбінесе  диетаға  тырыспай-ақ.Ал  егер  сіз  шикі
каннабисті сығып жатсаңыз, салмақ пен денсаулыққа әсер ету одан да айқын болады.

Мен Рик Симпсонның өсімдік негізіндегі диетаны қолдайтынын білемін.Мен көптеген басқа
зерттеулерде,  медициналық  каннабисті  қолданудан  басқа,  өсімдік  негізіндегі  диетаға
көшудің денсаулыққа пайдасы соншалықты көп екенін,  бұл адамдар өмір бойына адал
болғанын және өсімдік негізіндегі диетаға ауысу пайдалы екенін мақтап, насихаттайтынын
көремін. шын мәнінде олардың өмірін сақтап қалды ». Донна

«Сәлеметсіз бе, Джиндрих, мазалағаным үшін кешіріңіз,  бірақ бүгін Брэд мені түзеткіңіз
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келетін бір нәрсе туралы түзетіп қойды.Оның қант диабеті қанындағы қант көрсеткіштерін
қалыпқа  келтіру  үшін  келесі  күні  ғана  емес,  7-10  күн  қажет  болды  ...бәрібір
таңқаларлық.Бұл  маған  оның  электрондық  поштасының  қалған  бөлігін  қайта  жіберуге
мүмкіндік береді, менің ойымша, сіз оны PT-де де жариялағыңыз келеді:

«Менің сол қолымда 5 тері ісігі болды, мен бұл жылдар бойы суға түсу кезінде қолымды
терезенің  шетіне  тіреу  нәтижесінде  пайда  болғанын  білемін.Мен  оларды 24/7  маймен
жауып  қойдым,  ал  үлкенінен  басқасы  мүлдем  жоғалып  кетті.Үлкенін  әрең  анықтауға
болады, бірақ мен әлі де сәл көтерілген аймақты сезінемін, сондықтан мен оған күнделікті
майды сақтаймын.Жақын болғандықтан аптаның аяғында кетеді  деп ойлаймын.Есіңізде
болсын, мен бұларды бұрын бірнеше рет қатырғанмын және олар әрқашан қайтып келген,
бұл жолы олар келмейтініне сенімдімін, егер солай болса, мен не істеу керектігін нақты
білемін.Сізге және Рикке, Дейл.

-- Рахмет, Дейл, сендер не істеу керектігін жақсы білетіндеріңді білу қуаныштымын.Дж.Б

«Мен  майды  ауыртатын  дәрілер  мен  темекіні  тастау  үшін  қабылдадым  ...Ал  мен
табыстымын!Екеуінсіз бір айдан астам уақыт өтті!» Рэнди

-- Құттықтаймын, Рэнди.Мұнайды пайдалану, ақыр соңында, бәрі қиын болған жоқ, солай
ма?Дж.Б

«Кейбір адамдар бейхабар және қорқады.Рик Симпсонның арқасында мен ауырсынуды
басатын  дәрі-дәрмектерді  айтарлықтай  төмендете  алдым,  яғни  мен  таңертең  60  мг
OxyContin 3 және ұйықтар алдында 3 қабылдадым және оларды 8 жылдан астам уақыт
бойы қабылдадым ...Жаман болды!

Енді май бастағаннан бері мен тек таңғы 1 және кешкі 1 ғана қабылдаймын!Бір ғажайып
туралы  айтсаңыз,  мен  оны  осылай  көремін!Дәрігерлер  маған  ешқашан  түсе
алмайтынымды  немесе  оларды  қабылдауды  тоқтата  алмайтынымды  айтты.Бала  «Рик
Симпсонды» жасады, мен дәрігерлердің қателігін дәлелдедім,

Мен мұны істеп жатырмын және мен улы таблеткаларды қабылдағаннан гөрі өзімді жақсы
сезінемін!Мен OxyContin-нің соншалықты жоғары дозасын қабылдасам да, мен күндіз-түні
ауырсынуды  сезіндім,  ұйықтамаймын  және  тамақ  ішпеймін...Бүгін  мен  ауырмаймын,
қалыпты ұйықтаймын және көбірек тамақтанамын!Мен бұл таблеткаларды алып тастауға
ұмтылуымды тоқтатпаймын, мен бір ай бойы май ішкен кезде, мен мүлдем бас тартамын
деп үміттенемін!Маған сәттілік тіле!» Нэнси

«Адамдарға опиаттардың барлық түрлерінен және тез арада арылуға көмектестім...RSO
көмегімен...плюс  ұйықтататын  таблеткалар  және  т.б.Шығарылусыз,  құрысуларсыз.Өте
жақсы.Бір  жігіт  бұл  ұйықтау  және  таза  тұру  сияқты,  ештеңеге  құштар  емес  деді.Олар
өздерін керемет сезінеді, мен естіген күнде таңертең гризли аюмен күресу сияқты.Олар
қайтадан жас және сау сезінеді.Барлық осы Detox мәселелерін шешу үшін бізге  «RSO
Detox Center» қажет.Барлығына тыныштық." Рон

«Сәлеметсіз бе, Джиндрих, май көршімнің жарылған ұрығын аман алып қалды.Бір жарым
апта  бойы  қанды  зәрі,  шыдамайтын  ауыруы  болды.Дәрігер  мұндай  ауырсынуға
көмектесетін  ештеңе  жаза  алмайтынын  айтты  және  қан  тоқтамаса,  ұрық  безін  алып
тастамас бұрын үш күн берді.РСО ауырсыну үшін бірнеше сағат ішінде жұмыс істеді және
3-4 күн ішінде ол қанды толығымен тоқтатты.Екі апта болды, ол жақсы.Мен онымен әлі де
куәлік жасау үшін жұмыс істеп жатырмын, бірақ ол мұны істеуге қорқады (оның сөзі  ...
«Бейне түсірсем, олар мені алып кетеді») және ол шындық туралы көп білмейді. RSO-ның
күші,  сондықтан  ол  мұнай  оның  ерлігін  сақтап  қалғанына  аздап  күмәнмен  қарайды,
lol.Менің  куәгер  болғаным,  май  трюк  жасады,  бірақ  бұл  100% құжатталған  жоқ,  менің
білетінім, мен оны алғаш көргенде оны алып тастамақ болды және бірнеше күн ішінде ол
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майды  жегеннен  кейін  жақсы  болды,  оны  жергілікті  қолдану,  және
ретіндесуппозиторийтүнгі  қалпақ,  иә,  бірақ  ол мұны мойындамайды.Мен оған  әлі  күнге
дейін күнде айтамын: «Жігіт, мен жаңғағыңды сақтап қалдым!» lol Қалай болғанда да, мен
жай  ғана  сізге  жағдайдың  қалай  өткенін  айтқым  келді,  егер  мен  оны  куәлік  етуге
мәжбүрлей алсам, мен сізге хабарлаймын. Стив

«Біз  Кэшиді  метадон,  фентанил,  Клонапин,  Версед,  Ативан  және  Оксикодоннан  екі
аптадан аз уақыт ішінде маймен ажырата алдық!Шығару белгілері/симптомдары жоқ.Ол
керемет жұмыс істейді! »... Калли

«2012 жылдың тамыз айында менің ұлым «Пнут» ұстамаларын, катаплексияны, шамадан
тыс  қышуды,  күнделікті  сұйықтықтарды  сорып  алуды  және  жалпы  шаршауды
бастады.Оның ақыл-ой қабілеттері біздің көз алдымызда тез төмендеді.Бір жыл бұрын ол
футбол, футбол ойнаған және скаут болған.Тұтастай алғанда, ол 2012 жылдың тамызына
дейін кәдімгі кішкентай бала болды.

2013 жылдың наурыз айына өтіп, оған Ниеман Пик С типті диагнозы қойылды.NPC - бұл
терминалдық ауру, ол ең қарапайым терминдерде лизосомалық сақтау мәселесі болып
табылады.Мен  оны  мидың  тұрақты  зақымдануы  ретінде  қарастырамын.Дәрігерлер
клоназепам,  тегретол,  Дилантин,  ламиктал,  кеппра,  төтенше  жағдайлар  кластерлеріне
арналған диастат гелі және т.б. сияқты барлық ұстамаға қарсы дәрі-дәрмекті берді және
ЕШТЕҢЕ нәтиже бермеді.(Бұл бізге жалған үміт беру арқылы жағдайды нашарлату болып
көрінді.Ол нәтиже бермеген сайын дәрігер дозаны көбейтетін.Мен оларды кінәламаймын,
өйткені олар тек осыны біледі.) Ол диванға жатып алады, мүмкін оның күлкісін алар ма
едің, мүмкін емес.Ол сол жерде жатып, ақшылдап отыратын.Ол қозғала алмады.Ол өте
белсенді  кішкентай  жігіттен  зомбиге  айналды.Біз  оған  мүгедектік  кресло,  эпилепсияға
қарсы қызметтік ит алуымыз керек еді, оны хосписке жатқызды.

2014 жылдың қаңтарында шынайы досқа айналған нағыз бейтаныс адам «Uncle S» келіп,
бізге Рик Симпсон майы түрінде көмек ұсынды.Біз телефонмен бір жарым сағат сөйлестік
және ол бүкіл өсімдік медицинасына құмар болғаны сонша, ол Рик майының басқаларға
көмектесудегі  өз  істері  арқылы  не  істегеніне  шынымен  сенді,  сондықтан  ол  бізге
көмектесуге мәжбүр болды.Оның жүрегінің мейірімділігі арқылы ол бізге өте қажет дәрі-
дәрмекті алудың жолын тапты.

31 қаңтарда ұлымыз ояу кезінде кем дегенде 15 ұстамаға ұшырады, мұның барлығы тіпті
Клоназепам  мен  Диастатта  болды.Оның  кейбір  күндері  басқаларға  қарағанда  жақсы
болды, кейбір күндері ұстама мен қорқынышқа толы болды.Егер сіз осы жағдайды бастан
өткерген ата-ана/сүйікті адам болмасаңыз, сіз өзіңізді қандай қараңғы жерде сезінетініңізді
түсіне алмайсыз.

Ол 1 ақпанда Рик майының алғашқы дозасын алды.Сол күні оның небәрі 3 рет ұстамасы
болған.Ол бірнеше айдан кейін бірінші рет төсекке отырып, толық сөйлем айтты.Мен өзім
ойладым.Бірақ бәрібір қуанып қалдым.4-ші күні  ол менің әйелімді  бірнеше айдан кейін
бірінші рет «мама» деп атады.Сол күні қуаныш пен көз жасын айт.Келесі күні, яғни 5-ші күні
оның ұстамасы мүлде болмады.Осы лауазымға дейін біз  тек 2 ұстамамен 58 күн өттік
және оларды сыртқы факторларға жатқызуға болады.

Бүгін біздің бала көбірек сөйлейді, ол белсенді, ол бірнеше президенттерді бет-әлпетіне
қарай  атайды,  ол  арнайы  велосипедін  өзі  мінеді.Біздің  көз  алдымызда  болған  оқиға
ғажайыптан  басқа  ештеңе  емес.Мен  ең  діндар  адам  емеспін,  бірақ  мен  Құдайға
сенемін.Мен  оның  бізге  «S  ағайды»  жібергеніне  шынымен  сенемін.Менің  ойымша,  ол
Рикке мұны қалай істеу керектігін көрсетті және ол сізге JB сөзді жеткізуге бағыттады.

Осының  бәрі  үшін,  ұлымызды  маған,  бізге  қайтаруға  көмектескеніңіз  үшін.Әйелімді  ең
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ауыр күйзелістен қайтарғаны үшін және отбасыма көмектескені үшін.Рик Симпсон, Дж.Б.
және «С ағай», мен мәңгілік сіздің қарыздарыңыздамын.Рақмет сізге!!!» Кевин

Тәуелділіктер
«Жақында  мен  айықпас  ауруға  шалдыққан,  морфинге  тәуелді  қатерлі  ісік  науқасының
«САЛҚЫН  ТҮРКИЯ»  морфинін  өшіргенін  байқадым.Морфинді  қабылдағаннан  кейін  ол
аштыққа  ұшырады;  енді  іш  қату  болмады;  өте  жақсы  ұйықтады  және  оның  ауыруы
әлдеқайда  жақсы  басқарылды.Ол  тағы  бір  рет  үйлесімді  болды.КЕРЕМЕТ.Осы  180
градустық  өзгерісті  өзім  көрмесем,  мен  ЕШҚАШАН  сенбес  едім.Мен  ешқашан
марихуананы қолдаған емеспін, бірақ бұл жеке бақылау мені сенуші етті ». Джанис

«Мен RSO-ны 3 ай бойы қабылдағаннан кейін бір байқағаным, ол менің алкогольге деген
құмарлығымнан құтылды.Бұрын мен түнде екі рет ішетінмін, бірақ қазір мен сирек сусын
алғым келеді, ал ішкенде мен онша көп ішпеймін, мен шалбарымның әлдеқайда кеңірек
болғанын  байқадым.Мен  10  фунт  жоғалттым.Мен  азырақ  істейтін  жалғыз  нәрсе  -
алкогольді ішу.

Мен әлі де бірдей жеймін және түнде нан жеген кезде аралас жаңғақтарды, печеньелерді
және т.б. тістеймін, мен тіпті Майға дейінгіден де көбірек жейтін шығармын.Иә, май сізді
аш қалдыруы мүмкін.

Сонымен,  алкогольдің  немесе  майдың  болмауы  3  айда  10  фунт  жоғалтуыма  себеп
болды.Мен шынымен де артық салмақ емес едім, бойым 5'10 дюйм және шамамен 198
фунт  болды.Кішкентай  кезімде  мен  әрқашан  шамамен  186  фунт  болдым  және  жақсы
болдым.Енді мен соңғы рет тексергенімде 187 фунтқа дейін төмендедім.Қалай болғанда
да,  май немесе алкогольдің  жетіспеушілігі  арықтауға себеп болды.Жай ғана қуанышты
жанама әсер ». Скотт

«Опиаттар мені іш қатуды, жүрек айнуын тудырады, тиімді емдеу үшін дұрыс дозаны алу
қиын.Олар  мені  «жүйрік»  етеді,  көлік  жүргізуді  және  әрі  қарай  жүруді  қауіпті
етеді.Марихуана болмайды.Айтқандары жеткілікті». Фред

«Мұнаймен емделген 15 жылдық опиатқа тәуелділік.Рик болмағанда мен оны сынамас
едім.Сондықтан мен оған өмірім үшін қарыздар екенімді  айтуым керек,  сондықтан мен
қазір оның ең үлкен қолдаушыларының бірімін.Мен әрқашан темекі шегетінмін, бірақ бұл
таблеткаларды қабылдаудан болатын ауырсынуды ешқашан жеңе алмады.Мен көп рет
өлгім  келді,  өйткені  мен өз  өміріме  жауапты емес  едім.Мен  RSO-ның арқасында айта
аламын.Мен морфин, окси, перк, вик немесе субоксон қолданбаймын... бұл мені бәрінен
де арылтты!!!!!Мен 40-қа келдім және қайтадан 20-ға келдім.Мен күнде таңертең сезінетін
артритім  қазір  ЖОҚ.Мен  ішке  10  рет  май  қабылдадым  және  өмірім  қайтадан
басталды.Қаншалықты риза екенімді  сөзбен жеткізу  мүмкін  емес.Егер сіз  таблетка ішіп
жатсаңыз,  түнде  ұйықтауға  бір  апта  болмаса,  майыңызды  ішуден  бастаңыз,  мен  бұл
жолмен барар едім ». Ребекка

«Каннабис мені 15 жылдан астам уақыт бұрын 30 жылдан астам нашақорлықтан кейін
Бензодан алып тастады, онсыз мен бұрынғыдай жүрсем, қазір өлген болар едім...» Фил.

«Мен  субоксоннан  арылуға  көмектесу  үшін  каннабисті  қолданатын  біреуді  білемін.
Каннабис оған көп көмектеседі.Оның айтуынша, бұл ауырсынуға көмектеседі.Бірақ менің
ойымша,  таблетка бөлігінің  көпшілігіне тәуелді  болатын бөлігі  -  бұл «жоғарғы» бөлік  ...
онда  каннабис  «жоғарғы»  емес  ...  бірақ  менің  ойымша,  егер  сіз  оны  басынан  бастап
ұстансаңыз  және  сіз  жасайсыз.  толеранттылық  шамадан  тыс  шаршау  сезімін
жоғалтады.ТӨЗІМДІЛІК - бұл кілт». Эрин
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«Мен барлық ауырсынуды басатын дәрі-дәрмектерді  тастадым және қазір  жұмыс істей
аламын - табиғаттың күшіне көбірек адамдар сенетінін қалаймын!» Сью

«Менде 2000 жылы сынған жұлын нервім бар, мен жылдар бойы мен одан кейін мүгедек
болып қалатынымды және каннабисті  қолданып көруді  шешкенге дейін он жылға жуық
уақыт  бойы  Оксиконтинге  жабысып  қалатынымды  қабылдадым.Енді,  менің  МРТ-ны
салыстыра отырып, дәрігерлер жүйкедегі миелин қалай жазыла бастады және тыртық тінін
төге  бастады  деп  таң  қалды.Соңғы  екі  жылда  менің  позам  жақсара  бастады,  қимыл-
қозғалыс ауқымым, сондай-ақ құрысулар азая бастады ». Анн

Q.Метадон ше?RSO метадоннан арылуға көмектеседі ме?Бұл ең қиын дәрі.Мен бірнеше
рет әртүрлі нәрселермен тырыстым!Ақша алудың ұзаққа созылғаны сонша, оны ұзақ уақыт
өңдеу өте қорқынышты!Тіпті Алабамадағы Брэдфорд Рехаб оны детоксикациялау ең қиын
екенін айтты!Аарон

-- Аарон, метадонға тәуелділік - бұл майға арналған торттың бір бөлігі, әсіресе оны біздің
нұсқауларымыз  бойынша  өндіріп,  қолданған  кезде.Біздің  4-ші  сатыдағы  қатерлі  ісікпен
ауыратын науқастарды елестетіңіз - олар әдетте сіз елестете алатын ең нашар заттардың
коктейльінде  болады,  бірақ  олар  әдетте  кез  келген  нәрсені  қабылдауды  тоқтата
алады.олар бір-екі апта ішінде алды.Тағы да, сол тәттілермен салыстырғанда, метадон -
бұл  майға  арналған  торт.Мен  нашақорлық  сарапшыларына  бұл  туралы  жылдар  бойы
айтып келемін, олар сенгілері келмейді және мен оны жай ғана көрсетуім үшін ешқашан
келмеді.Дж.Б

«Мен ағамның героинге тәуелділігі үшін каннабис қолдандым.Ол жұмыс орнында өлтірілді,
бірақ біз ол қайтыс болғанға дейін каннабистің керемет нәтижелерін көрдік ». Лаура

--  Дұрыс  пайдаланылған  RSO  адамға  белгілі  барлық  есірткіге  тәуелділікті  жеңу  үшін
қолданылуы  мүмкін.Науқасқа  тәуелділік  тудыратын  препараттарды/таблеткаларды
қабылдауды тоқтату үшін әдетте бір-екі апта қажет болады және әдетте айтарлықтай кету
белгілері болмайды.Бұл жақсы, атап айтқанда пациенттер мен оларға күтім жасайтындар
үшін.Дж.Б

«Менің көзқарасым бойынша, барлық ұшқыштар қонған кезде майды жеуі керек.Осылайша
олар жақсы демалып,  жақсы ұйықтайды және келесі  күні  қайтадан жақсы жұмыс істей
алады.Сондай-ақ, олар өздерін радиациялық аурудан және ұшқыштардың денсаулығына
байланысты ондаған проблемалардан қалай қорғайды?

Мен THC тестімен келісемін, бұл адамның өз денсаулығына жауапты немесе жауапсыз
екенін анықтаудың жақсы тәсілі.Ең алдымен денсаулық.Мен үшін олардың жүйесінде THC
жоқ  адамдар  жай  ғана  өз  өмірлерімен  ойын  ойнайды.Немесе  олар  қоршаған  ортаның
ластануынан зардап шегеді,  Фукусима және Chemtrails  бас  тарту  синдромы.Білу  керек
жақсы нәрсе - бұл май да көмектесе алады.JB»

«Мен героинге тәуелдімін.Мен кеңес беру орталығында каннабис  немесе BHO немесе
марихуана  емес,  ксанакс  пен  бензодиазипен  сияқты  валиум  және  басқа  да  рецепт
бойынша сатылатын препараттардан болатын адамдарды бір күні,  ал келесі күні өлген
адамдарды көремін.Бұл негізінен заңсыз сатып алынған!Бүкіл тарихта каннабис ешқашан
ешкімге  зиян  тигізбеген  және  өлтірген  емес.Саяси  партиялар  шлюз  теориясы  мен
шизофрения  теориясын  айтқан  кезде.Сіз  түсінбейтін  нәрсе,  олар  өтірік  айтады!
Шизофрениямен ауыратын каннабис шегетіндер буын көтермес бұрын шизофрениямен
ауырған.Және оны диагноз қойылмаған мәселені емдеу үшін қолданған болуы мүмкін.Ал
шлюз  -  бұл  бос  сөз.МАРИХУАНАДА  СІЗДІ  ҚАТЫР  ЕСІРТКІЛЕРГЕ  СҰМАҚТАЙТЫН
ЕШТЕҢЕ  ЖОҚ!Нағыз  «шлюз»  -  бұл  арамшөп  біреуді  күн  сайын  немесе  сағат  сайын
жүздеген доллар жұмсауға итермелемейтінін білетіндіктен, «егер сізге арамшөп ұнаса, бұл
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сізге ұнайды» деп мәлімдеу арқылы басқа есірткі ұсынатын заңсыз дилерлер.Бірақ героин
немесе  кокаин  сізді  оның  есігін  күніне  7  рет  қағуға  мәжбүр  етеді.Біздің  есейетін
кезіміз.Көзімізді  ашыңыз және  олардың өтіріктерінен  гөрі  бізге  үкіметке  көбірек  мұқтаж
екенін түсініңіз ». Че

«Мен 30 жылдан астам уақыт бұрын ішімдікке шықсам және тым көп ішуден төсегімнің
айналуынан қорықсам (есіңде болсын), ұйықтар алдында бір шайнайтынымды білдім және
бұл маған көмектесті  деп ойлаймын. ауырып қалудан және немесе егер менде мұндай
соққы болмағанда, астығымды онша нашар етпеді ». Скотт

«THC  қан-ми  тосқауылынан  өтіп,  алкогольге  және  басқа  да  есірткіге  тәуелділіктің
амигдаласын  түзетеді  ...Бұл  әдетте  алкогольді  және  опиаттарды  теріс  пайдалану
салдарынан  бұзылған  адамның  өзінің  танымдық  қабілетін  қалпына  келтіріп,  теріс
пайдалануды өздігінен тоқтатуына әкеледі ». Роберт

«Мен мұны байқадым.Мен енді мүлдем ішпеймін.Немесе қалауыңыз бар ». Бритни

«Өте  дұрыс.Мен  мұны  бастан  өткердім.Бауырымды құртқан  сол  улы  уды  ішуге  мүлде
құштарлығым  жоқ.Мен  одан  ұзақ  болған  сайын  бүкіл  мәдениет  оғаш  болып
барады.Айналасында  тұрған  адамдар  тамағынан  улы  шісті  төгіп  жатыр.Бұл  маған
біртүрлі.:) Дегенмен, шөптерді пайдалану өте жақсы.Керемет сезінеді, АСЫЛМАУ ЖОҚ!!!»
Камуч

«Кімде немесе қандай жануарларда эндоканнабиноидтық жүйе бар екенін қалай білуге  
болады?Ал эндоканнабиноид нені білдіреді?» Триша

«Жәндіктерді  қоспағанда,  барлық  жануарлардың  эндоканнабиноидтық  жүйесі
бар.Каннабиноидрецепторлар  терімізде,  миымызда,  иммундық  жүйемізде,  ішекте,
бауырда,  омыртқада,  қабырғаларда,  лейкоциттер  мен  сүйек  кемігінде  (дің
жасушаларында)  және  т.б.600  миллионнан  астам  жылдық  эндоканнабиноидтық  жүйе
болмаса,  «дің  жасушалары  жүргізушісіз  көлік  сияқты  әрекет  етеді».  Д-р  Гай,  GW
Pharmaceuticals атқарушы төрағасы, Лондон, Ұлыбритания.Ол біздің ағзамыздағы барлық
функцияларды  реттейді.Омега  май  қышқылдары  (3,  6,  9)  эндоканнабиноидтарды
жасайды,  сондықтан  олар  біз  үшін  маңызды.Каннабис  майы  (RSO)  негізінен
эндоканнабиноидтар  жүйесін  күшейтеді,  сондықтан  ол кез  келген денсаулық мәселесін
емдей алады немесе емдей алады. Рик

Өмір сапасы
«Канабис  майының  жүздеген  емдік  қасиеті  бар  екенін  білгеннен  кейін  гүлге  ғашық
боласыз.Шындығында, мен каннабис майының соншалықты күшті екеніне сенетін және әлі
ғашық болмаған ешкімді кездестірмедім ». Петр

«Мұнайға дейін мен алдыңғы 3 сатыдан әрең түссем, енді 4 сағаттық велосипедпен жүруге
болады.Ол жай ғана жақсарады ». Петр

«Бұл ақпарат үшін рахмет!Мен өзімнің дүрбелең шабуылдарын PTSD-ден RSO көмегімен
емдедім және бірдей нәтижелерді таптым.Лайма ауруы - бұл безгекті көптеген жолдармен
еліктейтін  тағы  бір  ауру,  оны  жұқтырған  кене  шағып  алған  кезде  көптеген  адамдар
білмейді.Осы посттарды МИЛЛИОНдаған адам көрсін!!!Осы Facebook-ті бір рет пайдалы
етіп алайық!!!!" Линнея

«Ағамның тісі ауырып, ауырып қалды.Сосын мен оған май жағып көр дедім, ол екі аптадан
кейін ол әлі  ауырмайды және қазір инфекция жоқ сияқты деді.Фигураға барыңыз, RSO
қайтадан құтқаруға !!!!!" Стив
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«Ей, сіз мұны естідіңіз бе, білмеймін, бірақ мен майдың ДА АЙЫҒЫНЫН, дәлірек айтсақ,
алдыңғы екі тісімде бар үлкен қуысты емдей бастағанын білдім. Маған кездейсоқ май түсіп
қалды, қуыстың тесігі майға ТОЛЫ болды, мен бірнеше күннен кейін қуыстың кішірейгенін
және қазір оның жартысына тең болғанын байқадым!Мұны бұрын біреу айтты ма?RSO тіс
пастасы шынымен жақсы идея сияқты естіледі!Қуыстарды емдеу қиын және мен әркім
тістерін жұлғаннан кейін оларды емдейтініне сенімдімін!Мұнаймен болған қайғылы оқиғаға
қуаныштымын. Ким

«Канабис  майы  не  істемейді?Бұл  тістер  туралы  есту  үшін  тамаша  жаңалық.Шона
Банданың  аузында  өлі  тіс  жұлынған  жұқтырған  абсцесс  салдарынан  некроз
болған.Некрозды  емдеу  үшін  дәрігерге  немесе  тіс  дәрігеріне  баруға  ақшасы
болмады.ОРНЫНА ол әрқашан оған RSO қояды және ол ешқашан тіс дәрігеріне барудың
қажеті  болмады,  антибиотиктерді  немесе  қабынуға  қарсы  препараттарды қажет  етпеді
және  оны  таза  ұстау  үшін  арнайы  өнімдерді  қолданудың  қажеті  жоқ.Мұның  бәрі  Рик
Симпсон майының арқасында некроз тоқтады және оның қызыл иісі  қайтадан қызғылт
түсті!

Сондай-ақ, менде каннабис майын бастағаннан бері ЕШҚАНДАЙ ҚҰСЫҚТАР болмағанын
байқадым.Бұрын менің аузымның қышқылдығы және қуыстарға толы болғаны сонша, егер
менде ыдырау/қуыстар болмаса, бұл маған біртүрлі болды.Өткенде Шон да бұл туралы
айтты.

Мен  мұнай  туралы  пікірлерді  тыңдағанды  жақсы  көремін!НЕ  ТҮЗЕЛМЕЙДІ?Джиндрич
Байерге  осы  адамның  тістері  туралы  куәліктерімен  бөліскеніңіз  үшін  рахмет,  маған
адамдардың  жалпы  ауруларды  емдеудегі  немесе  гомеостазды  сақтаудағы
тәжірибелерімен бөліскені ұнайды». ЛинЗи

«Мен  күн  сайын  бір  дозаны  қабылдау  арқылы  ісікке  дейінгі  полиптерден  құтылдым».
Донна

«Канабис әйелдің өмірлік циклінде қандай рөл атқара алады?Анам бақытты болса, бәрі де
бақытты»,  -  деп  білемін.Ал  май  циклдің  қай  кезеңінде  болса  да  әйелді  бақытты  ете
алады.JB»

«Мұнай  қандай  жағдайларда  көмектесе  алмады?Оларда  үлгі  бар  ма,  әлде  көп
сынақсебептерін түсіну керек пе?» Дэнни

--  Мұнайдың  дәрігерлердің  бірінші  рет  бұзғанын шешуде  қиындықтары бар,  бұл  менің
ойыма келетін жалғыз үлгі.Дж.Б

«Менің  құрбымның  маса  шаққанына  аллергиясы  бар  және  кеше  түнде  оның
ғибадатханасында бір  маса болды...  бұл өте үлкен болды,  бәрібір  мен тістейтін  жерге
қаннабис  жапырақтарынан  жасалған  RSO  қоюды  және  лента  алуды  ұсындым.Бүгін
таңертең біз оянған кезде дөңес толығымен жоғалып кетті ».

--  Рахмет,  Джимми.Бұл ақпараттың көптеген адамдарға көмектесетініне сенімдімін.Маса
маусымы  осында.Май  да  репеллент  ретінде  жұмыс  істейді,  оны  көріңіз.Мәселелерді
маймен шешу оңай болса да,  олардың алдын алу әрқашан жақсы.Майды қышынатын,
күйдіретін  немесе  ауыртатын  кез  келген  нәрсеге  жергілікті  қолдануға  болады.Майды
неғұрлым тезірек қолдансаңыз, проблемалар тезірек жойылады.Есте сақта.Дж.Б

«RSO  менің  ауыр  ұстамаларымды  толығымен  тоқтатты.Мен  ешқашан  басқа  жасанды
есірткіні  қолданбаймын, мен бұл туралы күйеуім қайтыс болғанға дейін білсем екен.Ол
Ходжкин лимфомасынан қайтыс болды.Мүмкін ол әлі де осында болар еді.Сол кезде бізге
оның 70 пайыз емделетінін айтты.Ол екі жылға жетпей кетті». Келли
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«Бір фармацевт маған мұның бір топ ақымақтық екенін айтты!!Осы мамырда мен әкемнен
рак ауруынан айырылдым, оның Кливленд клиникасында және Гоуга ауруханасында екі ең
жақсы дәрігері болды!!Менің әкем небәрі 62 жаста еді, ол менің кітабымда әлі сәби еді!!
Менің немере ағамның әкем қазір қатерлі ісікпен ауыратынын дәлелдеңіз.Әкем мен қайын
жұртымды жоғалтқаннан кейін ғана білдім». Тэмми

«Әрине, фармацевт сізге бұл ақымақтық екенін айтады, өйткені егер әлем каннабис майы
қатерлі ісік ауруын емдейтінін білсе, ол жұмыссыз қалды». Мони

«Сіздің шешіміңізге таң қалдым.Егер біреу менен дәлелдемені «талап етсе», мен оларға
қайда бару керектігін айтар едім, бірақ бұл Youtube емес еді!Сонымен қатар, егер біреу
мұны өзі зерттемеген болса және негізгі БАҚ-қа қосылған болса, олар фактілерді білмейді
және  бұл  нонсенс  деп  ойлаймын.JB  және  Риктегі  солдат!PSФармацевтіңізге  оның
«индустриясы» бір топ ақымақтық екенін айтыңыз!! Горд

«Мен  оны  ауырсыну,  ұйқы,  созылмалы  ас  қорыту  мәселесі,  жүрек  айнуы,
мазасыздық/депрессия  үшін  қолдандым.Мен  ауырсынуды  басатын,  бұлшықет
босаңсытқыштары,  құсуға  қарсы,  ұйықтататын  таблеткалар  мен  тыныштандыратын
дәрілерден  сәтті  құтылдым.MMJ  менің  өмірімді  сақтап  қалды.Мен  MMJ-дің  арқасында
өмірімді қалпына келтірдім, дәрігердің қорқынышы ». Мейірімділік

«Мұнайды  үнемі  қабылдағанда,  менің  қызым  4  ай  бойы  мигреньмен  ауырмады,  біз
азайған кезде олар қайта оралды және ол күнделікті көп май қабылдай алмайды, бірақ ол
айына 2-4 рет нөлге дейін барды. RSO, сол уақытта ол созылмалы шаршау үшін Norco,
Baclofen, prozac да кетті, ол тіпті бірнеше айдан кейін деңгейлері түзетілмесе де, қалқанша
безінің дәрі-дәрмектерін тастады, ол бас тартпайды және ол өзін жақсы сезінетіндіктен
мен. Левотироксинді көтермелеу емес, мен оның қалқанша безі RSO-ны дәйекті қолдану
арқылы қалыпқа келе ме, маған өте қызық, бізге тек материалдың дәйекті көзі қажет!Мен
RSO  көмегімен  ауырсынуды  басатын  және  бұлшықет  босаңсытатын  дәрілерден  бас
тарттым. Уитни

«Мен дөрекі сөйлеуді жек көремін, егер олар Кливлендтегі  ең жақсы екі  дәрігер болса,
онда  не  болды?Қатерлі  ісікке  қарсы  дәстүрлі  емдеу  нәтиже  бермейді!Химия,  жұмыс
істемейді, радиация, жұмыс істемейді... және сіздің фармацевтіңіз, ол тағы не айтар еді?
РСО-ны заңды түрде таратқан кезде одан қайта сұраңыз.Әкеңіздің  жатқан жері  жайлы,
отбасыңызға  көңіл  айтамыз.Сыни  зерттеулер  жүргізу  үшін  тағы  бір  өлімді
күтпеңіз...баталар». Лори

«Мен оны темекі шекпейтін едім, бірақ егер мен 1990 жылдан бері болған қорқынышты
мигреньдерден арыла алсам, май немесе басқа нәрсе ішер едім». Ребека

--  Майға  неғұрлым  тез  түссең,  мигреньден  соғұрлым  тез  арыласың,  Ребека.Бұл
соншалықты қарапайым.Дж.Б

«Мен простата ауруы бар 63 жастағы ер адамға май бердім.Май оған бірнеше күн ішінде
көмектесті,  ол еш қиындықсыз зәр шығаруға болады ...майға дейін күн сайын катетерді
төсеу керек, ауыр және қорқынышты процедура.Бейбітшілік». Юрген

«Мен табиғатымнан скептикпін, бірақ оның Дженнифердің өміріне қысқа уақыт ішінде не
істегенін көргеннен кейін мен толығымен САТЫЛДЫМ.Ол 30 жаста.қарт, бірақ 70 жастағы
күйзеліс сияқты әрекет етті.Дәрігердің жалғыз кеңесі ол кез келген жеңілдету үшін қуана
жасайтын операция болды, бірақ медициналық сақтандыруы жоқ.Ол осылай өмір сүруге
тура келетінін мойындады.

Оның анасы ретінде оның қиналғанын көргенде жүрегім ауырды.Оның балалары да азап
шекті, өйткені олардың анасының оларға төтеп беруге күші былай тұрсын, шыдамдылығы
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да жоқ еді.Менің басқа қызым лицензиясы бар массаж терапевті және оның ауырсынуын
жеңілдету  үшін  бар  ынтасымен  жұмыс  істеді.Массаждар  көмектесті,  бірақ  өте  қысқа
уақытқа ғана.

Бұл  май  құдайдың  сыйы  болды  !!Дженни  қазір  жымиды  (біз  оны  көптен  бері
көрмеппіз)..Мен оның көңіл-күйін сұрасам, ол: «Мама, мен өзімді жақсы сезінгенім есімде
жоқ» дейді.

Мен  мүмкіндігінше  көбірек  материал  алуды  және  осы  майды  мүмкіндігінше  сақтауды
жоспарлап отырмын (олар  бұл мәңгі  қалады дейді).Күйеуім  екеуміз  оны кешкі  уақытта
күнделікті  жұмысымыз  аяқталғаннан  кейін  пайдалана  бастаймыз,  осылайша  біз
жасымыздағы  көптеген  аурулардың  алдын  аламыз.МЕН  САТЫЛДЫМ...РАХМЕТ  РИК
СИМПСОН.!!!“ Tonda

«Жаңа ғана диагностикаланған простата науқасы, 60-қа жуық, аңшы типті.Мен оған бір
грамм май бердім, оны ашық мойындаймын.Бүгін телефон соғып, мұнай алғысы келетінін
айтты.Ол өзін жақсы сезінетінін, майды қабылдауда ешқандай проблемалардың жоқтығын,
оның жақсы екенін және т.б.Ол сондай-ақ бірінші күннен бастап «нәтижелерді» сезінгенін
айтты.Ол бұл сөзді айтқанда мен күліп, қуанып кеттім.Ал мен оған тағы да қуана-қуана
беремін – мұндай әңгімелер маған қатты ұнайды.JB»

«Мен простата проблемалары 2 апта май ішкеннен кейін жойылғанын білдім ...Майды өзім
жасаймын.Мен  THC  деңгейі  жоғары  болуы  керек  екеніне  сенімдімін  ...Менде  бірнеше
штамдар бар.Олардың барлығы жұмыс істейді, мен оларды біріктіремін.Менің урологым
сол рентген және ультрадыбыстық зерттеу нәтижелеріне қарап шошып, үрейленді...Мен
барлығын өсетін шатыр сатып алуға,  өз зауытыңызды жасауға шақырамын, онда сіздің
жеке басыңыздың бір бөлігі болады ...Сіз өзіңіздің жеке басыңызды кездестіруге мүмкіндік
аласыз ...Және мінсіз емдеңіз.Және шейктен және басқалардан емес.Тек BUDS.Олардың
дұрыс  және  уақытында  жиналғанына  көз  жеткізіңіз  ...Бұл  май  жай  ғана  көктегі
ем.Әрине...Мен мұны қазір білемін ». Гаги

«Мен 16 жасымнан бері мигреньмен ауырдым.Мен қазір 56 жастамын.Маған және менің
кластерлік мигрендерге көмектесетін жалғыз емдеу - бұл дәрі.Мен түнде ұйықтар алдында
күріш мөлшерінің  1/4 дәнін қабылдаймын.Медицина барлық кластерлік  және кластерлік
емес мигреньдерді  сөзбе-сөз  жояды.Мен  таусылған кезде  мигрень  қайта  оралады.Мен
мигреньге қарсы барлық дәрі-дәрмектерді қолданып көрдім және олардың ешқайсысы дәрі
сияқты  жұмыс  істемейді.Мен  кодеин  миымен  немесе  кез  келген  жанама  әсерлерден
зардап шекпеймін.Бұл маған Құдайдың жібергені болды ».

«Менің  мигренім  басталғаннан  бастап,  май  ішкеннен  кейін  30-45  минуттан  кейін
жазылдым.Ауыруы жоқ.Жүрек айну/құсу жоқ.Жарық/дыбыс сезімталдығы жоқ.Кеткен!RSO
- бұл баратын жол.Бір махаббат.» Аллен

«Бұл  менің  қызыл  жегіме,  фибромилагияға,  мигреньге,  мазасыздыққа  көмектеседі.Мен
онсыз  өмір  сүре  алмадым.Барлық  таблеткаларды  қабылдағанда  мен  өзімді  нашар
сезіндім.Бұл дәрі мені күнде құтқарады ». Джессика

«Ол  сонымен  қатар  менің  терідегі  қызыл  жегімді  тазартады!Менің  дәрігерлерім  маған
ешқашан  айтқан  жоқ,  олар  тек  стероидтерге  рецепт  ұсынды.Бірақ  бұл  бөртпелерді
тыныштандырды және олар ЖОҚ кері кеттіәсерлері». Холли

«Мен кокос майының негізіндегі майды бас сүйегімнің, храмдарымның және маңдайымның
негізіне мигрень үшін қолданамын ...секундтар ішінде жұмыс істейді». Ширли

«Менде шизофрения бар және мен медициналық каннабисті мазасыздық пен ұйқысыздық
сияқты  жағдайыма  байланысты  жанама  әсерлер  үшін  қолданамын.Медицина  жұмыс
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істейді,  мен  жиі  емдей бастағаннан  бері  ұйықтай  бастадым,  бұрын ұйықтай  алмайтын
болдым.Менің  көптеген  белгілерім  ұйқым  болмаған  кезде  пайда  болады.Мен  каннабис
кезінде дауыстарды ешқашан бастан өткерген емеспін,  бұл мені  олардан қорғайтынын
сезінемін ...» Хосе

--  Келісемін,  Хосе,  ұйқының болмауы көптеген психикалық жағдайлардың себебі болып
табылады.Қисынға  сәйкес,  адам  ұйқысы  қанбаған  кезде,  майды  жеп,  он  сағат  бойы
сергітетін ұйқыдан кейін өзін жақсы сезінбейді.Дж.Б

«Мен  Лаймды  каннабис  майымен  емдеймін.Негізінен  қазір  Бартонелла.Мен  онсыз
ұйықтай алмадым,  онсыз тамақ іше алмадым және онсыз үнемі  терлей бастадым.Мен
басқа да көптеген жағымсыз нәрселер бар екеніне сенімдімін, бірақ білу үшін одан бас
тартқым келмейді!Сонымен қатар, мен бірінші аптада немесе одан да көп болдым, бірақ
содан кейін ол жерден тегіс жүзіп кетті !!! » Мэгги

«РСО  ЖӘНЕ  БАЛҒА  АЛЛЕРГИЯ.Мен  досыма  бардым.Оның  тамағына  суық  тиіп,
дәрігерден антибиотиктер ішіп қайтты.Мен кеше оған бір тамшы май бердім, ол мойны
мен  тамағын  сипап,  төсекке  жатты.Ол  әдетте  көп  сөйлейді,  мен  кейде  ол  сөйлей
бастағанда мүлдем дем ала ма деп ойлаймын, бұл жолы ол мен оны көрген ең тыныш
адам болды.

Таңертең  мен  оған  шәй  қайнатып  бердім,  ақ  кеседі  ал  деп,  екіншісіне  бал  салып
қойдым.Оның  балға  аллергиясы  бар,  оның  бір  тамшысы  шұғыл  медициналық  көмекті
қажет ететін жаппай аллергиялық реакция тудыруы мүмкін.Жарты сағаттан кейін мен оның
бөлмесіндегі хал-жағдайын тексердім және ас үй раковинасының үстіндегі ақ шыныаяқты,
ал екіншісінде оның төсегінің жанында үш қасық бал бар екенін көрдім.Бақытымызға орай,
ол  денесінде  ештеңе  сезінбеді,  тамағында  сызаттар  жоқ  (бұл  әдетте  аллергиялық
реакцияның  басталуының  белгісі).Сондықтан  мен  оған  тағы  бір  үлкен  тамшы  май
бердім.Ол әлі  төсекте жатыр,  фильм көреді,  қуана күледі  және бұл оның өміріндегі  ең
жақсы «ауру уақыты» екенін айтады.

Мен үшін бұл дұрыс өндірілген RSO барлық түрдегі аллергияға қаншалықты тиімді екенін
тағы бір растау.Сондай-ақ, мен ауруханада балмен шай ішкеннен кейін аман қала ма, жоқ
па деп отырмай, осыны жариялап отырғаныма қуаныштымын.JB»

«Тісімдегі абсцессті 2 күнде сұрыптадым, кетті!!» Сюзанна

«Мен  бұл  шындықтарды  оқи  отырып,  ашуланамын,  өйткені  олардың  шындық  екенін
білемін.Мазасыздық пен қатты жүрек айнуы мен биполярлық аурумен ауырамын, тіпті мен
штат арқылы медициналық картаны ұстаймын.Мен темекі шеге алмаймын, өйткені қазіргі
уақытта  жұмыстардың  көпшілігі  есірткіні  тексереді  және  кездейсоқ  жасайды.Каннабис
менің ойымды босаңсытады және қайтадан дем алатынымды сезінуге мүмкіндік береді.

Мен үкіметті оларда бар немесе бізден тартып алуға тырысып жатқаны үшін және осы ашу
мен уайымға байланысты өзімді дұрыс емдеместен мүлдем жек көремін.Мен психикалық
күйім  үшін  қорқамын.Мен  толығымен  байламдамын  және  одан  үкімет  емес,  мен  ғана
зардап шегемін ».

-- Мен бұл сезімді жақсы түсінемін, Аманда.Қарасора шай сияқты реттелуі керек.Дж.Б

«Бұл  менің  өмірімдегіден  де  жақсы  сезініп,  ұйықтауға  мүмкіндік  берді.Менің  арқамда
эпилепсияның сирек түрі, фибромиалгия, дегенеративті диск ауруының 2 фазасы және ас
қорыту жүйесінің көптеген мәселелері бар.Мен оны үнемі қабылдауға мүмкіндігім болған
кезде, мен қазіргі симптомдарымды азайтатын барлық дәрі-дәрмектерімнен бас тартамын
деп үміттенемін ». Періште
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«Менің  әкем қайтыс  болды,  оны емдеуге болатын кезде,  менің  жүрегім  2  жылға жуық
уақыт бойы бұзылды, мен бұл туралы білгім келеді». Анн

«Дәл солай, бірақ менің анам болды.Өзіңізді қалай сезінетініңізді біліңіз ». Роберт

«Мен қатерлі ісікке шалдыққан кезде осы маймен құтқарылған адамнан адамдар оянуы
керек!Мен күніне 52 таблетка ішетінмін!Мені өлтіретін ем-дом жасау!Менің бір досым май
алып, маған әкелді!Мен 100% қарсы болдым!!Амал жоқ, түрмеге тоғытамын деп ойладым!!
Ол оны Google Рик Симпсонға нұсқаулармен қалдырды.

Бір-екі күн өтті, мен қатты ауырдым, мен бұл емдеудің жанама әсерлері туралы ойламауға
тырыстым, менің тіземе көтерілдім!Келесі 11 сағаттан кейін екенін білемін!!!Мәссаған!!Мен
емдеуді тоқтаттым, бұл дәрі-дәрмектердің барлығын дерлік алып тастау үшін азырақ және
аз дәрі қабылдадым және майды бастадым!Қарғыс атсын, мен бір жыл бойы өзімді жақсы
сезінбедім!Мен досыма қоңырау шалдым, ол күресті, бірақ маған көбірек май алды!Мен
бұл жұмыс істейтін тірі дәлелмін !!Мүмкін болсам әлі де болар едім, бірақ бұл қаржылық
нәрсе!О,  менде  әлі  де  қатерлі  ісік  бар,  бірақ  онша  жаман  емес  және  сканерлеуді
жасамадым.Менде  BRCA гені  бар,  сондықтан  әрқашан  қатерлі  ісік  болады,  бірақ  осы
майдың арқасында мен тірімін!Рақмет сізге.» Селия

«Рэй Питтің көп жылдық зерттеулерден кейін толық жеткен тезисі қант,  крахмал, тұзды
тұтыну асқазан қышқылы үшін салыстырмалы түрде жоғары болуы керек, ақуыз жоғары,
бірақ  4:1  қатынасында  болуы керек.  көмірсулар,  қанықпаған  майлар  қажет  емес  және
сонымен  қатар  митохондрияға  зиян  тигізеді,  кофеин  ақуыздарды  немесе  майларды
каннибизациялаудың  жасушалық  стресс  циклін  және  қанықпаған  майларды  эстрогенге
айналдыру  үшін  ароматазаны  пайдалануды  тоқтатады.Прогестерон  дұрыс  жасушалық
метаболизмнің  негізгі  қорғаныс  гормоны  болып  табылады  және  Е  дәрумені  ағзадағы
қанықпаған майлардың тотығуын болдырмайды.Рэй Пит пен Рик Симпсонның бірлескен
жұмысы белгілі тарихта жасалған қасіреттің ең үлкен понци схемасын мүлде бұзады ».
Эндрю

«Менің  IBS-ке  көмектеседі  және  мендегі  тоқ  ішектің  ауырсынуына  табиғи
антиспазматикалық  әсер  етеді.Дәрігер  маған  бергісі  келген  таблеткалардан  жақсырақ,
рецепт  жапсырмасында  бұл  препаратты  қолдану  арқылы  уақыт  өте  келе  табиғи  ас
қорытуды болдырмайды және мен ас қорытуға тәуелді болуым мүмкін бе?Оған тәуелді
ме?Бірақ доктор пайданың қауіптен жоғары екенін анықтады ма?сх!?Жоқ Рақмет!» Мари

«Міне,  мен тәулігіне тек 1,5 күріш дәнінің  мөлшерін пайдаланып,  жеке қолдануым мен
табыстарым бар - онкологиялық ауруларды емдеу үшін бір граммға жақын ештеңе жоқ.

1 - менің қан қысымымды 189/99-дан 145/84-ке дейін төмендетті, бұл керемет.

2 – 3-дәрежелі күйіктен айыққан инфекция 2 рет қана жергілікті түрде қолданылады!

3 - бір айдан астам уақыт бойы ісінген лимфа түйінін қалпына келтіру үшін 3 күн қажет
болды

4 -  14 жастағы және мұрын ісігімен ауыратын итіме өте жақсы көмектеседі,  мен оның
мұрнына микро тұман мен зәйтүн майын шашамын - сонымен қатар оған қуат, бүргеден
және артритпен күресуге көмектеседі

5 - Мен тым көп салмақ жоғалта бастаған жоқпын, бірақ бір ай ішінде 4-5 фунтқа дейін
өзгеріссіз, бірақ ол көтеріледі деп үміттенемін

6 - ұйқыға көмектесетін құралдарды қолданбаңыз, оңай ұйықтаңыз

7 - қысылған жүйкені тыныштықпен емдеуге көмектесті, бірақ ешқандай дәрі-дәрмек бере
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алмайтын  ауырсынуды  ұстады.
Бұл майды жақсы көремін ...нағыз құтқарушы». Аман қалу

«Рик  Симпсон  менің  өмірімді  түбегейлі  өзгертті.Мен  каннабис  туралы  білемін  деп
ойлағанымның бәрі  өтірік  болды.Мен  RSO-да  2012  жылдың қазан айынан  бері  жұмыс
істеймін  және  өмірімде  өзімді  жақсы  сезінген  емеспін.Менің  метаболизмім
барнормаланған.Мен жоғары қан қысымы таблеткаларын жудым.Менің асқазаным орта
мектептен  бері  бірінші  рет  қалыпты  жұмыс  істейді.Барлығы  Рик  Симпсонның
арқасында.Мен  тырыспастан  30  фунт  тастадым  және  тырыссам,  оны  қайтара
алмадым.Мен күніне 1-2 грамм ішемін.Мен мұнай сатып алып, оны Рик Симпсон әдісімен
науқастарға  тегін  таратамын  және  оны  марқұм  әкем  Соломон  Марсденнің  құрметіне
жалғастырамын.RSO - бұл нағыз медицина және оны мойындамайтын кез келген доктор
мектепке қайта оралуы керек ». Вильгельм

«Мені екі  полярлы мазасыздық пен ұйықтау мәселелеріне арналған барлық дәрілерден
алып тастады !!! Доза маңызды және дұрыс қабылдау үшін біраз уақыт қажет!! Қара

«Мен  Паркинсон  ауруын  тудыратын  фармацевтикалық  препараттарды  қабылдауға
мәжбүр  болдым,  бірақ  менің  Құдай берген дәрі  маған қант диабетінің  өлтіретін  әсерін
жеңуге көмектесті.RSO - бұл сөзсіз ем.Рахмет Рик!» Дэвид

«Менде Паркинсон ауруы бар... және тоқ ішек қатерлі ісігінің 4-ші сатысынан өттім.Оны
Рик Симпсон майымен емдеді.Жалпы құны 2000,00 төмен.Әдеттегі онкологиялық науқас
медициналық мекемеге 200 000.00-ге жуық береді.Олардың мұның шығуын қаламауының
себебі  бар,  сондықтан  аурухана  фармацевтикалық  компанияларға  тиесілі  және
басқарылады.КАНАБИС МАЙЫ ЖҰМЫСТЫ !!!Менің дәрігерлерім бұл туралы айтудан да
бас тартты, өйткені олар фармацевтикалық компаниялардан қорқады! Ли

«Иә.Бұл Паркинсон ауруына көмектеседі.Оны пайдаланып жатқан ер адамның видеосы
бар және сіз жақсы жаққа өзгергенін көре аласыз.Менің үлкен тәтем Паркинсон ауруымен
ауырады және оған жаңа ғана ми ісігі диагнозы қойылды.Ол менің ата-әжеммен тұру үшін
Огайодан Пенсильванияға көшіп жатыр және біз оны тез арада мұнай өндіруге кірісеміз ».
Дарлен

Ұйқы, ұйқысыздық
«Иә, ұйқысыздық. Жаман болсам, қазір тастай ұйықтаймын». Лаура

«Мен ең керемет ұйықтаймын.Мен RSO-ны екі  апта бойы қолданып жүрмін және менің
көрсеткіштерім  жақсы,  өзімді  сау  сезінемін  және  ұйқым  керемет.Көптеген  ісіктердің
мөлшерін тексеру үшін 3 апта ішінде үй жануарларын сканерлеу ...Менің сенімім бар».
Лаура

«Аарын: Мен тым үлкен кесек жедім деп ойлаймын...бірақ бұл жаман емес!Ұйқыға кететін
уақыт шығар.

-- Ұйқың қалай болды, Аарын?Дж.Б

Арин:  Тамаша!Мен  әлі  демаламын!Мен  бұл  қазірдің  өзінде  менің  депрессиям  мен
мазасыздықты жеңуге көмектесетінін байқадым.Май мені күлдіреді, lol.

Менде тағы бір науқас бар еді, мен оны қалай жасау керектігін көрсетіп жатырмын, ол да
уайымдады.Ол да күлді.Керемет болды.

Мен соңғы 2 күнде күніне 4 рет күріш мөлшерінде жеп жүрмін, мен дәрі-дәрмекті азырақ
ингаляциялауға тура келді және мен аздап ауырдым ».
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-- Ауыр ауруды емдеу осылай болуы керек емес пе?Науқас ұйықтап жатыр, сергек оянады,
өзі  туралы  және  барлық  жағдайдың  ақымақтығы  туралы  көп  күледі,  стрессті,
алаңдаушылықты  немесе  химиялық  препараттардың  жанама  әсерлерін  және  т.б.Мен,
әрине, бұл өте ұнайды.Дж.Б

«Мен қарасора майын бірнеше жағдайда қолданамын, мен ешқашан соншалықты жақсы
ұйықтаған емеспін және өзімді жақсы сезінген емеспін....Рик Симпсон мен Дж.Б.-ға бұл
зауыт  елестететін  барлық  нәрсені  керемет  жасайтыны туралы хабарлама алғаны үшін
рахмет!Жәй  ғана  жасаңыз  адамдар  және  өзіңіз  көріңіз!!Бұл  сіз  жасай  алатын  жалғыз
жолшынайы иманды бол, маған сен!»Вал

--  Рахмет,  Вал.Мұнайдың не істей алатындығымен жеке тәжірибеден ештеңе жетпегені
рас.Сіз  оны қолданып көргеннен кейін,  мысалы,  күйік  немесе маса шаққан кезде және
қышу мен ауырсыну бірнеше секунд ішінде жоғалады,  әркім сізге не қалайтынын айта
алады,  бірақ  май бәрібір  ең жақсы дәрі  болады.Бірдеңе болып қалса,  үйде бір  шелек
алғыңыз келеді.

Біздің  айтқан  сөзге  сенудің  қажеті  жоқ,  тек  майды  дайындаңыз,  күйік,  тері  рагы,  қант
диабеті бар біреуді тауып алыңыз, содан кейін оны жергілікті түрде жағып, не болатынын
бақылаңыз.Содан кейін сіз майды қабылдаған кезде сіздің денеңізде де солай болатынын
есте сақтаңыз және бұл сізге білу керек нәрсе.Дж.Б

Медициналық  каннабис  туралы  ешқандай  зерттеулер  жүргізілмеген  деп  ойлайтындар
үшін.Бүгінгі  күні  каннабисті  заңды  ету  үшін  жеткілікті  ақпарат  бар,  оның  медициналық
құндылығы  жоқ  және  оның  әсері  ғылыми  түрде  дәлелденбеген  деген  өтірік.Каннабис
медицинада  қолданылмайды,  себебі  ол  тиімсіз,  оның  басты  проблемасы  оның
соншалықты тиімді (және арзан) болуы.Дж.Б

«Қазір мен каннабис психозды/шизофренияны тудыруы немесе тудыруы туралы пікірталас
үстіндемін.Өйткені  олар,  дәйексөз бойынша,  «көп кәстрөлді  шегетін  және қазір  әртүрлі
психикалық денсаулығына байланысты көптеген ересектерді біледі». Сізге бұлай айтқан
адамға не айтар едіңіз?Пікірталас ата-анасының баласына каннабистің пайдасы туралы
айтып жатқан мультфильміндегі лайк түймесін басқанымнан туындады!! »

--  Кэти,  мен  оларға  Риктің  кітабын  оқы  деп  айтар  едім.Майды  жеген  кезде
психозды/шизофренияны  емдейді,  ал  оны  емдегенде,  қисынды  түрде  оны
тудырмайды.Бұл жағдайға сәйкес келетін штамм немесе штамм, май немесе май немесе
олардың комбинациясын табу жеткілікті.Мұның бәрі, шын мәнінде, бар.Дж.Б

«Седативті  неғұрлым  көп  болса,  соғұрлым  жақсы.Мен  оны  түнде  ұйықтар  алдында
қолданамын және ол жұмыс істейді.Мен қазір 8 сағат ұйықтаймын.Демалу мен үшін ең
жақсы нәрсе болды.80% және одан жоғары күш сізге үйрену үшін біраз уақыт алады, бірақ
сіз  оған  жетесіз.Нұсқауларға  сәйкес  0,01  мл-ден  бастаңыз  және  одан  әрі  қарай
жалғастырыңыз.Мен  бастау  үшін  0,025-ке  тырыстым  ...келесі  жолы  мен  тек  0,01  мл
қабылдадым.0,025 мл мені диванда 10 сағатқа қойды.Сақ болыңыз, бірақ оны қабылдауды
ұмытпаңыз.Мен  айтқанымдай,  түнгі  уақыт  мен  үшін  дұрыс  уақыт.Күндіз  жұмыс  істей
алады, ал түнде демалуға болады». Джон

«Менде MS бар және мен үнемі ауырсынудан зардап шегемін, оның ішінде өте нашар бас
аурулары  бар.Мен  аяғымнан  дірілдеймін  және  т.б.Мен  әлі  күнге  дейін  ауырсынуды
жеңілдететін  ештеңе  ала  алмаймын.Мен  олардың  мені  күшті  нәрсеге  салуына  жол
бермеймін,  өйткені  мен  есірткіге  тәуелді  болғым  келмейді.Сондықтан  мен  қиналамын!!
Мүмкін мен мұны сынап көремін, мен ұйқының не екенін ұмытып кеттім, үнемі көтеріліп
жүрмін ». Донна

-- Донна, майды қолданып көріңіз, ол сізге ұйықтауға мүмкіндік береді.Дж.Б
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«Мен қарасора майын бірнеше жағдайда қолданып жүрмін,  мен ешқашан соншалықты
жақсы ұйықтаған емеспін немесе өзімді жақсы сезінген емеспін....Рик Симпсон мен Дж.Б.-
ға бұл зауыт елестетуге болатын барлық нәрсені керемет жасайтыны туралы хабарлама
алғаныңыз  үшін  рахмет!Жәй  ғана  жасаңыз  адамдар  және  өзіңіз  көріңіз!!Бұл  шынайы
сенуші болудың жалғыз жолы, маған сеніңіз!! » Вал

«Мен күйеуіме май беріп жатырмын, ол көп ішпейді, бұл оны қатты шаршатады.Ол күннің
көп бөлігін ұйықтайды.Мен оның қандай өзгерістер жасайтынын көру үшін оны бір-екі күнге
алып тастаймын ...содан кейін оған күріштің 1/2 дәні сияқты аздап беріңізші (кем дегенде
біз  мұны оқыдық),  мүмкін  біз  оны тез  арада соқтырған шығармыз ».  Глиобластомамен
күресуші

--  Джейсон,  ұйқышылдық  жақсы,  сіз  науқастың  мүмкіндігінше  ұйықтағанын
қалайсыз.Тыныштандырғыш әсері бірнеше аптадан кейін жоғалады, бірақ бұл жағымсыз
нәрсе емес, керісінше.Ізгі тілекпен, Дж.Б

С: Бүгін ақ халаттылар екі апта өмір сүру керек және олар оған ештеңе істей алмайды
деді.Жақында барлығына жақсы жаңалық болады деп үміттенемін.Оған шылым шегуден
бас  тартуға,  диетаны өзгертуге  және  оның иммундық  жүйесіне  қарсы тұруға  мүмкіндік
беруге тырысу.Рик пен Дж.Б-ге біліміңіз үшін және бізге нақты ем бергеніңіз үшін рахмет.

Ж: Дэйв, темекі тартсын, майды жесе, бәрібір.Сондай-ақ, ол көп ұйықтайды, сондықтан ол
бәрібір темекі тартпайды.Енді диетаны өзгертуге келетін болсақ, ол оны ақылға қонымды
түрде өзгертуі керек, бірақ түбегейлі емес, оған өзі қалайтынын жеуге рұқсат етіңіз.Міндетті
түрде шұжық емес, ақылға қонымды нәрсе.Оның денесінің рН деңгейін арттырыңыз, оған
күн сайын екі алманың тұқымын жеуге рұқсат етіңіз.Ең бастысы, оған мүмкіндігінше тезірек
май алу.Әлі де мүмкіндік бар.Жақсы нәтиже алу үшін май, суппозиторийлер, булану және
жергілікті  қолдануды  біріктіріңіз.Егер  ол  үлгермесе  де,  ол  өмірінің  соңына  дейін
максималды  сапалы  өмір  сүреді,  бұл  да  өте  маңызды.Екі  аптадан  астам  уақыт
болатынына  сенімдімін,  бірақ  көреміз.Мұнай  пайда  болған  кезде  дәрігерлер  өз
болжамдарымен әрқашан дұрыс бола бермейді.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Мен қатты ұйықтаймын және әдеттегіден ұзағырақ ұйықтаймын.Мен тұрғаннан кейін мен
темекі шегудегідей дымқыл емес, қатты демаламын». Терри

«Мен жақсы ұйықтаймын және түс көремін, бірақ ұйқысыз оянамын.Ол бірнеше сағатты
алады, содан кейін ол ұзақ, ұзақ уақытқа созылады.Мен оны әр түнде қолданамын.Бұл
артрит ауруын кетіреді және ұйықтауға мүмкіндік береді ». Кэтрин

«Менде  қатерлі  ісік  және  ұйқы  апноэ  бар.Мен  керемет  ұйықтап  қана  қоймай,  ыстық
жыпылықтаудан оянбаймын.Бұл бата». Стефани

«Бұл бақытты өлген сияқты!» Мал

«Онсыз менің ойым Нью-Йорктегі кептеліске ұқсайды.Оның көмегімен ол әлі де қалыпты
деңгейде жұмыс істей отырып, оны Zen бағы күйіне жеңілдетеді. Андрис

«Менде 20 жыл бойы ұйқының бұзылуы болды, RSO майы алғаш рет ұйықтауға көмектесті
және мен оянған кезде ауырмаймын!Алақай!» Бонни

«Менде грыжа бар, ол менің седа нервімді басады, ол төменгі арқамнан сол аяғымнан
аяғымның саусақтарына дейін қатты ауырсынуды тудырады.Мен төсектен тұрып, жүре алу
үшін әр төрт сағат сайын 3 ибупрофен қабылдадым.Мен майды екі апта бұрын ауырсыну
мен қабыну үшін қабылдай бастадым.Маған қазір ибупрофен қажет емес, мен бұрынғыдан
да жақсы ұйықтаймын, әріптестерім менің жақсы көңіл-күйім мен жалпы бақытым туралы
түсініктеме берді.МЕН ӨЗІМДІ ЖАҚСЫ СЕЗІНЕМІН!» Дженнифер
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«Менің  14  жасар  қызыма  қатерлі  ісікке  қарсы  4  аптадан  бері  Пит  майын  беріп
жатырмын.Артық  бергенде  ол  кейде  аздап  «қыбырлап»,  мас  болып  қалады,  бірақ
қобалжыған кезде күшік сияқты ұйықтап қалады.Ол ветеринарлық дәрілерді қабылдаудан
бас  тартты,  сондықтан  оның  орнына  май  алдық.Әлі  ерте  күндер,  бірақ  мен  оның
жетістіктерін жазып жатырмын.Оның майға үйреніп, тәбеті қайта ашылғанына бір аптадай
уақыт  кетті.Мен  қызғанамын,  өйткені  біз  бұл  кезеңде  оның майын  ғана  төлей  аламыз
Барлығының әдемі әңгімелерін жақсы көріңіз!»

«Менде әлеуметтік фобия (әлеуметтік мазасыздықтың бұзылуы деп аталады), депрессия
және  ұйқысыздық  бар.Ешқашан  майды  алған  емеспін,  өйткені  мен  оны  өзім  тұратын
жерден таба алмаймын, сонымен қатар оны өзім өсіріп, өндіре алмаймын ...бірақ мен он
шақты рет темекі шектім, бірінші рет темекі шеккеннен кейін мен енді шаршаған кезде
ұйықтай  алатынымды  сезіндім,  менде  «өмір  бойы-депрессиясыз-ай»  болды,  ешқашан
бақытты  сезінбедім  (депрессия  жоқ)  және  осы  өміршеңдікпен,  тіпті  ең  күшті  дәрі-
дәрмектерді  (мені  басқа  денсаулық проблемаларына әкеліп  соқтырады)  қабылдағанда,
менің әлеуметтік мазасыздық (фобия) айтарлықтай төмендеді және мен оны сезіну үшін
«жоғары» болуым қажет емес еді. Мен 1 немесе тіпті 2 күн бұрын темекі шегетінмін және
сыртқа  шығып,  басқа  адамдармен  сөйлесуге,  қоғамдық  орында тұруға  тура келді  (бұл
бұзылу мүмкін емес), ЕНДІ МЕН ОСЫ ЖАСАДЫМ, «қалыпты адам» ретінде қайтадан тірі
сезіндім», ешбір дәрі мұны жасамады.Мәселе мынада, заңдарға, шөптің басымдылығына,
сонымен қатар өсімдік туралы әлеуметтік алдын ала түсінік пен надандыққа байланысты,
менбұдан былай темекі шегуге де болмайды, «жоғарыққа» көтерілгіңіз  келмейді,  өмірді
шектейтін мәселелерсіз қайтадан өмір сүргіңіз келеді.Мен сияқты фобиямен және басқа да
бұзылулармен өмір сүретін көптеген анонимді адамдар бар және менің ойымша, мұнай
бұл шешім болуы мүмкін ». Пабло

«Сіз Рик  пен немесе Джейбиден сұрай аласыз,  біз  20-30% қаныққан өнімді  пайдалану
мазасыздықпен  байланысты  мәселелердің  ең  жақсы  комбинацияларының  бірі  екенін
анықтадық.» Брюстер

-- Біз дәл осы себептерге байланысты 20% THC немесе одан да көп индикаторлы сатива
кросстарымен  жұмыс  істегенді  ұнатамыз.Ең  жақсы  майлардың  әсері  өте  күшті  және
седативті, бірақ эйфориялық және одан да жақсы афродизиак.Науқасқа осындай әсері бар
дәрі бергенде, олар оны қабылдаудан ләззат алатынына сенімді бола аласыз.Кім жасамас
еді?Сіз жақсы ұйықтайсыз, жақсы демалып оянасыз, эйфорияға толы және біреуді қуанта
аласыз.Бұл кімге ұнамайды?Дж.Б

«Құттықтаймын,  бұл  жақсы  жаңалық!Бұл  көп  нәрсеге  өте  тиімді  ...Ағамның  өкпесінде
грейпфруттай  ісік  бар  екен.Олар  оған  6  ай  өмір  сүруге  мүмкіндік  берді  ...Ол негізінен
кеудеге және арқаға үйкеледі, өйткені ол оны жеген кезде оны қатты ұйықтатты ...қатты
күлу.Бұл ем оны жаңғақ  өлшеміне  дейін  кішірейтті...  жойылып кете жаздады...және бір
жарым  жыл  болды...дәрігер  таң  қалды,  бірақ  химиотерапияны  тағайындады...Сол  түні
ағамның  инфаркт  болды...ол  бірнеше  рет  инфарктқа  ұшырады  және  олардан  рак
ауруынан  емес,  қайтыс  болды...  химиотерапия  өте  ауыр...Табиғи  дәрілерді  ұстаныңыз,
сонда бәрі жақсы болады!» Даг

«INDICA жақсы мағынада седативті!Ұйқы кезінде көз бен тамақтың кебуіне байланысты
фторидсіз таза суды көп ішсеңіз (лимон сығымдаймын).Түні бойы ұйықтап, сергек оянуым
үшін  оны  дұрыс  қабылдау  үшін  екі  ай  максималды  дозалау  қажет  болды!Енді  ауру
болмайды!Мен өзімді өзім жасайтын бақытты сенушімін!» Линнея

«Седативті,  седативті  ұйықтатыңыз.Ешқандай  ауыртпалықсыз,  ауыртпалықсыз,  тек
денсаулыққа жағымды сапар». Джон

«Мен  RSO  туралы  күн  сайын  және  оның  адамдар/жануарлар  үшін  не  істегенін  білуді
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бағалаймын.Егер бұл мұнай олардың айтқанын орындаса, оны тыныштандырмай, ең биік
таудан айқайлау керек.Менің онымен жеке тәжірибем болған жоқ, бірақ мен немесе мені
қызықтыратын  кез  келген  адам  бізге  қажет  екенін  тапса,  әрине  болар  еді.
Осы арада мүмкіндігінше көп посттарды оқимын.Мен «Рахмет, Рик Симпсон - мені таспен
ұрды, жақсы болды, досым» деген жазбаны әлі оқыған жоқпын. Дебби

-- Қолдауыңызға рахмет, Дебби, жақын арада дәл осылай айтатын пост жазатыныңызға
сенімдімін.Олар үшін дұрыс RSO дозасын қабылдаған кездегі  денедегі сезімді тек «өте
керемет»  деп  сипаттауға  болады.  Немесе  өте  керемет.Немесе  таңқаларлық  керемет
болуы мүмкін.Бұл өте табиғи,  тыныштандыратын және тыныштандыратын ең жағымды
сезімдердің бірі.

Біз айтқандай, ең жақсы майлар өте седативті, бірақ ішке қабылдаған кезде эйфориялық
әсерге ие.Осылайша сіз жақсы ұйықтайсыз, содан кейін сіз бала сияқты күліп оянасыз.Ал
жақсы ұйықтап,  күліп  оянғанда,  жақсы  ұйықтамай,  күліп  оянбағанға  қарағанда,  өзіңізді
жақсы  сезінесіз  және  демаласыз.Ал  өзіңізді  жақсы  сезініп,  демалсаңыз,  сіздің  денеңіз
логикалық түрде сауығып, жақсы жұмыс істейді.Қаннабис медицинасы сияқты зымыран
ғылымы жоқ.Дж.Б

«Ұйықтап жатыр ма?Майға бір апта болды және оның көп бөлігін ұйықтадым.Мен Риктің
дене  осылай  емдейтінін  оқыдым,  сондықтан  бұл  қалыпты ма?Бұл пайдаланып  жатқан
майдың жақсы зат екенін дәлелдей ме?» Шарон

«Мүлдем проблема жоқ...  :)  Мен одан өте жақсы ұйықтаймын.Мен оны жұқа дәретхана
қағазының бір бөлігіне салып, допқа айналдырып, оны таблетка сияқты жарып жібердім
немесе нанға айналдырдым.Содан кейін біреу tp қауіпті деді, сондықтан мен басқалардың
не істеп жатқанын білгім келді.;) Рахмет балалар.@jb Мен грамға дейінмін, керемет ұйқы
мен оянғандағы сәл баяу қозғалысты қоспағанда, ешқандай проблема жоқ. Кристина

«PTSD, ұйқының бұзылуы, төменгі арқа ауруы (парашюттік апат салдарынан), мазасыздық
және бүйрек ауруы бар әскери ардагер ретінде RSO - мен каннабисті қабылдай алатын
жалғыз әдістердің/формалардың бірі.Ақырында мен түнде ұйықтаймын, сапалы ұйқының
арқасында 20-дан астам фунт жоғалттым,  ал кеше екі  жылдық бүйрек  зертханаларым
жақсарды.Менің зертханаларым айтарлықтай жақсарды, енді мен дәрі-дәрмектің дозасын
азайтуым керек, себебі менің қан қысымым тым төмен.Түнде RSO қабылдаудың барлық
оң белгілері менің өмір сүру сапасын жақсартады ». Корвин

«Менің  ағам  қатты  ашушаңдықпен  ауырады  және  оған  шекаралық  тұлғалық  бұзылыс
диагнозы  қойылған.Күнделікті  каннабис  гүлдерінің  сығындылары  мен  сығындылары
арқылы ол бір тиынның тамшысын таба алады, осылайша ол өзінің көңіл-күйін теңестіре
алады және қалыпты бақытты өмір сүре алады және кездейсоқ эпизодтардан басқа кез
келген жағдайдан босатылады. тамаша, бірақ мен жеке айта аламын, каннабиссіз ағам
мүлде басқа жерде болар еді.

...Менің ойымша, каннабисті тұтынуға байланысты паранойядан зардап шегетін адамдар
оның  табиғи  ақыл-ойды  ашу  қабілеттеріне  төтеп  бере  алмауынан  және  сіздің
подсознанияңызды сезіну сезімінен зардап шегеді.Менің ойымша, каннабисті қолданумен
байланысты  көптеген  паранойялар плацебо болып  табылады және  каннабиске  тыйым
салудың ерте дәуіріндегі Reefer Madness насихатынан туындайды ». Кори

«Аралас...Бұл кейбіреулерге көмектеседі, бірақ басқалары оны нашарлататын сияқты.Бұл
менің  мазасыздықты  жеңуге  көмектеседі!Менің  бұлшық  еттерім  дірілдеген  өте  стрессті
жұмысым болды...Мұнай ішкеннен кейін бәрі кетіп қалды.Маған бұдан былай бұл жаман
жұмыс қажет емес екенін түсініп, мені тыныштандырды және мен кеттім ». Хизер

«Мен  екі  полярлымын  және  мен  RSO  майын  қабылдаған  сайын,  қарапайым  тілмен
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айтқанда, мен енді екі полярлы емес екенімді сезінемін, бұл жақсы сезім». Жүсіп

«Мен  PTSD  және  алаңдаушылықпен  ауыратын  ардагермін.Мен  енді  шабуылдарды
басқару үшін xanax қабылдаудың қажеті жоқ.Мен әлі де оны басатын ssri аламын, бірақ
егер мен аздап май жағып жатқанын сезсем, түтікті немесе вейпті сүйреңіз, мен жақсымын
». JR

«Иә, бұл дұрыс қабылданған жағдайда PTSD және шамалы маниакальды мінез-құлық пен
дүрбелеңнің  бұзылуы  үшін  көңіл-күй  тұрақтандырғышы  ретінде  көп  нәрсе  жасайды».
Дженнифер

«Иә,  өте  қатты  солай.Фабри  ауруымен  де,  нейрофиброматозбен  де  алаңдаушылық
тудыратын жүйке зақымдануы көп.Менің өмірге деген көзқарасым мүлде басқа.Марихуана
менің өмірімді өзгертті және маған тірі болу қаншалықты әдемі екенін көрсетті ». Джеймс

«Мен өмірімде ешқашан психикалық тұрғыдан жақсы болған емеспін.Мен RSO-ны екі жыл
бойы қолданып келемін, мен барлық дәрі-дәрмектерімді тастадым және тек анда-санда
май  қажет.Мен  бірнеше  нүктелерді  аламын,  мен  өзімді  екі  полярлы  емес  сияқты
сезінемін ...  және мен онымен ұзақ уақыт бойы азап шектім...Бұл менің өмірімді сақтап
қалды және басқа да көптеген ауруларға көмектесті деп ойлаймын ...Мен өзімді өсіруге
және өз НАҚТЫ дәрі-дәрмекті жасауға білім мен қабілетке ие болғаныма қуаныштымын.

Мен осы маусымда екі жыл бұрын бастадым және мен күніне тек 65 мг қабылдадым.Мен
CBD-де  басым  және  жоғары  және  THC-де  төмен  болатын  Көк  ірімшік  штаммын
қолдандым.Мен  сондай-ақ  күшті  және  мені  аздап  мазасыздандыратын sativa  дақтарын
қолданып көрдім, сондықтан мен индикатор дақтарына қайта оралдым және ол керемет
жұмыс жасады ...Мен оны 30 күн бойы күн сайын қабылдадым, енді өзімді аздап әлсіреген
кезде ғана қабылдауға тура келеді...Бұл менің күйеуімнің қант диабетіне де жақсы әсер
етті,  әкемнің  ұстамалары мен досымның қатерлі  ісігі  ремиссия кезеңінде  ...  Бұл менің
өмірімде шынымен үлкен істер жасады.Сәттілік  және сіз  өзіңізге  жақсы жұмыс істейтін
штамм табасыз деп үміттенемін ». Сара

«Мүлдем.Бұл  маған  мазасыздық  пен  PTSD  көмектескен  жалғыз  нәрсе.Мен  4
антидепрессант рецепті бойынша дәрі-дәрмектен бас тарттым (он жыл бойы қол жетімді
әр антидепрессантпен тәжірибе жасап, оны әлсірететін жанама әсерлері жоқ біреуін таба
алмадым)  және  енді  алкогольмен  өзін-өзі  емдеуден  бас  тарттым.Мен  2007  жылы жол
апатынан  кейін  көптеген  жылдар  бойы  мазасыздықпен  және  PTSD  ауруымен
ауырдым.Мен 4 жыл бойы көлік  жүргізбедім.Енді Homecare Agency үшін көлік жүргізуге
қайта оралыңызқайтадан өмірімді осы зауытқа қарыздармын». Донна

«Бұл  созылмалы  аурумен  бірге  жүретін  депрессияға  өте  жақсы  көмектеседі.Мен  орта
мектепте  қалуға  шоғырлана  алмадым,  бірақ  каннабистің  көмегімен  мен  колледжде  6
айдың  ішінде  Gr.9-12-ден  «жаңартуға»  қол  жеткіздім.Менде  каннабисті  үнемі
пайдаланғанымды қоспағанда, көп жылдар бойы зорлық-зомбылықпен физикалық зорлық-
зомбылықтан неліктен менде PTSD жоқ екенін білмеймін, сондықтан онымен байланысты
болуы мүмкін.Бұл нәрселер есептеле ме?» Лори

«Иә.Мен  СДВГ,  PTSD,  депрессиядан  зардап  шектім.Қазір  майдың  кесірінен  дәрі
қабылдамаймын». Джериса

«Мазасыздық,  дүрбелең  шабуылдары  және  депрессия.Майдан  да  көп  гүл.Темекі  шегу
Indica  гүлдері  жақсы  шабуылдың  ортасында  болсам,  алаңдаушылықты
күшейтеді.Дегенмен,  маймен  тұндырылған  дәрілік  заттар  мұны  ешқашан  жасаған
емес.Мұнай қай штаммнан алынғанына қарамастан». Сара

«Менің әкем ветеринар және PTSD ауруымен ауырады.Май мен бүршік оған бір тонна
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көмектеседі!» Дженни

«Бұл  менің  қызымның  мазасыздану  шабуылдарына  көмектеседі.Жиілігі  мен
қарқындылығын төмендетеді». Сюзанна

«Менде биполярлық бұзылыс, PTSD (1991 жылы Кувейттегі шайқас) бар және мазасыздық
пен ұйқысыздықтан зардап шегеді.Каннабис осы белгілердің барлығына көмектесті және
дәрігерлер маған симптомдарды нашарлататынын айтса да (бұқа-хоккей) мен бұл өзімді
бақылауға көмектескенін және өте қиын уақытта басқалардың көп жарақат алуының алдын
алғанын білемін. .Мен онымен ант етемін». Адриан

«Биполярды тұрақтандыруға көмектесетіні сөзсіз, дәрігерден алған дәрілер сізді өлтіреді
немесе жыныстық өміріңізге зиян тигізеді». Эндрю

«Мен PTSD және мазасыздық мәселелері үшін ауырсыну мен қан кету үшін индикатты
қолданамын.Мен  екі  штаммның  қоспасы  менің  мәселелерімді  теңестіреді  және  менің
гиперактивтілігімді өзіме қауіп төндірмейтін деңгейге дейін баяулатады. Стюарт

«Қазір  біз  оның  екі  полярлық  психотроптық  препараттарын  азайтуға  баяу  жұмыс істеп
жатырмыз.Оның  дәрігерлері  бұған  қарсы.Мен  оның  санасын  «шұңқыр»  ететін
тағайындалған  дәрілерді  көремін.Біз  RSO-мен керемет  жетістікке  жеттік,  сондықтан  біз
қазір осыған қарап жатырмыз.

Менің  күйеуім  манияға  қатты  көңіл  бөлетін  екі  полярлы.Көптеген  жылдар  бойы  ол
ішімдікпен өзін-өзі емдеген, бірақ 4 жыл бұрын ес жиған кезде, ол содан бері маниямен
күресті.Мазасыздандыратын  әртүрлі  дәрі-дәрмектер  ғана  манияны  сақтайды.Бірақ  бұл
оны  Альцгеймер  ауруымен  ауыратындай  етеді.Алкогольмен  өзін-өзі  емдеу  көптеген
жылдар  бойы  көмектесті,  бірақ  алкоголизммен  күресу  керек  мәселе.Қазір  біз  дәрі-
дәрмектен шаршадық.Сондықтан мен бұл мәселені тағы да өз қолымызға аламын.

Дәрі-дәрмекпен  оның өмір  сүру  сапасы  нашар.Күніне  оның  көптеген  таблеткаларының
біреуін  азайту  ғана  өзгереді  (жай  ғана  төмендей  бастады,  сондықтан  маниакальды
шабуылдан қорқу үшін ол біртіндеп болуы керек).Ол RSO-да 2,5 айға жуық уақыт бойы
басқа  мәселелер  бойынша  ең  керемет  нәтижелерге  қол  жеткізді.Енді  мен  оның  дәрі-
дәрмектерін баяу азайта отырып, қауіпсіз сезінемін.Бұл денсаулықтың басқа мәселесіне
қарсы тұруға мүмкіндік берді!» Дебора

«Мен оны химиялық заттарға тәуелділіктен 12 ай бойы қолдандым.Бұл маған ұйықтауға
көмектесіп  қана  қоймай,  мен  PTSD,  депрессия,  мазасыздық  және  басқа  да  көптеген
психикалық  денсаулық  мәселелері  сияқты  бастан  кешірген  «оқулықтан»  бас  тарту
белгілеріне  көмектесті.Емдеу  кезінде  THC  мен  дәрілік  заттар  менің  ақыл-ойым  мен
психикалық денсаулығымды бірге сақтағаны туралы бөлісуге тырыстым. Шантель

«Алкоголизм/Нашақорлық мәселелері осындай медициналық заңдары бар мемлекеттерде
«біліктілік  жағдайлары» ретінде  қарастырылуы керек.Медициналық марихуана  көптеген
маскүнемдердің өмірін сақтап қалды». Джим

«Шамамен  бес  ай  бойы  күніне  бір  күріш  дәні  менің  алаңдаушылық  пен  депрессияны
толығымен  емдеді...  Майды  қабылдағаннан  бері  2  жылға  жуық  уақыт  өтті  және
симптомдар қалпына келмеді». Даниел

«Мен майды қабылдағаннан кейін бір апта ішінде депрессияға қарсы препараттар мен
опиаттардан  бас  тарттым.Мен  өзімнің  мәрмәрлерімді  жоғалтып  алу  қаупі  бар  еді  деп
ойлаймын.Феникстің көз жасы үшін Құдайға рахмет ». Эди

«Менің  депрессияға  көмектеседі,  және  ауыр мүгедек  болғандықтан,  мен белсенділіктің
болмауынан және ауырсынудан біршама депрессиямен ауырамын». Рик
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«Ұлым туылғаннан кейін менде етеккір нашар болды, қоштасудан кейінгі депрессия болды
және мен ата-анамнан айырылдым.Каннабис Құдай жіберген еді !! » Лорен

«Бұл  соңғы  бірнеше  жылда  менің  күйзелістерім  мен  мазасыздықтарымнан  арылуға
көмектесті, шын мәнінде ол ұзақ уақыт бойы жоғалып кетті.Ешбір дәрі бірдей әсер еткен
жоқ...» Стюарт

«Ұйықтар  алдында  1  сағат  бұрын  қабылданса,  түнде  мазасыздық  пен  дүрбелең
шабуылдарына байланысты ұйқының жоғалуына көмектеседі.Бұл жеңілдеді, айлар бойы
ұйқының  жетіспеушілігін  бастан  кешіретін  кез  келген  адам  оның  қаншалықты
сарқылатынын біледі.Сондай-ақ ол сізді күннің жақсы бөлігінде жақсы тыныш көңіл-күйде
ұстайды. Кат

«Маған  бас  ауруымен,  обсессивті-компульсивті  бұзылыспен,  алаңдаушылықпен,
сенімсіздікпен, кемшілік кешенімен көмектесті, барлығын қорытындылады және ол 3 апта
ішінде депрессияға ұшыраған адамды емдеді». Ридди

«Жоғары  қан  қысымын  тудыратын  созылмалы  стресс  мәселелері.Менің  стресс
деңгейлерім  каннабис  арқылы  бірден  тынышталды.Вапинг  жағымсыз  сәттерді  жеңуге
көмектеседі.Мен тек жеуге болатын нәрселерге қарай жылжып жатырмын және бұл әдістің
кемшілігі  -  менің  жүйемнің  сіңірілуін  күту  керек.Менде жарты сағатты шыдамдылықпен
күте  алатын  тәжірибем  жеткілікті,  ал  егер  бұл  ерекше  күйзеліс  болса,  мен
буландырғышыма қайта ораламын ». Энди

«Менің арқам және нервім зақымдалған, ал каннабис - ұйықтауға және күніммен күресуге
көмектесетін жалғыз дәрі!» Лесли

«Бұл маған түнде есін жоғалтуға көмектеседі, сондықтан мен жұмысқа шынымен ерте тұра
аламын». Мэтт

Сирек кездесетін немесе жалпы емес аурулар мен аурулар
«Рик Симпсон майы сізді оянуға және тағы не емдегенін көруге ынталандырады.Мен бұған
қатты әуестеніп кеттім». Наталья

Q.Сәлем Рик/Дж.Б, сіз сирек кездесетін Порфирия ауруы туралы естідіңіз бе?Егер солай
болса, сіз RSO-мен ешкімді емдедіңіз бе және нәтиже қандай болды?

А.Жоқ,  менде жоқ.Бірақ бұл туралы оқығаныма қарағанда, мен мұнайдың оны емдеуге
немесе  оны  бақылауға  алуға  көмектеспеуінің  себебін  көрмеймін.Бұл  сирек  кездесетін
және, әрине, өте жағымсыз жағдайдың белгілеріне көмектеседі.

Сайтымыздағы  протоколды  ұстанатын  едім,  майын  жеп,  суппозиторийлерде  қолданар
едім (осылай ол қанға тікелей түседі).Мен майды тері ауруларына арналған тұнба немесе
еріткіш  ретінде  жергілікті  түрде  қолданар  едім  (ол  барлық  қышуды  және  басқа
ыңғайсыздықты кетіреді).

Мен екі-үш айдың ішінде кем дегенде 60 г  жейтін  едім,  ешқандай химиялық заттарды
қолданбайтын едім, мен жай ғана Рик Симпсонның нұсқауларын орындайтын едім.Егер 60
грамм оны емдемесе немесе бақылауға алмаса, мен тағы 120 грамм жейтін едім.Егер бұл
қанағаттанарлық нәтиже бермесе, мен ішімдегі майды ұрып-соғуды бастайтын едім, күніне
бір екі үш грамм немесе одан да көп қабылдауға болады, мен мүмкіндігінше тезірек жейтін
едім.  .Неліктен?Өйткені  май  сізге  көмектеспесе,  сіз  басқа  ештеңе  таба  алмауыңыз
екіталай.Сондай-ақ, агрессивті ауруларды агрессивті емдеу керек.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Бұл  өрескел  болуы  мүмкін,  бірақ  мен  мұны  бәрібір  айтуым  керек  және  мен  өзімнің
қалауым жоқ.Сондықтан менде майға қажеттінің бәрі әлі жоқ, бірақ нәрестенің қадамдары
сонда жетеді.Дегенмен, менде үнемі қайтатын геморрой болды.Менің үш балам бар 5,3,1
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жаста бірінші баламда геморрой жоқ екінші баламда бір ғана геморрой үшінші құдығымда
бір геморрой болды, ол кетіп, қайтып келеді, кетіп қалады.Мен күн астында бәрін сатып
алдым,  ештеңе жұмыс істемеді.Сондықтан мен не болды дедім.Мен шамамен 1/8 шай
қасық киф 1/4 шай қасық кокос майы, бір шымшым кептірілген лаванда және бір шымшым
кептірілген  түймедақ  және  жалбыздың  екі  жапырағын  алдым.Мен  мұның  бәрін
біріктірдім.Мен оны кеше бір рет қолдандым, бірнеше секунд ішінде мен енді ауырмадым,
таңертең ол сөніп қалған шар сияқты болды.Мен оны қайтадан қолдандым, келесі бір-екі
күнде ол толығымен жойылатынына сенімдімін.Қалай болғанда да, менің айтайын дегенім,
мен оны үйде үкіметтік нұсқаға қарағанда тезірек және пайдалы нәрсемен емдеу арқылы
ақша үнемдедім және оның дәлелі каннабистің ессіз емдік күші бар және егер мен май
қолдансам, ол жойылып кетер еді.Менің тағы бір үш жасар балам жүк көлігінен құлап кетті,
менде жақпа, пероксид жоқ, біз сапарға шыққанда.Сосын мен дайындаған қоспамды оның
тізесіне  шапалақтадым,  ал  таңертең  қышыма  бір  ай  бұрын  болған  сияқты
болды.Неоспоринмен  қош  айтыңыз,  менің  тиынымды  сақтаңыз!Бейбітшілік  махаббаты
және каннабис ». Мони

«Құрметті  мырза.Рик  Симпсон,  алдымен  менің  отбасым сізді  керемет  деп  санайтынын
айтайын  және  біз  сізге  жақынырақ  болғанымызды  қалаймыз  және  сіздің  керемет
жұмысыңызға  көмектесеміз.Мен  14  жыл  бойы  политеистік  аналық  без  синдромы  мен
артритке  байланысты  созылмалы  ауырсыну  үшін  медициналық  каннабисті
қолданамын.Дәріханада  10  жыл бойы уланғандықтан,  мен  ауырып  қалдым,  90  фунтқа
салмақ қостым және доктор тағайындаған фентинолға қатты тәуелді болдым.Мен майды 7
апта бұрын бастадым, тек кереметтер болып жатыр деп айта аламын!Алты апта ішінде
менің қандағы қант таблеткаларды қажет етпейтін дәрежеде бақыланады, мен ешқандай
күш жұмсамай 28 фунт жоғалттым.Мен өзімді бұрынғыдан да жақсы сезінсем де, ауырып
бара жатырмын деп үрейлене бастадым!Көптеген сынақтардан кейін дәрігерлер бастарын
тырнап тастады және бұл керемет болды!Қазір жаңа миомалар, ісіктер немесе массалар
ғана емес, бұрынғы миомалар және т.б. ЖОҚ!Аурудың болғаны туралы ешқандай белгі
жоқ!Менде оның бүйректен де кеткенін білу үшін әлі де сынақтар бар, бірақ мен олардың
да жоғалатынын жүрегіммен білемін.Рахмет сізге Рик Симпсон, сіз Иеміздің жұмысын істеп
жатырсыз, сіздің парақшаңызды табу арқылы Құдай сізді жарылқасын». Энни

«Жақсы жаңалық JB & RICK!!!Мен бүгін сынақ нәтижелерім үшін дәрігерлерге бардым!22
жыл бойы емделмеген қалқанша безім  енді  белсенді  болды!Мен бір  ай бойы RSO-ны
толық  уақытты  ғана  ішіп  жүрмін,  мен  тұнбаны  тамағыма  жағамын  және  мен  RSO-ны
буландырамын!Мен бұған өте қуаныштымын!Ол шынымен де керемет дәрігер, ол сонда
болды  және  мені  осының  бәрінде  қолдады  және  жақсы  біледі,  МЕН  RSO  Мұнайын
ПАЙДАЛАНАМЫН!Ол дәрігер бола тұра,  ол әлі  де түйіндердің бар-жоғын тексеру үшін
қалқанша безіме ультра дыбыс жасағысы келеді!Ультра дыбыс туралы не ойлайсыз?Мен
осы майды қалған күндерімде мақтанышпен қабылдаймын, бұл дұрыс деп ойлаймын, бұл
дұрыс!Рецепт бойынша берілетін дәрілер ЗАМАН!Сондай-ақ, менде осы тамаша маймен
емдейтін басқа да көптеген денсаулық проблемалары бар!

Чиари ми бағанының 1 типті деформациясы, сонымен қатар менде карпальды туннель
ауыр және т.б. бар!Мен бүгін 45 жастамын, бұрынғыдай ренжітіп, ренжімеймін!Мен де 7 ай
бұрын  миға  ота  жасатқанымды  айттым  ба,  мен  есірткіден  бауыр  жеткіліксіздігіне
байланысты операциядан кейін ешқандай есірткі қолданбадым!Мен бұл майдың АЛЛАдан
екеніне  шын  дәлелмін!Мұның  бәрі  біз  дәрі  ретінде  ішуіміз  керек!Сізге  шын  жүректен
жасаған барлық істеріңіз үшін JB және Rick рахмет!Қалқанша безінің дәрілері жоқ, ИА!!!!!!!!
Маржене

--  Құттықтаймын,  Маржене.УЗИге  келетін  болсақ,  сіз  жауапты  білесіз  деп
ойлаймын.Сканерлеу неғұрлым аз болса, соғұрлым жақсы, мен айта аламын.Мен өзім 22
жыл бойы маған  мұнай туралы айтпаған  адамға  жақындамас  едім,  бірақ  егер  сіз  бұл
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адамдардың  сізге  айтатын  бірдеңесі  бар  деп  ойласаңыз,  олармен  сөйлесіңіз,  атап
айтқанда олардың не айтатыны сізді шынымен қызықтырса. медицина туралы.Бірақ бұл
мен  оларға  тек  сөйлесуге  рұқсат  берер  едім,  егер  олар  сізді  өздері  таңдаған  кейбір
таблеткаларды  қабылдауға  сендіруде  сәтті  болса,  олар  сізге  олар  сияқты  зиян
тигізбейді.Ең  жақсытілек  айтып,  22  жыл  бойы  сізге  қате  кеңес  бергендерден  аулақ
болыңыз.Олардың  «емдеуінен»  аман  қалғаныңызға  қуаныңыз,  басқалардың  жолы
болмады.Дж.Б

«Менде гипотиреоз (Грейвс ауруы) бар.Біз оны 17 жыл бұрын жүкті  болған кезде және
қызымды  15  апта  бұрын  босанған  кезде  білдік  (мен  барлығы  14  фармацевтикалық
препараттарды,  оның  ішінде  төменгі  арқадағы  ауыр  дәрежедегі  дистрофиялық  ауруға
және омыртқаның жоғарғы бөлігіндегі сколиозға / гипертиреозға қарсы 3 есірткіге қарсы
дәріні пайдаландым. (Грейвс ауруы) / Қант диабеті (II типті) / Көк склера / Псориаз және
экзема / Гипертония / Бүйрек мәселелері / Мазасыз аяқ синдромы (мен мұны басқа дәрінің
жанама әсері ретінде жақсы алдым) / Холестериннің жоғары деңгейі / артық салмақ (артық
салмақ). Дәрі-дәрмек коктейльінен бас тартқаннан бері 100 фунт ~ өткен жазда) **МЕН
ДИЕТАМАЙМЫН**  және  әрқашан  дұрыс  тамақтандым,  оның  ішінде  қызыл  ет  жоқ  ~
органикалық көкөністер және т.б.күнделікті  шырын сығу т.б.16 жыл үзіліссіз дәрі-дәрмек
шығаратын дәрі-дәрмек, олар қазір күнделікті НӨЛ таблетканы құрайды!!!!

Мен Риктің нақты нұсқауларына сәйкес өз үйімде дайындалған Рик Симпсон майының
күніне шамамен төрттен бір жарым граммнан азын қабылдаймын ~ ** МЕН ПІКІР БЕРУ
КЕРЕК...ЕМЕС, ҚАЙТАЙТАЙМЫН, БАСТАУ МАТЕРИАЛДАРЫҢЫЗДЫҢ САПАСЫН АРЗАН
ТАҢЫЗ > СІЗ ЖҰТҚАН МАЙЫҢЫЗ МӨЛІМ ЖӘНЕ янтарь ТҮСІ БОЛУЫ КЕРЕК >> Әйтпесе
ОЛ ДӘРІЛІК ЖЕГІЗГЕН САПАСЫ ЕМЕС**» Мишел

«Канабис майын құтыруды емдеу үшін қолдануға болады ма?» Ами

--  Аами,  иә,  бірақ  бұл  емделушіні  майдың өте  жоғары дозаларымен,  әсіресе  дамыған
жағдайларда, біраз уақыт комаға жатқызуды қажет етуі мүмкін.Дж.Б

«Кеше мен ауруханадан желшешекпен ауырған досыма аздап май бердім.Мен бұл адамға
зәйтүн майын аздап қыздырып, оны RSO-ға,  содан кейін осы адам қолданатын кремге
араластыруды ұсындым.Бұл адам маған хабарлама жіберді: «Питер, мен бұл таңғажайып
мұнай үшін қаншалықты риза екенімді айта алмаймын!ҚАСИЕТТІ.Өтірік сөз жоқ:  менде
бар  ең  жаман  "қалта",  мен  ауырған  кезімде  ең  үлкен  және  ең  жағымсыз  болып  қала
беретін "нөлдік нөл" бірінші пайда болды - жаңа ғана құрғап, қышыма ТАЗА шықты. майды
жаққаннан кейін шамамен екі сағат ішінде.Мен айырбастаушымын!Қасиетті тозақ!Мен оны
бүкіл бас терісіне және денемдегі ең нашар дақтарға қолдандым - шашым сәл майланған
сияқты,  бірақ  мен  өзімді  әлдеқайда  жақсы  сезінемін.Бұл  шынымен  керемет.АПЫР-АЙ!
Біреуді шындыққа сендіру үшін көп нәрсе қажет емес». Петр

--  Рахмет,  Питер,  жарайсың.Қарасора  тұқымының  майы  және  RSO  да  тамаша  жұмыс
істейді.Нарықтағы  зәйтүн  майының  көп  бөлігі  зәйтүннен  өндірілмейді,  дүние  жүзінде
өндірілетін  және  сатылатын  барлық  «зәйтүн  майы»  үшін  әлемде  зәйтүн  жеткіліксіз,
сондықтан қарасора тұқымының майын сатып алғанда, алаяқтыққа ұшырау мүмкіндігіңіз
азаяды.  .Сонымен қатар,  ол теріге  еніп,  тінге  шамамен бір  жарым дюймдік  тереңдікке
енеді, бұл емдеу үшін де тамаша.Және ол зәйтүн майы сияқты майлы емес.Дж.Б

«Егер  дислексия  тізімде  болмаса,  мүмкін  болуы  керек.Мен  өзімді  басқа  нәрселерден
емдегенге дейін 100 есе жақсы жазу мүмкіндігін байқадым.2 типті қант диабетін емдеудің
қорқынышты жанама әсері: артрит, сіатика, семіздік немесе дислексия болмайды.Хахаха!!”
Петр

«Бұл онкологиялық ауруды емдеу немесе басқа нәрсе емес, бірақ мен Рикке бір жылға
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жуық уақыт бойы оң өкшемде ақсап жүргенімді айтқым келді.Оның не болғанын білмеймін
және  дәрігер  маған  дәрі  беретінін  білемін,  мен  қабылдауды  ыңғайсыз  сезінбеймін,
сондықтан мен жай ғана ауырсынуды жеңдім.Біз жақында Чарльз деген досымыз арқылы
RSO-мен таныстық және біз оны жасай бастадық.Соңғы екі күнде мен күніне бірнеше рет
майды ішіп жүрдім, ал бүгін таңертең мен оянып кеттім, ақсап тұрған жоқпын.Оны күйеуім
бірден байқады.Ол майдың сиқырлы болуы керек екенін ескерді!Рахмет Рик Симпсон![:)]
Мен өзімді керемет сезінемін! Х

--  Құрметті  H,  жақсы жаңалықтарыңыз үшін  рахмет,  біз  олар  туралы әрқашан  естігіміз
келеді.Мен майды қарасора тұқымының майымен немесе зәйтүн майымен араластырып,
тұнба жасап, майды жергілікті қолданамын.Әрине, майды жеу - бұл нағыз сауығудың кілті
және майды пайдалану туралы барлық нұсқаулар біздің сайтта.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Алты күн бұрын мен бауыр ісігі мен қант диабетімен ауыратын екі адамға көмектестім.Бір
досымның,  химиотерапияның  аузы  күйіп,  ерні  күйіп  қалды.225  фунт  болды,  қазір  139,
тамақ  іше  алмады,  ұйықтай  алмады,  қатты  шаршадым.Ол  менен  РСО  туралы  көп
сұрады.Мен  оны  үнемі  тәрбиелеп  отырамын.Мен  онымен  жүргеніме  6  ай  болды.Бірақ
оның екі немере ағасы 6 ай бұрын қайтыс болғаннан кейін екеуі де қатерлі ісік, 1 бауыр
миы.Және қалқанша безінің қатерлі ісігі.Мен екі отбасымен де сөйлесемін, олар RSO-ны
сынап көргісі келді, бірақ олар үкімет үйлерін тартып алады немесе түрмеге тастайды деп
қорықты.Екеуі де дүниеден өтті.ЖАТҚАН ЖЕРІ ЖАЙЛЫ БОЛСЫНБауырлар.

Бірақ бұл адамдар РСО-да 6 күн болды, мен уәде еткендей оны тексеруге бардым.Қайта
жей  алатынына  таң  қалды  және  ол  тамақты  тоқтата  алмайтынын  айтты.Бұл  жақсы
нәрсе.Өйткені  ол  майды  бастағанда  сүйек  еді.Ауру  көрінді.Бірақ  6  күннен  кейін...Ауыз
ауырып кетті.Ол: «Дұрыс айттыңыз, мен өзімді әлдеқайда жақсы сезінемін», - деді. Оның
қайтадан энергиясы бар, көп.Ол өте жақсы және көп түсті көрінді.RSO.Рик Симпсонға тағы
да рахмет.Тағы бірнеше бақытты онкологиялық науқастар.Фантастикалық өмір сүру және
сезіну.Бейбітшілік, махаббат және каннабис емдейді» Рон

«Менің  күтімшімде  лупус  және  бүкіл  денесінде  сынаппен  улану  диагнозы  бар  науқас
бар.Шамамен бір жылдан кейін оның үй майын қолданумен сынаппен улану толығымен
жойылды және Лупус жойылуға  жақын.Шаш фолликулалары әрбір  2  апта  сайын оның
жетістігінің жаңартулары үшін оның денесінде қандай және қанша улар бар екенін білу
үшін қабылданады.Табиғи жолмен емдеуге болатын нәрсе шынымен таң қалдырады.Біраз
тұрады, бірақ бәрібір сау және өмір сүруге тұрарлық!» Джесси

«Маған бастапқы миелоидты фиброз  диагнозы қойылды,  ауырсынудың күшеюіне  және
тәбеттің  болмауына  және  қан  санының  төмендеуіне,  көкбауырдың  ұлғаюына,
ұйқысыздыққа  байланысты  көмектесетін,  бірақ  қанағаттанбаған  дәрілерді
қабылдадым.Бұл дәрі-дәрмекті бір жыл бойы қабылдағаннан кейін және нақты түбегейлі
өзгерісті  сезінбестен,  мен  RSO-ны  қолданып  көруді  шештім,  майға  бар  болғаны  1  ай
болды, менің ауырсынуым жоқ, тәбетім қайтып кетті, қан саны көтеріліп жатыр, тас сияқты
ұйықтап жатырмын ». Aguae

«Мен  оны  медициналық  аномалиямды  емдеу  үшін  қолданамын...  Менің  аймағымдағы
бірнеше ауруханалар бұл мүмкін емес деп айтады... бірақ RSO керемет... Мен денемдегі
VP шунтынан бас тартамын, менде дәнекер тінінің ауруы және басқа да сирек кездесетін
аурулар бар. мәселелер... 36 күн ішінде 4 миға ота жасалды және мен есірткіні толтырудан
бас  тарттым……тек  медициналық  марихуана,  РСО  және  тыныс  алу…  Мен  өмірімде
ешқашан бұлай тез сауығып көрген емеспін... Менің зертханаларым денемнің қатты күйіп
кеткенін көрсетсе де, менің ауырсынуым іс жүзінде соншалықты жаман емес ....» Кэти

«Канабис  майы  менің  PCOS  (поликистозды  аналық  синдром)  емдейді.Менің
симптомдарымның  көпшілігі  бақыланады.Мен  ол  үшін  қабылдаған  барлық  7  дәрі-
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дәрмектен  бас  тарттым.Менде  болған  перифериялық  нейропатия  жойылып,  сезім
қайтадан аяғыма оралды.Менің метаболикалық синдромым бақыланады.Мен 130 фунтқа
дейін салмақ жоғалтамын.

PCOS  және  метаболикалық  синдромның  көптеген  белгілері  жойылды:  Гормондар
теңдестірілген  (тестостерон  180-де  тым  жоғары,  қазір  40-қа  дейін  төмендейді).Менің
инсулинге төзімділігім (қандағы қант) бақылауда.Лептинге төзімділік (толық болғаныңызды
көрсететін гормон) бақыланады.15 жыл амменорея (етеккірдің болмауы) және ановуляция
(овуляцияның болмауы)  болғаннан кейін  ай  сайынғы етеккірді  алады.Қант  диабетіндегі
жүйке ауруы жойылды.

Менің тәбетім бақыланады.Май қантқа тәуелділіктен арылуға көмектесті.Бір жылда 120
фунт жоғалтты (айына 10 фунт) - PCOS белгілері семіздік, дененің жоғарғы семіздігі және
салмақ  жоғалту  қиындықтарын  қамтиды.Қолтығымдағы,  білегімдегі  кисталар  кетіп
қалды.Артрит  сирек  ауырады  және  егер  ол  болса,  бұл  көбірек  майдың  уақыты  келді
дегенді білдіреді.

Hidradenitis  Suppurativa  (деформацияланған  фолликулдар,  цистикалық  безеу,  қара
нүктелер) бақыланады/азайылады.Нигрик акантоздары (терінің қара дақтары, дөрекі тері,
тері  белгілері)  жойылды.Висцеральды  май  бірден  жоғалады  (жүрек  және  бауырдың
айналасындағы қауіпті  май).Безеу,  кисталар және түктердің өсуі аз.Бет әлпеті  (кіші тері
тесіктері,  көз  айналасындағы  қара  шеңберлер  жоғалып  кетті.)  Гирсутизм  (әйелдердің
бетіндегі,  мойынындағы,  кеудедегі,  арқадағы  және  асқазанындағы  қажетсіз
шаштар).азайды, бірақ кетпеді.Тереңірек және түні бойы ұйықтау жақсы.Енді Heels Spurs
және  Plantar  Fasciitis  ауруы  болмайды.Бас  ауруы  жоқ  Интракраниальды  гипертензия
басылды, бұлшықет пен жүйке ауруы, иық, мойын және бастың артқы жағындағы қысым
күрт  төмендеді.Тұрақты  бас  айналу  және  бас  айналу  сияқты  вертиго  белгілері
жоғалады.Көңіл-күйдің өзгеруі бақыланады.Енді геморрой болмайды.

Созылмалы тамақ ауруы (қышқылдық рефлюкстен қайталанатын тамақ ауруы) жазылды
және  жойылды.(қышқылдық  рефлюкс  сақталады,  бірақ  тамақ  оған  күнделікті  әсер
етеді).Маусымдық  аллергиялар  жойылды  (мұрыннан  су  ағуы,  таңертең  артық  қақырық
және  көздің  қышуы).Азық-түлік  аллергиясы  төмендеді  (кездейсоқ  асшаяндарды  жедім,
реакция әдеттегіден баяу болды, бірақ әлі де бенадрилді қабылдауға тура келді).Арқадағы
ауырсынуды жеңілдету.Істік саусақ жоғалды.Тітіркенген ішек синдромы IBS симптомдары
бақылауда.Қан  қысымы төмендеді.Мен  карпальды туннельге  операция  жасаған  кездегі
тыртық толығымен жазылды.

Мен каннабис майы мен кокос майының қосындысымен бірнеше күйікті емдедім.Жігітім
қолын қатты күйдірді, майды қолданғаннан кейін бір күннен кейін оның белгісі жоқ.Менің
холестеринім әлі де жоғары.Мен детоксикация/герксинг кезеңін бастан өткердім, ол жерде
майдан бас тартуға тура келді, әйтпесе мен одан да жаман болатынмын.Мен сол дозаға
дейін жұмыс істеп жатырмын.Менің отбасымда әлсіз бауырлар жұмыс істейді және PCOS
Candida albicans байланысты және ашытқы бауыр арқылы шамадан тыс өңделсе, көптеген
адамдар  герксхаймер  реакциясымен  күресуге  тура  келеді.Мен  сондай-ақ  органикалық
тағамдарға ауысып, тазартылған қантты жеуді қойдым, бұл да детоксикацияның бір бөлігі
болуы  мүмкін.Мұнай  менің  холестериніме  әсер  етпейтін  сияқты,  бірақ  мен  көбірек
зерттеген  сайын,  холестериннің  адамдар  ойлағандай  жаман  емес  екенін  және  қабыну
болғанша  холестерин  болатынын  көремін.Бұл  дененің  оған  қарсы  қорғаныс
механизмі.Сондықтан мен алаңдамаймын ». Aamann арқылы

«Менің ұлым сирек кездесетін ФСГС деп аталатын бүйрек ауруымен ауырады және ол
соңғы 2 жыл бойы дәрі-дәрмекті қолданады.Оның қан анализі әрқашан төмен альбуминді
көрсетті (белок несепке түседі, бұл қандағы альбумин деңгейін төмендетеді).Дәрі-дәрмекті
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бастағаннан бері (PM-дегі күріштің 1/4 дәні) оның қан айналымының жақсарғаны сонша,
оның  нефрологы  таң  қалды.Соңғы  нәтижелер  «қалыпты»  адамның  альбумин  деңгейін
көрсетті.Нефролог:  «Мен  не  істеп  жатқаныңызды білмеймін,  бірақ  жалғастыра беріңіз»
деді. Бүйрек ауруының бұл түрімен науқас әдетте диагноз қойылғаннан кейін 8 жыл ішінде
трансплантация  күте  алады.Менің  ұлыма  2  жаста  диагноз  қойылды,  қазір  25-ке  таяп
қалды.Оның екі бүйрегі әлі бар және екеуі де бүйрек ауруы жоқ «сау» адам сияқты жұмыс
істейді.Нефролог басын тырнап жатыр.Біз сондай-ақ натуропатты көреміз және соңғы 17
жыл бойы солай істедік.Ол сондай-ақ үлкен көмек болды, бірақ мен бұл дәрі альбумин
шығаруды түзететінін білемін.Онымен емдеуге болатын көптеген аурулар бар және мен
бұл дәрі маған да, ұлыма да көмектесті деп сенемін және білемін.Рақмет сізге!!»

«Ұлымызда  Ниман  Пик  С  типті  бар  және  біз  1  ақпаннан  бері  Риктің  май  әдісін
қолданамыз.Ояу  кезінде  біз  тәулігіне  15+  орташа  ұстамалардан  және  ол  ұйықтап
жатқанда,  соңғы  56  күнде  небәрі  2  гранд-ға  дейін  жеттік.Біз  қазір  шағын  ошақты
ұстамаларды сезіне бастадық.Сіз жаңа май жасап,  штамдарды өзгертуді  ұсына аласыз
ба?» Кевин

-- Иә, Кевин.

«Басқа жоғары THC штаммымен жабысып жатырсыз ба немесе Harlequin сияқты жоғары
CBD штаммын Candy Kush сияқты басқа жоғары THC штаммымен араластыру дұрыс па?»

--  Мен екі  бөлек  май жасаймын,  мен RSO-ны CBD-мен сұйылтқым келмейді.Неғұрлым
күшті және седативті болса, ол дәрі ретінде жақсы жұмыс істейді.Дж.Б

«Сіз  мұны  біраз  уақыттан  бері  істеп  келе  жатқандықтан,  жоғары  CBD  майларына
қарағанда жоғары THC майларына жабысуды ұсынасыз ба?Мен Charlotte's Web бағытына
барғым келмейді, өйткені біз пайдаланған THC жоғары штаммында тамаша нәтижелерді
көрдік.Бірақ мені Арлекин қызықтырады.Немесебұл CW-ге тым ұқсайды ма?

-- Тағы да, Кевин, мен RSO-ны мен алатын ең күшті және седативті индикатордың басым
штаммынан жасайтын едім.Содан кейін, мүмкін, мен жоғары CBD майын бөлек жасаймын,
содан  кейін  пациентке  олар  үшін  ең  жақсысын  таңдауға  мүмкіндік  берер  едім.Идеал
жағдайда  пациенттер  майлардың  жүздеген  түрлерінің  ішінен  таңдай  алады.Шарап
дүкеніндегі сияқты - барлығына ұнайтын нәрсе ұнайды және қай шарапты жақсы көретінін
айту мүмкін емес.

Көруді қалпына келтіру
«Мен бірнеше түн бұрын «қарасора майының» партиясын және сары майдың партиясын
жасадым.Ми  ісігі  бар  науқасқа  май  бердім,  майды  ішер  алдында  көзі  көрмей  қала
жаздады,  майды  ішкеннен  кейін  бір  ай  өткен  соң  көру  қабілеті  толық  қалпына
келді.Майдан бірдей нәтиже алмас едіңіз.Сіз сары майдан емдік нәтиже аласыз, дегенмен
май - бұл дәрі-дәрмектің әлдеқайда шоғырланған түрі және ол кез келген нәрсеге әсер
етеді, бұл таңқаларлық ». Дион

«Ауызша қабылдау анамның көру қабілетін қалпына келтіреді.Оның сол көзі заңды түрде
соқыр.Жарақат оны линзасыз қалдырды, ал бірнеше ота оны глаукомаға қалдырды.Ол
RSO-да бір жарым жыл болды - оны күнделікті қолданады.Ол көзге макияж жасамайынша,
көру қабілетінің қайтып келе жатқанын ешқашан байқамады.Ол 40 жыл бойы бұл көзден
соқыр болды, сондықтан ол көздерін жұмып отырып көзге макияж жасауды үйренді.Бұл
оның жақсы көзіне жағудың жалғыз жолы - жақсы көзін жабу және оны мүлдем соқыр етіп
қалдыру.Ал, соңғы рет ол жақсы көзін жұмған кезде, ол соқыр көзімен шынымен көре және
назар аудара бастады.Ол анда-санда ғана макияж жасайды, сондықтан оның көзі қайтып
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келе  бастағанға  дейін  қанша  уақыт  өткенін  білмейді,  бірақ  бір  жылдан  астам  майда
болғаннан кейін ол енді суреттерді, түстерді ажырата алады және тіпті кейбір нәрселерді
оқи алады. оның нашар көзі!Мен Лейс чипсы салынған дорбаны ұстап тұрдым, ол үстелдің
арғы жағынан лайктарды оқи алды.Ол жаңа линза алса, оның көру қабілеті толығымен
қалпына келеді деп ойлайды.Жаңа линза алу үшін оны орган донорларының тізіміне енгізу
керек - Мен оның сақтандыруы әзірге мұндай нәрсені қамтитынына сенімді емеспін - Бұл
май  оған  ғажайып  берді  -  бір  кездері  тек  қараңғылық  болған  жерде  көру  кереметі.  !
Сондықтан мен ЕШҚАНДАЙ ТАМШЫЛЫҚ КЕРЕК ЖОҚ - тек тұрақты жеткізілім!Енді емді
отырғызуға кірісіңіз!Иә, оның Глаукома туралы дәлелдері де жоқ! Линдси

«Мен  глаукомаға  канна  майын  қолданамын  және  ол  10  минут  ішінде  жұмыс  істей
бастайды.Менің  көзімдегі  ұйыған  жұмыртқа  сезімі  жоғалып,  тұманды  қос  көруімді
тазартады.Мен  ешқашан  денемді  ауыртпадым,  сондықтан  оның  ауырсынуға
көмектесетінін  білмеймін,  бірақ  мен  оның  болатынына  сенімдімін.Менің  жасым  47-де,
ауырмайды,  мүмкін  мен  канна  майын  пайдаланғандықтан  шығар.Маған  енді  Wellbutrin
немесе  Adderall  қажет  емес,  каннабис  менің  депрессиямды  және  ADD/ADHD  ауруын
емдеді.Бұл менің уайымыма да көмектеседі, дәрігер мені Клонопинге енгізгісі келді.Хахаха
вау ». Ребекка

«Бүгін менің әкем макулярлы дегенерациядан зардап шегеді және екі көзі де дерлік соқыр
болды, менің соңғы 6 айда Феникс көз жасымды қабылдағаннан кейін қайтадан дәрігерге
барды.Бүгін  дәрігерлер таң қалды, өйткені  оның нашарлаудан басқа ештеңе істемейтін
көру қабілеті  жақсара бастады.Жүйке ұштары қайта қосыла бастады және ол бүгін  ОҢ
КӨЗІНЕ  20/20  сынады.КАНАБИС  ЕМДЕЕДІ.Мен  оған  Рик  Симпсоннан  қалай  жасау
керектігін  үйренген Феникс  көз  жасын бердім.Бұл өте жақсы күн.Бұл каннабистің  күшін
дәлелдейді ». Грегг

«Жарайды,  менің  ойымша,  біздің  оқырмандарымыздың  көпшілігі  қарасора  майының
қатерлі  ісік  ауруын емдейтініне үйренді,  әсіресе дұрыс өндірілген  және пайдаланылған
кезде және пациент Рик Симпсонның нұсқауларын орындаған кезде.Содан кейін сіз менің
қант  диабеті,  артрит,  Крон  ауруы,  MS  және  басқа  да  аурулар  туралы  айтқанымды
көрдіңіз.Кейбіреулер оны жеңіп алды және майдың шынымен емдейтінін біледі немесе кем
дегенде осылай пайда болады,  ал кейбіреулері  жоқ.Содан кейін  біз  күйіктерді  емдеуді
және  ескі  тыртықтарды  кетіруді  ойлап  таптық  --  дәлелдеу  оңай,  көпшілігі  мұны
жасады.Содан кейін біз майдың тақыр дақтардағы шашты қалпына келтіретінін айттық -
және  бұлжасайды.Содан  кейін  біз  эректильді  дисфункциялар  туралы  айттық  және
көптеген адамдар бұл өте жоғары деп ойлады.Бірақ осы куәлікті оқығанша күтіңіз:

«Менің екі  ата-анам бар,  олардың куәліктерін таспаға алу керек!Менің анам өз сайтын
соқыр көзге қайтарып жатыр, (мұнайда болғаннан кейін) ол қазір жақсы көзін жұмып тұрса
да, түстер мен пішіндерді көре алады, ал әкем оның қант диабетін емдеді ». Линдси

-- Рахмет, Линдси Банн Роджерс, бұл біздің күнімізді жасады.Менің айтарым, оның көруі
бұдан  да  жақсаратын  шығар,  мен  оған  майды суппозиторийлерде  де  қолдануға  кеңес
берер едім.Көз ауруларына арналған суппозиторийлер?Әрине.JB»

«Мен бір  жылдан  астам уақыт  бойы қатерлі  ісікке  қарсы RSO қабылдап жүрмін...  бұл
ісіктерімді азайтып қана қоймай, көру қабілетім -650-ден -400-ге дейін жақсарды.Менің көз
дәрігерім көру қабілетімнің қаншалықты жақсарғанына сене алмады.Қазір көзілдірікті екі
рет ауыстыруға тура келді ». Дебби

Жануарлар - Айғақтар
«Біздің бұқа мастифті емдедік.Оған 11 ай бұрын гемангиосаркома диагнозы қойылғаннан
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кейін 4 ай өмір сүруге уақыт берілді!Рик Симпсон мен каннабис майын тапқанымызға өте
қуаныштымыз! Аманда

«Мен емдік каннабис туралы білмедім.Біздің 14 жасар итіміз өте мойынсұнғыш, сондықтан
еденге стейк қойып, бөлмеден шыға аласыз, егер сіз жарайды деп айтпасаңыз, ол оған
тиіспейді.Ал, оттың жанында бірнеше минут бойы жұмсарған тұндырылған май бар еді,
шаңды ит оның жақсы екенін білген болуы керек, өйткені ол көп жеді!Бұл бір отырыста
шамамен  30  күшті  адам  дозасы  болды.Мен  өзімді  өте  нашар  сезіндім,  әсіресе  оның
аяқтары босап, жартылай комаға түскенде.Мен онымен бірге болдым және келесі екі күн
бойы аузына қантты суды шприцпен құйдым, содан кейін ол оянып, жасыл құсты, үлкен
жасыл реңк жасады, шайқады және содан бері жаңа ит сияқты болды.Ол күшік сияқты
болды.Басында мен мұны тірі болғаныма қуаныштымын деп қойдым, бірақ бұл одан да
көп  болды.Біреу  оның  зауыттық  параметрлерін  қалпына  келтіргендей  болды.Бұл  бізді
емдік қасиеттерді зерттеуге және Рик Симпсон оқиғасын ашуға мәжбүр етті ». Адам

«Кейбір балалардың лимфомасы Т-жасушалы CLCT-1 қатерлі ісігі ЖОҚ!

Біз ветеринарға тек үш апта сайын кальций деңгейін өлшеу үшін CBC-ге және қатерлі ісік
т-жасушалары  үшін  қызыл-ақ  қан  санын  бақылау  үшін  FNA-ға  сынақтар  үшін
барамыз.Оған енді тағайындалған дәрі-дәрмек қажет емес, бірақ біз оны өмірінің соңына
дейін күн сайын қатерлі ісіктен емдейтін Рик Симпсон майын ішеміз.Біз ризашылыққа толы
отбасымыз». Кейбір бала

«Менің  итімде  остеосаркома  (сүйек  ісігі)  бар.Мен  оның  аяғын  бір  апта  бұрын  кесіп
тастадым, ол бір аптадан кейін химиотерапияға кіріседі.Оның қатерлі ісігімен ол әдетте
өкпеге таралады, иттердің 95% бір жыл ішінде өкпенің қатерлі ісігінен өледі.Егер бұл сіздің
итіңіз болса, сіз майды қазір бастайсыз ба және әлі де химиотерапия жасайсыз ба, әлде
химиотерапиясыз және тікелей майсыз ба?Адамдар үшін сіз күріш дәнінен бастайсыз, 70
фунт иттен, күніне екі рет оның 3-тен бастайсыз ба?Мұны оқығаныңыз үшін рахмет және
мен сіздің жауапыңызды асыға күтемін ». Эда

«Эда,  мұнай  біздің  асыл  ит  Софиді  құтқарды.Ол  өліп  жатыр  еді.Итіңізге  тезірек  май
беріңіз ...Химия оны өлтіреді.Сізбен бірге дұғалар...» Брюстер

«Мен  итімнің  құлағындағы  ісіктерді  RSO  көмегімен  емдедім...Бұл  ЗОР  болды,  енді
ЖОҚ !!!!” Андреа

«Менің  итімде  ісік  бар  еді,  оны  ветеринария  ота  жасағысы  келмеді!!Ол  жарылып,
жұқтыруда.Мен коко майымен араласқан RSO майын қолдандым және ісік жойылғанша
күнделікті жергілікті қолдандым.Баламның ішінде де, сыртында да өсім жоқ!!» Борис

«Бізде 10, 9 және 8 жастағы үш түкті нәресте бар, мен оларды профилактикалық шара
ретінде  күнделікті  РСО-мен  емдеймін.Мен  сондай-ақ  олардың  әртүрлі  жаралары  мен
өзекті дақтарын үлкен табыспен емдедім.Рахмет Рик!» Вирджиния

«Мен  достарымның  иті  туралы керемет  жаңалық  алдым,  онымен  бөлісуге  тура  келді!
Бірнеше ай бұрын оның питбуллы Максимустың артқы аяғының бірінде ісік  бар еді,  ол
бақылаудан шығып кетті.Ветеринар досыма оның аяғын кесіп тастау үшін 3 мыңнан астам
ақша төлеу  керек  екенін,  әйтпесе  ол жайылып,  бір  жылдың ішінде  өлетінін  айтты.Бұл
шамамен 4 ай бұрын болды.Сол кезде мен оның жоспарланған операциясы туралы күйін
көргенде,  мен  оған  хабарлама  жібердім  және  оның  орнына  каннабис  майын  беруді
ұсындым.Ол ампутация сияқты түбегейлі және қайтымсыз нәрсені жасамас бұрын табиғи
емді  қолданып  көремін  деп  ойлады.Бақытымызға  орай,  оның  (және  Максимус)
Калифорнияда  тұратындықтан,  оның  каннабис  картасы  болды.Сөйтіп,  ол  каннабис
диспансеріне  барып,  біразын  алды.Ол  оны тамақпен  бірге  күніне  екі  рет  бұршақтай  1
тамшы  маймен  тамақтандырды.Бірден  ол  оның  аз  ауырғанын  байқағанын  және  өзін
әлдеқайда  жайлы  сезінетінін  айтты.Сонымен  қатар,  оның  тамақтану  әдеті  қалыпты
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жағдайға оралды.Бірнеше аптадан кейін ол тіпті ақсамай жүгіре алатын болды, сондықтан
ол операциядан бас тартты және табиғи емдеуді жалғастырды.Ол бүгін ғана ветеринарлық
тексеруден  үйге  келді  және  оның  ісігінің  ТОЛЫҒЫ  КЕТТІ  екенін  білді.Ісіктің  ізі  де
қалмады.Ветеринар оны қалай емдегенін айтқан кезде қатты таң қалды.

Анықтама: Бұл мен білетін каннабис майы құтқарған 3-ші ит.Мен сондай-ақ құтқарылған
көптеген адамдарды білемін.Егер сіз әлі де каннабис қатерлі ісік ауруын емдемейді деп
ойласаңыз, онда сіз назар аудармағансыз.Мен шындықты жылдар бойы білемін және мен
каннабис майы сақтай алмаған жануар немесе адам ешбір адамды таппадым ». Лара

«Менің бір көршім итіне дәрі беріп, бір ай ішінде ісіктерді алып тастады.Жалғастырыңыз
және иә,  өте  аз  дозалар,  өйткені  Рик  олардың метаболизмі  өте  жоғары екенін  айтты,
сондықтан олар бізден әлдеқайда тез жақсарады ». Кови

«Иә, бұл сіздің итіңізге көмектеседі.Менің итім талмаға ұшырады, бірақ мен оны маймен
емдегеннен кейін бірде-бір рет ұстамадым! Шелаг

«Біз оны сүйікті бассет иттерінің глаукомасын емдеу үшін қолданамыз.Ол 12 жаста және
оның көз қысымының көрсеткіші 60-тан 70-ке дейін болды және олар 80-ге жетсе, көзді
алып тастауға тура келетінін айтты, сондықтан біз соңғы бірнеше айда майды қолдана
бастадық және оның соңғы көз қысымы сынағы БАРЫНА 8 өлшенді! !!Бұл қалыпты көз
қысымы  деңгейінен  төмен  және  көз  дәрігері  оның  глаукоманы  емдеуде  жақсы
құжатталғанымен  келіседі.Біз  оған  күн  сайын өте  аз  түйреуіш басының мөлшерін  ғана
береміз,  ал  одан  да  көп  нәрсе  ол  шынымен  таспен  ұрылады,  бірақ  жай  ғана  жақсы
ұйықтайды және ол оянғанда көзінің жақсарғанын көре аласыз.Сондай-ақ, май маған өте
жек көретін Варфаринді қан сұйылтатын дәрілерден арылуға көмектесті, сонымен қатар
оны күнделікті қабылдауға және ешқашан жақсы сезінбеуге және мүмкіндігінше ГМО-сыз
диетаны және жалпы жақсы тамақтануды және жаттығуларды біріктіруге көмектесті және
мен  шынымен  жаңа  адаммын.Осы  ҒАЖАЙЫП  Мұнайға  қуат  және  Рикке  және  осы
таңғажайып емдік өсімдікті насихаттайтындардың барлығына алғыс айтамыз. Декан

«Сізге ең мұқтаж адамдарға деген адалдығыңыз үшін Дж.Б және Рик Симпсонды Құдай
жарылқасын.Қолымнан  келгенше  мен  өзім  білетін  адамдарға  көмектесу  үшін  өзімді
жасаймын.Менің  қызым  итіндегі  ісікке  аздап  кесінді  жасады.Төрт  күн  қолданған  оның
айтуынша, ол құлап кететін сияқты.Мен әлі де соңғы нәтижелерді күтемін.ХИМИК алдында
ҚҰДАЙ!» Грег

«Таңғажайып  оқиға!Мен  денсаулықты  сақтау  үшін  RSO  жасаймын және  қабылдаймын,
өйткені  менің  отбасымда  қатерлі  ісік  көп  болды.Мен  оны  иттеріме  бере  бастадым,
олардың екеуінде де кішкентай ісіктер бар,  ал менің Шетланд овчаркасында ит қызыл
жегінің бір түрі Discoid Lupus бар.Бұл керемет!Бір-екі апта ішінде иттің ісіктерінің бірі 70%-
ға қысқарды, ал қызыл жегі бар басқа иттің жағдайы керемет!Оның қызарған, ісінген және
ауыратын  мұрны соңғы  жылдары алғаш  рет  жазылуда!Мен  рецепттерді,  стероидтерді,
диетаны  қолданып  көрдім  және  ештеңе  көмектеспеді.RSO  менің  итімнің  қызыл  жегісін
емдеп жатыр, мен оның адамдарға да көмектесетінін білемін!♥♥♥ «Эшли

«Жануарларды  емдейтін  БАРЛЫҒЫНА  жарылқаңыз!Мен  екі  итімді  де  қатерлі  ісіктен
емдедім.Бір  жағынан  жатыр  ісігі.Екінші  жағынан  тері  ісігі.ЕКеуі  де  толық  жазылды.Сол
қолымдағы 3-дәрежелі ауыр күйіктерді де РСО арқылы емдеп жатырмын.BLESS UP RS &
JB!!!!!!” Гоблин

«Мен итімді ветеринарға апардым, себебі ол ақсап жатыр.Дәрігер рентген түсіріп, маған
көрсетті  (мен оның иығындағы массаны көрдім)  және оның екі  аптаға жуық уақыт бар
екенін айтты.Олар оған көптеген ауырсынуды басатын дәрі-дәрмектерді берді,  бұл оны
қатты ауыртты, менің ойымша, ол бір нәрсені көріп, естіді.

Қалай  болғанда  да,  менің  бір  досым  THC  майымен  кәмпит  сорғыштарын  жасайды,
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сондықтан мен ауырсынуды тоқтататын болдым және оған әр 4 сағат сайын сорғыштың
1/4 бөлігін бердім, ол керемет жасады, тіпті қайтадан жей бастады.Ұзын сөздің қысқасы,
оны 2 аптадан кейін алып кетті, олар қайтадан рентгенге түсірді, ол жоғалып кетті, дәрігер
ол  бұрын  ешқашан  мұндай  нәрсені  көрмегенін  айтты  ...Мен  сурет  саламын...Мұнай
шынымен де жұмыс істейді...NO BULLSH___» Тэмми

«Сізсіз және сіздің біліміңізсіз мен достарыңызға және өте мұқтаж адамдарға көмектесе
алмас  едім.Оларға  қалай  көмектескеніңізді  көргенде  іштей  жақсы  сезім  пайда
болады.Ақпаратты  таратуды  жалғастырыңыз,  мен.Бұл  тіпті  менің  итімнің  артритіне  де
көмектеседі.Оны 2 күнде ақсақтауды тоқтатты». Кристалл

«Мен итім Эллидің бетіндегі  қатерлі ісіктерді алып тастадым.Ол менің ең жақын досым
болады.Рикті сипаттайтын үш сөз ... риясыз прогрессивті көшбасшы.

«Рик  білетіндей,  біз  RSO-ны өзімізбен  бірге  иттеріміз  бен  жылқыларымызда қолданып
келеміз.Бізге  жануарлар  адамдарға  қарағанда  көбірек  жауап  беретін  сияқты.Біз  мұны
олардың  рецепторларының  санымен  ғана  емес,  олардың  шын  мәнінде  бейкүнә
пациенттермен де байланыстырамыз». Брюстер

«Мен итіме түнде ол үйренгенше күніне шамамен жарты күріш дәнінен бастадым.Есіңізде
болсын,  бұл  иттің  ұйқысын  келтіреді  және  бұл  оларды  ашуландырады,  бірақ  ДжБ
айтқандай,  олар бұған тез жауап береді.Мен оны ісіктің  тікелей өзіндегі  ісікке емдедім,
сонымен қатар күніне 2 рет ауызша бердім, ол бір айдан аз уақыт ішінде жұмыс істеді, ісік
жоғалып кетті.Іске сәт!» Феникс

«Ең  жақсы  әдіс  -  оны  тіліне  сүрту  -  кейбір  иттер  дәмін  жақсы  көреді  -  бұл  оларды
тыныштандырып,  тіпті  зәр  шығаруды  тоқтатуы  мүмкін,  сондықтан  олар  жақсы  деп
алаңдамаңыз.Иттер үшін шикі ет пен сүйек диетасы да өте қолайлы және қатерлі ісікке
қарсы көмектеседі.Гомеопатиялық ветеринарды да табыңыз ». Уитни

«Менің екі итім де күн сайын май алады (техникалық қызмет көрсету).Егер бұл иттер үшін
қауіпті болса, онда бұрын тәжірибесі жоқ 1,5 грамм май жеген ит ұйықтау мен төсекке зәр
шығарудан  басқа  елеулі  жанама әсерлерге  ие  болар  еді.Мен  маймен  емдеген 5  иттің
әрқайсысында қуат болды және емге оң жауап берді.Олардың жасы 4 айдан 10 жасқа
дейін  және кесілгеннен бастап  қатерлі  ісікке  дейін  емделеді.Бұл менің  иттерім  алатын
жалғыз дәрі, мен Holistic Vet қолданамын және ол менің артымда оларды емдейді.

Мен  әрбір  итті  (20  фунттан  80  фунтқа  дейін)  дозаға  шамамен  1/4  күріш  дәнінен
бастадым.Адамдар  сияқты,  олардың  әрқайсысының  төзімділігі  әртүрлі,  бірақ  мен  одан
төменірек дозадан бастаудың қажеті жоқ екенін көрдім.Ең жаманы, олар көтеріледі, егер
олар  ыңғайсыз  болып  көрінсе,  олармен  бірге  жатыңыз,  олар  босаңсыды,  өйткені  сіз
босаңсығансыз және олар ұйықтайды.Содан кейін  олар оянғанда,  олар энергияға толы
болады, бұл әр итке сәйкес болды.Дозаны тез арада, әр екі күн сайын арттыруға болады.

Егер иттерге бұдан көргендері  ұнамаса,  олар мен қойған тағамдарды немесе тағамды
қабылдамас еді.Олар жүзім тұқымының сығындысын жеуге, оны тостағандарға қалдыруға
қиындық тудырмайтын сияқты, бірақ майы бар тағам ешқашан артта қалмайды ». Джей

«Бірнеше жыл бұрын мен «Рик Симпсон майына» көбірек сілтемелерді  көре бастадым
және  ұзақ  уақыт  бойы  каннабис  қолданушысы  болғандықтан,  мені  одан  да
қызықтырды.Осы уақыт ішінде біз  Голден ретриверді  қанмен туылған гемангиосаркома
деп аталатын қатерлі  ісікке  шалдықтырдық.Біздің  ветеринар  диагноз  қойғаннан кейін  3
аптадан кейін оны өлтірді.Ең жақсы жағдайда жағымсыз жылдам қатерлі ісік.

Осы уақыт ішінде менің әйелім екеуміз менің көптеген склерозымды және оның жұлын
нервтерінің  зақымдалуын  бақылау  құралы  ретінде  RSO  жасап,  қолдана
бастадық.Достарымыздың  бірі  Алтын  ретриверкенеттен  қатты  ауырып  қалды,  оған
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гемангиосаркома диагнозы қойылды және ветеринария оған ең көп дегенде 2 апта өмір
сүруге  мүмкіндік  берді.Мен  қожайындарымен  кеңесіп,  біз  ит  Беттиге  RSO-мен  күніне
шамамен бір «күріш дәнінің» мөлшерін тамақпен қоса бастадық.

3-5 күн ішінде ол тек қана көтеріліп қана қоймай, жүгіріп, қайта ойнады.Ол күні бойы өзінің
шебері тау велосипедін жергілікті топырақ жолдармен қуып шығады және ол бұрын-соңды
болмағандай  сау  болып  көрінеді.Ветеринарияға  қайта  барған  кезде,  ол  бастапқыда
бұрынғы диагнозына байланысты абдырап қалды және ол дұрыс диагноз қойған барлық
басқа жануарлар сияқты тез өледі деп күткен.Содан кейін ол дереу бетпе-бет келіп, оның
жағдайына АНЫҚ қате диагноз қойғанын мәлімдеді, бірақ оған RSO-мен емделу туралы
айтылғанда, ол бұл идеяны қабылдап, оның тиімділігінің медициналық дәлелі жоқ екенін
айтты.Оның  нақты  «медицина  ғажайыптарына»  сенуден  бас  тартуы  оның  Қатты
сенбейтіндер қоғамына (дәрігерлер) мүшелігінің дәлелі болып табылады.

RSO  менің  MS-ге  қатты  әсер  еттіТұрақты  тестілеу  арқылы  дәлелденгендей,  мен
аурулардың дамуын қадағалап отырамын [компьютерлік  ойындар,  бірдей ойын,  бірдей
нұсқа, басқа жыл, шын мәнінде оны тезірек және дәлірек жасау].Медицина қызметкерлері
мені  15  жыл  бойы  қабылдаған  барлық  фармацевтикалық  препараттарды  толығымен
тастаған соң, мен салмақ жоғалттым және бұрынғыдан да сау болып қалдым.Бәлкім, оның
тікелей  нәтижесі  емес  шығар,  бірақ  соған  қарамастан  мен  РСО  қолдану  арқылы  күш
жинадым,  50  ЖЫЛ  темекі  шегуден  кейін  мен  60  күн  бұрын  соңғы  темекімді  өшіріп,
күлсалғыштарды лақтыра  алдым.Мен  бұл  фактіні  өте  мақтан  тұтамын және  күнделікті
жын-перілермен күресу үшін маған RSO берген күш үшін алғыс айтамын.Дүние, дегенмен,
қазір  бұрынғыдан  да  сасық!!!!!Сондай-ақ,  айына  темекіге  жұмсалатын  шамамен  250
долларды енді  жоғары сапалы азық-түлік  өнімдеріне және LIFE деңгейін  жоғарылатуға
пайдалануға болады.Рахмет сізге Рик пен Дж.Б.Сіз менің отбасымның өмірін жақсы жаққа
өзгерттіңіз!!!!!Сіздің кітабыңыз ұнады!!!» белгі

«Менің  мысығыма бірнеше рет сұйықтықтарды,  антибиотиктерді  және дәрі-дәрмектерді
қабылдау мүмкін болмаған кезде созылмалы қабынуды емдеу үшін күніне 2-3 рет 1/4 -1/3
дәнді күріш алды, сонымен қатар оны шикі диетаға енгізе алмады және ол ішпеген. қайта
пайда болады.Әрине, қатерлі ісік үшін сіз жоғары дозаны қолданасыз.Жалпы, мен оларға
қатты әсер етпейтін дозаны табуға тырысамын - бұл оларға ешқашан зиян тигізбейді, бірақ
иесі  ұйқышылдықты,  зәр  шығаруды  ұстамауды,  мүмкін,  аздап  мас  болуды
байқайды.Әрине, қатерлі ісік кезінде сізге бәрібір - оларды мүмкіндігінше тезірек біртіндеп
жоғарылатыңыз.

Бұл «күтім көрсету» үшін - мысалы, глаукомадан көзі жойылған (және КЕРЕМЕТ жасап
жатқан)  менің  итімнің  екінші  көзінің  глаукомаға  айналу  қаупі  бар,  сондықтан  мен  оған
күніне кемінде екі рет май құйып, жақсы нәтиже таптым. зәр ұстамауды тудырмайтын доза
және т.б.  бірақ  ол  әлі  де  май алады.Мен  оны ауырсыну  үшін  көздің  алдында  көбірек
қабылдауға мәжбүр болдым.Мен оған майдың операциядан кейінгі  әдеттегі ауырсынуға
қарсы дәрілерге қарағанда көбірек көмектескенін сеземін - 1-ші немесе 2-ші күні ол 1-2
дозада ветеринарлық дәрігердің ауырсынуына қарсы дәрі-дәрмекті ішкеннен кейін мен тек
РСО-ға бардым, операциядан кейінгі күні ол қазірдің өзінде болды. қайтадан доп ойнағысы
келді және бақытты қыз болды.Хлоя шын мәнінде RSO-ны саусағымнан жалайды - менің
оны жек көретін мысық сияқты емес.ҚАТТЫ КҮЛУ (…)

Мен RSO жануарларда алаңдаушылық тудыратынын таппаймын - жарық сезімталдығын
жоғары дозаларда байқауға болады.

Мен тіпті  күзенімде RSO қолдандым - ол өте қартайған және бір күні өте әлсіз оянған,
мүмкін инсульт болған.Мен оны ұйықтатпау үшін күні бойы оған RSO аз дозаларын бердім
- сол күні кешке ол оянғандай болды - басын шайқап, менің иттерім каннабис жегендей
әрекет  етті,  мен  оның  денесі  не  болатынын  ойлап  ұйықтап  қалдым.  кем  дегенде,  ол
ауырмайды немесе азап шекпейді - мен оның оянатыны туралы жарты ой болды - өкінішке
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орай, ол қайтыс болды, бірақ соңғы күнге дейін оның өмір сүру сапасы керемет болды,
сондықтан мен RSO оған соңғы күні  ең жақсысын сыйлады деп ойлаймын мүмкін.Мен
оның ауырмағанын және ол өте тыныш ұйықтап жатқанын білемін және бұл өте көп емес
екенін білемін,  өйткені  ол таңертең және түстен кейін  дозаланған,  содан кейін  ештеңе
болмады және  мен  оны кешке  тексердім,  ол  жай ғана  ұйықтап  жатыр еді  -  ол  оянуы
мүмкін, бірақ ол жай ғана ұйықтағысы келді ». Уитни

-- Соңына дейін өмір сүрудің ең жақсы сапасы, бұл мұнай қосылған кезде де маңызды
нәрсе.Рахмет, Дж.Б

«Бұл сұраққа бұрын жауап бергеніңізге сенімдімін.Салмағы шамамен 135 фунт болатын
ағылшын  мастифі  итіне  ұсынылатын доза  қандай?Оның жамбас  аймағында  өте  үлкен
өсінді бар.Шынымды айтсам 3-ші допқа ұқсайды.Ол шамамен 12 жаста және мен RSO
емдеуі бұл өсуді жеңе алатынын білгім келеді.Рахмет!»

--  Джанетта,  бұл  әрқашан  бірдей,  сіз  күніне үш рет  шағын  дозадан  (жарты күріш дәні
немесе одан аз, 1-2-5 мг) бастайсыз, науқастың қалай жауап беретінін көресіз, содан кейін
дозаны төрт рет көбейтесіз. күн немесе итке/пациентке май берген сайын.Содан кейін сіз
оларды  100%  емделмейінше  күніне  бір  граммда  ұстайсыз,  содан  кейін  олар  күтім
дозаларын жеуді жалғастыра беретініне көз жеткізесіз.Дж.Б

«Кеше Хлоя, менің 8 жасар стерильденген Хилер түлкі  терьерінің бір көзінде глаукома
диагнозы қойылды.Оның 1 көзіндегі  қысым өте жоғары болды және ол көзінде біржола
соқыр  болуы  мүмкін.Біз  веналық  сұйықтық  пен  маннитолмен  шұғыл  ем  жасадық,  ол
бірнеше дәрі-дәрмек ішіп жатыр.Қысым аздап төмендеді,  бірақ көп емес, және ол қазір
жартылай соқыр өмірге бейімделуді ұнатпайды.Мен оны RSO-мен емдегім келеді, өйткені
бұл менің қызым мен өзімнің ауруым үшін керемет болды және мен мұнайға сенемін және
мұнда  адамдар  айтатын  әңгімелер  керемет.Мен  Хлояның  екінші  көзінің  глаукомамен
ауырғанын қаламаймын және мен зардап шеккен көзді  қолданатын кез  келген нәрсені
емдегім келеді.Мен көптеген үй жануарларына майдың көмектескенін түсінемін және егер
Хлоя  өзінің  көру  қабілетін  қалпына  келтірсе  немесе  тіпті  зардап  шеккен  көздің  кейбір
көруін  қалпына келтірсе,  мен  өте  қуаныштымын...Кез  келген  көмек  немесе  кеңес  үшін
рахмет! »... Уитни

--  Уитни,  оны  майға  жеткіз.Кейбір  майлар  басқаларға  қарағанда  глаукомаға
жақсырақ.Оның қаншалықты тиімді болатынын білудің ең оңай жолы - дозаны қабылдау
және  таңертең  оның  көздеріне  қарау.Егер  олар  таза  болса,  басқа  штаммды  немесе
штаммдардың комбинациясын іздеңіз.Егер сізде оларды тазалауға арналған заттар көп
болса,  бұл,  ең алдымен, көзішілік  қысымды төмендету үшін жақсы штамм.Ізгі  тілекпен,
Дж.Б

«Рахмет JB!Кеше мен керемет прогреске қол жеткіздік деп ойладым, көз анық болды (күні
бойы оларды жұлып алдым) және қарашық толығымен кеңейген жоқ және екінші көздің
қарашығымен сәйкес келмесе де, мен ол жарыққа жауап береді деп ойладым, бірақ бүгін
таңертең бәрі бұлтты болып көрінеді.Бәлкім, кешегідей жарқыраған жарықта ол жақсырақ
көрінетін  шығар...  Сіз маған оны қаншалықты мөлшерде және қаншалықты жиі енгізуге
кеңес бересіз?Осы уақытқа дейін мен бұршақ мөлшерінің өте аз дозасын жасап жүрмін, ол
небәрі  30#  және  бұл  оған  әсер  ететін  сияқты,  бұл  иттер  әрқашан  сабақтар  мен
жапырақтарды немесе тарамдарды жегенді, түтін қабылдағанды ұнататын және т.б. майы
да  оған  әсер  ететін  сияқты,  егер  ол  сабақтарды жесе,  бұл  мені  алаңдатпайды,  менің
ойымша, бұл оның «жұмыс істеп тұрғанын» білдіреді. Уитни

-- Уитни, мен оған күніне екі-үш рет жақсы нәрсе беретін едім.Сіз оған неғұрлым көп және
тезірек  кірсеңіз,  соғұрлым  жақсы.Бір-екі  күн  ұйықтауы  керек  болса  да,  кімге
қарайды.Кішкене қарасорадан туындаған кома зиян тигізбейді.Дж.Б
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«Маған жақсы естіледі!Мен бүгін мұны істеймін.Кеше де ол қатты ренжіп қалды.Осындай
жылдам жауап үшін рахмет JB! »... Уитни

«Менің достарымның 1/2 қасқырдың 1/2 хаскиі  хэш жегенді  ұнататын және оның қонақ
бөлмесінде өсіретін өсімдігі болған кезде, ит оны күзететін.Олар оны одан арылту үшін
оған тәттілермен пара беруге мәжбүр болды.Менің ойымша, біз ойлағаннан әлдеқайда
көп жабайы жануарлар каннабисті жейтін болды ». Петр

«Менің бостон терьерім/ пагымды жасырмасам ұрлайды!!LOL... ол құтылған кезде боббл
басына ұқсайды». Сара

«Менің  шұңқырым  да  арамшөпті  жақсы  көреді!Мен  қырқып  жатырмын,  ол  сол  жерде
жапырақтарды сұрап жатыр...» Әуен

«Менің хаски кез келген мүмкіндік болса да майлы кекстерімді ұрлайды...Мен оның қандай
әсер ететінін білетініне сенімдіміноның бойында да бар...Бәлкім, мен оған күшік кезінде
барлық қорымды шайнауға бергендіктен шығар». Брайан

«Жануарлар өздеріне не қажет екенін біледі және қажет нәрсені пайдаланады - ақылды!»
Шери

«Кішкентай  дозалардан  бастаңыз,  бірақ  тым  көп  және  олар  бұлшықетті  бақылауды
бұзады». Зак

«Кеше менің итім өсімдіктің  бір бөлігін  жеді,  өйткені  ол тауықтың кешкі  асты майының
қалдығын ішіп, оның бір шоғырын жегеннен кейін оның асқазанына көмектесетінін білді, ол
көп жүрді, кейін құсып, содан кейін ыңғайлы демалды.Оның құсуында не болғанын тап --
құмыра жапырақтары.Ақылды ит». Донна

«Бұл 70-ші жылдары FDA алғаш рет каннабистің рак клеткаларын өлтіретінін хабарлады
деп ойлаңыз ...Менің білетінім, мысығымның асқазанының қатерлі ісігі жойылған сияқты,
ол қазір жақсы тамақтанып, салмақ қосып, жаңа мысықтай жүгіріп жатыр...» Тони

«Мен  19  жастағы  мысыққа  2011  жылдың  желтоқсан  айынан  бері  декарбоксилденген
каннабис  бердім.Ол  өте  летаргиялық,  нәжіс  ағып,  мысықтың  кәрілік  белгілері
болды...Ветеринарияда жұмыс істейтін  бір танысым оған 1/4 аспирин,  1/4 т  метамуцил
беруді  ұсынды ...мұны бірнеше күн  жасадым,  содан кейін  каннабис ішуді  шешті  ...Мен
оның дымқыл тағамына екі күн сайын аздап себемін ...ол әлі бізбен бірге!!!» Лори

«Иә, мен маусым айында мысығымды рак ауруынан емдедім, ветеринар оны таста деп
айтты.Оны  жай  ғана  маймен  тамақтандырды  және  10  күн  ішінде  өлімге  әкелетін  ісік
жоғалып кетті!Ветеринар мұның керемет екенін айтты!» Чарли

«Менің бір клиентім оның мысығының ісігін  емдеді  және дәл солай болды -  ол бірден
шығып, артында жылтыр жаңа теріден басқа ештеңе қалдырмады». Сита

«Сіз мысыққа майды тамақтандырасыз, адам сияқты ...>ЖЕГЕН!Мен 14 жасар мысығыма
бір  жарым  апта  бойы  каннабис  майын  беріп,  аузындағы  ісіктен  емдедім...сосын
ПУФ!...>КЕТТІЛДІ!Менің ветеринарым: «Ғажайыптар болады» деді.

-- Дұрыс айтты, Чарли, ғажайыптар мұнайдың жанында күтпеген жерден жиі болады.Сізге
және сіздің мысыққа рахмет және жақсы тілектер.Дж.Б

«Менің 12 жастағы зертханамда түйіршіктер мен артритпен бірдей мәселе болды, ол 6+ ай
бойы Симпсон майын қабылдаған және ол 20 фунтқа жуық салмақ тастады (ол артық
салмақ  болды)  және  өзін  әлдеқайда  жақсы  сезінеді  және  айналаны  әлдеқайда
жеңілдетеді.Оның ісіктері де жоғалып кетті!Оның қазір қанша алатынын білмеймін, бірақ
оның мөлшері 3 күріш дәнінен асады». Андреа
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«Дж.Б., біз оның бірнеше партиясын жасадық, өйткені біз оны әр 2 ай сайын жаңа партия
жасаймыз,  өйткені  ол  күніне  1  куб.Біз  2  түрлі  штамм  қолдандық.Ол  қазір  менің
мысығымның қатерлі ісігін емдеген топтаманы қолдануда». Чарли

«Рик,  мен  саған  рахмет  айтуым  керек.Менің  14  жастағы  сүйікті  мысыққа  1  маусымда
скамозды жасушалық карцинома диагнозы қойылды.Мен оны БІР Аптаның ішінде RSO
көмегімен емдедім!Ветеринар бұл керемет дейді.Мен оны 8 маусымда өзіне қайтардым,
ол менен бұл мысық па деп сұрады, өйткені  оның аузындағы ісік дерлік жоғалып кетті
және  ол  менің  оны  түсіру  үшін  оралғанымды  күтті.Қазір  ол  толықтай  дерлік  сауығып
кетті.Мен  оны  қатты  жақсы  көремін  және  дәріні  қалай  дұрыс  жасау  керектігін  ТЕГІН
бөліскеніңіз үшін алғыс айтуым керек еді!»

«Менің  мысығыма  өткен  маусымда  қатерлі  ісіктің  «тез  өсіп  келе  жатқан,  агрессивті,
емделмейтін,  операцияға келмейтін»  түрі  диагнозы қойылды,  оның қабырға  астындағы
жалпақ жасушалы карцинома, ол көрінгендей жағымсыз.Оған ең көбі 1-3 ай уақыт берілді,
менің ветеринарым ақырын маған «оны қазір жіберуді» ұсынды.Мен жыладым, бұл туралы
ойладым  және  оның  өлімін  көре  алмаймын  деп  шештім.Мен  интернетке  кірдім,
онкологиялық  ауруларды  емдеудің  көптеген  әдістері  бар  екенін  білдім.Оған  бірқатар
қоспалар бере  бастады,  т.б.Оның жағдайы жақсы болды,  бірақ  ісік  әлі  де  өсіп,  тыныс
алуына әсер етті.Ісік ақыры мұрнының екінші жағына дейін өсе бастады, ал желтоқсанда
ол төмен қарай бастады.Мен ойладым, жарайды, қазір уақыт келді.

Содан кейін мен каннабисті және оның қатерлі ісік ауруын қалай өлтіретінін білдім.Ұзын
сөздің  қысқасы,  Тед  желтоқсан  айынан  бері  RSO-ны  қабылдауда.Бастапқыда  дұрыс
кішкентай  дозаны  алу  қиын  болды,  өйткені  ол  мысық.Және  адамнан  әлдеқайда
кішкентай.Ол  әлдеқайда  жақсы  ұйықтайды,  ұйықтағанда  тыныс  алуы  жақсарады,
бұрынғыдай болмаса да, тәбеті қайта бастады.Мұның бәрі жүріп жатқан саяхат және мен
оның қалай аяқталатынын білмеймін.

Алайда ісік  өте баяу болса да тегістелетін  сияқты.Менің ойымша,  егер бұл қатерлі  ісік
болмаса, ол бірнеше ай бұрын жазылар еді.Менің ветеринарым оның жағдайына қуанып,
таң  қалды.Сондықтан  мен  оны  күн  сайын  қабылдаймын  және  сол  күндердің  көпшілігі
жақсы күндер болып көрінетініне қуаныштымын.Оның максималды жарамдылық мерзімі
өткен қыркүйекте болды, сондықтан ол жақсы ». Энн-Мари

«Алақай!!!!Менің де каннабис мысық бар.Жоғары сортты каннабис майы мені сою үшін
ветеринарларға  4800  доллар  төлеуден  құтқарды ...Менің  айтайын дегенім...Ісікті  кетіру
үшін  мысығымның  құлағына  операция  жасаңыз.Cannabis  Kitties  n  Cannines  үшін  жас!»
ЛинЗи

«RSO-ish заты 40 фунт иттің өмірін сақтап қалды -- RSO-ға ұқсас этилден алынған май
«көршінің антифризін ішкен» итімді құтқару үшін қолданылған.Ветеринар телефон арқылы
оның  біткенін,  тым  кеш  екенін  және  эвтанизден  өту  үшін  40  минуттық  жолдан  аман
қалмайтынын айтты, маған оны ыңғайлы етуді ұсынды.

Менің адал серігім аузынан көбік  ағып,  жиі  ұстамамен ауыратын,  қатты қызып,  тамағы
ісінгені сонша, дем ала алмай, есінен танып, есінен танып қалды. Міндетті түрде өледі,
күмән жоқ.Оның бұл дүниеден кетуін жеңілдетуге тырысып, мен 1/2 грамм майды бір шай
қасық  сары  майға  қыздырдым  және  оны  саусағыммен  оның  тамағына  тығып,  ісінген
тамағындағы тесікті итеріп жібердім.Он минут ішінде оның аузынан көбік шықпады, қызуы
көтерілді, қалыпты тыныс алды, барлық құрысулар мен ұстамалар тоқтады.

Ол суды ынтамен ішті, содан кейін 12 сағат ұйықтады және оятудан кейін бірнеше минут
ішінде жүгіріп,  ойнап,  тамаша болып көрінетін  күйде оянды.Мен ветеринарыма айттым
және одан оқиғаны кейс зерттеуінде жариялауын өтіндім, ол каннабис иттерге улы екенін
айтып, бас тартты!» Алан
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«Менің итім бар, онымен де солай болды.Оның кеудесінде софтбол көлеміндей ісік бар,
кеудесінің  барлық  терісі  қабынған.3  ветеринар  оған  6  апта берді,  егер  мен  бұл жерде
ауырып тұруға рұқсат етсем.Біреуі оны өлтіру үшін иненің ішіне тығылды.Мен оны үйге
әкелдім, емдеуді бастағаннан кейін 3 күннен кейін ол жарылып кетті.Екі күннен кейін ол
өзіне және бақытты болды ». Бай

«Біз оны ұстамасы бар 14 жастағы чихуауаға қолданамыз.Бірнеше ай бұрын біз ол ұзаққа
созылмайды деп ойладық, сондықтан мен неге май сынамасқа деп ойладым?Бір күннің
ішінде ол мүлдем жаңа ит сияқты болды!Ол жақсы тамақтанды және өзін қызық сезініп,
ойнағысы келді!Бұл зат шынымен де көп нәрсе үшін жұмыс істейді! ” Минди

«Біз  өте  үлкен  адам  таптап  кеткен  күшікті  қабылдадық.Ол  ойыншық  чихуауа,  оның
астыңғы жартысын толығымен жауып тұрған төрт-төрт дюймдік жіптері бар еді.Ол қатты
нашарлап, тоңа бастады, сондықтан мен көз жасын төгу оған қатты зиян тигізбейді деп
шештім.

Мен оны алғаш рет дозалағанда, ол басын әрең қозғалтты.Мен сізге бір апта бойы күніне
үш рет көз жасынан кейін оның бақытты, дені сау және кішкентай бөксесі екенін айтуға өте
қуаныштымын.Бізді шындықты ашқаны үшін Рик пен Дж.Б.Әйелім екеуміз көз жасы оны
құтқарды деп сенеміз.

Мен  күніне  3  рет  РСО  граммымен  бір  фунттан  аз  ойыншық  чихуауа  дозалағанымды
ұмытпайық.Салмағы бір фунттан аз, салмағы 300 фунттан асатын баланың аяқ астынан
өлім  аузында  тұрған  күшікке  бұл  күніне  3  грамм.Егер  каннабис  шынымен  улы  болса,
қаймана әлі күнге дейін бізбен бірге болмас еді, жаңғақ жүгіріп, арамшөп түтініне секіреді.
Джошуа

«Мен оны иттерімде қолданамын.Бірақ өзіміз қолданатынымыздан әлдеқайда аз.Менің 12
жасым  барол  жүгіріп  кетті  және  оның  жамбасын  алып  тастауға  тура  келді,
ауыстырмайды ...жойылды!4 апта ішінде...Операциядан тыртық қалмады, серуендеп жүр,
әлі ақсақ, бірақ жақсы айналады, мен ауырсынуды емдеудің орнына майды қолдандым...
керемет нәтиже берді!» Долли

«Оны сол кездегі 13 жасар қызымызға артқы аяғы мен жамбасындағы артритке көмектесу
үшін  бердік  ...таң  қалды,  бізде  серіппелі  ит  қана  емес,  4  күшік  те  алдық.Ешқандай
жағдайда ол әлі бір литрге ие болуы мүмкін емес еді, және бәрі де сау және керемет!RSO-
ны жақсы көр!» Джули

«Менің  итімде  тері  проблемасы (оның жүнін  жұлып  алған  бөртпе)  және  қайталанатын
құлақ  инфекциясы  болды.Менде  RSO  жоқ,  бірақ  оған  досым  жасаған  тұнбаны
бердім.Оның жүні қайта өсіп, құлақ инфекциясы жойылды.Егер тұнба жақсы жұмыс істесе,
мен RSO көмегімен оны толығымен емдей аламын деп ойлаймын.Сондықтан мен айтар
едім, иә, RSO адамдардағы сияқты иттің қатерлі ісігінде де жұмыс істейді.Рик пен саған да
батасын бер, Дж.Б.

--  Рахмет,  Бетте.Сіздің  ойыңыз  логикалық  және  дұрыс.Жануарлардың  метаболизмі
жылдамырақ,  сондықтан  май  адамдарды  емдегеннен  гөрі  оларды  тезірек
емдейді.Жануарларды маймен емдеу бір ғанибет, олар оны жақсы көреді.Дж.Б

«Мен де  бұзақыларымды жақсы көремін.Қызықтыратындар  үшін  Smokey  әлі  де  бізбен
бірге.4-кезеңдегі массалық ұяшық бұзақыны тоқтата алмайды.Әсіресе, ол мұнай үстінде
болғанда.Қазір өмір үшін.Үлкен құрмет». Бокай

«Мен оны иттерімде қолданамын.Бізге  қарағанда әлдеқайда аз.Менің  12  жасар қызым
бар, оны басып кетіп, жамбасын алып тастауға тура келді.Ауыстырылған жоқ... жойылды!4
апта ішінде...Операциядан тыртық қалмады, жүреді, әлі ақсақ, бірақ жақсы айналады, мен
ауырсынуды емдеудің  орнына май қолдандым ...Бұл тамаша жұмыс істеді!(...)  Менің  9
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жасар Ротти бар, оның жүрек құрттары бар, қорқынышты аллергиясы бар, энергиясы өте
төмен және құйрығында шашы түсіп қалады.Оны бүгіннен бастап...Жаңа ғана 3 ісігі бар 10
жасар Чихуахуаны құтқардым, мен бұл оны түзететінін білемін!!!» Долли

«Біздің ит мұрнында қатты жыртылып кірді.Біз фермада тұрамыз, сондықтан оның қалай
болғанын  білмейміз.Тазартылған  жара  және  толтырылған  кесінді  RSO.Ол  ұйықтауға
кетті.Жара толық жазылды.Иә, суды көп ішті.Рик үшін тағы біреуі !! » Ара

«RSO OIL Dog печеньелері және оның аяғындағы ісік жараларына жергілікті жақпа майы
бір  долларлық  купюраның  ½  мөлшерінде  болды.Ол  орнынан  тұрып  жылай  бастады,
дірілдеп тұрды.Мен RSO жұмыс істейтінін білдім ...Келесі күні ол жылаусыз және дірілсіз
орнынан тұрды және бірнеше күннен кейін ол өзінің кішкентай досы Наггетпен, егеуқұйрық
терьерімен аулада жүгірді.Бұл 6 ай бұрын болды.Ол қазір 12 емес, 6 жасар ит сияқты.Бұл
соңғы 2 жылда мен куә болған көптеген оқиғалардың бірі.

Менің  әңгімем  әлдеқайда  ұзағырақ...RSO  менің  өмірімді  сақтап  қалды.Опиаттар  енді
жоқ.Және көп жағдайда өте аз ауырсыну.Рахмет Рик Симпсон...Сізге тыныштық болсын»
Рон

«Менің басқа досымды емдеп жүрген ол Джек Рассел терьерінің артында үлкен ісігі бар.
'Доктор Джей мұны мың рет көргенін және оны байқаған еркек ит үшін жақсы емес екенін
айтты.Мен оған RSO тамшыларын бере бастадым, сонымен қатар ісікке RSO қойдым.Ол
бірнеше  күннен  кейін  кетеді  деп  ойладым.Мен  бір  досымның  итінен  дәл  осындай  ісік
көргенмін.Бірнеше күннен кейін ол өтті.

Наггет жақсы жұмыс істейді, ісік теріге тегіс және түсі жоқ.Ол нағыз жағымсыз қара, күлгін
қызыл және қан ағып көрінді.Бір күннің ішінде ісіктегі  жарықшақ екі  күннен кейін толық
жойылып, қан тоқтап, қабыршықтанып қалды.Бұл екі апта бұрын болды.Ол 1/2 га күні және
оны жақсы қабылдайды.Алғашқы бірнеше күн көп ұйықтады, қазір ол келіп, жалап жатыр
және ол жақсы.Аяқтары дірілдеп тұрған жоқ, Наггет керемет жұмыс істейді.Мен қатерлі ісік
ауруын дер кезінде ұстадым деп ойлаймын.Ісік тез азаяды және ол жаңа ит.Тағы да өте
көңілді.Тағы да рахмет Рик С.» Рон

«Менің  ойымша,  негізгі  адамдардың  миы  жуылды,  ал  фармацевтикалық
компанияларадамдардың көпшілігі өз қолдарынан тамақ жейді, сараңдар.Олар ешқашан
каннабисті  ауруханада  немесе  кез  келген  батыс  медицинасының  дәрігері  арқылы
қолданбауы мүмкін.Егер  ол патенттелмесе,  ол фармацевтикалық  компанияларға  табыс
әкелмейді.Бақытымызға  орай,  мен  Калифорнияда  тұрамын,  онда  ол  қабылданып,
қабылданды.

Мен өткен айда RSO бірінші партиясын жасадым.Мен оны екі итіме де бердім, өйткені
олардың екеуінде де кішкентай ісіктер бар, сонымен қатар менің Шетланд овчаркасында
ит қызыл жегі бар.Ісіктердің біреуі екі апта ішінде 50%-ға қысқарып қана қоймай, екеуінің
де күндізгі  энергиясы көбірек,  түнде жақсы ұйықтайтын сияқты.Ол тіпті  менің Шетланд
овчаркасына қызыл жегімен көмектесіп жатқан сияқты.Мен оларға емді пайдаланып, RSO
өлшеміндегі  күріш  дәнін  беремін.Мен  RSO-ны  оның  мұрнына  тікелей  қойдым,  өйткені
қызыл жегі  оны жеп жатыр.Бір  аптада оның мұрны кем дегенде  4  жылдағы ең жақсы
көрінеді!

Мен жақында RSO көмегімен бет кремін жасадым,  Рик  бұл туралы кітабында айтқаны
есімде.Мен оны жақсы көремін!Менің терім күн сайын тегіс және тегіс болып көрінеді.Мен
тіпті алдын алу үшін оны ауызша қабылдаймын.

Жақында  менде  сіңір  қабығындағы  қатерсіз  алып  жасушалы  ісік  сіңірімнен  алынып
тасталды.Бұл  апельсиннің  өлшемі  болды және  ол  менің  сілеушігімді  орап  алды.Менің
дәрігерім бұл өте сирек кездесетін ісік екенін және оның неге пайда болғанын білмеймін
деді.Мен операцияға дейін шамамен үш апта бойы май қабылдадым.Ісікті өлшеумен бірге
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соңғы  патологиялық  есепті  қайтаруды  күте  алмаймын.Менің  ойымша,  ол  RSO-дан
қысқарды!

Өміріңізді  осы  мақсатқа  арнағаныңыз  үшін  Рикке  рахмет,  мен  біз  бірге  өзгеріс  жасай
алатынымызды  білемін.Өздері  «емдеп  жатқан»  адамдар  барлық  медициналық
жазбаларын  жинап,  сөзді  таратуы  керек.Менің  ойымша,  егер  жақсы  құжаттамамен
жеткілікті  дәлелдер  болса,  біз  бір  күні  RSO-ның  қатерлі  ісіктерді  өлтіретін
артықшылықтарының негізгі ағынын дәлелдеп, сендіру мүмкіндігіне ие бола аламыз.

Рикке  тағы да  рахмет.Маған  адамгершілікке  сенетін  сен  сияқты адамдар.Сеніміңіз  бен
табандылығыңызды сақтаңыз және сіздің құмарлығыңыз көптеген адамдарды емдеді және
көптеген адамдарды сенуші етті.Сен сұлусын.» Эшли

«Кітапқа қосатын тағы бір оқиға!Менің жылқым тайып құлап (мен не болғанын көрмедім
деп ойлаймын) екі иірімін де жұлып алды.Атқа мінгізу – орау және таза ұстау оңай нәрсе
емес, шын мәнінде, бұл бекер!Сіз ең қымбат қаптамаларды сатып ала аласыз және олар
әлі  де  сырғып,  жараға  жабысады.Шамамен  4  күн  оның  тоқпақтарын  орап,  мен  бас
тарттым.Мен  оны  жұмсарту  үшін  су  шлангімен  сулап  жатқанда,  оның  жарасының
таңғышын алып тастауға тура келгенімде көмектеспеді.Ол да қуанбады, мен де, бейшара!!
Мен  бәрін  емдейтін  жалғыз  нәрсеге  жүгіндім  ...RSO!Бізде  ұйықтауға  көмектесу  үшін
жергілікті немесе құбырымызда қолданатын «қалған» RSO құмырасы бар.Мен құмыраны
ұстап алып, бөтелкеге  қарай бет алдым!!Мен оның жараларын маймен сүрттім.Оларды
орап,  жақсылыққа  үміттенді.Таңертең  келді,  орамдар  дүңгіршектің  еденінде  болды
(таңқаларлық емес) және менің бірінші ойым, бұл RSO-ның босқа кетуі болды!Бірақ әрі
қарай тексергеннен кейін,  RSO әлі  де  жараларға  жабысып,  шайыр тәрізді  затқа  дейін
қатып, шыбындар мен жараларды тығыздау үшін тосқауыл жасады.Мен қалдырдым.Қайта
орауға немесе ештеңеге тырыспадым.Келесі күні... дәл солай.

Кем  дегенде  4  күн  болды,  мен  оның  ілмектерін  қайталауыма  тура  келді,  өйткені  май
осындай керемет лента жасады!

Бүгін  оның жарақатының 3-ші  аптасы болды,  мен оның шлангтарын шлангпен бекіттім
және  астындағы  жаңадан  сауығып  кеткен/тазартылған  теріні  шығарып,  ескі  RSO-ны
ілмектерден шығару үшін маған жақсы 1/2 сағат қажет болды.Мен RSO-ға қайта жүгіндім,
тағы  4  күн  бізге  не  әкелетінін  көреміз.Мен  міндетті  түрде  суреттерді  жүктеп  алып,
бөлісемін.

Рахмет Рик -- Сіз өзіңіздің бірінші RSO партиясын жасаған кезде ол тіпті жылқы әлеміне де
толып кетеді деп ойладыңыз ба?Сіз кереметсіз!! » Хизер

--  Рахмет,  Хизер.Мұнай жылқыларға,  басқа  жануарларға  керемет  әсер  етеді.Әр жылқы
иесінің атына бір шелек майы болуы керек.Сіз олардың қалай екенін білесіз - олар сізді
қалай таң қалдыратынын ешқашан білмейсіз.Дж.Б

«Менің итімнің сүйек ісігі болды.Ветеринардың маған айтқан барлық емдеу шараларынан
бас тарттым, тіпті оның иығы мен аяғын алып тастадым.Маған оның 2 аптасы бар екенін
айтты және көп ауыратын дәрілер берді.Олар оны қатты ауыртты және ол жамандықты
көрді.

Досын шақырып, майдан сорғыштар алды.Мен оны ауыру үшін бердім және ол керемет
жұмыс істеді.Бұрын жүре алмайтын.

Бір айдан кейін дәрігер оның әлі де осында екеніне сене алмай, тағы да рентгенге түсірді,
ал  РАК КЕТТІ...Егер  сіз  қаласаңыз,  мен  рентгенге  дейінгі  және кейінгі  рентгенді  алып,
оларды сізге жіберемін.Бұл нағыз қарасора ракты өлтіреді...» Тэмми

«Дж.Б.,  өткен  жылы  менің  жылқыма  3  ай  өмір  сүретінін  айтты,  каннабис  оны  тірі
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қалдырды,  бірақ  мен  RSO  жасау  үшін  тауық  болғандықтан  оның  жапырақтарын  ғана
тамақтандырдым.Мен мұны істеймін деп едім, содан кейін менің 8-сыныптан бері құрбым
болған Жанни Херер мені қасымда біреу болмайынша, мұны істемеуге уәде берді, өйткені
мен гермитпін және бұл ұнайды.Қалай болғанда да, жапырақтары бір ісіктен басқасының
барлығын жоғалтты және сіз  оның меланомасы бар екенін ешқашан білмейсіз.Ол 2011
жылдың шілде айында қайтыс болуы керек еді.Ол сау және бақытты, бірақ күнде таңертең
оны  тамақтандыратын  қазаным  болмаса,  ашуланады.Жақсы  мырзаға  рахмет,  мен  өз
аймағымда оған өнім беретін кейбір қамқоршыларды білемін!Мен аздап мақтанамын және
Джек  Херер  өзінің  соңғы  өңделген  кітабында бостандық  үшін  күрескер  болғаным үшін
алғыс айтты, мен 40 жылдан астам каннабистің жақсылығы туралы айғайлап келемін!Біз
жекпе-жекте жеңеміз, менің ойымша, бұл көзге көрінетін шығар!Үміт үміт!» ДжоАнн

--  Жақсы,  ДжоЭнн.Оны ашуландырмаңыз  және  оған  RSO жасамаңыз,  бұл  көрінгендей
қиын немесе  қауіпті  емес  және  сіз  оны бір-екі  унциямен  жасауға  тырысып,  осылайша
сеніміңізді арттыра аласыз.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Менің  мысығым үшін  де  осындай нәтиже!!!Бірақ  мен  ісікті  хирургиялық  жолмен алып
тастадым.Бұл 3-4  жыл бұрын болды.Ешқандай ісік  қайта  пайда болмайды!Оның 16-сы
барthкелесі  айда  туған  күн!Мен ойын-сауықтан гөрі  «арамшөп» көп  болатынын білдім!»
Райан

«Менің 16 жасар мысықтың көзіндегі ісіктен емделдім». Дан

Q.Қымбатты достар, бұл сізді жақсы табады деп үміттенемін.Мен өзімнің 8 жасар 40 фунт
итіме оның денесінің оң жағында өсетін ісіктерге қарсы РСО беріп жатырмын.Бүгін оның
емделіп  жатқан  бірінші  күні,  нокаутқа  түсіп,  ұйықтап  жатыр.Мен  оған  бір  күріш дәнінің
мөлшерін  бердім.Бұл  тым  көп  пе?Майды қанша уақытқа  және  қаншалықты жиі  беруге
кеңес берер едіңіз?Мен өзім мұнайдамын.Уақыт өткен сайын мен «биікке» көбірек үйреніп
келемін. Маған келесі айда ота жасалуы керек, мен ауырсыну мен қалпына келтіру үшін
RSO қолдануды жоспарлап отырмын.Егер мен онымен жұмыс істей алсам, мен өмірімнің
соңына дейін онымен айналысамын.Баталар мен көп рахмет

А.Кэтрин,  егер  мүмкін  болса,  күніне  180  грамм  май  (немесе  одан  да  көп)  үш  дозада
жегенше  операцияны  кейінге  қалдырар  едім.Итке  қазір  алған  нәрсесі  ыңғайсыз  деп
ойласаңыз, оның жартысын беріңіз.Ұйықтау емдеу процесінің бөлігі болып табылады, бұл
алаңдататын ештеңе емес және бұл майдың седативті екенін білдіреді, бұл сіз қалаған
нәрсе.Неғұрлым күшті және седативті болса, соғұрлым жақсы.Ізгі тілекпен, Дж.Б

«Сәлем  Джиндрих!Мен  сізбен  9  шілдеде  менің  ұлымның  оң  жақ  алдыңғы  аяғының
(диаметрі шамамен 1 дюйм) артында ісік өсіп тұрған үй жануарлары егеуқұйрығы туралы
сөйлестім.Мен оған күніне 3 рет РСО бере бастадым, 1 аптадан кейін ісік әрең көрінді.2
аптадан кейін ол жоғалды!Мен оған күніне 3 рет доза беруді жалғастырдым, оның әпкесі
де күтім дозасын алуда.Екеуі де өте бақытты және мен өзімнің және менің отбасымның
атынан Рикке және өзіңізге ең маңызды ақпаратты бергеніңіз үшін үлкен алғыс айтқым
келеді!Каннабис ракты емдейді!»

«Сізге менің итім сүйек қатерлі ісігі  диагнозы туралы жаңартуды жіберемін.1 маусымда
жеті  ай  болды,  соңғы  рентгенографияда  өкпеге  таралмаған.Олар  аяғындағы  ісік
аймағының  жанында  бұзылмаған  үзінді  тапты,  олар  бұл  туралы  не  істеу  керектігін
білмейді.Әдетте бұл иттер үзіліс жасайды, оларды қою керек.Олар Zometa деп аталатын
препараттың  ай  сайынғы  инфузиялары  оны  өзгеріссіз  сақтайды,  сондықтан  олар  оны
сынақта жалғастырады, ал ол Zometa ай сайынғы инфузиясын алады деген қорытындыға
келді.Бірақ  қатерлі  ісік  тарамайды  және  олар  7  ай  бұрын  болған  ісіктерді  ала
алмайды.Жай  ғана  білгіңіз  келеді  деп  ойладым.Бұл  агрессивті  ісік  әдетте  диагноз
қойылғаннан кейін 4-6 ай ішінде иттің өмірін алады.Міне, ол 7 ай, рак тарамаған.Сынық
бұзылмаған, бірақ бәрібір ештеңе болмағандай жүріп жатыр». Линда

- 195 -



«9 аптадан кейін  менің итімдегі  терінің  қатерлі  ісігі  ТОЛЫҒЫДА жоғалып кетті!!Өмірінің
соңына дейін демеуші доза.Менің ойымша, бұл енді оған ыңғайлырақ ғана емес, сонымен
қатар ұзақ өмір сүреді.BLESSINGS RS & JB!!>;-)» Жасыл

«Менің итім басында түйреуіштің басының өлшемін жақсы орындады, содан кейін күріштің
1-2 өлшемін алғанша өсті.Оның салмағы 80 фунт.Өкінішке орай, мен алатын май жеткілікті
жоғары пайыз емес (82%), сондықтан ол оның тәбетін жақсартты, артритіне көмектесті,
пальто мен терісін жақсартты, бірақ бұл оның мұрын ісігі болуы мүмкін.Егер мұнда кімде-
кім WA-да болса және 90+% майы болса, мен ол үшін қуана садақа беремін». Аман қалу

-- Майды оның мұрнына да жағуға тырысыңыз, егер ол сізді тістемесе, Q-ұшын немесе
соған ұқсас нәрсені қолданып, мұрныңызды көтеруге тырысыңыз.Сондай-ақ, майды 130°C
температурада  орнатылған  пешке  шамамен  бір  сағат  салып,  оны  осылайша
шоғырландырылған/қуатты  етіп  жасауға  болады.Немесе  шыдамдылық  танытып,  майға
көбірек уақыт беріңіз ». Дж.Б

«Менің итімнің өмір сүруіне 3 апта қалды.Оның таза тұқымды питбуль денесінде жаппай
жасушалық  ісіктер...3  аптадан  кейін  ісіктер  ISO/RSO  бойынша  кішірейеді.Мен  ант
беремін.Ол бірнеше рет зәр шығарып, мас күйінде әрекет етті,  бірақ мен мұның жақсы
екенін білдім.Ол әлі де үстінде.Тіпті олар жоғалып кетсе де, мен оны әлі де емдеймін.Сені
жақсы көремін, Джей Би және Рик. Бокай

«Менің  14  жасар  қызыма  қатерлі  ісікке  қарсы  4  аптадан  бері  Пит  майын  беріп
жатырмын.Мен оған тым көп бергенде, ол кейде аздап «дірілдеп»,  мас болып қалады,
бірақ әсері сейілгенде күшік сияқты ұйықтайды.Ол ветеринарлық дәрілерді қабылдаудан
бас  тартты,  сондықтан  оның  орнына  май  алдық.Әлі  ерте  күндер,  бірақ  мен  оның
жетістіктерін жазып жатырмын.Оның майға үйреніп, тәбеті қайта ашылғанына бір аптадай
уақыт кетті.Мен қызғанышпен қараймын, өйткені біз бұл кезеңде оның майын ғана төлей
аламыз.Барлығының әдемі әңгімелерін жақсы көріңіз!» Джанин

«Сіздің итіңіздің жанама әсерлері болды ма?Менің итімді де соған кіргізгім келеді.Ол бигл»
Мари

«Жағымсыз әсерлері жоқ.Иттер шөпті немесе басқа нәрсені шайнаған кездегідей, ол өз-
өзін тазарту үшін жасады.Ешкім (үй жануарларын қоса) теріс жанама әсерлер беретін кез
келген нәрсені өздігінен емдемейді.Біз жай ғана осылай жұмыс істеу үшін құрылмаған ».
Тиелман

«Менің итімнің өмірін стероидтар жұмысын тоқтатқан иммундық аурудан құтқарды.Жанама
әсерлері жоқ!» Джон

«Мен RSO қабылдаған иттің әсерін бірінші рет көрдім ...Алғашқы бірнеше күнде Руби (12
жасар ит)  әлі де ауырып, аздап дірілдеп тұрды, егер сіз бұл мәселеге күмәндансаңыз,
алаңдатарлық белгілер болды, бірақ емделуге 1 ай болды және ит өмірге толы болды.
баспалдақпен  көтерілу  кереуетке  секіру  және  үнемі  қуатқа  толы орындықтар  қайтадан
ойнақы.Көздер  бұрын  сулы  және  сұр  түсті  жабынға  ие  болды,  қазір  олар  толығымен
қалпына келді.Рубидің аяғының ішкі жағында бірнеше жыл болған үлкен өсінді болды, енді
май жегеннен кейін ол түсіп кете жаздады!!!Рик Симпсонның арқасында ххх осы майды
жарылқайды,  ол  шынымен  де  жұмыс  істейді,  неге  олай  емес  деп  айтуға  ешқандай
куәліктер жоқ?..?» Бретт

«Бүгін менің итімді RSO (Рик Симпсон майы) көмегімен емдеудің 3-ші күні, ол көптеген
ауыр ауруларды емдеуге арналған каннабис концентраты.Ол 13 жаста және шамамен 7
жастаай бұрын ол қатты иіс, қатты шырыш тудыратын бірдеңені алды және бірнеше күн
бойы летаргиялық  болды.Оны интернеттен қарап  шықтым,  «питомниктік  жөтел  немесе
иттерге суық тию» деді, сондықтан мен антибиотиктерді осында алдым және оны курсқа
бастадым.Ешқандай көмектеспеді, сондықтан біз оны ветеринарға апардық.
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Әрине,  олар  қан  анализін,  рентген  және  шырышты  скрининг  жасағысы
келді.Ветеринариялық шоттарда шамамен 500, мен бас тарттым, сондықтан біз оған кең
ауқымды  антибиотикті  бастадық,  ол  да  бір  айда  оған  әсер  етпеді.Оны  қайтадан  ішке
қабылдап, тағы екі күшті антибиотик алды, оларға бір ай бойы діни түрде жүрді.Оған да
тиіспеді!

Содан  кейін  ветеринар  фунгицидті  дәрі  қолданып  көрді...ОНЫҢ  АУРУЫНА  ӘЛІ
ТИГІЗМЕЙДІ!!13 жасар итке нені ақтайтынын анықтау қиын...Сондықтан мен оның денесін
қалпына келтіру үшін шамамен бір ай бұрын барлық дәрі-дәрмектерді тоқтаттым және оны
RSO-ға 3 күн бұрын, барлығы 6 дозадан бастадым және ол мүлдем жаңа ит!

Ешқандай  сілекей  жоқ,  жөтел  де  жоқ,  оның  тамақтары  бар,  жалпы  алғанда  біз  ТАҢ
ТАҢДАУ  жақсарғанын  байқадық.Шынымен  сенгісіз.Жеке  тәжірибемнен  бұл  керемет
сюрреальды дәрі екенін дәлелдей аламын.Сізге шын жүректен рахмет!» Аман қалу

«Менің боксшым түтін шығару үшін мені іздейді.Ол біздің хош иісті заттың үстінде тұрып,
шуылға  ұмтылып  жатқанда  ұсталды  ...ол  темекінің  бәрі  де  мейірімді  емес  екенін
үйренеді.Сіздің итіңіз жақын арада майды сезінеді деп үміттенемін !! » тамыз

«Менің  13  жасар  14  жастағы  алтын  Ньюфиім  бар  (50%  голден  ретривер  50%  жаңа
табылған жер) және ол қатты жылады, өйткені оның жамбасы қатты ауырды, өйткені оның
артриті  (ескі  ит  +  қатты ағаш еден)  және  менің  Әкесі  мен  ағасы оны ветеринарларға
апарудан бас тартты, сондықтан мен оның орнына итіме 40 долларлық сөмке сатып алар
едім, ал ол ауыра бастағанда мен оны аздап түтіндеп қоятын едім, ол күшік сияқты әрекет
етті.Қыңсылау,  қыңсылау,  қыдыру  немесе  бірдеңе  жасауда  еш  қиындықсыз,  тыныш
ұйықтайтын.

Осы уақыт ішінде оның да ісік болған.Ақырында мен әкемді оны ветеринарияға апаруға
көндірдім (егер оны түсіру керек болса, біз жібереміз дедім, бірақ біз кездесуді белгілемес
бұрын VETS пікірін алғым келеді) біз сонда жетеміз және ол менің итімді тексереді.Кездесу
соңында ол өзінің жасында көрген ең сау ит екенін айтты!

Оның КІШІ артриті бар және ол одан да нашар емес екенін және оның ісігі бейсбол өлшемі
болатынын  білмеймін  деді  ме?Иә,  ол  енді  гумболдың  өлшемі  болды!Оның  айтуынша,
артритке қарсы дәрі-дәрмек оның мазмұнын сақтауға көмектесуі керек, ол 30 күндік рецепт
үшін $ 150 болды және бұл SHIT болды.Мен тіпті дәрі-дәрмектің пайдасы бар-жоғын білу
үшін оны темекі шегуді қойдым.Жоқ.Ол оларды алу үшін күресіп, іш қатып қалды және ол
үнемі ауырды!

Арамшөппен ол маған келіп, сол жерде отырды және оның не алғанын білетін және оны
жақсы көретін!Оның ісік жоғалып кетуіне көмектесті, оның артритінің ешнәрсе емес екеніне
көз жеткіздім, сондықтан мен оны әрең дегенде темекі шегуге тура келді, өйткені бұл оны
темекі  шегуге  дейінгі  мөлшердің  жартысына  жақын  жерде  алаңдатпайды.Марихуана  -
ғажайып өсімдік және менің иттерімнің өмірін ұзартып, денсаулығын жақсартты!Мен қызым
үшін бәрін жасаймын!Ол менің мақтанышым және қуанышым!» Бетани

«Менің итім - 13 жастағы бельгиялық овчарка.Бірнеше жыл бұрын оның жағында кішкене
ісік  пайда  болды.Ол  бірнеше  ай  бұрын  кенеттен  қорқынышты  қарқынмен  өсе
бастады.Өкінішке  орай,  оған  қатерлі  ісік  диагнозы  қойылды  ...және  бір  түйір  ғана
емес.Тексеру кезінде ол көп болды.Оның басқа мәселелері де болды...Негізінен артрит
және жамбас дисфазиясы.Операция мүмкін  болмады, өйткені  оның анестезиядан аман
қалуы  күмәнді.Оның  қиналғанын  көруге  шыдай  алмадым...ол  әрең  жүріп,  тамақ  ішпей
қалды.Мен  оған  көмектесу  үшін  соңғы  әрекет  ретінде  оған  каннабис  майын  беруді
шештім.Менің серіктесім Пэт  екеуміз оған печеньеге аздаған мөлшерде (шамамен күріш
дәнінің мөлшерінде) бердік.Бұл оған қатты әсер етті...ол тұрақсыз болды және сағаттап
ұйықтады.
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Біз  келесі  бірнеше  күнде  дозаны  өзгерттік  және  оның  тәбетінің  бірден  жақсарғанын
байқадық.Ол сондай-ақ әлдеқайда оңай қозғала бастады және оның көзқарасы әлдеқайда
жарқын болды.Күндер өткен сайын біз оның дозасын баяу арттырдық.3 апта болды, мен
оны сол ит  екенін  әрең таныдым.Ол бақытты!Құйрығын бұлғап,  ойнақы,  тамақ жеу,  ең
бастысы,  біз  мұнайға  кіріскенге  дейінгі  ісіктің  жартысына  тең!!!!Мен  оның  емделуін
жалғастырамын  (біздің  өз  мұнайымызды  беретін  бақытымыз  бар)  және  сізді  хабардар
етемін.Мен бұл ісіктердің толығымен жойылғанын көремін деп үміттенемін !!!!!!!!” Джози

«Мен өзімнің кішкентай помераниямды майға бастадым, өйткені оның трахеясы құлаған
және  туа  біткен  жүрек  жеткіліксіздігі  бар.Ол  жаздан  бері  тұрақты  дәрі-дәрмекті
қабылдамаған  және  жаздан  бері  алғаш  рет  әрең  жөтелмеген  (ол  үнемі  жөтеліп,  тіпті
дәрігер  берген  дәрі-дәрмекті  ішіп  те  ішкен).Оның  күш-қуаты  жоғары  және  ол  дәрі
қабылдаған кездегіге қарағанда жақсы жұмыс істейді ». Карен

«Менің итімде де түйіршіктер бар, мен оған май бердім, бірақ менің ойымша, ол тым қатты
дірілдеп, ұйықтап жатқан слэш мас сияқты көрінді, ол 135 фунт ротвейлер, сондықтан мен
оған беретін мөлшерді өзгертуім керек. .Бірақ бұл оған көмектесетініне сенемін ». Петр

Q.Сәлеметсіз  бе,  тек артқы аяғының бірі  сынған және енді  ғана ампутацияланған бақа
үшін  өзекті  RSO  қолайлы  ма  деп  ойлайсыз  ба?Ашық  сүйекке  кішкене  тамшылау  бұл
кішкентай  жігітті  шығаруға  көмектесетін  шығар?Немесе  мұндай  кішкентай  тіршілік  иесі
үшін тым күшті ме?Хабарламаны жеткізгеніңіз үшін рахмет және Құдай жарылқасын!

А.Мен  бақаны  ешқашан  маймен  емдемегенімді  мойындауым  керек,  мен  оған  қалай
қарасам, май неғұрлым көп және жылдамырақ болса, соғұрлым жақсы.Мен оның тамағына
да  салатын  едім.Ең  нашар  сценарий  -  кедей  бақа  таспен  ұрылады.Үлкен  мәміле.Ізгі
тілекпен, Дж.Б

«Менің  досым  иті  глаукомамен  ауырып,  «тәжірибе»  жасады,  ол  итіне  бір  апта  бойы
каннабис  берді  және  оның  көз  қысымын  тексертті  ...  ветеринар  оның  қысымның  тез
төмендегенін  ешқашан  көрмегенін  айтты  ...  оған  бір  апта  бойы  ештеңе  бермей,  оны
қабылдады ...  ветеринар  оның не  істеп  жатқанын  сұрады,  өйткені  қысым соншалықты
жоғары  болды,  бұл  оның  көру  қабілетін  зақымдады  ...ол  ветеринарға  өзінің
«экспериментіне» қатысты жауап бергенде, оның ветеринары оны каннабиспен емдеуді
жалғастыруға шақырды !!!!!" Гаррет

«Мен ескі  итіме бірнеше рет каннабис бердім.Бұл ауыртпалықпен өте көмектесті  және
оның соңғы күндерін жеңілдетті.Мен оны отырғызған күні мен оған стейк бердім, оған күн
сәулесін  түсіру  үшін  каннабис  қосылған  бірнеше  ит  тағамдарын  бердім.Ол  соңғы  рет
менімен бірге болғанын жақсы көрді және уақыты келгенде тыныштықта болды ». Саманта

«Менің  жануарларым  және  мен  құтқару  үшін  белгісіз  қателермен,  жан  түршігерлік
жаралармен,  каннабиспен  күресіп  жатырмыз.Менің  үй  жануарларым  тас  мүсін  сияқты
таспен  ұрылғанымен,  олар  мен  сияқты  жақсырақ.Бұл  қандай  қорқынышты  болса  да,
ветеринарлар немесе  дәрігерлер  оны анықтай  алмады ».  --  Суық  және  өлі  болғанша,
жартас мүсін болып таспен атылған жақсы.Менің білетінім осы, ДжоЭнн.сәлем, Дж.Б

«Мен ешқашан майларға көп мән бермедім.Содан кейін мен тұнбаны қолданып көрдім ...
қасиетті  моля  ...Мен  оны  итіме  беремін,  ол  12  жаста  және  бұл  оған  шынымен  де
көмектеседі, ол ойнайды және ол өзінің ескі түрі сияқты.Глюкозаминді қолданып көрдім,
бірақ ол тіпті оның ауырсынуына да әсер етпейді ...Мен оны итіме беру туралы ешқашан
ойлаған емеспін, мұнда басқалар мұны істегенін көрмейінше ... бірақ иә, май өте жақсы ...
барлығына  рахмет,  егер  менің  итім  сізге  рахмет  айтса,  мен  оның  тыныш болатынына
сенімдімін. .» Кари

«Мен біздің  күзенді  инсулиноманың ұйқы безінің  қатерлі  ісігінен  емдедім.Тыңдаңыздар,

- 198 -



сіздің «түкті отбасыңызға» сізге қажет.Міне, Гүл емделуде, ол мұнда сәл қиналып, тыныш
ұйықтауға дайын...!» Қанды

«Менің екі итімнің біреуінде каннабис майының әсерінен эпилепсия жоқ». Чарльз

«Менде ротвейлер бар және Рождествода оның асқазанның қатерлі ісігі бар екенін айтты
және  ештеңе  болмады.олар  жасай  алады  және  оның  ең  көп  өмір  сүруіне  2  ай
қалды.Сондықтан  мен  оны  өзім  жасаған  маймен  сынап  көрдім.Оны  2  апта  бұрын
сканерден өткізген.Қатерлі ісік бәрі жойылды ». Ян

«Мен  оны  13  жастағы  зертханама  беремін.Содан  кейін  ол  2  жасардай  доп  қуады».
Стефани

«Менің питбуллдың меланомасын емдедім». Брэндон

«Менің  Ротвейлерімді  ветеринариядан  екінші  операциядан  кейін  «біз  бірінші  рет  ала
алмаған ісіктің қалған бөлігін алу» үшін алып кеттім. Мен оған бір ай бойы RSO бердім,
сонымен қатар кесілген жерде каннабис бальзамын сүртемін.Сіз қалай ойлайсыз?Хирург
«КӨЗІНЕ КӨРІНСЕТІН РАКТЫ» көрді.Лабораториялық нәтижелерге көз жеткізу үшін күтуге
тура келеді, бірақ менде өзімнің 100 фунттық кереметім бар деп айтар едім. Джони

«Менің  немере  ағамның мысықында  Паркинсон  ауруының мысық  түрі  болды.Арамшөп
оны тыныштандыратын және оның спазмын тоқтататын және оның өмірін ұзартатын және
жақсартатын жалғыз нәрсе туралы болды.Оның өліміне себеп болудан немесе оған улы
болудан алыс!Айтпақшы, менің немере ағам оны эпилепсияны бақылау үшін қолданды!
Адамдарға да, жануарларға да тиімді дәрі!» Enñio

«Ірімшіктің немесе еттің өте аз мөлшерінен бастаңыз, олар оны не жейтін болса да!Менің
шірігенім 100 фунт және жарты күріш дәні жеткілікті!Күріштің бір дәні оны 4-6 сағат бойы
ақшылдап отырады». Грег

«Менің  итім  бір  айлық  ғарыштық  торттарды  жеді,  өте  ұзақ  ұйқыдан  басқа  ешқандай
жағымсыз әсер қалдырды». Нед

«Шын.Біздің сүйікті төрт аяқты отбасы мүшелеріміздің бірінде шынтағының астында бес
жыл бойы тері ісігі болды.Бұл жыл сайын үлкейе берді.Ол 11 жасқа толғанда. жасында ол
жамбас диплазиясының белгілерін көрсете бастады.Оның бауыры мен бүйрегін бұзатын
ауыртпалықсыз дәрілерді сорғаннан гөрі.Біз оның тамағына немесе емдік тағамға ревап
бүршіктерін себе бастадық.Ол жеңіл қуырылған гүлдердің дәмін жақсы көрді.Содан кейін
ол  белсендірек  бола  бастады.Бір-екі  жыл  діни  жолмен  оны  қайтадан  вапталған
каннабиспен емдегеннен кейін оның шынтағындағы ісік жай ғана борпылдақ теріге дейін
азая  бастады.Ол  14  жасқа  дейін  өмір  сүрді.Ол  бізге  сүйіспеншілікке  толы  көздерімен
қараған емес.Ол жүгіріп,  секіретін  ит  бола алмағанша.Сондықтан біз  он жылдан астам
уақыт бойы бірге жұмыс істеген мейірімді және сүйіспеншілікке толы отбасылық ветеринар
арқылы оның азабын тоқтату үшін ең қиын шешім қабылдадық.Рождествоға бірнеше күн
қалғанда ветеринар мен оның әйелі үйге қайтып бара жатқанда, оның ауысуына көмектесу
үшін біздің үйге келді.*көз жасы* Тұтастай алғанда, каннабис көптеген азаптарға шипа.Ол
біздің  сүйіспеншілігіміз  бен  шынайы  қасиеттілікке  деген  сүйіспеншілігіміздің  арқасында
өзінің піскен кәрілігіне қартайды.... КАННАБИС.

«Иә, мен білемін, менің итім сәуір айының соңында қайтыс болды, және біз бірге жасаған
соңғы нәрсе мен онымен арамшөп шегетінмін,  ол ақыры ауырды.Ол тыныш ұйықтауға
кетті». Морганна

«Білу жақсы.Бұл адамның үй жануарларына, омыртқаға да әсер етеді деп ойлайсыз ба?
Бренда
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«Сіздің үй жануарыңыз бар ма?» Колин

«Осы адам үй жануарларының бірін  қайдан  алуға  болады?Олар қызықты естіледі.Мен
өзімді  бау-бақша  өсіруге  үйреткім  келеді.Олар  мұны  істеуге  жеткілікті  ақылды  ма,  сіз
ойлайсыз ба?» Саша

«Иә, ол үй жануарларына да әсер етеді.Бұл үшін рахмет - бұл мені күлдірді ». Дж.Б

«Мен қояныма оның бір көзінің  үстінде өсіндісі  бар құмыра бүршіктерін (аз мөлшерде)
қолдандым.Өсу  жоғалып  кетті  және  ол  өзінің  көзқарасын  сақтап  қалды.Бір  ай  ғана
емделді, бәрі анық болды.(Ветеринардың бақылауында).Қазір менде миында ақаулар мен
құрысулар  бар  керемет  Дания  бар.Мен  қызыл  жегім  үшін  темекі  шегемін  (доктор
сценарийлері жоқ, тек марихуана және доктор біледі) және ұлы Дания менің жанымдағы
диванда ұйықтайды.Оның ұстамаға қарсы дәрі-дәрмектері және менің үйімде болуы (мен
оны 6 апта бұрын асырап алғанмын) менің қасымда болған кезде ол 5 1/2 апта бойы
ұстамады және ол салмақ қосып, жақсы жүріп, жай ғана жеңілдеп жатыр. .Мен сондай-ақ
оның жұмыс режиміне күніне 2 ас қасық кокос майын қостым және ол өзінің қозғалғыштығы
мен ауруында ерекше прогреске ие болды ». Тұманды

«Менің 9 жасар боксшымның арқасында өлшемі «шутер» мәрмәріндей ісік бар еді... үстел
теннисі допындай үлкен емес.Мен оны ауызша RSO 3xday бастадым.Ол дозаны жақсы
көтерді  және  ақырында  ісік  теріден  шығып,  негізінен  тесік  қалдырды.Толығымен
жабылғанша  RSO  және  антибиотиктердің  жалғасты  режимі.Ол  ісіксіз  және  жанама
әсерлері  жоқ  жаңа  сияқты.Менің  Доберманым  RSO-ға  жақсы  шыдамайды  және
айтарлықтай аз дозаларды қабылдауы керек.Бірақ ол да аурудан айыққан». Карен

«Мен қарт итімнің құлағына түтін үрлеп емдейтінмін.Ол оны жақсы көрді және жамбастары
мен артриті нашар 21 жастағы итке (адамдық жылдар) қарағанда күшік сияқты әрекет етті
». Джина

«Қара  қарасора  майы  менің  неміс  шопан  итіне  көкбауырдың  қатерлі  ісігі  диагнозы
қойылған кезде оны құтқарды, ол қазір 9 жаста, ремиссияда және жақсы.» Павел

«Менің 6 жасар ер балам ауыр артритпен ауырды.Оны қайта іске қосу үшін 3 апта қажет
болды.Мен  3  итіме  аптасына  екі  рет  профилактикалық  доза  беремін...Менде
ветеринарлық  есеп  жоқ...Мен  оларды  күнде  көремін  ...Менің  ойымша,  каннабис  майы
біздің  диетамыздың  қажетті  бөлігі  болып  табылады  ...Мен  бұл  зауытқа  таң
қалдым ...барлық уақытта...» Спарки

Қорытынды 

«Джиндрих Байер: СІЗ ЭКОНОМИКАНЫ ҚАРАСАТСЫЗ ұтымды басқара алмайсыз.

Рик Симпсон: Дұрыс!

JB:Бұл жай ғана мүмкін емес.

Қарапайым  мысал...  Егер  медицинаға  тоқталсақ.Чехия  тек  қант  диабетімен
ауыратындарға шамамен миллиард доллар жұмсайды.Олардың 800 000-ы бар!

[Қазір  Дж.Б.,  Рик  пен  оған  сол  жақта  отырған  JAKA-музыкант,  каннабис  белсендісі,
ДИАБЕТИК...]

Майдың  қант  диабеті  үшін  не  істейтінін  өзіңіз  білесіз.ЕГЕР  КҮНІНЕ  4  ГРАМ  ТАМАЙ
АЛСАҢЫЗ, СІЗГЕ ИНСУЛИН МҮЛДЕ КЕРЕК БОЛМАЙДЫ.

Ал біз  жыл сайын миллиард доллар жұмсаймыз...ал ақша Чехиядан шығып,  бір  жаққа
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кетеді...Және ешқашан қайтып келмейді!

[Сенбей күледі...]

Бұл тек қант диабеті!Содан кейін, Рик айтқандай, жанармай қосыңыз ...  Жарайды [Мен
сізге  ...бәлкім...],  барлық  машиналар  емес,  бәрі  емес...  Бірақ  50%  болса...  Егер  [жай]
барлық тракторлар сол [ҚАРАС ЖАРЫНДАН] жүрсе... Неге болмасқа???

Содан кейін,  азық-түлік  бағасы арзандайды,  логикалық ...Өйткені  жүк көлігіне/тракторға
жанармай құю үшін бір литр жанармай үшін € 1, 2, 3 еуро төлеудің қажеті жоқ кезде...
Сонда,  қисынды  түрде,  азық-түлік  арзанырақ  болуы  мүмкін.
Ал адамдарда ақша жоқ...

Мемлекет халықтың тамақтанып, өмір сүруін қамтамасыз етуі керек.Олар өледі деп емес...

РS:Бұл ғана емес, фермерлердің өмір сүруіне көмектесу үшін бұл дақылды өсіруге құқығы
бар.Тарихта  бұл  өсімдіктің  малға  тамаша жем ретінде  пайдаланылғаны белгілі  болды,
олар тұқымнан қарасора тұқымының майын алып тастағаннан кейін, бұл тұқым торттары
жануарларға беріледі.Бұл планетадағы ең жақсы жануарларға арналған жем!Демек, бұл
олардың малдарын  емдейтін  дәрі-дәрмекпен  қамтамасыз  етіп  қана  қоймай,  малдарын
азық-түлікпен қамтамасыз етер еді.

Бұл Джиндрих айтқандай...Кез келген ел үшін кендірді пайдаланбай экономиканы жүргізуге
тырысу ... Немесе кез келген фермер үшін бұл кәсіппен айналысуға тырысуы және кендір
өсіруге рұқсат етілмеуі,Бұл тек босқа жаттығу болар еді!Бұл өсімдікті өсіруге шаруалардың
құқығы  керек.Әркімнің  өз  қажеттіліктерін  қамтамасыз  ету  құқығы  бірдей  болуы
керек.Бәрімізге сол еркіндік керек...

JB:Сіз зиянды тамақпен тамақтандырылған және антибиотиктер енгізген жануарлардың
етін жегенді қалайсыз ба, әлде қарасорамен қоректенетін және антибиотиктерді мүлдем
қажет етпейтін жануарлардың етін жегенді қалайсыз ба?

Сіз қарасора тұқымдарымен қоректенетін және дені сау тауық етін жегенді қалайсыз ба -
бұл барлық жаман жағдайлардан зардап шекпейді -  немесе өнеркәсіптік өнімді жегенді
қалайсыз ба?Сазанды немесе [яғни] балықты жегенді қалайсыз ба, олар Омега-3, 6, 9-ға
бай, өйткені ол қарасора тұқымымен қоректенеді - немесе ұнтақталған жапырақты немесе
өлі  жануарларды  қоректендіретін  балықты  жегенді  қалайсыз  ба?Бұл  қарапайым...
ЭКОНОМИКА...  Сіз  тым көп  төлейсіз,  ал ақша елден кетіп  жатыр.Ақшаны осы жерден
алғыңыз келеді.ЖӘНЕ НЕГІЗГІ  ЖАҚСЫ -  СІЗ АҚША ЖҰМЫСТЫРУ КЕРЕК БОЛМАСА...
[сонда]  АҚША  ТАБУДЫҢ  КЕРЕК  ЕМЕС...»  (Каннабис  манифесідеректі  фильм,Youtube
сайтында қолжетімді)

«Рик  Симпсон  мұнайының  айналасында  болып  жатқан  нәрселердің  көпшілігін
қорытындылауға  рұқсат  етіңіз.Нұсқаулар  адамдарға  A,  B,  C  және  D  тармақтарын
айтады.Адамдар оларды оқып, сұрайды - егер мен А жасамасам, B, C және D жұмыс істей
ме?Егер  мен  B  орындамасам,  A,  C  және  D  әлі  де  жұмыс  істей  ме?Егер  мен  C
орындамасам, A, B және D жұмыс істей ме?Егер мен D орындамасам, A, B және C әлі де
жұмыс істей ме?Ал егер мен A, B, C және D әрекетін басқаша жасасам ше, ол бәрібір
шынайы нәрсені шығарады ма?

Жалпы  жауап:  жоқ,  болмайды.RSO  жасағыңыз  келсе,  нұсқауларды  орындаңызҚатерлі
ісікке қарсы емде: Рик Симпсон хаттамасыхатқа электронды кітап.Егер сіз  басқа нәрсе
шығарғыңыз  келсе,  басқа  нұсқауларды  орындаңыз.Бірақ,  сіз  майдың  басқа  түрін
шығарсаңыз  және  емдеу  сәтсіз  аяқталып,  науқастың  қажетсіз  өлімімен  аяқталса,  бізді
жауапкершілікке тартпаңыз.
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Егер сіз A, B, C және D әрекеттерін орындасаңыз, май ең жақсы жұмыс істейді, сондықтан
нұсқаулар  бар.Олай  етпесеңіз,  ол  жұмыс  істемеуі  мүмкін.Бұл  соншалықты  қарапайым,
солай емес пе?Сізге дәрі қажет болса, жеке өзіңіз не алғыңыз келеді?Майды жасаған адам
өзінің  гипотезасын немесе  «әдісін»  дәлелдей  немесе  жоққа  шығара  алатындай  жақсы
жұмыс істеген нәрсе ме, әлде белгісіз медициналық қасиеттері бар басқа нәрсе ме?» Дж.Б
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